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Hemû maf parastî ne.

Jindřich Bayer li gorî Qanûna Mafên Mafên Mirovan, Sêwiran û Patentan 1988, mafê xwe yê ku
wekî  nivîskar  were  naskirin  destnîşan  kiriye.Hemû maf  parastî  ne.Nabe  ku  tu  beşek  ji  vê
weşanê bêyî destûra pêşîn a nivîskar Jindřich Bayer were hilberandin, hilanîn an nav pergalek
vegerandinê, an bi her rengekî, an bi her awayê (elektronîk, mekanîkî, fotokopî, tomarkirin an
wekî din) were şandin.

Ez dixwazim tiştên ku min di vê pirtûkê de pêşkêş kirine diyarî bîranîna diya xwe û bavê xwe bikim,
yên ku dê îro jî bi me re bin, ger ez wê gavê bizanim tiştê ku niha dizanim.Ez tenê hêvî dikim ku ev
agahdarî dê pêşî li malbatên din bigire ku ji tiştê ku me neçar ma derbas bikin.

Armanca vê berhevokê ev e ku statûya heyî ya zanînê di derbarê karanîna rûnên kanabis /
jêderkên  di  derman  de  pêşkêş  bike.Hemî  agahdarî  ji  bo  pêşkêş  kirintenê  armancên
perwerdehiyê, û ew ene bi mebesta pêşvebirina karanîna dermanên tiryakê yên xeternak
hatî pêşkêş kirin, berevajî.Em tu berpirsiyarî ji tu xelet bikaranîna agahiyên ku di vê pirtûkê de
ne.

Jindrich Bayer, Adar 2022
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Motto
“Hûn nekarin aboriyek bi aqilane bê esrar/kêf bimeşînin, ev mîsyonek ne mumkun e.Heman tişt
ji  bo derman jî derbas dibe - hûn nikarin bêyî esrar dermanê baş û bi aqilane bikin, hûn bi
hêsanî nikarin vî karî bi awayê çêtirîn ku dikare were kirin bikin.Ne ji ber ku ez dibêjim lê ji ber
ku ew wusa ye." JB

Çima jê re RSO tê gotin?
"Jack Herer dest pê kir ku jê re got Rick Simpson Oil an RSO.Rick nexwest ku ew bi wî rengî bi
navê wî were binav kirin û ji min re hinek dem girt ku ez wî qanî bikim ku ew bi rastî ramanek
baş e.Xefet ev e ku li wir gelek rûnên hemp / esrarê hene û gelek awayên hilberandina rûnek an
jêgirtinê hene û gelek nexweş hatine xapandin da ku rûn an jêderkên bi qalîteya hindik bikirin.

RSO bi rêbazek taybetî, ji materyalên taybetî, û bi rengek taybetî tête hilberandin, ji ber vê yekê
divê  jê  re  were  gotin  ku  ew  çi  ye  -  RSO.RSO  ne  BHO  (rûnê  hingivê  butan  e),  RSO
dekarboksîlated e û pir bi hêz û bêhêz e.RSO ya herî baş 95-98% THC, 1-2% CBD ye û zehf bi
hêz û bêhêz e.Pir celebên din ên derxistinê bi hêsanî dê rûnek ku ji hêla dermanî ve ew qas bi
hêz e dernaxin û bi  gelemperî  ew bi  rêkûpêk jî  nehatine dekarboksîl  kirin.Em bi  gelemperî
mîqdarên  mezin  kanabis  pêvajoyê  dikin  û  rêbaza  Rick  ji  bo  hilanîna  mîqdarên  mezin  pir
bikêrhatî  û rêkûpêk e.Hûn dikarin kîloyek esrarê pêvajoyê bikin û rûnê di  demek pir kin de
hilberînin, bi karanîna amûrên ku li piraniya deverên cîhanê têne dîtin hêsan e.Mesele ew e ku
meriv bi lez û bez derman were çêkirin da ku nexweş li bendê nemîne.JB"

"Rick dest bi navê RSO nekir, yên din kirin.Ew têgînek baş e, ji ber ku ew mirovan digihîne
agahdariya Rick li ser rêbaz û materyalan.Rick bi rast ji kesên ku gazî nefta ku li gorî rêbazên wî
nayê  çêkirin  fikar  e  û  ji  bo  hilberîna  Phoenix  Tears  an  RSO materyalê  destpêkê  pêşniyar
dike.Ew dizane ku di  ezmûna xwe ya berfireh a dermankirina nexweşan de çi  xebitî,  û  ew
dixwaze piştrast bike ku mirovên pir nexweş tiştê ku ew dizane kar dike, û ne tiştek ku 'dibe ku
bi heman navî baş be'…” Metta

"Ez her û her spasdar im ji bo dîtina Rick Simpson û JB… Jiyana min guhertLaurie”

"Bêyî Rick û vîdyoya wî min nizanibû ku ew penceşêrê derman dike ... her çend ez bi qasî 27
salan bikarhêner û cotkar im, min nizanibû ku ev taybetmendiyên wê hene ... naha ez bi saya
Rick Simpson dikim. .. û bêyî wêrektî û dilpakiya wî em ê tev li ser vê yekê di tariyê de bijîn ... ji
ber vê yekê ez difikirim ku RSO navek baş e ji bo neftê ... lê divê RSO li gorî rêwerzên RS were
çêkirin ... ne hinekên dinramana mirov ya ku çêtirîn e ... heke ew neşikestî - wê rast nekin."
Peter

“Dema ku ez di dermanxaneyê de dixebitim, me mîqdarên mezin esrar çêdikir...Em bi sedan
lîreyan dipeyivin... her derxistinê!Ecêb e ku hûn çiqas co2 an celeb n butane derbas dibin.Min
şehreza kir û pêşî her tişt kir çîçek bubble dûv re ew derxist.Lêbelê BHO bi rastî di THC de ji
RSO kêmtir eHeke hûn wê cixarê dikişînin, hûn dixwazin ku ew ji bo pişikên xwe bi qasî ku
pêkan paqij  be.Ger  hûn wê dixwin  laşê we dikare  bêyî  pirsgirêk  bi  piçek  nebatan  re  mijûl
bibe.Rêbaza naftayê çêtirîn dixebite ger hûn wê li malê ji bo vexwarinê çêkin.Ne pir kes xwedan
laboratûvarek an butanek bijîjkî ne ku ji bo derxistina BHO û paqijkirina valahiyê bikin da ku her
nepakiyê bikişînin.Rêbaza Rick ji bo min û ji gelek kesên din re xebitî ku ez hewce nabînim ku
tiştek ku bêkêmasî dixebite rast bikim!” Lee

“Min HEZ nakim ka jê re tê gotin!!!Ji kerema xwe hûn çi dixwazin jê re bibêjin lê zilamek mîna
Rick ku bi hezaran jiyan xilas kiriye û tevahiya jiyana xwe daye belavkirina gotinê çopê nede.Ew
tenê ne rast e !! ”… Donna
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"Ez her dem jê re dibêjim rûnê hepsê, ji ber ku ew ew e, ew di ferhengê de ye, tenê peyvek din
ji bo Cannabis.Ew têgînek moda kevn e, lê têgehek rast e.Em hemû dizanin ku ew behsa çi
dike.” Dion

"Derkêşana butan ne dekarboksîlasyon e.Di germahiyek pir nizm de derdikeve.Ez ISO 99 bikar
tînim û bêhêvî bûm û ji sedî 91 ISO bikar anî.Ew baş xebitî û ev tenê ez im.Min di sala 93-an de
bi alkola denaturalîzekirî dest bi çêkirina vê kir  lê ev tenê ez im ji  ber ku ez yek ji  gelekan
im.Heya ku hemî solerê we tê pijandin, ez ê bibêjim ku ew ji ya ku pir kes ji bo firavînê bixwin
ewletir e.

Dema ku ez li ser nivîna mirinê bûm ev derman jiyana min xilas kir.Rûn hat bexş kirin û ew hem
ji nafta û hem jî ji  ISO-yê hate çêkirin û heya ku hemî solvan jê were pijandin, hûn çu carî
nekarin cûdahiyê bibêjin.Spas ji we hemîyan re ji bo parvekirina zanînê, ew biha ye û zanist
rêzek lêkolînan e ku her û her dubare dibe.Tiştê ku ez fam dikim THC di bingeh de hucreyên
kanserê dixeniqîne û hucreyên kanserê yên din dimirîne, lê zirarê nade şaneyên saxlem heya
ku hûn rûnê bihêz bi THCa-ya germkirî vedixwin heya deverek ku wê vediguhezînin THC, ji ber
vê yekê THC çalak dike. bi germê.

Pirsa min ev e ku meriv çawa bizane kengê ew bi tevahî decarboxylated e.Bob û Ann li Willow
Creek Springs Ca vîdyoya min a Youtube-ê ye û piştî ku ji min re hate gotin ku ez 3 hefte jiyîn
maye nîşanî min dide.Piştî du salan ez dibêjim Cejna Paskalyayê pîroz be û bi baweriya min
divê her kes, nexweş be, nexwes be, divê vê dermanê wekî pêşîlêgirtinê jî bikar bîne.Ne hewce
ye ku hûn li benda kanserê an nexweşiyek din bisekinin.Evîn." Bob

-- Baş hatiye ravekirin û gotin, Bob, spas.Awayê herî hêsan ew e ku hûn rûnê têxin tasek pola
zengarnegir û bi qasî saetekê an jî bêtir têxin firinek ku di germahiya 130 °C de hatiye danîn.An
jî heta ku li ser rûyê rûnê bi tevahî çalakiyek tune.Bi xêrhatin û Cejna Paskalyayê ji we re pîroz
be.JB

"BHO û RSO du cîhanên cihêreng in dema ku dor tê ser saxbûnê, RSO ya baş hema hema ne
gengaz e ku meriv li dermanxaneyan bibîne, min gelek caran hewl da ku wan eleqedar bikim -
hin kes pir eleqedar in, yên din na.Ji xwe re bi têra xwe hêsan e, min alkola koma xweya yekem
li ser kapoya kamyona xwe di rojek tav de di firaqek pîrek a Pyrex de vekir.Ew koma piçûk a
1mîn jiyana min guhert.

Ez hem RSO û hem jî BHO çêdikim EW KU TU NEXWEŞ BIN Û DIXWAZIN BAŞ BIBIN ---
DIVÊ TU RONA TÎPÊ RICK SIMPSON BIKIN - RSO hêsan e ku ew bi her awayî hewce nake ku
were sererast kirin.Materyalên budek baş bikar bînin û hûn dermanek baş bistînin.Ez difikirim ku
germên ku ji  bo çêkirina  her  duyan têne bikar  anîn  sedema bingehîn  a cûdahiyê ye.Germ
taybetmendiyên dermankirina RSO çalak dike." Michael

“Sêrbaz di serê gewherî ya trichome de ye.Li ti deverek din THC li ser nebatê tune.Nebat THC-
yê hildiberîne da ku beşên xwe yên nûjen biparêze.Her ku hûn nêzikî wan beşan dibin, kulîlk,
trichomes  bêtir.Ji  ber  vê  yekê,  gûçik  xwedî  dermanê  herî  zêde  hene.Ew  zanist  e,  ne
spekulasyon.Dîsa spas Rick ji bo ku min teşwîq kir ku ez rûnê çêtirîn çêkim.Rûnê kehrîbara
zelal a xweşik.” Toni

"Ji ber kampanyaya min a medyaya civakî wekî RSO tê zanîn." JB

THC-ya bilind an rûnê CBD-ya bilind?
"Ez hinekî şaş im.Hevalê min bi  penceşêra gurçikê ya qonaxa 4 û kansera pişikê heye.Ma
çêtirîn e ku meriv rûnê CBD an rûnê THC-ya bilind bide?Rûnê CBD tenê şopek THC heye?Min
boriyek deh gram jê re girt û 18% CBD û kêmtir ji 1% THC heye.Ma ez vê rêyek xelet diçim?”
Richard
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-- "Erê ne ew e, divê hûn RSO-ya rastîn bistînin."Mikees

-- 95-98% THC ne 18% CBD ye, ne wusa?Ji kê re ji we re bêje bila dev ji vê yekê berde.Hêza
kirrûbirra CBD ya bilind dê gelek nexweşên bê guman bikuje wekî ku xuya dike, ew xemgîn
e.Çima ew nikarin bi tenê rêwerzên ku bi rastî  dixebitin bişopînin?Bikaranîna rûnên CBD-ya
bilind pir sînordar e, ew di şert û mercên çerm de jî ew qas baş naxebitin, ez bi rastî fam nakim
çima her kes li ser wê bêaqiliya CBD ew qas gung-ho ye.Erê, ew dermanek hêzdar e jî,  lê
karanîna wê bi rastî tenê bi RSO-ya rastîn re sînordar e.

95-98% THC, 1-2% CBD, zehf bi hêz û bêhêz û dilşewat; ew rûnê weya çêtirîn e û ya ku dê
çêtirîn bixebite ew e.Pêşî vê biceribînin.Gava ku hûn wiya bikin, hûn ê dest nedin wan nefta
CBD-ya bilind an neçin nêzê wan û hûn ê cûdahiyê zanibin û kes ê we nekeve.RSO yekem.JB

"Heke em rûnê ji cûreyek taybetî ya ku ji %20 THC tê de ye bikin, gelo meriv çawa dibe ku ji
sedî 98 jê werbigire?Vê yekê fêm nekin.” Ascen

-- Ger baş were fîltrekirin û kelandin, hûn ê rûnek bi qasî %95 bi hêsanî bi dest bixin.98% piçekî
jêhatîbûnek zêdetir an ziravek bêhempa baş hewce dike.Zêde li ser jimareyan nesekinin, pê
ewle bin ku rûn bi qasî ku jê re hêzdar û aram be.Her weha hûn dikarin wê ji nû ve ava bikin da
ku wê bi hêztir bikin.Hemî ew agahdarî di Protokola Rick Simpson de yee-pirtûk.JB

"Li  ser  milê  min lîpomayek pir  mezin  hebû ku doktorê min dixwest  jê  rake.Piştî  ku bi  qasî
mehekê 2 an 3 caran rûnê rûnê li ser rûnê rûn kirin, êdî ew bi qasî dimeyekê ye!Di heman demê
de min  skolîoz  û  nexweşiya  dîskê  dejeneratîf  jî  heye  û  her  gava  ku  êşa  min  hebe  ez  bi
serîlêdana herêmî re tavilê rehet dibim!Ew tenê min dişewitîne !!” Jill

"Mêrê min birînek piçûk a penceşêrê li eniya wî hebû ku piştî mehek an jî piştî anîna rûnê bi
tevahî winda bû." Gina

"Ev nebat bi rastî diyariyek e." Chelle

"Ez bi rastî ji  vê rûpelê û agahdariya ku ez dikarim jê fêr bibim kêfxweş im.Lêbelê, ew qas
dilşikestî ye ku meriv kanabinoidên din ji bilî THC wekî duyemîn têne danîn bihîstin.Ev keç, û
dêûbavên wê, CBD wekî duyemîn nabînin.jiyana wê daye.Ma ne THC bû ku ew kir, CBD bû.Ji
kerema xwe dev ji her tiştî berdin.Gava ku ew bi rastî dikarin ji wan re bibin alîkar, hûn mirovan ji
ceribandina cûrbecûr CBD-ya bilind ditirsînin.THC ya bilind ne bersiva her tiştî ye û ji ber vê
yekê di nav nebatê de ji yekê zêdetir cannabinoid heye. Tina Babcock

"JB di derbarê kansera pişikê de ne sendroma Dravet bersiv da, kes li ser tiştek nagere.Ji bo
penceşêrê  raporên  nexweş  û  lêkolînên  zanistî  destnîşan  dikin  ku  THC  ew  e  ku  kanserê
dikuje.Hin  lêkolîn  hene ku dibêjin  CBD ji  bo hin cûreyên penceşêrê bikêr  e lê  dema ku bi
lêkolînên ku bi THC re hatine kirin kêm kêm in.Naha desteserkirin û hin şertên din ên CBD-ya
bilind ew e ku hûn lê digerin. Kellin

-- Kellin û Tina, rûnên ku em bikar tînin jî  li  ser destgirtinê dixebitin.Û nexweş dê encamên
bêhempa çêtir bistînin ger wan tiştê rastîn bikar bînin û hewl bidin ku sedem û ne tenê nîşanan
derman bikin.

Ez CBD davêjim xwarê, ew bi xwe dermanek bi rastî hêzdar e, û ez difikirim ku ew wek mînak di
çîçeka ji bo zarokan û hwd de pir baş e.Lê heke hûn hêza rastîn dixwazin, hûn hewceyê RSO-
ya herî hovane û gelek THC hewce ne.Tenê wê li ser şert û mercên çerm biceribînin û bibînin ka
şewatek an birînek wê bi RSO-ya rastîn an bi guhertoyek wê ya CBD-a-pola nizm zûtir baş
bibe.Min  ew  bi  çavên  xwe  dîtiye,  ne  hewce  ye  ku  ez  ji  xwe  re  rûnên  CBD  yên  bilind
biceribînim.Ez ji bo xwe û hem jî ji bo nexweşên xwe çêtirîn dixwazim.Pir rûnên CBD yên bilind
dema ku bi RSO-ya çêtirîn û herî hêzdar û aram bi 95-98% THC re têne berhev kirin qalîteya
duyemîn in.
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Pirsgirêka weya sereke ev e ku we di teoriya kanabinoid a yekane ya ku Big Pharma dişoxilîne
kirî da ku ew ji dermanên kanabisê sûd werbigirin.Hûn bi rastî derman naxwazinli ser bingeha
cannabinoids yekane, hûn ji bo encamên çêtirîn rûnê herî hêzdar û aram dixwazin.

Û hûn dikarin bi xwe nebatan mezin bikin û hûn dikarin rûnê bi xwe jî çêkin, bi rastî hûn ne
hewce ne ku wê ji pargîdaniyên mezin ên dermansaziyê bikirin ku dê hewl bidin ku bihayek
giran bidin ser rezbera esrarê ya dekarboksîlkirî bê sedem ji xeynî çavnebariya xwe. .

Dibe ku û bi îhtîmaleke mezin dê rojekê hewcedariya we bi kîlo rûn hebe - ji bo xwe an malbata
xwe - hûn dixwazin her gramek çiqas bidin?Heger nebat li derve û li ser pîvanek mezin mezin
bûne, drav pir zêde ye.Ji ber vê yekê ne bacên taybetî, ne tiştek wusa.100% qanûnîkirin riya
yekane ye ku meriv biçe û pêdivî  ye ku nuha were kirin,  tu sedem tune ku bi  sed mîlyon
nexweşan li çaraliyê cîhanê cefayê bikişîne.Di derbarê wê de nîqaş bikin; lê her tiştê ku hûn
dikarin li ser wê bikin ev e.Daxwazên çêtirîn, JB

"Ez nikarim di salekê de ew qas kanabis bikar bînim, lê ez ê dudilî nekim ku bimirim." Susie

"Ji kerema xwe re bi awayê ku we heye, ravekirina xwe bidomînin, ez ji  ber vê yekê notan
digirim û bi qasî ku ez dikarim ji we fêr dibim ka ji bo çi baş e û hwd. ya min...Ger we di derbarê
hewcedariya THC-ya bilind de negota, min ê bifikiriya ku yek baş e, ez ji bo HEMÛ INFO spas
dikim. Vicky

"Rick her gav parastiye ku ew THC-ya bilind e ku pêdivî ye ku şansê çêtirîn bide we, ev eşkere
ye ya ku wî jê re encamên çêtirîn wergirtiye.Gelek tişt hene ku dibe ku CBD ji bo wan çêtir be,
ew bi gelemperî li ser zarokan ji bo Sendroma Dravet, ADHD û nexweşiya zordestî ya giran tê
bikar anîn ji ber ku pir kes hîn jî ditirsin ku zarok bilind bibin.THC ya ku we bilind dike ye.Min hin
kes dît ku rûnê THC-ya bilind bikar tînin da ku pirraniya mirovan derman bikin lê heke nexweş
wekî ku hêvî dikir bersiv nede ew veguheztin CBD-ya bilind û ev çêtir xebitî.

Ez texmîn dikim ku her kes cûda ye û her kansera cûda ye.Lê heya ku hemî lêkolînên pêwîst
destûr nedin ku bêne kirin, belkî çêtirîn e ku meriv li ser rêbaza Rick bimîne.THC bilind, nîşana
serdest a li dû protokolê.Tê gotin ku heke ew her 4 rojan carekê dest bi dozên piçûk bikin û
ducar bikin, nexweş dikare zû toleransek çêbike û xewbûna giran dê piştî demek li ser rûnê kêm
bibe.Rûnê Rick 95-98% THC ye lê bandorên psîkoaktîf dê zirarê nedin we.

Û gava ku ez hewl didim ku biryar bidim ka rêbaza kê bişopîne, ez bawer nakim ku kesek ji Rick
bêtir xwedî ezmûna vê dermanê be.Min rêbaza Hollandî dît û tenê difikirim ku ger kesek bimire
hûn ê çima dermanê kêm bikin? Nick

"Ji ber ku min bihîstiye ku rûnên CBD-ya bilind ên ku alîkariya destgirtinê dikin, ez her gav di wê
fikirê de bûm ku ger ew dêûbav rûnek hîbrîd lê serdest bidin zarokê xwe dê zarok sax bibe.Ez
dizanim rûnên CBD destdirêjiyan kontrol  dikin û ez pir  kêfxweş im ku TIŞT dikare alîkariya
zarokên mîna Charlotte bike, lê bifikire ku başbûna ku dibe ku çêbibe ger THC û spektora din a
cannabinoids di nebatê de were dayîn.Ji ber vê yekê zarokê we ji ber THC pir radizê, laşê wan
dê  li  gorî  dozê  tevbigere.Ez  tenê  difikirim  ku  nebata  bêkêmasî  ya  herî  bikêr  e,  ne  yek  ji
cannabinoid e. Sara

"Medya balê dikişîne ser veqetandina cannabinoids, lê hate îsbat kirin ku hem THC û hem CBD
kanserê  dikujin  û  tîmoran  kêm dikin.Rûnê  Rick  Simpson  ku  ji  Cannabis  Indica  hatî  çêkirin
dermanê  ku  Landon  û  Brave  Mykayla  û  gelekên  din  derman  dike  û  her  kes  dikare  wê
çêbike.Nehêlin ku medya we bifikire ku hûn hewce ne ku li benda vê dermankirinê bisekinin, an
CBD-ê veqetînin!THC bi pergala meya endocannabinoid re jî dixebite." Hanan

"Min çend malper serhêl dît ku îdîa dikin ku nefta CBD ya bilind bêyî THC difroşin.Ez bi şens û
saxlem im lê meraq dikim gelo ew ê hêjayî drav bin ku wekî pêşîlêgirtinê bigirin.Yek rûnê zanistî
ya rastîn e.Ew îdîa dikin ku ji hemî 50 re bişînin.Herçi kes?" Mike
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"Rûna zanistî ya rastîn ji kefa pîşesaziyê, ku THC-ya wê ya girîng tune ye, tê derxistin.Gavê
mindayik ji bo ALS rûnê CBD û RSO digire.Rûnê CBD feydeyên xwe hene, lê ez difikirim bêyî
cannabinoidsên din, ew ne bi bandor e, heke hebe. Jennifer

"Di ezmûna xwe de çêkirin û karanîna cûrbecûr cûrbecûr û tevliheviyên rûn, min dît ku celebê
CBD Tenê bêbandor an kêmtir bandorker e.Ya ku min dihêle ku ez bawer bikim ku divê bi kêmî
ve rêjeyek piçûk a THC bimîne, da ku CBD li ser her pirsgirêkek tenduristiyê ya ku ew derman
dike bi bandor be. Dewlemend

"Gelek caran ew hilber dê hêviyan negirin, nemaze di derbarê karanîna navxweyî de.Dema ku
bi RSO-ya rastîn (ango rezbera kanabisê ya zehf bi hêz û bêhêz a dekarboksîlated bi dora 95%
THC)  re  were  berhev  kirin,  dê  hilberên  CBD  di  piraniya  bûyeran  de  li  beramberî  zer
bibin.Mînakî,  ew  ê  ji  bo  şert  û  mercên  çerm  û  karanîna  herêmî  di  kozmetîkê  de  pir  baş
bixebitin.Dema ku hundurîn têne bikar anîn, ew ê di pir rewşan de dîsa ji RSO-ya rastîn pir
kêmtir bandorker bin.

Rûnên CBD tenê hilberek cûda ne û ew pîvanên RSO-ya rastîn nagirin.Dema ku bi RSO-ya
rastîn re were berhev kirin, rûnên CBD pir caran tenê hêviyek derewîn a biha ye.Mixabîn.

Ji ber vê yekê dîsa, wekî her gav, gava ku gengaz be rûnê xwe hilberînin, her gav bi maddeya
gurçikê ya herî bi hêz û aram a ku hûn dikarin bibînin bixebitin.Cureyên serdest ên indica yên
pir  bi  hêz  û  bêhêz  ên  bi  20% THC an jî  zêdetir  çêtirîn  dixebitin  û  hilberîna  çêtirîn  peyda
dikin.Tenê çêtirîn çêtirîn çêtirîn dixebite.Haya xwe ji vê hebe û nehêlin kes we bişkîne.Dibe ku
jiyana we di xetereyê de be, bi rastî hişyar bin.Pir caran hûn tenê şansek heye û hûn ê yekî
duyemîn nestînin, vê yekê ji bîr nekin.

Zêdeyî qanûndanerên xwe bikin ku mezinbûn û hilberîna nebata kanabis/heyfê qanûnî bikin
bêyî  ku çiqas  THC heye.Ji  wan bipirsin  ku  ew bi  qasî  ku ceh an çayê birêkûpêk dikin wê
birêkûpêk bikin.THC û rezîn nebatan diparêze.Û ez difikirim ku nebatên ku dikarin dermanek
wusa zehf ewledar û bi bandor hilberînin parastina çêtirîn heq dikin.Tu razî yî?” JB

Bandorên Alî
"Min li salnameya têlefona xwe nihêrî ku bibînim 8ê Sibatê kengê bû.Şeva înê bû û got ku heta
sibeha duşemê razaye.Haha, dilê wî şad bike.Ger gramek rasterast hilde, ez dikarim wiya fam
bikim.Pîroz be, wî pîroz bike.” Maranda

"Dema ku min yekem car dest bi girtina rûnê kir, min bandorên alîgir ên 'Xerab' hebûn, divê min
nîv qutiyek dohn xwaribûya!!!Ha Ha Ha!!!Xwezî min hinekî din jî bi ecêb raza!Her roj ez li hêviya
şevê bûm da ku ez razêm.Ez ê saet di 07:00 de hinek rûn bigirim, di saet 9:30an de xew biçim û
heta 8:30 raza.Pirxweş!!!" Tom

"Tirîk e ku em dibihîzin ew çend çîrokên mirovên ku koncentrate esrarê digirin,  rojane, bêyî
çîrokên tirsnak, bê narkotîk, bê bandorên alî an mirinên têkildar lê qanûnsazên herêmî li dijî
çandinî,  bikar  anîn  û  firotina  marijuana  di  berjewendiya  'gelemperiyê  de  şer  dikin.  fikarên
ewlehiyê", ku, veşartiyek e ji bo dilsoziya wan bi Big Pharma û 'bertîlêdana darayî ya Booze-
Baron' ji bo sînordarkirina mezinbûna pîşesaziya kanabisê li Dewletên Yekbûyî ... " Raphael

“Vê hefte dest bi dayîna rûnê bavê min kir.Penceşêra prostatê ya pêşketî ku li hin deqên li ser
hestiyan belav bûye.Heya niha gelek radizê û îşta xwe ji nû ve girtiye.Ji ber êşa tîrêjê di qirikê
de tiştek nedixwar.Di  heman demê de hin xemgîniya  wî  jî  di  serê wî  de veguherî  bûyerên
dilşewat ên xuya!

Ew hîn jî dermanên êşê li nexweşxaneyê werdigire ku ji bo êşa tûj arîkar in heya ku tişt di bin
kontrolê de bin.Belge di derbarê rûnê de nizanin.Me tewra li ser ramana berhevkirina rûn bi
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dermanan re îşaret kir, lê bijîjk bi çêkirina bandorên alîgir ên cinawir vegeriyan.Dixwest ji wan
bipirse ku lêkolînan nîşanî me bidin, lê naxwazin berdana bavê metirsî bikin ji ber ku em hatineji
bo pirskirina hewcedariya dermanên zêde yên ku wî xerabtir û xirabtir dikin wekî 'zehmet' tê
nîşankirin.

Ez ji  dijminê xwe yê herî  xirab re dermankirina penceşêrê ya nexweşxaneyê naxwazim.Min
çîrokên tirsnak bihîstibû, lê ez texmîn dikim ku di hin astê de min difikirî ku dê tişt ji bo bavê
cûda bin.Ji dil hêvî dikim ku ew dereng nemîne.” Edmund

-- Edmund, wan di derbarê bandorên alîgirê muhtemel de rast digot, lê ew ê ji ber kîmyewiyên
ku ew didin wî,  ne ji  rûnê.Zûtir  hûn wî vegerînin malê û wî  tijî  rûn bikin şans çêtir  e.Ji  bo
destpêkirina rûnê qet ne dereng e, tenê pirs ev e ku gelo ne dereng e ku ew pêşî li nexweşiyê
bigire.Lê ew rasterast bi wê ve girêdayî ye ku hûn ê çiqas rûnê bigihîjin wî û çiqas zû.

Bi vê yekê ez nabêjim ku hûn protokolê neşopînin an jî bi dozên mezin dest pê bikin.Wî bînin
malê, protokolê bişopînin û bila em hêviya çêtirîn bikin.JB

"Silav Jindrich, ez dixwazim hin 'bandorên alî' yên rûnê parve bikim.Pêşî min ev demek e ku ez
xweya xwe çêdikim û di heman demê de hinekan jî li dermanxaneyek dikirim (mîna ya xwe
çêtir!), ne rewşek an nexweşiyek min a taybetî heye, belkî ji sala 2012-an vir ve nêzî 30 ml
xwariye, lewra…

– Êdî ez nikarim alkolê vexwim... qedehek şerab û ez derketim derve!Min hewl nedikir ku dev ji
vexwarinê berdim lê bi rastî laşê min wê bi tevahî red dike û bi serê xwe zelal dibe pir xweş e !!

-- Pîra çavên min bi tevahî kesk in... êdî li vir û wir de xalên qehweyî yên piçûk nema (eger hûn
îrîdolojiyê zanibin, ew xalên piçûk nîşana nebaşbûna organan an jî mirinan in), ji ber vê yekê
çavên zelal tê wateya tenduristiya pir baş!

-- Heman bandor ji bo kûçikê min ê şivan ê 10 salî çavên zelal û pir enerjî!(Nêzîkî 6 dozên wî
hebûne).Rûn û hemî bandorên aliyî yên nediyar !!Spas ji we û Rick re ji bo hemî hewildanên we
ku hûn vê dermanê bi cîhanê re parve bikin.Pir hezkirin, Estelle ”

Q.Ma li California an Koloradoyê hostelek heye ku ez bi qanûnî bibim niştecîh û rûn bistînim da
ku penceşêra xwe derman bikim?Spas.

YEK.Ew pirsek baş e, David Carpenter.Tiştê ku ji min re hat gotin, ya ku hûn hewce ne navnîşek
motelê ye û dûv re bijîjk dikare ji we re esrarê binivîsîne.Ji ber vê yekê ez nafikirim ku pêdivî ye
ku li cîhek xercek zêde bidin.Lê heke kesek bi hişê karsaziyê vê yekê dixwîne, bihêle ez tenê
bibêjim ku gelek mirovên ji çaraliyê cîhanê nerazî ne ku bifirin Colorado an California da ku
dermankirinê bistînin.Ew ji bo herkesî ne çareseriyek e û yên ku drav nînin dê nebin xwediyê wê
şansê, lê bê guman ew ê ji gelek kesên din re bibe alîkar ku dê an jî dikarin paşê alîkariya
kesên din bikin.JB

Dema ku nexweşên ku kemo derman girtine dest bi karanîna rûn dikin, yekem tiştê ku rûn bike
ev e ku laş detoksîf bike.Ji ber vê yekê carinan carinan 120-150 g rûn digire berî ku ew dest bi
êrişa kanserê bixwe bike.Bi rastî ne ramanek baş e ku meriv kemografîk bigire, nemaze dema
ku ew bi tevahî nepêwist be ji ber ku pergala bijîjkî bi dehan sal e kanabis wekî dermanek ji
penceşêrê dizane.JB

"Min tenê di hefteya borî de li ser vereşîna li ser rûn nivîsî.Ez di dawiyê de rawestiyam û ez hîn
jî heman rûnê rûnê bikar tînim.Ez niha xwe baş hîs dikim.Ez difikirim ku min hemî dermanên
dermanxaneyê ji pergala xwe derdixist.Ew ezmûnek xirab bû lê detox qet ne xweş e. Robin

"Ez teqez nizanim lê texmîna min dê ev be ku we pir zû girt.Tiştek wusa heye ku pir bilind dibe û
dibe ku hin kes vereş bikin.Ez vê ji ezmûna kesane dizanim.(Min tenê fêhm kir ku ew bi rengekî
nerazî bû.Mebesta min ne wisa bû.)” Tina
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”Tina, ez jî li ser wê fikirîm û gelek pirs hebûn ku çima ez ewqas nexweş bûm.Ez bi rastî jê
bawer dikimdetox bû ji ber ku çi ji min re qewimî Kanûna borî.Ji hêla onkologê min ve ji min re
hate gotin ku ez di 'qonaxên xwe yên dawîn de' bûm ku min rûn xilas kir û IV-yek Zometa hebû
ku ji bo bihêzkirina hestiyên min bibe alîkar.Derket holê ku rûn wekî hebanek alerjiyê dixebitî û
min ji bandorên Zometa xilas dikir.Ji rûnê dûr ketim, ez bûme anoreksî, ji ber ku Zometa di nav
hestiyên min de diçû û vedireşiya, sar bû û ketim nexweşxaneyê.

Ji  wê  bûyerê  ve,  min  nikarîbû  bi  şêwaza  hindî  rûnim,  ji  ber  ku  movik  û  lingên  min  pir
diêşiyan.Dema ku min dîsa dest bi rûnê kir, ez pêşî baş bûm lê paşê hêdî hêdî nexweş bûm.Dû
re ez bi rastî nexweş ketim û dema ku min bi rojan vereşiyam û min perîşan kir, tiştek ecêb
qewimî, hemî movikên min paqij bûn û piştî 6 mehan êdî êşa movikê min nema.Ez dîsa nerm
im.Ez tenê dikarim bawer bikim ku rûn ew gemar ji nav movikên min derxistiye ku dikare salekê
bi we re bimîne. Robin

"Pir girîng e ku meriv bi  qasî ku pêkan be di  nav nexweşek termînalê de zûtirîn dem were
girtin.Piraniya nexweşên termînalê ketine kemo/tîrêjê, êşkuj, hwd.Piştrast bikin ku ew bi rêkûpêk
hatî çêkirin û bi qasî ku pêkan dibe dest bi girtina wê bikin û ez ê dev ji girtina wê bernedim bi
kêmanî heya ku penceşêr bi tevahî ji holê rabe!” Bonny

"Gava ku bijîjkên we ji we re dibêjin, "tu termînalê yî," ma hûn nexwazin tiştê ku li wir heye
biceribînin?Lê bifikire...Piştî teşhîseke wisa, hûnê çi winda bikin?Biraziya min heye ku îro sax
e...ji ber vê rûnê...Ma hewce ye ku ez bêtir bêjim?" Carol

“Ew ez biraziyê wê me.Ew bi rastî xebitî.” Joanne

"Min nîv-maratonek kir, min 5000 $ ji bo lêkolîna penceşêrê berhev kir.Min nizanibû ku jixwe
dermanek  ehmeqî  heye  û  ew  ê  nedin  min....Wan  du  caran  kemoterapiya  bi  rastî  xurt  da
min.Kezeba  min  xera  kirin;  gurçikên  min  xera  kirin.Di  nîsana  par  de  ez  şandim  malê  ku
bimirim.Gotin ez şeş hefte najîm.Û li vir ez îro me, hîna sax im, ji ber ku min dît PhoenixTears.ca
û Rick Simpson nîşanî min da ku ez çawa dermanê xwe çêkim da ku ez îro li vir bim.

Divê em ji her kesî re behsa vê dermanê bikin.Pêdivî ye ku her kes zanibe: hilberên marijuana
bijîjkî yên rastîn hene ku dê ji we re bibe alîkar ku hûn bijîn, û ji hevalên we re bibin alîkar ku bi
penceşêrê bijîn.Pêdivî ye ku her kes bizanibe: kes neçar e ku ji penceşêrê bimire.Dermanek
heye, her dem dermanek heye.Ew tenê ...Big Pharma dê nehêle em wê hebin.Çawa diwêrin?!
Lêkolîna  penceşêrê  pîşesaziyek  pir-mîlyar  dolar  e.Û  ew  çi  dikin?Ew  kesên  wek  min  bi
dermanên  xwe  dikujin.Çêrok  e!Dermanek  heye!Rûnê  Phoenix  Tears  dixebite!Ji  her  kesî  re
bêje.Ji kerema xwe ve!" Joanne

"Silav Rick Simpson, baweriya min bi rûnê heye û niha ji bo diya xwe ya ku bi penceşêrê re
heye wê bikar tînim, lê pirsek min heye, hûn dibêjin ku divê di sê mehan de 2 onsan were
vexwarin, lê diya min ji ber nexweşiyê pir qels e. nexweşî û tenê wekî onsan tê girtin û li ber sê
mehan e, lê dîsa jî wê digire, û ez dixwazim bizanim ka ew heman bandor e, ji ber ku we got
divê di sê mehan de be.Ji kerema xwe bersiva min bidin ji ber ku ez bi fikar im." Esmeralda

“Zêde meraq neke ka wê heya niha çiqasî girtiye.Tenê hewl bidin ku wê hinekî zêde bixwe.Ji wê
re bêje bila pariyek ji berê mezintir bixwe, dema ku bi şev razê, hêdî hêdî ew ê bikaribe zêdetir
bixwe.Bawer bikin ku ew bi şev dozek mezintir dixwe û ew ê zûtir toleransek çêbike.Bavê min
sê mehên pêşîn heman tişt kir.Demek dirêj jê re derbas bû berî ku wî karîbû rojê zêdetirî nîv
gram bixwe bixwe û kansera wenda bû jî dema ku wî rojê 1/4 gram bi zorê dixwar - (tumor
piçûktir  dibû).Niha ew rojekê li  dora gramekê ye û di  nav  10 mehan de zêdetirî  sed gram
xwariye.Serkevtî bin!" Jose

"Silav her kes, hevalek min heye ku hewil dide ku dozek kronîk a nexweşiya lîmê bi CO-ya paqij
(nêzîkî 70-80% THC û bi alkola genimê organîk hatî çêkirin) ku ji çêkerek rûnê pir bi navûdeng,
taybet hatî kirîn, derman bike.Dema ku wê 3,5 hefte berê gihîşt 3/4 gram di rojê de, wê dest bi

- 9 -



kêmbûna şêtbûnê, gêjbûna navbirî û pozê pir nerm (hema hema îshal) kir.herî kêm rojê 3 caran
- ev hîn jî niha diqewime û qet baştir nebûye, lê di heman demê de xirab nebûye, ku ev baş e.

Her serê sibê ji bo mehekê, laşê wê bi rastî her tiştî davêje zikê kolonê ku xuya dike, û bêhn li
dawiya xênî dikare were tesbît kirin (bibore ji bo TMI!) Tiştê ecêb ev e ku pozê wê bi rastî bêhna
jehrîn dest pê kir. ..hema wek kîmyewî, bi qasî hefteyekê piştî zêdekirina dozê ji 1/2 ber 3/4
gram.Bîhnek pir ecêb e - bêhna pozê jî nayê!!

Ew naha rojek gramek e (ji bo 1,5 hefteyên borî), û ew hîn jî wusa ye, heke ne hinekî xirabtir
be.Pirsgirêk an pirsgirêkek din tune, û ew bi rastî zû sax dibe û ji 10+ salên paşîn ên antîbiyotîk,
protokolên nebatî, hwd pir çêtir dike.Heya nuha, pêşkeftina tenduristiya wê zehf dramatîk bû ...
ber  bi  başiyê ve !!Ma ev pîvaza bêhna jehrîn ji  mirina  bakteriya lyme,  detox,  an tiştek din
çêdibe?Bi rastî ez meraq kiribûm gelo wê dibe ku kansera kolonê an hin kansera din a ku rûn lê
diparêze hebe, ku dibe sedema bêhna tirsnak û pir caran rijandina nerm.Ti şîret li wir??Ma ev
normal e?"

"Ev tiştê ku meriv li bendê ye.Dema ku hûn li ser rûnê ne ...(heke rast were çêkirin) laş detoksek
mezin dike.Awayê herî  hêsan ji  bo danasîna wê ev e...  her tiştê ku tê hundurê laşê we ku
derman jê hez neke, ew ê rêyek bibîne ku çopê derxe.Wusa dixuye ku pêşkêşvanê we dizane
ku  ew  çi  dike  ji  ber  ku  ev  nîşanên  ku  hûn  jê  dipirsin,  ji  me  hemî  an  nexweşên  me  re
diqewimin.Ev celeb nîşanek ji 3 mehan zêdetirî min û jina xwe domand.

Tişta ku min aciz dike ev e ku THC û CBD li ser hilberê têne hesibandin.Dema ku em hilberînin,
em  bi  navînî  93-97%  THC  û  di  navbera  1.34  û  1.59%  CBD  de  ne.Ev  tenê  bi  guheztina
çareserkerê an bi guheztina dekarboksîlasyona we ya hilbera navborî dikare were bidestxistin.

-- Tovên gewriyê têxin nav xwarinê, ew ê pir zû pîvazê birêkûpêk bikin.Dema ku ew pir diherike,
hûn hewce ne ku tiştek zexm lê zêde bikin.Û ew tov e.Piştrast bike ku ew tu hebên kîmyewî
naxwe.Bêhn detox e, tiştek ku meriv pê xemgîn bibe tune. JB

"Efektên alîgir ev in: temaşekirina karîkaturên dawiya hefteyê." Matt

Kîjan Stran / Cûreyên?

"Ez bi Richard re li ser vê yekê me.Ma we navnîşek celebên ku hatine îsbat kirin ku dixebitin
hene?Hin  pargîdaniyên  tovên  baş  hene  ku  meriv  jê  ferman  bike?Min  tenê  çend  tov  emir
kir.Tiştên  ku  divê  ez  di  tengahiyek  baş  de  lê  bigerim  çi  ne?THC,  CBD,  nîşana  vs  sativa?
Zencîreya ku min emir kir xwedan asta THC% 18-23 û CBD ji% 0.7-1.0 heye. Cisco

-- Xwezî ez bikaribim lîsteyek weha peyda bikim, Cisco, lê ez nikarim û naxwazim di demek
nêzîk de heya ku em ê nikaribin hemî lêkolînên pêwîst  bikin da ku bikaribim wiya ji  we re
vebêjim.Ya ku min ji Richard re nivîsî ev e: Ez bi rastî nikarim navek celebek bidim, hûn her gav
hewce ne ku wê biceribînin û bibînin ka çi bandorên wê yên êşkêş heye.Ez nizanim vî nexweşî
çi bikar aniye.Jinebîya Spî ya ku Rick berê mezin dikir  êşkêşek hêja bû, Jinebiyên Spî  yên
Ewropî wisa xuya nakin ku xwedî wê bandorê ne.Ji ber vê yekê, wekî her gav, cureyên indica
(serdest) yên herî bi hêz û hêşdar û nivîn-girtî bi 20% THC an jî zêdetir, rûnên ji çend celeban ji
bo encamên çêtirîn tevlihev bikin.Li cûreyên bi rastî hovane yên hêzdar bigerin ku dê piştî çend
pifdanan we biqewirînin.Daxwazên çêtirîn, JB

"Gelo hêmanên kêrhatî di nebata nêr de heye?" Hesab

-- Nebatên nêr ên ciwan ji bo fîberê ji bo kincên nerm ên dewlemendan dihatin bikaranîn.Ez ê ji
mêran derman çênekim, hin kes dê ji tozkukê re alerjîk bibin û dibe ku ev yek bibe sedema
tengasiyê.Hûn dikarin ava vexwarinê bikinan wan ji bo çayan bikar bînin (eger ew saxlem bin û
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bi organîkî mezin bibin).Lê hûn dermanê herî baş ji nebatan nagirin.JB

Q.Ma Afgan Kuş ji bo çêkirina neftê tiştek rast e.Min ji tiştên kuçeyê hinek rûn çêkir û ev du
hefte ye ku ez wê bi kar tînim ji ber ku pirsgirêkên min ên xewê hebûn, naha ez wek pitikan
radizêm û sibê bi rihetî şiyar dibim.Pirsgirêk ev e ku meriv li Londonê meriv tiştên baş bidest
bixe,  ji  ber  vê yekê min ferman da AK,  tenê nuha hewcedariya we bi  raya we heye.Dema
serbest

YEK.Bi rastî ez nikarim bi navê zirav bibêjim.Ger ew bi hêz be û we xew bike, divê dermanek
baş çêbike.Wekî ku hûn dizanin, em çelên herî bi hêz û hêşdar pêşniyar dikin (tercîh bi %20
THC  û  zêdetir)  û  rûnên  herî  baş  ji  berhevkirina  çend  celebên  pir  bi  hêz  û  bêhêz  têne
hilberandin, ji ber vê yekê ez ê hewl bidim ku çend cureyên bêhnfireh ferman bikim heke hemû
gengaz, ku dê bibe îdeal.Lê tewra rûnên yekcarî jî dikarin ecêban bikin, ya ku ez dibêjim ev e ku
rûnên çêtirîn bi gelemperî ji berhevoka çend celeban têne hilberandin.Daxwazên çêtirîn, JB

"Sedemek baş heye ku Rick Simpson pêşniyar dike ku tenê THC-ya bilind a ji Indica bikar bîne.
Indica sedatîfek e ku bêhnvedan û xewê pêşve dike, hem jî ji bo qencbûnê hewce ne. Sativa
enerjiyê dide û tansiyona we bilind dike. Di hin rewşan de ev dikare ji bo kesên bi tansiyona
bilind an pergalên têkçûyî xeternak be, ji ber vê yekê berî ku hûn şîretan bikin, ji kerema xwe
mijarê bizanibin. Tu naxwazî zirarê bide kesî. Ji bo pir kesan, şîreta Stan (sativa sibê, indica berî
razanê) baş e, Ger hûn hîbrîdek bikar bînin, piştrast bikin ku ew herî kêm 80=90% Indica ye.
Bextê te xweş bî." Gary

"C: Silav Jindrich.....Ez nû di dermankirina Rick Simpson de me (min bi penceşêrê ketiye)...Ez li
vir  endamê klûbek  kirrûbirên  esrarê  me… Ji  ber  vê  yekê  ez  ji  bo  kirînê  hindek  bijarteyên
cûrbecûr  hene.Ez  tenê  meraq  dikim  ka  dê  bijartina  min  a  çêtirîn  indica  ji  bo  çêkirina
dermankirinê çi be?Her pêşniyarek pir bi nirx.Spas dikim.

JB: Silav C, îndîka herî bihêztirîn, bi tercîhî çend cureyên xwe bistînin.Ger bijartina we hebe, ez
ê 3-4 onsan ji her yek ji çerezên/buçikên herî giran ên berdest bikirim û ji lîreyek wê rûnê çêkim.

C: Baş e, spas... mebesta te ji ya herî giran çi ye?

JB: Herî sedatîf, pir xewle, bi bandorek derbeyê

C: Bibore, lê ev hemî ji bo min nû ye.

JB: Pirsgirêk tune.Zêde, hema hema bi narkotîkê, pir giran.

C: OK

JB: Van peyvan bikar bînin û ji cotkaran re bibêjin ku, ew ê bizanibin ez qala çi dikim, ez hêvî
dikim.
C: Ez dizanim kuş, geliyê haş hene.Navên din nayên bîra min.

JB: Dîsa, kesek bi tecrube bi xwe re bibin û ji wan re biceribînin.

C: OK

JB: Û stûnên herî xurt ên sedatîf ên wan hene, 20% THC an jî zêdetir bikirin.

C: OK .... gelek spas ji bo her tiştê ku hûn dikin

JB: Tu bi xêr hatî, C.

C: Û spas ji Rick re jî...We hevalan heya niha bi rastî jiyana min xilas kiriye.
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JB: Ez ê ji  wî  re behsa te bikim.Ji  kerema xwe ji  bo encamên çêtirîn hemî rêwerzên li  ser
malpera me bişopînin.Rûnê wekî ku tê pêşniyar kirin bistînin, pH-ya laşê xwe zêde bikin (şeva
lîmonê, zebeş hwd.), her roj tovên du sêvan bixwin, ger hûn dixwazin bijîn ji doktoran û CT û
Xrays dûr bimînin.Ew di axiftina we de li ser dermankirinên xwe yên "pejirkirî" yên kujer serwer
in û dibe ku nexweşên me şîreta wan girtin, dev ji karanîna rûn berdan û mirin.

C: Dê bikim ... careke din spas.

(çar saet paşî)

C: Hey Jindrich.Spas ji bo alîkariya we berê.Min di dawiyê de tevliheviyek Indica OG Kush û
Hash Truffle wergirt.Mirovên li klûbê wisa dixuye ku ew ji bo çêkirina derman çêtirîn çêtirîn e ku
wan hebû.

JB: OK.Deng baş.

C: Baş e :-)...Ji ber vê yekê hûn difikirin ku ew ê ji bo çêkirina derman baş be?

JB: Ez bi rastî tiştek nafikirim, heya ku ez bixwe materyalê nebînim û ceribînim.Nav xweş û
nasdar  dixuyin,  lê  ez  bi  rastî  nizanim  ka  kulîlk  çiqas  bi  hêz  in  û  we  bi  rastî  çi  girtiye.
C: Ah, ok.Nêzîkî 6 hefte ye ku ez derman dikim ... guhertinên di min de ecêb in ...Her kesê ku
min nas dike matmayî dimîne.Belê, careke din.Tu Jindrich nas dikî, 3 roj piştî ku ez bûm, min
jinek nas kir ku bi heman kanserê wekî min ketibû.Em di heman temenî de ne, heman qonaxa
penceşêrê hebû, her tişt yek e.Ji min re radyasyon hat pêşkêş kirin, wekî wê.Min got nabe, ez
dermanê Rick Simpson dikim.Wê radyasyonê hilbijart.Jindrich, ew 4 roj berê ji tîrêjê, ji şewatên
tirsnak ên ku vegirtî mir.Ew tenê 55 salî bû, xurt bû, lê dîsa jî "derman" ew kuşt.Tenê min ew qas
bêtir piştrast dike ku ez bi hilbijartina xwe re tiştê rast dikim.

JB: Ez çîrokên weha dizanim.Ya ku ew ji nexweşan re dikin bi rastî nexweş e.Daxwazên çêtirîn,
C.Hûn dizanin çi bikin.”

"Ez difikirim ku rêyek baş a ravekirina cûdahiya di navbera kalîteya rûn de dê ev be:

95-98% THC 95-98% şansê başbûn û saxbûna bêkêmasî ye.

80% THC 80% şansê başbûn û saxbûna bêkêmasî ye

70% THC bi 70% şansê başbûn û zindîbûnê ye

60% THC bi 60% şansê başbûn û zindîbûnê ye.hwd.

Lêbelê,  100%  THC  100%  şansê  başbûn  û  saxbûna  bêkêmasî  nake  ji  ber  ku  ew  ji  rûnê
maddeyek cûda ye.

Gava ku nexweş kemo û radyasyonê digel rûnê bikar tîne, an berê jî di van dermankirinan de
derbas bûye, ji sedî du an sê, belkî çar an pênc dabeş bikin, di rewşên weha de hûn bi tenê qet
nizanin gelo dê rûn têra wê hêzê bike ku wê qut bike. .Nexweşên weha divê 2 an 3 qat zêdetir
rûn bixwin (120-180g di heyama şeş mehan de).

Ev tenê ji bo mebestên ravekirinê tê gotin,Ji ber vê yekê mirov dê girîngiya kalîteyê û naveroka
THC ya rûnê çêtir fam bike. Pîvana sereke ev e ku rûn dema ku tê vexwarin divê bandorek pir bi
hêz û sedatîf çêbike.Rûnên herî baş pir bêhnxweş in, di heman demê de dilgeş in (ji ber vê yekê
hûn  wan  dixwin,  di  xew  re  dikevin  û  çend  demjimêran  şûnda  şiyar  dibin  bi  ken  û  kenên
zarokan).

Gava ku hûn rûnê xwe baş parzînin û di dawiya pêvajoya kelandinê de çend dilopên avê lê
zêde bikin (û ji ber vê yekê materyalên nebatî yên nehewce tê de tune ne), di heman demê de
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şansek baş heye ku hûnbi rastî dê ji tama rûnê hez bike.Ji ber vê yekê dîsa û her û her - pê
ewle bine ku rûnê we her gav bi hêz û aramker e ku ji bo baştirîn encama dermankirinê gengaz
be.Dema hilberandin û karanîna rûnê rêwerzan bişopînin, bi vî rengî hûn dikarin pê ewle bin ku
we ji bo nexweşê herî zêde ji destê we tê kiriye.Daxwazên çêtirîn, JB ”

"Ez bawer nakim ku ew ji sedî 95 be." Dewlemend

-- Ne hewce ye ku ew ji %95 THC be, Dewlemend be, lê rûnên bi 95% THC yên herî bi hêz in û
rûn çiqas bi hêztir û aramtir be ew qas çêtir wekî derman kar dike.Hûn dikarin her gav ji rûnê bi
hêztir kêmtir bistînin û ew ê ji rûnek nizmtir çêtir bixebite.Bi rastî ew qas hêsan e.JB

"Standard û kontrola kalîteyê - erê.Lê tenê heke Rick van standard û qc-ê qebûl bike. Dozkirin
-- Em qet li dijî kontrolkirina kalîteyê nebûn, Sue.Lê rastî ev e ku kontrolkirina kalîteyê li piraniya
deverên cîhanê ne gengaz e ji  ber  vê yekê ku kanabis  neqanûnî  ye û laboratîf  nikarin  wê
ceribandinê bikin.Em bi rastî bi mirovên ji çar aliyên cîhanê re dixebitin, ne tenê ji Dewletên
Yekbûyî.Testkirin niha li çend welatan heye, pir hindik kes gihîştina wê heye.Piraniya nexweşên
me têdikoşin ku têra xwe drav peyda bikin da ku çareserker û kelûmelek birinc bistînin, ji ber vê
yekê çi qas kêm be ji bo wan ew çêtir.

Bê guman em dikarin her tiştî tevlihevtir bikin lê em naxwazin wiya bikin.Em hez dikin ku ew
sade bimînin.Ger hûn rêwerzên hêsan bişopînin hûn ê rûnê pir bi kalîte hilberînin.Tiştê ku hûn tê
de dihêlin ew e ku dê di hilbera paşîn de çi be.Ji ber vê yekê heke hûn wê ji nebatên saxlem
çêkin,  bi  îhtîmalek  mezin  hûn ê  rûnek  ku baş be û  derman,  giyayî  û  kî  zane  çi  bê  belaş
derxînin.JB

Outdoor Versus Indoor

"Jeff, tişt ev e ku berevajî baweriya populer, THC we aram dike.CBD girtina anandamide asteng
dike  û  we  aciz  dike.Em  ji  tecrûbeya  xwe  dizanin  ku  rûnên  bi  95-98%  THC  dikarin  werin
hilberandin û ew dikarin pir aram bibin.Lê ez bi têra xwe encamên min nînin ku bikaribim bibêjim
ka bi rastî çi wan ew qas aram dike; plus her beş cûda ye û em bi her awayî nekarin wê ji nû ve
hilberînin, ji ber vê yekê em aniha zêde bala xwe nadin ceribandinê, di heman demê de ji ber
şert û mercên ku em tê de dijîn.

Em dixwazin rûn bi qasî ku mimkun be hêzdar û sedatîf/qewitandin be ji bo encamên çêtirîn di
dermankirinê de.Çi qas narkotîk bêhinvedan be ew qas çêtir e.Piraniya cureyên CBD yên bilind
ên ku me dîtin, nêzî hêza tiştê ku em dixwazin pê re bixebitin ne nêzîk bûn, ji ber vê yekê em
wan pir pêşniyar nakin, ew e. JB

"Piştî ku jina xwe di 35 saliya xwe de ji ber pençeşêrê wenda kir, û bi birayê min re ku ev pênc
sal in ji ber pençeşêrê li benda veguheztina kezebê ye, ez li dermanxaneyan li RSO digerim.Ew
biha di navbera 100 $ / g heya 30 g li Dewleta Washington diguhere.Yek ji wan deverên ku jê re
tê gotin RSO rûn bi 7% THC-ya nebaş bi CBD-yên bilindtir hebû, gelo ev jî hêja ye?Ew rûnê 30
g bû.Bi sed dolarî gramî petrolê ji sedî 90 bû, ez difikirim 92%.Balansa bêkêmasî ya her sê
kîmyewiyên psîkoaktîf çi ye?Spas." Heath

-- Heath, RSO ya herî baş li dora 95-98% THC ye, bi gelemperî li dora 1% CBD û zehf bi hêz û
sedatîf e, bi giranî li ser peyvên bi hêz û sedatîf (qeydkirina textê, pêdivî ye ku ew we pir xew û
rehet bike dema ku tê vexwarin. .Dema ku ew nebe, pişkek din biceribînin û rûnê enerjiyê ji bo
karanîna herêmî biparêzin).

Wekî ku ji wan rûnên "bilind CBD" yên bi 7% THC re, bi kêmanî naha hûn dizanin çima em li dijî
rûnên weha ne -- piraniya rûnên CBD yên bilind ên ku niha têne peyda kirin hevwate ne yên ku
em jê re dibêjin çopê, ji ber ku em cûdahiya di navbera pola bilind de dizanin. rûn û bi bingehîn
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her  tiştê  din.Ew  bi  rastî  çêtirîn  e  kuTenê  gava  ku  gengaz  be  rûnê  xwe  çêkin.Kulîlk  ji
dermanxaneyan bistînin, çêtirîn ku wan heye bikirin, û paşê rûnê çêkin, bi rastî tiştek jê tune.Min
bi xwe rûn ji kesî nedikir, min ê her tim ji xwe re rûn bikira.Hûn dixwazin bibin kontrola kalîteya
xwe, hûn naxwazin xwe bi tu kesî ve girêbidin.Heke hûn dikarin qehweyek an mojîto çêkin, hûn
dikarin rûn jî çêkin.JB

"Ez 5  laboratuwaran  nas dikim ku hemî  tevhev kirine  TU carî  rûnê "96% THC"  nedîtine…
Kesek.Di 5 salên dawî de bi hezaran ceribandin.Tiştek nêzê wê tune - tewra gava ku pisporên
laboratuarê bi  hemî hêza xwe hewl didin ku nimûneyek pîvan nîşan bidin… Paqijiya ku ew
dikarin bistînin %88+ e.Û ev pisporên ku çavkaniyên berfireh di destê wan de ne." Phil

-- Ev tenê îsbat dike ku wan rûnên herî bihêz ên ku têne hilberandin ceribandin nekiriye, ne
tiştek din.JB

"Omg, ew qas şîroveyên nakok, ez ewqas tevlihev dibim?!?!" Diana

-- Ez ê guh bidim kesên ku dizanin çi dikin û çi dibêjin.Ji we re ye ku hûn hilbijêrin ka ew kî
ye.JB

"Ew xalek baş e ku hûn JB dikin.Ez ê xwe bispêrim tiştê ku hûn dişînin û şîret dikin.Ez zelal im
ku Nafta ya herî bijarte ye (li hember alkolê).Ez texmîn dikim ku beşa tevlihev ev e ku li ser
malpera Rick, û pirtûka wî, tê şîret kirin ku meriv indica bikar bîne, lê dîsa jî tê zanîn ku indica
naveroka CBD-ya bilindtir e û hûn li jor dibêjin ku sînorê di navbera her duyan de winda bûye.Ji
bo kesek mîna min ew tevlihev e.Indica li hember Sativa.THC li hember CBD, hwd, hwd.Ji ber
vê yekê heke pêdivî ye ku meriv bi kêmî ve 20% THC hilbijêrin, wê hingê nabe ku meriv Sativa
hilbijêrin?An jî fikir e ku meriv Indica hilbijêrin lê bi asta THC-ya bilind ya bi kêmî ve 20% THC
(bêyî naveroka wê ya CBD) heye?Ji kerema xwe hûn dikarin şîret bikin da ku destpêkek mîna
min bikaribe alîkariya endamên malbatê bike?” Jyoti

-- Belê, indica erê, lê yên herî bi hêz û hêstir, heke gengaz be.Propaganda CD-ya bilind dest pê
kir ku ji bo rûnên nizm bikişîne.Zêdetir rûnên me yên îdeal 95-98% THC hene.Ji ber vê yekê
dîsa, li wir ew qas cîh ji bo CBD tune.Ji bo me peyvên "hêz û aram" ji "CBD bilind" girîngtir in.
JB

“Baş e, ji kerema xwe em dikarin bêyî ken û ken çengek çêkin?Di 3ê sibehê de kenîya Hubby
pîr dibe.Pir ken." Thistle

"Min lêkolînên ku tê de THC paqij in vitro ji hucreyên xerab re tê derzî kirin û ew apoptîze dikin
xwend.Min lêkolînek wusa ji bo CBD nedîtiye.Ji min re dixuye ku nêzîkatiya CBD ji rêyek ku
mirov li ser dermanên cannabinoid sermaye bikin bi lîstina tirsa bêbingeh ya mirovan a ji THC û
pêşvebirina feydeyên kanabisê bêyî "THC-ya tirsnak, tiryak, tiryakê" ye. Dema ku CBD wekî
mûcîzeyekê didin nasîn,  kirina drav an jî  piggybacking li  ser  performansa PROVEN a rûnê
hepsê ku, şikir ji Xwedê re dijberî THC-ya xedar e, ev e ku meriv li ser dînbûna refê sermaye
bike û bêhna sextekariyek bêhn dike.Ez nabêjim ku CBD feydeyên wê tune, ji bo nimûne, li ser
mijarê, lê ji lêkolînê diyar e ku THC ya herî derman e.Heqkirina qedexekaran û balkişandina li
ser CBD xirabiyek mezin e.Hûn ê çawa rave bikin ku lêkolîna li ser pêkhateyek ku hindik e?Ev
bêaqil e.” Cory

"Erê, CBD bê guman dikare bi kansera metastatîk şer bike.Bi taybetî dema ku ew beşek ji rûnê
Rick Simpson e, ku divê 95-98% THC-ê hebe.Ev ji we re vedibêje ku girîngiya CBD-an belkî ne
ew qas ku tê pêşkêş kirin ne mezin e.Lê bila em hêvî bikin ku rojek zanyarên bijîjkî jî dest bi
ceribandina  RSO  bikin.Ger  ew  rêwerzên  me  li  ser  çawaniya  hilberandin  û  karanîna  rûnê
bişopînin, ew ê wekî me encamên mezin hebin.Ger nekin, baş e, ew ê nebin.Ew qas hêsan e.”
JB
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Protokola Rick Simpson
"Mirov bi dozên hindik, bi qasî nîvê birincê hişk-kurt û hişk dest pê bikin.Her çend rûn bê zirar e
jî, ji yên ku dest bi dermankirinê dikin kêmtir ji zêde çêtir e.Di destpêkê de her heşt demjimêran
carekê tenê pişkek piçûk ji vê maddeya ecêb bistînin, dûv re her çar rojan carekê bi rêkûpêk
dozana xwe zêde bikin û di demek nêzîk de tolerasyona we dê zêde bibe.Ger mirov bêje ku wî
an wê bandorên wê hîs nekir an ku ew tenê hinekî wan hîs kir, ez ê vê yekê ji bo destpêkek
dozek baş bihesibînim.Hûn tenê dixwazin piçek derman di pergala wan de bistînin da ku ew
dest bi karanîna wê bikin.

Hûn çu carî nizanin ka dê mirov çawa bersivê bide, ji ber vê yekê hêdî hêdî bimeşin, û doza xwe
her  çar  rojan  zêde  bikin,  heya  ku  nexweş  her  24  demjimêran  carekê  gramek  bi  tevahî
bixwin.Dema ku nexweş bi karanîna rûnê re fêr bibe, baştirîn rê ji bo pêkanîna vê yekê ew e ku
ew dozên ku bi qasî sêyek gram her heşt demjimêran digirin, gava ku ew bi karanîna wê re aciz
bûn.Dîsa jî, ez dixwazim bi bîr bînim kesên ku bi zehmetiyan re rû bi rû dimînin ku dosyaya wan
dikare hêdî hêdî zêde bibe, lê ji bo encamên çêtirîn, divê ew bi lez û bez were vexwarin.

Van rêwerzên dozê ne ku Rick pêşniyar dike, ger nexweş bikaribe bi têra xwe zû tolerasyona
xwe ava bike.Ger ev protokol were şopandin, gelek nexweş dikarin di sê hefteyan de bigihîjin
wê astê ku her 8 demjimêran carekê sêyek gram bixwin.Lê bi navînî ew bi gelemperî çar-pênc
hefte digire piraniya nexweşan berî ku ew bikarin vê mîqdarê her dozekê bixwin, piştî ku ew
dikarin rojane yek gram bidomînin heya ku ew sax bibin an rewşa wan were kontrol kirin.

Rick hez dike ku vê dermanê di sîrincên plastîk de, yên ku derziyên wan tune ne, peyda bike, di
şûna wê de tenê vebûnek piçûk heye ku rûn dikare tê de were kişandin.Ew dibêje ku dabînkirina
rûnê bi  vî  rengî ji  nexweşan re hêsantir  dike ku dozên xwe bipîve û ew rê li  ber qirêjkirina
dermanên biyanî digire.

Rêya herî hêsan a ku pir ji wan re têgihiştina mîqdara ku divê bixwin ev e ku meriv wê bi tiştek
mîna birincê hişk-kurt-kurt bide ber hev.Doza destpêkek divê bi qasî nîvê mezinahiya yek ji van
dexlên birincê an bi qasî yek heştê înçek dirêj be, ev mîqdar dê bi qasî çaryeka dilopekê be.Di
hin rewşan de, yên ku xwedan toleransek pir kêm in jî dikarin bibînin ku ev dibe ku ji wan re pir
pir be ku di destpêkê de bi rehetî bi rê ve bibin, ji ber vê yekê, ger hewce be, ew dikarin bi
hindiktir dest pê bikin.

Pêdivî ye ku dozên bi vî rengî rojê sê caran, serê sibê, nîvê nîvro û bi qasî saetekê berî ku
nexweş biçe nav nivînan were vexwarin.Tişta ku pêdivî ye ku mirovek destpêk bike ev e ku
berbera yek nîv birincê hişk ji sîrinca plastîk biçilmise û ew jî doza wan e.Her çend em behsa
mîqdarek pir hindik dikin û zirarê nade nexweş, ji ber hêza wê divê ev madde bi rêzdarî were
bikar anîn.

Piştî çar rojan di vê dozê de, dûv re ew ducar dibe dozên, yên ku bi qasî dexla birincê, an jî
dozên,  ku bi  qasî  çaryeka înç dirêj  in dema ku ji  şiringê tê kişandin.Dûv re,  çar roj  şûnda,
dosage dîsa ducar dibe û ev yek her çar rojan berdewam dike heya ku nexweş di her dozekê de
wekheviya şanzdeh genim birinc bixwe.Ev mîqdar bi qasî heşt û neh dilopên rûnê her dozekê
ye, ku bi qasî sêyek gram e.

Yek ml ji hêla giraniyê ve hinekî zêdetir ji yek gram e, ji ber vê yekê heke nexweş bixwazin, ew
dikarin  vê  pîvanê  bikar  bînin  da  ku  dosageya  xwe  diyar  bikin.Di  wê  gavê  de,  nexweş  bi
gelemperî di vê dozê de berdewam dikin heya ku ew bi rewşa xweya bijîjkî re bigihîjin bandora
xwestinê.Dê nexweş hebin ku dê nikaribin dozaja xwe ewqas zû zêde bikin,  lê  Rick ji  wan
daxwaz dike ku bi  qasî  ku ji  destê wan tê wê zû bigirin,  da ku rûn bikaribe êşa wan sivik
bike.Wekî din, dê hebin yên ku dikarin vê dermanê zûtir bistînin û Rick bi vê yekê re çu pirsgirêk
nîne, heya ku nexweş di girtina wê de zûtir rehet be, ev tenê tê vê wateyê ku ew ê pir zûtir sax
bibin.

- 15 -



Di rastiyê de,  Rick hîs dike ku dema ku dor tê karanîna vê dermanê divê nexweş di  qada
aramiya xwe de bimînin.Lê dîsa jî  ew difikire ku her kesê ku rewşa wî giran e,  divê bi  vê
maddeyê re nelîze, ji ber ku ger ew bi rêkûpêk neyê girtin, dibe ku nikaribe rewşa ku tê xwestin
were derman kirin derbas bike.

Ji ber ku karanîna vê dermanê ew qas ewledar e, em bi gelemperî dozan tam napîvin, lê ji bo
kesên ku ji pîvandinên rast hez dikin û xwedan pîvanên rastbûna têr in, di çar rojên pêşîn de bi
qasî 0,01 g rojê sê caran dest pê bikin.Dûv re, heke hûn bikarin, çar rojan ducar bikin 0,02 g,
çar rojan 0,04 g, çar rojan 0,08 g, 0,16 g û paşê 0,32 gram.Ev ê ji  bo kesên ku dikarin vê
maddeyê zû bixwin nexşeya dozê ya îdeal be.

Gava ku hûn dikarin cûreyên pola bilind ên buda indica bigirin ku bi wan re bixebitin, rûnê ku tê
hilberandin dê zehf aram bibe.Ger we "Rick Simpson Oil"a rastîn hilberandibe, bandora rûn dê
hebe û hindik e ku meriv pê xemgîn bibe.Nexweş bi tenê di xew de dikevin û di dawiyê de ew ê
şiyar bibin.Dibe ku hin di destpêkê de hinekî xwe bi kevir hîs bikin, lê ew ê zirar nebînin, û bi
gelemperî di nav saetekê de piştî ku ew radibin, ew hesta xewê diçe.Ger rûn ji cûrbecûr sativa
hepsê tê hilberandin,  li  benda tengasiyê û sativa  enerjiyek  dirêj-mayînde bin.Hûn naxwazin
mirovên bi şert û mercên giran ên mîna penceşêrê hewl bidin ku bi van bandoran rûnê bigirin û
nexweş dê feydeyên dermanî yên ku nîşanek baş dikare peyda bike wernegire.Ne her kes ji
bilindbûnê hez dike û ji  hêla dermanî ve ne girîng e ku meriv li ser vê maddeyê zêde kevir
bibe.Lê di hin rewşan de ku jiyana nexweşan di xetereyê de ye, dayîna dozên mezintir dibe ku
yekane tişt be ku dikare jiyana wan xilas bike.

Mesele ew e ku rojê sê caran derman bikeve nav nexweş.Nexweş bi hêsanî dikare wê deyne
ser tiliya xwe û dûv re wê li ser diranên xwe bişewitîne.Dûv re, ava sar an çayek vexwin û divê
ew daqurtandina wê pir hêsan bibînin.Hin çerez jêkek çêdikin ku ne xwedan çêjek xweş e lê bi
vê yekê re hêsan e.Bi tenê doza nexweşan bixin ser pariyek nan û pê bipêçin, paşê bidin devê
wan û av bidin wan.Heman tişt dikare bi karanîna mûz an celebên din ên fêkî jî were kirin.Fikir
ev e ku meriv bi lez û bez rûn bigihîne nexweş lê Rick dîsa jî hez dike ku bibîne ku ew di qada
aramiya xwe de bimînin.

Her kes cûda ye û tolerasyona me ya ji bo vê dermanê dê ji kesek bi kesek cûda cûda be, ji ber
vê yekê pê ewle bin ku nexweş bi mîqdara ku ew dixwar rehet be.Digel gelek şert û mercên
giran, ji bo nexweşan girîng e ku zû vê dermanê bixwin, ji ber vê yekê dibe ku ew şansek çêtir ji
bo saxbûnê hebe.Wekî ku min berê jî behs kir, her çend rûn bê zirar be jî, heke pir were girtin,
pir caran nexweş ji ezmûnê hez nakin.Ji ber vê yekê dozaja wan hêdî hêdî bixebitin; bi vî awayî
ew ê bi karanîna wê rehet bibin.

Dîsa jî, wekî ku em dixwazin bibêjin, nexweşiyên êrîşkar divê bi tundî bêne derman kirin, ji ber
vê yekê heke min tiştek xeternak hebe, ez ê di demek herî kin de bi qasî ku bikaribim jêderk
bixwim.Ez difikirim ku ew drav dide ku were amadekirin, ji ber vê yekê yên ku dikarin di zûtirîn
dem de dest bi karanîna bandorên rûnê bikin, ji ber ku wê hingê ew ê zanibin ku li benda çi ne,
ger hewce bike ku dozên mezintir bigirin.

Tedawiya standard ji  bo vegerandina laşê we di  rewşek tenduristî  ya baş de 60 gram rûnê
kalîteya bilind e ku di heyama sê mehan de tê vexwarin.Ji bo kesên ku kemo û radyasyonê
girtine, fikrek baş e ku 120 heta 180 gram rûn di zûtirîn dem de bixwin.Bi gelemperî, 60 g dikare
penceşêrek cidî derman bike, lê ji bo kesên ku ji hêla pergala bijîjkî ve zirar dîtine, pir caran bêtir
hewce ye ku pêşî li vegerandina penceşêrê bigire û zirara ku van dermanan li dû xwe hiştiye bê
rakirin.

Dema ku nexweş dîsa sax be, hûn dikarin dozê paşde bavêjin yek an du gramên mehê an jî bi
qasî ku nexweş dixwaze bixwara; ji perspektîfa me, bêtir çêtir e.Dozên lênêrînê bernedin, ji ber
ku ew ji bo parastina tenduristiya baş girîng in.Mehê gramek an dilopek rojek piştî kar êvarê pir
deng nake lê, li gorî Rick, divêbes be ku laşê we sax bimîne.
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Wekî din, ew ji nexweşan hez dike ku tiştên din ên xwezayî yên wekî tovên sêvê û giyayê genim
bi dermankirina rûnê re bikar bînin.Li gorî ezmûna min, ez ê ji nexweşan re jî tovên hepsê (û
bixûr, mirx, û hops) bixwim, ji ber ku rûnê ku tê de ji bo laş pir bikêr e û baş e.

Rick di heman demê de bawer dike ku nexweş divê hewl bidin ku pH-ya laşê xwe bi xwarkirina
tiştên wekî zebeş an ava lîmoyê hwd bi lez û bez bixin jor.Ew dibêje ku ev yek girîngiya herî
mezin e û kirina vê yekê dikare ji nexweş re şansek çêtir bide ku sax bimîne.

Her weha pêdivî ye ku nexweş dest bi xwarina bêtir fêkî û sebzeyên xav bikin û kêmtir goşt
bixwin,  nemaze  celebên  pêvajoyî,  ku  bêtir  toksîn  hene.Rick  di  karanîna  makîneyên  ava
vexwarinê  de bawermendek  xurt  e  û  ew hîs  dike  ku  dozên  mezin  ên  vîtamîn C jî  dikarin
feydeyek mezin bin.

Ev protokola Rick Simpson e û ev sedem e ku navê wî heta hetayê were zanîn.Dibe ku ew
vedîtina herî girîng a hemî deman e û bandora bikêr a tiştê ku vî mirovî daye me nayê zêde
kirin.Derman  û  teknolojiya  nûjen  dema  ku  nexebite  çi  feydeyê  dide?Heke  hûn  dixwazin
encaman bibînin, rêbaza Rick ya qenckirinê biceribînin.

Em hatine rexne kirin ku em ji vê rûnê re dibêjin dermanek derman, lê hûn dikarin wekî din çi jê
re bibêjin maddeyek ku dikare bi serfirazî were bikar anîn ji bo dermankirina ewqas pirsgirêkên
bijîjkî?Hin xuya dikin ku peyvên derman-hemû tê vê wateyê ku ev rûn dê jiyana herheyî peyda
bike lê ev ne niyeta Rick bû.Bê guman, ev derman dikare jiyana we dirêj bike û hûn dikarin bi
karanîna wê pir dirêjtir bijîn, ji vê yekê gumanek hindik heye.Dîsa jî, ev nayê wê wateyê ku ew ê
jiyana herheyî bide.

Ev rûn hîn jî bi qanûnî ji piran re peyda nabe û ji ber vê yekê ew ê demek pir dirêj bigire ku
meriv diyar bike ka çend salên zêde dikare peyda bike.Heya niha, em li vê dermanê wekî elîxira
nemiriyê nanihêrin û em bi zexmî bawer dikin ku ew we gulebaran nake.Dîsa jî,  wekî  Rick
dibêje, ger em çu carî mifteya nemiriyê bibînin, ew pê bawer e ku hemp dê bibe malzemeyek
sereke.

Ji kerema xwe nefikirin ku gava hûn wê bikar tînin, hûn nikanin vîrusek peyda bikin.Dibe ku hûn
hîn jî bi tiştên wekî grîpê bikevin, lê bandorên wê dikarin pir kêm bibin û hûn ê pir zûtir sax
bibin.Di bûyera pandemîkek an tiştek wusa de, heke hûn rûnê ecêb ku ev nebat dikare peyda
bike daqurtînin an jî hûn berê xwe bidin, şansê weya saxbûnê dê bê guman pir zêde bibe."
Jindrich Bayer,Phoenix Tears: Çîroka Rick Simpson,epiloga du çapên pêşîn

“JB,  pirsek  min  heye,  birayê  min  bi  penceşêrê  heye,  (saziya  bijîşkî)  zikê  wî  jêkirin,  paşê
kîmoyarî dan wî, ji ber vê yekê kanserê zêde çêdikir heta ku ew nikare tiştekî bixwe, heta şilek
jî, vedireş dike.Paşê min rezîl jê re anî; ya nû ya min ew çêkir, lê hevgirtî hinekî stûr e (binihêre
wêne).Lê ew daye û distîne.Astengkirin li ser rûviya jorîn, mezinbûna penceşêrê ye.Devê wî pir
zuwa ye ji ber ku ji ber êşên giran morfîn jî dixwe.Di dawiyê de çend şilek vexwar lê du caran şil
vereşand û cara sisiyan xwîn nebû.Bijîşkan 2 hefte dane wî û wî dişînin malê.Ez dikarim çi
bikim???Ji kerema xwe re bibin alîkar, wî 11 gram resin ji ¼ lîreya hindek jinebî ya spî heye.Ji
kerema xwe hûn dikarin ji min re bibin alîkar ku ez bibînim ku ez dikarim hin RSO-ya rastîn
bistînim  ku  ji  bo  wî  hemî  jêhatîbûnê  pêk  tîne.Ew  li  California,  LA yeû  ez  li  El  Salvadorê
me.Rewşek pir dijwar e û ji vir pê ve min nekarî gelek tiştan bikim.Hinek şîret ji kerema xwe re."
Ricardo
-- Belê, ew çiqas zûtir dest bi xwarkirina rûnê bike dê zûtir kalîteya jiyana wî bi hêvî be.Ji wî re
bêjin ku ew rezîl bi qasî saetekê têxe firineke ku li 130°C (266°F) hatiye danîn û paşê dest bi
xwarinê bike.Baş e ku meriv bi dozên piçûk dest pê bike lê dema ku nexweş bi morfînê ne, hûn
dikarin zêdetir rûn û kêmtir morfînê bidin wan.Dibe ku çend rojên pêşîn ji ber têkiliyan dijwar
bin.Daxwazên çêtirîn, JB

"Ez tenê dixwazim ji her kesî re bidim zanîn ku yekem komê rûnê pijandinê ya min ji bo diya min
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serkeftinek mezin bû û 4/5 gramek baş ji  nîskek çîçeka pola jorîn vegeriya!Li  ser heyvê bi
yekem hewldana min.Û ji min bawer bikin hevalno, ew bi rastî wekî çêkirina qehweyek hêsan e!
Em ji te hez dikin Rick ....... " Mark

Bixûr û Mirr
"Frankincen ji bo dermankirina rûnê kanabis zêdebûnek girîng e.Hem di hundurê xwe de û hem
jî di nav xwe de.Ger hûn li cîhek ku rûnê esrarê lê peyda nabe dijîn, bixûr bifikirin, ew jî dikare
ecêban bike.Li celebên herî hêzdar û sedative ku hûn dikarin bibînin bigerin."JB

"Min bîhnxweş ceriband ku bi serê xwe dibe alîkar ku ji êşê dûr bixe.:)” Carole

"Min rûnê Frankincense ji Young Living Essential Oils bi Rick Simpson's Phoenix Tears bikar
anî.Bavê min dikaribû 10 saetan bê êş bimîne… Qonaxa 4-an a penceşêrê hebû û mîna ku
tiştek nebaş bû, li dora xwe dimeşiya. Shelly

"Frankincen ji bo gelek tiştan mezin e.Ez wê li ser lekeyên tavê yên li ser çermê xwe bikar tînim,
her roj li ser rûyê xwe bi xiyar re ji bo tonerek piştî şuştina wê bi rûnên bingehîn re tevlihev
dikim.Ji ber vê yekê ez ji 65 salî re ew qas ciwan xuya dikim.PIR KEN!Kidding.Ez çil û du me.Lê
çermê min ê hêja heye ji ber ku ez ti paraben û kîmyewî li ser bikar naynim. Dania

"Li firotgehên giyayê wê bi navê wê yê din, Boswellia, digerin.Ew bi bingehîn wekî Advil dixebite
lê çêtir e. Sharon

"Dermanek kevn heye ku pêdivî bi bixûr, mîrr, rûnê zeytûn û esrarê heye.Ronahî li ser mîrê !!Ji
bo diyabetîkan ji bo diyabetîkan ji hêla herêmî û hundurîn ve ecêb dike!” Brian

“Her tiştê ku di xwezayê de mezin dibe, dikare li me xwedî derkeve.Ew guhertoyên sentetîk ên
van hemî tiştan e ku zirarê dide wan.Tevahiya van riwekan (bixûr, mir, lavender, qermîçok, mêş
û hwd.),  nemaze nebatên kevnar  ên li  herêmên xwemalî,  bi  salan li  hember  nêçîrvanan û
xemên jîngehê parêzvanên xwe tekûz dikin û ew tişt dikarin werin bikar anîn. tenê derman bikin
lê derman bikin!” Wendy

"Wî pêşbînî kir ku di deh salên din de, karanîna pejirandî ya kanabisê bijîjkî ji bo her cûre şert û
mercan dê navendî be, ji ber ku dê dermanên ku mîna THC dixebitin lê bêyî malzemeya çalak a
ku dibe sedema bandorek "bilind" li ser nexweşan were amadekirin.Mechoulam eleqeya xwe
tenê bi kanabisê ve girê nedaye.Wî lêkolînek li ser levona, peyva Îbranî ya bixûr an Boswellia
sacra,  ku  li  Perestgeha  Pîroz  a  li  Orşelîmê  wek  bixûrê  dihat  bikaranîn,  kiriye.Kîmyazanê
Zanîngeha Îbranî, tevî xwendekarê xwe yê wê demê yê doktorayê Arieh Moussaieff, nîşan dan
ku  malzemeyek  sereke  ya  bixûrê  ya  Rojhilata  Navîn  fikaran  kêm  dike  û  bandorek  mîna
antîdepresant li ser mişkan dike.

"Talmud behsa rezbera Boswellia dike wekî tirşikek ku di  şerabê de tê xistin da ku 'hestan
bitemirîne' da ku [yên] mehkûmî mirinê nebin xem…Ew [vedîtinên wan] bingehek biyolojîkî ji
kevneşopiyên çandî û olî yên kûr re peyda dike."http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-
world-is-going-to-pot-352563
--  Rûnê esrarê û bixûr bi  bandorên xwe yên dermankirinê pir  dişibin hev.Bi  tenê bîhnxweş
(boswellia sacra) li parêza xwe zêde bikin an jî rojê sê caran bixwin (150 mg rojê sê caran ji bo
nexweşiyên girantir û 300 mg an zêdetir ji bo nexweşiyên giran û hwd.) An jî hûn dikarin heman
protokolê bişopînin û mîna ku hûn RSO bikar bînin heman dozan bikar bînin.Bixûr di heman
demê de dikare laşê we ji asta DNA-yê ber bi jor ve rast bike, û ew dikare penceşêrê û gelek
nexweşiyên din ên "bêderman" jî qenc bike.Ev jî baş e ku meriv zanibe, ez difikirim.JB

"Ez bi  rastî  xemgîn im ku min duh tendona xweya Achilles xirab kir.No text  more to 5k ez
dikarimbi zor dimeşe.Ma şîretek ji bo başbûnek bilez heye? Jenna

- 18 -



-- Gelek rûn di navxwe û herêmî de.Bixûr û rûnê qurfilê têxin nav esrara xurt an jî bi rûnê rûnê
şea / gûzê / rûnê tovê kerfê.Mîna her gav 20-30% salfên THC çêtirîn dixebite.Ji dermankirinê
kêfxweş bibin.JB

"Ez ji bo qonaxa IV kansera kanala bilirê rûnê bingehîn yê boswellia freana yê safî digirim, ku
metastîk gihandiye pişik û hestiyan û kezeba min piştî 2 mehan niha fonksiyona kezebê normal
e, bêyî astengiyan û min teşhîsa xwe ya 9 mehan berevajî kir. , û tîmorên kezeba min kêm dibin
û yek dimire!!Ez hîn jî bi rûnê esrarê re pir eleqedar im, lê min di heman demê de kemokî jî dikir
da ku belavbûnê rawestîne û ez dizanim ku gava kemografî meha bê qediya, ez dixwazim bi her
tiştê ku ji destê min tê bi giranî li laşê xwe bixim.Min pirtûk kirî, naha tenê hewce dike ku ew
zanibe ka meriv çawa rûnê çêbike, û kesek ji min re bibe alîkar." Sarah

“Ji bo silavê bêje rawestiya. Hîn jî dimeşe, 17ê Tîrmehê 1 sal e ku min rojê 1-2 ml dest pê kir,
jiyana min bi tevahî guherî û ez hema hema 200 lîreyan tam winda kirim, 9 lîre ma ku biçim,
dermanxaneya dermanxaneya min ji min re 179 mg CBD heya 179 mg rûnê THC heye. .5ml
rojê û 87% THC û 4% CBD 1ml rojê. Û bixûr, mir û ava ava. WÊ KU TU JB DIN DIKE WEKÎ
XEBETÊ DIKE, tenê xwest ku ez ji we re bidim zanîn ku ez hîn jî diçim!” Hesab

"Ez ji bo Hashimoto bixûr bi mîras bikar tîne û ew dixebite! Mixabin ez nikarim li cihê ku lê dijîm
rûnek bistînim ji ber ku ew neqanûnî ye.” Cynthia

"Min 3 roj berê dest bi vê yekê kir piştî ku min bihîst ku keçek tumora mejiyê xwe bi tenê dilopek
ji vê yekê li ser zimanê xwe her du demjimêran piçûk dike." Lindsay

“Ev çend sal in ez bixûrê dixe nava kapsulan. Di wan deman de ku min bi ewle gihandina rûnê
esrarê tunebû, min bi tena serê xwe Frankincen digirt da ku penceşêra xwe derman bikim (bê
kemo an radyasyon). Gava ku min RSO tune bû û min dît ku deqên ku dest pê dikin xuya dibin,
min tenê çend dilopên Sacred Frankincense rasterast danî ser çermê xwe û temaşe kir ku deq
di nav çend rojan de winda dibin. Ez bi tevahî matmayî mam! Bi salan e ji gel re dibêje.Ez hîn jî
hewce  dikim ku kolonoskopiyek  (gava  ku ez  di  CO-yê  de  bîmeyê  distînim)  bistînim  da  ku
bibînim ka tumora sereke çûye. Penceşêr an na, ez ê tiştê ku ez dikim bidomînim, wekî ku
onkologê min pêşniyar kir (ji bo jiyanê). Ew matmayî dimîne!” Lisa

"Min du mehan rojekê du caran resinê bixûrê xist nav xwarina kûçikê xwe û tumorek mezinahiya
grapefruit ji holê rabû." Karen

"FRANKENCES - Hate gotin ku ew tumoran kêm dike û heke neke pêşkeftina penceşêrê hêdî
dike. Ez dizanim ku ew tîmoran piçûk dike, min dît ku ew tîmorên bi mezinahiya topên golfê ji
holê radike!” Tamara

"Min ev çend sal berê, digel rûnên copaiba û lemongrass, kir perçeyek yekbûyî ya metodolojiya
xwe, encam bi tevahî ecêb in. Spas ji bo parvekirina JB." Delîl

"Bi kêmanî yek sedem ev e ji ber ku di vîdyoyan û postên blogê de ji wan re tê gotin ku rûnê
bîhnxweş asîda boswellîk heye - malzemeya çalak a antîtumoral a di rezîliya goma bixûrê de.
Lê wusa nake, û sedemek hêsan ev e ku acida boswellîk pir e. molekulek pir giran e ku bê
guheztin. Gelek asîdên boswellîk hene ku di rezîla benîştê bixûrê de têne dîtin, û giraniya wan a
molekulî di navbera 450-500 de ye. Lêbelê, molekulên volatile - yên ku dikarin biherikin - hemî
giraniya molekulan di bin 300 de ne."
-- Ji ber vê yekê ez pêşnîyar dikim ku bixûr û mîrza bixurînin û rûnên bingehîn ên ku (hêvî/îdîa)
ji bixûr û mirtoyê hatine çêkirin nexwin. JB

"Rûnê Frankincense alîkariya  min  kir  ku  ez  di  nav  hefteyekê  de ji  felçiya  Bell  xilas  bibim!
Tedawiya herî baş a ku min heya niha wergirtiye "qanûnî" bû." Jason

"Ez çar mehan Frankincense, Ylang Ylang, û carinan Clary Sage li ser Justin ji bo sergirtinê

- 19 -



bikar tînim û min pêşkeftinek dît. Dema ku min dest pê kir, wî rojê sê serdan dikişand û rojek
daket. carina du sê rojan girtina bêpere. Min xwendiye cihê ku Angelica jî bi girtina destan re
dibe alîkar. Neurologê wî hemî ji bo wê ye, lê ne zanîna rastîn an jî celebek protokolê ye. Xuya
ye ku aromaterapîst bi karanîna pir nas nakin. rûnên bingehîn ên ji bo kontrolkirina girtinê jî.
Dixuye  ku  nefeskirin  û  serîlêdana  serpêhatî  ya  hûrkirî  kar  dike,  lê  baş  e  ku  meriv  hin
rêbernameyek hebe. Ez bi awayê dijwar fêr bûm ku bê guman hin rûn hene ku meriv jê dûr
bisekine mîna her tiştê ku bi  pêkhateyên kamforê re (rosemary, eucalyptus,  spike lavender,
sage spanî) an thujone û her weha çend kesên din." Judy

"Medika meya rizgarkirinê ya bijarte rast e. Ez wê li ser refikê diparêzim û bi rûnê MCT-ê re di
helandinê de bikar tînim. Heman rûnê hilgirê Rae bi devkî bi CO bikar tîne.
Bûnek an du di bin pozê de, û paşê li pişt guh, perestgeh, stû, dest û binê lingan. Ew heta roja
îro baştirîn dermanê rizgarkirinê ye. Zû û bi bandor, lê bi hemî eşkerekirinê; ne her car." Mark

“Rûnê bixûrê ji rezbera darên Boswellia serrata tê. Hin rûnên aromaterapiyê, bîhnxweş û hin
cûreyên  bixûrê  vê  rûnê  hene.  Dermanê  Ayurvedic,  lênihêrîna  tenduristiya  kevneşopî  ya
Hindistanê, di heman demê de rûnê bixûrê jî bikar tîne da ku gelek şertan derman bike. Li gorî
Navenda Penceşêrê Memorial Sloan-Kettering, rûnê bîhnxweş ji ber taybetmendiyên xwe yên
dijî-înflamatuar  di  dermanê  rojavayî  de  balkêş  e.  Hin  bandorên  alî  mimkun  in,  lê  MSKCC
destnîşan dike  ku bîhnxweş ji  dermanên ku şert  û  mercên înflamatuar  derman dikin,  mîna
steroîd û dermanên dijî-înflamatuar ên ne-steroîdal, kêmtir bandorên neyînî dixuye.

Li  gorî  Referansa  Sermaseya  Bijîjkan  dema  ku  rûnê  bixûrê  digirin,  bandorên  alîgirê
gastrointestinal gengaz in.  Dibe ku di  nav wan de zikê dilteng,  gêjbûn,  êşa mîdeyê,  hestên
şewitandinê an jî hestek bêkêmasî ya tijebûnê hebe. Di heman demê de rûnê bixûrê dikare êşa
zikê an zikê xirabtir bike.

Wekî ku ji hêla Navenda Bijîjkî ya Zanîngeha Maryland-ê ve hatî destnîşan kirin rûnê bîhnxweş
xwedan bandorên rijandina xwînê ye û dikare xetera xwînrijandina ne normal zêde bike. Ev di
serî de ji bo kesên ku bi nexweşiyek xwînê re têkildar in, an kesê ku derman an giyayên din ên
xwedî bandorên dijî-koagulant digirin, wek warfarin, heparin, ibuprofen, aspirin an ginkgo biloba.
Kesê ku ji bo pêvajoyek neştergerî an diranan hatî plansaz kirin, divê pêşî li girtina rûnê bixûrê
rawestîne." Shelley

Pêvajoya çîmentoyên Frankincense û Myrrh
Bixûrê bicemidînin, di mîkserê de wek kulîlkên qeşayê biperçiqînin (ji bo çend saniyan bi leza pir
zêde), paşê rûnê zeytûnê yê pir germ (100°C) birijînin ser tozê. Bila wek kokteylekê, ji bo 3
deqeyan an bêtir tevlihev bikin. Tevheva rûn birijînin şûşeyek û bihêlin çend rojan rûne, qatan ji
hev veqetînin, û we ekstrakta bixûrê wergirt. Ger mîras li ba we hebe - bi heman awayî pêva
bikin - bicemidînin, biperçiqînin, rûnê germ lê zêde bikin, bihêlin rûnin, ji hev veqetînin.

Dû re rûnê esrarê têxin nav mîksa bixûr, mîras û rûnê zeytûnê. Hûn dikarin wê jî, rojê sê caran
bixwin. Ez ê rûnê tovê hefsê jî, ji hev cuda lê zêde bikim, û min lingên xwe pê masêj bike. JB

Cixarekirina esrarê
“Hevala min a 28 salî îro ji ber pençeşêra pêsîrê emeliyat bû, dibêjin kansera wê hatiye rakirin lê
dîsa jî dixwazin kîmyoya wê bikin.Me berê jî peyivî û min jê re got ku kîmyo û tenê red bikeRSO
bigirin.Ma ez li  ser vê yekê rast im?Li gorî  tiştê ku min li  ser Phoenix Tears xwendiye ez ê
bifikirim ku ev rast e lê ez ji we re di bersiva vê de alîkariya we dixwazim.Spas." Justin
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-- Baş e, Justin.Ne kemo û ne jî scans.Emeliyat nepêwîst bû.Bila wê di şeş mehên pêş de 120-
180 g rûnê bixwe û rêwerzên li ser malpera me bişopînin.JB

"Bifikirin ku hewl didin mirovan fêr bikin ka meriv çawa pantolonên xwe li xwe dikin ...Ew hêsan
xuya dike.Ger mirov her roj ji we re binivîsin û ji we bipirsin ka hûn çawa pantolonên xwe li xwe
bikin?(Xerdar) Mîna roja gozê ya axê ye!Ger ez pantorê xwe li xwe bikim û ew rast hatibe kirin,
wê hingê ez ê bi vî rengî nîşanî kesek din bidim.Dibe ku ez bi kesên ku dixwazin biceribînin
pantolonên xwe li paş de bixin û bibêjim, “Hey, ew baş li hev tên, bê guman, lê ew rastiya ku ew
li paş in naguhere!(Ew ji bo Khris Kross xebitî). JB bi tenê ji me re dibêje ka çi kar dike û dê
rêyek din ji me re nebêje ji ber ku hewcedarî bi awayên din tune.Rêwerzan bişopînin an herin bi
pantolonên xwe li paş ve bimeşin, lê gava ku hûn fêm dikin ku ew tenê riya rast nîşanî we dide,
ji JB aciz nebin!Em hewl nadin ku metna pirtûkekê biguherînin, em tenê diçin lêkolîna pirtûkên
din dikin!” Çad

-- Spas, Çad, ev ravekirineke mezin bû û erê, tu rast dibêjî.Tevahiya vê mijara dermanê RSO
ew qas bi hêrs hêsan e ku bi rastî wê tevlihevtir dike.Ji mirovan re pir hêsan e ku jê bawer bikin,
ango gava ku ew bixwe nikanin derman biceribînin û neçar in ku tenê li ser bixwînin.

Û hemû tişt ew e ku jiyana mirovan di xetereyê de ye.Ez bi xwe re bi wan re diaxivim, êşa rûyê
wan  dibînim,  ji  min  nepirsin  piştî  van  salan  çi  bi  min  dike.Bi  ya  min  li  vir  zêde  cîh  ji  bo
improvizasyonê nemaye, dem ji bo soloyên dirêj ên bebop an jî free jazzê nemaye.Ev şînek
diwanzdeh-barek  kevn-demjimêr  e  û  diwanzdeh  bar  dirêj  e.Rick  rêwerzên  me  da  ku  em
bişopînin lê her kes dixwaze ji ber hin pirsgirêkên ego an qelsiyên din ên mirovî çerxê ji nû ve
îcad bike.

Tiştê ku ez di derbarê vê de dibêjim ev e, pêşî li firaxek birinc û fanek çêbike.Pêşî RSO, paşê
hemî formên din (kêm bi hêz) dermanê kanabis.Ji ber ku hêz girîng e.Rûn çiqas bi hêztir û
aramtir be ji bo nexweş çêtir e.Ne hewce ye ku hûn li ser şert û mercên hundurîn ceribandinê
bikin, pêşî wê li ser şert û mercên çerm biceribînin û temaşe bikin ka ew bi RSO-ya rastîn a pir
hêzdar  û  aram  a  bi  95-98%  THC  an  bi  tiştek  din  re  zûtir  sax  dibe,  divê  ew  ji  we  re
bibersivîne.Wê hingê zanibin ku heman tiştê ku li ser çermê we diqewime di hundurê laşê we de
jî diqewime dema ku hûn vê dermanê vedixwin.

Carekê hûn wiya bikin, hûn ê bi bingehîn eleqeya xwe bi formên kêmtir bi hêz ên dermanê
kanabis winda bikin.Ne ji ber ku ew di hin rewşan de nikaribin bibin alîkar lê ji ber ku çima hûn
pola duyemîn an sêyemîn bifirin dema ku hûn dikarin pola yekem bi heman drav bifirin û di
heman demê de jiyana xwe zûtir û pêbawer xilas bikin?

RSO dermanê premium e, û awayê ku ez lê dinêrim hemî mayî ne dermanê premium e.Û ez
dermanê premium dixwazim, çima ez ê li şûna tiştê rastîn dermanê zirav bixwazim?Rûn çiqas bi
hêztir û bi hêztir be, ew qas çêtir wekî derman kar dike -- û ev çu carî nayê guhertin." JB

"RSO ya herî baş 95-98% THC ye û zehf bi hêz û aram e.Tiştek din ji wê ( esrara xav, ava,
xwarin,  rûnên  CBD  yên  bilind,  BHO  ne-dekarboksîlated,  tinctures,  salves,  concoctions,
macerates,  hûn  jê  re  dibêjin)  formek  kêmtir  bi  hêz  a  dermanê esrarê  ye.Bê  guman,  hemî
cûreyên dermanê esrarê  heya radeyekê sûdmend in,  lê  jiyana xwe li  ser  formên dermanê
esrarê yên kêmtir bi hêz nexin. JB

Rewşên çerm, şewitandin, eczema, hwd.

“Min sibeha Yekşemê di tiliyên xwe de rûnê kelandî yê pileya 3’yemîn şewitî.Kulîlkên mezin û pir
bi êş.Bîra min hat ku xwendina RSO ji bo qenckirina şewatan ecêb e, ji ber vê yekê min ew
ceriband.Gelî  OMG,  şewat  tenê  di  40  demjimêran  de  bi  tevahî  winda  dibe.Qet  nîşana  wê
tune.Min  hejmareke  baş  serlêdan  kirRSO  li  ser  blisteran,  pelikek  Aloe  Vera  ya  teze  û
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bandek.Piştî 12 saetan dubare kir.Ne hewce ye ku serîlêdana 3.TU ROCK RICK SIMPSON.”
Bobbi

"Cara yekem ku min rûn çêkir (di nav rûnê gûzê de tê rijandin) ji bo dermankirina herêmî ya
pişta cîranek pîr bû.Birînên wê li her derê hebûn ku bi awayekî xerab diêşiyan.Bûçikên nivînê
têne qedexe kirin, bi vî rengî qermîçok, fêkiyan, kêzikan, û yên wekî wan ji ber ku ew ji bilî pişta
wê li ti cihek din bandor nebû û li ser nivîna wê ti nîşanek çalakiya kirêt tune.Dizanin kurê wê çi
kiriye ???Wî doşeka wê bi giranî bi kîmyewiyan re rijand da ku ji xeletiyên ku tune xilas bibe.Min
doşekek nû da wê bi rêwerzên eşkere ku ew NE bê rijandin, heya ku ew jê re hewce bike deynê
min e.Ew neçar ma ku ji  ber xwînrijandinê biçe nexweşxaneyê û dema ku ew li  wir bû, wê
pirsgirêka pişta xwe diyar kir  û hûn dizanin bijîjkan jê re got ku çi bike?Por û laşê wê ji  bo
kêzikan bişon.Çêleka wê tune.Ji ber vê yekê hûn difikirin ku ez ê li  kê guhdarî bikim da ku
alîkariya wê bikim?Doktor?NA.Min rûn çêkir,  pişta wê bi wê derman kir  û başbûn û başbûn
heye." Michelle

“Keça min îsotên goştê berazan kûr dipijiqand û di bingeh de tiliyên xwe di nav rûnê germ ê
kelandî de heta kulma yekem dixist û ew mîna mirîşka pijandî spî dibûn.Me RSO danî ser wan û
êş di nav deqeyek an deqek de winda bû, wê rojê 2 x bi RSO re pêça.Ew di nav çend rojan de
pir zû baş bûn û qet windabûn û şopên çerm tune bûn.Ecêb e ku em naha piçek di sarinca
metbexê de diparêzin ji ber vê yekê heke kesek bişewite (bi taybetî zarok) em ê tavilê RSO-yê
bicîh bînin, ne hewce ye ku em bi wî rengî êşê hîs bikin dema ku me nebatek xwezayî heye ku
dê lênihêrîne. . Debra

"Wê li ser şewata giran a rojê bikar anî.Pir baş xebitî, min dît ku ew di kêmtirî hefteyekê de
birîna kêrê qenc dike.Her weha halîtozê jî derman dike.Min ev şeş meh an bêtir bikar tîne û bi
tevahî ji dermanên sergirtinê derket.Dema ku ez ji derve çûm, min kêşek piçûk ket.Ez bextewar
im ku ez dikarim dermanek bi vî rengî bistînim, ez karanîna wê ji bo êşa nervê jî pêşniyar dikim."
Jack

"Ez sobeya darê ji bo germê bikar tînim ji ber vê yekê şewatên li milê min gelek mehên sar bi
min re bûne.Payîza çûyî şûrek kûr kir, hîna hişyar nebû.Berê rûnê RSO ji min re hat dayîn, ji ber
vê yekê şûşek danî, şewat vegirt û di nav du rojan de dever bû pişkek pembe, paqij, qet xuya bû
ku felq û şewat tune!Ez 100% hatim firotin!” Janine

"Ez çend sal berê piştî ku serê xwe tirş kirim, şewatek xweş ji rojê derketim.Ez piştî rojê bi qasî
14 saetan li ber tava Koloradoyê bûm.Berê jî şewateke bi vî rengî li serê min ketibû.Cara yekem
bi mehan girt ku baş bibe û ew her dem diherikî û diêşiya.Vê carê ya paşîn min lotiyonek esrarê
ya bi esrar xistiye ser serê xwe yê bi tîrêjê şewitî.3 roj şûnda ew yek carî peqand û paşê bi
tevahî sax bû.Esrar ji bo mirovan dişewite!” Nate

“Pirsek min heye.Ma we kesek nas kir ku vê yekê ji bo zozanan bikar bîne?Ez wan pir caran
distînim nemaze dema ku stres be û ez tenê meraq dikim.Spas dikim." Trina

- Tenê rûn bixin ser cihên êşê, çi xav an jî bi tincture, û nexweş rûn jî bixwe, ji bo encamên herî
baş.JB

"Gelên min li ser tiliyên min û voila min dişewitîne, rûnê rûnê dişewitîne, êş winda dibe.Hefteya
çûyî xwe li ser bermîla şewatê şewitand, 3 înç çermê reş, gemarî li hundurê desta min.Piçûk
rûn, band, du roj şûnda, çermê pembe ecêb.Du roj şûnda dîsa hate sepandin, heman tişt û sax
bû ...Sipas ji were!!!" Janine

"Sibeh Scot, êvara borî bi xwişka xwe re axivî û ew dibêje ku ew hemî sax bûye!!!!Derman
şengala wê derman kir.:) Ew dibêje ku ew xwe xweş hîs dike.Berî ku ez ji we re binivîsim, tenê
dixwest ku 100% piştrast be.Gelek spas ji bo alîkariya we.”
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“Kurê  min  û  min  jî  ji  yekem  kêliya  derketina  zozanê  de  tenê  ew  bi  topkî  bikar  anî.  Nû
tuneşengalê xuya bû û nîşanên din nehatin dîtin. Mûcîze." Matija

"Min rûnê şêwaza RSO li ser rûnê sêrikê li ser rûyê xwe bikar aniye.Du serîlêdan bi arîkariya
bandê ve girêdayî ye û ew hema hema çûye!” Leslie

“Min bi wê re 2 şûşe jî rakirin.Min ew hemû jiyana xwe li ser lingê xwe hişt.” Michelle

“Min rûnê zeytûnê esrar li ser şewat û birînan bikar aniye û di nav çend rojan de baş dibin.Qet
tiştekî wisa nedîtiye.Ez dizanim RSO hîn çêtir dibe.Berî ku hukûmeta me çavbirçî bibe, esrar ji
bo dermankirina her tiştî hate bikar anîn." David

"Min rûn germ kir û bi cerekî xweya krema rûkê re tevlihev kir.Ez wê rojê 2 carî bikar tînim û bi
qasî 2 meh in.Pişkên kûr ên ku min berê digirtin (hûn celeb dizanin, ew hefteyek tenê digire ku
derkevin ser rûyê erdê û MEZIN in!) Êdî ne li wir in.Şopên ji wan pilingan jî dihelin.Ez tewra
dibînim ku çerm dest bi hişkbûnê dike!Ev posta xweş li vir e ji ber ku min îro bi rastî encaman
ferq dikir!Ev rûn ecêb e û krema rûyê tenê yek ji gelek karanînan e.Spas Rick.” Jennifer

"Min xwe li  ser  lûleyek eksozê pir  baş şewitand û min rûnê esrarê ku bi  ekstrakta tovê tirî
vegirtibû danî û ew di kêmtirî hefteyekê de sax bû û bi zorê êş û acizbûn û TU ŞER BIN!" Daniel

“Min  li  ser  şewatan  bikar  aniye  û  ez  nikarim  bibêjim  ku  ez  li  ku  şewitîm.Bê  tirs  û
nîşan.Ecêb.Hefteyek şewata min hebû û baş nebû.Min rûn bikar anî û di nav çar rojan de çermê
min nû heye.Piştî hefteyekê ez nikarim bibêjim ku ez li ku şewitîm.Tiştên ecêb." Clifford

“Erê, erê, min bi RSOyê şewat sax kir.Û bê şop!” Erin

"Êş bi rastî tavilê winda dibe û di nav rojekê de iltîhab diçe.Min berê du meh berê şewatek
derman kir û ya din jî heye ku ez niha derman dikim.Ew dema saxbûnê bi hefte û hefteyên li
bendê bileztir  dike.Şewitandin çi qas giran e û TU TIRSIN û NE hesasiyet li  ser cihê ku ez
şewitîbûm.Ez rûnê li ser her tiştî bikar tînim û mebesta min her tiştî ye.Di heman demê de min di
van demên dawî de bertekek çêkir ku ne qalîteya ku ez ê carî bixwim, ji ber vê yekê ew bi tundî
bi sernavê ve tê bikar anîn.Min rû, OMGosh, encamên ecêb kir.Ez ji bo her nexweşiyek ku tê
xeyal kirin RSO bikar tîne.

"Gelek tirsa min ji nexweşiyek çerm heye ku nêzîkê 6 mehan dermanên xerab ji min re hatine
dayîn.Ey surprîz!Çend hefte piştî  dermankirinê çermê min dîsa xirab dibe.Ev baş e ku hûn
bizanin.Ez li ser wan tirş bûm.Dê careke din doktor nebîne.” Nikki

“Min rûn ji bo enfeksiyonên çerm, serêş, kêzikên mêş, kêzik, xewê û tenê rehetbûna sade bikar
aniye.Li ser 1-ê pir alîkar estpakêta alîkariyê.” Sylvia

“Ezbenî, ez hippîyek pîr im ji salên 60î û li bakurê Kalîforniyayê dijîm.8-9 sal in bi encamên hêja
re  cûrbecûr  Train  Wreck û  White  Widow hîbertîze  dikin.Min  dît  ku  Rick  Spî  Jinebî  jî  bikar
aniye.Ez naha alîkariya nexweşek Hospice bi navê Jason li Redding, Ca dikim. di serxweşiyê
de, kî bû/kî ye? mirina qonaxên paşîn ên MRSA ku ji hêla doktorê min ê kal Dr. Ronald Sand ve
hatî rêve kirin…Min wî bi tincturên ku ez çêdikim û çêdikim û çerezan didim hem ji avê, hem jî ji
derxistina gurçikan û hem jî tenê derxistina rûnê çar meh berê dest pê kir.

Hevalekî din ê birayekî cotkar ku ez beşdarî Dêra Unity-ê dibim, tenê sê hefte berê niha min
zivirî ser malpera we.Ma Jason li ser "JOY GREASE" dest pê kir û ew di lûleya xwe ya yekem re
derbas bû û naha li ser duyemîn e.Berî mehekê piçekî guliyên wî bi qasî mêşeke pir mezin ji
topa nermî mezintir bûn...Ji dema ku ez xwarinên min ên pijyayî dixwim û rasterast "Grease
Magic"  vedixwar,  ew  her  roj  çêtir  dibe  û  Gonadên  wî  hema  hema  vedigerin  mezinahiya
normal ...Dibêjin dermanê MRSA tune ye???

Jason li ser pişta wî birînên nivînên mezin ên pir xirab hene ji ber ku ew nikare li kêlek an zikê
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xwe raze.Ew naha ji min re dibêje ku ew dimirin û dema ku doktorê me bi tîmek din re li bajêr
xuya bû, wan hemî nikarîbûn fêm bikin ka çima ew nemiriye an çima ew baştir dibe.Min hîn li
ser dermankirina rûnê Hempê ya xwe/me ji doktor re negot lê dê di demek nêzîk de her roj…Bi
rastî  ez destûrê ji  doktor dixwazim ku niha birînên wî bi  rûn bi  rûn derman bikim, hûn razî
nabin???Ger  em karibin  MRSA-yê li  nexweşek  ku tenê  çend  meh mabûn rawestînin,  tenê
bifikirin ka ev çi dikare an divê ez bibêjim DIVÊ ji civata bijîjkî re bêjim.Aşitî û rêz, Craig”

“Mêrê min 30 sal birînek ji şewatê hebû ku pêdivî bi neqlê çerm hebû…Ji ber vê yekê ez fikirîm,
aha, cîhek din ku ez vê hilbera ecêb biceribînim.Welê, wî ji sifir kêmtir bawer bû ku ew ê tiştek
bike ...Piştî çend serîlêdanan ew morf dike, naha li cihê ku tunebû pigmenta wî heye.Porê ku di
30 salan de lê zêde nebûye.” Rebecca

“Ji ber şewata malê li hemû rû û destên min şewatên pileya duyemîn hebûn.Min RSO bi rûnê
kakaoyê re mehekê tevlihev kir û hûn bi zorê dikarin bibêjin ku ez qet şewitîm.Ew ecêb e ku ew
çiqas zû dixebite û ew êşa herî baş a ku min heya niha hebûye. Amerikanisch

"Li ser serê min kelekek min hebû ku di van demên dawî de dest bi xişkirinê kir.Min çend rojan
rojek carekê şûşek da û kel bi rastî dest bi piçûkbûnê kir!Li ser ecêb biaxivin." Amanda

"Kanabalma min di nav rûnê gûzê de jî hate sekinandin, û dema ku ez alopecia bûm ew pir
alîkar bû." Matty

"Hevala min bi enfeksiyonek MRSA ya 2+ sal derbas bû û gelek antîbiyotîk ceribandibû, di nav
de yek ji  wan ên herî  bihêz ên berdest,  bê feyde.Me hin rûnê ku ji  kulmek vaporîzerê hatî
kondandin li ser pêlekek li ser lûleya vekirî bikar anî û ew bi ku êş tavilê rawestiya çû.Kalîteya
jiyana wê pir çêtir e.

Ev 2 sal in li ser pişta min pêlekek bi guman hebû ku di encamê de reng guherî û pir êşiya û ez
pir bi guman bûm ku ew çi bû.Min RSO li ser band-alîkariyek bikar anî û ew winda bû.Me ev
ceriband ji ber ku me vîdyoya Rick Run from the Cure dît.Ez bawer dikim ku belavkirina vê
peyamê girîngiyek girîng e û ez amade me ku bi tevayî bi rê ve bimeşim û bi riya çalakgeriyê û
medyaya meya civakî  û gihîştina weşana me ji  bo ku ji  we re bibe alîkar  ku hûn peyamê
derxînin. Robert

"Min Fibromyalgia heye û derman êşa min kêm nakin.Lê petrolê dike." Donna

"Ez bawermend im...goutê rast dike...divê ew yin & yang bîne nav hevsengiyê ji ber ku min
difikirî  ku  ez  berê  bextewar  bûm  lê  van  demên  dawî  ez  hestek  bextewariyê  dibînim  ku  ji
kûrahiya hundurîn derdikeve ...Spas Rick Simpson. Irving

"Silav Corrie, ez bi qasî 3 hefte ye ku ez derman ***** didim ji bo gûta wî ya di lingê wî de, û ew
ji kursiya bi teker çûbû ku kariba bi bez û dakeve derenceyan û çû 2 saetan meşîn. dawiya
hefteyê.Ew  ne  tenê  ji  bo  Penceşêrê  ye  ...ew  tenê  derman  dike.Divê  min  wêne
bikişanda...Cûdahiya mezin.Dermanên bi rêkûpêk dest nedida wê.3 hefte beriya dermankirinê di
kursiya bi teker de."

“Min  li  ser  şewatan  bikar  aniye  û  ez  nikarim  bibêjim  ku  ez  li  ku  şewitîm.Bê  tirs  û
nîşan.Ecêb.Hefteyek şewata min hebû û baş nebû.Min rûn bikar anî û di nav çar rojan de çermê
min nû heye.Piştî hefteyekê ez nikarim bibêjim ku ez li ku şewitîm.Tiştên ecêb." Clifford

"Erê, erê min şewat bi RSO û bê şop qenc kir!" Erin

"Êş bi rastî tavilê winda dibe û di nav rojekê de iltîhab diçe.Min berê du meh berê şewatek
derman kir û ya din jî heye ku ez niha derman dikim.Ew dema saxbûnê bi hefte û hefte bileztir
dike li benda ku şewat çi qas giran e & TU ŞIRTIN & TU hesasiyet li cihê ku ez şewitîbûm.Ez
rûnê  li  ser  her  tiştî  bikar  tînim  û  wateya  min  her  tiştî  ye.
** Di van demên dawîn de komek çêkir ku ne qalîteya ku ez ê carî bixwim, ji ber vê yekê ew bi
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tundî tê bikar anîntopkî û rûk kir.OMGosh, encamên ecêb.Ez ji bo her nexweşiyek ku tê xeyal
kirin RSO bikar tînim ** ”Michelle

"Wê çêkir, ew da kurê min ê 18 salî.Niha ti nîşana kanserê tune.Ez spasiyek mezin deyndarê
we dikim Rick Simpson." Amanda

"Min ew ji bo dermankirina birînên vekirî bikar aniye.Min vê dawîyê li ser ulsera xweya diyabetê
ya ku min vekiribû bikar anî.Ji ya ku min hêvî dikir çêtir qenc bû.Di heman demê de xêzikên
pisîkê jî bi şev sax kirin.Di şevekê de xêzên din.Rûn bixin ser nîvê xêzikê, bi arîkariya bandê
pêçandî, roja din aliyê dermankirî li ser vekirî di nîşana enfeksiyonê de girtî.Divê ev derman di
her kîteya alîkariyê ya 1emîn de hebe.” Jared

"Ji 11 saliya xwe ve (ez niha hema hema 30 salî me) li ser çermê min celebek fungus çêdibe, bi
piranî li dora sîng û pişta min.Van lekeyên dor ên sor her sal li ser çermê min xuya dibin û min
her tiştê ku li  wir  e ji  bo dermankirina rewşa çermê xwe hilgirtiye.Dermanên ku dermatolog
destnîşan dikin 5-6 rojan ji bo rakirina van deqan û 5 rojên din jî ji bo bi tevahî ji holê rakin.

Roja din min bala xwe dayê ku ev deq careke din dest pê dikin, LÊ vê carê min biryar da ku ez
rûnê esrarê bixim ser wê…û ew bi rastî sêrbaz bû !!!Min tenê 2 caran sepandiye û deq HEMÛ
winda bûne.Min ji çavên xwe bawer nedikir!Êdî ji min re heb û krem û şampûnên taybet nema!
Naha min rûnê gûzê bi rûnê esrarê vekir û ez ê hefteyek din jî lê bidomînim da ku ez pê bawer
bikim ku dê lek ji nû ve nebin.Gelek spas RS & JB ji bo hemî arîkarî û agahdarî, ez ê her û her
spasdar bim. Ioanna

"Gelo rûn dê li ser papilloma an çermên nêzê çavan bixebite?" Sean

-- Belê, Sean, lê hay ji xwe hebin ku rûn nekeve çavên te, an na bi giranî bişewite bi qasî saetek
an du saetan.Ew zirarê nade çavê lê ne xweş e.JB

"Di sala 2002 de ez di qezayek tirsnak de bûm.Li her derê min qut bûn û beşek hestiyê destê
min winda bû.Piştî  girêkên çerm û hestî  hema ez sax bûm û di  milê  min de enfeksiyonek
ketim.Derket holê ku enfeksiyonek hestî ye û neçar ma ku ji nû ve dest pê bike.Ji ber wê her
gava ku ez birîn/şewitandin (ez welder im) ew ê her gav bikevin.Di vê sala borî de min şewatek
xedar  ji  xeteke  buharê  li  ser  zikê  xwe  girt.Bi  paqijkirina  wê  û  karanîna  rûnê,  ew  di  nav
HEFTEyekê  de  tenê  bi  têkiliyek  sax  bû!Şewitandinên  min  ên  piçûk  dikarin  4-6  hefteyan
bidomînin.Êdî ne bi rûnê min.Neosporîn bixapînin, ez rûn bikar tînim! Chris

"Min rûn germ kir û bi cerekî xweya krema rûkê re tevlihev kir.Ez wê rojê 2 carî bikar tînim û bi
qasî 2 meh in.Pişkên kûr ên ku min berê digirtin (hûn celeb dizanin, ew hefteyek tenê digire ku
derkevin ser rûyê erdê û MEZIN in!) Êdî ne li wir in.Şopên ji wan pilingan jî dihelin.Ez tewra
dibînim ku çerm dest bi hişkbûnê dike!Ev rûn ecêb e û krema rû tenê yek ji gelek karanînan e!“
Jennifer

"Min ji bo patronê xwe li daristana ku li wir komek dara jehrê di çolê de hebû ku were barkirin û
şewitandin qedand û min nizanibû ku ew li wir e.Ji ber vê yekê helbet min dara jehrê girt.Serokê
min dît ku ew li ber şaneyê ye, dûv re ez vegerim ku dest bi dermankirina bi rûnê Rick Simpson
bikim.Di nav çend rojan de milê min dest pê kir  yek rawestî  diherikî,  ew jî  dest  pê kir  xwe
berovajî kir.TU NIKARE BÊJE MIN EV RIYA NIKARE TIŞTÎ DERMAN BIKE!” Harry

“Li ser milê min pîçên jehrî… Di nav 5 hûrdeman de rijandin û şewat ji holê rabû… Ne gemar, ne
rijandin, ne êş… Ez yek rîçek RSO bi hindik rûnê gûzê bikar tînim… Di 5 deqîqeyan de ÇÛ!!!Ez
ji rûnê xwe hez dikim!!!“ Estelle

“Min  ev  rûn  3  sal  berê  ji  bo  kuştina  penceşêra  prostatê  ya  qonaxa  4  bikar  anî.Min  ji  bo
destpêkirina terapiya hormonê bikar anî, û dûv re li ser RSO fêr bûm.Ew dixebite.Ez bi xwe bi
dehan kesan nas dikim ku her roj wê ji  bo gelek nexweşiyan bikar tînin.Ew ji  bo nexweşên
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penceşêrê arîkariyek mezin e, lê ez difikirim ku ya min ya herî ecêb ePeyxama psoriasisa giran
a kesek derman dike ku ji% 90 ji laşê wan hebû.Bi vexwarina 1/4 heta 1/2 gram rûnê rojê 6
hefte, vî mirovî bi rastî xwe ji rewşek ku ji zarokatiya xwe pê ve êşandiye sax kiriye.Ez dikarim bi
saetan tiştên ku min dît ku ev rûn dike bidomînim.Hûn ê bibînin, hişê xwe vekirî bihêlin, û wekî
ku Rick ferman dike, hûn ê poşman nebin. Dan

"Psoriasis arthritic di kêmtirî mehekê de ..." Giulliana

“Psoriasisa min wenda bû piştî ku min dest bi xwarina rûnê kir...Tenê bikaranîna rûnê bi cihkî ew
qas  alîkariya  min  nekir-  bi  tevahî  winda  nebû  heya  ku  min  dest  bi  karanîna  devkî  kir.Hîn
venegeriyaye.Ez niha li ser dozek parastinê me, ji ber vê yekê ez HÊvîdarim ku ew bes e ku
psoriasis dûr bimîne.Nêzîkî 4 meh in ti nîşanek min jê re nemaye.Bijîjkan ji min re gotin ku ew ê
çu carî bi tevahî neçe, û ku yekcara ku ew ê 'paqij bibe' ew bû ku ez bi rastî nexweş bûm û
pergala min a berevaniyê bi tiştên din re şer kir.Baş...Ez xwe nexweş nakim, û xirav ÇÛbû!”
Lindsay

“Di nav çend rojan de tendonitis jî qenc kir.Birîneke 7 mehî jî.Tenê rojê carekê piçek rûnê pot an
RSO li devera êşdar bişixulînin.Amazing shit.Min RSO li ser şewatek pola 3-ê Yekşem-Sêşema
borî bikar anî, piştî dermankirinê 40 demjimêran nîşanek şewatê tune.Bê guman xwezî ku min
ew diduyan de bi kar anîba.Dê bi saetan ez ji êşa mezin xilas bikira û qeşa li ser wê bigirta."
Bobbi

"Hevalek ez rûniştim ku du sal û nîv berê li Run from the Cure temaşe bikim û difikirîm ku ew
dikare alîkariya psoriasisa min bike.Me rûn bi hev re çêkir - cara yekem ji bo me herduyan - di
nav sê hefteyan de, psoriasis plakaya min çû.Ez ji wê demê ve rûn çêdikim û dixwarim.Ger ez
her  roj  bixwim,  û  bi  şev  rûnê  bi  cihkî  li  ser  deqên  takekesî  yên  ku  bi  rengekî  bêserûber
derdikevin, bixim, psoriasis pir tê kontrol kirin û hema hema nayê dîtin.Ji ber vê ezmûnê, ez bi
du lingan ketim hundur û naha xwedan yekem Karsaziya Marijuana Bijîjkî ya bi tevahî dewletî
ya li Coloradoyê ye.Salek di nav karsaziya min de, bavê min bi qonaxa IV Melanoma hat teşhîs
kirin - ew di pişik û kezeba wî de belav bûbû.Onkologê wî 3 heta 12 meh da wî û jê re got ku ji
bo lênihêrîna nexweşxanê amade be.Min yekser dest bi rejîmek RSO kir û pênc meh şûnda,
penceşêra wî nema.Gone.Di cîhanê de tiştek herî hêsan!Spas Rick, ji bo ku vê dermanê ecêb ji
cîhanê re ji nû ve da nasîn!” Erica

“Çi nikare bibe alîkar?Bi xwendina min re îmkan bêdawî ne.Li ser rûyê min li aliyê rastê yê
çengê min kîstek heye.Pênc rojên girtina rûnê (xwarinê) kîst bi lez şikest.Rûn ji pelên cemidî û
gûçikên piçûk ên ku di her dem zelal de dihatin şilkirin pêk dihat.Têkel 2 hefteyan rûnişt.Şeva
yekem a rûnê kîsta min hestek tîrêjê hebû.Piştî pênc rojan çû.Rûn kar dike.Gelek delîl hene û
zanyariya  li  pişt  wê  hemî  ecêb  e.Li  wir  pêkhateyên  kîmyewî  hene  ku  bersivê  didin  hemî
receptorên me yên di pergala nervê de karek xwezayê ye.Beşa ecêb ev e, ku ew hemî di yek
nebatê de tê dîtin.KENABÎS.Wext e ku mirov bibîne ka mirov dikare çiqas dûr biçe.Dem dema
pêşveçûnê ye.” Jeremy

"Cara yekem ku min rûn çêkir (di nav rûnê gûzê de tê rijandin) ji bo dermankirina herêmî ya
pişta cîranek pîr bû.Birînên wê li her derê hebûn ku bi awayekî xerab diêşiyan.Bûçikên nivînê
têne qedexe kirin, ji ber ku ew ji xeynî pişta wê li tu deverek din bandor nebû û li ser nivînên wê
îşaretên çalakiya krîterê nemaye, xişir, rev, kelûpel û hwd.Dizanin kurê wê çi kiriye ???Wî doşek
bi giranî bi kîmyewî re rijand da ku ji xeletiyên ku tune xilas bibe.Min doşekek nû bi talîmatên
eşkere da wê ku ew bê sprej kirin.Ew neçar ma ku ji ber xwînrijandinê biçe nexweşxaneyê û
dema ku ew li wir bû, wê pirsgirêka pişta xwe diyar kir û hûn dizanin bijîjkan jê re got ku çi bike?
Por û laşê wê ji  bo kêzikan bişon, kêzika wê tune.Ji ber vê yekê hûn difikirin ku ez ê li  kê
guhdarî bikim da ku alîkariya wê bikim?Doktor?NA.Min rûn çêkir, pişta wê bi wê derman kir û
başbûn û başbûn heye." Michele

“Ez nêzî 20 sal berê bi vîrûsa herpesê ketim.Ez yek ji wan kesan im ku heta roja îro salê 5-6
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caran derd dikevin.Wekî ku hûn dikarin bifikirin ev ji bo min ne hêsan bû.Ez meraq dikim ku
hûnti pêşniyar hene an yên din dizanin ku di dermankirina bi kanabisê de serketî bûne?Spas ji
bo dema we.”

--  Bi  tenê rûn (an tincture an salveya bi  rûn re)  bidin cihên ku herpes lê  derdikeve.Li  gorî
hewcedariyê dubare bikin.Di heman demê de fikrek baş e ku meriv bi kêmî ve dermankirina 60g
bixwe, carinan virusa herpes bi tevahî winda dibe.Ger ku hûn rûn ji bo dermankirinê bikar bînin
dê derdan ne pir caran nebin û êşa we tune be û hwd.Rûn ji bo hemî cûreyên herpesê dixebite
û hûn ê tiştek ku ji rûnê çêtir li ser herpesê dixebite nabînin.Daxwazên çêtirîn, JB

"Jina min a berê piştî ku min ew derman kir bê virus e!!!Doktorê wê matmayî bû û dimîne.Ew
dersa DARE bû û niha ji xwe re çend nebatan diparêze...” Thomas

"Sibe Scot,  êvara borî  bi  xwişka min  re axivî  û  ew dibêje  ku  ew hemî sax  bûye!!!Derman
şengala wê derman kir. :) Ew dibêje ku ew xwe xweş hîs dike.Berî ku ez ji we re binivîsim, tenê
dixwest ku 100% piştrast be.Gelek spas ji bo alîkariya we.”

“Keça bi şengalê tiştek din hat serê wê û wê qet ji malbatê re negot çi xelet e.Va ye, wê tenê ji
min re şand: “Dîsa silav, teze duh zanî ku xwîşka min salek berê tîroîdê wê mezin bûye lê ji
malbata me re negot.Xuya ye ku bijîjk jê re gotiye ku ew ê çavê xwe lê bigirin û ger mezin bibe,
wê hingê ew ê emeliyat bikin.Ew ne ewqas mezin bû ku biyopsiya wê were girtin.Herçi jî, wê di
vê  hefteya  borî  de  randevûya  doktorê  xwe  hebû  û  pê  hesiya  ku  mezinbûna  tumorê
rawestiyaye.Ew bawer dike ku derman mezinbûnê rawestand.Ma ew ne nûçeyek ecêb e?Ew
berdewam dike ku wê bigire bi hêviya ku randevûya wê ya din dê îspat bike ku rûn tîmoran
dikuje.Dema ku ew çêbibe dê bêtir agahdarî bidin we." Scot

“Di bihara borî de min li milê çepê yê çena xwe nîşanek sor dît.Min ev yek tenê wekî birînek ku
dê di demek nêzîk de biçe red kir.Belê, nebû û paşê berî ku ez bizanim yekî duyemîn xuya bû;
ne pêvekirî lê bi rengek rasterast ji nîşana yekem derketiye.Min çend polîsporîn û kremên din ên
ku min di kabîneya dermanan de dîtin kir lê tiştek reng û xuyangê wê neguherand.Wexta ku min
têkilî danî û ez ketim nivîsgeha Dr-ya xwe hêj bêtir bû lê ew di hin deveran de dest pê kir ku
rengekî cûda bigire.Zêdetir gemar xuya dikir.Dema ku Dr.Di nav du mehên pêş de wî krem û
hebên cûda yên antîbiyotîk destnîşan kirin.

Her dem wî digot, ez nafikirim ku ew penceşêrê ye.Ez nafikirim ku ew kanserê ye.Her çend
ecêb xuya bû ku ew ê ji min re bêje ku ez ji danasîna randevûyên din xeman nebim, tenê her
hefte were nivîsgeha xwe wekî ku wî ji min re got û ew ê tavilê min bibîne, û li ofîsa xwe ya
kesane, ne odeya muayeneyê hemî dem.Ku bibêjim ez hinekî ditirsiyam ji ber ku ev yek neçû tu
derê.Carekê zêdetir min ji wî pirsî li ser dîtina dermatologek ku wî bersiv da, "Em ê biyopsîyekê
bikin û dûv re we bigihînin dermatologek, heke hûn aciz nebin ajotina berbi Halifax"… "Ez ê
herim di lêdana dil de," min jê re got ku ez bibînim ka ev nîşaneyên li ser rûyê min çi ne.Dem
derbas bû û min ji Halifax li ser randevûya bi dermatologist re nebihîstibû.Min dîsa ji doktorê
xwe pirsî… Paşê wî got ku dermatologek hebû ku li Halifax koça dawî kir û yê ku li wir bû pir
mijûl bû, yanî dê çend meh derbas bibûna ku ez biçim hundur û wî bibînim.Wext dixuya ku
lingên xwe dikişîne… tiştek nedibû…

Min biryar  da piştî  ku min dermanên Dr.Min çend lêpirsîn  kir  û  karî  hin RSO bistînim(Rick
Simpson Oil) an jî bi tenê, rûnê Hemp-ê ku baş hatî çêkirin.Min rêwerzên li ser karanîna rûnê
şopand.Min hinek danî ser arîkariya bandê û bi şev şopên li ser rûyê xwe nixumand.Min her
êvar jî hinek dixwar.

Ji her tiştê ku min xwendiye ev tişt nikare zirarê bide we, lê heke hûn di destpêkê de pir zêde
bistînin ew dikare we ji lingan bixe.Welê, çend caran min piçek zêde girt û nekarî çend rojan
bixebitim.Tiştê  ku  min  kir  her  çendî  wekî  min  bi  giranî  rûnê bi  şev  bi  kar  anîdikaribû  bêyî
windakirina  wê.Min  dît  ku  ew cûdahiyek  çêdike.Ez  pê bawer  im ku  heke  min  wext  girt  ku
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mîqdara  ku  ez  di  hundurê  xwe  de  digirim  rast  bikim  da  ku  ji  fonksiyona  motora  min  re
reaksiyonên neyînî çênebin, ew ê zûtir bixebitiya.pir ken

Bi tevayî ev tişt dixebite û di yek ji serdanên min ên herî dawî de li Dr. Vê yekê hîs kir ku ez pir
çêtir hîs bikim, û her weha rapora biopsiyê jî gava vegeriya û got ku nimûneya tevnê ne xirab e!
Ez bi dilpakî dikarim bibêjim ku rûn dixuye ku her tiştê ku li ser çengê min bû paqij kiriye.

Bi piranî îşaretên sor ên mezin tune ne, tenê 'siya' yên berê hene.Ez di hefteyekê de diçim
doktorê Dermatologist.Hêvîdarim ku ew dikare hindek ronahiyê bide ser tiştê ku ew e an jî ya ku
min hebû.Ez dixwazim ji  bo aramiya hişê bê guman bizanim.Dema ku bêtir  agahdariya min
hebe ez ê bê guman nûvekirinek bidim.Heya nuha… ez hez dikim spasiyek mezin ji wan kesên
ku di alîkariya min de sax bibin re bişînim!” Hesab

Q.Min meraq dikir gelo RSO dê alîkariya şewitandina diya min ji radyasyonê bike?Wê biryar da
ku pêşî li dermankirina "konvansiyonel" bigire, û naha singê wê, ji ber kêmasiya gotinên din, qij
kiriye.Tenê meriv lê dinihêre diêşe.Tê bîra min ku tu an Rick carekê şewitî,  ez texmîn dikim
dema ku RSO amade dikir, û wêneyên ku rûn çawa li ser şewitandinê jî dixebite nîşan da.Ji ber
vê yekê, ew ê ji wê re tiştek baş bike?

YEK.Rûn an jî kêzikek hepsê li sîng û pişta wê bixin.Bê guman divê ew rûn bixwe û ji bijîjkan û
hemî cûreyên din ên zirarên nehewce dûr bimîne.JB

“Dayika min (72) ev nêzî 2 sal in li ser piraniya tiliyên wê çermê şikestî yê bi êş heye ... pir bi
êş.Doktor dibêje, "Erê ew bi temen re tê." Dufuss!!!Me mîqdarek pir hindik rûnê bi aquaforê re
tevlihev kir...Yek dermankirin,  di  şevekê de ...  çû!Kevirên wê yên bi  êş têne sax kirin  û ev
hefteyek heya niha baş e!ÊCÊB!" Dolly

"Min rûn li  ser birînek neştergeriyek vekirî ya nû bikar anî.Di îlona 2012 de, min 2 tumorên
Karsînoma Hucreya Basal ji rûyê min derxistin.Yek mezin bû û tîmora xwarinê bû ku ew belav
dikir.Di heman demê de, tumorek hundurîn a di çengê min de ji bo biopsiyê hate kişandin.Dema
ez hatim malê û birîna xwe vekir, di rûyê min de kraterek hebû.

4 rojên ewil min rûnê şê û rûn tevlihev kir û kir.Dûv re min berê xwe da rûnê rasterast û ez
nesekinîm.Dema ku ez çûm randevûya posta xwe, doktorê ku difikirî ku ez ê emeliyata plastîk
bikim, ji  saxbûna min matmayî ma.Min biryar da ku rastiyê jê re bêjim, ku min reçete bikar
neaniye, min ew bi rûnê esrarê derman kiriye.Wê ji Rick Simpson & Phoenix Tears bihîstibû, wê
min  dadbar  nekir,  û  got  ku  karê  baş  bidomîne.Di  mehekê  de  ez  diçim  emeliyata  xwe  ya
duyemîn,  plana çalakiyê ji  bo dermankirina vê birînê...  Rûnê esrarê.Ma ez ê ji  vî  cerrah re
bibêjim?Di randevûya min a Post op de!Di hezkirin û ronahiyê de.” Patti-Jo

-- Patti, ger tu bi rûnê bidomînî tu emeliyat nayê xwestin.An jî heke hewce be 60 gramên din
paşve bixin, lê heke gengaz be ji emeliyat û bijîjkan dûr bisekinin.Ji bo serkeftina dermankirinê
di gelek rewşan de şertek xemgîn e.JB

"RSO psoriasis min hema hema tune.Ev sê sal in ku ez dozek lênêrînê vedixwim û çermê min
zelal e, hişê min zelal e û ez tu carî saxlemtir nebûm." Erica

"Min dît ku kesek nêzîkî min rûnê Rick li ser şewatek xirab bikar tîne ku dê birînek xirab bihêle û
di nav hefteyekê de piştî serîlêdana rûnê ew winda bû û ti nîşanek birînek an ku ew şewitî
nebû." Janice

“Niha keça min li ser petrolê heye.Li ser herdu milan, pêşan û yek çokê wê psoriasis heye.Di
destpêkê de wêne kişandin.Heya nuha deverên hişk ên hişk winda bûne.Çerm sor e, lê nerm eli
şûna rakir û îltîhaba.Deverên piçûk ên li derve bi tevahî paqij bûne.Em di wê baweriyê de ne ku
ev ê kar bike.Em her roj an dema ku başbûnek berbiçav hebe wêneyan dikişînin.Hemî ev di
kêmtirî  hefteyek karanîna rûnê bi  sernav de.Gelek spas ji  we re ku  hûn hişyariyê didin  vê
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dermanê ku dê di dawiyê de miletan Rick û JB sax bike.Ez her roj postan parve dikim û ji kesê
ku dê guhdarî bike re dibêjim.Ew dest bi noqbûnê dike.” Ron

Q.Ma ev tevlihevî ji bo pizrikan dixebitin??

YEK.Jennifer, rûn ji bo 'her cûre şert û mercên çerm' dixebite. Ev tê wê wateyê ku pizrik jî tê
de.Daxwazên çêtirîn, JB

“(Min rûn nas kir) 3 meh berê li ser înternetê li dermanê pizrik û rozaceayê gerîyam.Ew di cih de
paqij kir!Ez rûnê îsoyê dixe rûnê gûzê da ku rojê carekê li rû û stûyê xwe bi kar bînim.Mêrê min
dibêje  ez  15  sal  piçûktir  xuya  dikim!Gelek  spas  ji  bo  parvekirina  vê  agahiyê.Xwedê  ji  we
hemûyan razî be.Karê xwe bidomînin.” Toni

"Ez sond dixwim ku ji ber vê yekê ez ji xwişk û birayên xwe pir piçûktir xuya dikim.Ez ji 4 salî yê
herî mezin im.Her kes dibêje ku ez bi kêmanî 20 sal ji xwişka xwe ya piçûk piçûktir xuya dikim."
Mary

"Ew ji bo porên ku li ser rûyê kevinbûyî jî dixebite.Min ew li ser kurê xwe yê 23 salî bi serfirazî di
2 serlêdanan de bikar anî.KENÎYA BILIND." Patti-Jo

"JB, tu delîlên zanistî hene, an tenê kesên ku dibêjin ku ew carî ji marijuana re alerjîk bûne?Ma
ev gengaz e?Ez pir difikirîm ku ew trîkom in ku mirov xiş dike, ji ber ku dema ku qut dikin, hûn
mêl dikin ku xiş li ser destên xwe bi rengek mîna însulasyona destgirtinê bigirin.Lê du kesan ji
min re gotine ku ew bawer dikin ku ew ji esrarê re alerjîk in û dema ku li dora wê bin an jî dûman
li nêzê wan biteqe, di hingivên xwe de derdikevin.Lê ez dixwazim her du jî bibin beşek ji lêkolîna
min, ji ber vê yekê min meraq dikir gelo kesek dîtiye ku kesek ji marijuana re alerjîk e an bi xwe
jî wê ezmûn kiriye?

-- Binêre, esrar riwek e, erê, dibe ku hin kes ji hin pêkhateyên wê re alerjî bin, helbet.Lê me heta
niha alerjî ji rûnê re nedîtiye û em difikirin ku heke wusa be, mirov tenê hewce dike ku cûreyek
din bi terpenên din ên tê de biceribîne.Rûn ji bo dermankirina her cûre alerjiyan tê bikar anîn.Lê
heft mîlyar ji me hene û her yek ji me yekta ye, ji ber vê yekê ez dibêm ku erê, hin kes belkî dê
alerjiyê ji hin cûreyên rûn re bibînin.JB

"Charlie  dimeşe.Dermanên êşê tune.Ew li  ber  xwe dide.Gavên wî  rast  û fireh in.Ew dikare
bazbide û bilîze.Ji sedî 90 stûyê wî sax bûye.Ev du sal in bi vî rengî xuya nake.Duh mûzek,
pîzza, nîv sandwîç, birincê sorkirî, mast û hê bêtir xwar.Wî TU carî evqas xwar nexwariye.(…)

Çoka rastê ya Charlie ya herî xirab bû.Ew ji sedî 50 çêtir e.Yê çepê hema hema bi tevahî sax
bûye, ji bilî wê yekê ku wî şevê din xiş kir û ew ji nû ve zivirî.Lê tiştekî sereke...Guherîna herî
mezin birîna stû û bin çengê wî ye.Stûyê wî û hem jî milên wî bi tevahî sax bûye.

Ez berî serşokê dilopek piçûk a rûnê di g-lûleya wî de bikar tînim.Di heman demê de ji êşa çokê
re jî  bûye alîkar.Ger çokên wî biêşin, ew dilop diqewime.Ez tu tylenol an ibuprofen lê zêde
nakim.Ew fêlbazî dike.Ez jî melhema xwe çêdikim.Makîneyek min a avê heye ku avê parz dike
û ava alkalîn ji asîdê vediqetîne.Ji ber ku ava oksîjenkirî ya asîdî ji bo çerm pir baş e û di heman
demê de antîbakteryalek e, ez ava asîdî digirim û bi metocelûlozê re tevdigerim da ku rûnê
çêbikim.

Ez konsantreyê lê zêde dikim da ku salveyek ku mîna hevgirtina vazelînê ye çêkim.Ez cil û
bergên  wî  rûn  dikim  û  li  birînên  wî  dixim.EV  bi  tena  serê  xwe bi  êş,  xurîn  û  başbûnê  re
cûdahiyek bêhempa çêdike.Ez ê di demek nêzîk de wêneyan ji we re bişînim.Min her guheztina
wan girtiye.Ez difikirim ku rûn dê mehek din bidome, lê ji ber ku ev yekem car e ku ez vê yekê
dikim, ez imne piştrast.ez bi heyecan im.Xêra wî qet ewqas xweş nebûye.Wî duh ji hemû salê
zêdetir xwarin xwar.” Trisha

"Hey Rick û hevalno, hevalek min heye ku ev birîn heye (nêzîkî.2 înç bi 4 înç bi bejna wî) li ser
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milê wî yê çepê ji ber ku 4 sal in berdewam dike, enfeksiyonek eeek, bêyî ku li cîhê qulikê tune,
tenê vebûnek xav a paqij, di binê rûxê de hûn dikarin kulmek mezinahiya bejsbolê ya hişk bi
hestiyar hîs bikin. .

Wî di nav 7 mehan de 8 caran rûn bi dor 2 hefteyên hefteyî li ser karanîna hundurîn jî bikar
aniye.
Pîvan û birînên birîn ji holê rabûn, birîna vekirî li ber xwe ket û hevalê min xwe dilşad hîs dike ku
şansê wê heye ku rûn bikar bîne. Rebecca

“Li ser stûyê min di du deqan de girêk hene, yek di sîngê de, yek jî di zikê min de...di van sê
hefteyên dawî de yên min piçûk bûne... ya li pişt stû û zikê min hema hema çûye… ya li pişt guh
e. nîvê qebarê... HERE RÛNÊ EŞER!!!!!!!” Sharon

"Tenê ji  bo ku çîroka xweya piçûk vebêjim...hevalekî min bi salan bi  tromboza damarên kûr
diêşe.2 sal in birîna wî li ser lingê wî heye, bi qasî çaryek...Piştî dîtina Çîroka Rick Simpson, min
rûn pêşniyar kir, wî got ku ew ê her tiştî biceribîne…Ji ber vê yekê jî ku çixarekêş bûm, min
hinek rûn bi dest xist.Ji wî re got ku rojê du caran bigire.2 gewriyên birinc mezin...2 hefte derbas
bûn...ew dibişirî,  ji zû de ew nedîtibû...Birîn piçûk bûbû?????...Çermê nû dest pê dike???Ev
nabe?...An  jî  dibe?...Wî  du  hefteyên  din  berdewam  kir  ...  paşê  bi  bişirînek  mezintir  nîşan
da ...birîn ÇÛbû???...Hemî çermê nû û bê êş ...WOWWW...Em êdî bawermend in, dîtin bawerî
ye...hêviyê zindî bihêle!” Jason

-- Belê, dibe ku bibe, Jason Hildebrandt, we ew dît û naha hûn dizanin ku hûn ê bi pratîkî bi her
tiştê ku bi we an yek ji hevalên we diqewime çawa derman bikin.Tenê hinek rûn bixin û bixwin,
bi rastî ew qas hêsan e.Spas û hêviyên çêtirîn, JB

“Duh li ser kar min tiliya xwe li blenderê birrî.Di 3ê sibehê de ez bi tiliyek lêdanê şiyar bûm ku
min  qeşa,  peroksît,  neosporîn  ceriband.Tiştek  nekiriye.Hîn  dihejiya.Dûv  re  hat  bîra  min  ku
bihîstina rûnê dê arîkariya nûjenkirina hucreyê bike û êş rawestîne û birîn û pirsgirêkên çerm
sax bike ji ber vê yekê çima wê neceribîne.Ji ber vê yekê min dilopek hilda û li seranserê tiliya
xwe belav kir.Di nav 1 hûrdemê de êş 80% çû.Di nav 30 min.Min karîbû tiliya xwe bi tenê bi
êşek piçûk lê bê êşek rastîn bifirim.Ez hatim firotin.Piştî 12 saetan min ji nû ve serlêdan kir û ji
wê demê ve êşa min nema. Rebecca

"Strechmarks?" Aqût

-- Erê.JB

"Hey Rick, ez dixwazim navê xwe nepenî bihêlim ger hûn vê yekê biweşînin (ya ku ez aciz
nabim).Hevala min bi rastî mezinbûnek dijwar bû û dema ku depresyonê ket destên xwe jêkir,
ev pirsgirêk sal û sal li dû me ye lê hin birînên xweşik ên nebaş li ser milê wê hîn jî mane.Li wir
pir xuya ye û pir hindik derdikeve, ew yekem tiştê ku gelek kes gava yekem pê dihesin bala xwe
didinê, ew ji bilî xilasbûna wan tiştek din naxwaze.

Ji ber vê yekê pirsa min ev e ku dê rûn bibe alîkar ku ji  şopan xilas bibin?An jî  bi kêmanî
alîkariya wan bikin ku ew kêmtir xuya bibin?Ez ji tiştê ku tu dikî hez dikim û xwezî min bi rûnê
bizanibûya dema ku bapîrê min bi pençeşêrê nexweş ket, tu lehengek ji bo hemî jiyanên ku te
alîkariya rizgarkirina wan kiriye!”

-- Destpêkê rûnê rûnê li ser şopan bixin, bi îhtimaleke mezin ew ê di nav hefte an mehan de
winda bibin.Ez ê wê jî bixim ser rûnê, di heman demê de, ew ê bi PTSD-ya wê re bibe alîkar ji
hemî wan bîranînên ku ew pê re derbas bûne.Ew ê qalîteya xewa wê jî baştir bike.Wêneyên û
vîdyoyan bigirin heke hûn aciz nebin, birîn dê bi rastî ji holê rabe - an bi tevahî an jî ew ê bi zorê
xuya bibin.Daxwazên herî baş, Jindrich

“Heman pirsgirêka min bi birînên lingan re heye.Pêşî ji ber ku ez pê-şeyabetî bûm.Lê min fêhm
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kir ku ez pir hesas im ji kêzik û kêzikan re.Min rûn li wan dixist û bi şev fîşekek li ser wan dixist û
birîn baş dibin." Michelle

-- Tiştê ku rûn dikare ji bo kêzikên mêş an kêzikan bike ecêb e.Biceribînin hûn ê bibînin ka çima
em dibêjin heta ku rûn li wan nebe bila kes ji mala xwe dernekeve.Rûn ewqas gelek karanîn
hene ku bêberpirsiyarî ye ku meriv bêyî wê bijî.JB

"Rûnê bixwin ...Ev du meh in ez rûnê dixwim, psoriasisa min ji sedî 80 zelal e, û ne hewce ye ku
ez dermanek bikar bînim...Û gewriya min jî bir...” Giuliana

"Min tevliheviyek zeytûn-zeytûnê esrar bikar anî û di nav hefteyekê de psoriasisa min dest pê
kir.Mixabin min hindik mabû û têra min nedikir ku ez wê hem li hundur hem jî ji derve zêdetir
bigirim.BİXWÎNE, RSO ya rastîn jî tune bû, lê rûnê esrarê ku li ser rûnê zeytûnê hatî çêkirin
hebû. Teemu

-- Bila em hêvî bikin ku hûn ê di demek nêzîk de rûnek din bistînin, Teemu.Ji bo kontrolkirina
nîşanan û her weha ji bo xwarina rûnê çêtirîn e ku hûn wê bi cihkî bikar bînin, hûn dixwazin
sedema bingehîn a pirsgirêkê jî jêbirin.Daxwazên çêtirîn, JB

"Ew li ser kêşa mêş û êşa diranan jî baş dixebite.Keça min di 15 deqeyan de bi kêmanî 50
caran  ji  aliyê  mêşan  ve,  ne  henekê  xwe!  Deep  Woods  bug  spray  li  ser.Min  çermê  mûz,
deodorant, aloe vera, dermaplast & hîdrokortîzon ceriband.Tiştek ji wan werimandin kêm nekir
(ew alerjîk e ji çîqên mêş û ew xirab diwerimînin) an rehetiya wê peyda nekir.Di nav bêhêvîtiyê
de min rezînek ji vaporîzatorê derxist, bi piçek rûnê gûzê re tevlihev kir da ku ew hêsantir belav
bibe û lingên wê bi wê re "rûn kirin".Nêzîkî nîv saetê de hemî werimandin xwar bû û her çend
xalên wê yên sor li cihê ku lê çikiyan lê hebûn, ew aciz nedikirin û min xwe neda Benedryl.

Di devê min de abscesek çêdibû û min rezîla ji vapê li dora diranê bibandor pak kir û dîsa di nav
nîv saetê de werimandin  daket  û min karî  wê qenc bikim,  ji  hingê ve ti  pirsgirêk  bi  wê re
nebû.Min ew du rojan pak kir ku ez pê ewle bim.Naha ez dikarim bibêjim ku pakkirina rezinê
(heke we Vapir No2 di hundurê konê de hebe ku hûn ekranê diguhezînin hema hema hema
hema hema hema hema hema hema hema paqij berhev dike, konsantre jî dike.) li dora diranê
min ez pir bilind bûm, belkî ji ya ku min di jiyana xwe de nebûye bilindtir. .

Min tewra ji mêrê xwe re ji jûreya rûniştinê re nivîsek şand ku ji wî alîkariyê bixwaze ku bigihîje
odeya razanê.Dermanên binezimanî çêtir dixebitin, ji ber vê yekê di ER-ê de ger gumana krîza
dil hebe ew nitro di bin zimanê we de dirijînin.Lêbelê niha her tişt baş e, ez ne ji dozek zêde
nemirim, ez ji birçîbûna xedar şiyar nebûm û ya herî baş…Ez neçar bûm ku mîqdarên mezin
Tylenol an Advil bigirim û hê bêtir zirarê bidim mîde û kezeba xwe.

Ez dizanim rezîn ne awayê herî bibandor e û min ne guman bû ku ew ê bixebite lê ew tiştê ku
ez neçar bûm pê re bixebitim ji ber ku ez li dewletek neqanûnî dijîm.Min fêhm kir ku ew nikare
zirarê bide.Ez nikarim li bendê bim ku ez li dewletek bijîm ku ez bi serbestî bikaribim malzemeya
xweya destpêkê ya organîk a bi  kalîteya herî  bilind mezin bikim, rûnê xwe çêkim û xwe û
tevahiya malbata xwe sax bikim...tevî keça min a hema 2 salî  ya ku sala borî  di dojehê re
derbas bûye ji ber ku kes nikare fêm bike ka çi bi wê re heye.

Ew difikirin ku naha wê nexweşiyek proteîn heye lê ew tenê tiştek din e ku ew li  dora xwe
davêjin ji ber ku wan nizane ka bi rastî çi xelet e.Danîna wê li ser rûnê dibe ku tenê jiyana wê
xilas bike.Digel ku ez hez dikim ku teşhîsek rast hebe ji ber vê yekê ez dizanim ku ez çi derman
dikim, lê ya bingehîn ev e ku ez tenê dixwazim ku pitika min çêtir hîs bike û heke ev tê vê
wateyê ku civaka kevneşopî xera bike wê hingê ez ê wiya bikim. Sara

“Wisa rûn zindî dibe.Dema ku tê sepandin dibiriqe.Destê min şewitand (ez ji we re nabêjim ka
çawa lol) lê ew bi rûnê qenc kir.Tenê ji bo 2 serîlêdanan rûnê saf têra xwe mabû, dûv re rûnê tê
de  hate  bikar  anînrûnê  gûzê.Qet  êş  tunebû.Û di  dawiyê  de şop  tune.Ne gaza  parafîn,  ne
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enfeksiyon, ne hebên êşê.Dîsa spas Rick ji bo parvekirina vê bi cîhanê re. Carol

“Spas ji bo tiştê ku we kiriye têrê nake.Ez li vir rûnim li ser gûzê jehra xwe.Min TU carî bêyî te
hewl nedikir.Ew zêdetirî 2 mehan dom kir ku sala borî nêzî 100% ê laşê min dest pê kir ji ber ku
yekî dest bi agirê firçeyê kir, ji ber vê yekê ez ê naha wê li her derê bigirim û xirabtir ew dibêjin ji
ber ku em ji vê yekê re bêparêzî ava nakin.

Rojek berê derket holê.Ji ber vê yekê rûnê doh êvarê, qet xiş negirt.Lêbelê ez dibînim ku ew
rojane  birînên  xwe qenc  dike,  ji  ber  vê  yekê  ez  bawer  im.Vê  sibehê,  24  demjimêran  piştî
serîlêdana 1-ê ez dibînim ku ew xebitî ye û çermê birîndar ji xişandina min sax dike.Ji ber vê
yekê bi hin paste oksîtê zinc li ser rûnê min ez bawer dikim ku dibe ku min tenê 1# arîkariya ji
bo oak jehrê dîtibe.Ez bi rastî ez nikarim heya demsala pêş bisekinim ku bibînim gelo dibe ku
rûn sax dike ku vê pirsgirêkê ji bo jiyanê tamîr bike.Ez ê we agahdar bikim.Ma ew ê ne baş be?
Dîsa, spas ji bo her tiştê ku hûn dikin. ”… Rebecca

-- Rûn dikare wê jî rast bike.Ew ji bo hemî pirsgirêkên bijîşkî derman an kontrolek e.Zûtir ew
were sepandin ew ê zûtir tiştê ku divê were sererast kirin rast bike, hema hema ew e.JB

“Pîskê jehrê li  milê  min...di  nav 5 hûrdeman de rijandin û şewat derket...bê kul,  bê kul,  bê
êş...Ez yek genim birincê RSO bi hindik rûnê gûzê bikar tînim...Di 5 hûrdeman de ÇÛ!!!Rûnê
min!!!” Estelle

“Li ser rûyê min dara jehrê ketibû, piştî roja duyemîn ji eniya min heta stûyê min, lekeyên mezin
ên xiş, xav û hinek xwîn ji xurandinê derket.Min hinek rûn bi rûnê gûzê re tevlihev kir da ku bi
hêsanî belav bibe.Min ew li xwe kir û tavilê ji xiş û êşê xilas bû, di nav saetekê de xewbûn û
iltîhaba xilas bû, serê sibê ew xuya nedikir heya ku hûn bi rastî nenihêrin.Bê guman wê çend
çavan rakir û di dawiyê de hin gumanbaran dîtin ku ez her gav qala wê dikim.Hêza Şîfakirina
Cannabis!” Cindy-lee

"Ez dixwazim ku mirov zanibin ku RSO ji ber nexweşiya mêrê min, dema ku ew qas dirêj di nav
nivînan de raza bû, pişikek mezin paqij kir.Min rûn danî ser û di nava hefteyekê de çû.Ez bi
tevahî ditirsiyam ku ew ê bibe tiştek pir girantir.Tevahiya lingê wî girtibû.Spas Rick Simpson ji bo
her tiştê ku hûn dikin.” Susan

"Min ji mûmê hingiv, rûnê zeytûnê, rûnê gûzê, û rûnê nemik çêlekek çêkir ku bêhna lingê min ê
zirav a ku ev zêdetirî 25 sal in ez pê re heye derman dike ...Min rûnên lavender û citrus lê zêde
kir  ku bêhna nemê jê bibe.Û ew ji  her kremê çermê ku min kirî  çêtir  dixebite.Û jin  tu  carî
bextewartir nebû.” Robert

-- Ez ê piçek rûn jî têxim têksê, Robert.Zêdekirina hinan qet zirarê nade, û bê guman ew ê hîn
çêtir bixebite.Mînakî, rûn dikare heman tiştî bike, gava ku bi rûnê tovê hepsê re were tevlihev
kirin, û masajek lingê bi şelvek esrarê ya bihêz yek ji wan tiştên herî xweş e ku mirov dikare li vê
dinyayê biceribîne.Ma hûn dikarin bifikirin ka dê ji  bo lingên we çiqas xweş be heke hûn bi
hêsanî wan deh deqeyan di rûnê nermik û nermik de bihêlin?Ma hûn dikarin bifikirin ku ev ê ji
bo  mirovên  bi  şewat,  ulcerên  diyabetê,  penceşêrên  çerm  hwd.  çiqas  bandorker  be?Ez
dikarim.JB

“Ger jinan zanibûna ku ew pîrbûna çerm berovajî dike û çermê xisardar tamîr dike (mîna di
rewşa vî kesî de) dê piştgirîya legalîzekirina esrarê bi ser ban de derbas bibe!Tevahiya aboriyê ji
ber tepisandina vê dermanê xwezayî yê ecêb pêşketiye û em ê hemî temaşe bikin ku ew bi hev
re hilweşe ji ber ku her ku diçe bêtir mirov agahdar dibin û bi tenê dest bi dermankirina xwe
dikin. Gil

“Gelo min qermîçok xwend?Ew arîkariya QIRTINÊ dike?" Margie

Q.Ma hûn ji bo dermankirina qirikan wê li rûyê xwe dixin an bi devkî dixwin an her duyan? Toni
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YEK.Hem ji bo encamên çêtirîn, lê serîlêdana sernavê tenê dikare gelek tiştan jî bike.JB

"Ji min re reçeteya baldarkirinê hewce ye.Ma ew yek parek rûnê hepsê ji deh parên rûnê tovê
hepsê ye?Ji kerema xwe alîkarî!Zavayê min porê xwe winda dike û ez bi rastî naxwazim wî
bihêlim… Cewherên me hene, ji ber vê yekê ez hewce dikim ku ew li dora xwe bimîne, ha ha.
Jenna

-- Ew dikare bixebite.Em hez dikin ku 20-30% rûn li rûnê tovê hepsê, 96% alkol an hilgirên din lê
zêde bikin lê ji wê kêmtir jî dema ku bi sernavî tê bikar anîn dikare ecêban bike.Bi îdeal, bê
guman ew ê satilek rûnê berdest hebe û ew ê rasterast bikar bîne.Ji ber ku dermanê neqilandî ji
dermanê zirav çêtir dixebite.Daxwazên çêtirîn, JB

"Ji ber ku mekanîk im min rûn li ser hin birînên pir xirab bikar aniye û hûn 100% rast in ...ew
çerm ji her tiştî zûtir baş dike." Cory

“Di nav 2 hefteyan de tenê bi 3 serîlêdanan şûşeyên min ên zayendî derman kirin.Min gelek
dermankirinên pir bi êş li klînîka GUM li nexweşxaneyê hebûn ku tenê wan xirabtir kir.Min her sê
rojan carekê 10 mg li ser her warek bikar anî (5 min hebû).Min xwe şuşt lê 3 rojan her carê xwe
ji sabûnê dûr xist heya ku rûn tê rijandin, dûv re şûştin û ji nû ve sepandin.Wars tenê bûne
çermê mirî yê ku bê êş jê diherike, çermê nû yê tendurist li dû xwe dihêle.Min li ser vê yekê ji
doktorê xwe re got û wî ji min re got derewker?Ez bextewar bûm ku hevalek min heye ku ji min
re rûnek ji siyê û pelê kulikê çêkiriye ku bi gelemperî dê bibe maddeya çopê." Miles

"Ez niha di pêvajoya dermankirina melkeba nebaş a ku reş bûye de me.Her sibe ez miqdarek bi
comerdî rastê li ser molê dixim û dûv re bi arîkariyek bandê vedigirim.Di nav 3 hefteyan de ez
dikarim bi dîtbarî bibînim ku mole piçûk dibe.XEBET dike.Ez jî her roj hinekî dixwim...di asta
enerjiyê de çi cûdahî heye.BI KENEYÊ BELEXTÎ TIMANÎ!!!!!!!” Beau

"Ez xwe sûcdar  hîs  dikim ji  ber  ku ez dixwazim wê li  serê xwe ji  bo  belabûna qalibê  mêr
biceribînim." Robert

-- Nebe, ew kar dike û belkî ji we re rûnê hindik jî hewce be.Bê guman hûn dikarin gelek jê bixin
û ew ê çêtir be, lê heke hûn gramek an jî zêdetir di 100 ml rûnê tovê hepsê de bihelînin, ez
difikirim ku hûn jî dixwazin bibînin ka ew ê çi bike jî, Robert.Di heman demê de çend mîlîtan
rûnê tov û tevliheviya rûnê li şampuana xwe û hilberên din ên kozmetîkî yên ku hûn bikar tînin
zêde bikin, hûn ê ji cûdahiya wê jî hez bikin.Wêneyan bigirin, hûn dikarin ji gelek kesên din re
bibin alîkar.Tenê çend wêneyên wê hene, me zêde guh nedaye wê, tê fêmkirin.Lê bi rastî jî kar
dike, biceribîne û yek saniye jî jê şerm neke.JB

"Ez qebûl dikim ...Ez bêaqil im...Adeteke min a xerab heye ku ez çîpên qalikê di lingê xwe de
bixim.RSO rasterast li cîh, bi arîkariya bandê veşêre, êş di çirkeyan de derbas dibe, di 3 rojan
de sax dibe. Heather

"Min dîtiye ku guhertoyek rûnê pir kêmtir bi hêztir, psoriasis di nav çend rojan de hilweşîne,
werimîna hêkdankan di roja 1-emîn a paşîn de di nav 20 hûrdeman de kêm bike, û gava ku
tavilê li ser şewitandinên piçûk were sepandin pêşî li şop û êşê digire.Bi rastî min meraq dike ka
rûn dikare çi bike...” Beres

"Di  10  saliya  min  de  yek  ji  xirabtirîn  bûyerên  lingê  werzîşvanê  min  hebû,  xwezî  min  rûn
hebûya.Lê ez niha heye.Piştî 47 salan her tişt baş e.Herî her tiştî derman dike.” Donald

“Keça min îsotên goştê berazan kûr dipijiqand û di bingeh de tiliyên xwe di nav rûnê germ ê
kelandî de heta kulma yekem dixist û ew mîna mirîşka pijandî spî dibûn.Me RSO danî ser wan û
êş di nav deqeyek an deqek de winda bû, wê rojê 2 x bi RSO re pêça.Ew di nav çend rojan de
pir zû baş bûn û qet windabûn û şopên çerm tune bûn.

Ecêb e ku em naha piçek di sarinca metbexê de diparêzin ji ber vê yekê heke kesek bişewite (bi
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taybetî zarok) em ê tavilê RSO-yê bicîh bînin, ne hewce ye ku em bi wî rengî êşê hîs bikin dema
ku me nebatek xwezayî heye ku dê lênihêrîne. . Debra

"Min komek piçûk li ser milê min hebû, wan bi rûnê derman kir ...Hefteyek şûnda milê min sivik e
û bê kul e...Ez difikirim ku ew şêr bûn, lê ji ber ku ez bi doktoran bawer nakim, min nikarîbû
teqez ji we re bibêjim. Carla

-- Ne xema çermê we ye, tenê rûnê rûnê bipêjin, bi fîşekek pêçin û rûnê her roj an du roj an jî
dema ku arîkariya bandê jê dikeve, ji nû ve bişînin.Şewitandin, birîn, eczema, psoriasis…Tew
rûn ferq nake ka ew çi ye û dê çareser bike, tenê dem û rûn bide.JB

"Min ji rûnê ku min çêkiribû "şûşt"ek çêkir û ji hevalek ku ji serî heta binî psoriasisa giran heye û
ev zêdetirî 4 sal in wêneyê xwe nekişandibû xwest ku xwe pê bişo.1 DEM - dema ku wê laşê
xwe dişuşt, ez di ŞOKê de bûm, temaşe dikim ku HEMÛ çermê sor û tenik ku POOF diçû û piştî
her DEMA ku wê perçeyek ji laşê xwe paqij dikir, çermek saxlem ecêb dît.Min wê şevê wêneyên
wê kişand û şand.Ew NIHA ji kişandina wêneya xwe KEYF DIKE...ROJAN!

Çend kesên din  pirsîn ka  min  çawa ew tevlihev  kir  û  ez  kêfxweş bûm û matmayî  mam û
nexweşên MS û yên din ên ku bi nexweşiyan dikevin ew di hemamên xwe de bikar anîn û yekî
got ku ew di jiyana xwe de yekem car wek PÊBIKEKÊ bê êş raza." Traci

“Li ser rûyê hevalê min kîst hebû û piştî çend rojan rûn xwar ew ji holê rabû.Û wî ew dixwar, ne
ku ew bi cihkî bikar tîne. Jonathan

“Ez ji mezinahiya birinc hinekî zêdetir digirim.Bi rastî min pozê xwe hinekî jor kir û alerjiyên min
pir kêm bûn.Ez bi du kûçikan re li xaniyek motorê dijîm û em bi tozkulîlkên ji girekî cîranê daran
têne bombebaran kirin.Sala borî min her roj benedryl dixwar.Di vê demsalê de neçar ma ku ez
bixwim, û ez pir çêtir radizam.” Judy

"Ne  nexweşek  penceşêrê  lê  min  enfeksiyonek  li  ser  pişta  min  hebû  ku  bersivê  nade
dermankirinê.Tewra min xebatek teknolojiyek lênihêrîna birînê jî li ser wê hebû ... wî enfeksiyon
girt ku belavbûna xwe rawestîne lê dîsa jî ew ê baş nebe.Min rûn lê kir û di rojekê de sorbûn
kêm bû.Roja duduyan û sorbûn çû.Roja sêyem û enfeksiyon dîsa wekî çerm xuya dike!Rûnê
dermanê ecêb! ” Tammie

"Ez di wê nuqteyê de bûm ku ez ji mala xwe dernakevim.Bijîşk got dermatît perîoral e û her tiştê
ku dane min nexebitî an jî ez nexweş kirim.Wan got ku wan nizanibû ku ew çi dibe sedema wê
an çawa wê ji bo başbûnê xilas bikin.Piştî ku ez çûm Vancouverê, min biryar da ku ez hewl
bidim ku RSO li ser rashê bikim û bibînim ka çi diqewime.Roja din ew pir zêde çû.Ez naha rûnê
hundurê xwe digirim û ji wê demê ve min ev ziraviya bi êş paşde nema.Ev tişt ecêb e.Ez niha
temaşe dikim ku jinek bi van tiştên ecêb ên ku ji Xwedê pê ve çu kes ji me re daye, penceşêra
sîng û zikê xwe derman dike!!!” Çay

“Ez ji bo pargîdaniyek hewz û spa dixebitim...Ez çermê xweşik im, tevahiya rojê li derve.Li ser
rû, ser û milê min ku her tim li ber pencereya şofêrê bû, hin deqên dîn li min xuya dibûn.Petrolê
di nav çend hefteyan de wan deqan paqij kir!Ez naha her roj 0,5 gram THC-ya paqij dixwim da
ku ji her nexweşiyekê re bibe alîkar û pergala xweya parastinê xurt bihêlim.BTW çu carî guleya
gripê tune!Ji zarokatiya min ve grîpê tune." Jay

“Li ser şewat û şewatên tavê ecêb dixebite.Bi rûnê zeytûnê hatiye tenikkirin.” Rachael

“Berî  18  mehan ji  ber  emeliyatê  lingê  min  enfeksiyon  girt.Piştî  ku  bijîjk  hemî  antîbiyotîk  û
proseduran ceriband, ew dizanin ku wan bi bingehîn dev jê berda û ez şandim malê da ku li
benda girtina wê bisekinim.Tenê piştî ku min dest bi dermankirina xwe bi dozek bilind a esrarê
kir, min dikaribû nûjenkirinê dest pê kir! Ariel

"Wê li ser birînên sar û bilbilên li ser lêvan bikar anî, ji ya ku min difikirî çêtir xebitî.Min dizanibû
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ku ew ê bixebite lê dema saxbûnê di şevekê de bû 24 demjimêran.Ez 1-2 roj ne 6 saet difikirîm.”
Kevin

“Dayika min di nav 4 rojan de lekeyek ku nêzî 2 salan li ser rûyê wê mabû bi rûnê xilas bû!!Dûv
re me got, heke ew dikare bi lekeyên penceşêrê yên li derve re bike, tenê bifikirin ka ew di
hundurê de çi dike!” Aqût

"Li milê çepê lekeyek qehweyî ya piçûk a min hebû ku mezin dibû. Min nîşanî hevalê xwe da, yê
ku piçek rûn rijand. Hiş be, min nedifikirî ku ew ê tiştek bike. Çar roj şûnda min kontrol kir, (min
ew ji bîr kiribû) ew bi tevahî winda bû ji bilî xalek sor a piçûk ku lê lê bû. Netiştsereke, lê min kir
bawermend." Carol

“Silav JB.Keça min duh destê xwe di firnê de şewitand.Ew derket derve û şewatek li ser destê
xwe ya ku bilbil bû nîşanî min da.Wê got ku ew diêşîne.Min jê re got ku here malê rûnê xwe
bigire  û  hinekan deyne ser  bandek û  şewatê veşêre.Min  jê  re  got  ku ew ê  bêyî  birîn  sax
bibe.Piştî pênc deqeyan derket derve.Wê got ku êşa bavê xwe çûye.Min got erê ya ku rûn divê
bike ev e.

Xwişka min a ku gumanbar bû ku rûn dikare çi bike û nepejirand ku ez wê wekî bijareya derman
bikar bînim.Wê tu carî têk neçû ku guleyek li min bigire dema ku mijar rûn hat.Lê ew baş e!Ji ber
ku me hemûyan jî ev demeke dirêj e ku derewan kirine me ji derewên wan bawer kir.Xwişka min
bi nexweşiyeke aloz dikişîne.Ji bo ku çîrokek dirêj kurt bikin.Wê dest bi girtina rûnê kir û di şeş
mehên borî de 60 lîre winda kir.Ew niha bawermendek rastîn a rûnê ye.Û bi eşkere bi her kesî
re parve dike.Spas ji bo her tiştê ku hûn ji bo vê armancê dikin.” Ron

"Ez dizanim ku xortên li vir her gav dibêjin RSO-ya paqij bikar bînin, û ez bi rastî heyranokek
mezin a wê tiştan im.Lêbelê ez tenê dixwazim ji mirovan re bidim zanîn ku înfuzyonek rûnê
gûzê ku bi pelên şekir hatî çêkirin, bi tevahî şûna neosporîn ji me re girtiye, 2 sal in ez neçar
bûm ku ew tiştan bikirim.Ew çêtir û bileztir kar dike, û ez dikarim wê li her deşt û rûyê mirovan
bixim û ne hewce ye ku xeman bibim ku ew bi xeletî bixwin nexweş bibin." Tina

-- Tina, tiştek ji RSO-ya safî çêtir û zûtir naxebite lê ez dizanim ku hûn çi dixwazin bibêjin.Bê
guman formên kêmtir  bi  hêz  ên dermanê kanabis  jî  dikarin  ecêban bikin.Pirsgirêk ev  e  ku
serkeftin ne ew qas pêbawer e ku bi RSO-ya herî hêzdar a bêhêz e.

Kozmetîkên esrarê dê di demek nêzîk de şûna piraniya kosmetîkên heyî yên heyî bigire, ango
piştî ku jin fêr bibin ka rûn dikare ji bo bedewiya wan çi bike.Rûnê tovê hemp, rûnê gûzê û rûnê
shea hilgirên min ên bijare ne lê meriv dikare li cîhê ku lê dijîn tiştê ku li herêmê populer e bikar
bîne û rûnê lê zêde bike.20-30% RSO di kreman de ecêb dixebite, lê 0,01-1% di heman demê
de dikare ji bo şert û mercên kêmtir cidî û lênihêrîna rojane jî feydeyek mezin be.JB

Serişteyên hilberînê
“Qet bê fan!!!Wateya wê qet nabe.” JB

"Hin  temaşevan  dikarin  pir  xeternak  bin,  ji  ber  vê  yekê  heke  kesek  cûdahiyê  nizane,  (ez
veguhezkerek motora elektrîkê me) ew dikare û dibe ku ew ê çareserkerê bişewitîne.Tenê hin
temaşevan dikarin werin bikar anîn.Ji ber ku pir kes dê cûdahiyê nizanibin ger tevahiya rojê li
fanek binihêrin, ev şîretek baş e.Ber çavan ev e, ger motora elektrîkê ya li ser fanosê dema ku
dest  pê  dike  çirûskek  hundurîn  çêbike,  ku  hûn  nikaribin  ji  derveyî  motorê  bibînin,  ew  ê
çareserkerê bişewitîne.Li  hundur  cîhek pir  xeternak e ku meriv derman çêbike,  ji  ber ku ez
bawer im ku piraniya we dizanin!Sedema vê yekê divê ji hêla her kesî ve were zanîn…Sobeyên
elektrîkê, çira, kilît, firne, germkerên avê, lampe û hema hema her amûrek elektrîkê ya li mala
we, çi hûn dikarin bibînin an nebin, çirûskek ku dê solvanan bişewitîne diafirîne.Gelek ji van
çirûskan bixweber çêdibin û hûn ê qet pê nizanin!Tewra ku we berê di mala xwe de bi serfirazî
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çêkiribe jî, ew mîna bombeyek demjimêrî ye ku dibe ku gelek caran nekeve, lê di demek de hûn
ê bi teqînek ku xilasbûna jê ne mumkun be, ew qas zû diqewime!Her kes li  mala we dê di
xetereyê de be!Ji kerema xwe, tu carî, tu carî vê hişyariyê paşguh nekin.Jindrich Bayer li vir
şîretek ji we re kiriye, ku heke hûn pê pê bihesin, dibe ku jiyana we xilas bike.Spas Jindrich.”
Anthony

"Ez ji sedî 100 bi we re dipejirînim, ji ber ku ez jî  di dawiya hefteya borî de gihîştim heman
encamê.Di heman demê de ez dixwazim lê zêde bikim ku karanîna parzûnek qehweyê ji bo
zexmkirina nafta / rûnê jî riya çêtirîn e ku meriv biçe ...Bikaranîna qumaşê penîr an tiştek ji bilî
parzûna qehweyê dê bi rastî bêtir rûn bide we lê ew ê rûnek qelstir be, dibe ku bi rengê kesktir
be ku we îspat dike.tê de gelek madeyên nebatî hene.Xeta jêrîn Nafta û parzûnek qehweyê
bikar bînin, û hingê Rick dibêje êdî materyalê neperçiqînin.Bi dîtina min Rick pêvajoya çêkirina
rûnê dermankirina penceşêrê ya safî û çêkirina wê bi rengekî din kamil kiriye, ji ber vê awayê ku
ew dibêje wendakirina dem û materyalê bênirx e. Marie

“Silav JB.Dema ku hûn bi lezgînî hewcedariya we jê hebe, hûn dikarin çîçekê bihêlin ku zuwa
bibe  çi  ye?Spas."  Priscilla
-- Heta hestî hişk bibe.Lê ez ê tenê zû zuwa bikim bêjim 5-7 gram çîçek, ku dê bi qasî gramek
rûn bide we, têra destpêkirinê bike, û dûv re hûn dikarin wê biqedînin dema ku ew bi rêkûpêk
zuwa bibe, di nav hefteyek an de.Berî ku hûn hilber bikin, hûn ê hindiktirîn rezîl berdêl bikin.Ji
ber vê yekê çêtirîn e ku hûn maddeya destpêkê dekarboksîl nekin (wek ku GW bê sedem bike,
hûn dikarin rûnê bi kêm pirsgirêk bi germkirina wê dekarboksîlate bikin, ya ku divê hûn bikin da
ku bi  her awayî  bermahiyên çareserker  jêbirin).Tişta çêtirîn ku meriv  bike ev e ku gava ku
mimkun be, kulikê ji bo hilberandina rast li odeya zuwakirinê têxin nav satilekê.Çiqas kêm dest
bi çîçekê bike ew qas çêtir.JB

"Bryan, ez dizanim ku şert û merc ne îdeal in lê ez ê dîsa jî heman stranê bistirêm.Wekî din ez
dikarim çi  bikim û çima gava ku ne hewce ye ku wan dakêşim divê ez awazê biguherim û
standardên xwe kêm bikim?Bê guman dê cûrbecûr rûn hebin, hin dê ji bo karanîna herêmî (heta
60%), hin ji bo rekreasyonê (60-90) û hin ji bo dermankirinê (90 û jor), û rûnên çêtirîn dê 95-
98% bin. THC û zehf bi hêz û bêhêz e, hema hema hema ew e.Lê naha divê em mirovan fêr
bikin ku tiştek wekî 95-98% rûnê THC heye û divê ew kalîteya çêtirîn armanc bikin û ne hilberên
navîn ên ku dibe ku bixebitin lê dibe ku nebin jî armanc bikin.

Ez bi xwe pir ne eleqedar im ku li dermanên ku carinan dikarin bixebitin û di hin rewşan de tenê
gava ku dermanek di destê me de hebe ku dê di pratîkê de di hemî rewşan de bixebite, ne pir
eleqedar im.

Hemî ew avjenî hemî baş û xweş e, lê hûn ê bibînin ku ji% 10-20-30 ji mirovan dê ji materyalên
nebatê re alerjîk bibin an jî ew ê ji tama xwe hez nekin ji ber vê yekê ew ê bi rêkûpêk wekî
derman bikar neynin.Cannabis axa ku tê de tê mezin kirin detoksîf dike, hûn bi rastî naxwazin
wan materyalên nebatî pir bixwin.Carinan erê, ango gava ku hûn zanin ku nebat li ku derê û
çawa mezin bûye, lê ez ê bi xwe pir baldar bim ji vexwarina ava şibên weha, hûn qet nizanin tê
de çi heye, bi rastî, û ez dizanim ji bo mezinbûna kanabis çi kîmyewî têne bikar anîn.Ji ber vê
yekê ez bi xwe dê di derbarê pêşniyarkirina juê de baldar bim.

Pêdivî ye ku rûn were dekarboksîl kirin da ku ew bi rêkûpêk bixebite, pêdivî ye ku hûn wê kel
bikin an jî ew rast naxebite û ew ê di berbenda mêjî ya xwînê re derbas nebe, ji ber vê yekê
"şîra  ne-psîkoaktîf"  bi  awayeke  mentiqî  qet  çu  carî  nikare  baş  bixebite.  wek  rûnên
dekarboksîlated bi 95-98% THC.Dîsa, wê li ser şertên çerm biceribînin û cûdahiyê bibînin.

Di bingeh de heman tişt ji bo CBD jî derbas dibe - dîsa, erê, ew ê bixebite, ango carinan û di hin
rewşan de, û ew di heman demê de dermanek mezin e, mînakî gava ku ew wekî malzemeyek li
benîştê ji bo zarokan tê zêdekirin, lê ji bilî wê ez dê her gav di rêza yekem de bixwaze forma
herî bihêz a dermanê kanabis bikar bîne.Ma hûn nexwazin?JB"
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"Ji ezmûna xweya kesane ez nikarim şerm bikim, ew bi rastî min xirab dike.Di heman demê de
nexweşiyek min a girêkbûna xwînê jî heye û klorofîla giran ji bo kesê ku derman dike ku xwînê
tenik bike ji ber vîtamîna K-ya bilind re nahêle." Dena

"Virginia, divê hûn zanibin ku me gelek rûn dîtine û pir rûn nêzî tiştê ku em dixwazin bibînin ku
nexweş ji bo şert û mercên xwe bikar tînin nabin.Stratejiya 'xwe xwe çêbikin' yekane ya ku bi
rastî jî watedar e, hûn naxwazin ku bi kesek ve girêdayî bin da ku rûnê ji we re çêbike, hûn
dixwazin bibin kontrola kalîteya xwe û hûn dixwazin zanibin ka tê de çi ye. ew û çawa hatiye
çêkirin.Gelek hunermendên xapînok li wir hene û piraniya wan qalîteya têr peyda nakin û ew
rastiyek xemgîn e, û yekane awayê pêşîlêgirtina wê ev e ku mirov fêr bike ka meriv çawaxwe
bikin da ku ew ferqê bizanibin.Û carinan cûdahiyek piçûk di kalîteya rûnê de dikare di jiyana
kesek de pir cûdahiyek çêbike.Ji ber vê yekê em bi berdewamî hewl didin ku kalîte û hêza neftê
zêde bikin.

Awayê ku em lê dinêrin, ger meriv bikaribe qehweyek çêbike, dikare rûn jî çêbike, bi rastî tiştek
jê tune.Û yên ku nikaribin rûnê ji xwe re çêkin, bi gelemperî bi her awayî hewceyê alîkariyê ne, ji
ber vê yekê kesek dikare her gav ji wan re heke hewce bike wê çêbike, ji bilî vê divê kesên
weha karibin 95-98% THC RSO ji dermanxaneyekê jî bistînin.An jî bi kêmanî li cîhana ku ez
dixwazim lê bijîm.JB

“1.) Min gûçikên hestî yên hişk tenê bi destên xwe hûr kirin, qijker nehat bikar anîn.Materyalên
destpêkê mîna kulîlkên pir piçûk ên nêzîkê xuya dikir.Dirêjahiya 5 heta 10 mm, ji ber vê yekê bi
piranî toz tune.Ji ber ku ez niha ezmûna xwe ya »pijandinê« heye, ji xeynî xala C di hemî xalan
de ez bi tevahî bi we re dipejirînim.Min rûnên ku bi alkolê hatine çêkirin dîtine ku bi gelemperî pir
tarîtir  in  ji  ber  ku  ava  alkolê  klorofîlan  dihelîne.Min  rûnê  xwe  bi  ethera  nefta  safî  ya  pola
laboratorê çêkir.Ev rûn bi rengek pir geştir e (zêrîn-qehweyî) û li gorî rûnê alco-ê ku min şansek
biceribînim heye, xwedan çêjek tûj a xweş, xweş e.Mebesta min li vir ev e ku ez bawer dikim
Nafta bi qasî alkolê gelek terpenes û klorofîlan ji holê ranake.Ew di heman demê de wekî alkolê
pir bi kontrol û rêvebirinê dişewite.Ji ber vê yekê pirsa min li vir ev e, hûn difikirin ku gengaz e ku
hevberdana hûrkirin / şuştina bi Nafta re ji bo rûnek bi kalîte ew qas zirardar nebe wekî hûrkirin /
şûştina bi Alkolê?

-- Pêşî maddeyên hûr nekin.Her guheztina materyalê kulikê hişk dê bibe sedem ku hûn THC û
cannabinoidên din winda bikin (toza hûr a li ser masê ew e ku divê di kekê de bimîne).Erê,
qirkirin û nafta dê ji qijkirin û alkolê 'çêtir' be - ew tevlihevî hema hema têkçûnek garantî ye, hûn
bi vî rengî nekarin rûnê baş çêkin.

Gûçikê têxin satilekê, bi naftê şil bikin, du sê deqeyan bi çîpekê biperçiqînin, tevliheviya rûn-
solvekerê têxin kulmekê.Ger hûn bi materyalê qalîteya baş re bixebitin, şuştinek duyemîn çêkin
û bi şuştina yekem re mixa duyemîn têxin nav satilê.Ger hûn materyalê pola bilind bikar neynin,
şuştina yekem tenê ji bo mebestên navxweyî bikar bînin (û li materyalê çêtir digerin ku hûn pê
re bixebitin).

Ether rûnên mezin çêdike (em rûnên kehrîbar ji rûnên tarî çêtir hez dikin, lê ji bîr mekin ku hin
rûn ji yên din rûnên tarîtir derdixin).Em jî ji ber sedemên pratîkî ji rûnê kehrîbar hez dikin - kî
dixwaze diranên klorofîlê reş hebe?Lê em wê zêde pêşniyar nakin ji ber ku karkirina bi etherê re
pir xeternak e, li piraniya deverên cîhanê peydakirina wê dijwar e, û em ji ewlehiya yên ku neftê
hilberînin pir bi fikar in.Ew dikare di germahiyên nisbeten kêm de pir bi hêsanî geş bibe.Ji ber vê
yekê,  ji  bo  pir  kesan,  nafta  dê  baş  bixebite.Em bi  gelemperî  nafta  bikar  tînin,  lê  ether  dê
çareserkerê bijareya me ye.

Navnîşa heyî ya solên ku em ê bixwe bikar bînin ev e: 1.ether, 2.nafta sivik a paqij,  3.99%
îsopropil alkol, 4.Alkola xwarinê - bi tercîhî 99%, lê ew bi gelemperî dijwar e û pir biha ye.Dema
ku hûn bi 96% alkolê dixebitin, 4% mayî bi gelemperî av e.4% ji 10 lîtreyan 4dcl e, hema hema
pincek ava ku hûn neçar in kel bikin - û wext hewce dike ku hûn bikarin bi berhemdartir xerc
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bikin.

2.) Di heman demê de min rûnê germê ya dawîn a 60 ° C jî 1,5 demjimêran di bin valahiya xwe
de dihêlim da ku bi tevahî bermahiyên solvaniyê ji holê rakim.Weke ku min ji te re nivîsî, min
rûnê 35 gram xwar paşê dekarboksîl kir... Tama rûnê berî dekarboksîlasyonê pir tûjtir bû, ez
xerabtir nabêjim, lê tu rast dibêjî.

-- Weke ku min cara dawî jî got, qîrîn ji ava bermayî bû.Û av li wir bû ji ber germahiya kêm a
'zanistî' ya ku we bikar anî.Pêdivî ye ku hûn rûn bi her awayî dekarboksîlate bikin, ji ber vê yekê
kelûpelek birincê ya ku dê di 110°C de biqede, baş dixebite.An jî, bê guman, çêtirîn tiştê ku
bikar bînin dê adîsa jî - lê dîsan, gelek kes ne xwediyê wan in û nizanin çawa wan kar bikin, û
xetera teqînê her dem heye. Ger kesek hêmanek bi xeletî hatî sêwirandin bikar bîne da ku
solvan bişewitîne, ew dikare biteqe û bibe sedema zirarek giran û tevahiya xanî hilweşîne. Lê
heke naveroka kelûpelek birincê bi rengekî agir biteqe û pêvajo li derve an li deverek vekirî ya bi
hewa xweş were kirin.Dûv re heke yê ku neftê hildiberîne nekeve panîkê, pêdivî ye ku ew pir
zêde  tengasiyê  nekişîne ku  agir  bixe  bin  kontrolê  û  erê  hebûna  agir  vemirandinê  her  gav
ramanek baş e.

Ji bo valahiya - bê guman, çima na.Ger alavên we hebin û hûn dizanin ka meriv wê çawa bi
rêkûpêk bikar tîne, ne fikrek xirab e ku hûn rûnê bi vî rengî biqedînin, ger hûn dixwazin ji sedî
100 piştrast bin ku di nav wê de bermahiyek solêr tune ye an hûn dixwazin rûnê bigrin. devê
wan kesên ku li dijî solavên petrokîmyayî ne.Hin kes bi serkeftineke mezin bikar tînin û ez ne li
dijî  wê  me.Lê  wek  ku  hûn  dizanin,  pirraniya  mirovan  ne  xwediyê  vê  amûrê  ne  û  gelek  ji
nexweşên me nekarin an jî nikarîbûn birincek û fenek jî bikirin, ji ber vê yekê em valahiya wekî
hewcedariyê pêşniyar nakin.

Binêrin  ka  rêbaza  Rick  çiqas  hêsan  û  sade  ye  û  em hîn  jî  neçar  in  ku  bersiv  bidin  çend
pirsan.Naha bifikire ku dê çi bibe gava ku em agahdariya li ser awayên din ên hilberîna neftê
zêde bikin.Ew ê tenê bibe sedema tevliheviyek bêtir û ez ê neçar bibim ku bi rojan û hefteyan
hewl bidim ku bersivê bidim pirsên mirovên 'şaş', yên ku ez ê pir dirêjtir jî nekim.

3.) Ji kerema xwe re rave bikin çima hûn pêşniyar dikin ku rûnê rast ji lûlê, rasterast di nav dev
de,  bêyî  kapsulan  bixwin?Hin  pirsgirêka  vegirtinê?Ez  piraniya  rûnê  li  ser  kaxeza  cixareyê
dixwim,  lê  ez  kêm  caran  hin  kapsulan  bikar  tînim  ger  ku  ez  bi  saetan  zêdetir  ji  malê
derkevim.Wekî din, ez hez nakim ku ew li ser diranên min hebe, ji ber ku bi rastî pir dijwar e ku
meriv jê derkeve…

-- Ji ber çend sedeman.Ya sereke ev e ku ev rêbaza xwarkirinê ji nexweşan re herî bi bandor û
bikêrhatî îsbat kiriye.Ew paqijiya devê çêtir dike ji ber ku ew devê jî dezenfekte dike û dûv re ji
her şert û mercên di rêça digestive an di qirika we û hwd de dibe alîkar.Bi rastî, dema ku ez êşa
qirikê distînim, ez hewl didim ku rûnê li pişta devê xwe bixim û dûv re heya ku ez jê ragirim wê
di devê xwe de bihêlim.Di pir rewşan de, grîp an êşa qirikê (an nîşanên wê) di şevekê de tê
derman kirin.

Mîna ku hûn dibêjin, hinek rûn li ser diranên we û di bin zimanê we de dimîne, ji ber vê yekê ev
rêbaza vexwarinê di rastiyê de hilberîna rûnê binezimanî (ala Sativex û sprey û tincturên din ên
bin-ziman ên ku mirov bikar tînin) û hilberîna di zikê de pêk tîne. rovî.Ya sereke ew e ku rûnê di
zikê xwe de bigire.Ji ber vê yekê, eger rûnê we bi tama ne xweş hebe, hûn dikarin pariyek nan
an mûz û hwd. (an kaxizek cixareyê, ger hûn dixwazin kîmyewiyên tê de bixwin) bixin nav xwe û
mîna daqurtînin. hebekê û bi avê an çayê an bi her tiştê ku hûn dixwazin bişon.Diranên xwe bi
rûnê  firçe  bikin,  piştî  ku  dibêjin  deh  hûrdeman  an  wusa,  ew  ê  di  paqijiya  dev  de  jî  bibe
alîkar.Gelek rûn xwedan tama xweş in (nemaze dema ku maddeya destpêkê neyê zevt kirin û
dema ku alkol ji bo hilberîna rûnê neyê bikar anîn.Klorofîl bi gelemperî tama xirab dike û dikare
bibe sedema gelek nerehetiyê, tewra dema ku bi sernavî tê bikar anîn - rûnên tarî dê cilên we
reng bikin, hûn bi rastî ne hewce ne an jî hewce ne.)
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Kapsulan - a) divê hûn wan ji Big Pharma bikirin, ku hûn bi pereyên xwe piştgirîya wan dikin, b)
hin kes ji wan re alerjîk in, c) hin di roviyên we de ne di zikê de têne hilweşandin, d) firoşkar pir
caran dixin di kapsulekê de kêmtir rûn ji ya ku divê hebe, e) ew ji bo gelek şert û mercan ew qas
baş naxebitin, f) dema ku hûn dixwazin rûn ji bo şert û mercên pişikê çêkin an jî rûnê bipixînin
zehmet e ku rûnê ji wan derxin. an jî gava ku hûn dixwazin rûnê rûnê bi cihkî bikar bînin.Ez
nabêjim ku hûn nikarin kapsulan bikar bînin, ya ku ez dibêjim ev e ku çêtir  e ku meriv fêrî
karanîna rûnê rasterast ji boriyê bibe.Piştî ku hûn bêtir pratîkê bistînin, hûn ê fêr bibin ka meriv
çawa rûnê bêyî nerehetiyê bikar tîne.Ez bi xwe hez dikim rûnê rastê ji tenûra birincê bixwim, ez
tenê tiliya xwe têxim nav wê û bi qasî ku ez difikirim ku ez dikarim bigirim digirim.Hişyar bikin, ev
pir  'rûn-xwarin'  e  û  hûn  ê  bi  gelemperî  ji  sirincekê  bêtir  bistînin.Dema  ku  rûn  baş  be,
"zêdedozek"  dê tenê we bixe  xewê,  tiştek  mezin.Lê bê guman,  ez  dikarim ji  ber  ezmûn û
tolerasyona xwe wiya bikim, ez naxwazim ûvê yekê ji  destpêkeran re an jî  yên ku xwedan
ezmûnek pir in pêşniyar nekin.Her serkeftin ji te re jî Stefan.Jindrich”

"Heke hûn ji lêçûnê bi fikar in, ew ji dravdana piraniya dermanên penceşêrê pir erzantir e û hin
dermanên ku hûn li malê ji bo penceşêrê digirin ji hêla bîmeyê ve nayên vegirtin.Ger kesek di
malbata min de ji bo penceşêrê hewcedariya vê rûnê hebe ez ê rêyek bibînim.Bextê te xweş
bî!!!!" Lisa

-- Dipejirînim, Lisa, rûn dermankirinek erzantir e dema ku meriv hemî lêçûn û lêçûnên din li ber
çav bigire.Zêdetir ew ji her tiştê ku pergala bijîjkî peyda dike bê hempa ewletir e, nexasim ku ew
pir bikêrtir û pêbawertir dixebite û bê guman girtina ji jahr an tîrêjê xweştir e.JB

Q.Çima hûrkirina materyalê hişk dibe sedema windabûna THC?Ma ravekirina vê yekê heye?
YEK.Ma we çu carî kulîlkek bi rastî bi hêz zevt kiriye?Ger we kir, divê hûn zanibin çima.Ew toza
spî ya ku piştî ku hûn hûr dikin li dora masê ye THC (an jî trichomes) e û ya ku divê di rûnê de
bimîne ew e.Zêdeyî, dema ku ew were zevtkirin, wê hingê ew pir xweş e û hûn ê gelek tiştên ku
we bi rastî nexwestine di rûnê xwe de biqewirînin.

Piştî ku hûn wan bi nafta an jî bi helwêstê bijare xwe şil bikin, hestî tev zuwa bikin, lê berî ku
hûn wê pêvajo bikin, zêde dest nedin wê ji ber ku her gava ku hûn dest pê bikin, hûn ê hinekî
winda bikin.Rûnên ku ji maddeyên axê têne hilberandin ji rûnên ku ji gûçikên ku piştî şilbûna
wan hatine pelçiqandin, pir kêmtir bi hêz in.

Yekem şuştina bilez ya herî bi hêz e û bi qasî 70% ji THC-ya berdest vediqetîne, şêlên duyemîn
bi qasî 20% û ya sêyemîn jî bi qasî 5%.Dema ku hûn wê hûr dikin, hûn her sê şuştinan (bi rastî
çar) di rûnê xwe de digirin û hûn wiya naxwazin.Qalîteya li ser mîqdarê.JB

Q.Ez dizanim ku hûn pêşniyar  dikin  ku  hûn bi  xwe RSO-yê çêbikin  lê  dermanxaneyek hin
herêmî heye û ez tenê meraq dikim ku divê bihayek adil li ser çi be?

YEK.Ji bo hilberandina gramek rûn pêdivî bi 4-7 g çîçeka bilind heye, ji ber vê yekê divê ew
'bihayê rast' be.Ka em li ser bihayên bêaqil ên hepsê nîqaş nekin, ji bo min bihayê rast ji bo
dozek 60g 50-100USD e (an kêmtir, ger ew bi qanûnî li derve li ser astek mezin hatiba mezin
kirin).Ez nabêjim ku ez dizanim wê gavê bi wê bihayê wê li ku bistînim.Li cîhê ku hûn lê dijîn
rûnê pola top lêçûn dike.JB

"Tenê pêdivî bû ku nûve bikim û ji we re bihêlim ku ez hîn jî zindî me!Pir baş dike û HIN ZINDÎ
hema du sal piştî ku ji min re hate gotin ku 3 meh mane.Ji doktorên xwe bawer nekin!Dîsa spas
ji bo alîkariya rizgarkirina jiyana min!” Lee

Dekarboksîlasyon

"Ez niha tevahiya nebatê dekarboksîlate dikim û hem jî RSO û rûn / rûn çêdikim." Cheryl
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-- Tevahiya nebatê dekarboksîlate nekin.Rûnê ji çîçeka super hişk çêkin (xur nekin, zêde dest
nedin  wê,  hûn  ê  her  gav  THC-ya  ku  hûn  li  dû  ne  winda  bikin).Rûn  çêkin,  paşê  rûnê
dekarboksîlate bikin (bi qasî saetekê têxin firineke elektrîkî ya ku di germahiya 130° Celsius de
hatiye danîn).Berî ku nebatan bikin rûnê, tiştek bi nebatan nekin.Çiqas hindik dest bi wan re bikî
ew qas çêtir.JB

"Ji bo dekarberkirinê tenê saetekê têxin firinê ku di germahiya 266 derece Fahrenheit (130 °C)
de ye, piştî ku hûn hemî helwêst di firaxek birinc an pot de bişewitînin hûn ê bi vî rengî tev
dekarbonê bistînin." Ryan
-- Lê ez ê potek bi kar nekim.Hûnê rojekê rûnê xwe bişewitînin.Dê firaxek birincê vemire, bi rastî
vebijarkek çêtir e, ez dibêjim.JB

"Decarboxylation rast  di  çêkirina rûnê bêkêmasî de beşek pir  girîng e ji  ber ku nebatê xav
eDelta9-THC û CBD ne pir  paqij  peyda dike li  şûna wê asîdên THCA û CBDA hene.Ji  bo
rakirina  koma karboksîl,  germkirin  prosedur  e.Vê yekê pir  bi  baldarî  bikin  da ku molekulên
weyên hêja neşewitînin.Min di  Kovara Kromatografiyê de têbînîyek baş dît  ku pêdivî  ye ku
germahî û wextê pêwîst be ji bo germkirina rûnê ji ber ku li gorî kelmêşa birincê dibe ku germahî
têrê neke.Ji ber vê yekê fikrek baş e ku hûn rûnê xwe herî kêm 27 hûrdem di hûrdemê de germ
bikin. 122 pileya Celsius.Her gav germahiya plakaya xweya germkirinê bi amûrek pîvana dîjîtal
binihêrin  da  ku  rûnê  we zêde  germ nebe.Di  tabloya  jêrîn  de  hûn  nuqteyên  kelandinê  yên
kanabinoidsên sereke yên ku divê hûn çu carî negihîjin wan dibînin, wekî din hûn wan ji holê
rakin.Wekî din ez destnîşan dikim ku rast e ya ku Rick her dem di vîdyoyên xwe de gotiye rûnê
zêde germ nakin lê germ ji bo çêkirina rûnê dermankirinê hewce ye.Germahiya herî kêm 106.2
pileya Celsius ji bo pêvajoya dekarboksîlasyona rast di dema diyarkirî ya di diagramê de li dora
saetekê hewce ye.Ger rûnê we tenê forma asîdî ya THCA û CBDA heye, ew ne pir bi bandor e ji
ber ku asîd bi receptorên CB1 û CB2 re pir baş nabin.Ji ber vê yekê baldar bin ku hûn wiya bi
awayê rast bikin ji ber ku ya ku Rick got rast e, tenê nefta çêtirîn çêkirî dikare karê bike dema ku
zindî girêdayî ye.(…)

Erê,  li  vê  diyagrama  zanistî  binihêrin  û  şîrove  bikin  da  ku  fêm  bikin  ku  pêvajoya
dekarboksîlasyonê her dema ku hûn tevliheviya şilavê ya kanabinoids di kewçêra birincê de
germ dikin dimeşe.Ji ber vê yekê grafîkan destnîşan dikin ku meriv germahiyê bigihîje 130 pileyî
Celsius ji bo demek dirêj ku dekarboksîlasyona herî zêde bigire pir girîng e.Hemî pirsek germahî
û demê ye ku bigihîje astên çêtirîn.

Ger hûn amûrek pîvandina germahiya dîjîtal bikar bînin û di tevahiya pêvajoyê de wê bixin binê
firaxeya birincê da ku helwêstê vapor bike, hûn dibînin ku tenê di qonaxa dereng a pêvajoyê de
dema ku av di dawiya dawîn de tê hundurê. tenûrê, germahî li dora 100-110°C tê.Lê dem di vê
rêzê de bi piranî ji bo tevahiya pêvajoya dekarboksîlasyonê têra xwe nake.Piştî vê yekê hûn
rûnê demek dirêjtir di pola pola ya piçûk de li ser plakaya germkirinê germ bikin.Ji ber vê yekê tu
çalakî (bêhtir bilbilên gazê tune) hûn germ dikin û li bendê ne.Germahiya xwe kontrol bikin û
çêtir e ku dora nîv saetê ji 130 pileyî zêdetir neçin.Bînin bîra xwe ku THC xwedan nuqteyek
kelandinê 157 derece C. ye, ji ber vê yekê ji kerema xwe bi zêde germkirinê xeternak nebin,
wekî din cannabinoidên weyên xwestin dê biherikin û bayê biherikin ...

Di bingehê de ne girîng e ku meriv lûtkeya dekarboksîlasyonê bigire, ji ber vê yekê hûn paşê
têra rûnê laşê xwe digirin.Balkêş e nirxa YEK gram di rojê de an jî zêdetir divê hûn bigirin.Bê
guman çiqas rûnê ku hûn hewce ne bi wê ve girêdayî ye ku çend delta9THC bi rastî di rûnê de
ye - tê vê wateyê ku dekarboksîlasyon çiqas bandorker bû.Ger hûn pêşniyara Rick bişopînin û
pê ewle bin ku rûn bi têra xwe heya 130 pileya C tê germ kirin - dê her tişt baş be.Ew serbixwe
ye ku hûn kîjan solventê bikar bînin." Stephan
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Solvents
"Heta ku min fêhm kir ku hin rûnên nebatî yên hevpar (canola an jî tovê raçavê) bi rengekî pir
dişibihe têne hilberandin, ez li ser rûnê (nafta) daliqandim." Graeme

"Nafta navê bazirganiyê ye ji  ethera neftê re, ji  ber vê yekê biceribînin û bigerin ku, ethera
heywanan gelek karanîna pîşesaziyê heye, rûnê rûnê ji bo boyaxkirina nazikan." Al

"BIRIN ku THC û CBD ne-polar in ...û klorofîl û H2O polar e...Ji ber vê yekê rûnê herî baş bi
rûnê ne-polar tê çêkirin ... ew paqij e ... bê klorofîl." Michael

"Hevalekî min ê kîmyazan tevahiya çîrokê ji min re hêsan kir û ji min re rave kir ku çima nafta
dibe ku çêtir be (her çend ew ne girîng difikire): nafta çareserkerek ne-polar e ji ber vê yekê ew
molekulên ne-polar hêsantir û bikêrtir derdixe (THC û CBD bi bingehîn molekulên ne-polar in) û
molekulên polar derdixe.

Alkola îsopropil (û ji bo vê yekê ether) halverek polar a qels e ji ber vê yekê ew ji bo vê armancê
pir baş e, lê dibe ku ji naftayê piçekî kêmtir be - ji ber ku JB dibêje ku wan her du jî ceriband, û
yên bihêztir bûn.WEŞANDIN: Oh, erê, min hema ji bîr kir: wî jî got ku tirsa nafta (an iso) di
berhema paşîn de namîne ger hûn rêça ku ji hêla Rick Simpson ve hatî peyda kirin bişopînin
(hevalê min got ku hûn kelekek plastîk bikar neynin, lêbelê, lê qedehek an pola zengarnegir) û
heke hûn ne ewle ne, tenê ya ku JB her gav dibêje bikin bikin - hinek av lê zêde bikin û têxin
firinê da ku ew bi tevahî bihele.Lêbelê, ew ê alkolê isopropyl bikar bîne, ji ber ku hûn pê ewle ne
ku ew tiştê ku tê xwestin ew e…” Sandra

- Sandra, rêbaza ku Rick nîşanî cîhanê da, ya herî bingehîn, bêtevlihev û erzan e.Gava ku
meriv rêwerzên T-yê bişopîne hema bêje bêaqil e.Cam baş e lê ew dişkê û hûn naxwazin ku
wusa bibe, qet.Stainless ok e, bê guman.99.9% iso baş dixebite lê em ê dîsa jî nefta alîfatîkî ya
sivik bi xwe, gava ku gengaz be, bikar bînin.An ether.JB

"Ez her weha pêşniyar dikim ku berî derxistinê her tiştî bi qasî ku hûn dikarin sar bibin.Piranî
alkol, esrar, konteynir, her tiştê ku bi derxistinê re têkildar e 24-48 demjimêran di cemidandinê
de dihêlin.Hûn ê bi vî rengî hilberek pir paqijtir bistînin.Berhemên we dê kêmtir bin lê hûn ê pir
hewce  nekin.Bibore  ji  bo  her  tîpek  an  peyvên  wenda,  MS dişewite  û  dermanên min  tune,
lol.Pîroz be.” Chuck

-- Cûk, cemidandin her tişt baş û xweş e lê ne hewce ye ku meriv wiya bike gava ku hûn bi
solavên nepolar û materyalên destpêkê yên bi kalîte dixebitin.Wekî din, em hez nakin ku destên
xwe sar bibin, germahiya jûreyê ji me re baş dixebite û piştî çend meh an sal ji cemidandina
gûzê em ê bi gewrîtisê re nebin pirsgirêk.Zêdeyî, pir caran rûn li cihên ku cemidan tune ne tê
çêkirin.Ji ber vê yekê, erê, heke hûn bixwazin hûn dikarin wê bicemidînin lê em ê bi xwe nekin.

Ez bi xwe ji sebzeyên cemidî hez nakim, her ku dibe bila bibe ez ji xwarina wan dûr disekinim, ji
ber vê yekê ez nabînim çima ez îstîsnayekê bikim û zebzeya ku ez ji wan pirtir jê hez dikim
cemidînim.Lê erê, ew dikare bibe alîkar gava ku hûn neçar in ku alkolê bikar bînin da ku rûnê
derxînin, ji ber vê yekê ez bi tevahî li dijî wê ne.

Tenê ev e ku em bixwe alkolê wekî çareserker bikar neynin (an çêtir: ew ne çareserkerê bijareya
meya yekem e),  ez  yek  sedemek  nabînim ku  ez  ji  bo  çareserkerek  ku  bacek  zêde  bidim
dewletê.  dê bi  her awayî  vemire (heta ku hûn hêmanek bikar neynin, ya ku em ê gava ku
gengaz bikin dê bikin).Ez dikarim lîtreyek nafta sivik bi qasî 3-4 dolaran bikirim, lîtreyek alkolê
ya %99 dê pir bihatir be û dê kêmtir rûn çêbike û ew rûn dê ne bi qasî rûnên ku bi nafta sivik an
99,9% îso têne hilberandin baş be. .

Ji ber vê yekê bi rastî feydeya karanîna alkolê wekî çareserker li ku ye?Ez nikarim sedemek
maqûl bibînim ku çima alkol divê li ser nafta alîfatîkî ya sivik a xala kelandî ya safî were tercîh
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kirin, dema ku meriv difikire ku di rûnê de bermahiyek helaw tune ye ku meriv pê bifikire dema
ku rûn bi rêkûpêk were hilberandin.Dema ku ew bi rêkûpêk neyê hilberandin, di rûnê rûnê de
bermahiyên  çareserker  heye  an  jî  dibe  ku  hebe.Lê  me  bi  rûnên  ku  bi  rêkûpêk  nehatine
hilberandin sûcdar nekin, bi rastî em nikarin ji kêmbûna kalîteya rûnên ku ji hêla din ve têne
peyda kirin berpirsiyar bin.Ew qas hêsan e.JB

"RSO gava ku bi rêkûpêk were çêkirin dê pirraniya xweya ku hûn bikar tînin negire.Di heman
demê de ji ber ku RSO kanserê derman dike û her tiştê ku hûn dixwin/nefes dikin dibe sedema
kanserê.Ez ê ji bermayiyên zêde yên ku mayî, heke hebe, pir eleqedar nebim.RSO dikare di
encamê de şaneyên / DNA yên ku dibe ku di dema vegirtina destpêkê de hatine guheztin rast
bike.Ger çareserker karibe zirarê bide, THC-ya rastîn a di  hundurê rûnê de dê zirarên ku ji
bermahiyên rûnê hatine çêkirin rast bike." Amanda

-- Amanda rast fêm kir.Kesên ku bi zorê li ser çend ppm ji bermahiyek helikê ya ku dibe ku di
rûnê de bimîne disekinin, divê bi tenê rûnê paqij bikin.Qet ne zehmet e.Yên ku vê yekê nekin,
dîsa jî ne hewce ye ku pir xemgîn bibin.

Tewra ku di rûnê de %0.1 bermahiyên helwêstê hebe jî (ku ew ê pir zêde be jî,bi gelemperî
çend sed ppm heye,  dibe ku dema rûn bi  rêkûpêk bi  karanîna nafta sivik a paqij  a bi  xala
kelandinê li dora 80-100 °C tê hilberandin, di dozek rûnê 60 g ya ku tê xwarin de 0,06 g bermayî
hebe. di heyama du-sê mehan de.

Ji bo min bi xwe pir ne xem e, ew bê guman, ew pir di binê sînorên xwarinê de ye û pir kêmtir ji
bermayiya solikê ya ku we jixwe di xwarina xwe de xwariye, her weha.Hûn difikirin ku piraniya
rûnên nebatî  bi  çi  têne hilberandin?Bi solvanan re,  heman an jî  hîdrokarbonên ku em wekî
çareserker bikar tînin.

Bihêle ez tenê ji te bipirsim -- bi rastî dema ku hûn benzînê dixin otomobîla xwe hûn her gav
destên  xwe  dişon?Ger  hûn  bikin,  bidomînin  ku  li  ser  bermahiyên  muhtemel  ên  di  rûnê  bi
rêkûpêk hatî hilberandin de xeman bikin.Ger na, an heke bi kêmanî yek carî tê bîra we ku we
wan neşûştiye, ji kerema xwe tiştek din bibînin ku hûn bikin, bi rastî gelek pirsgirêkên din ên
ciddî hene ku meriv pê fikar bike.

Di her hebekê de ku hûn dixwin de pir zêde jahr heye, ev bê guman.Û ji bo hilberên petrolê -
wek nimûne hûn  vîtamînan  digirin?We dizanibû ku  piraniya  wan  ji  keresteyên  petrolê  têne
çêkirin?

Û heke hûn difikirin ku hûn ê ti carî tiştek ku ji petrolê hatî çêkirin nekeve devê xwe, wê hingê
bila ez ji we bipirsim - hûn bi rastî diranên xwe bi çi firçe dikin?Bi perçeyek dar an firçeyek
diranan?Û tiştên din ên lênêrîna diranan û aksesûarên ku ji plastîkên neftê têne çêkirin?Ma hûn
yek ji wan bikar naynin an jî we bikar neaniye?Ger hûn bikin an hebin, wê hingê dîsa, tiştên din
hene ku hûn bikin ji  xeynî  ku hûn li  ser  bermahiyên çareserker di  RSO-ya bi  rêkûpêk hatî
hilberandin de xeman bikin.JB

"Ravekirinek pir hêsan ji pirsek bêdawî re ...Min bi xwe nafta, îso, alkol û butan ji bo çêkirina rûn
bikar aniye...Û heta niha ya herî baş ... paqijtirîn ...herî xurt...û rûnê herî xweş ji naftayê bû...Ez
fêm nakim ku mirov ji çi hez nakin… Dema ku bi rêkûpêk were kirin qet sotemenî namîne…û
nafta jî dixuye ku ji nebatan jî bêtir vediqete ...Ew pir zûtir dike ...Ji ber vê yekê rûnê paqijtir ...
(zêr)...” Petrûs

"Ev kes li ser malpera xwe li pey min hatin.Koma Erin ji erdê ku Rick li ser dimeşe nefret dike.Û
ew her kesê ku behsa Rick dike bang dikin.Ji min re NE ew e ku divê dermanker li ser bisekinin.

Tevahiya tiştê Naftayê ji  min re hincetek e ku ez Rick bikim.Ji ber ku di dawiyê de her kes
dizane rûnê esrarê dê toksînên di nafta de red bike.Rick naftayê diparêze ji ber ku dîtina wê ji
pir kesan re hêsan e.Rick eşkere diyar dike ku tercîha wî ether e - û ji distillerek hez dike.Nafta
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rûnek bi hêz çêdike - ew girîng e - rûnek bi hêz - tiştê ku nexwazan jê derdixin.Alkola genim
rûnek bi hêz dernakeve - û yên ku Rick diavêjin vê yekê dizanin.Nafta hincet e ku mirov tevlihev
bike - da ku ew karibin bibêjin rûnê wan çêtir e.Ev mirov beriya Rick li ku bûn - ji kerema xwe
hûn li ku bûn? Tom

“Naftaya Ronahî parçeyek e ku di navbera 30 °C û 90 °C de dihele û ji molekulên bi 5-6 atomên
karbonê pêk tê.Nafta giran di navbera 90 °C û 200 °C de dihele û ji molekulên bi 6-12 karbonan
pêk  tê.Nafta  di  serî  de  ji  bo  hilberandina  benzîna  oktana  bilind  (bi  pêvajoya  reformkirina
katalîtîk)  wekî  xwarina xwarinê tê bikar  anîn.Di  heman demê de ew di  pîşesaziya kanzaya
bitumenê de wekî diluent, di pîşesaziya petrokîmyayê de ji  bo hilberîna olefînên di qurçikên
hilmê  de,  û  di  pîşesaziya  kîmyewî  de  ji  bo  sepanên  çareserker  (paqijkirinê)  tê  bikar
anîn.Berhemên hevpar ên ku bi wê têne çêkirin şilê sivik, sotemeniya ji bo sobeyên kampê, û
hin solavên paqijkirinê hene.

“Hêvebir, napta, distilîla petrolê…Dengên jehrîn mîna laboratûara meth an tiştek din.Ji kerema
xwe rêbazek ji bo pêvajoyê bi avê pêşve bibin.Gelo mimkûn e?” mesîhparêz

-- Hûn ê wekî me heman maddeyê hilberînin û ew ê hewceyê gelek xebatek zêde ya nehewce
bike, bi encamek pir xirabtir.JB

"Ew  zêde  xirab  e.Xwezî  rêyek  hebûya.Solvent  û  bermayiyên  wan  jehrîn  û  xeternak
in."mesîhparêz

-- Dema ku rûn bi rêkûpêk tê hilberandin tu bermahiyek ku meriv pê xemgîn bibe tune.Ma hûn ê
bi dilovanî wê wekî rastiyek bistînin?Hûn difikirin ku piraniya rûnên nebatî bi çi têne hilberandin?
JB

“Nafta xwedan formula kîmyewî ya CnH2n+2 ye.Nafta sivik 5 û/an 6 atomên karbonê hene, ku
digihîje C5H12 û C6H14, ku wekî Pentane û Hexane jî têne zanîn.Ji ber vê yekê ya ku hûn lê
digerin, naftayek e ku bi tenê tevliheviyek ji pentan û hexane ye. Wouter

"Min tenê dixwest ku tiştek di derbarê solvanan de biweşînim.Ez çûm cem hevalekî xwe yê ku
xwediyê çend doktor û masterên kîmyayê ye, û jê pirsî ku ez dikarim çi bikim da ku nefta bi
tevahî ji rûnê derxim.Wî got, "5 ml alkolê îsopropîl bistînin û piştî ku ji bo cara dawîn gulpîk
rawestiya, bihejînin.Dê bihele û neftê bi xwe re bigire.Dûv re şêlê jehrîn dibe halerê ne-jehrî.Ev
ne navê min ê rast e, şerm e ku ez nikarim hesabê xwe yê rastîn bikar bînim ji tirsa ku ez ji kar
dernekevim an jî wekî hemşîre bibim kar.” Bobbie

"Ji bo dîtina Naphtha li Keyaniya Yekbûyî, li 'paqijkirina panelê' an 'paqijkirina bilez a panelê'
bigerin.Ew hilberek e ku di tamîrkirina xebata laşê gerîdeyê de tê bikar anîn, ji bo paqijkirina
metal û nehêlana bermayî.Zehmetî dîtina navnîşek hûrgulî ya pêkhateyên rastîn e ji ber ku ew
dikarin cûda bibin.Pêdivî ye ku 99,9% Isopropanol hêsan were dîtin. Em

"Me pêvajoya we bi karanîna VM&P Naphtha şopand û her tişt li gorî plansaziyê derbas bû ji bilî
xêzkirina yekem a sirincên ku ji ya ku me hêvî dikir piçekî şilîtir derket.Min du dilop av lê zêde kir
û dîsa ceriband û xuya dike ku baş e.Tenê xema/pirsa min çêj e.Hîn jî çêja wê wek solvan e.Baş
e an pêdivî ye ku ez tiştek bêtir bikim?Yê wergirê vê her carê ku rûn distîne bi qasî 12 saetan
radizê.Ma ew rast e heya ku ew tolerans pêşde bibe?Her alîkariyek pir bi nirx e.” Pamela

-- VM&P ne çareserkerek baş xuya dike (her çend hin pelên MSDS dibêjin divê ew heman
maddeya ku em dixwazin bikar bînin be).Wusa dixuye ku ew nafta giran e û xuya nake ku ew bi
tevahî kelijîne û wusa dixuye ku lênihêrîna zêde hewce dike.

Ez ê hinek av lê zêde bikim û têxim firineke elektrîkî ya ku 130° Celsius hatiye danîn ji bo çend
saetan, belkî di şevekê de, an jî heya ku hal bi tevahî xilas nebe, hin kes dibêjin heya çar rojan
hewce dike ku bermahiyên çareserker were rakirin.Ger rûn bi rêkûpêk were hilberandin û rûn
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neherike, divê ew bêtir mîna rûnê rûn be.Piştrast bikin ku rûn bi rastî bi rêkûpêk tê fîltre kirin, ji
ber ku bermahiyên helaw bi maddeyên nebatê ve girêdide.

Tenê ceribandinek tilikê bi  rûnê ku hûn dixwazin bikar bînin bikin.Tiliya xwe têxin nav wê û
bibînin  ka  ew di  nav 30 saniyeyan de an zûtir  bi  tevahî  vedimire.Zûtir  ew diherike,  fîlimek
namîne, çêtir e.

Ger hûn nekarin nafta alifatîk a sivik a paqij (li Ewropayê jê re benzîn jî tê gotin, jimara CAS
64742-49-0 bipirsin,  ew di  bin navên cihêreng de tê firotin,  ne celebê ku wekî  sotemenî  di
otomobîlan de tê bikar anîn, lê celebê ku wekî çareserker tê bikar anîn. an naziktir boyaxkirin),
ez ê biçim 99% an jî çêtir 99,9% îsopropil alkol -- dixuye ku hema hema li her deverê cîhanê
meriv dikare bibîne.

Vê gavê em nafta alifatîk a sivik (kêm kelandin, hîdrojenkirî) tercîh dikin, ji ber ku ew rûnên çêtir
û bi hêztir ji piraniya halên din ên ku niha têne bikar anîn çêdike.Materyalên nebatî û klorofîl di
rûnê de hindik be ew qas wekî derman çêtir bixebite, tama wê çêtir be û bi hêztir be.Tevahiya
hîle di wê yekê de ye ku rûn çiqas bi hêz û aram e.Çiqas bi hêztir û hêşdartir be, ew qas çêtir
e.JB

"Naftaya rast li DY NE tê firotinNe li Tractor Supply an Home Depot an Lowes an tewra Sherwin
Williams.Lêbelê ew hîn jî li Kanada tê firotin.Hevalek min heye ku wê di 100°F de distîne û tiştê
ku solvan jê derdikeve xilas dike, da ku ji bo çêkirina rûnê bikar bîne. Steve

"Heke hûn li Dewletên Yekbûyî dijîn wê hingê hûn ê Nafta rast negirin, hemî nafta ku li Dewletên
Yekbûyî hatî  çêkirin nayê pêbawer kirin ji  ber rêziknameya nelirê ya li  ser pêkhateyên di vî
celebê çareserker de.Hûn ê çu carî nafta paqij li Dewletên Yekbûyî negirin, tewra VM&P dikare ji
şûşeyek heya şûşeyek din bi tevahî nakok be û ne jî wekî paqij tê reklam kirin.Li Kanadayê ew
nafta paqij çêdikin û ew li gorî ISO an Alkola Genimê baştirîn çareserker e ku meriv bikar bîne,
xeletiyek mezin nekin û dermanan îsraf nekin an jî xerabtir bi karanîna helawek xelet xwe an
kesek din hîn bêtir nexweş bikin.Hişyar bin ku nafta ku li Dewletên Yekbûyî peyda dibe dê neftek
ku bi tevahî wekî ku divê xuya bike jî çêbike lê dîsa jî dikare we pir nexweş bike." Neçirîn

-- Rastiya ku nafta alîfatîk a pak xuya nake ku li Dewletên Yekbûyî li her derê nayê firotin, nayê
vê wateyê ku nafta alîfatîkî ya paqij a bi hejmara CAS 64742-49-0 û xala kelandinê li dora 60-80
°C tune an jî heye. Dema ku bi rêkûpêk were bikar anîn, rûnek ji piraniya helawerên din çêtir
dernakeve.Ger hûn nekarin nafta sivik a paqij bistînin, 99% an jî çêtir 99.9% alkolê isopropyl dê
bijartina meya duyemîn be.

Lê dîsa jî ez ê dev jê bernedim - nafta sivik an jî helawên mîna wan ji bo derxistina rûnên ji
nebatan têne bikar anîn, ji ber vê yekê ez ê bi hilberînerên rûnê nebatî re kontrol bikim û bibînim
ka ew çi  bikar tînin.Li  cîhê ku ez li  Ewrûpa dijîm, ez dikarim di pratîkê de li  her firotgehek
hardware an rengdêrê bikirim, ew yek ji şikilên teknîkî yên herî gelemperî ye ku ji zarokatiya min
ve tê bîra min, me ew bikar anî da ku zincîreyên bisîklêtan û hwd. ji wê li malê.Ji ber vê yekê ev
tevahiya nîqaşa bêdawî ya di derbarê solvanan de ji min re piçek bêaqil xuya dike.Gava ku hûn
nafta ronahiyê ya rast bikar tînin, tu bermahiyek çareserker tine ye ku meriv pê bifikire, belkî
çend ppm, mîna piraniya rûnên nebatî yên erzan ên ku bi gelemperî bi hema hema bi heman
rûnê ya ku em pêşniyar dikin têne hilberandin.JB

“Pêjpêlên birinc dipijiqin.Kulîlkek elektrîkî û firaxek pirex 9x13 bi rengek çêtir dixebite.Çêkirina
rûn ji pîrexê pir hêsantir e û teflon tune.Modulasyona germahiyê jî pir bêtir kontrolkirî ye.Hûn bi
kûrahî di nav egoya xwe ya JB de ne.Hûn ê bikevin nav mirovên ku ji we jîrtir in.Ew bi tenê
awayê ku ew e.Li şûna ku hûn zanîna wan ji hişê xwe asteng bikin, ji wan fêr bibin.Her kes
xwedan parçeyek piçûk a puzzle JB ye." Jody

--  Jody,  bê guman,  pirex  pir  xweş  e,  nemaze heya ku bişkê û  hûn hemî  rûnê xwe winda
bikin.Pêdivî ye ku hûn fêm bikin ku ev rêwerzên bingehîn in ku ji bo karanîna li çaraliyê cîhanê
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bi alavên hindiktirîn ku gengaz têne armanc kirin.Gelek kes nikanin li hin welatan fêkiyek birincê
peyda bikin an jî bibînin, ew ne ew qas hêsan e ku her kes difikire.

Bê guman em dikarin rêyek pir tevlihev û biha ya hilberandina neftê nîşanî we bidin, lê divê hûn
soz bidin min ku hûn ê salekê her roj li vir rûnin û bersiva pirsên li ser wê bidin.Pir kesan hîna
fêkiyek birinc negirtiye û ew dixwazin bi celebên din ên derxistinê re bixebitin, bi piranî li ser
bingeha baweriya wan an ji ber ku ew 'difikirin' ku divê tiştek cûda were kirin.

RSO bi vî rengî tê hilberandin, li ser mirovan hatiye ceribandin û ew dixebite.Ji bo rêbazên din,
ez difikirim ku me bi salan wan ceriband, nefikirin ku me nekiriye.Lê tenê ez dizanim ku tu
rêbazek din li ser gelek kesan bi serfirazî nehatiye ceribandin.Û ji bîr mekin ku em li cîhê ku yên
din rawestiyane dest pê dikin, nexweşên me yên termînalê hewceyê nefta çêtirîn a ku dikarin
bistînin - û ew RSO ye.Bixwazin an nexwazin.JB

"Naftaya alifatîk a sivik pir  xweş dixebitî,  tama xwe xweş bû, di rûnê min de îşaretek helalî
namîne.Ger hûn rêwerzên Rick li gorî nameyê bişopînin, divê tu pirsgirêk tune bin. Rick

"2 kategoriyên sereke yên naftayê hene -- sivik û giran.Nafta sivik benzen NE, ku wateya Raina
(ne hexane) ye.Digel ku ez nafta sivik jî pêşniyar nakim heya ku ekstrakta kanabis piştî ku ew ji
bo bermahiyên naftayê were hilberandin neyê ceribandin, heke ew hemî ku hûn dikarin ji bo
çareserkerek bistînin ew dikare were bikar anîn.Ya sereke ev e ku hûn pê ewle bin ku hûn
ekstraktê  kelîninbi  halekî  rûnê  qalind  --  di  wê  demê  de  divê  piraniya  naftayê  ji  holê
rabe.Bikaranîna amûrên distilasyonê rêyek e ku meriv rûnê herî  paqij,  bê-haler  çêbike, lê ji
kapasîteya piraniya mirovên navînî wêdetir e.Hêvî dikin ku ew alîkarî dike. " Delîl

"Raina,  ez  ê  bi  te  re  nîqaşê  nekim.Ji  Wikipedia:  "Petroleum  ether,  tevî  hevwateya  wê  ya
benzînê, divê bi benzîn û benzîn re neyê tevlihev kirin û ne jî bi benzînê re were tevlihev kirin
her çend gelek ziman jê re bi navekî ku ji benzînê hatî destnîşan kirin, mînakî "Benzin" (almanî),
"  benzene”  (hollandî)  an  jî  “benzina”  (îtalî).Petroleum  ether  tevliheviyek  ji  alkanan  e,  wek
nimûne, pentan, hexane, û heptane, lê benzene hîdrokarbonek bîhnfireh, C6H6 e.Bi heman
awayî, ethera neftê divê bi çîna pêkhateyên organîk ên bi navê ether, ku koma fonksiyonel RO-
R'  vedihewîne,  neyê  tevlihev  kirin.  Paşxaneya  min  mîkrobiyolojî  ye  --  ku  min  li  wir  kîmya
organîk, hin biyokîmya / hin kîmya înorganîk xwendiye ... Bê guman ez bi hemîyan nizanim, lê
ez hinekî dizanim.Nafta sivik benzen - dewra NE dihewîne.Ez ê şîroveya te paşguh bikim.Ger
hûn îdiayên derveyî daneyên zanistî nekin dê di berjewendiya her kesî de be.” Delîl

"Ne rast  e,  solavên bermayî  bi  gelemperî  Poison in!THC NIKA têkçûna dil  ji  jehrê  çareser
bike.Pargîdaniyên mezin ên dermansaziyê ew in ku hewce ne ku vê hilberê çêbikin an jî kesên
ku qursek pejirandî ya li ser ewlehiyê girtine, NE dildarên kanabisê paşerojê. Derek

-- Ew dikarin bi serbestî nefta xwe çêkin, tu pirsgirêka min bi vê yekê re tune.Ger rûn bi rêkûpêk
were hilberandin çu bermahiyek çareserker tune ku hûn pê bitirsin.JB

"JB, tu pîrozek î ku roj bi roj bi sedan gilî û pirsên xerîb radiweste.Ez tenê dixwazim spasiya we
bikim ji bo ku hûn li vir in û di piştgirîkirina we de çalak in li dijî pêla propagandaya ku hewl dide
vê xebatê têk bibe.Şerm li wan be, xêr ji we re!” Marilyn

“Tu dixwazî çi bidî bavê xwe?Ya çêtirîn ya çêtirîn an tiştek ku dişibihe lê bi tenê bandorên rast
nîne?Dema ku hûn derman li gorî rêwerzên Rick çêkin, şansê têkçûna di dema dermankirinê de
pir kêm e.Dema ku hûn rûnê li gorî rêwerzên 'pispor û zanyaran' çêdikin, hûn hilberek cûda
çêdikin.Û li ser bingeha ezmûna me, dibe ku ew karê wekî ya ku em pêşniyar dikin jî neke.

Ji ber vê yekê hûn dixwazin ez devê xwe bigirim û bihêlim ku ew çopê nizm peyda bikin?An hûn
ê çêtir ji min/me fêr bibin û zanibin ka meriv çawa wiya rast bike da ku hûn ê heman encamên
ku nexweşên me li ser diaxivin bibin xwedî?” JB
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"Ez JB qebûl dikim.Carinan divê hûn bi wan re bibin heman asta rewşenbîrî û heman taktîkên
ku hûn hewl didin xwe bigihînin bikar bînin.Dijberî be an drama be.Hin kes tenê bersivê didin
drama û pevçûnê.Her çiqas xemgîn e.Pir kes hîn bi vî rengî negihîştî ne." Mitzi

"Ez ji% 99 alkolê isopropyl bikar tînim, ya ku herî zêde ji min re peyda bû ev e.Ez kremê çîçikên
xwe yên çandiniyê bikar tînim, ku %100 organîk hatî mezin kirin û bê derman, baş hatî çêkirin, û
hestî zuwa ye.ezwê bi gelek cureyên indica re tevlihev bikin.Min nexweşek bi lîmfoma Hodgkin
derman kir, ew di qonaxa 4 de bû û di nav 6 mehan de ji girtina rûnê li gorî rêwerzan, ew naha
bê pençeşêrê ye!!Spas ji Rick Simpson re ji bo qurbaniyên ku we dane ku hûn vê agahiyê ji her
kesî re peyda bikin!Di van demên dawî de nexweşek din a penceşêrê ya qonaxa 4 ji bo alîkariyê
serî li min da, li ser yek ji gurçikên wî tumorek heye ku nayê xebitandin.Dua dikin ku li pey hev
du dermanên pejirandî  bistînin.Xwedê ji  we razî  bike Rick Simpson û JB,  li  ser  belavkirina
peyvan bidomînin û mirovan di derbarê vê rûnê hempê yê xweşkirî de hîn bikin. GrowGoddess

-- Tevlihevkirina çend cureyan her gav ramanek baş e.Bi hêsanî lê binihêrin, hûn nizanin bi rastî
çerezek taybetî  ji  bo çi baş e, ji  ber vê yekê gava ku hûn çend çerezan tevlihev bikin, hûn
kefenek pir çêtir distînin.tesîr.Zêdeyî rûnên weha dê we pir bilindtir bikişîne - yên ku potanê bi
"recreational" dikişînin dê zanibin ku ez qala çi dikim.Bifikirin ku hûn bi hevalên xwe re rûnin û
her yek çîçeka xwe ya çêtirîn pêşkêşî bike.Di nav çend demjimêran de, hûn ê nikaribin pir tiştan
bikin.Û ew bandorek e ku hûn ji bo encamên çêtirîn hewce ne, ji ber vê yekê dîsa, tevlihevkirina
cûrbecûr rêyek e.Daxwazên çêtirîn û spas,  GrowGoddess,  ez her gav kêfxweş im ku li  ser
mirovên ku bi tenê rêwerzan dişopînin û encamên ku em li ser diaxivin dibihîzim.JB

"Ez  alkola  isopropyl  di  sifir  dereceya  Fahrenheit  de  bikar  tînim.  Tenê  di  konteynirên  pola
zengarnegir de û kelûpelek ku li ser ekranek ji bo derxistinê hatî danîn. Dûv re ez sê fîlterên
qehweyê yên mezin di qulikek li  ser ekranek li  ser panek duyemîn de fîlim dikim. Encamên
dawîn tenê trichomes di parzûnê de ne. Ya ku min ji bo têkbirina Hep C girt ev e." Michael

"Silav JB, pirsgirêka min bi firaxeya elektrîkê re heye, her tiştê ku min dîtiye daketiye 100ºC, min
li  hemî marqeyên li  sûkê nihêrî  û  her tiştê wan termostatek heye ku gava naverok digihîje
germahiyê diqede.Hûn çi pêşniyar dikin?” Cristina

--  Cristina,  bi  rastî  pirsgirêk  çi  ye?Hûn dikarin  her  gav  rûnê  têxin  firinek  elektrîkî  ya  ku di
germahiya  130°C  (266°F)  de  hatî  saz  kirin  û  bi  qasî  saetekê  li  wir  bihêlin  û  bi  vî  rengî
dekarboksîlate bikin.JB

“Dema germahî digihîje 100°C, firina elektrîkê diqede!Di 110°C de çareserker nagihîje." Cristina

-- Li gorî min helaw bi rastî nikare bigihîje wê germahiyê ji ber ku ew ê biqelişe.Heya ku firax ji
bo cara yekem vemire (çend dilop av lê zêde bike) helwêstê di kelandinê de bidomîne.Paşê bila
sar bibe û dîsa vekin.Tiştê ku em dikin ev e.JB

“Dîsa vedigere, û dihêle heta ku vegere bihele?Dûv re dişewite û rûn jixwe qediya? Cristina

-- Şîxara birincê vekin, bihelînin heta ku cara yekem bisekine, paşê pênc deqeyan bisekine heta
sar  bibe,  careke  din  vekin  û  heta  cara  duyemîn  bisekine.Dûv  re  rûnê  di  qedehek  pola
zengarnegir de birijînin û saetekê bixin firinek ku di germahiya 130°C (266°F) de hatiye danîn û
rûnê we amade ye.JB

-- Spas JB, te jiyana min xilas kir.Cristina

«Dema ku hûn rûnê çêdikin,  hûn Neftayê dikişînin.Gava ku hûn wiya çêdikin,  hûn POISON
nefesê digirin.Ger hûn bîhnê bidin, hûn jixwe mirî ne.Min di jiyana xwe de bi sedan caran bêhna
sotemeniya kampa Coleman, sotemeniya sivik a zippo, û nafta ku di beşa paqijkirin û sepanên
pîşesaziyê de tê bikar anîn bêhn kiriye...Hîn nemiriye.Pir ken.Bi giranî...Ger hûn halekî safî (bê
lêzêde) bikar bînin, û bi hin ava ku di dawiyê de nuqteyeke kelandinê ya bilind lê zêde ye, îso
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be, alkol be an nafta be, bi rêkûpêk helanê biqelînin, hûn ê her tiştî derxin holê.Hûn di nav
salekê de nefta ku gaza xwe di gerîdeya xwe de pompe dike pir zêde dixwin, ji ya ku hûn ê ji
jiyana karanîna nefta bi rêkûpêk hatî çêkirin bistînin." Matthew

"Nêzîkatiya  Big  Pharm  a  yek-molekulê  ya  ji  bo  pêşkeftina  dermanan  NE  li  ser  tenduristî,
zanistiya encaman ve girêdayî ye… Ew li  ser berjewendîyên patentê ye,  û awayê ku em li
dermanên nebatî dinêrin bi tevahî guhezandiye.Piraniya wan bi tamponên xwezayî pêk tên, û
veqetandina yek pêkhatî pir ne gengaz e ku bi qasî karanîna wan di formên ku tê de çêdibin
saxlem be.Etnobotanîst ji sedî 100 rast in dema ku ew dibêjin ku forma nebatek kêrhatî ew e ku
ew tê de hatîye /çêkirin/, tewra ku tenê ji hêla çêkerên heywanan ve tov û tozkulîlkên nebatên
çêtirîn belav dikin.Nebatên ku ji bo derman têne bikar anîn dema ku ji hêla bijîjkî ve di rêjeya
xweya xwezayî ya pêkhateyên kîmyewî de têne bikar anîn dê herî bi bandor bin - li rêjeyên EFA
tovê hepsê binihêrin - ew ji bo tenduristiya mirovan çêtirîn in.Çima hûn ê yek ji 3 celebên EFA
derxînin, wê safî bikin, û jê re wekî pêvekek ecêb bi nav bikin (gava ku 2 yên din jî têne paşguh
kirin, ku têkeliya wan forma herî tendurist e)?Ev ehmeqî ye.” Alan

Q.Silav JB, min ev Nafta li herêma xwe dît…(girêdan) Nabêje Nafta Ronahî...  gelo dê hîn jî
bixebite?Dîsa spas ji bo hemî arîkariya we û agahdariya super!

YEK.Pêdivî ye ku ew nafta alîfatîkî ya sivik be -- MSDS-ê kontrol bikin ku hûn bibînin ka ew
nafta  sivik  a  paqij  û  bê  lêzêde  ye),  li  Avusturalya  shellite,  li  Ewrûpa  benzîn  (teknîkî  an
pîşesaziyê) ye (benzîn,  nebenzol,  û ne celebê ku wekî  sotemenî di  otomobîlan de tê bikar
anîn).Di bin gelek navên cuda de tê firotin.Ew wekî ziravkerek boyaxê, çareserker, rûnê rûnê tê
bikar anîn, ew berê wekî helwêstê malê an dexlê tekstîlê pir gelemperî bû, di heman demê de
dikare wekî şilavek sivik û hwd jî were bikar anîn.Xala kelandinê li dora 60-80°C, çiqas kêm
bibe, ew çêtir e.

Hin  li  ser  firaqek Petri  ya paqij  bişixulînin  an tiliya xwe têxin nav wê û heke ew di  nav sî
saniyeyan de bihele û bermahiyên rûn nehêle, pêdivî ye ku karanîna wê baş be.Gelek dabînker
hene, ez nikarim ji we re bibêjim ka kîjan çêtirîn e an em ê niha çi pêşniyar bikin, ji ber vê yekê
em tenê rêwerzên gelemperî peyda dikin.

Numreya CAS 64742-49-0, safî, distillate neftê, bêyî lêzêde, heke gengaz be, û xala kelandinê
bi qasî ku pêkan kêm be.Piraniya rafîneriyan wê hildiberînin, bi tenê ji wan bipirsin ka ew ê ji bo
ekstraktên nebatî çi pêşniyar bikin.

Vebijarka duyemîn 99% an 99,99% alkola  isopropyl  an alkola  pir  biha ya 99% ya xwarinê
ye.Alkola  îsopropil  û  alkola  pola  xwarinê  bi  qasî  naftayê  ne  bi  bandorker  in,  û  ew  bêtir
materyalên nebatî û klorofîlê di rûnê de vediqetînin, wê kêmtir hêzdar û çêjdar dikin, ji ber vê
yekê em pêşniyar dikin ku her gav dema ku gengaz / berdest be nafta bikar bînin.Daxwazên
çêtirîn, JB

Q.Rick, li Meksîkayê 'nafta' tenê yek ji çend navên hilberên celebê naftayê ye.Ji bo ku hûn ji
xeletiyek kujer dûr nekevin, ji kerema xwe hûn ê navê zanistî ya 'nafta' ya ku hûn bikar tînin
hebe?

YEK.Li  nafta  ronahiyê  ya  safî  bêyî  malzemeyên  zêde  bigerin.Ew  di  bingeh  de  heman
sotemeniya Coleman e ku hûn dikarin li wêneya jêrîn bibînin, lê li nafta bêyî lêzêdekirinên dijî-
rûstî yên ku li sotemeniya Coleman têne zêdekirin bigerin.

Ger hûn fêr bibin ku nafta alîfatîkî ya sivik li welatê we qedexe ye (wek mînak, li Hondurasê
wusa bû), li 99% an çêtir 99.9% alkolê isopropyl bigerin, pêdivî ye ku ew hêsan be.99% alkolê
sêyem halkar e ku em ê bikar bînin, lê em ê her tiştî bikin ku ji karanîna wê dûr bixin ji ber ku ew
pir zêde klorofîl û materyalên nebatî yên nexwestî ji holê radike.Hin hez dikin ku dema ku ew
alkolê  isopropyl  an  alkolê  wekî  çareserker  bikar  tînin,  çareserker  û  materyalê  destpêkê
cemidînin.Em bi xwe wan çareserkeran bikar naynin heya ku neçar bin û em hez nakin ku
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destên xwe cemidînin, ji ber vê yekê em bi rastî cemidandina wê napejirînin, lê hin kes dibêjin
ku ew dibe alîkar ku kalîteya rûnê baştir bike.Dema ku hûn nafta ronahiyê ya ne-polar û bi xala
kelandinê kêm bikar tînin, ne hewce ye ku hûn tiştek bicemidînin û heke hûn rêwerzan bişopînin
hûn ê dîsa jî hilberek baş bistînin.JB

"Ez kêfxweş im ku mirov awayên nû dixwînin da ku wê çêbikin, ev tê vê wateyê ku nûçe li wir
derdikeve." Alicia

-- Bila em hêvîdar bin ku ew rûn li ser neyê ceribandin.Ez tercîh dikim ku tiştê ku jixwe îsbat
kiriye bikar bînim, nemaze heke min nexweşiyek termînal hebe, mîna ku piraniya nexweşên me
dikin.Ji hemî ezmûngeran re daxwazên çêtirîn.JB

"Pêşî, Rick Simpson pêşniyar dike ku NAPTHA bikar bînin.Ew bi gelemperî wekî ne hilbijartinek
baş tête nas kirin, û pir kes alkolê delîlek bilind, mîna Everclear, wekî çareserker bikar tînin.

Ya duyemîn, kurê min du salî ye, dema ku ew 15 mehî bû bi pençeşêra mêjî û stûyê termînal
ketibû.Ew 8 meh in rûnê esrarê bi THC-ya bilind girtiye, Kîmyo û radyasyonê tune, û tumorên wî
diçin!Bi rastî, piraniya wan bi tevahî çûne, tenê yek maye!!Rûnê esrarê dixebite!” Suzetta

"Gelek delal!!!Ez dua dikim ku ew başbûnek bêkêmasî heye û wusa dixuye ku ew e.Çima mirov
nikane  wekî  derman lê  binere,  ne  wekî  dermanek  ku  bilind  bibe?Ew derman  e  û  hikûmet
naxwaze ku em baş bibin, ew tercîh dikin ku em bimirin.Min jî penceşêrê û gelek pirsgirêkên
tibbî hebûn.Di vê demê de, ji Tebaxa 2013'an û vir ve kansera venagere.Ez bi rastî bawer dikim
ku ev dermanê penceşêrê ye.Çima her kes nikare çavên xwe ji rastiyê re veke!!!” Linda

-- Rûnên ku bi nafta alifatîk a sivik têne hilberandin bi gelemperî ji rûnên ku bi Everclear têne
hilberandin bi hêztir in.Rûn çiqas bi hêztir û aramtir be ew qas çêtir wekî derman dixebite.Ji ber
vê yekê ger ez li şûna we bûm, ez ê li ser rûkala ku hûn bikar tînin ji nû ve binirxînim û li şûna
wê ez ê çareserkerek nepolar bikar bînim.Ji bo we û kurê we, JB, hêviya çêtirîn dixwazim

"Bikaranîna Everclear rengek kesk ji rûnê re çêdike.Naha em li 99,9% ISO-yê digerin ji ber ku
em nekarin Nafta Alîfatîk a Ronahî bi rengek paqij li vir bistînin. Sara

“Hêlûra xwe bicemidînin - Everclear 190 delîl, 95%, û ISO 99% divê şevekê li cem cemidandinê
were  danîn  û  piştî  derxistina  wê  ji  cemedê  tavilê  were  bikar  anîn.Di  heman  demê  de,
cemidandina kulîlkan ramanek baş e.Ger alkol di cemidandinê de sar be û hûn 3-5 hûrdeman
zû şuştinek bikin - du caran dema ku alkol hîn jî sar be, divê rengê kesk jê re nebe…” Jose

-- Çiqas kesk tê de hindik be, baştir e.Materyalên nebatî yên di rûnê de hindiktir ew qas bi hêztir
e.Bi  vî  rengî  wateya.Ger  hûn  hilbijêrin  ku  çîçek  û  çareserker  bicemidînin,  dibe  ku ez  ê  di
destanan de bixebitim.Dema ku hûn çareserkerek nepolar û çîçek baş bikar bînin, ne hewce ye
ku tiştek were cemidandin û hûn ê dîsa jî rûnê mezin hilberînin.JB

“Ma ez dikarim rûnê baş ji hash çêkim?Û kêm naftayê bikar bînin? Jon

-- Hûn rûnê baş çênakin.JB

"Balkêş.Bi xwezayî ez berevajiyê vê yekê dikim.Ji kerema xwe alîkarî hewce ye?" Tielman

-- Çi alîkarî?Ne ew e, hûn ê tiştê ku em li ser dipeyivin ji hash çênekin.Hûn dikarin wê di nav
nafta sivik de bihelînin û fîlter bikin û ew ê ji hashê bi hêztir be, lê dîsa jî ew ê nebe û hûn ê bi
her awayî rûnê THC ji sedî 95-98 çê nekin.JB

“Jindřich Bayer, ramanên te li ser pijandina bi hêstirên fenîksê çi ne?Mîna ku ez wê têxim nav
tasek rûnê fistiqê ew tiştek? LinZy

-- Linzy, ez bi gelemperî ji mirovan re dibêjim ku rûnê her tiştê ku ew dixwazin jê çêkin bila bixin
serê wan.Bi vî awayî hûn dikarin bibînin ka çiqas rûn li wir heye.Tiştê ku em pêşniyar dikin ew
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qas bi hêz e ku hûn neçar in ku her servîsê bi mîkrograman bifikirin, ji ber vê yekê heke bi rastî
hewce be, tenê dilopek rûnê li ser kasa rûnê fistiqê bixin.Hûn dizanin ku em tercîh dikin dema
ku mirov rûnê rastê ji sirincê bixwe, avantajên wê hene.Tevlihevkirina wê bi xwarinê re dê her
gav derman rijand.JB

"Lê fan klûba xwe mehkûm nekin ji ber ku nanpêjandin û derxistina rûnê îsbat kiriye ku ew qas
dermanker  e û pir  kêmtir  dûrketî  ye ...Em hemû bi  hev re di  vî  şerî  de ne,  ji  kerema xwe
hewldanên din şermezar nekin.” Pamela

"Pamela,  nanpêjkirin  û  derxistina  rûnê  wekî  PERIOD  rûnê  esrarê  heman  taybetmendiyên
qenckirin û nûjenkirinê peyda nake.Ew ê penceşêrê qenc bike, nîşanên Crohn ji xwe dûr bixe,
şekir, nexweşiya lyme sax bike, hûn jê re dibêjin!Rûn an xwarinên xwarinê bi tu awayî nayên
hevber kirin heya ku hûn di xwarinên xwe de hêsirên phoenix bikar neynin BIKIN.Aşitî û evîn."
LinZy

"Pamela, ez nikarim rêbazek kêmtir bandor pêşniyar bikim.Ji bo encamên çêtirîn rûnê rasterast,
jê re bikar bînin û dûv re doza xwe zêde bikin.Xwarin bi gelemperî nayên pêşbînîkirin, hûn bi
gelemperî nizanin ka çiqas rûn di wan de heye hwd.” JB

“Ez ne bawer im ku firaxek birinc an jî kaxezek min heye.Mîhenga germê tenê dibêje kêm med
silav, gelo rêyek heye ku ez germê biceribînim? Jeremy

"Ew ê bibe potek kincê.Pûçek birinc bi gelemperî 2 mîhengan hene.Bixwin û germ bikin.” Deb
"Termometerek goşt an termometreyek xala lazerê bistînin û germahiyê bi navgînek din mîna av
an rûn biceribînin.Wusa dixuye ku kaxezek we heye, ku dikare were bikar anîn, lê divê hûn bi
berdewamî li germahiyên xwe temaşe bikin, çêtir e ku hûn fêkiyek birincê bistînin." Luke

"Ma em dikarin vodka bikar bînin?" Monica

-- Ji bo kokteylan?Erê.JB

"Pola xwarinê" tenê tê wateya ku ji hêla FDA ve ewle tê hesibandin.Li wir ne pir standardek
bilind e.Ji ber vê yekê tenê gotina "alkola pola xwarinê" wê ji alkolek gelemperî çêtir nake.Û
eger hûn li ser yek solverê paranoîd bin, divê hûn li hember wan hemîyan jî paranoya bin.” Ben

"Ez nikarim li welatê xwe îsopropil alkol an naftayê bistînim!Îcar ez çi bikim?Ez ê çawa vê rûnê
bistînim ji ber ku ez nikarim bixwe çêkim? Ayesha

-- Bi tiştên ku hûn dikarin bibînin rûnê çêkin û paşê wê ji nû ve rijînin, Ayîşe, belkî di rewşên
wiha de rêça herî baş be.JB

"Ji bo ava vexwarinê, karanîna tiştek ji bilî kanabisê bi hîdro hilkirî ORGANÎK yekane riya EWLE
ye ku meriv dikare biçe ji ber ku Jindřich Bayer di derheqê tiştê ku dikare di nebatê de bimîne ji
rasttir e.Me hemûyan mijarên meyên germ ên "pet" hene ku em jê ditirsin û lê temaşe dikin, lê bi
tevahî heke em pratîkên ewledar bipejirînin, daneyên zanistî yên ku hatine berhev kirin (bi FÊM)
bixwînin û bi dengê hundurîn ê hişyariyê BİXWÎNE ku em dikarin di nav aqil de dermanên xwe
biafirînin.

Dema ku RSO bi rêkûpêk tête çêkirin, encamên laboratîfê di rûnê de NO solvan nîşan dide.Ew
sade û sade dişoxilîne da ku wê bi helwêstê rast rast bike.Ez hez dikim ku kîteyek serhêl peyda
bibînim ku ji bo RSO HER TIŞTÊ hewcedar ji rûkal, pot/pan, germ/şewitandin hwd. heye ji ber
vê yekê ya ku hûn bikin ev e ku kanabisê xwe lê zêde bikin.Ez difikirim ku ev ê cesaretê bide
nexweşên Penceşêrê ku ew ji xwe re çêbikin.

Ez ji Xwedê re spas dikim ji bo tenduristiya xwe ya niha, tevî ku bi şewatên xwe yên MRSA re,
lê ez dizanim ger ya herî xirab were ez ê xwedî wê cesaretê bibim ku rêwerzên Rick Simpson û
Jindrich Bayer bişopînim da ku jiyana xwe xilas bikim ji ber ku ez pir zêde ji bo bijîm heye (Mêrê
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evîndar û zarokek ku em diperizin) ku di bin tirsê de hilweşin.

Xwedê Rick û Jindrich ji bo hêza wan pîroz bike.Her wiha ji Xwedayê mezin daxwaz dikim ku
hemû kesên  ku  di  vê  rêya  xwe  de  dimeşin  razî  be  ji  ber  ku  ev  rê  ne  hêsan  e  lê  ji  bo
dermankirinê rêya rast e.” PlatypusMom

-- Gelek spas, PlatyPusMom.Peyamên bi vî rengî enerjiyê dide min ku ez têkoşîna vê dirêj, lê
pir watedar bidomînim ji bo mafê her kesî ku vî dermanî bi azadî bikar bîne.Ez ê nesekinim
heya ku ev nebat li çaraliyê cîhanê bi tevahî qanûnî nebe, ez dikarim soz bidim we.JB

“Dikarin  çareserker  werin  paqijkirin.Carinan  çêkerên  kîmyewî  ji  ber  sedemên  gumanbar
gemarên din lê zêde dikin.Dibe ku ew ji çareserkerê pir xeternaktir bin, û di ka meriv çawa vana
di nav solan de têne zêde kirin de yekrengiyek hindik heye.Kesên ku tevliheviyên di çêkirina
neftê de têdigihîjin, ku ji pirsa çareserkeran tenê dûr e, nîqaşê dikenin.We çend şîrove li ser
dermanên kîmyewî xwendiye?Rêjeya van ku hûn bi  gelemperî li  hember solavên nepaqijkirî
dibînin çend e?Ew nîqaş li ku ye?Pir kesan ev nîqaş li bijartina çareserkeran kêm kirine.Yanî
pêkenok e!Lêkolîna xwe bikin, gumanbar bin, cinîk bin û delîlên ku hûn wekî rastiyek qebûl dikin
li gorî standardek bilind birêz bin. Paul

"Heya ku hûn li vir bi kesî re nîqaş nekin jî, heke hûn solavên petrokîmyayî bikar bînin jûreyek
valahiya bikar bînin û hûn ê bermayiyan jê bikin, ez ji vê postê derketim.Rûnê esrarê penceşêrê
qenc dike, û nafta dikare were jêbirin, alkola dexlê xwarinê bi qasî rûnê rûnên petrokîmyayî
bihêz nake.Min tenê ji her du rûnên petrokîmyayî (nafta alîfatîkî ya sivik a paqij) û alkola genimê
xwarinê (95%, 190 îspat) koman çêkir û hem rûn bi nexweşan re ceriband, hem jîencam heman
car û carek din bûn, rûnê ku bi nafta sivik a paqij hatî çêkirin di rastiyê de ji rûnê alkola genim
bihêztir û aramtir e.Heke hûn dixwazin helkarek petrokîmyayî (nafta, butan, hexane, aceton) bi
kar bînin, LI DAWÎYA PÊVAJOYÊ KOMA VAKUUM BIKIN JI BO JI BO PÊŞGIRTIN LI TU JI
PIRTÛNA HER PAJIŞ HEYE!!!Min pola xwarinê jî vala kir, û ji rûnê nafta ku bi tevahî hatî paqij
kirin jî dirêjtir girt (di jûreya valahiyê de diqelişe û diqelişe) ji ber vê yekê hûn herin, çareserkerek
petrokîmyayî  werdigirin  û  ji  bermayiyan ditirsin,  tiştê ku ew dikin bikin.  pîşesazî  û wê têxin
jûreyek valahiya li ser 35 psi, û temaşe bikin ku bermayiyan têne kişandin!!Dawiya dengbêjiyê û
SERPÊHATIYA rastîn !!!!!” Ryan

"Heke  hûn  nafta  rast  bikar  bînin,  wê  hingê  tu  bermahiyek  di  rûnê  de  namîne.  Min  ew  di
laboratorê de ceriband. Ok, ew piçek bermayî bû, lê ji ya ku hûn ji hewaya bajarî ya qelebalix,
an ji  stasyona benzînê distînin, gava ku hûn tijî  dikin, an tiştek li  baxçeyê xwe boyax dikin,
hindiktir e…” Hat

"Em ev çend sal in ku neftê çêdikin û wekî piran me dest bi alkola genim kir lê, piştî demê,
ezmûna me fêr kir ku em halên bêhîd bikar bînin. Dema ku bi rêkûpêk were pêvajo kirin, RSO
dê xwedan astên çareserkerê bermayî di  binê 100ppm de be û heman tişt  dikare bi  alkola
genim re jî pêk were ji ber ku ew tenê alkola ku tê pîvandin e lê perçeya ku ji nedîtî ve tê ev e ku
alkola genim avê hildigire û av jî jiyanê digire. Me RSO dît ku bi ISO-yê hatî çêkirin û dema ku di
bin mîkroskopê de were temaşe kirin jiyan namîne lê hin rûnên ku ji dermanxaneyan derdikevin,
yên ku li ser genim israr dikin, tijî bakteriyên zindî ne!

Min gelek dem û drav di laboratîfan de xerc kiriye û belkî ez tenê kesê me ku rûnê alkola genim
hildaye laboratûvarê û ew ji bo rûnê bermayî û astên ava mayî ceribandine. Bi rastî, ez bawer
im ku ez im ji ber ku bi rastî amûrek tune ku meriv çiqas avê di rûnekê de bipîve. Diviya bû ku
ez bijîjkek bibînim ku bi cûrbecûr amûran bixebite da ku bi qasê fêhm bikim ka çiqas ava "bi
girêdaye" û "bi hişk ve girêdayî" maye û her çend wî nikarî jimareyek rast li ser bide jî, wî got ku
ew ê bi sedî were pîvandin, ne perçe per milyon. Ji ber vê yekê ew laboratîfek û zanyarek bû ku
min qanih kir ku ez çu carî rûnê ku av tê de bikar nekim. Tiştekî îronîk e ku helaw ne bi qasî avê
eleqedar e lê matematîkê dike; di 100ppm de hûn ê di nav du an sê mehan de 0,06 gram solvan
bixwin heya ku hûn nexweşiya xwe têk bibin. Ew 0.06 gram, an jî bi qasî 1.2 dilop,
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Min li ser plana dermankirina xwe jî bi GI-ya xwe re xebitî. Me jimare bi rê ve birin û di 100ppm
ya ISO de ew bi rastî ne fikar bû û di 10 qat wê astê de fikarên wî gihîştin ber rovî û bêhna
xirab. Ev rûnê ku min jiyana xwe xilas dikir ev e û ya ku ez îro ji bo lênihêrînê bikar tînim ye lê
naha ku dermanxane nefta  me dixwazin  em jî  neçar  in  ku  alkola  etilal  bikar  bînin  û  naha
hejmarên ceribandinê hinekî kêmtir vedigerin dema ku mîqdara vegerê pir zêde ye. zêde bû.
Carek din, gava ku me yekem car dest pê kir, min hîs kir ku vegerandina Ever Clear ramanek
baş bû mîna ku min hîs kir ku ew di çareserker de bijarek baş e. Zanist û qanûn îspat kir ku
"hest"ên min xelet in; zanistê nîşanî min da ku av dikare zerarê bide û dewletên TTB'ê dîsan
Ever Clear sûc e." Sean

"Ez difikirim tiştê ku Rick û JB hewl didin bibêjin ev e ku rêbaza neftê ya Rick gelek kes baş
kiriye, û heya ku me delîlek hebe ku rêbazek din a derxistinê ew qas bandorker e, li ser tiştê ku
dixebite bisekinin." Rebecca

QansêrÛ Delîl

“Di 22/4/13 de me encamên testên xwînê yên herî dawî yên Mêrê min wergirtin û her çend ew
van du hefteyên dawî bi vîrûsa qirikê re şer dike, ew pir baş dike.Ev Extra rûnê Indica Cannabis
ji bo qenckirina Leukemiya wî karekî ecêb dike!

Hejmara lîmfosîtên wî bi domdarî kêm dibe û trombolên wî di rêza normal de ne, ji ber vê yekê
xem nakeBi tevahî gava ku em bi koma xweya rûnê ya paşîn pêşde diçin, ew tevliheviyek Indica
ya Blackberry  Kush,  Granddaddy  Purple  û  Washington  Red e.Xwezî  bi  vibrasyonên  baş  û
ramanên saxkirinê yên ku di her dilopek vê Dermanê Dermankirina Penceşêrê de diçin.Spas
Cannabis.” Debra

“Ji min re xebitî.Jiyan dîsa ecêb e." Zed

"Ne dikaribû çêtir bigota!" Peter

"Rick Simpson Oil xwedan pêbaweriya zanistî  ya tevahî heye heke hûn guh bidin xwendina
wêjeya zanistî" Robert Melamede, ango Dr. Bob

"Bêdengkirina  riya zindîbûna hucreyê dibe sedema defosforîlasyona Bad,  û veguheztina vê
proteîna Bcl-2 nav mitochondria, û dûv re jî berbi apoptozê." Ummmm, şertên Layman ji kerema
xwe ???” Tesadûf

-- Ev tê wergerandin: "Esrar şaneyên penceşêrê dikuje," Chance.JB

"Ji gelek şîrove û vîdyoyên ku min li ser rûnê esrarê dîtine, divê ez bibêjim ku nebata hepsê di
laşê mirovan de mîhenga "dewlemend" an "optimal" vedihewîne." Remi

"Tiştê ku pişta xwe heye pergalek endocannabinoid heye.Çi heyf e ku nîvê nifûsê hîn jî haya
wan jê tune ye.Pêdivî ye ku pergala endocannabinoid di her pirtûkek zanistî û bijîjkî de hebe.Ya
ku divê dibistan hînî doktorên me yên pêşerojê bikin ev e.Meriv çawa dikare wê bi ciddî paşguh
bike,  ew parçeyek e ku laş çawa dixebite.Hilbijartin  û bijartina çi  zanista 'rastîn'  e  ku were
weşandin, xirab e.Ew pratîkek derewîn e.lol "Chloe

"Ew dixebite ji ber ku ew immunomodulatorek hêzdar e ku pergala berevaniya zirardar xurt dike
an rast dike.Di heman demê de ew zirara DNA an mîtokondrîal jî tamîr dike ku ji hêla DNA ve
dermanên mîna frensiyonên transkrîptaza berevajî û înhîbîtorên protease hilweşîne.Bi rastkirina
laşê xwe ji  zirara ku ji  ber şêwaza jiyanek netendurist  an sedemên din ve hatî  çêkirin û bi
vegerandina zirara  ku  ji  hêla  dermanên arv  ve  hatî  çêkirin,  erê,  hûn dikarin  bibêjin  ku  ew
"arîkariyê" derman dike.” John
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"Her  nexweşiyek  we hebe heke bi  vê  rûnê bi  tevahî  neyê derman kirin  dikare were arîkar
kirin.Pirsa we li ser kîjan nexweşiyê dibe bila bibe, bersiv dê her dem ERÊ ya berbiçav be.”
Kathy

"Wê ji hevalê min re dîskên dejenerasyonê yên di stûyê de, tumor, û zirara nervê sax kir û di
kûçikê min de tumorên penceşêrê sax kir." Sarah

"Ez  xwendekarek  bijîjkî  me,  di  warê  fîzîka  bijîjkî  de  dixwînim  ku  di  serî  de  bi  nexweşên
penceşêrê re ji hêla wênekêşiya bijîjkî û radyoterapiyê ve mijûl dibe.Tiştê ku ez dikarim bibêjim
spasiyek pir pir mezin e ji bo ku ez ji xewnek pir xirab şiyar kirim.Min ji her aliyek gengaz ve li
ser gelek agahdariya bêdawî lêkolîn kir û di hişê min de di derheqê vê dermanê de şika min
tune.Ez beşdarî qursa xwe bûm ji ber ku min bi rastî dixwest ku alîkariya mirovên bi penceşêrê
û her cûre nexweşiyek din a ku ez jê re bibim alîkar, bikim, lê dîsa jî  pergala bijîjkî ya qirêj
serdest e.Wusa dixuye ku eleqeya yekane (LI vira Îrlandayê) ew e ku merivên dimirin xwîn
birijîne pereyê xwe yê paşîn li ser kemo û radê zuwa bike berî ku wan bavêje qulikê piştî ku
drav were çêkirin.Min li mirina mirovan temaşe kir.Tevahiya nexweşiyên wan, hêdî hêdî winda
dibin, dema ku hîn jî kokteylên heban û çi nexwin û ez pê nexweşiya zikê xwe hîs dikim.Ez
çawa dikarim bibim beşek ji pergalek ku vê yekê dike?Êdî nema.Hûn ji îlhamê ne hindik in û we
(RICK) bi rengekî ku ez dizanim ku divê ez bişopînim bandor li jiyana min kir, û ji min bawer
bikin  ku  ez  li  vir  li  Irelandrlanda  her  tiştî  dikim  da  ku  pê  bawer  bikim  ku  mirov  navê  we
dizanin.Tewra ne hewce ye ku ez li ser şiyanên ecêb ên vê dermanê şîrove bikim ji ber ku rastî
bi xwe re diaxivin, ji bo her kesê ku bixwaze wan lêkolîn bike.

Tu dizanî, min roja din tiştek xwend û nizanîbû ez biçim an bikenim.Siyasetmedarek pêşeng li
Irelandrlandayê (Micheal Martin) got ku karanîna kanabisê ji bo dermankirina MS an Penceşêrê
an nexweşiyek bi qasî ku jê re têkildar bû (binihêre) nehat piştgirî kirin ji ber ku "HEREJI BO
PIŞTGIRKIRINA WÊ TU DELELETÊN TIJÎ Û LÊKOLÎNÊ NEBÛ.” Min neçar kir  ku ew çend
caran bixwînim berî ku ew binav bibe.ÇI **** li vê derê xelet e?Delîlên tibî tune??Bibore lê ez jî
nizanim bê ku hêrs bibim vê yekê çawa bidomînim...” Brendan

-- Birêz Brendan, ez pir kêfxweş im ku hûn rûnê çi ye û hûn belav dikin.Wekî ku ji bo Michael
Martin, ew di heman demê de wekî celebên din ên siyasî yên ku min pê re hevdîtin kirine deng
dike.Çima em rê didin ehmeqên weha fesadî ku pergala me bi rêve bibin?Ez hêvî dikim dema
ku Mr.Martîn bi kanserê dikeve ku ew ê tiştê ku ew danûstendinê bike pratîkê bike û bi xwe
kîmoyê bigire.Spas ji bo piştgiriya we Brendan û xebata baş berdewam bike.Ev şerek e ku em ê
bi ser bikevin.Daxwazên çêtirîn, Rick Simpson

"Cannabinoids  mezinbûna  tumorê  di  heywanên  laboratîf  de  asteng  dike.Ew  wiya  dikin  bi
modulkirina rêyên sereke yên sînyala hucreyê, bi vî rengî girtina rasterast a mezinbûnê û mirina
hucreyên tumor, û her weha bi astengkirina angiogenesis û metastazê ya tumor.

Cannabinoids pêkhateyên antîtumorê bijartî ne, ji  ber ku ew dikarin hucreyên tumorê bikujin
bêyî  ku  bandorê  li  hevpîşeyên  xwe  yên  ne-veguherandî  bikin.Ihtimal  e  ku  receptorên
cannabinoid rêyên zindîbûna hucreyê û mirina hucreyê di hucreyên tumor û ne-tumor de cûda
bi rêkûpêk bikin.

Cannabinoids xwedan profîlên ewlekariya narkotîkê ne û bandorên toksîk ên gelemperî yên
kemoterapiyên kevneşopî çê nakin.Lêbelê, karanîna kanabinoids di derman de, ji hêla bandorên
wan ên psîkoaktîf ve sînorkirî ye, û ji ber vê yekê dermanên bingehîn ên cannabinoid-ê yên ku ji
bandorên alîgir  ên nedilxwaz bêpar in  têne sêwirandin.  Manuel Guzman -- Bi gotineke din,
ekstraktên  kanabis  penceşêrê  derman dike.Tiştê  ku  wenda  ye  lêkolînên  mirovî  ne.Çima?Ji
hikûmeta xwe û yên ku wan kontrol dikin bipirsin.JB

"Wê min ji penceşêrê qenc kir... Qonaxa 4 mejî... Ji ber vê yekê erê." Krîstal

"Tanja, ew dixebite û min ew xwariye.Bisekine, binêre û guhdarî bike.Ez pêşniyar dikim ku rûn
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bixwin heya ku nexweşiyên we sifir bin.Ew ê we biparêze ku hûn wan bi hev re bigirin û we ji
berê pir çêtir hîs bikin û laşê we dê spasiya we bike.Hişên girtî yên mîna yên hukûmeta Amerîkî
ji dermankirinên neyînî yên wekî kemo û radyasyonê dibin sedema gelek mirinên nehewce.Ger
diya min ji dêvla ku li şûna ku li gorî dermanên bijîjkên xwe ji bo "pratîkê" wusa bişopîne, rûnê
biceribîne, ez bawer dikim ku ew ê îro bi me re be.Eger ne wisa be, wê ew qas êş, êş û jan
derbas nekira û di dawiyê de di şilava xwe ya pirjimar de xeniqiya piştî ku heman bijîjkan piştî
dermankirinên bi  nirxê 100,000.00 dolaran avêtibûn destmalê.Klînîkên kemo û tîrêjê  tenê ji
xilasbûn û rehetiya nexweşek ditirsin.Zîhniyeteke deriyê zivirî heye ku odeya rawestanê tenê
odeyên bendê tijî kesên xiravkirî û bi piranî qelew li benda derziyê ne.Ez hem bi hişê we û hem
jî bi hişê bijîjkê ku reçete dide min re pirsgirêk heye.Divê dermanek ne li ser qezenca diravî
be.Ew rewşek  xemgîn e  ku  pêdivî  ye  ku zû  biguhezîne  û  biguhezîne.Bi  kesane  ez  xwe ji
ceribandina "pratîka" her bijîjkî dûr digirim. Çawa ku hûn hîs dikin bikin, Tanja, lê ez ji we re
çêtirîn dixwazim.Spas Rick Simpson ji bo her tiştê ku we kiriye û kiriye.Em ê şerê baş bikin;
yasa yan jî bê qanûn.” Lewis

"Gotin ku ew penceşêrê derman dike, zêde texmînek xeternak û xapînok a xalek derbasdar e
ku bêtir lêkolînê heq dike.Lê na, na, na.Esrar penceşêrê derman nake.Heya niha ji kanserê re
dermanek teqez û rast tune, û tenê hejmarek hewildanên bijîjkî, xwarin û psîkolojîk ên dilpak
dikarin ji bo kêmkirina xetera mirina bi penceşêrê bibin alîkar.Esrar penceşêrê derman nake û
divê nexweş vê yekê zanibin.” Davide

"RSO penceşêrê dikuje, heval...Cixare kişandin, na, lê RSO erê. Kevin

"Ji kerema xwe hevalno, li vir alîkariya min bike..." Jeff

"Berî her tiştî, 'penceşêr' ji kîstê bigire heya neuroblastoma tiştek e, ji ber vê yekê 'penceşêrê
derman  dike'  gelemperî,  xapînok,  netaybetî  ye.Dûv  re,  kanabis  bandorek  pir  baş  li  ser
dubarekirina hucreyê dike, kubê guman alîkarî dike, lê bi awayekî sîstematîk tîmoran derman
nake.Dîsa, her celeb penceşêrê cihêreng e û kanabis li ser kansera pêsîrê, ku celebek kanserê
ne, bi berfirehî û pir bi bandor ji hêla dermanê kevneşopî ve jî tê derman kirin, bersivek erênî
nîşan daye.Wusa ku tê gotin, ez bi tevahî ji bo qanûnîkirina kanabisê me, lê her çend ez ji
dermankirinên alternatîf re pir vekirî me jî ez neçar im ku xwe bi vê îdîaya pompoz re nerazî
bibînim. Davide

"Jindřich Bayer, alîkarî, ji kerema xwe !!!" Kevin

"Gotin ku kanabis di şerê hin cûreyên tîmoran de bersivek erênî nîşan dide, îdîayek e ku ez
dikarim qebûl bikim." Davide

--  Davide,  tu  çi  dixwazî  qebûl  bikî,  bi  min  re baş e.Erê,  di  derbarê  rûnê Rick  Simpson de
daneyên pir hindik hene, lê ew tenê ji  ber gendeliya pergala bijîjkî  û axayên wan ên dravê
ye.Dema  ku  Colorado  û  Washington  dest  bi  peydakirina  daneyên  xwe  bikin  ev  ê  pir  zû
biguheze.Wekî din, Îsraîl û Hollanda niha dest bi ceribandina neftê dikin, dibe ku komara Çek di
demek nêzîk de tevli bibe.

Bi qasî ku em dizanin, û ji ezmûna meya pratîkî ya bi hezaran nexweşan re, rûn xuya dike ku li
ser hemî celebên penceşêrê ji  her tiştê ku niha ji  hêla pergala bijîjkî  ve tê peyda kirin çêtir
dixebite.Ger hûn delîl dixwazin, rûnek çêbikin û kesek bi kansera çermê bibînin û temaşe bikin
ka gava rûn jê re tê danîn çi diqewime.Daxwazên çêtirîn, JB

"Heke hûn rastiya li ser dewlemendên li pişt hin xêrxwaziyên mezin dizanin, hûn dest pê dikin ku
fêm bikin ka dravê we bi ku ve diçe.Her weha hûn hewce ne ku li agahdariya dîrokî binêrin ka
çawa di salên 1960-an de dema ku derziya polioyê ji 230 mîlyon Amerîkî re xera bû, haya wan ji
vîrusa meymûnê sv40 di wan derziyan de tune bû.Dûv re di sala 1963-an de serok Nixon şerek
li dijî penceşêrê ragihand ji ber ku wî agahdar kir ku dê serhildanek penceşêrê were.Binêrin
SV40 di meymûnan de bû ku wan ji bo wê vakslêdanê ji hêla pargîdaniya pargîdanî ve antîkor
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berhev kirin.Dibe ku heta 30 salan bidome ku ew wekî penceşêrê were xuyang kirin.Naha di
heman demê de taybetkirina lênihêrîna tenduristî ya Amerîkî bû û Nixon li pişt peydakiroxek
lênihêrîna  tenduristî  ya  taybet  ma  ku  vê  yekê  ji  bo  berjewendiyê  bike.Rastî  ev  e  ku  wan
pîşesaziyek  bi  navê  penceşêrê  afirandin  û  naxwazin  ku  nifûsa  giştî  li  ser  RSO  bizanibe."
Matthew

"Wê xwe çêbike, me ji Rick pirsî ka gelo em dikarin wê bi dest bixin û piştî demekê me fêm kir, ji
ber ku em ji Amerîka dûr dijîn û ji ber kêmasiyên darayî em nikarin li cîhek biçin da ku wê bi dest
bixin,  me tenê 100 carî  li  vîdyoyê temaşe kir.  ,  bi  pratîkî  ew ezber kir,  esrar ji  pêşkêşkerek
herêmî dît, firaxek birincê, alkol, tewra termometre jî kirî da ku ji germahiyê piştrast be.Ew ji ya
ku em difikirin hêsantir bû.ME JI XWE ÇÊKIRIN.Hevalê min ev 4 roj in ku dixwin...Em ê li bendê
bin û bibînin.Me kovarên bijîjkî xwendiye û li gelek belgefîlman temaşe kiriye, hemî dîtinên wan
yek in (ceribandinên klînîkî yên ku li UCLA, Harvard ... hatine kirin) -- rûn şaneyên penceşêrê
dikuje!Ji ber vê yekê me biryar da ku em wê çêbikin ji ber ku her tiştî hûn çu carî nikaribin heya
ku hûn wê biceribînin! Ioanna

“Hêz, ji cîranên xwe bipirse... dibe ku yekî nêzî te jixwe hebe.Tenê mîna ku hûn ê aspirinek
bixwazin bipirsin?Bîstekê bihejîne.” Qûmî

"Rastiya ku placebo hin kesan sax dike sedem e ku em derman herheyî  bavêjin  û hunera
placeboyê bixwînin.Dema ku we got  ku hûn çu carî  lêkolînek cîhêboyê nakin  dema ku we
dermanek bi bandor hebe, hûn rast dibêjin, ew ê nîvê nexweşên we bikuje, nexweş û zalim.
Christopher

-- Bi rastî ew ê nexweş û zalim be, Christopher, û ji ber vê yekê ez bi xwe wê wiya nakim.Yên
din eger bixwazin dikarin, lê ez naxwazim.Ez dixwazim ku pergala bijîjkî dest bi karanîna rûnê
wekî cîhêbo bike - heke ew îspat bikin ku tiştê ku ew dixwazin bikar bînin ji  rûnê ewletir  û
bibandortir  e  (û  ji  nexweş  re  xweştir  /  xweştir  e),  wê  hingê  ew dikarin  pêş  de  biçin  û  wê
bifroşin. .Ger na, wê demê nabe.Ew pir sade û pir maqûl e, ez difikirim.Û ew ê di pêşerojê de
çawa be, ji ber vê yekê çima li bendê bin?JB

"Hê delîlek heye?Delîlek rastîn,  verastkirî  ku kanabis  ji  kesî  re ji  bo penceşêrê tiştek dike?
Çîrokên anekdotîkî ji hêla zanistî ve qet tiştek nayê wateya.Bibore.Min kêmbûna delîlan dît û ez
dixwazim ku ew pir xirab rast be.Lê gelo BİXWÎNE BİXWÎNE BİXWÎNE?Lêkolînên klînîkî?Tiştek
ku hûn dikarin bi tevahî bişînin?Just meraq.Ez ne nefretkar im.Ez li kêleka te me lê...herçî...” Si

"Gelek şahidiyên mirovên ku bi penceşêrê ketine hene û rûnê esrarê bikar anîne da ku xwe an
yekî hezkirî sax bikin ...hin lêkolînan bike, Si.Ger hewcedariya we bi lêkolînên "klînîkî" hebe,
hûn ê wan negirin, ji ber ku pargîdaniyên ku lêkolînê dikin nikaribin ji eşkerekirina bandorkeriya
THC, di  forma wê ya xwezayî  de,  drav qezenc bikin.Pêşî  divê ew formula  "kîmyewî"  were
çêkirin û bi vî rengî were firotin.Hemî ew e ku an têgihiştin û aqilê xwe bikar bînin û bigihîjin
encamên xwe an jî guh nedin şahidan.Ez hildibijêrim ku ji wan bawer bikim! ”… Cher

"Hey Kim, ez te dipirsim ku hûn îsbat bikin ku kanabis wekî dermanek ne-jehrî ya jiyanê "rêtorîk"
e.Bextê te xweş bî bi vê.BERÊ MIN jî mîna te deng dikir.Dûv re min biryar da ku ez ê di nav vê
'rêtorîkê' de qulikan derxînim ji ber ku DIVÊ BIBE KUREBÎ... lawo ez xelet bûm.Mebesta min
DEAD WRONG.Hûn nikarin rastiyên zanistî 100% IRON CLAD înkar bikin.Min nekarî û tu jî
nakî.RASTIYÊN RASTÎ ne û ev RASTIYEK e, Kim.AMA & Big Pharma Sûcdar in.Wan bi zanetî
hişt  ku  ev  diyariya  hêja  ya  Xwedê  ji  bo  QEZEFÊN PAQE bê  cin  û  derewan!Wan  hişt  ku
endamên malbata we cefayê bikişînin û bimirin, Kim.Ger hûn difikirin ku van Petro Kîmyewîyên
ku ew difiroşin Derman in, hûn çêtirîn dîsa bifikirin.Hûn dixwazin hin 'gotinok' kifş bikin, herin bi
Dr. xwe re bipeyivin, herin bi Civata Penceşêrê ya Amerîkî re biaxivin, biçin bi çêkerên hebên
jehrê re biaxivin.Ji kerema xwe not, Kim, HER HÊBÊN KU EW ÎDDA dikin 'EWLE' NE!Ji min re
yekî ku ne jehrîn e, tenê YEK bibîne!Lê dîsa jî li vir sebzeyekî me yê NEJHIRÎ heye ku dermanê
herî bi hêz li ser DÎHÊ hildiberîne ku DIŞI DIBE NEXWEŞIYÊ DERXISTIN û "pisporên me yên
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tenduristiyê" û hukûmetê guncav dît ku vê zebzeya rizgarker ji me re înkar bike, rê bide me ku
em cefayê bikişînin û bimirin û werin danîn. di girtîgehê de ji bo ku tiştên di civakê de hê ewletir
bibe...Ma hûn dixwazin li ser "RÊTORÎK" biaxivin???Ez hêvî dikim ku ev post çavên we ji RASTÎ
veke.Heke ne,  RIP Kim, ji  bo we û celebê we hêvî  tune,  we "Kêmasiyên Endocannabinoid
Klînîkî" hene. Binêrin, rast e.” Dan

"Zor spas Rick & JB... Ji ber we hevalan ez nuha rastiyê dizanim.Tenduristî, aştî û bextewarî.”
Tina

"Rick Simpson, tu pir tije şêt î.Penceşêr nayê dermankirin!” Jason

"Divê  Jason  ji  bo  hukûmetê  bixebite.Min  ew  bi  du  çavên  xwe  dît.”  Matthew
"Chris ger hûn vîdyoya Youtube-ê li ser RSO temaşe bikin, pêvajo li wir e.Lêbelê, ez ê ji nafta
bêtir Everclear bikar bînim, tenê tiştek kesane.Metta, Jason dibe ku ji bo hukûmetê bixebite AN
ew pir ciwan e û difikire ku ew fêrî hemî daneyên ku li gerdûnê hene fêr bûye.Tenê wê demê ew
dikare daxuyaniyeke berbelav bike ku tiştek dikare were kirin.Pêdivî ye ku ew her îota daneyê
bizane. Judie

"Hûn bi qasî propagandaya ku li dû esrarê dişopînin xirab in ...tiştê ku hûn ji bo mirovan dikin, ji
bilî dermankirina penceşêrê pir mezin e NA!Sivikkirina nîşanan û alîkariya mirovên di êşê de
erê.Lê jêderkên we xav in û ji  safîbûnê dûr in.Ez ji  bo hikûmetê kar nakim.Dema ku ez wê
dibînim ez tenê xeletiyê dizanim." Jason "Ev 20 sal in nexweşiya xewê min heye, rûnê RSO
yekem car alîkariya min kir ku razêm û ez ji şiyarbûnê bêzar im!Yay!Jason, tu çima li vir î?Ger
hûn nexwazin vê yekê zanibin, bi tenê bihêlin!” Bonnie

“@ Jason!!!Îspat bikin ku ew ne penceşêrê û ne jî STFU derman dike!!!” Jon

“Delîl nîşanî min bide?Û Jon kêfxweş e ku hûn çawa neçar in ku vegerin ser zimanê vulgar wekî
"STFU".Nîşan dide ku hûn bi rastî çiqas hişmendiya we heye!Ne ecêb e ku hûn ji Teksasê ne...”
Jason

"Jason, heke hûn dixwazin bi vî rengî berdewam bikin, ez ê neçar bikim ku we ji vê malperê
qedexe bikim.Zêdetir lêkolîn bikinberî ku tu dîwanên xwe bikî.” JB

“Qedexeyê min bike tu bixêr!Tu derewkar î û tu delîlên her tiştî tune!Hûn hin lêkolînên qeşmerî
bikin û dev ji van belengazên derewan berdin!Rûnê we li ser zibilên qirêj ên pijandî xav e!Tu ji
bo pereyan bi rengekî tê de yî!Ji ber vê yekê min qedexe bike ji ber ku ez rastiyê û THC, CBD,
hwd dizanim.PÊNSÊŞÊRÊ  XWE DERXISTIN, hûn ji  civata marijuana bijîjkî  re penceşêr in!”
Jason

"Bi xatirê te, Jason." JB

“Mêrê min rast dibêje.Min 4 skanên PET hene ku wê îsbat dikin.Dema ku ez li ser rûnê giran
bûm  tumorên  min  mîna  dîn  diçûn.Gava  ku  min  neçar  ma  ku  doza  xwe  kêm  bikim,  ew  ji
piçûkbûnê aramtir in.Min delîlên xuya hene ku tiştan dixebite." Maria

"Dengê wekî fêlbaziyek ku drav didin.Ma hûn bi rastî difikirin ku qanûn dê bihêle ku ez hesp
mezin bikim da ku hin rûn çêkim?Bi rastî  hevalê xwe bistînin.Ez bi  nexweşiya şekirê xwînê
ketim û ez ji gotinên te jî bawer nakim.Hûn hunermendê sextekar ku li ser nexweşan dua dike
divê were zindan kirin.Ger hûn ew qas pê ewle ne ku ev kar dike, wê hingê hin ceribandinên
klînîkî yên rastîn bikin.Gelek welat dê bihêlin hûn wan bikin, hin hincetên Lame Ass FDA bikar
neynin!” Steven

-- Steven, tu çi qas zû rûn bikî ji bo te baştir.Bi rastî min ji ber nebûna lêkolînên zanistî yên li ser
rûnê sûcdar nekin.Ger pergala bijîjkî bi rastî tiştê ku divê bikin kiriba, ev heştê şahidî tenê dê
bibûna ku ew ê bibînin ku hemî wan deh an bi sed hezaran lêkolînên ku dê bêne kirin pêk bînin.
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Rick û ez bi rastî em nikarin hemî wan lêkolînan bimeşînin, ew ji budceya me wêdetir e, zêdeyî
vê yekê em nikarin wan bi qanûnî û awayê ku em dixwazin wan bimeşînin, ji ber vê yekê bi rastî
bi yên din ve girêdayî ye ku niha karê xwe bikin.Bi qasî ku ez dizanim, dewlet hene ku esrara
bijîjkî tê de destûr tê dayîn, ez nizanim çima hîna lêkolînek nekirine.Mînakî li ser kansera çerm,
ew ê di çend mehan de, tenê bi karanîna rûnê rûnê rûnê were kirin.Lê wisa xuya nake, an jî ez
van lêkolînan nizanim.

Lê delîlên zanistî hene ku pişta xwe bidin her tiştê ku em dibêjin: ev lêkolîn di 2006 de hate
weşandinhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594û  ev  yek  jî  vê  dawiyê  hat
weşandinhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Ez hêvî dikim ku ew hewcedariyên we yên zanistî têr bike û ez hêvî dikim ku hûn rûnê rûn bikin
berî ku bijîjkên we şansek bi dest bixin ku we bi jehra xweya kîmyewî bikujin, ku ger ew di
lêkolînek bijîjkî ya rast û exlaqî de bihata ceribandin qet destûr nedima.JB

"Spas, Rick Simpson, ji bo pejirandina baweriya min di derbarê rûnê kanabis de ...Min PTSD
heye û ji ber bikaranîna esrarê ez êdî derman naxwim...Ya rast...Ez ji gelekan dijberî dibim lê ez
dizanim ku çi kar dike û ez wê ji yên din re pêşkeş dikim…Li vir li MO hîn jî neqanûnî ye ...Lê
dibe ku ez bikaribim bi parvekirina hemî şahidiyên we alîkariya mirovan perwerde bikim…û dibe
ku di demek nêzîk de qanûnî be...” Ale

"Ez dipejirînim, wekî 12-salî dêrîn ku vê dawiyê ji bo PTSD veqetiyabû, min dît ku xwarinên bi
rengek fantastîk dixebitin, û li bendê me ku vê demsala dirûnê hin rûn çêkim." Jon

“4 roj  bêyî  ku karekî  nû bi  dest  bixin.Bê bandor,  paşvekişandin û nexwarina serê mirovan!
Lêkolîna we heye, lol.Belav bikin!Pêdiviya me bi vê heye.Em deyndarê mirovahiyê ne ku em
Cîhanê bikin cihekî çêtir.Ev destpêk e.:)” Christina

"Lêkolînwanan encam da: "Daneyên ku li vir hatine ragihandin yekem in ku em ji wan agahdar
in ku rola krîtîk a receptorên CB1 (cannabinoid) û endocannabinoids di etiolojiya PTSD de di
mirovan de nîşan bidin.Bi vî rengî, ew bingehek peyda dikin ku li ser pêşdebirin û pejirandina
biyomarkerên agahdar ên bêhêziya PTSD, û her weha rêberiya aqilane.pêşkeftina nifşa din a
dermankirinên-bingeha delîlan ji bo PTSD.

Lê li bendê ne ku karbidestên federal alîkarîya vê pêvajoyê bikin.Di sala 2011-an de rêveberên
federal  lêkolînerên  li  Zanîngeha  Arizona  li  Phoenix  asteng  kirin  ku  ceribandinek  klînîkî  ya
pejirandî ya FDA-ê, cîhêbo-kontrolkirî pêk bînin da ku karanîna kanabisê di 50 nexweşên bi
PTSD de binirxînin.

Yekitiya zanistî?Ne dema ku dor tê ser marijuana.Ne bi dûr û dirêj.”

-- Ji kerema xwe ji ber kêmbûna lêkolînên bijîjkî yên derbarê rûnê esrarê de me sûcdar nekin.Zû
zû hûn ê fêm bikin ku erê, komek mirov hene ku bi rastî vê dinyayê kontrol dikin û ku ew ê tenê
her tiştî bikin da ku vegerandina kanabis dereng bike ji bo we çêtir.Ew nayê vê wateyê ku em ê
dermanê esrarê bi rê ve neçin, ew tenê tê vê wateyê ku ew ê ji ya hewce an jî tê hêvî kirin
demek dirêjtir bigire.JB

"Cara yekem ku min di 15 saliya xwe de esrar kişand, mîna ku mejiyê min ji nişka ve kîmyewiya
winda ya ku heta wê demê ji min re lazim bû bi dest xistibû. Xemgînî û depresyona min ew qas
bêtir rêvebirin bû ku min demek nû da jiyanê. Min her gav meraq kir ku çima tiştek ku eşkere ji
bo me pir baş e neqanûnî ye lê ew bersiva min bi kurtî ye. Spas ji bo kirina karekî hêja, rêz ji we
re Rick û JB" Miles

“Hevalekî  min  heye ku berê deryayî  ye û  di  şerê Iraqê de ye.Ew ji  rewşek giran a  PTSD
dikişîne.Cannabis tenê tiştek e ku ji wî re dibe alîkar ku jiyanek hinekî normal bijî.Tiştek ku VA-
yê çu carî nekiriye an jî daye wî, tu carî bi rastî alîkariya wî nekir.Ez û jina xwe pirsgirêkên mezin
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ên bijîjkî dikişînin.Cannabis tenê tiştek e ku alîkariya me dike.Ji ber van sedeman e ku em her
tiştî dikin ku em hewl bidin û vê giyayê ecêb li vir li Iowa qanûnî bikin.Gelek ji veterînerên me dê
ji  gihandina  qanûnî  ya  domdar  a  kanabisê  bi  kalîte  sûd  werbigirin.Ez  bawer  dikim  ku
qanûnîkirina tevahî yekane rê ye." Justin

"Ez ji bo çend şert û mercan li ser rûnê hepsê me û min tu carî ew qas xweş xew nekiriye an jî
xwe ew qas xweş hîs nekiriye.Spas ji we Rick Simpson & JB re ji bo ku ev nebat ji bo her tiştê
ku tê xeyal kirin ecêban derdixe holê!!Tenê mirovan bikin û ji bo xwe bibînin !!Ew yekane rê ye
ku hûn ê bibin bawermendek rastîn, ji min bawer bikin!!” Val

-- Spas dikim, Val.Rast e ku tiştek ji ezmûna kesane ya ku rûn dikare bike, nake.Gava ku hûn
wê biceribînin, mînakî li ser şewatek an kêzikek mêş û xiş û êş dê di nav çend saniyan de ji holê
rabe, her kes dikare ji we re bêje ka ew çi dixwaze û hûn ê zanibin ku ew dikarin ji we re bibêjin
ka ew çi dixwazin lê rûn dê dîsa jî bimîne. dermanê herî baş heye.Û hûn ê bixwazin ku satilek
wê li malê hebe, tenê heke tiştek çêbû.

Ne hewce ye ku hûn bi gotinek ku em dibêjin bawer bikin, tenê rûnê çêkin, kesê ku şewitî,
kansera çerm, ulsera diyabetê heye bibînin, paşê wê bi cih bînin û temaşe bikin ka çi dibe.Dûv
re ji bîr mekin ku dema ku hûn rûn dixwin dê heman tişt di hundurê laşê we de çêbibe, û ew tiştê
ku hûn hewce ne ku bi rastî zanibin ev e.JB

“Di meha Nîsanê de, piştî ku 5 sal ji pençeşêra pêsîrê xelas bûm, dîsa hat teşhîsa min.Vê carê
ew qonax 4 bû, termînalê bi metan heya stûn, rind, girêkên lenfê, strûm û pêsîrê bû.Di bingeh
de ji min re lênihêrîna paliatîf hate pêşkêş kirin û ji min re hate gotin ku ew ê hewl bidin ku min ji
êşa pir zêde dûr bixin…Ji bo ku ez herim malê û karên xwe çareser bikim.Ez gelek diêşiyam û
wan her û her bêtir dermanên êşkêş ên jehrîn ên ku bi bandorên aliyî yên PIR xirap, (Percocet,
hîdromorfon û dexymethasone) derman dikirin.Min nekarî li ser van kar bikim.

Mêrê min dest bi xwendina van tiştan li ser înternetê kir û ez, bi kêmanî, gumanbar bûm, lê fêm
kir ku ez bi rastî tiştek ku ez wiya winda bikim tune.Rojê 3 x jimarek pir piçûk Jinebîya Spî
dixun.Hefteya  çûyî  min  xeber  girt  ku  hestiyê  min  bi  tevahî  çûye.Îro  ji  min  re  gotinku  MRI
biçûkbûneke GIRTÎ ya tîmorên tevna nerm nîşan dide.Naha ne ew qas gumanbar e û xwe
mezin hîs dike, bê êş." Julia

“3 sal û nîv berê min bi kansera pêsîrê, qonaxa 3, êrîşkar hat teşhîs kirin.Mastektomî, kemo û
radyasyonê hebû û testên ji bo bêtir kanserê negatîf derketin.Mixabin penceşêra min metastaz
kir û wê ji bo penceşêra pêsîrê xist qonaxa 4-an.Naha pençeşêra hestiyê min hebû û şikestinek
xeyalî li min hebû ku penceşêrê di hestiyê lepê min ê çepê de xwaribû û lingê min ê jorîn ê çepê
tijî  penceşêr bû.Digel ku min di  rêça rast  de ji  bo RSO destnîşan kir,  min nûçeyek girîng ji
pîvazkirina  sîng,  zik  û  devera  pelvîk  wergirt  -  li  wir  kanserê  tune.Skeneyên min ên berê  8
lekeyên penceşêrê, 1 di lingê çepê de, 5 di stûyê stûyê de û 2 jî di binê lumbar de nîşan dan, ez
ê di demek nêzîk de dîmenek / rontgenên wê deverê bigirim û hêvîdarim ku ez ê dîsa bikaribim
nûçeyên xweş ragihînim.Vê yekê jiyana min xilas kir!Bê guman gotina bijîjk "Tu termînal î, karên
xwe bi rê ve bikî û em 4 meh ji jiyanê re didin" û ev 16 meh berê bû.(Divê ez lê zêde bikim ku
ew niha bi alîkariya rêvebirek dimeşe û di nav nivînan de radizê ku ev 3 sal in nekariye bike.Yek
ji armancên wê yên paşîn ew e ku ew têra xwe baş / mobîl be ku bi min re beşdarî muzîkek
muzîkê bibe.)"

“Silav  Jindrich,  duh  min  xwendina  pirtûka  Rick  qedand.Great  stuff!Bi  rastî  ez  bi  rastî
hewcedariya min bi delîlek din li ser hêza bi rastî efsûnî ya rûnê tune!Min hin ceribandin jî kiriye
û her roj ez tiştek nû kifş dikim ku ev derman dikare bike!Êcêb!Mixabin her çend ez bawer im û
her çend hevala min pê bawer be jî dîsa diya wê bi rengekî nekare bi tevahî 'berde' bike…û dîsa
jî ew ne bawer e ku dev ji kîmyewiya şêt berde… Ez bi berdewamî hewl didim ku argumanên
baş derxim lê ez nikarim ji bo wê biryarê bidim!Ew yeka bi penceşêrê ye û tenê ew e ku dikare
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biryarê bide ku bi jiyana xwe re çi bike.Ez dizanim ku ew ê di dawiyê de sax bibe, ji ber ku em ê
ewqas rûn têxin nav wê ku mirina wê ne gengaz be.Lê dîsa jî ez hîs dikim ku ew qas bêaqil û
ew qas xeternak e ku meriv bi vê kîmyewîyên qijik re bilîze, nemaze dema ku hûn gihîştina
dermanê xwezayî yê ku hatî îsbat kirin ku penceşêrê derman dike hebe!Min li ser ezmûna we
ya bi penceşêrê û pergala bijîjkî xwend...Ez bi rastî ji bo windabûna we xemgîn im… û niha ez
helwesta we ya li hember kevneşopiya ku jê re tê gotin 'derman' çêtir fam dikim!” Luigi

-- Silav Luigi, spas ji bo peyvên te yên xweş ên derbarê pirtûkê de û heyf e ku tu tê de derbas
bibî.Hilbijartina wê ye ku ew kîjan dermankirinê hildibijêre lê ez ê nêzikî kîmoyê nekim - tenê
çîroka diya min ji bo wê bixwîne, dibe ku ew fêm bike ku girtina jehrê qet ne ramanek baş e,
nemaze dema ku ew ne rastdar û ne hewce ye.Ger ew rûn bigire dê şansê wê yê ku tenê ji
kemobê xilas bibe dê pir baştir bibe, lê dîsa, çima hê bêtir zirarê dide laşê wê yê nexweş?Qet
wate nake. Daxwazên herî baş, Jindrich

"Ev şer e ku divê gelek mirovên baş pê re mijûl bibin, Bijîjkek nezan ku difikire ku ew bêtir pê
dizane bêyî ku tu carî li ser agahdariya nû ya pêşkeftî û heyî li ser kanabis, kanabinoidên wê û
şiyana kuştina penceşêrê bêyî ku zirarê bide nexweş bi pêş ve biçe.Ji perspektîfa me çiqas dîn
e ku ew ê li ser tiştek wusa ewledar jehrê bixwazin, çima?Ma ew nezanî ye an ew ditirsin?

Ji fêrbûna vê rûnê ji bo IBS-a xwe 5 salan carekê bijîjkek dîtiye û ew ji bo tiştek bû ku min bixwe
nedikarî bikim.Pişkek jihevketî û min rûn bikar anî da ku tu carî bi enfeksiyonê nebim, dirûn bê
êş jê kirin û her gava ku min ew danî, ji ber ku iltîhaba jê dihat rakirin êş tavilê winda bû.Li şûna
fîzyoterapiyê di 2 1/2 û 3 mehan de û ji bo saxbûnê ji 9 mehan heta salekê bi tevahî hate sax
kirin.Min car û car bi çavên xwe dît û kes nikare vê yekê ji min bigire.” Covey

"Doktor NE zanyar in û ne jî zanistiyê dikin.Ger wan kiriba, ew ê ji hukûmetê bixwazin ku destûr
bide  wan  bigihîjin  esrarê.Sedem  ev  e  ku  perçeyek  laş  ku  naha  îsbat  kiriye,  pergala
endocannabinoid, ji hêla civaka bijîjkî ya Amerîkî ve bi tevahî hatî paşguh kirin.Dema ku welatên
din li  ser  marijuana û bi  taybetî  jî  penceşêrê bêtir  lêkolînan dikindermankirin,  damezrandina
bijîjkî  ya Amerîkî ji  hêla Big Pharma, bîmeya mezin,  û dravê mezin ve tê rêve kirin.Bijîjkan
kontrola karê xwe dane kesên ne bijîjk û  siyasetmedarên bi tirs.Ew ê bi salan hewl bidin ku
alternatîfên di bin kontrola parêzerên patentê de bibînin, di heman demê de tehdîdên dermanên
potansiyel dikin.

Ger  marijuana  di  daristanek  kûr  de,  ku  ji  hêla  hin  eşîrek  nexwende  ve  hatî  kontrol  kirin,
veşartibûya, Big Pharma dê yekem be ku hilberîna xwe kontrol bike, gelek pêkhateyên xwe yên
cûda yên cannabinoid patent bike, dûv re berê xwe bide bijîjkan da ku wê 'reçete' bide.Lê eşîra
herî mezin a Dewletên Yekbûyî jixwe dest bi qîrîna rastiyê dike.Ji bo Big Pharma re pir xirab e
ku ev eşîr ne firotanê ye. Bryan

“Ew delîl bi me re ne.Û em wê parve dikin.Komên bijîjkî [êdî bi rêzdarî nayên dermankirin] yên
narkotîkê, yên ku ji bo teşwîqan dixebitin, têne eşkere kirin.Ew di berîkên xwe de dihejînin.Ew ji
tiştê ku diqewime haydar in û hevalê wan ê lîstikê FDA bi wan re diçe.Ji her cûre zilma ku me pê
re  rû  bi  rû  maye  ne  cûda  ye  berî  ku  vê  carê  ew  navxweyî  ye.Em  vê  yekê  ji  xwe  re
dikin.Dermanê penceşêrê heye, heya ku em bi bêrîka xwe û bi dengên xwe dengê xwe nekin,
TU DERMANÊ DERMANÊ TUNE YE ku vê gavê bi zorê li me tê kirin!” Thielman

"Min temaşe kir ku xizm û hevalên xwe ew qas zû kêm dibin û dimirin piştî ku neçar man bi deh
hezaran dolaran xerc bikin da ku hêdî  hêdî werin kuştin dema ku derman ji  Dayika Dayikê
mezin bibe.Were niha, şiyar bibe û bîhnê bihna gêjiyê.Li ser stereotip nebin û lêkolînek REAL
bikin.” Amy

"Min jinek pîr bi Alzheimer hebû.Ew hewceyê lênêrînê 24/7 bû.Wê hewil da ku xwarinê çêbike,
agirê xwe datîne.Em ê, wê rûn bixwara, û di nav mehekê de neviyên xwe ji nû ve nas bike û
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dest bi başkirina bîranînê kir." Janet

"Ez dizanim ku ez tercîh dikim ku RSO ji kemo/rad hebe… Tiştê ku hin kes dikarin RSO red
bikin dema ku bandorên alî yên her tiştê din dikarin we bi kalîteya jiyanê pir hindik bihêlin." Kerry

"Pêdivî ye ku ew bi hêsanî were bidestxistin.PÊWÎDÎ ye ku ew berdest be" Her ku ez dixwînim,
ew qas balkêştir im." Shelley

"Cara din ku hûn dibihîzin ku kesek dibêje "Lêkolînên peer vekolîn li ku ne?": Lêgerînek li ser
PubMed, depoya hemî kaxezên zanistî yên peer-nirxand, bi karanîna têgîna "marijuana" nêzîkê
20,000 kaxezên zanistî vedigire ku nebat û / an. pêkhateyên wê, ku hema nîvê wan tenê di nav
deh  salên  borî  de  hatine  weşandin.Ji  hêla  berhevdanê  ve,  lêgerînek  bi  peyva  "Tylenol"  bi
karanîna peyva "Tylenol" 17,370 kaxezên çapkirî vedigire.Lêgerîna peyva sereke ya ku têgeha
"ibuprofen" bikar tîne 10,500 kaxezên çapkirî vedigire.Lêgerîna keywordê ya ku têgeha "Ritalin"
bikar tîne 7,012 kaxezên çapkirî vedigire, û lêgerîna keywordê ya ku têgîna "hydrocodone" bikar
tîne tenê 630 kaxezên çapkirî vedigire. Lynn

"Lêkolîna kanabis / penceşêrê ya nû ya ku ji hêla hukûmetê ve hatî fînanse kirin civaka zanistî
SHOCKS ...THC, hêmana sereke ya psîkoaktîf a kanabisê, dibe ku bi rastî koda genetîkî ya
mirovî biguhezîne, da ku pêşî li penceşêrê û nexweşiyên înflamatuar bigire.Çi?!!!!ÇI-ÇI!!!????

Rick Simpson û Serokê wî Elf, çalakvanê Çek Jindřich Bayer, bi gelek mehan vê yekê digotin, û
ez bi rûmet bûm lê bi dizî bi vê têgînê tinazan bûm, ji ber ku ew ji min re mîna komek hocus-
pocus xuya bû (û ji ber sedemên teknîkî yên din ên piçûk nakokiyên min bi perspektîfa wan re
hebûn)....Derman nikarin DNA biguherînin, rast?ŞAŞT, xuya ye!PÎROZ [BLEEP]!!!!!!” Alan

"Baş e,  ev tê çi  wateyê,  ev li  derveyî  qada pisporiya min e.Ew belkî  dibêje ku tiştek mîna
cannabinoids dikare kanserê derman bike, û ew wiya bi guheztina genê, bi rengekî, dikin.Û ku
bêtir lêkolîn hewce ye, wekî her dem.

Tiştê ku ez dibêjim ev e ku ramana maddeyekê pirça herî piçûk a maddeyê ye û rûn dikare
ramanan jî rast bike.Gen hîn jî  pir  mezin in.Pêdivî ye ku lêkolîn li  ser çi bikin kanabinoid bi
piçûktirîn perçeyên laşên me, atom, quark, têl hwd.Li wir pirsgirêk dest pê dikin, di piçûkên piçûk
de, ya ku hûn dixwazin bi rastî pirsgirêkan çareser bikin ev e ku hûn hewce ne ku rast bikin.JB

Pergala Endocannabinoid
"Her organîzmayek bi Pergalek Endocannabinoid (aka: ECS) dikare / dê ji Cannabinoids sûd
werbigire, di hundurê wê organîzmê de homeostasis (ahengek) çêbike.Li ser vê gerstêrkê sê
organîzmayên ku xwedî ECS nînin hene: spong, masî jelly, û siyasetmedar.Baş e, belkî, belkî,
mimkun e ku ya paşîn were zêdekirin, tenê hinekî. Steve

"Ez bawer dikim ku windakirina genên tepeserkerê tumorê di nav penceşêrê de rolek girîng
dilîze, û ku ev yek ji kêmasiya cannabinoid endojen pêk tê." Matty

-- Gen pir mezin in, divê mirov ber bi pariyên herî biçûk ve biçe, pirsgirêk ji wir dertê û li wir divê
were çareserkirin.Tewra DNA jî pir mezin e. JB

"Ez ê zanistê bihêlim ji zanyarên ku ne ez im, ez agahdariya xwe ji tiştên ku ez dibînim û hîs
dikim berhev dikim.Ez dizanim ku ez çêtir im û yên ku min zanîna xwe bi wan re parve kiriye
çêtir in an sax dibin, û herî zêde di aramiyê de ew ji nexweşî an nexweşiya xwe natirsin ku
başbûnê bêyî stresê baştir dike." Kelee

“Ev bi salan e êrîşên min têk bir.Ji sedsala 19-an vir ve tê zanîn ku ji hêla pîşeya bijîjkî ve
mîgrenê sivik dike, û Russo di 2003-an de texmîn kir ku kêmasiyek endocannabinoid klînîkî ya
bingehîn xelet e." Tom
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"PubMed gotarek heye ku diyar dike ku IB, mîgren û fibro dibe ku kêmasiyek endocannabinoid
klînîkî be." Eric

--  Bê guman.Awayê ku em lê  dinêrin,  pir  nexweşî  nîşanên kêmasiya kanabinoidê ne û  pir
nexweşî dibe ku qet nebe heke mirov ji roja ku ji dayik bûne ve mîqdarên piçûk rûn bin.JB

Q.Çima divê ez ji bijîjkan hêvî bikim ku piştgirî bidin îdiaya ku kanabis penceşêrê derman dike?
YEK.Welê, ji ber ku ew kanserê derman dike û ew hemî li wir e.THC dibe sedema apoptosis, ji
ber vê yekê ecêb e ku ew di hemî penceşêrê de dibe sedema apoptosis.Çima?Welê, ji ber ku
rûnê dekarboksîlated bi rengekî di nav hemî hucreyên laş de dibe ku di mîqdarên rast de were
xwar.Pergala endocannabinoid pergala berevaniyê bi rê ve dibe, ji ber vê yekê gava ku hûn
pergala berevaniyê rast dixebitin, ew dikare bi penceşêrê re jî şer bike.Ne pir ji vê yekê re, bi
rastî, ew bi rastî bi hêrs hêsan e.

Nefta pola bilind a bi rêkûpêk hilberandin şansê çêtirîn e ku nexweş bi her awayî heye (di çend
rewşên xeternak ên jiyanê de dê emeliyat hewce bike).Û heke hûn vebijarkek dermankirinê ya
ku ji rûnê ji nexweşê ewletir, bi bandortir û kêfêtir e dizanin, baş e, ji me re bibêjin.Tiştek tune.

Binêrin ka Mechoulam û Pacher çi dibêjin: "Iltîhab/birîna tevnvîsê di astên endocannabinoid ên
herêmî de bilindbûnek bilez çêdike, ku di encamê de bersivên îşaretkirinê di hucreyên berevanî
û hucreyên din de ku fonksiyonên xwe yên krîtîk modul dikin bi rê ve dibin.Guhertinên di astên
endocannabinoid û/an îfadeyên receptorên CB2 de hema hema di hemî nexweşiyên ku bandorê
li  mirovan dikin de hatine ragihandin,  ji  dil,  gastrointestinal,  kezeb,  gurçik,  neurodejeneratîf,
psîkiyatrîk,  hestî,  çerm, otoîmmune,  nexweşiyên pişikê heya êş û penceşêrê,  û modulkirina
CB2. Çalakiya receptorê di van patholojiyê de potansiyela dermankirinê ya mezin heye.

Û  tu  çawa  van  hemûyan  dikî?Belê,  bi  rûnê.Hûn  astê  hevseng  dikin  an  wan  dixin  nav
anoverdrive,  dema ku pêwîst  be.Hûn dikarin rûn bixwin,  bixin ser  xwe,  birijînin  û bixin nav
şuppositories,  û di  navbera van çar  rêbazan de,  hûn dikarin  rêyek bibînin  ku  alîkariya  her
nexweşek li ser vê gerstêrkê bike.Dûv re, bijîjk dê tumoran bi rûnê derzî bikin û wan di demên
rekor de bi vî rengî piçûk bikin (li malê nayê pêşniyar kirin).

Û çima min kansera çerm (an ulcerên diyabetîk an şewitandinê) pêşniyar kir?Welê, ji ber ku hûn
dikarin bibînin ka çi li wir diqewime û bi gelemperî dermankirina wan bi rûnê dirêj nake, di pir
rewşan de çend hefte herî zêde.Dûv re bi hêsanî fêm bikin ku heman tiştê ku piştî serîlêdana
topkî  ya  li  ser  çermê  we  diqewime  di  hundurê  laşê  we  de  dema  ku  hûn  rûn  dixwin
diqewime.Dîsa, êrîşkar hêsan e, lê ew di dawiyê de ravekirinek pir rast e.Û paşê vegere ya ku
Mechoulam nivîsî:  "Guhertinên di  astên endocannabinoid û/an îfadeyên receptorên CB2 de
hema  hema  di  hemî  nexweşiyên  ku  bandorê  li  mirovan  dikin  de  hatine  ragihandin,  ji  dil,
gastrointestinal,  kezeb,  gurçik,  neurodejeneratîf,  psîkiyatrîk,  hestî,  çerm,  otoîmmune,
Nexweşiyên  pişikê  ji  êş  û  penceşêrê  re,  û  modulkirina  çalakiya  receptorê  CB2  di  van
patholojiyên potansiyela dermankirinê ya mezin de heye.

- Bi van tiştan dizanim, ez ê tavilê herim çalakiya receptora xwe ya CB2 modul bikim.JB

"Her  kesê  ku  guman  dike.Ma  ez  ji  we  bipirsim  ku  hûn  ji  kerema  xwe,  peyvên  Pergala
Endocannabinoid  google  bikin.Di  her  mirovî  de  heye.Mirov  bi  rastî  di  şîrê  dayika  xwe  de
maddeyên cannabinoid hilberîne, ev rastiyek bijîjkî ye.Bi rastî di laşên me de pergalek mezin
heye, ku sal berê hate kifş kirin, ku receptorên pêkhateyên kanabis heye.Ev jî rastiyek îsbatkirî
ye.Zanist  îsbat  kiriye  ku  THC  di  receptorê  CB1  de,  TENÊ  şaneyên  xerabûyî,  nebaş,  an
penceşêrê  digire,  û  wan  bi  Apoptosis,  mirina  bernamekirî  ya  şaneyê,  DIŞI  dike  ku
bimirin.Hucreyên penceşêrê ceramîdê hilberînin, THC wê dibîne û pirsgirêkê çareser dike.Dîsa,
ev rastiyek bijîjkî ye ku hûn dikarin li her deverê serhêl, ji hêla zanîngehên pejirandî û navendên
lêkolînê yên din ve bibînin.Ev zanista rastîn e.NE hin mirovên gayan ji bo ku bilind bibin çêdikin.

Ez dizanim çend zarok bi bikaranîna esrarê penceşêrê qenc kirin an sax kirin.Kurê min jî yek ji
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wan e.Ma hûn difikirin ku zarokê min ê du salî dixwaze bilind bibe?Ma hûn difikirin ku ez zarokê
xwe bilind dixwazim?Em, NA.LÊ, ez ê jî  nedim wî, bijîjkên kîmyewî ji me re gotine em ê wî
derman nekin.Û ez bê guman naxwazim ku ew bimire.Wiha...erê, ez ê wê li ser wî bikar bînim, û
ji her kesê ku ez rastiyê dizanim re dibêjim.Û bi hêvî me ku bigihîje hin gumanbaran…Dibe ku
rojekê ev sohbet jiyana wan an jî kesekî ku ew nas dikin rizgar bike...” Suzetta

"Guhertinên di metabolîzma lîpîdê de ji nêz ve bi penceşêrê ve girêdayî ye.Gelek çînên lîpîdên
biyoaktîf  di  rêziknameya  rêyên  nîşankirinê  de  ku  di  veguheztina  neoplastîk  û  mezinbûn  û
pêşkeftina  tîmorê  de  beşdar  dibin  de  rol  dileyzin.Pergala  endocannabinoid,  ku  ji
endocannabinoids-lipid-derketî,  receptorên  wan  ên  bi  proteîn-G  (GPCRs),  û  enzîmên
metabolîzma wan pêk tê, di kanserê de wekî armancek dermankirinê ya hêvîdar derdikeve holê.

-- Pergala endocannabinoid rasterast pergala berevaniyê bi rê ve dibe, ji ber vê yekê erê, ew di
dermankirina penceşêrê de rolek sereke dilîze.Ji bo ku meriv vê yekê fêm bike destûrnameyek
zanîngehê hewce nake.

Û  hûn  çawa  fonksiyona  pergala  endocannabinoid  rêve  dikin?Bi  cannabinoids,  dibe  ku?
Û kîjan forma kanabisê ya herî bi hêz e?Erê, rûn.Û divê nexweş wê çawa bikar bînin?Mîna pir
dermanên din, ew dikarin bi hêsanî bixwin.Rojê sê caran.Bingo.JB"

Testimonials Cancer
Motto: Vebijandina spontan a penceşêrê di hebûna rûnê esrarê de pir caran ecêb 
xuya dike.
“Heval  bi  pençeşêra  hestî  ye.Hefteya  borî  dest  bi  rûnê  kir,  êş  nema,  ew  çêtir  hîs
dike.Onkolojîdoktor matmayî man." Joe

"Min temaşe kir ku hevalek baş bi penceşêra pêsîrê qonaxa 4, li ser lingên wê yên paşîn piştî
kemoya zirav dimire.Min çerezên taybet da wê, dûv re 4 saetan carekê fînik hêsir dike.Ew sax
kir, û geş dibe!Got ku wê qet xwe baştir hîs nekir! Charlene

"We gelek jiyan xilas kirin ...Yek ji hevalên min di dermankirina rûnê hepsê de 45 rojan kansera
hestiyê wê qenc kir.” Gyan

"Duh çend nûçeyek mezin.Zilamekî ku me tenê hinek rûn dabû doktorê xwe, dema ku çend
hefte şûnda hat dîtin ku tîmorên di singê wî de û her weha ya li kezeba wî ya ku tenê li deverek
piçûk bûye, nemane.Yek boriyek piçûk!Me çend kes li ser rê hene û ew hemî baş dikin.Ez hêvî
dikim ku tişt baş in.Phoenix Tears sax û sax e." Chris

"Jose: Nûvekirin - Hevalê min ê 81 salî 3 tumor hemî bi hev re ji rûyê wî (kansera çerm) kansera
hucreya squamous derbas kir.Li hember dermanê herî baş ê cîhanê şansek wan negirt.5 hefte li
ser rûnê û ew ji 15 salan çêtir hîs dike.Xewna wî vegeriya!Ew şer bi ser dikeve !!!Em şer qezenc
dikin!

Steve: Ma wî rûn dixwar û jê re jî bi cih dikir?

Jose: Herdu

Steve: Fantastîk.Ma ne ecêb e ku em zanibin ku em dikarin di jiyana kesek wusa de cûdahiyek
çêbikin.

Jose: Wî dest bi rûnê 68% THC ya ku bi rûnê zeytûnê û rûnê gûzê re tevlihevkirî ye 2 hefte li
ser rûkê xwe rijand berî ku ew derkeve holê.Ew jî bêyî rûnê zeytûnê piştî ku li hundurê gepên
xwe dişewitîne, dixwar.

Jose: Doktorê wî duh gazî min kir û ji min re got ku ew jî penceşêra çerm heye û dixwaze hinek
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rûn li xwe biceribîne.

Steve: Naha ew nûçeyek fantastîk e di derbarê doktor ku alîkariyê dixwaze.Xwezî hevalê min!!!!
Û ez dilşa me ku hevalê te yê 81 salî dîsa ji jiyanê xweş tê.

Jose: Erê, ew bi rastî ecêb e!Dr. P em ê jê re bibêjin, nivîskarek naskirî yê çend pirtûkan û
Dermandarek Naturopath û MD-yê mezin e.Di van 2 hefteyên dawî de 5 nexweşên xwe sewqî
min kirin.Hemî nexweşên pençeşêrê yên termînalê."

"Du hefte berê min yekî din ji nexweşê penceşêra çerm / qirikê / hevalê xwe re hin rûnê şîfayê
da ku bixwin û li ser xwe bikar bînin, ligel piçek rûnê gûzê.Sêşemê wî ji min re got çermê çengê
wî vebûye û tumor eşkere bûye.Min jê re got ku rûnê rûnê bidomîne lê, bêyî rûnê gûzê, tenê
rûnê safî yê dermankirinê.Wî rûnê dermankirinê rasterast danî ser tumora eşkerekirî û wî got:
"Bûçika ku derketibû holê roja din winda bû.Di nav çend hûrdeman de piştî ku ew li ser rijand
dest bi rijandinê kir.Ew diherikî - rûn kanserê mîna kulmek derdixist. Tîmora penceşêrê hebû,
niha çûye...Du hefte !!!” Jose

"Silav Rick Simpson & Jindrich Bayer, min xwest ku ez hin nûçeyên pir BIŞEŞ HAPPY parve
bikim.Scanên dayikê kêmbûnek "pîvandar" di mezinahiya HEMÛ tumorên di kezeb û pankreasê
de nîşan dan.Her weha, tumora di pişika wê de naha TEMAM, 100% ÇÛYE!!!Gelek spas heye
ku meriv li dora xwe bigerin lê kesê jimare yek ku herî zêde evînê heq dike Rick e ji ber ku ew
qas vekirî vê agahiyê bi cîhanê re parve dike.

Spas Jindrich ji bo her tiştê ku hûn dikin, tevî dilovanî û rêwerzên we yên piştgirî.Ez dizanim ku
em hîn jî bi teşhîs / pêşbîniya wê li ser şêlên hêkan dimeşin lê ger tişt bi pêş ve biçin (tumor
kêm dibin an "çareser dibin" wekî ku jê re dibêjin bêyî metastazek din).Ez ê di dawiyê de wê ji
we re bişînim berî û piştî raporên bijîjkî, da ku hûn bibînin ku we alîkariya xilaskirina jiyana jinek
bêbawer, evîndar, çalak, dide, ya ku li derve baxçeyê xwe yê giya diçîne.wek ku ez dinivîsim.Pir
hezkirin, Barbara ”

-- Silav Barbara, spas, te roja me bi e-maila xwe çêkir.Ji bo me ji dayika xwe re silavan bêjin û
pê ewle bin ku ew neçin skanên din an rontgens an jî tiştên din ên kanserojen.Hesiya wê biçe,
divê ew 120-180 g rûnê di nav şeş mehan de an kêmtir bixwe.Ger ez li şûna wê bûm, min ê wê
hingê heya dawiya jiyana xwe her roj rûn bixwe, dema ku rûn di laş de hebe şansê penceşêrê
pir hindik e.Dozên parastinê beşek pir girîng a vê rêbazê ne.Daxwazên herî baş, Jindrich

“Mêrê hevalê min ji pençeşêrê sax bû û ji ber wê jî doktorên wî yên onkologî matmayî man û jê
re gotin ku 3 meh maye.Hişyarî ev e: ji ber ku ew ji qenckirina wî ya mucîze gêj bûn, wan her 6
mehan carekê ew ji bo MRI bi boyaxa berevajî îmze kirin.Di MRI ya dawî de laşê wî bertek
nîşanî boyaxê da û dilê wî di MRI de sekinî û hema hema bimire.Ez bi JB razî me.Test bi qasî
"dermanên" wan jehrîn in.Xwe Şîyar be."Colette

"Dayika min bi rûnê penceşêra pişikê ya hucreya piçûk a qonaxa 3 sax kir!!Ma min behs kir ku
ew tenê çar meh piştî teşhîskirinê bêyî penceşêrê bû?Belê, wisa bû.” Bandev

"Bavê min di heman demê de kansera pankreasê jî heye ku di dema kemobê de li kezeba wî û
pişika wî belav bû û dûv re dîsa belav bû ew pir nexweş bû û zû xirab bû.3 meh berê dest bi
petrolê kir.Skandina herî dawî roja Duşemê nîşan dide ku her 7 deq winda bûne û penceşêra
pankreasê piçûk bûye.Ew 100% çêtir hîs dike û kalîteya jiyanê vedigere.Rûn bi rastî ecêb e."
Lisa

"Bavê min di heman demê de ji bo pençeşêra pankreasê ku li heft deqên din belav dibe jî rûn
e.Ev 5 meh in li ser petrolê ye.Her heft deqên ku di dema dermankirinê de xuya bûn ji dema
destpêkirina rûn ve winda bûne û penceşêra pankreasê kêm bûye.Petrolê jiyana wî xilas kir!”
Lisa
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"Silav, min tenê dixwest ku we nûve bikim.Bav ji ber ku 5 meh berê dest bi rûnê kir ji bo kansera
pankreasê vekolînek din kir.Skandina paşîn nîşan da ku penceşêra di pankreasê de piçûk bûye
û 7 deqên din ên ku dema ku wî kemokî dikişand xuya bûn ji dema destpêkirina rûnê ve winda
bûn.Encamên nû destnîşan dikin ku penceşêra di pankreasê de dîsa piçûk bûye û ti deqên din
ên ku xwînî fantastîk in tune ne ji ber vê yekê kansera pankreasê ji ber rêjeya belavbûna wê ew
qas kujer e.Ji ber vê yekê 8 meh li ser 5 ji wan mehên ku bavê rûnê bikar tînin pir baş e.Di
rastiyê de ew niha ji dema ku ew cara yekem hat teşhîs kirin çêtir hîs dike.Ji ber vê yekê dîsa
spas Rick, JB û her kesê ku alîkariya derxistina vê agahiyê dike.Ger ne ji rûn bûya, bavê min
tune bû!!” Lisa

“Di Cotmeha 2013’an de bavê min bi pençeşêra pişik, lîmfoîd û pankreasê ketibû.Penceşêra
pankreasê rêjeya mirinê ji sedî 95 e.2-4 meh mawe dan wî.Me ew di cih de dest bi rûnê kir,
gava ku me ev tişt bihîst.Di 26ê Adara 2014an de bavê min bê pençeşêrê hat teşhîs kirin.Êcêb!!
Vê rûnê jiyana bavê min xilas kir.Ew jî çêtir radizê û çêtir dixwe.” Melissa

“Bavê min jî  penceşêra pankreasê qonaxa 4 bû.Li  ser kezebê jî  10 lekeyên wî  hebûn...ew
dawiya Mijdara 2012an bû.Niha li ser kezebê 1 lek (.08) û di pankreasê de (8 mm) deqek wî
heye.Em vê yekê dişkînin.Doktorên wî matmayî ne.Ew giraniya xwe zêde dike û bi tevahî xwe
xweş hîs dike.Rûnê esrarê jî baş e.” Angie

--  Bi  dermanê dilopkirî  nelîze,  Angie.Ew ji  bo karanîna topkî  baş  e lê  hûn naxwazin  rûnên
kanabis ên binavkirî bidin nexweşên penceşêrê wekî tenê dermankirina wan.Hêza tevahî ya
êrîşa spektrê ya tevahî çêtirîn dixebite.

Bi  taybetî  ji  bo  yên  ku  "divê"  biçin  skanek  "pir  bibînin"  çawa sax  dike.Mirovên  weha divê
bixweber  60 gram rûnek din li  protokolê  zêde bikin  ji  ber  ku ew tenê neçarî  pêvajoyek pir
kanserojen derbas kirin "da ku bibînin" ka ew çawa hîs dikin.Meraq pere dike, ji ber vê yekê
bibore.Bi xêr û xweşî.Dîtina serkeftina mirovên ku cûda difikirin pir xweş e.JB

"Ez bi saya vê rûnê xilaskarê kansera pankreasê ya qonaxa 4 im.Min di Kanûna 2013-an de
dest bi kemobê kir, hemî (zêdeyî 200) yên din di lêkolînê de mirin.Ez tenê yê ku rûn girt û neçar
ma ku ji doktor veşêre.Naha ku ez der barê rûnê de derketim û wî ji 5-ê Hezîranê ve ji min re bê
pençeşêrê bilêv kir, ew hîn jî hewl dide ku min razî bike ku kemo-yê bidomînim.Ez red dikim!Her
tiştê ku vî bijîjkî kiriye xelet derketiye, lê her tiştê ku Rick Simpson gotiye rast derketiye.Qeydên
bijîjkî yên min diyar dikin ku bijîjkan çi gotine, diviyabû ku ez heya Çileyê bimirim lê ez li vir di
dawiya hezîranê de me.Spas Rick!Rûn ez ji  penceşêrê rizgar kirim ez hêvî  dikim ku min ji
kîmoyê xilas bike." Heval

"Ez delîlek rastîn im ku RSO bandorek rasterast li MPNST û NF1 heye.Qeydên bijîjkî, skanên
MRI, PET, CAT kêmbûnek girîng di mezinahî û avîtiya tumor de destnîşan dikin. Kristyne

“Li ser testa min 3,7 cm tumor hebû.Min rojê yek gram RSO bêyî dermanên din dikir û gava ez
vegeriyam doktor ew matmayî ma.Wî got ku tumor çûye û nekare wê rave bike.Ji ber vê yekê
min jê re got ku ez RSO digirim.Wî got "Ez li ser mijarê ne zêde xwenda me, lê ez ê bibêjim ku
ew yekane sedem e ku ew derkeve."  Di  van demên dawî de min pêlekek din derket  û ez
difikirim ku ew ji ber ku min dozek lênêrînê nekiriye.Ji ber vê yekê ez ê 30 rojan rojê gramek din
bikim û bibînim ka ew mîna ya dawî winda dibe.Dûv re piştrast bikin ku ez pişt re diparêzim.
Brandt

"Ok Peeps min.Îro ew roj e ku min tenê hêvî dikir ku dê bibe.Encamên biopsiyê hene.Corrie
Yelland TENÊ PÊŞTIRTÎ KIR ku Penceşêra WÊ 100% TEMAM ÇÛYE!!!!EZ BERXWEDANA
Penceşêrê me!!!!!Tewra dîsplaziya C-ya mezin jî nabe.

Ji hevalên min ên bêbawer, ecêb ên ku bi hev re berpirsiyar bûn ji bo ku ez bikaribim dermanê
peyda bikim = bê guman peyv tune ku diyar bikim ka ez çiqas spasdarê her yek ji we me.Hûn
hemî ecêb in!
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Ji Heather re ku yekem car ji min re şand RUN FROM THE CURE -- Wê vîdyoyê bi rastî jiyana
min guhert.Ma kê wê bigota, hey?Ez ji te hezdikim!Ji Rick Simpson re, ji Jindřich Bayer re ji dil û
can...SIPAS ji bo zanîn û piştgiriya we.Ez îro ji ber we hemûyan dijîm!

Ez bi rastî pir bextewar im ku xwedî malbat û hevalên wusa ecêb im." Corrie

"Silav Jindrich, tenê notek bilez ji we re agahdar bikim ku min îro doktorê xwe dît.Di raporê de tê
gotin ku kansera (kanala anal) êdî nayê dîtin.Par payîzê ji min re gotin ku ger ez radyasyonê
nekim 2-4 meh maye.Min hilbijart ku ez radyasyonê nekim û li şûna wê RSO biceribînim.Diyar
e, ew xebitî!Ji kûrahiya dilê min, spas, spas, spas, SIPAS Rick û ji xwe re!!!!“ Corrie

-- Corrie, btw, ew çi penceşêrê bû?Rûn bixin ser birînê, belkî ew jî derkeve.Digel vê yekê, ji
bijîjkan dûr bimînin, êdî îskan û hwd., û pê ewle bin ku hûn bi qasî ku hûn dikarin rûnê rûn
bixwin.JB

"Min şansek dît ku ez bi Rick re nêzî 2 meh berê di pêşandanek radyoyê de biaxivim ...Min ji wî
re digot ka Rso çawa berê ewqas alîkariya min kiriye ...Min heman kansera Farrah Fawcett
hebû...Penceşêra kanala anal ...  ew pir kêm e ...ku bi kansera kolorektal re neyête tevlihev
kirin...û niyeta min NOOOOOOOOO heye ku ez rûn rawestim." Corrie

-- Ez ê niyeta min tune ku tu carî dev ji karanîna neftê berdim, ev tê fêm kirin.JB

“Çîroka serkeftina min a dawî.Ev jinek di dawiya 50-saliya xwe de ye ku bi Qonaxa 3-ê re hat
teşhîs kirin, lê pir nêzikî Qonaxa 4-a Penceşêra Pişikê ye.Îro min ev wergirt:  "Belê diya min
mehek berê çû CT skaniya xwe û çend roj berê encamên xwe vegeriya.Ew bi tevahî çû!Bijîşkê
wê ew xwendin û got girseya mezintir zelal e û tiştek nema...

Hîn  jî  COPD  heye  lê  em  ê  li  ser  wê  û  cixarekêşana  wê  bixebitin  lol...Gelek  spas  ji  bo
hemûyanşîret û zanîna tiştên ku me qet haya me jê tunebû.Her tişt ji ber sedemek li hev hat û
em pir kêfxweş in.Xwedê sebrê bide we û malbata we.” Corrie

--  Vebijandina  spontan  a  penceşêra  pişikê  di  hebûna  rûnê  esrarê  de  pir  caran  ecêb  xuya
dike.JB

"Piştî tenê 4 gram me guhertinek berbiçav di raporên xwînê (ESR) de û testa gurçikê ya bavê
min ku bi penceşêra mîzê heye dît, ew xweş radizê, dikene, ez tenê hêvî dikim ku ew vegere
rewşa normal,  li  Rick  Simpson  dinêre.  dilsozî  û  bawerî,  ez  li  dijî  hemû bijîjkan derketim û
nehiştim bavê min Kemoterapiyê derbas bike, heta îro ez ji biryara xwe poşman nebûm. Spas,
Rick Simpson. Arpit

"Tenê hin nûçeyên AWESOME wergirtin ku ez dixwazim bi we hemûyan re parve bikim.Li vir BC
jinek min heye, min bi kansera pêsîrê re rêça rast destnîşan kir.Ew metastaza li pişik, mîde û
mêjiyê wê dabû.Ew mehek e ku li ser dermanê ye û duh okologê xwe dît.Hemî tumor kêm bûne,
û testa nîşankera wê ya tumor NORMAL e.Careke din Peeps - RÊNA KENÊBÊ PÊNSERÊ
DIKUJE!” Corrie

"Ok, hemî Peepsên min ên hêja, ev ê dirêj were xwendin, lê ez difikirim ku dibe ku min duh li
PAYDIRT xistibe.Min ji meha îlonê û vir ve diranê xwe nedîtiye.Wê demê ez di nava têkoşîna
jiyanê de bûm.Wê demê ji diranê min re gotin ku ez bi pençeşêrê ketim.Me sohbeta adetî kir, li
wir min jê re got ku ez radyasyonê nakim û "tedawiyek alternatîf" dikim.Wê demê, wî pirs kiribû
ku ez çi dikim.Ez dudil bûm ku jê re bêjim, ji ber ku ew bi "hişkiya xwe" dihat nasîn, lê jê re got
ku temaşe bikeRun From the Cure.Wî bi rastî piştî ku wî temaşe kir gazî min kir.Wî got ku wekî
pisporek bijîjkî, wî meyla wî hebû ku di sindoqê de be, ku birayekî wî, (bijîjkek), û birayekî din,
(dermanzanek) heye û çawa carinan ew "hemû bersiv nînin."

Bi lez ji bo duh.Dema ku min jê re got rûnê esrarê kar kiriye, ew matmayî mabû ku dît ez çiqasî
baş dinihêrim, û demekî bê deng ma.Wî dest bi her cûre pirsan kir.Gelek ji wan “pirsên zanistî”
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ku min nikarîbû bersiva wan bidim.Wî li ser ceribandinên klînîkî, şert û mercên nexweşiyên cûda
yên ku bi Cannabis re têne derman kirin û hwd pirsî.Ew dixwaze bi birayê xwe re li ser min
biaxive, û hem jî Cannabis wekî "dermanek penceşêrê", û her weha dixwaze ku birayê wî li ser
Cannabis wekî derman lêkolîn bike.Ma ew ê baş be heke wî jimareya hucreya min û navnîşana
e-nameya min bigire?

Li vir ew mezin dibe.Birayê wî, Dr.Ew nuha şêwirmendê pargîdaniyên dermanan e û pisporê
"Nêzîktêdayînên Nû Di Dermankirina Penceşêrê de" ye. Ew bi Civata Penceşêrê ya Kanadayî
ve girêdayî ye.(Herwiha, ew e ku ji hêla hukûmetê ve hatî xwestin ku lêpirsîna li ser skandala
kemografîk  a  dilşikestî  bike.)  Yûhenna  digot,  ku  birayê  wî  gelek  caran  gotiye,  divê  ji  bo
dermankirina penceşêrê tiştek çêtir hebe.Tiştek xwezayî, bêtir ji kîmyewî.Min jê re got ku "bêtir
negere." Cannabis "tiştek xwezayî" ye. Corrie

“Mêrê min bi eslê xwe nêzî 6 sal berê bi penceşêra prostatê ketibû.Me ji civata bijîjkî bawer kir û
em ketin riya kevneşopî ya dermankirinê tenê ji bo ku ji me re were gotin ku di 4,5 saliya xwe de
dema ku penceşêrê vegeriya em "şkestek felaketek" bûn.Min bi domdarî nêzî 2 mehan li ser
hemî  dermanên  alternatîf,  tevî  rûnê  hepsa  we,  lêkolîn  kir,  û  di  nav  3  mehan  de  hejmara
penceşêrê ya mêrê min daket nîvî.Deh meh şûnda û PSA-ya wî digihîje 0.11 - nayê tespît kirin.

Pir mixabin e ku em dibihîzin ku hukûmeta me qebûl nake ku ti dermanek alternatîf, tevî rûnê
hepsê, di dermankirina nexweşiyan de qebûl bike, lê wekî we ji bilî tinazên "profesyonel" û hetta
hin  endamên malbatê  jî  tiştek  me tune.Hemî  "civakên"  li  wir  komên mezin  ên kontrolkirina
dermanan hene, lê ez "digihîştim" di derbarê hilweşandina pergalek bi mîlyonan mirovên ku di
pîşesaziyek wusa xirab de dixebitin ku salê 20 mîlyar dolaran hildiweşîne ku qet  dermanek
çênabe.Bi qestî!!

Tevahiya  vê  pêvajoyê  min  eşkere  kir  ku  bi  rastî  çala  keroşkê  çiqas  kûr  diçe  û  ez  niha  di
nivîsandina pirtûkek li ser dîtinên xwe de bi sernavê "girêdana xalan" de me.Ew perspektîfek
dîrokî ya GMO, çandiniya pîşesaziyê, û dermanên mezin û bandora wê ya li ser tenduristiya her
kesî  ye.Ez  ê  li  ser  vê  malperê  berdewam  bişopînim  û  ji  we  re  hemî  çêtirîn  û  tenduristî
dixwazim.Spas ji bo her tiştê ku we kiriye û berdewam dike.Bi rêz, K”

"Hevalek, di qonaxên dawî yên penceşêrê de, bi bernameya êşkencekirina kîmo û radyasyonê
ya ji bo leukemiyê dikişand, bi riya tiriyê fêrî "Ji Dermankirinê Birevin" bû û biryar da ku rûnê
biceribîne piştî ku her tiştê din nekariye wî derman bike. nexweşî.Mixabin, wî pir dereng hişt ku
xwe xilas bike, lê zanîn û xemsariya wî ez xilas kirim.Ew nefta ku wî fersenda bikar anîna wî
tune bû ya ku min dest pê kir li ser riya min a başbûnê." Stephan

“Bavê min vê sibehê ji bo kontrolkirina Onkologê xwe Dr.Dr.Bavê min 15 sal in nexweşiya şekirê
xwînê  heye.Ew li  ser  rûn bûye.Îro,  hejmara  şaneyên  xwîna wî  yên  spî  vegeriyaye  sînorên
normal.Çi penceşêrê??RÊNÊ EŞERÊ MIROVAN PÊNSERÊ DERMAN DIKE!” Karen

-- “Tiştek ji Dr. ku hatiye bêdengkirin çêtir nîne!hehe Love it!Roja min çêkir!” Jackie

“Dîsa silav Rick!Ez hêvî dikim ku ev e-name we baş dibîne.Ez îro dinivîsim da ku ji we bipirsim
nexweşek divê kengê li ser rûn bimîne?Nexweşek me bi tumorek mezin heye.Wî 15ê Adarê
dest pê kir û heya niha 40 gram derbas kiriye.Ew ji roja 2-an û vir ve 1,5 gram an jî zêdetir/roj tê
girtin.Ma hûn li ser dozaja dermankirinê ya 60 gram disekinin?Pere ji bo vî nexweşî faktorek e.Ji
bo dermanên xwe heta niha tiştek nedaye.Parêzgerê wan 60 gramên pêşî yên rûn daye, lê heta
hetayê nikare dermanê belaş bide.Spas ji bo têketina we.Ez qîmetê didim têgihiştina we.Bi rêz,
Janet”

"Janetê delal, tu dibêjî ku ew ji  roja duyan ve rojê 1,5 gram an jî  zêdetir dixwe.Rûnê ku ez
hildiberînim ew qas bi hêz e ku bi gelemperî mirovê navîn nêzî 5 hefte digire ku bigihîje nuqteya
ku ew dikare rojê 1 gram bixwe.Dibe ku pirsgirêkek bi ziraviya ku ji bo hilberandina vê rûnê hatî
bikar anîn de hebe.Bi gelemperî dema ku nexweş 60 gram rûn vedixwe kanser ji holê radibe.Lê
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eger ne wisa be, ezê heta neftê bidim wan.Wextê ku ew digire û mîqdara rûnê hewce dikare ji
kesek bi kesek pir cûda cûda bibe.Em hemî cûda ne û hin kes ji yên din pir zûtir sax dibin.Bi
gelemperî mirovên ku ji kemo û radyasyonê xirab bûne, dê hewceyê dermankirinek dirêjtir û
bêtir rûn bin.Pêdivî ye ku rûn hemî zirarên ku van dermankirinên ku li dû xwe hiştine ji holê
rake.Dê şîreta min ev be ku hûn hewl bidin ku neftê ji celebek din a bihêz a indica hilberînin lê bi
her  awayî  wî  li  ser  rûnê  bihêlin  ew  tenê  tiştê  ku  ez  dizanim  dibe  ku  jiyana  wî  xilas
bike.Daxwazên herî baş, Rick Simpson”

“Rûnê esrarê nikare we ji kemoterapiya kujer xilas bike.Ger nexweş kîmoyê red bike rûn dikare
bêtir alîkariyê bike." Steve

"Ez ne bawer im ku ev serkeftinek e- Lê ez bê guman wê wekî yek dihesibînim!Ger kesek
meraq bike çima dengekî min ê mêranî heye, ne ji ber ku ez cixarê dikişandim an tiştek tiştek
din - min qet cixare nekişand, lê ji ber ku min tîroîdê min rakirin.Ez 51 salî me (û nîv!) û ji 20
saliya xwe ve rûn bikar aniye.Min tenê her gav xweş didît ku vaporîzekirin.Çend sal berê- min
dest bi daqurtandinê kir, û bijîjkên min girêkên li ser tîroîdê min dîtin.Nokên li ser tîroîdê min ku
ez neçar bûm biçim ceribandina penceşêrê.Gava ku ew wiya dikin- ew tenê derziyek kerê mezin
di qirika we de dixin û dikevin nav girêkên ku werin ceribandin.Ji ber cihê xwe tiştekî nadin we -
bê anesteziyê.Ji ber vê yekê- çend caran vê yekê bikin û bibînin ka hûn dikarin bêdeng rûnin.Bi
her awayî- piştî ku bi kêran 6x- û tîroîdê min ew qas mezin bû min tengasiya daqurtandin û
nefesê kişand- min tîroîdê min rakirin.Digel hemî penceşêra di malbata min de - min texmîn kir
ku ez ê li pêş lîstikê bim.Ne Cancer.Netû.Ez di nav malbata xwe de tenê yek im ku heta niha ji
pençeşêrê xilas bûye.Ez ji 20 saliya xwe ve rûn dikim.Min hema hema hema hema hebûtesta
penceşêrê li  wir  ji  ber dîroka malbatê- û nada heta niha Şikir  ji  Xwedê re!Hûn matematîkê
dikin :-)” Janet

"Min gelek caran Rick Simpson's Phoenix Tears li ser dîwarê xwe yê Facebookê parve kir...paşê
rojekê hevalek min bi Lymphoma li ser nivîna mirinê bû.Dema ku wê nivîsên min ên li ser rûnê
dît, wê tavilê dest bi girtina rûnê kir û naha BERÊ PÊNSÊŞE ye!Bijîjkên wê matmayî man.Ji wê
re gotin ku sê meh maye ku bijî… ÇEŞT BÛN.” Jamie

"Ez im jinek bi penceşêra TERMINAL, bi rûnê hepsê RS derman dike û ew di dawiyê de baştir
dibe.EW DIKE!” voodootattooo

“Niha jî  heman tiştî  dikin.25% THC SKYWALKER OG, rûnê OG ya paşîn PSA-ya min 160
bû.Piştî 100 gram îro ew 7.” Jimmy

"Silav Chris, Nûvekirin ...kanser diçe...wê duh danê sibê ji onkologê xwe yê tevlihev re telefonek
girt.Bi gelemperî randevûyek me rû bi rû heye lê wî vê carê gazî wê kir da ku wê li ser encamên
hemî  skaniyên  ku  çend  hefte  berê  hatine  kirin  şîret  bike.Kezeb  -  kanser  êdî  nayê
dîtin.Penceşêra pişikê, yek kansera pişikê çûye û kansera pişikê ya din bi girîngî kêm bûye.Wî
behsa  pêsîrê  nekir  lê...Ji  ber  vê  yekê  dayê  ji  bo  çend  pirsan  jê  re  vedigere  û  ji  bo  em
randevûyekê saz bikin da ku em herin hundur û pê re bipeyivin û dîmenên paşîn û dawîn
bibînin.Ez ditirsim ku ew hinekî şok bû dema ku Dr. dest pê kir li ser windabûna penceşêra wê
ya kezeb û pişikê ku wê ji bîr kir ku li devera pêsîra xwe bipirse.

Hemî şopandin ji bo ceribandinek nû ya terapiya hormonê ji bo pêşdîtinê bûn ...lê Dr. dibêje ku
ew êdî ne berendam e ji bo lêkolîna hormonê wekî ku pêdivî ye ku nexweş hebezêdebûnîli
herêmên penceşêrê û hemû deverên wê NE mezin dibin lê dimirin.Em li ser heyvê bi encamên
petrolê !!!Dema ku min mehek berê bi Rick re di derbarê diya xwe de peyivî, wî pêşniyar kir ku
ew biçe dermankirinek duyemîn 90 rojî û ji ber vê yekê em di destpêka Îlonê de li ser wê plan
dikin.Di vê navberê de em ê wê deynin ser dozek parastinê. Wow!Wê ji destpêka dermankirinê
ve dizanibû ku rûn li ser tumorên wê dixebitî, ew dikaribû wan hîs bike ku piçûk dibin û diçin.Em
hemî gelek spasdar in ku we fikra xwe ya belgefîlmê da min û ev dermankirin parve kir.Her û
her spasdar, Cindy"

- 66 -



"Silav Corrie delal...Tenê min dixwest ez we bidim zanîn ku min rûnê ku ji dayika xwe hebû da
hevalek  ku  bi  penceşêra  pêsîrê  re  heye...Wê mehekê  girt  û  ew di  remisyonê de ye ...Hin
hucreyên penceşêrê di tumorê de mirine ...Û bijîjk matmayî û pozîtîf bû û xuya ye ger carek din
encamên wê çêtir be ew ê dest bi kirina tiştekê li ser rûnê bikin.Ez pir kêfxweş im û ji Xwedê re
spas dikim ku hişt ku ez bikaribim di derbarê rûnê esrarê de ew agahdarî bidim vê jinê..:)) Ji ber
vê yekê xwezî diya min her roj rûn bigirta…”

"Silav Rick, min nûçeyek baş girt.Diya min êdî ji aliyê derûnî ve nikarîbû li ber wê yekê bisekine
ku di pêsîra wê de penceşêrê heye, ji ber wê jî emeliyat bû.Lêbelê, wê 30 gram ji dozê xwar, û
wê hin çayên nebatî  ji  zilamek ku her cûre giyayên bijîjkî  hene vedixwar û wê bandên van
giyayan jî danî.Lêbelê, dema ku bijîjkan ew penceşêrê derxistin, ew ji 7 mm mezintir û ji %100
tevnvîsê ne zêdetir bû, tenê 1% çalak bû, û xerabkar û di qonaxa mirinê de bû.3 bijîjk li vê yekê
dinihêrin, û wan digotin ku wan qet tiştek wusa nedîtiye ...Ji ber vê yekê, heke ew bêtir 1 an du
hefte bêyî emeliyatê biçûya, dê her tişt biçûya.Niha, ew her roj rûn bi 1 gram û nîv distîne û êdî
fam dike ku emeliyat bi tevahî nepêwîst bû.

Lêbelê, ew niha ji wê hingê pir aramtir e, ji ber ku ew ditirsiya, ji ber vê yekê me nekarî wê ji
emeliyatê bipeyivin...lê niha her tişt baş e, giya û rûn jî karê xwe kir.Her çi be jî, bijîjkên ehmeq
23 tedawiyên radyoyê dane wê, lê wê got ku ew ê neke û bijîjk di navbera rêzan de got ku ew
rast  dibêje.Nebawer  e  ku  ev  doktor  çiqas  diçin.Her  kes  dibêje  silav,  Rick.Gelek  spas  ji  bo
pêşniyarê, û bidingelek spas ji bo Jindrich careke din." Sasa

"Rick...ji hevalekî re tumorek mêjî ji serê wî hat derxistin...li ser singê wî lekeyên wî hene...ew ji
wî dixwazin ku kemo û radyasyonê hebe...dema li ser kemo û radyasyonê girtina rûnê dê bibe
ço?Bi dîtina rewşa wî ya piştî rakirina tîmora mêjî balkêş e, ew bi wî tiştê di serê xwe de ji ya
hefteya borî %80 çêtir e…Ez dixwazim jê re bêjim kemo û radyasyonê neke û rûnê bike lê ne
bijartina min e...” Sharon

-- Sharon, ew ê şansê saxbûna wî zêde bike.Lê di rastiyê de, heke ew kemokê bigire, ew ê
hewce bike ku paşê 120-180 g rûnê bixwin tenê ji bo ku zirarê nehêle.Bê guman, ew e ku ew ji
jehrê xilas bibe.Daxwazên çêtirîn, JB

"Ji bo hûn hemî kezebên ku difikirin Rick Simpson sextekar e, divê hûn zanibin ku Michelle
Aldrich tenê qonaxa 3-ê penceşêra pişikê bi rûnê esrarê, ku ji hêla Valerie Corral û WAMM ve
hatî peyda kirin, sax kir!Çima çapemenî û bijîjk carek jî dest bi vegotina rastiyê nakin?!Esrar
penceşêrê derman dike, Xwedêyo!!!Û kesên bêberpirsiyar ew in ku hewl didin vê rastiyê bêdeng
bikin,  ne kesên mîna min û Tommy ku dixwazin cîhan rastiya kanabis û penceşêrê bizane.
Steven Hager

"Min tenê dixwest spasiyek mezin ji Rick Simpson, JB û her kesê din re bibêjim ku bi ya ku Rick
bi salan kiriye ve girêdayî ye.Jina min nêzî 18 meh berê bi tumorên mêjî  hat teşhîs kirin û
onkologan tavilê dev ji wê berda ji ber ku ew jixwe di sala xwe ya 3yemîn a qonaxa 4 de bû.Me
di destpêka sala 2014-an de dest bi neftê kir û me hem di mezinahiya tumorê de kêm kir hem jî
di kalîteya jiyana wê de zêde bû.Nêzîkî 18 meh di ser teşhîsa tumora mêjî re jina min hîn jî her
roj ajotiye û dikare 3 rojên hefteyê bixebite da ku xwe mijûl bike.Asta enerjiya wê jî hêdî hêdî
vedigere û ew ji rastiya ku porê wê ji nû ve mezin dibe hez dike!LOL - heger ne ji ked û îsrara
kesên wek we bûya, yek ji van ne pêkan bû.Gelek spas dikim û karê baş berdewam bikin.”
Barry

“Berî 5 hefte di pişika min a rastê ya jêrîn de tumorek bi mezinahiya 12 mm hat teşhîs kirin.Min
1/3 g RSO ya ku min ji xwe re çêkiribû ku rengek zêrînek kûr bû, di kapsulek piçûk a gelatin de
bi cih kir û rojê 2 caran bi alîkariya amûrek tubular "sirincê" ya ku di nav jinekê de tê dîtin, wekî
suppository têxist. dermankirina krema enfeksiyona hevîrtirşkê ku di dolaba min de bû.Ev rêyek
zehf bikêr û hêsan bû ku meriv kapsula suppository têxe ...Di 4 hefteyên pêş de piştî gelek
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skanînan, tumor bi mezinahiya 1 mm piçûk bû û neçalak bû ... ku tê wateya MIRÎ!!!Vê yekê 4
hefte girt, û ew naha ji kansera Dr.Spas ji bo şîreta JB...Ew jî bi tevahî ne dilşewat bû.Digel vê
yekê, min rojê 3 caran 1 g ji heman rûnê xwar.1 MEH û wê penceşêra min kuşt!!” Gabriella

“Spas Rick Simpson!!Rûnê esrarê şerê penceşêra mêjî ya keça min a 15 salî ya 8,8 salî di nav
mehan de qenc kir!!!!Xwedê we efû bike!!!!!!" Karen

"Silav her kes, min nûçeyek xweş wergirt.Jina roja Duşemê encama şanoya xwe ya PET girt.Ew
5 salan piştî 6 geryanên kemokî û yek şaneya stemê kansera wê hebû, paşê dîsa jî vegeriya.6
meh berê diviyabû ku wê neqlekî din bikira lê ji ber ku nekarîn xêrxwaz bibînin ew betal bû.Ji
ber vê yekê wê li ser rûnê dest pê kir.Duşemê bijîjk ji me re got ku penceşêrê nemaye.Spas ji bo
rûnê, Rick.Tu mêr î, spas." Luc

--  Spas dikim, Luc.Belgeyên bijîjkî  dê ji  xêrhatinê zêdetir  be.Divê ew li  ser  dozek parastinê
bimîne.Ez ê bi  qasî  ku gengaz be rûn bixwim.Ger gengaz be,  bila  wê ji  şaneyên bêtir  dûr
bimîne.Şahidiyek vîdyoyek Youtube dê pir baş be.Daxwazên çêtirîn, JB

"Ez dixwazim spasiya (xxx) bikim ji bo rûnê ku ji bo penceşêra min hat bexş kirin!!Heya nuha, di
laşê min de kanser tune ye!!Ew bi rastî mirov dixebite, delîl hemî di tomarên bijîjkî yên min de
ye!Gelek spas ji we re û pêşniyarên mezin ji Hêsiran re !!!” Becky

"Silav ji Jindrich re, ew bi tevahî rast bû ku serîlêdana topkî rasterast li ser çerm û ne li ser
bandê  tê  sepandin.Cûdahî  mîna  şev  û  rojê  bû.”  Ronnie  Smith
-- Bê guman.Tincturên bi rûnê ji% 20-30-50 jî pir baş dixebitin, ji ber ku ew bi hêsanî di binê rûyê
erdê de ne.Di hin rewşan de, rûnê tovê hemp (an rûnê shea) û tevlihevên rûnê hepsê jî pir bikêr
in.Lê bi mentiqî, hûn çiqas rûnê rastê li ser birînê bigirin, ew çêtir e.JB

"Min  berê  nivîsand ku me di  dermankirina  penceşêra  pêsîrê  de serfiraz  bû.Naha bijîjkan ji
nexweşê re gotin ku encamên wê ew qas baş in ku ew neçar e ku biçe ser kar.Nexweşê got
SIPAS XWEDÊ û bijîjk jî got ku divê ew spasiya wî bike ne ji Xwedê re û ez dipirsim ji bo çi
tiştek  nekir  lê  bi  berdewamî jê  re digot  ku ew pêdivî  ye  ku kemo û radyasyonê bikişîne…
doxtorê dîn…

Lê me ew derxist  asteke din, ji  ber ku 5 sal berê bi heban hat xerakirin,  em rûyê yekî sax
dikin.Ev kes bi rûvî re pirsgirêkên mezin hebûn û ew di destpêkê de difikirin ku ew penceşêrê ye
û ew çend hebên xurt didin wê ku paşê rûyê wê hilweşand ew mîna beqê bû.Paşê gotin dibe
nexweşiya Crohn û hwd û hwd.

Mebesta min ev e ku ev kes 5 salan hewl dida rûyê wê sax bike, lê bi ser neket.Wê 5 caran
rûnê hepsê li rûyê xwe kir û dîsa em bawer nakin ka çermê wê niha çawa xuya dike.OMG ew pir
bextewar e ku naha ew dikare dîsa bibe xwe.

Ez hewl didim ku çend wêneyan bikişînim lê di her 3 rojan de lê çerm ew qas zû baş bû ku ez
nikarim nîşanî we bidim ka rûyê wê berê çawa dixuye, lê bi destûra wê em ê di rojên pêş de
wêneyên wê yên kevn nîşan bidin (tenê çermê rûyê wê) û ya nû da ku hûn ferqê bibînin...”
Yasmin

“Ez jineke 39 salî me û 2 salî me û bi penceşêra pêsîrê re rû bi rû maye.Ev rûn derman û
dermanê min e.Ev mirov ewqas tijî gemarî ne.Haya wan ji êş û janên ku em û malbatên xwe tê
de nînin.Tenê çavbirçîtiya xweperest.Karma." Sally

"Belê, du hefte ...Doktor got ku di mîza min de 2-3 cm tumor heye.Dixwest min rasterast bibe
OR.Ew di kêmtirî 14 rojan de çû.Ji hêla CT scan ve hatî pejirandin.Di 2/15 de hate teşhîs kirin,
CT di 2/29 de hate kirin. Gerş

"Ev CT scan 14 roj  piştî  ku tumorek 2-3 cm, di  mîza min de hate dîtin,  bi  riya scope hate
çêkirin.Tenê di nav 14 rojan de, tenê bi karanîna rûnê esrarê bingehîn, di mîzê de tumor nayê
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dîtin.Tenê  esrar… 14 roj…çûn.Ji  kerema xwe qanûndaner  vê  yekê fêm bikin.Dermanê min
ranekin.Ev ne tenê rêyek din a serxweşbûnê ye.Ev derman jiyana min xilas dike.” Gerş

“Baş e...Min rapora patholojiyê wergirt.Berî ku ew derxin tumora mîzdana min kêm bûbû.Cara
dawîn doktor ew dît, bi qasî 2,5 cm bû.Dema ku ew rakirin, ew bi 0,5 cm piçûk bû.Ez meraq
dikim ku ev doktor dê li ser vê yekê çi bibêje." Gerş

"8 meh berê, wan di mîzdana min de tumor dîtin, ku dişibihe kêzikên piçûk.Rapora patholojiyê
got, ew pola bilind in, nexweşiya xerab a pir êrîşkar, kanser in.Dikaribûn bên birîn.Min çend
dermankirinên herêmî ceriband, lê neçar ma ku rawestim ji ber ku min pir nexweş kir.Emeliyata
min a duyemîn di Kanûnê de, wan bêtir tumor û kansera xirab a nû ya pir êrîşkar dît ku li ser
dîwarê rûdine, ji ber vê yekê wan nekarî wê jê bikin.Ev celeb zû li organên din belav dibe.

Ji ber vê yekê dema ku emeliyata duh nîşan da, TU PÊNSER TUNE, û bijîjkê min got mîzdana
min paqij e, mîna ya zarokan, ez hest dikim ku ew mûcîze ye!Naha, li vir tiştê ku min kir heke
hûn eleqedar in ev e.Netirsin, tenê tiştê ku hûn dikarin bikar bînin û dîsa jî bi nermî ji tiştê ku hûn
hez dikin kêfê bikin...” Michelle

“Birayê  min  birîn/ulsera  zextê  ya  qonaxa  4  hebû.Ji  4  qonaxan  tenê  ev  qonax  nayê
dermankirin.Li gorî dermanê rojavayî, gava ku hûn gihîştin qonaxa 3, hûn nikanin bêyî grafikên
çerm sax bikin.Hestî û tevn xuya bûn, lê RSO-ya herêmî ya 3 rojan bû sedem ku mezinbûna
çermê nû xuya bibe!Hemşîreyên nexweşxaneyê jê re gotin 'mûcîze.' Ew tenê kanabis bû!

Wî di rojekê de ji 0.2 ber 1 gram tije kar dikir.5 dê bi rastî min tevlihev bike, lê wî ji bo ku têra
êşa kansera hestiyê xwe bikeve xewê bêtir hewcedariya wî hebû.Pêdivî ye ku hûn rûnê bi indica
çêbikin, ji ber vê yekê her dozek bilind divê bikarhêner bihêle ku zû bikeve xewê ji 1 demjimêran
heya 1,5 demjimêran şûnda.Ew we dixe nav xewek kûr û hûn piraniya dermankirina xwe dikin
dema ku hûn xewek kûr a REM-ê xweş bistînin.

Ya ku hûn digirin ne hestek nerehet e.Ew tenê dihêle hûn zûtir û kûrtir xew bikin.Ger hûn zû ji
xewê şiyar bibin, dibe ku hûn wekî serxweş bin lê ne bi rengek nerehet bin.pir ken

RSO destûr da ku birayê min piştî çend mehan piştî ku li nexweşxaneyê bû, yekem car xewek
bêhnfireh bike.Vaporkirina giyayê ji  80+ mgs Oxycontin û kokteyla pk-ya din rehetiyek jê re
peyda kir.Ew jî li ser fentanyl IV bû, lê tiştek bi qasî RSO wî rehet nedikir.Ez ê tu carî ji bîr
nekim!” Michelle

"Ez niha  çîroka xwe ya RSO dijî.Têkoşîna  bi  celebek  kêm kêm a kansera  hêkdankê  re.Bi
emeliyat û kemo-yê ketibû û şêwazek jiyanek pir tendurist, xwarinên organîk ên organîk, pêvek
hwd., lê penceşêrê vegeriya.Dûv re min Run ji dermanê dît!Demek dirêj kir ku tiştan bi rêxistin
bikin, ji ber ku esrar li vir li NZ neqanûnî ye.Lê min karibû ku pariyek piçûk rûn çêkim û dest bi
karanîna wê kir.2  hefte şûnda nîşankerên tumora min ji  200 çûn 140,  di  salekê de yekem
daketina !!Piştî 5 hefteyan rûnê min qediya û 2 meh derbas bûn ku ez hinekî din jî bi dest xwe
bixim.Nîşaneyên tumorê paşde çûn (262 di testa paşîn de ...) lê em 3 hefte paşde ne û tiliyên
xwe derbas kirin ew ê bi testa xwînê ya din re dîsa dakevin xwarê ...

Ez bi RSO bawer dikim û ez hest dikim ku divê em wê ji her kesê ku jê re hewce dike re peyda
bikin!Tewra ku penceşêra min ji hêla RSO ve neyê derman kirin (lê ez bawer dikim ku ew ê
bibe!) jixwe ji min re gelek qencî kiriye.Ew xewek mezin û aram dide min!Û wê tevgerên rûvî yên
min sererast kir ...Tiştê ku Rick Simpson ji bo mirovahiyê kiriye, ez heyranek mezin im.Ew hêjayî
xelata Nobelê ye ji bo vedîtina bijîjkî ya çêtirîn!Û ji bo ku hûn û rêxistina we çi dikin!Ez tenê
hemwelatiyek qanûnî ya sade me û ji ber ku ez neçar im ku tiştên neqanûnî bikim da ku xwe
derman bikim, ez pir tirsnak im.Ji ber vê yekê berdewam bikin!Dema ez enerjiya xwe vegerim
ez ê tevlî tevgerê bibim.” Diny

"Ji ber Rick, min bi rastî encamên RSO dît.Ez ji bo demeke kurt li klînîkek xebitîm.Dema ku min
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li wir dest pê kir zilamek bi kansera qirikê ya qonaxa çaremîn hat.Ew li ser RSO hate danîn.90
roj şûnda bi temamî sax bû." Carl

"Tenê  bavê  xwe  yê  ku  bi  pençeşêra  mîzê  ve  hatibû  teşhîs  kirin  derman  kir.Tumor  piştî
dermankirinê 5 hefte mirin.Spas ji Rick Simpson re ji bo zanîn, îlham, biryardarî û hezkirina we
ya ji gel re.” Christine

"Min niha ji bo du kesan RSO çêkir, her du caran jî bi encamên ecêb!Yekî MRSA bû, hefteyekê
rûn bi sernavî kir...ŞIHANDIN!!Ya duyemîn kansera çermê ya hucreya bingehîn hebû, ji bo 2
hefteyan bi sernavê hate sepandin ... HELEB!Oh, û li ser rûyê min lekeyek hebû, min fikirîn ku
dibe ku hindek penceşêra çerm be, ji ber vê yekê min 6 rojan serî lê da… ÇÛ!!!” Mariah

"Gelek delal!Diya min ji Sibata 2011-an vir ve bi kansera pêsîrê re şer dike û penceşêr hêdî hêdî
metastaz dike li seranserê laş tevî pişikên wê yên ku ji bo çend mehan hema hema her hefte
neçar mabûn ku were avdan - her gava ku ew ket hundur hema hema 11 ml şilava penceşêrê
dihat derxistin.Heta vê dawiyê.Di nav hefteyek ji girtina RSO de werimîna rû û stûyê wê nema û
rosacea wê jî çû.Wê tewra girtina dermanên xwe yên tansiyona xwînê ya ku 20+ sal jê dixwar
rawestand û şilava pişika wê daketiye 6 ml!!!Ez bawer dikim ev derman e!Pir ecêb e ku meriv di
dawiyê de wê xefika zîv di nexweşiyek wusa hovane de dibîne. Milyaket

"Ji ber vê yekê vê yekê kontrol bikin!

- Jin di 14ê Kanûna Pêşîn a 2012an de bi nexweşiya pençeşêra malzaroka malzaroka qonaxa
III-b ket.

- Jina piştî wê kêmtirî mehekê dest bi rûnê esrarê kir.

- Jina berî Sibata 2013 dest bi kemo û radyasyonê kir.(Li Texas, bijarek pir tune)

- Ji jinikê re hat gotin ku hema hema hema hema hebe, nîşanek penceşêrê heye 6 Gulan 2013.

Kêmtir ji 5 mehan û jina min pir bi kansera Qonaxa III-ê têk çû, hemî ji ber rûnê! Caninêrî

"Rickê delal, Xwedê Te pîroz bike!Min bi salan diya xwe, dapîra xwe, xal û mam û hevalên xwe
yên delal ji ber pençeşêrê winda kir.Lê ya ku herî zêde li min xist xwişka min a spehî, jîr û hêja
Kim bû.Di tîrmeha 2010-an de di 42 saliya xwe de bi qonaxa 4-ê penceşêra pişikê hat teşhîs
kirin û di Sibata 2011-an de ew miribû.Nizanim wê çi tedawiyan bikar anî ji ber ku wê ji yekî ji
malbatê re negot ku ew heta dereng dimire, û mêrê wê yê berê yê nexwaş kete nav lênihêrîna
wê û malbat li  derve girt.Heya meha dawî min li  ser  rûn nezanî  û ji  wê demê ve ez gelek
lêkolînan dikim.Di destpêkê de min digot qey ew rûnê mar e, mîna gelek tiştên din, lê heya niha
min 27 kesên ku îdia dikin ku bi wê re kansera xwe sax kirine an jî bi girîngî kêm kirine navnîş
kirine.27 kes!!!Û ew tenê li ser YouTube û blogên serhêl tenê ye!Xwezî min bi vê yekê di sala
1997-an de bizanibûya, dema ku diya min hat teşhîs kirin,  an di sala 2000-an de dema ku
dapîra min ji remosyonê derket, an di sala 2010-an de dema ku ji xwişka min re hate gotin ku
here malê û bimire, an sala borî dema ku birayê min bû. - Law bi pençeşêra dev û qirikê ketibû
û neçar mabû ku nîvê rûyê wî were jêkirin û ji nû ve were çêkirin.Lê niha ez dikim, bi saya
te.Xwedê Te û hemû kesên ku hûn jê hez dikin razî be, û spas ji bo we ku ew qas ked daye ku
hûn vê dermanê hêja ji her kesî re peyda bikin.” Denise

-- Denîz delal, ez çi bêjim?Wan ji ber kansera pişikê ya hucreya piçûk a zû de dayika min bi
kemokê kuşt, ji ber vê yekê ez bi rastî dizanim hûn çawa hîs dikin.Tiştek xweş nîne.Diviyabû her
dem derman peyda bibûya û ne tenê ji ber ku kesek dixwaze drav qezenc bike bû.Ev e, lê ne
her kes wê bi qasî min aştiyane daqurtîne.Dema ku hûn fêr dibin ka hemî rûn dikare çi derman
bike an kontrol bike û li şûna wê çi hatî bikar anîn, ezmûnek pir trawmatîk e.

Ji kerema xwe navnîşa wan şahidiyên serhêl ji min re bişîne, ew dikare ji bo kesên din ên ku bi
qasî  min  mejî  şuştin  berî  ku  ez  Rick  nas bikim  û  li  ser  rewşa  rastîn  a  di  warê  "bijîjkî  ya
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kevneşopî"  de fêr  bibim balkêş û arîkar be.  Spas ji  bo piştevaniya we û alîkariya me ji  bo
belavkirina vê dermanê.Piştî du sal û nîv xebata bi Rick re, ya ku ez dikarim bibêjim ev e ku
rûnê bi rêkûpêk hilberandin û bikar anîn tam tiştê ku ew dibêje dike dike.JB

“Silav Corrie!Nûçeyên AMAZING careke din.Hevalê min ***** ***** we pê re peyivî û şand *** li
Los Angeles, baş e ku ew bi qasî 2 meh in ku li ser rûnê esrarê ye û ew îro çû ku şopên xwe
yên bijîjkî bike û Di laşê wî de EZDÎ PÊNSER TUNE ye!!!!!!!HEMÛ PÊŞKIRIN!!!!!!Ew ji min pirtir
ji min re spasdar e ku ji wî re li ser te gotiye û ji min re spasdartir e ku hûn ji wî re qala ****
dikin!!!BİXWÎNE BİXWÎNE BİXWÎNE.Hûn pir pir baş in ku hûn li çaraliyê cîhanê alîkariya van
mirovên ku hûn jî nas nakin û jiyana xwe xilas dikin!Ez ê bi ajotinê dakevim Los Angeles-ê da ku
bi **** re bixebitim û hewl bidim ku hemî zikêşiya xwe rawestînim û rojê 60-80 caran min ji
tuwaletê derxînim.Ji bo vê yekê ji bo raportek din a ecêb çawa ye??Em ji vê yekê pir hez dikin !!
”…

"Ez dixwazim îro şîroveyek ji Doktorê xwe parve bikim.Ji mêj ve ye Infeksiyona mîzdankê li min
heye! dem û Dr enfeksiyonê derman dike.Îro wî bi kamerayek (ne pir  kêfê) nihêrînek destê
yekem girt Û!!Wusa dixuye ku li cem min bermahiyên girseyek mîzdankê (tumor) heye ku di cîh
de MIRIYE (gotinên wî, ne yên min) û dibe sedem ku enfeksiyonê bimîne.

DÎSA!GOTINÊN WÎ, NE MIN; Dr. got "Ez zêdetirî 40 sal e ku ez bijîşkiyê dikim û tu carî nedîtiye
ku  tumorek  li  cîhê  bêyî  destwerdanek  ji  derve  bimire."  ezMin  ji  meha  Adarê  û  vir  ve  rûn
dikişandim lê ji ber ku berhema min hat min ev nêzî 6 hefte neftê ducarî xwar.Di 8-ê Cotmehê
de ez ê biçim emeliyatek paqijkirinê ya piçûk da ku pê ewle bibim ku girse çûye (heke ez berî
wê derbaz nekim).

Li ser rûnê hinek gumana min hebû lê GELÊN GIMANÊN MIN TUNE NE.Têra min maddeya
budê heye ku bi  qasî  5 an 6 onsan rûn çêkim.Materyalên ku têne bikar anîn Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC ye.Ez nikarim ji we re bibêjim ku ez ji encamên heya niha çiqas
kêfxweş im.Min hîn tiştek ji Dr. xwe re negotiye ji ber ku li FLA hin Dr. wê hingê dermankirina we
red bikin.Ji ber vê yekê niha ew tiştek nizane." John

-- Lê tu ji têr zêdetir dizanî, John.Pîrozbahî.Ez ê rûnê xwe bidomînim û ez ê neştergeriyê ji bo
paşê bihêlim.Ger ku mimkun be, skanên din tune.Û ez ê rûnê di forma suppository de jî bigirim,
hûn her gav dixwazin rûn bi qasî ku pêkan nêzî cihê êşê bibin.Di heman demê de, heke hûn
dikarin ji bo encamên çêtirîn, hewl bidin ku rûnê ji zêdetirî yek celeb çêkin.Daxwazên çêtirîn ji
we re, JB

"Peymana tevahî li wir, JB.Û derengiya neştergeriyê destnîşan dike.Her karê laşê dagirker rê
dide enfeksiyonan di pergala we de.Ji ber adetên bêpergal û bêhurmetiya tevayî ya dermanên
wan  ên  ecêb,  naha  me  bakteriyên  goştxwar  ên  berxwedêr  ên  antîbiyotîk  hene,  ku  li  pir
nexweşxaneyan belav dibin.RSO dê wê yekê rast bike lê li ser 'kar-karê neştergerî' çi ye?Run
From the Cureher tiştî dibêje.” Tielman

“3 roj berê me kansera hucreya basal a hevalekî xwe bi RSO derman kir.Me îro ew kontrol kir û
hema hema çûbû.Me RSO ji nû ve sepandin û bi bandek pêça.Em ê di nav 3 rojên din de wê
kontrol bikin û li bendê ne ku ew li gorî encamên 3 rojên berê were darizandin.Ev yek li milê wî
yê rastê ye.Penceşêrên berê yên ku me jê derman kiribûn li ser destê wî yê çepê bûn.Hooray,
ew dixebite." Delîl

-- Belê, dibe.Ger wisa nebûya em ê tiştên ku em dikin nekin.JB

"Dayika min vê dawîyê bi kansera mêjî ya qonaxa 4-an hat teşhîs kirin ku tenê dora xwe ya
radyasyonê qedandiye.Doc ji ber ku ew çiqas baş dike şok dibin!Ew di destpêkê de pir xirab bû,
hêza xwe ya axaftinê winda kir.Ji dema ku me dest bi dayîna rûn kir, ew her ku diçe baştir û çêtir
dibe, ew niha dikare tiştên ku berê nedikir, li şûna bêjeyek an du peyvan bêje, û normal bimeşe,
bike.Her weha em dikarin bibêjin ku têgihîştina wê pir çêtir e.Di heman demê de ew ji tîrêjên
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êrîşkar û kîmoya ku ew dikir qet nexweş nediket.Ne rojek ji gêjbûn û avêtinê!Ji ber vê yekê ku
her kes bêje ku ew naxebite, heqaret e!Rastiyên xwe rast bikin!Di heman demê de çêkirina pir
hêsan  e!Her  kes  kesek  nas  dike  ku  kesek  nas  dike  ku  dikare  ji  we  re  marijuana  bistîne!
Talîmatên min hene ku meriv çawa dermankirinê digire ji ber vê yekê ger kesek eleqedar be ez
ê wê di şîroveyekê de biweşînim!” Diana

-- Diana, ji wê kîmo û radyasyonê dûr bisekine.Heger bijîjk û rêbazên wan rê li ber nebûna rûn
dê kar pir hêsantir bikira.120-180g rûnê pola bilind, bi qasî ku ew dikare wê bigire, heke gengaz
be, êdî şansên kanserojen tune.Daxwazên çêtirîn, JB

"Navê min George e, û ez dixwazim şahidiya xwe bidim we.Di 82 saliya xwe de, di 22-ê Kanûna
Pêşîn, 2010-an de, min bi kansera mîzê ve nas kir.Ji min re hat gotin ku ez ê 6 meh û 2 sal bijîm
û dibe ku hewce bike ku di  hindek xalan de piştî  dermankirina radyasyonê di qirika min de
bisekine da ku alîkariya daqurtandinê bike.

Beriya teşhîsa min, min tengasiya nefesê û daqurtandina xwarinê dikişand, di her du lingên min
de  werimî  hebû  û  ji  çalakiya  sivik  westiyam.Min  di  destpêka  sala  2011  de  dermankirina
radyasyonê derbas kiribû.Heya îlona 2011-an, min zehmetî daqurtand û xwarina hişk dixwar.Min
hîs kir ku ez xeniqîm.Xwarina min diviya bû ku bibûya perçeyên piçûk.Min tercîh kir ku li şûna
xwarinê xwarinên mûçik û Boost dihejim.Di zikê min de jî gaza giran derket.Gaz wek birûskê û
birûskê di  zikê min de diherikî.Min dest  bi  serpêhatiyên gêjbûnî,  dijwariya nefesê,  kurtbûna
bêhnê û xwêdanê dikir.Balansa min nebaş bû û min nekarî baş li dora xwe bigerim.Zehmet bû
ku bêhna kin û teriyê bikişînim ser suita xwe.

Paşê serpêhatiyeke giran ez şandim nexweşxaneyê û bijîjk hebeke duyemîn a tansiyona xwînê
li min da.Demek kin piştî mana min a nexweşxaneyê, xerîbek nêzikî min bû û hin rûnê hepsê ji
min re pêşkêş kir  da ku penceşêra xwe derman bikim û ji  bo bêtir  agahdarî  ez rêve kirim
malpera Phoenix Tears.Ez di destpêkê de nerehet bûm û ji girtina rûnê hepsê tirsiyam, min her
gav difikirî ku esrar dermanek dergehek e ku dê bibe sedema narkotîkê û min ber bi dermanên
din  ên  dijwar  ve  bibe.Piştî  lêkolîna  rûnê  hepsê  ya  Rick  Simpson,  min  biryar  da  ku  ez  ê
dermankirinê bigirim.Min di dema dermankirinê û piştî dermankirinê de fêm kir ku rûnê hemp /
kanabis "dergeh" e ku ji tenduristiya çêtir re ye.

Piştî dozaja min a yekem -1/2 genimê birincê rûnê Hemp, min dît ku ew di cih de di laşê min de
dixebite.
- Min hîs kir ku ew di laşê min de ji tiliyên min heta lingên min diherike.Min hestek rihetbûn,
bextewarî û zêdekirina heneka xwe dît.Lingên min bi lastîkî hîs kirin ku piştî 6 saetan wenda
bûn.Nefes di dema bêhnvedanê û hem jî di xewê de bêdengtir bû.

Piştî rojan/heftan: Pel/hemorroîdên min winda bûn.Êşa di milê de kêm bûye.Kêmbûna bêhnê
kêm bû.Ji  roja duyemîn ve avabûna gazê û nerehetiya mîdeyê kêm bû û bi  rêkûpêk bû û
dermankirin berdewam kir.Ji ber ku tansiyona min pir kêm dibû, min girtina hebên tansiyona
xwînê kêm kir  û  rawestand.Dema ku hebên tansiyona xwînê  jêbirin,  tansiyona  min  normal
bû.Werimîna herdu ling û lingan pir kêm bû.Xêra xwe kêm kir û giraniya xwe birêkûpêk kir - min
heta niha 26 lîre winda kir.Rengê çerm çêtir bû.Sergêjî ji holê rabû.Lêdana dil bi rêkûpêktir xuya
dike û ew qas ne acizker xuya dike, tê hesibandin ku min ji dayikbûnê ve lêdana dil ne asayî
heye.Tevgerên rûvî bi rêkûpêktir bûn.Xewek çêtir, aramtir ezmûn kir.Hevsengî û Koordînasyon
çêtir  bû.Dikarin bêyî kurtbûna bêhnê çêtir  li  dora xwe bigerin.Di sohbetan de bêtir  bi  ziman
bû.Nêrîna min li ser tiştan guhezand û rewşa min bilind kir.Nêrîna min li ser Marijuana guhert.

Bi gelemperî, hemî nîşanên ku min berî ku ez dermankirina rûnê hepsê bikişînim, winda bûn.
Ji  min  re  3  1/2  meh  girt  ku  dermankirinê  temam  bikim.Ev  serpêhatî  ne  ewqas  ne  xweş
bû.Lêbelê ew verastkirinek bû, gava ku min doz zêde kir lê piştî rojek an du rojan her tişt hate
sererast kirin.Min zêdebûna dozê ya ku ji hêla Rick Simpson ve kêm-zêde hatî pêşniyar kirin
şopand.
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Piştî dermankirina 2 mehan, serdana min a Onkologê ecêb bû.Wî diyar kir ku rengê çermê min
xweş xuya dike,  tansiyona xwînê û  lêdana dilê  min  normal  e  û  ji  ber  ku pirsgirêka min  di
daqurtandinê de tunebû, hewcedariya min bi qurnaziyê nema.Di heman demê de, wî diyar kir ku
rontgen ji serdanek berê baş xuya bû û ku ez ne hewce bû ku bi kêmî ve 6 mehan vegerim.Bi
gelemperî, diviyabû ku ez her 3 mehan carekê biçim Onkologê…

Ez bawer dikim ku rûnê hepsê Penceşêra min kuşt.Hemî başkirinên tenduristiyê yên din ên ku
min ji rûnê hepsê ceriband min wekî zilamek nû hîs dike.Ez ji kerameta rûnê hepsê bi tevahî
matmayî me.Ez pir spasdar im ku min biryar da ku rûnê hepsê bigirim.

Rûnê hemp tenduristiya min nû kir  û jiyana min dirêj kir.Ez spasiya te dikim Rick Simpson,
Xwedê ji te razî be!Karên baş berdewam bikin!Ez bi tevahî pê bawer im ku rûnê hepsê dikare
jiyanê xilas bike.Spas dikim." George

"Ji bo George nûvekirinek piçûk....Heta îro wî +31 lîre winda kiriye, niha, berî demeke kurt ew
neçar ma ku serdana doktorê xwe yê diranan bike, ji ber kêmbûna kîloyan (berê tiştek bi qasî
280 lîreyan bû).Ew fêr bûye ku ger bixwesta dikare bi hêsanî giraniya xwe vegerîne, lêbelê ew
giranî û şêwaza jiyanê ya saxlemtir hildibijêre), wî neçar ma ku diranên xwe ji nû ve rûne/rêdar
bike.Bijîşkê diranan destnîşan kir ku ew çiqas xweş xuya dike û li ser çêtirbûna rengê wî jî.

Divê ez bibêjim ku George got ku hîna jî bêhna wî xweş e, û heya roja îro êdî ti pirsgirêk bi
xeniqandinê re nemaye, wî di destpêka vê hefteyê de ji bo şîvê steak, kartol û sebze hebûn, û
xwarina wî ji her demê pir, pir hêsantir kêm dibe. berî "dermankirina" xwe bikar anî. Ew ji me re
dibêje ku wî serdana doktorê xwe kiriye(belgeya asayî) destpêka vê hefteyê ...Doktorê wî got:
"WOW!AreMa tu bawer î ku tu eynî George yî ku min berê dîtibû?" Doktorê wî jî got rengê wî
baştir bûye.George ji min re dibêje ku wî paşê nîşanî doktorê xwe da ku wî di her du lingên xwe
de çiqas bêtir şilav winda kir û jê re got ku ew difikire ku ew hema hema çûye ...Dûv re doktor
got, "George, êdî edema te tune."

Wî hin kaxezên agahdariya bijîjkî yên kevin kirî, û jê re jî hate gotin (niha) divê/dikare hewl bide
ku di randevûya xwe ya din de (Hezîran) wêneyek rontgenê û CT-ya xweya kevn (li ser dîskê) ji
Onkologê xwe bistîne.Ew hewl dide ku berê xwe bide ser randevûya onkologê xwe…niha bi
alîkariya doktorê xwe.Di wê serdanê de ew ê MRI bixwaze.Ew niha rêyên dûr û dirêj derbas
kiriye...lêbelê tenê pirsgirêka wî ya rast niha (nexwe ew dibêje ku ew ê pir xweş be!!) ew e ku ji
zayîna wî û vir  ve lêdana dilê wî ya ne asayî heye, û di  van demên dawîn de ew hinekî ji
gelemperî piçekî zêde dibe.Ez nizanim ka kêmbûna giraniya wî dibe sedema lêdana dilê wî ya
nerêkûpêk an jî heyecana ji vê bûyera ku jiyanê diguhezîne an jî bê guman vê yekê dike, ez
tenê dizanim ku ez dixwazim ku ev jî ji wî re were rast kirin.Naha sewqek wî heye ku li ser
lêdana  dilê  wî  hwd.Her  weha  di  van  demên dawîn  de  rengê  wî  hê  çêtir  bûye  rûyê  wî  yê
sor/gulbertir heye, gera wî jî çêtir xuya dike.Welê, ew tişta ku min dikaribû niha bi dest bixim...
Aştî 1♥”Azadî

"Spas Rick / JB ji bo bersivek pirsên min duh.Ez zilamek nas dikim ku diya wî heye.Dixwest
tiştek hebe ku ez bikaribim wî bişînim ku lê binêre.Hûn mezin in.Xwezî ez dikarim bêtir alîkariyê
bikim.Ev agahdarî niha digihîje gelek kesan.We karek wusa mezin kir ku hûn li ser wê ji cîhanê
re bêjin, Rick.Hûn dikarin pîrozek nûjen werin hesibandin.Bê henek.Mirovê ecêb.Nikarim ji her
tiştî  re  li  ser  we  Rick  &  JB  ku  di  van  hemîyan  de  bi  we  re  asê  maye,  tiştên  têr  baş
bibêjim.Bifikirin ku ez ê her meh 5 pirtûkan bikirim da ku alîkariya Rick bikim.Agahiyên mezin
biparêzin, heval.Tu yê herî baş î.Ji hemûyan re aştî û saxlemî.RSO.Dermanê Xwedê ye.” Peter

"Belê, Rick û Jindrich, ked û dilsoziya min a ji RSO re di dawiyê de derketiye.Ez ji sala 2004-an
vir ve hêsirên Rick û Phoenix dişopînim û ez tavilê di kapasîteyên qenckirina rûnê de bawer
bûm.Min xeber belav kir û ji sedî 100 li pişt wê sekinîm jî dema ku mirov dikeniyan û ji min re
digotin  dîn.Min  aniha  3  kesên  bi  penceşêra  termînal  sax  kir  û  nexweşê  min  ê  herî  dawîn
deyndarê min e ku bi rastî di pergala bijîjkî re derbas bû û hemî dermankirina li wir red kir û bi
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belge  kir  ku  wî  RSO bikar  tîne  da  ku  penceşêra  xwe  derman  bike…her  du  pişikên  wî  bi
pençeşêrê tije bûn û dema yekem teşhîsa wî hat dîtin 3 meh mawe dan wî ...5 meh berê.

Îro ew bi fermî ji penceşêrê bêpar e û wî rastî 27 lîreyan girt.Bijîjkên penceşêrê ji saxbûna wî ya
mucîzeyî tenê di nav 5 mehan de bi kêmasî bi alîkariya wan matmayî dimînin û bi rastî jî dibêjin
ku ew ji ya nuha saxlemtir e.Pir ken.Wî rûn li ber çavê bijîjkên nexweşxaneyê dixwar û kovareke
cîhanî ya Weed ku tê de gotarek hêsirên Phoenix-ê jê re nîşanî hemî nexweşên din dikir û li ser
RSO belav dikir, hildigirt.Ez ê di demek nêzîk de kopiyên hemî belgeyên nexweşxaneyê hebin
ku  RSO  penceşêra  wî  sax  kir  ...Li  ser  kaxezên  wî  rast  dibêje  ku  wî  rûnê  hepsê  ji  bo
dermankirinê bikar aniye.

Ez ê di demek nêzîk de ji wî re çîrokek berhev bikim da ku bi qasî ku ji destê min tê belav
bibe.Di heman demê de ez bi 25 kesên din jî dizanim ku dîtiye ku mûcîzeya RSO ji bo gelek
nexweşiyên  cihêreng  dixebite  û  ew  naha  li  ser  dermankirina  xwe  jî  dixebitin  ...  peyv
derketiye !!!!:) Li ser navê kesên saxbûyî û di demeke nêzîk de gelek kesên din li herêma xwe
bin, ez dixwazim ji bo keda weya domdar û dilsoziya we ya ji nû ve vedîtina panacea re SPAS
KIRINA hevalan...Hun cangoriyan in...Bi rastî!!AŞTÎ Û EVÎN ji PA” Steve

"Min yekî rûn danî ser deverek piçûk li ser penceşêra çermê (rûyê) wê û piştî rojekê, ew hîn
xirabtir xuya dike.Ma ew reaksiyonek heye an rûn bi rastî di destpêkê de tiştan derdixe û li ser
rûyê çermê dikişîne?Ew hemî  kesk  xuya  dike  mîna ku  ew vegirtî  be,  celeb.Ew normal  e?
Carna?" Miguel

"Erê, ev dikare normal be!Nîşanek baş e, heke hûn xişiyê hîs bikin û bibînin ku rûn dixebite, wê
hingê bixinhê bêtir petrolê li ser.Kesk dikare ji rûnê were.Ma rûn bi rêk û pêk tê çêkirin?” Anna

"Oh erê, ew ne ji rûnê kesk e, ew rûnek zêrîn e ku ez çêdikim, ew herî paqij e ku hûn dikarin vê
yekê li malê çêkin.Ew bi rastî mîna enfeksiyonek kesk spî ye.Ez pir pê bawer bûm ku ev rûn
karê xwe dike tenê ji kesek din piştrastiyek dixwest.Spas." Miguel

“Silav, divê ez ji we re çîrokek li ser kerametek ku duh qewimî bêjim.Hevalek min heye û navê
wê Shannon O'Brien e.Ew 17 salî ji penceşêra mêjî rizgar bûye.Nêzîkî salek e ku tumorek wê
ya bê emeliyat mezin dibe heye.Hema hema bi tevahî mêjiyê wê mezin bûbû.Min RSO bi wê re
parve kir, û duh encamên wê yên MRI destnîşan kir ku tumor hema hema nîvê kêm bûye.Ew ji
Sibatê vir ve digire.14.Divê hûn fêm bikin ku ev Meryema Hail bû.Ez gelek spasdar im ku ruhê
min çîroka we dît û min karîbû wê bigihînim. Nadine

“Jina min ev 11 meh in RSO bikar tîne.Wê bi kansera pêsîrê ya metastatîk a qonaxa IV heye û ji
hêla  onkologên  li  Navenda  Penceşêrê  ya  MD  Anderson  ve  jê  re  hat  gotin  ku  ew  ji  bo
kemoterapî, radyasyonê an neştergeriyê pir bi pêş ketiye.Ew ji mala me di dewletek neqanûnî
de 26 demjimêran rasterast çû dewletek qanûnî da ku wê bistîne.Tumorên wê kêm dibin.Ger
gihandina wê ya hewce hebûya (ew niha tenê rojê 2 gram digire) em bawer dikin ku ew ê heya
nuha  ji  penceşêrê  xelas  bibe.RSO  hevjîna  min  sax  dike  û  kurekî  me  yê  kêmendam  jî
heye.Xwedê dizane karê wê li vir neqediyaye!!” Frederick

"Belê, Rick, ez xwe çêtir hîs dikim.Nêzîkî 30 rojan ji bo tumora mêjî û şekir di RSO de ye.Şekirê
xwîna min dadikeve.Min 2 roj berê însulîn rawestand ji ber ku şekirê xwînê pir kêm bû." Jeff

"Wê di heman demê de qonaxa 1-ê penceşêra pêsîrê ya hevalekî din jî  paqij kir.Di nav du
hefteyan  de  ji  tumorek  mezinahiya  topa  golfê  çû  ji  pezê  piçûktir.0.4g  rojê  du  caran,  rûnê
xav.Hevalekî din ê bi kansera çerm re ew bi çareseriyek topîkî ya ku rasterast li çerm rijand jê
kir.

Li ser xwe min ji enfeksiyon û werimîna diranek xirab xilas kir, pişikên xwe piştî têkçûnek bi
astmayê paqij kir, û du xalên dilşikestî ji çermê xwe derxistin ku dibe ku kanserê be an jî nebe ...
qet nehat kontrol kirin û ew çûye... oops.Ne kemo, ne radyasyon, ne bandorên alî, ne pirsgirêk."
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Bruce

"Ez dixwazim ji bo hemî arîkariya wî spasiya JB bikim!Wekî ku hin kes dizanin jina min kansera
pêsîrê ya qonaxa 4 heye ku li hestiyên wê belav dibe.Dr. got ku ew qas tumorên wê hebûn,
neçar man ku jimartinê rawestînin û wan 6 meh ji jiyanê re dane wê!Van 5 mehên dawîn dest bi
kemoyê kirin, min 1 meh û nîv 5 birinc rûnê RSO da wê!Ez tenê bûm şahidê kerameta heyamek
jiyanê!Wê tenê MRI û skanên xwe paşve kişand û wan nikarî nîşanên penceşêrê bibînin!

Ez nikarim îsbat bikim ku rûn bi wê re tiştek heye lê ez 99% piştrast im ku wê alîkariya wê kir ku
ew bi ser keve!Protokola kîmyewî jî neqedandiye, 4 meh ji dermankirina wê mane!Di sala 2012-
an de hate gotin ku qonaxa 4-ê penceşêrê nayê derman kirin ji ber vê yekê mîna ku min got
divê  rûn  kar  kiribe!Ez  ji  her  kesê  ku  penceşêrê  heye  pêşniyar  dikim  ASAP vê  rûnê  RSO
bistînin.Ew nikare tiştek zirarê bike!Mîna ku min got spas JB ji bo hemî arîkariyê! ”

"Di qonaxa lênêrînê de divê ez çend dilopên birincê bidim?" Jeff

-- Dibe ku 1-2 g mehê bike, Jeff, dilopek bi şev hemî nexweşan wekî dozek parastinê hewce
dike.Lê wê kemo derman girt, ji ber vê yekê ez dixwazim bibînim ku ew bi kêmanî 60 gram bi
qasî ku ji destê wê tê bixwin da ku zirara kemobê li dû xwe hişt derxe.Spas dikim, JB

"Min rûn bikar anî, min xwe bi rêwerzên vîdyoyê yên Rick çêkir û xwe ji Stage 4 Diffuse Large B
Cell Lymphoma, kansera folîkularê ya ku qaşo "bêdermanbar" e, tenê di 58 rojan de sax kir!!

Ji wê hingê ve min berdewam kir ku rûnê ji  xwe û yên din re çêbike û zêdetirî 10 bûyerên
pejirandî yên Pişik, Pêsîng, Prostat, Mejî, Kolon, Leukemia, Pankreasê dît, nexweş xwe derman
dikin.bikaranîna rûnên kesk tarî !!Ez rûnê hem pel û hem jî kulîlkan çêdikim ji ber pêkhateyên
taybetî yên dijî-înflamatuar TENÊ di nav pelên kesk de têne dîtin!

Min di sala 1992 de hemî rûviya xwe ya mezin winda kir.Min 20 sal in ku ji rûviya min a piçûk
'kîsikek' çêkiriye ku mîna avjeniyê normal dixebite ku divê 7 sal berê kurmî derbiketa!Li gorî
gastroenterologê min li PAMF; Ew karanîna giran a cannabinoid ji kîsikek tendurist re "bi şeklek
çêtir ji 20 sal berê roja ku yekem car hate danîn." Wî heman encam ji gelek nexweşên din ên ku
cannabinoids bikar tînin bihîstiye û naha wê ji nexweşên xwe re pêşniyar dike!” Craig

"Ez tenê dixwazim spasiya we bikim.Piştî 5 salan ji "Bendewariya Hişyarî", Lenfoma Folîkulê ya
mêrê min serê xwe yê gemar mezin dike.Ew 3 hefte di nav rûn de ye û xwe xweş hîs dike, tewra
hefteyê 4 rojên golfê dike.Dema ku em berdewam bikin ez ê we agahdar bikim." Joyce

"Ez çûm skanên xwe yên 2 salî û ew ji Penceşêrê Û ZERARÊN RADYAYÊ YA KU DEMA DAWÎ
PIÇEK DÎTIN TEMAHA PAŞKIRIN.EZ TEMAM JI NEXWEŞIYÊ BELA ME, RSO OIL.ÇI XWEDÊ
RONA RICK SIMPSON BIŞÎNE JI EWLEKIR HEYE...SIPAS LI BO KU TE BI hemû agahiyên ku
hûn dikin re derbas kirin.” Linda

“Jina hevalê min bi pençeşêra kolonê ya dereng ketiye.Bijîşkan ew şandine malê, jê re gotine ku
ew ji wê re tiştekî din nikarin bikin.Li pişik û mêjiyê wê belav bûye.Çi dosage divê ew bixwin?Ma
ew ê çiqas dem bigire ku wê toleransê ava bike?Ma ew pêdivî ye ku rojane 3 dilopên gewrê
birinc bigire?Kemoterapiya ku didin wê pir lawaz kiriye...Êdî kîmoyê nadin wê...Ez hêvî dikim ku
rûn bikaribe zirara ku hatî çêkirin berî ku pir dereng be tamîr bike.4-6 meh mabûn...” Şimûn

-- Şimûn, heman protokola ji bo her tiştî.Dema ku ew dermanê xwe bikar bîne, ew çiqas zêde û
zûtir bixwe, çêtir e.JB

"Min çar meh berê dest bi çêkirina rûnê esrarê ji pismamekî xwe re kir, ku dev ji çêkirina wê
berdabû heta sala 2014-an, piştî ku bijîjkê wî, di binê salekê de 4 caran, bi emeliyatê gelek
kanserê ji hundurê mîzdana wî derxist, gelek dermanên kîmoyê da wî û jê re got. gavê din
jêkirina mîzdana xwe bû.Wî di Çileyê Paşîn de dest bi girtina rûnê kir û du hefte berê wî fêr bû
ku ew bê pençeşêrê ye.Ew nuha rûnê xwe çêdike û rojane dozek lênêrînê distîne. Charles
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"Silav, min tenê fikir kir ku ez ê hin nûçeyên baş bi we re parve bikim.Nexweşê penceşêrê yê ku
min berê pê re ji we re peyivî, di van demên dawî de di skanek CAT re derbas bû.Tu tumor
tune!!!Li ser sînga wî tumorek ku bi qasî topeke bejsbolê bû hebû.Ew û tumorên din bi tevahî
winda bûne!Tiştê tenê maye hin tevna birîn e.Ez û ew jî ji bo vê dermanê hêja pesnê Xwedê
didin.Esrar, nebatek bi heybet, diyariyek ji Xwedê re ji me hemiyan re hatiye dayîn.Pêdivî ye ku
em hemî spasiya Rick Simpson û qurbaniyên wî bikin da ku mirovan haydar bike ka nebata
Xwedê dikare çi bike.Nexweş 40 lîreyên ku ji dest daye vegeriyaye.Ew ji ya ku min nedîtiye
saxlemtir û çêtir xuya dike.Ez 100% pêbawer û bawermendek rast im ku rûnê Rick Simpson,
dema ku rast were çêkirin û bikar anîn, dikare penceşêrê derman bike.Niha piştî 12 salan ji şerê
vê nexweşiyê, ev nexweş bê pençeşêr e.Em tenê ji bo vê yekê dikarin rûmeta xwe bidin Xwedê.

Dîsa spas, Rick, ji bo ku merivek standup bû ku ji bo gel hin qurbaniyên pir mezin kir.Ev salek e,
ez peyva ku RSO dikare çi bike belav dikim.Naha ez 100% pê bawer im ku her tiştê ku di
vîdyoyên we de hatî gotin şîn e.Ez nexweşek penceşêrê ya qonaxa 4 din digirim û pir pê bawer
im ku ew ê di kêmtirî salekê de bê pençeşêrê bibe.Ez ê berdewam bikim ku peyva çêtirîn ku ez
dikarim belav bikim.Ez ê jî bi qasî ku ji destê min bê ez ê alîkariya gelek kesan bikim.Rastî wê bi
ser bikeve.Spas ji bo her tiştê ku we kiriye û hîn jî dike.Bi rêz, Grow Goddess”

“Dr. Rondeau berî Xmasê ji min re got ku ev deqê reş li ser pişta min melanoma bû.Piştî ku xwîn
dest pê kir ez çûm cem wî.Ez hatim malê û min dest bi rijandina rûnê gûzê li pişta xwe kir û min
jî bi berdewamî dest bi xwarina rûnê kir.Kêmtirî 2 hefte derbas bû û lekeya li ser pişta min paqij
bû û min xwarina bi qasî 2 onsan rûn domand.Bi zor nîşanek li ser pişta min heye û ez xwe
fantastîk hîs dikim.

Philip di heman demê de salek muayeneya xwe jî kir û salek zêdetir e ku ew ji pençeşêrê xelas
bûye.Ji ber vê yekê ew jê re dibêjin pençeşêrê belaş.Herî kêm 3 sal ne hewce ye ku wî biçe
doktor.Wî ne kemo û ne jî radyasyon hilda, wî bi qasî 4 onsan rûnê esrarê girt û ew hîn jî hema
hema her roj piçekê dixwe.Ne pir kes kansera rovî têk dibin.Rick lehengê me ye." Flute Wood

"Ji mirovên ku şensê wan tune ye ku li ser hêza dermankirina rûnê esrarê perwerde bibin, tenê
zehmet e ku meriv bawer bike… Ez li devera ku Rick Simpson jê ye dijîm, û me 10 sal in hêza
dermankirinê  dîtiye.Ew penceşêrê,  şekir,  nexweşiyên  masûlkeyê,  êşa  diranan  derman dike,
nemaze dermanek mûcîzeyê ji bo şewitandinê (divê hûn wê bibînin ku jê bawer bikin).

Heya nuha tiştek ku me dîtiye tune ku ew ê li ser nexebite, ger bi rêkûpêk û bi rêkûpêk were
girtin.Bi taybetî ji bo kansera çerm, gêjbûn, kezeba di zik de, û her tiştê ku hewce dike baş
e.Xewek xweş.Tiştek wekî rûnê kanabis stresê sist dike tune, û piraniya pirsgirêkên me yên
navxweyî  ji  stresê têne çêkirin.Ji  ber  vê  yekê  hûn diçin.Serkeftin  ji  her  kesî  re.Ew bi  rastî
dixebite, hûn tenê pê bawer bin.Baweriya xwe bi Xwedê û Rick Simpson bînin.” Terry

"Tiştê ku ez dizanim ev e ku ez amade bûm ku biçim, êdî min nikarîbû ragirim, çîroka xwe danî
ser vir, û milyaketê min rabû ser piyan û min bi rûnê RSO ve girêda.Min dev ji xwarinê berdabû,
û  bi  tenê  çend  rûnên  birincê  yên  rûnê,  min  dikaribû  guhertina  di  hundurê  xwe  de  hîs
bikim.Beriya  wê  jîyana  min  li  ser  textê  germkirinê  bû,  vexwarinên  min  kêm  dikirin.Lê  roja
diduyan, ez rabûm, di qutiya qeşayê de, li tiştekî ku ez bixwim, digeriyam, serşok girt.Ji hinekan
re ev ne tiştek mezin e, heya ku dem tê ku hûn nikaribin têra serşokê bisekinin.Ez li ser wê
mam, giraniya  xwe zêde kir,  ji  nû ve dest  bi  jiyanê kir,  bi  rastî  jiyana xwe vegeriyam.Tenê
mixabin ku min pê nizanibû berî ku ez emeliyat bikim.56, jina spî qurbana penceşêra pêsîrê
Kathleen"

“Bavê min niha 75 salî ye, 18 sal berê teşhîsa kansera mîdeyê li bavê min hat dayîn, mîdeyê jê
hat derxistin, 15 sal berê fêrî jiyankirina ji nû ve hat kirin.3 sal berê jê re hat gotin ku ji ber
birînên penceşêrê neçar maye roviyên wî yên jêrîn û beşek ji kolona wî were rakirin.2 sal berê
jê re gotin ku penceşêra nû li cihên ku nayên emeliyatkirin heye.
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Gava ku min ji vê yekê xeber girt, min 24 demjimêrek rûn çêkir (350 gram çîçeka jorîn di 1/2
gallon Everclear de).Piştî salekê dema ku ew çû muayenexaneyê, Dr. nekarî penceşêra xwe
bibîne, xuya ye rûn kanserê nabîne û ji mirinê re bêbandor dike...Ew niha hevalê xwe yê herî
baş Ellie, kûçikê xwe yê Labrador, ku tûmorên wî hene, derman dike ...û ew pir xweş bersivê
dide rûnê...Ez heyranê weya herî mezin li Dewletên Yekbûyî me.Jiyana min ev rûn e.Spas dikim
Rick Simpson. Rebecca

"Tenê divê ez vê nûçeya xweş bi we û şopînerên we re parve bikim ...Hevalê karê jina min çend
meh berê jê re got ku kansera pankreasê ya mêrê wê ji bo cara duyemîn vegeriya, min û jina
min berê RSO-ya we dizanibû ji ber vê yekê me wan danî ser malpera we da ku li ser wê bêtir
fêr bibin û hwd., baş e wî dest pê kir. li ser wê yekser û duh ji bo encamên testên xwe yên herî
dawî vegeriya nexweşxaneyê, nexweşxaneyê pir jê re digot ku ew dîsa hewcedarê kemoyê bû,
lê tiştê ku di rastiyê de qewimî dema ku wan li encaman nihêrî ev e, ku kansera bê guman bûye
pir piçûktir  ji  dema ku wan yekem car dît  ku ew vegeriya, hema di rastiyê de winda bû.Ew
matmayî man ku ew çawa dikaribû piçûk bibûya (divê ew li ser hemî cûreyên derman fêr bibin
wê hingê eh, ne tenê yên jehrîn).Wan got ku ew dixwazin tiştê mayî ji holê rakin, lê min şîret li
wî kir ku tenê bi heman dozên ku berê dikir bidomîne, ji ber ku eşkere bandorek erênî kiriye, û
nehêle ku ew qesab li deverek nêzîkî wî bibin.Ez bi bihîstina nûçeyan re gelek kêfxweş bûm û
ez li bendê bûm ku we agahdar bikim. :)” Mark

-- Xwezî, Mark, binihêre ka nexweş çawa hîs dike, di pir rewşan de skîner ne hewce ye.Ger ew
di nav şeş mehan de 120-180g bixwe, dixuye ku pir xem nake.JB

"Bi hezaran delîlên belgekirî hene ku ew bi rastî kanserê di mirovên ku red dikin ku bi bijîjkan re
tiştek bikin, tenê rûn derman dike.Ez bi penceşêrê qonaxa 4 bû.Tenê 3 meh mabûn ku ez bijîm
û ew jî 14 meh berê bû.” Tom

"Tenê ji bo ku hûn agahdar bikin, li vir nûvekirinek li ser mamê min Tom heye.Asta wî ya nû PSA
0.1 û stabîl e.Spas ji bo ku we zanyariyek da me da ku jiyana wî xilas bikin.Ew di qonaxa 4-an
de penceşêra prostatê bû.Em lê digerin ku şahidiyek bikin.Xwedê we efû bike." Sherri

"Tom, min ev rûn 3 sal berê bikar anî da ku qonaxa 4-ê penceşêra prostatê bikuje.Min ji bo
destpêkirina terapiya hormonê bikar anî, û dûv re li ser RSO fêr bûm.Ew dixebite.Ez bi xwe bi
dehan kesan nas dikim ku her roj wê ji  bo gelek nexweşiyan bikar tînin.Ew ji  bo nexweşên
penceşêrê  arîkariyek  mezin  e,  lê  ez  difikirim ku eşkerebûna  min  a  herî  ecêb dermankirina
psoriasisek giran a kesek e ku ew ji% 90 ji laşê wan hebû.Bi vexwarina 1/4 heta 1/2 gram rûnê
rojê 6 hefte, vî mirovî bi rastî xwe ji rewşek ku ji zarokatiya xwe pê ve êşandiye sax kiriye.Ez
dikarim bi saetan li ser tiştên ku min dît ku ev rûn dike bidomînim.Hûn ê bibînin, hişê xwe vekirî
bihêlin, û wekî ku Rick ferman dike, hûn ê poşman nebin. Dan

"Ji dema başbûna min ji  Kolîta Ulceratîf û Penceşêrê ve Gastroenterologê min naha HEMÛ
nexweşên xwe li ser hilberên Cannabis digire ji ber ku ew antî-înflamatuarên herî bihêz in ku ew
pê dizane ...û ew JI HER DERMANÊN KU DIKARE DERKETIN BÊŞTIR dixebitin!!!” Craig

"Ez dizanim ew penceşêrê derman dike ...Min 3 caran dayika xwe derman kir  û ew niha ji
pençeşêrê xelas bûye.” Mc Jay

"Ez 5 hefte rûn bikar tînim û skanîna heywanan a duh kêmbûnek berbiçav di tumorên hestî de
nîşan da û êdî tu delîlên tumorên kezebê hyper metabolîk tune.Min di eslê xwe de 3 meh berê
bi qonaxa 4 ya hestî û penceşêrê zindî pêşkêş kir ...Ez ê bibêjim ku ew dixebite.Û ew tenê 8cc-
yên pêşîn bû, dema ku 52-yên din dakêşin!!” Laura

- Pir baş e, Laura, bihîstina wê pir xweş e, lê heke gengaz be, ji skanên an Xraysên din dûr
bimînin.Hûn naxwazin tîmorek rahêjin, divê onkologê we bikaribe ji we re rave bike ka çima ne
fikrek baş e ku hûn wiya bikin.Daxwazên çêtirîn, JB
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"Guhdarî bikin, min bi mehan li ser vê yekê lêkolîn kir.Ew ji hêla Harvard ve hatî piştgirî kirin.Ew
li  Spanyayê bikar tînin.Ji  ber ku ew neqanûnî ye, mixabin ez nikarim tiştekî zêdetir  ji  we re
bibêjim.Ez dikarim bibêjim ku mêrê min bi kansera qonaxa 4-an bi metelokên mêjî ye.RS dibêje
bi tenduristiya xwe bi kesî bawer nekin.Ji ber vê yekê min nekir.Ji ber vê yekê ez "ji ser heyvê
daketim".Ez bi hişkî li ser lingên xwe ketim û mêrê min baş dike.:)” Lisa

"Birêz CureYourOwnCancer.com, demek şûnda, min li ser rûnê Rick Simpson xwend û biryar da
ku ez çendan çêkim.Ez demek pir dirêj esrarê mezin dikim.Min hin ji çîpên xwe yên çêtirîn bikar
anîn, û hin rûnê hepsê premium çêkir.Min ew ceriband û min jê bawer nekir.Ew qas hêzdar bû
ku mîna tiştek ku min qet nedîtibû.

Piştî ceribandina wê, min nexweşek nas kir ku di wê nuqteyê de bi qasî 11 salan bi penceşêrê
(Lymfoma Hodgkin) re şer dikir.Min pêşniyar kir ku ez bibim lênerê wî yê marijuana bijîjkî, û
neftê jê re peyda bikim heya ku ew rûnê wekî ku tê pêşniyar kirin bigire.Di wê demê de, ew ji
min re bêtir xerîb bû.Min bi salek berê di civînek klûbek dilovanî de wî nas kir û wê hingê fêr
bûm ku wî penceşêrê heye.Min bi rastî dixwest ku bibînim ka rûn dikare penceşêrê derman
bike, wekî ku di Rick Simpson de tê gotinRun From the Cure.

Ji ber vê yekê, piştî ku bi vî nexweşî re têkilî danî û pêşniyar pêşkêşî wî kir, me kaxezên rast
radestî dewleta xwe kir û dest bi dermankirinê kir.Me ew li cihê ku ew ê xwediyê nebatan be,
saz kir, da ku di dawiyê de, ew ê bikaribe rûn ji xwe re peyda bike.Ew jî beşek ji peymanê bû, ku
ew fêr dibe ku çawa alîkariya xwe bike.Me dest bi tedawiyê kir.Di destpêkê de ji wî re dijwar bû ji
ber  ku  rûn  pir  bi  hêz  bû,  û  girtina  wê  rojê  sê  caran  dikare  pir  dijwar  be.
Piştî sê mehan, tumorek li ser sînga wî ya jorîn dest pê kir piçûk bû.Piştî pênc mehan, tumor bi
tevahî çû.Dûv re ew ji bo şopandina CAT çû.Encam vegeriya ku ew bê pençeşêrê ye!Bijîjk herî
kêm 11 sal in hewl didin ku penceşêra wî sax bikin.Kemo, neqla mêjûya hestî û hwd.Tiştê ku jê
re lazim bû ev bû ku bi qasî poundek budek premium hate veguheztinrûnê hemp.Ew encamên
xwe yên berî û piştî şopandina CAT-ê li ser dîskê heye (dê di demek nêzîk de ji me re were
peyda kirin).Ew derketiye pêş û bi raya giştî re ji gel re axivî.Bi rastî, ew naha lênerek e ku bi
rûnê hempê yê qenc re alîkariya nexweşên din dike!"GrowGoddess"

“Salek berê onkologê min ji me re got ku em zû bi nexweşxanê re têkilî daynin, kansera kolonê
dîsa li pişik û kolona min vegeriya, di 09-an de ji kolon û di 11-an de ji kezebê hat derxistin.Mêrê
min israr kir ku ew dorvekek din a kemobê biceribînin.Di heman demê de min rûnê esrarê keşf
kir,  min  heman rojê  wekî  kemobê  dest  bi  girtina  rûnê  kir.Nîşana  tumora  min  17,6  bû.Piştî
dermankirina YEK (û 2 hefte rûn) nîşana tumora min 10,6 bû.Îniya çûyî piştî 2 dermankirin û 5
hefte rûn, nîşana tumora min 4.8 e.Hemşîreya min ji min re got ku ew nizane ez çi dikim, lê ne
diviyabû ku ev kemokî van encaman derxe.Ez xwe ji ya demek dirêj û dirêj çêtir hîs dikim."
Diane

“Silav  Jindrich,  duh  min  xwendina  pirtûka  Rick  qedand.Great  stuff!Bi  rastî  ez  bi  rastî
hewcedariya min bi delîlek din li ser hêza bi rastî efsûnî ya rûnê tune!

Min hin ceribandin jî  kiriye û her roj ez tiştek nû kifş dikim ku ev derman dikare bike!Êcêb!
Mixabin her çend ez bawer im û her çend hevala min pê bawer be jî dîsa diya wê bi rengekî
nekare bi  tevahî  "berde"  bike…û dîsa jî  ew ne bawer  e ku dev ji  kîmyewiya şêt  berdide…
Ez bi berdewamî hewl didim ku argumanên baş derxim lê ez nikarim ji bo wê biryarê bidim!Ew
yeka bi penceşêrê ye û tenê ew e ku dikare biryarê bide ku bi jiyana xwe re çi bike.

Ez dizanim ku ew ê di dawiyê de sax bibe, ji ber ku em ê ewqas rûn têxin nav wê ku mirina wê
ne gengaz be.Lê dîsa jî ez hîs dikim ku lîstina bi van kîmyewîyên qeşmerî ew qas bêaqil û ew
qas xeternak e,  nemaze dema ku hûn gihîştina dermanê xwezayî  yê ku hatî  îsbat  kirin  ku
kanserê derman dike hebe!Min li ser ezmûna we ya bi penceşêrê û pergala bijîjkî xwend...Ez bi
rastî ji bo windabûna we xemgîn im… û nuha ez helwesta we ya li hember kevneşopiya ku jê re
dibêjin "derman" çêtir fam dikim!" Luigi
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--  Silav  Luigi,  spas ji  bo peyvên te yên xweş li  ser  pirtûkê û heyf  e  ku tiştê  ku te derbas
kir.Hilbijartina wê ye ku ew kîjan dermankirinê hildibijêre lê ez ê nêzikî kîmoyê nekim - tenê
çîroka diya min ji bo wê bixwîne, dibe ku ew fêm bike ku girtina jehrê qet ne ramanek baş e,
nemaze dema ku ew ne rastdar û ne hewce ye.Ger ew rûn bigire dê şansê wê yê ku tenê ji
kemobê xilas bibe dê pir baştir bibe, lê dîsa, çima hê bêtir zirarê dide laşê wê yê nexweş?Qet
wate nake.Daxwazên herî baş, Jindrich

“Hevalek ez rûniştim temaşe bikimRun From the Curebi qasî du sal û nîv berê fikirîm ku ew
dikare alîkariya psoriasis min bike.Me rûn bi hev re çêkir - cara yekem ji bo me herduyan - di
nav sê hefteyan de, psoriasis plakaya min çû.Ez ji wê demê ve rûn çêdikim û dixwarim.Ger ez
her  roj  bixwim,  û  bi  şev  rûnê  bi  cihkî  li  ser  deqên  takekesî  yên  ku  bi  rengekî  bêserûber
derdikevin, bixim, psoriasis pir tê kontrol kirin û hema hema nayê dîtin.Ji ber vê ezmûnê, ez bi
du lingan ketim hundur û naha xwedan yekem Karsaziya Marijuana Bijîjkî ya bi tevahî dewletî
ya li Coloradoyê ye.Salek di nav karsaziya min de, bavê min bi qonaxa IV Melanoma hat teşhîs
kirin - ew di pişik û kezeba wî de belav bûbû.Onkologê wî 3 heta 12 meh da wî û jê re got ku ji
bo lênihêrîna nexweşxanê amade be.Min yekser dest bi rejîmek RSO kir û pênc meh şûnda,
penceşêra wî nema.Gone.Di cîhanê de tiştek herî hêsan!Spas Rick, ji bo ku hûn vê dermanê
ecêb ji cîhanê re ji nû ve bidin nasîn!:-)” Erica

"Min qursek rûnê 2 hefte kir ...Min tenê dikaribû her rojek din debara xwe bikim, di heman demê
de psoriasis li ser laşê min hema hema çû.Ez didim7Karta min îsal ji cotkarek li derve re da ku
ez bikaribim di yek carê de têra xwe madeya xav bi dest bixim da ku 60 rojî berhev bikim da ku
vê xirapiyê carekê û her dem sax bikim!!!" Sophie

“Rûnê esrarê penceşêrê derman dike.Ez nexweşek penceşêra pêsîrê ya qonaxa 3 me û rûnê
xwe ji bo dermankirinê bikar tînim." Adele

"Ne kemo, ne radyasyon...RSO & guheztina parêzê...RSO kansera mîdeya min bêyî yekî ji wan
şitlan derman kir..." Dale

"Silav  Rick,  min  çend  meh  berê  bi  we  re  axivî  û  ji  hingê  ve  rûnê  ji  bo  depresyona  xwe
ceriband.Zehmet e ku meriv bêje ka ew bandor bû an na, ji ber ku yek onsan (28 g) tenê bi qasî
10 rojan têra xwe da.Di dawiya 10 rojan de, ez çend rojan depresyonê ketim.Di jiyana min de
stresorek hebû lê min karî her çend bi hesta depresyonê re tevbigerim.Ji ber vê yekê kî dizane,
dibe ku bêyî rûnê xirabtir bû.

Her çi qas min hinek rûn jî  li  ser yek ji  penceşêra çermê hevalê xwe (76 salî) ceriband.Ew
penceşêrek bi rastî nerazî bû, bi qasî 8 mm navendek pir zer ku bi sorbûnek bi dirêjahiya 75
mm dirêj  ve hatî  dorpêç kirin.Wî ew tenê 2,5 rojan hişt  ji  ber ku xiş  û bêhn jê  re pir  zêde
bû.Lêbelê  dema  ku  pêçek  hate  rakirin  (ew  cilê  avêtî  bû),  penceşêr  hema  hema  winda
bû.Mixabin, wî gelek penceşêrên çerm hene û nikare pereyên ku ji bo dermankirina wan hewce
dike peyda bike.Ji ber vê yekê ew wan bi êşek pir şewitandin.Ew xwezayek gumanbar e û ji bo
wî pesnê petrolê pir girîng e.

ÇEND NÛÇEYÊN BAŞ.Kurê min beşdarî sala xwe ya dawîn a Zanîngehê di beşa Kîmyayê de
ye û ji Profesorê xwe yê Kîmyaya Organîk (birêzek çînî yê ji dayikbûyî yê Avusturalya) re behsa
encaman kir û ew pir eleqedar bû û dê lêkolîn û ceribandina rûnê li ser mirovên cihêreng ên bi
penceşêrê  çerm  bike.Ez  ne  bawer  im  ku  ev  ê  çiqas  dirêj  bike  lê  dê  we  agahdar  bike.Bi
pêbaweriya  Profesorek,  dibe  ku  em  lingê  xwe  li  deriyê  burokrasiyê  bigirin.Silav,  Warwick,
Avusturalya”

“Wê  çêkir,  li  kurê  min  ê  18  salî  da… Niha  ti  nîşanek  penceşêrê  tune.Ez  spasiyek  mezin
deyndarê we dikim Rick Simpson.Kurê min di meha cotmehê de bi nexweşiya sarkoma sînovîal
hat teşhîs kirin piştî ku tîmorek berî ku bibe biopsiyê ...Hat gotin ku kansera wê hîna jî hebe û ji
ber cureya penceşêrê ya agresîf ku ew e, dikaribû li pişikên wî belav bibûya ...Encamên testa
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herî dawîn, ew nikanin şopek wê ji şaşbûna xwe bibînin ...Rûnê kanabis yek ji wan tiştan bû ku
min hema hema yekser piştî tespîtan dest bi wî kir. Amanda

“Ji hevalekî min ê nêz re ji bo êşa tumora mejî morfîn dihat dayîn.Morfîn bixwe bû sedema
narkotîkê, vekişînê û di dema karanîna wê de tenê tişt xirabtir kir.Cannabis bi xwe dermanek
yek bû ku ji  nîşanên vekişînê, depresiyon, êş û penceşêrê bixwe rehet kir.Peyama te ya ku
hevalê min xilas kir." Jasper

"Ez  ji  rûnê  pir  kêfxweş  im.Ev  meha  borî  cara  yekem  bû  ku  min  li  ser  wê  xwendibû  an
bihîstibû.ez heyran im...Birêz Simpson, gelek ji me spasiya we dikin ji bo keda bêxwedî û bi
hezkirin ku we ji bo tevahiya mirovahiyê kiriye.Tu pênaseya min a Mirovahî yî!!!Ez ji sala 1998-
an vir ve bi dilxwazî ji Hospice re xebitîm, min dît ku gelek êş û jan derbas kirin, heta di destên
min de.Ku meriv bifikire ku ew qas ji vê êşê dikaribû sivik bibe, bi rastî hişê xwe dişewitîne…”
Cindy

--  Bê  guman  ew  e,  nemaze  gava  ku  meriv  difikire  ku  hemî  agahdariya  di  derbarê  "hêza
qenckirina mucîzeyî" ya rûnê Rick Simpson rast e.Rûnê ku bi rêkûpêk hatî hilberandin û bikar
anîn dikare bi rastî penceşêr, şekir, û bi hezaran şert û mercên din derman bike.Ew bi rastî
dikare ji êşa ku morfîn dest pê neke re bibe alîkar.Ew bi rastî bedenê nû dike û masûlkeyên ji nû
ve mezin dike.Gotinên hişê xwe bi tevahî wê rave nakin, ez difikirim.JB

"OMG.Min tenê xeber ji kesekî ku ez hêsirên Phoenix didim kê pê re hebû û ez dibêjim qey
kansera gurçikê hebûye.Piştî girtina rûnê 90 rojî, pîvaza PET-ê ya herî nû nîşan dide ku tumor
winda bûne..Ev nebawer e.Min dît ku Phoenix Tears gelekan derman dike ji ber ku ez pê re
dixebitim.Spas dikim ji bo ku alîkariya min kir ku alîkariya kesên din jî sax bikin.” Gregg

-- Pîroz be û spas ji bo alîkariya kesên din, Gregg.Ne bêtir şopandin, tenê rûn.Scan kanserojen
e, dibe ku bibe sedema vegerandina penceşêrê û kî vê yekê dixwaze?JB

“Silavên delal Rick Simpson & Jindrich Bayer, ez hêvî dikim ku hûn hem baş û hem jî bextewar
bin.Ji ber ku mîqdarên e-nameyê ku divê hûn bistînin, ez pê bawer im ku hûn min ji meh berê
nayên bîra xwe ji ber vê yekê min danûstendinên me yên berê jî vegirt.Mom sax e û pir saxlem
e!Dibêjin ku em pir spasdar in, kêmasî ye.

Di teşhîsa di Sibata 2012 de (qonaxa 4 adenokarcinoma pankreasê bi metastazî li  kezeb û
pişikê) pêşbîniya wê ji 3 heta 6 mehan bû bi kêmbûna giran a tenduristiyê di wê çarçoveyê de.Li
şûna wê ew sax e, bextewar û sax e 10 meh şûnda.Ez dizanim ku hûn hem li dijî kîmoyê ne û
hem jî em... Lê gava ku wan got 3 meh me HER TIŞT avêt ser wê, tevî kemo-yê û di cih de
RSO dest pê kir.Ji me re gotine tu kes bi qasî dayika xwe bi qasî kemoba Gemzarê saxlem
namîne.RSO neçar bû ku di wê demê de wê saxlem bihêle.Kemo 6 hefte berê rawestiya dema
ku wê biryar da ku ew dikare destpêka zirara kîmoyê hîs bike.Ew naha ev 6 hefte ye ku ji
kîmyoyê xilas bûye û xwe xweş hîs dike.

Ji dema teşhîsa wê di Sibata 2012-an de, piştî avakirina destpêkê, wê rojê gramek RSO girtiye
(bi tevahî 300 gram heya nuha).Paşînkirina herî dawî ya ku Duşemê 12-17-12 hate kirin, bêtir
piçûkbûna tîmorê destnîşan kir tevî belgekirin ku hin tîmor pir piçûk bûn ku bi CT-ê ve têne
xuyang kirin.Ew nûçeyek nebawer bû!Dûv re roja Sêşemê me encamên xebata wê ya laboratîfê
girt.Piştî  wergirtina nûçeyek wusa baş a şopandinê,  em şok bûn ku bihîstin ku testa wê ya
nîşankera tumorê (CA19-9) ji  285-an gihîştiye 2100-an.Ma we berê dît  ku ev yek çêbû?Ma
raveyek we heye ku çima an çawa nîşanker zêde bûne?Bi tevahî ramanek heye?Hin pêşniyar?
Ev pirs ji gelek çêkerên RSO re derketiye lê heya nuha bersivek diyar tune.

Li vir encamên wê yên CA19-9 heya îro hene.Asta normal JI 37 Kêmtir e. Di meha Sibatê de di
teşhîsa destpêkê de testek nîşankera tumorê nehat kirin. 4-30-12...23,568; 5-30-12...5,240; 6-
18-12...4,458;  8-8-12...538;  10-8-12...285 (kemoya paşîn 10-29-12 bû);  12-17-12...2,100.Her
têgehek ku we hebe dê ji hêla malbata min ve were xezînekirin!Pir hezkirin, B”
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"Ezîz B, CT skaniyên dozek mezin a radyasyonê dide û ya ku dibe sedema wê jî ev e, plus
kemo bi  tevahî  nepêwist  bû.Ez  ê  bixwazim ku  ew bi  lez  û  bez  180g  rûnê  kalîteya  çêtirîn
bixwe.Bêhna CT-ê an jî  bêaqiliyek din a kanserojen tune,  tenê rûn û bi  qasî  ku ew dikare
bigire.Pêdivî ye ku hûn pêşî zirara kemo û radyasyonê ji holê rakin û ew ê hinekî dem bigire,
tenê kar  ji  rûnê re  dijwar  kir.Mîna  dayîna  antîdotê  dema ku jehra  xwe di  damarên  wê de
derdixîne, ji min re tu wate nake.Hêvîyên xweş, Jindrich Bayer”

"Nêzî 4 hefte berê jinek bi penceşêra pêsîrê hat cem min û karî ku wê ber bi rêça rast ve îşaret
bikim.Wê tumorek pir girîng heye, (Ez difikirim ku dibe ku ew ji yekê zêdetir hebe) û dikare wê
hîs bike.Tenê 3 hefte ye ku wê dest bi rûnê kiriye û jixwe tîmor bê guman nerm dibe.3 hefte ne
xirab e!Ez ji bo wê pir dilşewat hîs dikim û ez dizanim ku ev jin dê bibe çîrokek serfiraziyek
din.Kenîya bilind." Corrie

“Bavê min 89 salî ye, li rûyê wî pençeşêra çerm heye.Sê caran min ew biriye nexweşxaneyê da
ku hin jê qut bibe, ev yek wî li ber enfeksiyonan vedike û nebêje birina wî ji mala hemşîreyan û
paşve kişandina wî zehmet e.Min du hefte berê dest bi rûnê kanabisê kir.Hin ji van bi qasî tiliya
pitika min heya tiliya min in.11 hebûn ku min derman kirin niha 4 yek bi mezinahiya tiliya tiliya
pitikê  heye.Ew tenê dimirin  û ji  çerm sax dibin.Ez jî  wek hemû hemşîre  û  doktor  matmayî
me.”Steve

"Ez tenê dixwazim bibêjim ku ez pir  kêfxweş im ku radigihînim ku skana xezûrê min ji  bo
penceşêrê ji bo cara duyemîn bi tevahî paqij derketiye piştî ya yekem ku lekeyên li ser pişikan
xuya dike.Me ew li ser rûnê dest pê kir piştî ku ya yekem deq nîşan da.Esrarê sînga wî girt û
paqij kir!Ji wî re hat gotin ku ew hewceyê Chemo ye.Em li dijî wê bûn û li şûna wî ew danî ser
rûn.Esrar penceşêrê derman dike!!!” Karen

“Ew kansera malzarokê jî derman dike!Min nikarîbû debara dermankirinê bikim (ne YEK jî...) û
salek  bêyî  alîkariya  tibbî  mam...lê  min  hema her  roj  cixare  dikişand...paşê  salek  şûnda  di
azmûna min a salane de, bijîjk û hemşîre hatin teqandin...wan nikarîbûn Tiştekî ji xeynî birînên
sivik  li  cihê  ku  penceşêrê  lê  bû  bibînin...Ez  niha  100% ji  penceşêrê  bêpar  im...spas  ji  bo
Marijuana  ...ne  doktor...ne  "derman"...ne  dermankirin...lê  ji  ber  nebateke  pak,  giyayî,
xwezayî...Ez delîlek zindî me ...Bijîşkan got ku diviyabû ez di asta 5-an de bibûma kansera ku
bêyî dermankirinê biçim…lê dîsa jî Çû bû...bêyî alîkariya wan...ew qas matmayî man ku ji bo
ceribandinên zêdetir ez şandim NEXWEŞXANEYA DEWLETÊ ya li LITTLE ROCK (UAMS)...û
UAMS ji  xeynî  birînên sivik tiştek din nedît  ...digotin ev mûcîze bû...Ez difikirim ku ew tenê
Marijuana bû ...Jixwe qanûnî bikin...alîkariya mirovan bike...ne ew e ku mirovatî tê bikaranîn?"
Monica

"Min rûnê esrarê ji  bo dermankirina kansera hucreya bingehîn a li  ser stû û rûyê xwe bikar
anî.SERKEFTIN.Ev kansera îdeal e ku meriv li ser lêkolînê bike.Ew bi çavê rût bi zelalî xuya
dibe, û her guhertinên ku çêdibin bi hêsanî têne dîtin.Min hewl da ku li vir li Dewletên Yekbûyî
eleqeyê bi  vê  yekê re  çêbikim,  lê  federe  kesek heye,  û  wusa dixuye ku her  kes  ji  mirinê
ditirse.Binêrin hûn dikarin çi bikin.” Joseph

"Di ranê min de girêkek min heye, berê hişk bû, hema hema 2 cm, naha ew ji nîvî kêmtir e û
nermtir dibe (4 hefte). Katri

"Û min nû fêhm kir ku ez ji penceşêrê bêpar im piştî ku 5 meh rasterast li ser rûnê mam!" Mimi

Q.JB, li  ser  saxkirina hin cûreyên tumor ên bi  navê hemangioblastomas tiştek we heye?Ez
nivîsên te û yên din dişopînim.Min TU carî  dermankirina vî rengî ya tumorê ji  bilî  derxistinê
nedîtiye.Komek ji wan heye.” Graeme

YEK.Ne bi kesane, bê guman me şansek nedît ku em hemî teşhîsên ku bi kesane ve têne zanîn
derman bikin, lê li gorî ya ku min nuha li ser wê xwendiye dadbar dikim, ez tu sedem nabînim ku
çima rûn alîkariyê neke.Bi qasî ku ez dizanim, ew bi tenê bi karanîna CT-ê ve dikarin wê teşhîs
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bikin, û awayê ku ez lê dinêrim her kesê ku CT skanîkek digire divê dûv re herî kêm 60 g rûn
bixwe.Û eger ew wan 60 g berî emeliyatê bixwin, di pir rewşan de ez bawer im ku neştergerî ne
hewce ye ji ber ku tumor dê nebin.Ji ber vê yekê ez ê bê guman rûnê xwe biceribînim.Hemû
daxwazên baş, JB

"Rastiya ku placebo hin kesan sax dike sedem e ku em derman herheyî  bavêjin  û hunera
placeboyê bixwînin.Dema ku we got  ku hûn çu carî  lêkolînek cîhêboyê nakin  dema ku we
dermanek bi bandor hebe, hûn rast dibêjin, ew ê nîvê nexweşên we bikuje, nexweş û zalim.
Christopher

-- Bi rastî jî dê nexweş û zalim be, loma jî ez bi xwe nakim.Yên din eger bixwazin dikarin, lê ez
naxwazim.Ez dixwazim ku pergala bijîjkî dest bi karanîna rûnê wekî cîhêbo bike - heke ew îspat
bikin ku tiştê ku ew dixwazin bikar bînin ji rûnê ewletir û bibandortir e (û ji nexweş re xweştir /
xweştir e), wê hingê ew dikarin pêş de biçin û wê bifroşin. .Ger na, çima na.Ew pir sade û pir
maqûl e, ez difikirim.Û ew ê di pêşerojê de çawa be, ji ber vê yekê çima li bendê bin?JB

"Tu carî ne dereng e ku meriv vê rastiyê qebûl bike ku kanabis tenê derman e.Di heman demê
de, tu carî ne dereng e ku meriv rûnê wekî derman bikar bîne, ferq nake rewşa we çi be û çi qas
giran be.Bi karanîna rûnê, bi gelemperî şansek baş heye ku nexweş bikaribe baş bibe, an jî rûn
dê heya dawiyê kalîteya jiyanê ya herî zêde peyda bike.Û ev jî girîng e.JB"

"Gava nexweşên ku kemo derman kirine dest bi karanîna rûnê dikin, yekem tiştê ku rûn bike ev
e ku laşê wan detoksîf bike.Ji ber vê yekê di hin rewşan de, pêdivî ye ku nexweş berî ku ew
dest  bi  êrişa  kanserê  bixwe  bike  hinekî  rûn  bixwe.Bi  rastî  ne  ramanek  baş  e  ku  meriv
kemografîk bigire, nemaze dema ku ew bi tevahî nepêwist be ji ber ku pergala bijîjkî bi dehan
sal e kanabis wekî dermanek ji penceşêrê dizane.JB"

Q.Nexweşên penceşêrê yên 'Termînal': Ma hûn wan bi tundî bi 1 gram rojê dest pê dikin an
dixebitinwan di ser hefteyekê de an jî ewqas?Şîret ji tecrubeyên?

YEK.Na, em her gav bi dozên piçûk dest pê dikin û pir pir rêwerzan dişopînin.Bê guman, ger
ezmûna wan a berê bi kanabisê re hebe û zanibin ku tiştek jê bitirsin tune, carinan hûn dikarin bi
dozek bilindtir dest pê bikin.Lê hûn qet nizanin ka dê nexweş çawa bersivê bide rûnê, plus ew bi
gelemperî li ser tevliheviyek dermanên cihêreng in, ji ber vê yekê hûn dikarin baldar bin û li
tansiyona  xwînê  ya  nexweş  û  hwd  temaşe  bikin.Pêşniyara  giştî  ev  e  ku  meriv  rêwerzan
bişopîne, ya hindiktir fermî ye - bi însiyatî û dadbariya xwe bişopînin û gava ku nexweş "tiştek ku
winda bike" nebe, ez ê dudilî nekim ku gava hewce bikim dozek bilind bidim wan (êşa pişta tûj û
hwd.) .Gramek rûnê bi rastî pola bilind dikare bikarhênerek bê tecrube pir zêde bike, lê dîsa jî
ew zirarê nade.Carinan tewra koma ku ji hepsê çêdibe dibe ku sûdmend be û ez bawer im ku
ew ê bi vî rengî ji bo anesthesiyê berî emeliyatê zû an dereng bi her awayî were bikar anîn, lê
aniha em dixwazin bibînin ku nexweş bi qasî ku pêkan di nav rehetiya xwe de bimînin.Ez hêvî
dikim ku min ew baş rave kir.Daxwazên çêtirîn, JB ”

"Corrie, hevalê min, te bi *** re alîkariya min kir.Min ji bo tumorên wî yên neuroendokrîn derman
da wî.Ew 1 meh e li ser dermanê ye û ew dest bi piçûkbûnê dike.Ew qas mezin bû ku li zikê wî
dixist, lê naha ew gihîştiye wê astê ku ew dîsa dikare bixwe bixwe û bijîjkê wî got ku wî qet
nedîtiye ku tumorek bi vî rengî ew qas Zû zû piçûk bibe.Ew ew ditirsand û hemî xebata xwînê
normal vegeriya, ji ber vê yekê yekî din li ser riya qencbûnê ye û ew REWŞÎ ye.Û tu HERÎ yî û
Xwedê mezin e.”

"Hevalek min heye ku bi pençeşêra mêjî ye û min Cml heye.Rûn ji me herduyan re dixebite!!!
Hevalê min di çavên min de delîla desta yekem e ku ev rûn mûcîze ye ...Berê gumanên min
hebûn lê ne niha!Rûnê hildin, EW DIKE!” Tyler

"Rûnê esrarê piştî salek karanîna û tenê bi karanîna rûnê esrarê kansera ji celebek tevna spider
veguherand tumor, ji ber ku ew karîbûn bi rengek diyarkirî ya kîmoyê hedef bigrin, wê jî dosya
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xwe ya rûnê rojane 3 gram zêde kir.18 meh berê ji dêûbavan re hate gotin ku penceşêra mejiyê
wê termînal e û nêzîkê 18 meh maye ku wê bijî û kemo dê tenê çend mehan wê bikire, ji ber vê
yekê di bersiva pirsa we de her du jî beşdarî remisyonê bûne, ez hêvî dikim ku bersiva pirsa we
bide. Projeya Cannabiscancer Michigan

“Sala borî hevala diya min ji min pirsî ka ez dikarim ji diya wê re qursek rûnê hepsê ya 6 mehan
çêbikim, ji esrarê pileya herî bilind.Wê pençeşêra stûyê wê hebû.Min li gorî şîreta Youtube ji wê
re rûn çêkir, dûv re min ew şand Rûsyayê.Wê qursa yekem a 6 mehan bi encamên ecêb bikar
anî û dozek 6 mehek din xwest, min barek din jê re şand, û naha piştî 14 mehan ew tenduristiya
wê baş e.Hûn karê ecêb dikin, Rick.Spas dikim." Gareth

“Silav navê min Alysa ye û ez 16 salî me.Di sala 2011 de ez bi qonaxa 3 astrocytoma anaplastîk
hatim  naskirin.Me  (min  û  malbata  xwe)  biryar  da  ku  em  konsantreyek  esrarê  bikar
bînin.Zanîngeha Michigan ji me re got ku ez ne gengaz e ku ji du salan zêdetir bijîm û penceşêr
bi xwe nexebitî bû ji ber ku ew di pêkhateyek spider de bû.Çileya paşîn ez çûm MRI-ya xweya
birêkûpêk li Zanîngeha Michigan.Hemû tumor ji holê rabûne.”

"Dayika min kansera pişikê ya qonaxa 4 heye û ew derbasî mêjiyê wê bû, lê ji ber ku ew rûnê
esrarê RSO dike, ew baş bû.Xebata xwîna wê pir baş vegeriya û ez ji we re pir spasdar im ji ber
ku ez hîs dikim ku RSO şansek daye dayika min ku li dijî vê penceşêrê şer bike…” Shannon

"Ez zilamek 68 salî me ku di jiyanek tendurist a normal de bêyî pirsgirêkên mezin dijiya û xwe bi
salane bi derzîlêdanek grîpê û muayeneyan diparêzim.Fonksiyonên laşê min baş bûn û her tişt
baş xuya bû heya ku ez sibehekê bi êşa zikê xedar şiyar bûm.Bi fikira ku ew pêvek an hernia ye
jina min ez lezandim acîl.Nêzîkî 2 demjimêran şûnda, 15ê Tebaxa 2012-an, min emeliyata acîl
kir, û li ser kolonê min tumorek mezin hebû ku ligel 14 lîmfê hat rakirin.nodes.Piştî hefteyekê
hundirê min şikest û ez jehrî bûm û ev bû sedema emeliyata duyemîn.

Piştî 4 rojan dest pê kir ku ez xwe baştir hîs bikim, ez li ser lingan bûm û hêdî hêdî tevgeriya min
vedigere û min dest bi xwînê kir.Ji bo emeliyata jimare 3 vegeriya û rojek şûnda kirîza dil sivik
bû.Demeke  kin  piştî  wê  -33  roj  di  ICU  de-  ez  hatim  derkirin  û  li  Çenteya  OSTOMYê
hatim.Çenteyê 8 mehan li cem min bû û emeliyateke vegerê bêyî alozî hat kirin.Bijîjk got ku
penceşêrê ji girêkan wêdetir belav nebûye.

Li gel vê yekê wan ez meşiyan klînîka Penceşêrê û dest bi nîqaşkirina Chemo û radyasyonê
wekî  "paşopandinê"  kirin.  Protokola  standard  wan  got.BULLSHIT got  min!Dê  bi  Chemo an
Radyasyonê bêtir laşê min tîrêj neke an jî jehrî bike.Onkologê li klînîka Penceşêrê nîqaş nekir û
salek carekê 3 mehan carekê şopandin, ku tê de CT skan û xebata xwînê pêk dihat.

Min materyalê wekî ku ji hêla Rick Simpson ve hatî destnîşan kirin jêder kir û RSO hilberand.Li
dû hemî rêwerzên ji bo pêvajoya derxistinê û karanîna Naftayê wekî xweya xweya çareserker,
min rûnê qediyayî di sîrincan de girt û dest bi vexwarina wê rojê du caran, her carê rêjeyek
piçûk kir.Min şopandina xweya 4-emîn li Klinîka Penceşêrê qedand û wan diyar kir ku CT scan
tiştek ku dê hebûna PÊNSERÊ nîşan bide nîşan nade.Xebata xwînê asta CEA di 1.4 de nîşan
da, lê çi heyf, her kes di nav wan de hucreyek an du kanserê heye.Ew tiştek 5+ difikirin ku dibe
sedema  fikaran.Ez  naha  pişkek  din  amade  dikim  û  wekî  tedbîrek  pêşîlêgirtinê  dê  rojane
bixwim.Ji  KESÊN  ku  niha  bi  penceşêrê  diêşe  ez  pêşniyar  dikim  ku  hûn  jî  heman  tiştî
bikin.Tiştekî ku em winda bikin û her tiştê me bi dest bixin tine ye.” Gerry

"Gelo pir dereng e ji bo rizgarkirina kesê ku qonaxa 4 heye û jixwe çerm û hestî ye, û nema
dikare ji windabûna hêzê bimeşe?" Qûlipandin

“Tu carî ne dereng e.Bi bikaranîna vê rûnê gelek keramet hatine dîtin.Ger ew nikaribe wan xilas
bike, ya herî hindik ku ew ê bike ev e ku bêyî bandorên neyînî yên dijwar ên dermanan êşa wan
sivik bike.Bala xwe bidinê ku ger ew bi dozên bilind dest pê bikin heya ku tolerasyona wan
çêbibe dê gelek xew hebe.Ew pir bi hêz e.” Nick
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“Yek ji rûspiyên bajarê me 3 hefte hat dayîn ku qonaxa 3 ya penceşêra kezebê bijî.Malbata wî
ya li der û dora wî kom bûbûn şiyarek jê re da.Wî ev rûn ceriband.Ev du sal in ku ew baş e.Bê
pençeşêrê,  bijîjkan  ew  di  rê  de  ceribandin.Ew  ê  li  ser  vê  yekê  jî  neaxivin.Di  peydakirina
dermanê de pere tune.Ez bawer dikim ku ew dixebite .......” Bobby

"Ez jî, bê pençeşêra tîrîdê!!" Michelle

“Tiştê  ku  hûn  dixwazin  li  ser  min  bêjin,  min  biparêzin,  min  dadbar  bikin…Argumana  te
nederbasdar  e!Ev  skaneriya  paşîn  e  ku  dê  çu  carî  bistîne  !!!KENÊB PÊNSERÊ DIKUJE!”
Bandev

Stacy: Diya te çi qonax bû?Ez dizanim ku te berê carekê ew şand, lê ez ji bîr dikim.Ew di cih de
raporek ecêb e !!

Dawn: Stacy, ew qonaxa 3 kansera hucreya piçûk a pişikê bû.5 tîmorên bi metên piçûk ên
pergala lîmfê ya jorîn.

Debbi: Ew pir fenomenal e!Min çu carî nebihîstiye ku kesek şaneya piçûk sax dike, tewra digel
hemî protokolên birêkûpêk.Ev balkêş e!We ne tenê jiyana diya xwe xilas kir, lê ev ê jiyana din jî
xilas  bike  ji  ber  ku  ew  delîl  e  ku  kanabis  dixebite.Gelek  spas  ji  bo  parvekirina  vê!
Dawn: Debbie, wê her tişt kir, rûnê esrarê - kemo - radyasyon LÊ berî ku dermankirinên wê yên
kemo & tîrêjê were kirin hate derman kirin, ji ber vê yekê wê dermankirina mayî red kir û bi rûnê
ve zeliqiya.Ya ku ew hîn jî digire û dê HER ROJ heta dawiya jiyana xwe bigire!

Steve:  dibêje  'ev  bi  guhertinên  piştî  radyasyonê  re  hevaheng  e'.Ma  wê  radyasyonê
hebûnoşîkerî?

Dawn: Steve, erê wê kir lê wê qet neqedand ...Dr hatiye qatan!

Nexweş: Linda V., Dîroka Xizmetê: 16/11/2013, Pêvajo: CT CHEST BI KONTRAST.CT ya sîngê
hat kirin ...Berawirdkirin bi CT-ya sîngê ya berê ji 7/8/13 ve tê çêkirin.NÎŞAN: Ev jineke 64 salî
ye ku bi nexweşiya penceşêra pişikê ...

PÊTÎN: Guherîna navber û stûrbûna septala navlobular zêde dibe ...ku li gorî azmûna berê çêtir
dibe....Nodulên  tevna  nermî  yên  mediastinal  an  adenopatiya  mediastinal  diyar  nehatiye
destnîşan kirin.Delîlek diyar a lîmfadenopatiya axilliary an lîmfadenopatiya hilar tune.Ji xeynî
guheztinên piştî tîrêjê yên di hêla navînî ya lobêya jorîn a rastê de, tu nerihetiyên pişikê yên
parenkîmî an girêkên pişikê yên gumanbar nayên destnîşan kirin.Trachea û bronşên sereke
patent  in.Pleural  efusion  tune.Mezinahiya  dil  normal  e.Efuzyona  perîkardî  tune.Parçeyên
xuyangkirî yên zikê jorîn ne diyar in.Ti birînek hestyarî ya lûksê an sklerotîkî ya bi baldarî agresîf
tune.

IMPRESSION: Guhertinên piştî  tîrêjê di çîçeka rast û ya navîn a loba jorîn a rastê de çêtir
dike.Ti delîlên diyar ên nexweşiya dûbare an mayî tune.

"Min kansera îsotê ya ku nehat emeliyatkirin hebû, ew kansera hucreya piçûk a loba jêrîn a
pişika min a çepê ye. Min rûnên esrarê yên pir biha girt û hucre kêm dibin. Ez Termînalê bûm û
ji min re got ku ez ê heta Sersalê 2013 bimirim. Belê, ez hîn jî bi saya THC li vir im." John-
Miachael

"Neftê  hemî  zirarên  radyasyonê  berevajî  kir  û  ji  bawerkirinê  sax  kir  ...Marijuana  bijîjkî  min
XELAS KIR û min ji 5 dermanan dûr dixe.Min gurçika xweya rastê ji ber kîmoyê winda kir û ew
dest pê dike li cihê ku diêşe ku çerm li min be...û di nav çend hûrdeman de ji vexwarina rûnên di
tincturê de ku ez êriş disekinim û bi mehan dûr dimînim...

Ecêb e û ew tenê yek e ku rûn zirara nervê ya di  çavên min de ji  ber  kîmoya ku min  bi
nexweşiya glaukomayê naskiribû berevajî kir, û di seredana min a paşîn de tenê 6 meh berê qet
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nîşanek glaucomayê nîşan nade û dema ku ez derman dikim dîtina min çêtir e. ..” Teresa

"Ez zilamek nas dikim ku qonaxa 4 hebû ku mîna dînan belav dibû.Ji %10 şansê wî hat dayîn
ku salekê bijî û jê re hate gotin ku karûbarên xwe bi rê ve bibe.Min jê re got ku temaşe bikeRun
From the Cureû ji bo ku derman biceribînin.Di nav salekê de hat teşhîs kirin ku ew 100% bê
penceşêrê ye û naha lênihêrkerê çend nexweşan e û ew hemî ji ber hêza başkirina kanabis û
rêberiya Rick Simpson e.Ji ber vê yekê spas Rick. James

“Xalê min, bi glioblastoma qonaxa 4, ji kursiya bi teker tenê piştî sê dozan çû meşê!Aliyê wê yê
çepê zêdetirî mehekê felc bû.Lê naha bi tevahî fonksiyonel !!Pir bi heyecan!” Nicolette

"Min  glioblastoma  ku  rêjeya  mirinê  ya  bilind  heye  hebû.Piştî  6  mehan  ji  kemoterapî  û
radyasyonê, nexweşî û vereşîn, êşa gurçikan û her tişt jehrî dibe.Piştî ku di dawiyê de ez hatim
şandin malê û got ku em tiştek din nikarin bikin, min parêza xwe guhert da ku xwarinên organîk
ên ji baxçê xwe paqij bixwim.Vexwarina şilavên kesk, kişandina fîşekên vit C.Dûvre min fêkiya
tirşikê lê zêde kir.Dûv re hevalek ji min re rûnê Rick girt.Welê, Îniya borî onkologê min bang kir û
ji min re got ku ez ji Penceşêrê AZAD im.Ji dilê min ji dilê we re pir dilşad.Ew rizgariya jiyanê
bû.” Tanya

“Apê min 6 hefte ye rûn dixwe.Tumorên wê yên termînalê naha ji sedî 50 kêm bûne.Ew kar
dike.” Boosboys

"Hevalek min heye ku min ev yek ji 4 meh berê re got ji ber ku bavê wê kemokî diçû û xirab
dibû, naha ew hema hema ji pençeşêrê xilas bûye ... û xwe xweş hîs dike." Ruth

"Ew dixebite - dema ku kemo / radyoyê ew belav kir kansera jina min qenc kir - wan got ku lê
binêre.ji bo alternatîfan ... me li ser neftê fêhm kir - kansera di 3 mehan / 90 rojan de çû - niha
ew drav didin. Chris

"Ez rûnê bi  qasî salekê bikar tînim da ku pêşî  li  mezinbûna tîmora mêjî  ya glioma bigire.Ji
kerema xwe spasiyên min ji Rick re derbas bikin, dermankirin dixuye ku alîkariya tenduristiya
min a giştî dike û ji nû ve mezinbûnek çênebûye.Ma kes dizane ku ji bo kesê ku hewl dide pêşî li
dûbarebûna tumora mêjî ya pola 2-ê ya WHO bigire dê çi dozek baş be?Şîreta "Standard" ev e
ku DÊ dîsa mezin bibe û kemoterapiyê hewce bike.Doktorê min pêşniyar kir ku 50% di nav 3
salan de dîsa mezin bibe, ku min çend mehan lêxist.Çiqas dûr awqas baş." çardeh

"Tenê ji hevalek xeber girt ku hevalek wî ji kansera pişikê ya Qonaxa IV sax bûye.9 bijîjk razî
bûn ku hefte ji jiyanê re mane, û ew li hestî û mêjiyê wî belav bûye.4-5 hefte li ser rûnê, û naha
belge dibêjin ku wan xelet  teşhîs kir,  ew enfeksiyonek pişikê ya piçûk bû.Di xwîna wî de ti
nîşanek ji tumor an nîşangirên penceşêrê tune.Min ew zivirî Phoenix Tears û nîşanî wî da ku
meriv çawa bi karanîna mîqdarên piçûktir,  erzantir  giyayek çêdike.Hûn dikarin vê yekê bikar
bînin, tenê min nenas bihêle.Spas dikim û Xwedê razî be.”

"Ez  gelek  salan  di  kolektîfekê  de  xebitîm  û  ji  ber  ku  di  dema  ajotinê  de  ji  pencereyê  ve
daliqandibû, li milê min ê çepê penceşêra çerm hebû.Naha ez dizanim hewce nake kes ji min
bawer bike lê min her roj dest bi rûnê RSO kir û ez sond dixwim ku ew çûye.Çend meh derbas
bû lê bi rastî ji cihê ku bi salan e derketiye." Randy

"Min  bi  rizgariyekê  re  hevdîtin  kir  ku  hilbijart  ku  li  şûna  wê  rûnê  bikar  bîne  heke  kemo û
radyasyonê xeternak e… salek kêmtir jê re hat dayîn... ew 5+ sal in ku ew bê pençeşêrê ye û
qet mûyek winda nekiribû an qels bû. nexweşî ji dermankirinê... dermanê xwezayî ne kîmyewî!!
Ne xapandin!!” Gwendolyn

"Min tenê bi yek ji Peepên xwe re peyam şand.Wê qonaxa lîmfoma Non-Hodgkin ya 4 û sê
caran lêdan hebû (tê  vê  wateyê ku 3 ajokarên wê çawa jê  re rave kirin  û gotin  ku yek ji
penceşêrê bi rastî ya din ji xebata kemografî diparêze), ji ber vê yekê vebijarka wê ya bijîjkî tenê
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veguheztina  mêjûya  hestî  bû.Onkologê  wê yê  ku  wê  îro  dît  got  ku  "penceşêra  wê  dê êdî
vegere", ji ber ku wê neqlandin red kir.Peyama wê ev e: “Tenê okologê min dît.Xwîna min xweş
e.Ez karê rast dikim.Hooragh, encamên baş, nûçeyên baş, bê penceşêrê.” Cannabis mirovên
Penceşêrê dikuje!” Corrie

"Rick nîşanî min da ku ez 3 salan çawa dijî 4 celebên penceşêrê li devera mîza xwe şer dikim,
ez çawa sax bimînim. Ez niha ketim 2 û her roj bi karanîna RSO-yê şer dikim Nizanim ka ez ê
vê bi ser bixim, lê ew şerek baş bû û ez 3 sal berê ji dirûtinê re derbas bûm û hîn jî şer dikim...
Spas Rick û ekîb… Xwedê razî be…” Gregory

“Em ji bo mêrê xwe RSO çêdikin.Ew nexweşiya Rheumatoid Arthritis heye.Wî jî tenê Hodgkins
Lymphoma xist.Em 99.9% Isopropyl bikar tînin.Em wê ji 3-5 hûrdeman zêdetir di nav solikê de
nahêlin.Bi  vî  rengî  bi  klorofîl  re  kesk  nabe.Mêrê  min  NE  neçar  bû  ku  ji  bo  RA-ya  xwe  ti
dermanan bigire.Ne werimîne û ne jî  diêşe.Xwedê Te Rick û hevalên te ji  bo parvekirina vê
dermanê ecêb pîroz bike! Janice

"Ez bi xwe bûm şahidê wê yekê ku ew her du cûreyên penceşêra çerm, û qonaxa çaremîn a
penceşêra prostatê li mamê min derman dike. Min di heman demê de dît ku ew bi serfirazî bi
lymphoma re şer dike. Di heman demê de em tumorên li ser kûçikê xwe jî bi serfirazî derman
dikin. Tîmor bi qasî 85% piştî du mehan ji sernavkirina wê bi xwarina wê re derbas bûne. Ji bo
gewrîtê jî bidin şivanê me yê Alman yê 9 salî. Ew jê hez dike û bi rastî jî qalîteya jiyana wê
vegerandiye, nemaze ji Rymadil çêtir e ku pispor çend sal berê destnîşan kiriye! Jason

"Min penceşêra hestî û kezeba qonaxa 4 sax kir, şewatek nebaş li milê xwe qenc kir, tansiyona
xwe sererast kir, temaşe kir ku vekêşên min winda dibin, 90 kîlo giran winda kir, dev ji girtina
dermanên êşê berda,  şewatek tavê bi  rûnek herêmî  sivik  kir,  kûçikê hevalên xwe qenc kir.
penceşêra hestî...hmmm, çi din...thearthritis di tiliyên min de, min ji bîr kir ku min ew jî hebû.
EŞÎNE ye ku sêhra vê nebatê neqanûnî ye. Biçe jimar." Laura

"Ev jiyana min guhert piştî  ku hema salek berê bi  CML (leukemia myelogenous kronîk) hat
teşhîs kirin û min li vîdyoyê temaşe kir.Run From the Cureli ser ka rûnê esrarê çawa nexweşên
penceşêrê yên termînalê derman dike.Welê, ez delîlek zindî me ku kar dike.Ew asta kansera
min guhertiye.Hîn sax nebûye, lê bi hêvî me ku rojek zû ez dikarim bibêjim ku ez xelas bûm, ji
ber vê yekê heya ku hûn kîlometreyek di pêlavên nexweşên penceşêrê de meşiyane, dest bi
lêdana tiştê ku hûn jê tiştek nizanin nekin." Denise

"Li Enîya.Hevalê min bi 3 cureyên penceşêrê ketibû.Ji bo jiyanê 3 hefte dane wî.Naha 2 sal
şûnda, ew ketiye 1 celeb û baş dike.” Sandra

"We hemî alîkariya jiyana diya min kir.Salek bê pençeşêrê!” Greightful

“Çîroka dayika min: “Di Îlona 2010’an de diya min bi nexweşiya pençeşêra hêkan a qonaxa 4’an
ket û 6 meh bêyî dermankirinê û sal û nîvek jî bi dermankirinê re ma. Ew tavilê ket kemoterapiyê
û penceşêrê pir baş bersiv da, her çend laşê wê yê 70 salî ku tenê 85% ji Sendroma Guillain
Barre xelas bû, hilweşand.

Wê bêtir kemografî berdewam kir û neçar ma ku di Kanûna 2011-an de emeliyatek acîl be ji ber
ku pergalên wê yên GI û jînekolojîk bi hev ve girêdayî bûn û di encamê de enfeksiyonek giran
derket.Bi  qasî  kansera  ku were rakirin  jê  hat  derxistin;  ew pir  nêzîkî  deriyê  mirinê  bû û  bi
awayekî neştergerî û başbûnê derbas kir û karîbû biçe malê, her çend hîn jî ne ji pençeşêrê bû.

Di vê navberê de, hevalek dest pê kir ku agahdariya li ser rûnê marijuana / esrarê û karanîna
wê li dijî penceşêrê ji min re bişîne.Hêdî hêdî, min dest bi guhdarî kirin û lêkolîna xwe kir; Ez ji
tiştê ku min dest pê kir matmayî mam û min lêkolîn kir…

Di sala pêş de, Mom bêtir kemo derman kir; wê ji bo êşê morfîn û oksîkodon dixwar.Qalîteya
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jiyana wê xirab dibû, her weha "tu carî dev jê bernede, ji Xwedê re dilsoz, Okie ji Muscogee,
helwesta wê."

Di Çile ya 2013-an de ew di dora xweya pêncemîn a kemobê de derbas bû.Sala wê ya berê bi
şer re derbas bûbû; ew westiyayî bû, lêdan bû, diêşand, û kemobê êdî bandora wê ya saxkirinê
nemabû.

Ji me re gotin ku penceşêrê li mîzdana wê û kezeba wê belav bûye û kansera kezebê wê çi
bibe; wan nikarîbû wê rawestînin, lê wan hêvî dikir ku ew karibin wê hêdî bikin û wê hinekî
bikirin.Me ji dema ku di destpêkê de li ser teşhîsa bingehîn ji me re hatî dayîn derbas bû, lê dîsa
jî me hîs kir ku divê bêtir were kirin.

Ew pêk hat û amade bû ku dev jê berde; ew bi kîmoyê hat kirin; "bêtir na!" wê got.Ez çûm dîtina
wê û min dest bi nîqaşkirina tiştên ku ez di sala dawîn de hîn bûm plus li ser rûnê kanabis û
karanîna wê li dijî penceşêrê kir.Tevî mezinbûna wê ya hişk di salên 1950-an de, di salên 1950-
an de xizan, olî, zeviyên çandiniyê yên Teksas û panhandle, ew ji temaşekirina belgefîlmek an
du belgefîlmek serhêl li ser neftê vekirî bû û ji bo bihîstina bêtir li ser çîrokên serfiraziyê yên
raporkirî,  hwd.Piştî gelek nîqaşan, û dayîna qadek firotinê ku tenê kurê dayikek dimir dikare
bide, min ew razî kir ku rûnê biceribîne.

Bi destpêkirina dozek kêmtir ji nîvê genimek birincê, ku di kapsulên vîtamîn ên vala de hate
daqurtandin, wê dît ku karanîna wê ya narkotîkê di nav du rojan de %50 daket û ev kêmbûn di
tevahiya dema wê de li ser vê dermanê ma.

Mom di jiyana xwe de ti carî hilberek THC nebû û ev ji bo wê verastkirinek girîng bû.Carinan
bandor pir  erênî bûn, lê bi piranî tenê pir sedative.Carinan thc piçek pir bi hêz bû, lê hûn ji
zêdedozê zirarê nadin we, ji ber vê yekê ew radize û dua dike heya ku ew derbas bibe.Xew
beşek ji pêvajoya başbûnê ye, ji ber vê yekê xwezaya sedatîf ji hêla sêwiranê ve ye.

Zû zû, jimara tîmora CT ya Mom dest pê kir ku gihîşt 455 û wê dest pê kir ku bi lez û bez ku
dikaribû  dozaja  rûnê  xwe  zêde  bike.Li  ser  pêşniyara  doktorê  wê,  wê  cerrahekî  penceşêrê
jineolojî  dît  û  wî  qebûl  kir  ku  here  hundur  û  hewl  bide  ku  bi  qasî  ku  pêkan  be  kanserê
derxîne.Neştergerî ji bo dawiya hezîranê hatibû plansaz kirin û dema ku ew hat, hejmara tumor
daket 405 û dayikê zêdetirî 100 gram rûn xwaribû.

Dema ku cerrah ji emeliyatê derket ku bi bavê min re biaxive, gotinên wî yên tam ev bûn, "Wê
çêtir nebûya!" Wan kansera mezin a ku wan dizanibû ku li wir e rakirin, lê tu tumorên penceşêrê
yên piçûktir ên ku ew hêvî dikirin ku bibînin tune bûn.Dayik ji emeliyatê sax bû û ji Tîrmeha
2013-an vir ve hejmara tumora wê di bin 20 salî de maye (normal 34 e); Pisîka wê ya herî paşîn
ji Kanûnê piştrast dike ku ew hîn jî ji Tîrmeha 2014-an ve ji penceşêrê azad e." Greightful

“Birayê min lîmfoma, mîde, metastîka stûna wî hebû.Dermanên ku jê re didan wî her şev û roj
şev û roj şiyar dihişt û bi hefteyan qet ne xew û nexwar.Yek gram rûn û 18 saetan radizê û li gor
dilê xwe dixwe.Hefteyek şûnda, ew %78 ji penceşêrê bêpar e.Doktor şaş ma.Me jê re negot ji
ber ku ew di rewşeke nebijîjkî de bû lê esrarê jiyana wî û me xilas kir.Niha salek şûnda BIRAYÊ
MIN LÎMFOMA KIR!Kes wiya nake...bê esrar.” Errl

“Demek şûnda xirecirek wê ya mezin hebû.Ez ê rojekê dilopek bigirim.Kesê ku ew da min, ew
paşde xwest.Wî bi dawî kir ku ew da jinek ku ji pençeşêrê dimire.Wê nikaribû bixwe, vexwe, bi
rastî  bijî.Giraniya  wê  ji  70  lîreyan  kêmtir  bû.Hevalê  min  rûn  da  wê...voila!Dest  bi  xwarin,
vexwarinê  kir  û  şerê  xwe  domand...  bi  serketî.Bawermendek  hişk  a  taybetmendiyên
dermankirina esrarê ye." Tara

"Ez bi xwendina her tiştê ku hûn diweşînin pir dilsoz im.Bavê min ji ber nexweşiya pençeşêrê
mir.Ew tenê diçûn radyasyonê bikin.Tedawiyek wî hebû û wan ew cîh ji bîr kir, ji ber vê yekê di
bingeh de wan ew sor kirin.Di nava 2 rojan de jiyana xwe ji dest da.” Anita
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“Îro min xeber ji zilamekî ku min gelek bexş kir.Di qirika wî de tumora pençeşêrê hebû.Ew ji
destpêka Nîsana 2013-an vir ve tê xwarin.Jina nexweş hemûyan bi girî gazî dike.Piştî 4 hefte
girtina  rûnê  rojê  2  caran  ew  ji  holê  radibe.Bi  tevahî  çû  ...Wî  xwarinek  hişk  xwariye  ...Ne
dermankirin an dermanên nû, tenê RSO.Zanînê parve bikin, jiyanek xilas bikin.” Jared

"Ez xelaskarê penceşêrê yê qonaxa 4 me ku, dema ku min riya kemoyê kir (Dîsa TUNE), ez
dikarim ji we re bibêjim hemî dermanên ku ji bo şerkirina gêjbûnê, alîkariya di xewê de, hwd
hatine derman kirin, tenê ez nexweş kirim!!Tenê gava ku min veguherî THC-ya bijîjkî min karî
bixwim, razim, rehet bibim û rabim!!Şikir ji Xwedê re ku ez li CA dijîm, ku ew qanûnî ye, dilê min
bi wan kesên ku bigihîjin wan tune ye!" Heinz

“Ji kerema xwe re parve bikin da ku yên din wekî me xeletiyan nekin.Xwarin pir girîng e !!!!Û
paşê, ji bo hinekan, mîna jina li vir li Saint John, ku 4 sal berê bi Qonaxa 4-ê kansera hucreya
piçûk re hat teşhîs kirin, û 2-3 meh ji jiyanê re hat dayîn, min tenê têlefonê pê re girt, ew baş
e!! !!!!!Û ew 73 ye !!!2 xwişkên xwe ji ber pençeşêra pişikê winda kirin.Û...ev kurê wê ji me re
got, lewra, yekî jê re ev tişt got!!!!” Bronwen

"Min 6 caran bi RSO penceşêrê sax kir,  di nav de penceşêra mêjî jî,  ya herî  zû ya ku min
penceşêra kesekî sax kir 13 roj bû!!!Lol, min dihejîne.Di heman demê de şekir, katarakt, IBS,
gewrît, porên gewr, û tansiyona bilind jî derman dike.Dê dîn bifikirim ka min çiqas ji van tiştan
guman kir !!!Niha ez ê hema hema ji her tiştî bawer bikim." Jade

“Erê ew dikare porê gewr derman bike.Min berê ew kire balm û li ser por û rûyê xwe.Wow, tişt
ecêb dike." Brittney

“Min dît ku sê kes bi rûnê sax bûne.Yek ji birîna diyabetê ya li ser lingê wê, piştî ku doktorê wê
got  divê  ling  were  jêkirin.Yek  ji  kansera  "termînalê"  ya  kezebê.Û  yek  jipneumonîta
hîpersensitivity, piştî ku li Viyetnamê bi Agent Orange ve hate avêtin, pêş ket.Doktorê wî yê VA
jê re got ku rewş "rêvebirî" ye lê di dawiyê de dê wî bikuje.Çend meh şûnda, ev zilam bi grîpê
rakirin nexweşxaneyê û doktorê wî skanek CAT da.Piştî ku wî difikirî ku ya yekem bi nexweşek
din re tevlihev bûye,  wî  ferman da skanek duyemîn.Dûv re wî  ji  hevalê min pirsî  "çi  dojeh
diqewime" -- birînên di pişika wî de sax bûbû û ew "di eslê xwe de pişikên mirovekî normal" -- ji
rewşek ku diviyabû neveger be." Booth

"Mêrê min dibêje ku ew ji kansera xwe ya ku niha çûye ne cûda ye ku rûnê bigire.Ew 3 meh e
ku ew tenê digihîje asta lênêrînê û her tişt pir xweş e!Çi giyayê mûcîze ye!” Deborah

"Qonaxa IV neuro-endokrîn di serê pankreasê de.Dîroka tespîtkirinê Gulan 2012.Neftê Kanûn
2013 dest pê kir.Tumor %20 kêm bûye.Nîşaneyên tumorê ji 73-an daket 23-an (navbera normal
0-30). Joanna

"Ez ji ber rûnê hepsê rizgariya penceşêrê ya TERMINAL im.Di sala 2008 de min bi sarcoma
tevna nerm ve hat teşhîs kirin.Min 5 hefte radyasyonek, 8,5 saet operasiyonek min hebû.û 8
hefte şûnda ji min re hat gotin ku ez termînalê bûm ji ber ku kansera pir zû li pişikên min belav
bû.Ji ber ku di navbera 25-40 metreyî de hebû nekarîbû.Kemo ne vebijarkek bû.3 meh heta
salekê dan min.1 meh şûnda min dest bi rûnê kir, û 1 sal şûnda CT skanek di pişika min de
nîşanên penceşêrê nîşan neda.Ev tişt dixebite!Rick Simpson jiyana min xilas kir!” Salobrena

"Ez ji 23-ê Kanûna Pêşîn 2013-an vir ve RSO digirim ji ber ku di Mijdara 2012-an de min bi
qonaxa 4-an a penceşêra kolorektal hat teşhîs kirin.Di 3 mehên dawî de tumorên min mezin
nebûne.Ez pê bawer im ku neft kar dike.” Susan

“Piştî mehekê bikaranîna rûnê ez di remisyonê de me.Spas dikim!Peyv nikarin rave bikin ka ez
çawa hest dikim.Ez dikarim dîsa biçim rêwîtiyê.Û pir çêtir bixwin.Jiyanparêz ev e ku tu yî....Dîsa
sipas dikim.Bavê min ji  Penceşêrê  derbas bû,  ji  ber  vê yekê dixwest  ku min  wê hingê pê
bizaniya.

- 88 -



Her weha, tenê ji bo behsa.Ez du caran rizgariya Penceşêrê me.Hema bi ser neket.Xwezî min jî
wê çaxê bizaniya.Dê tu carî neçûya riya kevneşopî, ya ku hema ez bikujim.Kemo, Radyasyon, 3
emeliyat û iliostomyek bi emeliyata paşvegerandinê.Demek dirêj ez nikarim bixwim an ji mala
xwe derkevim.Spas dikim!Spas dikim!Û.Dîsa sipas dikim.Ez dîsa dijîm.” Karin

"Min bi xwe mirov ji leukemias, ji penceşêrê, ji nexweşiya Lymes, kansera qirikê, kansera çerm,
her cûre tiştan, bi karanîna rezîneya esrarê derman kir.Ez her dem rezîna esrarê bikar tînim û
kê bizane ferq nake.Erê polês, ger hûn guhdarî dikin, ez her dem rezîliya esrarê bikar tînim û ez
guh nadim ka hûn li ser vê yekê difikirin.” Max Igan

"Min bi xwe qonaxa 4 lupus û penceşêrê bi gelek tîmorên neoperable re dîtiye; ji du mehan
kêmtir hat dayîn, hat dermankirin, piştî 3 salan hîn jî li vir e.Nexweşiyên girtinê çûn.Diyabet sax
kirin,  nexweşiya  Crohn  û  çend  nexweşiyên  din  ên  rûvî  hatin  derman  kirin.Hep  C.Têkçûna
kezebê, têkçûna gurçikan.Hemî nexweşiyên êşê tevî fibro û neuropatiyê.Ne li ser YouTube bi
hezaran şahidî.Lê kesên ku ez nas dikim xilas kirin.Derman kirin û vedigerin xwedî kalîteya
jiyanê.

Ez endamek rêxistinek im ku nexweşên ku esrarê bijîjkî bikar tînin ji bo nexweşiyên cihêreng
derman dike.Hemî me rûnê hepsê Rick Simpson dît û bikar anî.Derxistina marijuana.Bêhejmar
şert hene ku ev derman dike û derman dike.Tiştek e ku dikare di hemî dewletên qanûnî de ji
sêwirana we were wergirtin.Û pêvajoyên.Ez bi xwe ne dermanxane bikar naynim, lê ji her yekê
xwe re.Ez tenê ji vê dermanê vegerandina jiyanê hez dikim ku ez xwe û yên din ên ku ez jê hez
dikim lênihêrim.

Ev nebat di Incîlê de heye.Tiştek ku welatê me îdîa dike ku li ser hatiye damezrandin.Lê dîsa jî
wê jê digire û çavkaniyên gerstêrkên me hildiweşîne da ku li şûna her tiştê ku di rêza yekem de
bû û baş e.Dîtindengê te.Bipeyivin û heta ku ew bi tevahî qanûnî nebe, nesekinin.Zeviyên hemp
ji bo hemî karanîna ne-bijîjkî hatine vegerandin û mirov dîsa wekî mirovan têne derman kirin.Ji
her kesî re pîroz be.Xwezî ev protokola yekem bûya.Ne kemo an dermanek mezin a ku ji ya ku
ez di  destpêkê de dihatim derman kirin bû sedema pirsgirêkên tenduristiyê.Xwezî şîfa.Çima
hewl nadin?” Bristy

“Hevalekî min dev ji dermankirina kemobê berda û dest bi girtina rûn kir û ew baştir e.Bijîşkan
got ku ew nayê dermankirin lê niha dibêjin ew paqij e!!!!” Katie

"Min 18 mehan kemokî kir berî ku kesek rûnê Rick Simpson diyarî min bike.Nexweşiya mirinê
ya bêderman ji holê rabû.Ez hîn jî  zirarên kîmyewî bi rûnê derman dikim.Nêzîkî sê sal berê
kîmyo rawestand.Kemo xerakirina tenduristiya min bû.” Enoch

"Spas spas ji te re Rick, min ew di wextê xwe de girt û ez îro bê penceşêrê me û ez ji berê çêtir
xuya dikim." Randa

"Whoot Whoot, rûnê Rick Simpson Ecebbaz e!!Spas ji bo ku hûn bi cîhanê re parve dikin ka
meriv çawa vê dermanê hêja ji hemîyan re çê dike.Min kir ku hevala xwe Carmen rûn bigire
dema ku ew bi Kansera Hodgkin Lymphoma hat teşhîs kirin.Ew salek ji Penceşêrê AZAD e!!!Û
nexweşiya min Addison çu şopa wê tune ye û bijîjk nikanin rave bikin ka çawa û çima wekî ku
berê qet çênebûye.LÊ ez dikarim û ez dikim !!!Esrarê DERMAN dike!!!” Amy

"1 sal berê îro yekî pir nêzî min ji min re got ku ew bi pençeşêra termînal heye.Ji wî re gotin ku 8
meh mane.Di nav 5 rojan de min hinek rûnê esrarê da wî ku bi xwarina nîvê rûnê rûnê rûnê
rûnê birinc.Di nav 6 hefteyan de mezinahiya tumora wî kêm bû û wekî ku digotin belavbûna wê
tune bû.

Ez kêfxweş im ku bibêjim gewr bi qasî greypfruitek mezin bû û îro ew qebareya gûzek e.Rûnê
esrarê jiyana wî xilas kiriye.Ew ê rûn bidomîne heya ku ew nemîne.Ne tenê kansera wî ya
dawîn sax dike, lê di heman demê de bandorek ecêb li tenduristiya wî jî kiriye.Ew pre-diabetîk û
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qelew bû û ew nuha ketiye kêşa bêkêmasî û ji her demê bextewartir e!Ez her kesî teşwîq dikim
ku li terapiya rûnê kanabisê binihêrin.Ji kerema xwe vîdyoya RICK SIMPSON "RUN FROM THE
CURE" li ser Youtube temaşe bikin...Ew tenê dibe ku jiyana we an kesek ku hûn nas dikin xilas
bike.Diyariya jiyanê bide wan!” Jose

“Belê....Spas  birêz  Simpson,  îcada  te  ya  mezin  alîkariya  min  kir  ku  ez  penceşêrê  têk
bibim.7/2007 bi şansek 20% an kêmtir ji saxbûnê hat teşhîs kirin, dûv re min piştî hevdîtina Rick
li  bûyerek  dest  bi  dermankirinê  kir.Bikaranîna  rûnê  jiyana  min  xilas  kir.Leukemiya  min  di
remisyonê de ye û ez hîn jî her roj baştir dibim, û bi xêra rûnê, ez dikarim rastiyê bi we re parve
bikim.Aşitî û evîn." Michael

"Duh ji bo çêkirina dermanê jiyanê ji Janice (Granny) re rojek xweş bû.Nêzîkî 6 meh in ew RSO
digire.Tumora wê nemaye,  werimîna  pişta  çavên  wê nemaye,  106  kîloyên  wê winda  bûye,
kevirên gurçikan nemane, tansiyona xwînê normal bûye.Lê zivirîna di tenduristiya wê ya giştî de
ji mûcîzeyekê kêmtir nebû.Dema ku ew 6 meh berê gihîşte mala min, bi zorê di derenceyan de
hilkişiya, niha ew li derenceyan diherike û dadikeve û li dora min digere!Heke hûn dixwazin bêtir
fêr bibin ka meriv çawa Pseudo Tumor Cerebri bi rûnê esrarê re derman dike, Janice an ez ez ê
bêtir kêfxweş bibim ku li ser wê bi we re bipeyivim!Kenîya bilind.paqeloveCURE.Ez ji te hez
dikim Dapîr!!” Debra

"Bijîşkan ji min re gotin ku ez 6 meh mabûm bijîm heke min dermankirina wan ya kîmyewî nekim
... 11 sal berê niha bû ...Heger ne ji rûn bûya, belkî min ê tozê bitîya.Ez niha wek ga sax im û ne
mecbûr im porê xwe winda bikim!!Spas ji bo ku vê yekê gihandiye cîhanê.” Craig

"Hevalê min ê herî baş ê ku diviyabû 6 mehên din ji payîzê re mabin, niha hema hema bê
penceşêrê ye!!!Di kezeba wî de ji pençeşêra kolonê 40 metastazên wî hebûn.Spas Rick ji bo
hemî lêkolîn û ezmûna we û ji bo parvekirina wê!We di heman demê de li Hollanda jî jîyanek
xilas kir!Evîn ji xwezayê ku ji we îlham girtiye. Marloes

“Hevalê min 3 sal berê bi nexweşiya penceşêra pişikê ya qonaxa 4 hat tespît kirin û baş e.Bi
van tiştan sond dixwe.” Richard

"RSO dixebite.Ez ne anekdot im.” Tielman

"Rick Simpson, gelek spas. Ez ji ber zanînê dijîm. Li kansera kezebê, hestî û prostatê dixe.Di
nav çend mehan de piştî destpêkirina kansera kezebê û hestî di paşveketinê de bûn, nekarîn li
ser şopandinê bêtir bibînin.Louis

"Dema ku lêkolîna penceşêrê hat ber deriyê min û min ji wan re got ku ez ê ji pereyan zêdetir
bidim wan, min navê Rick Simpson nivîsand û ji wan re got ku ew li Google bikin. Xwedê we efû
bike." Jane

"Tenê mirov dikarin ew qas bêaqil bin ku rê bidin yekî din ku nehêle wan xwe bi xwezayî derman
bikin…Yanî ez çiqas bêaqil e?Nezanî dijminê herî mezin ê mirovan e.” Sol

Serişteyên Zêde ji bo Nexweşên Penceşêra Pişikê
Q.Ev yek ji bo demekê li ser rûnê bû û hîn jî neçar ma ku êşkêşan bikar bîne, ji ber vê yekê em
li rêyên bêtir digeriyan ka meriv çawa alîkariya nexweş dike.

YEK.1) Parçeyek rûnek din çêkin û hewl bidin ku wê bi ya ku we heye re tevlihev bikin, li rûnê
herî aram ê gengaz bigerin, hûn naxwazin nexweş enerjî bikin.

2) Biceribînin ku rûnê yekcar ji zêdetirî yek tîrêjê hilberînin, ew bi gelemperî bi vî rengî bandorek
betaniyek çêtir  heye û dikare gelek rewşan bi  bandortir  derman bike. Dîsa, li  maddeya herî
hêzdar a hêşînker a Indica ya bi 20% THC an jî zêdetir ji cûreyên cûda yên indica yên berdest
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bigerin, da ku dermanê herî bibandor hilberîne.

3) Ger wê dev ji karanîna rûnê di kapsulan de berde dê çêtir be.Hûn hinek ji wê di devê wê de
dixwazin ji  bo vegirtina binezimanî ya zêde (hûn dikarin bibînin ku ew bi vî  rengî  bandorek
êşkêşkek çêtir heye)

4) Bi rûnê kakaoyê 0,3-0,5 gr suppositories çêkin û rojê herî kêm du caran wan bi kar bînin, ew
dikare bi anal û hem jî bi dev bikar bîne.

5) Bila wê rojê çend caran rûnê vapor bike - kuxîn tê xwestin, ew pêdivî ye ku tiştê ku di pişikên
wê de ne, di nav wan de tîmor jî hebe (divê ew bi tenê piçûk bibin û dûv re ji hev bikevin û ew ê
wan bikuxe).

6) Bi alkolê (%20-30-50% li gor çiqas rûnê we heye; 1-2ml rûn di 4ml alkolê %96-99) çêkin û li
cihê ku wê emeliyat kiriye bixin. bi dilopek çavan, bi gelemperî yek an du dilop dê bikin, û hûn
dikarin bi vî rengî gelek rûn xilas bikin.Helbet hûn dikarin hinek rûn jî rasterast li cihê xwe bixin û
bi benderekê veşêrin û her sê rojan carekê an jî dema ku band jê dikeve dubare bikin.

7) Bi rûnê shea salvek çêkin an jî rûnê rûn di rûnê tovê hêşînahiyê yên germ an rûnê zeytûnê
yên bi kalîte de bihelînin û rojê çend caran li deverê bixin.Pêdivî ye ku ev bibe alîkar ku êşa di
rihên wê de ji holê rabike û hûn jî dikarin wê ji bo birînên nivînan û her tiştê li ser çermê wê bikar
bînin.

8) Di parêza wê de tovên gewriyê, dilên hêşînahiyê û rûnê tovê hepsê têxin nav parêza wê - bi
kêmanî destek tov/dilî, an jî 1-3 kevçîyên xwarinê rûnê tovê hepsê.

9) Biceribînin ku di  zûtirîn dem de derman û paçeyan bi  rûnê veguherînin.Ger  hûn dest  bi
serîlêdana rûnê bi cihkî bikin, divê ew pir alîkar be.Suppositories ji bo şert û mercên pişikê jî
ecêb dike.Çiqas bêtir rûnê ku ew vedixwe û zûtir ew wiya dike, ew çêtir e.Pêdivî ye ku ew rojek
gramek an jî zêdetir bimîne heya ku ew nexweşiyê têk bibe û dûv re li dozek parastinê ya 1-2 g
mehê bimîne. JB

Arthritis, Êş, Masûlk

“Hevalê min di qezayekê de çend tendonên destên xwe yên ku dibin tiliyên wî birîn.Wî rûnê li
ser wê tavilê piştî emeliyata xwe bikar anî da ku arîkariya başbûna wê bike û ew ew qas zû baş
bû ku neçar mabûn ku dirûyan zû jê bikin, ev bi rastî ji wî re êş bû ji ber ku wan berê xwe dida
çermê wî, ew ne dirûn ku nayên hilweşandin.Bijîjk û terapîstê wî yê laşî bi tevahî ji vê yekê aciz
bûn lê wî jê re negot ku wî çi kir heya serdanê xwe yê paşîn.Nizanim wan jê bawer kir yan na, lê
tiştê ku min bi çavên xwe dîtiye dizanim û ew jî dizane ku çi jiyaye.” Tina

"Hûn hewceyê hin delîlan in?Xwişka min ji  bo jiyanê çend meh şandin malê.Nikarîbû ji  nav
nivînên xwe bi wê di singê xwe de derkeve.5 hefte berê wê dest bi petrolê kir.3 hefte berê û
tevahiya vê heftê û hefteya borî ew naha vegeriya ye ajotina otomobîla xwe, baxçê xwe dike û
lol ew ji 4 birayên xwe yên din qelewtir e.Ev bi saya Rick rast e.Ji mêro hez bike.” Andy

Nûvekirin:  Hefteya  borî  min  behsa  Birayek  kir  ku  alîkariya  Birayê  xwe  dike  bi  wergirtina
malzemeyên pêwîst da ku Rick Simpson Oil çêbike da ku Rheumatoid Arthritis wî ya bêhêz
derman bike.Wî îşev gazî min kir ku ji min re bêje Birayê wî piştî ku pir xew di nav bahozek
berfê ya 2 rojan de û Super Bowlê de rabû ser xwe dixwar, dikenî, bi têlefonê bi heval û malbata
xwe re diaxivî.Wî dixwest bizane gelo belkî wî pir zêde daye wî ji ber ku ew qet bi vî rengî
nake.DUDE!(Dikenîne) Ji min re xuya dike ku ew ji bilî tiştê Super Bowl pir baş dike, ew bêhnek
dirêj berdide û dibêje, "Spas mêro, xweş e ku birayê min vegeriya, ew dîsa dikene." (Ew ew
hemî hêja dike gelî)

- 91 -



Ev  tenê  piştî  sê  rojan  e,  ew  qas  baş  hîs  dike  ku  em  dizanin  ku  ME KARIBIN  BI  RASTÎ
ALÎKARIYA KESÊ KU ABSOLUT HEBÛN.ELY NE HÊVÎ.Ev kesê duyemîn e ku bi Rheumatoid
Arthritis re ye ku ez bi rastîyek 1 li 1 rû bi rû dizanim ku Rick Simpson Oil alîkariya wî kiriye.Em
ne bijîjkên perwerdekirî ne - em tenê xort in ku li ser rûnê bihîstine, hinan ceribandin û fêr bûn
ku ew kar dike, em tenê mirovên birêkûpêk ên mîna we ne ku ji bo arîkariya yekî hezkirî çalakî li
dar xistin - ne tiştek din." Michael

"78 roj li ser neftê niha û hin encamên erênî dibînin!!!Min RA heye û ji dema destpêkirina vê
dermankirina rûnê hepsê pê ve tu şewat çênebûye.Ne êrişên astimê, ne hêlîn, ne gilî!!!” Beverly

“Ez bi salan bi RA heye.Ji ber ku ez wê bi rûnê esrarê derman dikim, min şewatek çênebû û hin
zirara movikan bi rastî ji holê rabû.Derdên min hene lê tiştek mîna min berî ku min derman keşif
nekiribû tune.Bi her awayî ez demek dirêj bûm ku lê cixare ji bo nexweşiyên kronîk û êşên giran
têrê nake.” Delîl

“Masiyek bide mirov, ew ê rojekê bixwe (heya ku ew ne bi rastî masî be, tenê soya bi rûnê masî
ve).Meriv fêrî masîgirtinê bike û ji bo jiyanê zikê wî tije ye.Spas dikim ji bo ku hûn tiştê ku pir jê
drav didin me dane me.Ez niha ji ber sedemên darayî RSO bikar naynim, lê gava ku min karîbû
ew bi tevahî nexweşiya nerva min (RSD) kontrol kir.Nekarîn derman bikin lê ez bi kontrolkirina
nîşanan kêfxweş bûm.Ew şûna girtina 9 hebên rojê girt.Spas dikim." Emîn

"Silav Rick & JB, min xwest ku ez encamek din a baş a girtina rûnê bi kesane ragihînim: Ev
nêzîkî  roja  8  an li  ser  rûnê  ye.Ez rojê  bi  kêmanî  du  caran,  bi  qasî  1/4cc  heya 1/2cc  rojê
digirim.Di êşa lingê / lingê / lingê min de serkeftinek awarte hebû - her roj, ew tenê çêtir û çêtir
dibe!Zelalbûn vedigere milê min ê birîndar û şeva borî - Min di dema masajekê de dît ku girêka
MEZIN di milê min/stûyê min ê çepê de ku ew qas êş di wî milî de derdixist, bi rastî di şûna wê
de mezinahiya xwe bi qasî fistiqekê kêm bû. bi qasî gûzê.Ev dibe sedem ku êşa milê min ew
qas zû kêm bibe.Ez ne bawer im ku girêk çi ye/bû, lê ez bê guman kêfxweş im ku ew ji holê
radibe.Ma ceribandinan çu carî encam dane ku kanabinoids bi rastî iltîhaba tevnê piçûktir dike û
tevgera movik û elastîka masûlkan zêde dike?Ez bi rastî jî eleqedar nakim ku test çi dibêjin - ez
hatim firotin û min di nav de evqas baş hîs nekirsal!!!

Ez bi tevahî ditirsim ku ez ê enerjiya min tune be û tenê dema ku wê digirim ez dixwazim razêm,
razêm, razêm.Lê --- ji bo min berevajî ye - enerjiya min zêde bûye û di saetên rojê de bêhêvî
nînim.Xwezî min bikariba hembêzek MEZIN bidim te!!!” Heather

"Min karî dev ji dermanê kîmoya ku min ji bo gewrîta romatoid lê digirt berda.Çawa ez hatim vir
tevî rêwîtiyek dirêj bû.Di 1997-an de ez di MVA-ya cidî de bûm ku min seqet hişt û bi dermanan
ve girêdayî bû.Zêdetirî 14 salan min li ser her du lingan zêdetirî 10 emeliyat kirin, di depresyon,
hêrs, fibromyalgia (ya ku min bêyî dermanên kevneşopî yên bijîjkî yên xwe qenc kir), bi salan
fîzyoterapî,  modalîteyên alternatîf  ên meditation,  akupunktur,  Reiki,  hwd.Ez gihîştim nuqteya
fizîkî ya ku min karîbû dîsa biçim meşiyên kurt, di hewzê de avjeniyê bikim û di bernameyek
werzîşê ya birêkûpêk de ku ez dikarim bi laşî pêk bînim vegerim.Di nav deh salên zêde de ez li
ser steroîdan, dermanên êşê yên her cûre, dermanên dijî-înflamatuar, û bi ser de bûm.Du sal
berê êş zêde bû û ji ya ku min bi osteoarthritisê re ceribandibû cûda bû ji birînên min li çend
cihên laşê min, stûyê min, sîngê min di pişt û pişta min de û hem jî ling û çokên min.Dest û
lingên min ew qas bi êş û werimî bûn û her weha destên min ji zirara gewra romatoid deforme
bûn û piştî gelek ceribandin û serdanên li cem romatologîst hat teşhîs kirin û min danî ser barek
ceribandinên derman û protokolên ku di nav wan de yekser dest pê kirin. li ser Methotrexate
dermanek kemokî ya ji bo dermankirina RA, 6 meh şûnda wan min dermanek din li gel dermanê
kîmoyê ku  bandorên  aliyî  yên  tirsnak  bû danî  lê  ez  neçar  bûm ku di  protokolê  de cefayê
bikişînim berî ku ez bikaribim derbasî dermanek din a çêtir û bihatir bibim. (di hişê Big Pharma
de) her dem hîna li ser kemoyê bû, ji ber vê yekê piştî sal û nîvek kemo û dermanên zêde yên
RA min hevalek hebû ku min bi vîdyoya "Run from the Cure", çîrokek di derbarê RSO de nas kir.
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.Welê, ji bo min ji cara yekem ku min li wê vîdyoyê temaşe kir û ji hingê ve gelek, gelekên din,
ew bi tevahî jiyan diguhere.Min hefteya paşîn di Mijdara 2012-an de dest pê kir û berî demek
dirêj min dest bi hin guhertinên diyar di xweşiya xwe de kir, ez pir ji rûnê radizam lê ev tenê tê
vê wateyê ku ez sax bûm, demek dirêj bû ku êvara min vegere. lê di dawiyê de wusa bû, porê
min pêşkeftinek mezin bû, ew dîsa bibiriqî û ne zirav bû û ne ket." Wendy

“Rûnê di 5 saetan de gota min qenc kir.Li ser vê yekê ye!ÊDÎ ÊŞ BIKIN!” Michael

"Ez wê ji bo dermankirina bandorên neyînî yên birînek mêjî û hem jî êşa kronîk li seranserê laşê
xwe bikar tînim.Stres nîşanên min xirabtir dike lê marijuana ji min re dibe alîkar ku ez bi stresê
re pir bi bandor mijûl bibim.Ew hem hişê min û hem jî laşê min aram dike û dihêle ku ez çêtir
balê bikişînim ser karan û aciz nebim, aciz nebim, nefsbiçûk, depresyonê, hwd.Ez dibînim ku ew
hestiyariya min baştir dike û bersivên min ên li ser teşwîqên derveyî bêtir pîvandin û bisînortir in
ji kiryarek impulsive.Ez hêvî dikim ku ev agahdarî ji we re bibe alîkar.Ez ne xwediyê lîsansê me
û bi min re buxtanan kirin û min wek narkotîkê bi nav kirin.Ev bi serê xwe depresyona min dixwe
û nahêle ku ez baş bibim û vegerim ser karê xwe." Fred

“Va ye ku bi giştî rûnê heşîşê ji min re çi kiriye.Di çar salan de ez ji girtina her hebên xeman û
êşa  kujerê  (heroîn  jî  tê  de)  dûr  ketim,  min  karîbû  tenê  1/8  bigirim. throjê  du  caran  hebeke
êşê.Pişkên masûlkeyên min hene ku hîs dikin ku ez têm xeniqandin û dema ku rûnê min qediya
herî dawî min dest bi sergirtinê kir.Di heman demê de serêşên mîgrenê jî li min diqewime û
gelek nexweşiyên derûnî li  min ketine.Nizanim ku bijîjk dê çend dermanên sentetîk ji min re
bêje.Lê rûn her tiştî dike.Di heman demê de divê ez behs bikim ku min ceribandinên IQ-yê bi û
bêyî bandora rûnê hash girt.148 bi, 122 bê.Wateya wê ew jîrtir kir… hema hema heya astek
jêhatî?Dibe ku ez bi ADHD-ê re hema jêhatî me û rûnê hash rewşê derman dike?Dema ku min
dersên serhêl girt,  bê guman min li zanîngehê çêtir kir, da ku ez di dema dersê de derman
bikim.Her çi qas, rûnê heşîşê bersiva piraniya pirsgirêkên cîhanê ye.” Jimi

"Nûvekirinek din li ser girtina rûnê ji bo êşa pêhn / ling / çokan.4 roj girtina rûn bi devkî 3x rojêşa
min xilas kir  û  dîsa bi  lingê min ê rastê /  lingê /  çonga xwe ya rastê bi  tevahî  tevgerê da
min.Duh, min ji bîr kir ku doza xwe ya sibê û piştî nîvroyê bistînim û heya dawiya rojê ez bi zorê
dimeşim, movikên min dîsa hişk dibûn û ez xemgîn bûm.Ez gihîştim malê, rûn xwar û di nav 15
hûrdeman de min dest bi vegerandina wê nermbûnê kir û êş kêm bû, ling sekinî.Bi ecêbmayî ew
hemî  hişkiya  min  di  milê  min  de ji  birînek  kevn  a  ji  qezaya  gerîdeyê  ya 20 sal  berê  û  di
sivikkirina êşa milê min de digire, dûv re ew hemî êşa stûyê min ji masûlkeyên milê min ên ku
teng in û stûna min ji rêzê derdixe digire. .Ji serhişkiya milê min jî êdî serêş nema.Ev ji bo min
piştrastiyek bêkêmasî bû ku rûn digel gelek sêrbazên din ji bo birêvebirina êşê dixebite.

"Ew ne dermanek penceşêrê ye an tiştek tiştek e, lê min xwest ku Rick bizane ku hema hema
salek e ez li ser lingê xwe yê rastê ling dibim, nizanim çi xelet e û dizanim ku dr dê dermanên ku
ez nadim bide min." Ji girtina xwe rehet hîs dikim, ji ber vê yekê min tenê êş kişand.

Em di van demên dawî de bi riya hevalek, Charles, bi RSO re hatin nas kirin û me dest bi
çêkirina wê kir.Ev du roj in, min rojek çend caran/rojê rûn xwar û îro sibehê, ez ji xew rabûm û
ne lerizîm.Mêrê min di cih de ferq kir.Wî bal kişand ku rûn divê bi sêhrbaziya xwe bixebite!Spas
Rick Simpson![:)] Ez xwe xweş hîs dikim!” H

-- H. delal, spas ji bo nûçeyên xweş, em her gav dixwazin li ser wan bibihîzin.Ez ê rûn bi rûnê
tovê hepsê an jî  rûnê zeytûnê tevlihev bikim û tincture çêkim û rûn jî  bi cih bi kar bînim.Bê
guman, xwarina rûnê mifteya başbûna rastîn e û hemî rêwerzên li ser meriv çawa rûn bikar tîne
li ser malpera me ne.Daxwazên çêtirîn, JB (ji peyamek FB)

"Min du hefte berê lingê xwe şikand û ji rûn û esrarê ku ji afyonên çîyayî ye, ez bêtir rehet dibim,
tenê dibêjim Big Pharma ji min re nada dike." Michael

“Di sala 1987’an de pişta min li du cihan şikand.Heya sala 1994an bi alkol vexwariye û heb
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vedixwar.Dev ji  lotikê berda û tiştê NA û AA kir,  bû şêwirmendê narkotîk û alkolê.Êşa pişta
kronîk min kir ku dermanê êşê ji nû ve binirxînim.Ez bi LA, morf û eroînê ve girêdayî bûm.Ji bo
emfîzema xirab dest bi kişandina cixarê kir û hemî tiryak rawestand.Lêkolînên naha destnîşan
dikin ku esrar vekişîna narkotîka tiryakê kêm dike û mîlîgramên ku bi esrarê re tê bikar anîn ji
nîvî zêdetir kêm dike.Ew hemî dermanek ecêb e.:)” John

“Min di destpêka 20 saliya xwe de pişta xwe birîndar kir.Nêzîkî 2 dehsalan ez bi nexweşiya
sciatîkê ketim.Cara dawîn ku min ew giran kir 5 sal berê bû û ew ya herî xirab bû.Di heyama 4
mehan de min du qat zêde kir  ku ez hema hema gihîştim wê nuqteyê ku ez nema dikarim
vegerim û vegerim serşokê.Zêdetirî 2 mehan ez di asta êşa 10-an de bûm û neçar bûm ku li ser
textê ku li ser balîfan sekinîbû bimînim.Min nikarîbû bi qasî ku di nav nivînan de razêm xwe rast
bikim.

Jinikek ciwan ku bi kurên min re heval bû ji min re got ku divê ez esrarê bijîjkî biceribînim ji ber
ku ew alîkariya dayika wê bi MS-ya wê re kir.Min hespê wê keniya û jê re got ku ew ji  bo
nexweşên penceşêrê û mirovên ji min xerabtir e û ez nikarim jêhatî bibim.Min nizanibû lê vê jina
ciwan hinekî li ser mijarê dizanibû û piştî çend hefteyên din ji xirabûnê, ez texmîn dikim ku ew ji
temaşekirina bêçaretiya min westiya bû ji ber vê yekê wê diya xwe anî ba min da ku bi min re
biaxive.Diya wê ji min re got ku ez ê bi hêsanî qayîl bibim, ya ku min paşê kir, û ku ew ê bibe
alîkar.Wê ji min re got ku ez li ser tostê di germahiyek nizm de piçek rûnê pijyayî bixwim.Ez
bêhêvî bûm û min kir.Malbata min got ku bi qasî 15 hûrdeman piştî xwarina esrarê ez di xew de
bûm û dirijiyam...lol.

Ez serê sibê hişyar bûm, ku hinekî ecêb bû ji  ber ku ev zêdetirî  2 mehan min xewek bibîr
nexistibû, û yekem tiştê ku min dît kêmbûnek girîng a êşê bû, ez ê bibêjim ji sedî 20% û hema
hema hema başbûn di warê tevgerê de.Ez bi heyecan bûm û pir matmayî mam.Min xwarina
esrarê domand û meha pêş de ez dîsa rast radiwestim.Bi vî rengî min Rick Simpson dît.Min
tenê kanabis antî-înflamatuar Google kir û Run ji dermankirinê di hin lêkolîna yekem de bû ku
min berê li ser mijarê kir.5 sal şûnda û pişta min wisa hîs dikedivêt.Ez bi rêkûpêk esrarê dixwim
û ew iltîhaba xwe didomîne.Birîndar hêj li wir e.Ger ez bikevim kunek an tiştek ew diêşe, lê
demek dirêj hewce nake ku baş bibim û pişta min qet neêşe heya ku ez tiştek ehmeqî nekim."
Jody

"Gertîrîta min û şekirê xwîna min, fikar, depresyon û bêxewiya min rast kir. Ez dibêjim arthritis, lê
nexweşiya wê ya giran a dîskê dejeneratîf. Bi rastî ez nikarim bêyî rûn bimeşim (ev 2 sal in ku
wê digirim). Ez her 14 rojan carekê 120 narkotîkan derbas dikim. Zêdeyî salek e ku min yek heb
êşê jî  nexwariye. Min ew bi eslê xwe tenê ji bo gewrîtis û bandorên alîgirê rock girt (xewek
mezin û bê qermîçok). Ez di jiyana xwe ya herî baş de me. dapîra 45 salî. Dayika 3 zarokan."
Everglade

"Piştî ku her tiştî ji oksîkodonê bigire heya 3 salan bi kar anîna paçên fentanyl û dûv re 160 mg
morfîn rojane ji bo du salên din girt û dûv re ji min re hate gotin ku pêdivî ye ku ez pompek êşê
lê bikim, min biryar da ku bes e.Tirkiya sar rawestand (ez ê qet pêşniyar nakim ku wiya bikim) û
bi kanabis dest pê kir.Rojên ku hîna êşa wan ji kontrolê dernakeve jî, ku kêm in, hişê min jî guh
nade wan.” Michael

"Di sala 1981 de ez di MVA de bûm.Min milê xwe yê rastê jê kir.Destê min ê rastê ji nervê heta
stûna ku dirêjkirî bû felç bû.Min ji êşa xedar a ku ez dikişandim arîkariyê nedikirim.Ez ê di nîvê
şevê de bi girî şiyar bibim.Mîna ku derzî di bin neynûkên min de dihejandin û rasterast ber bi
milê min ve diçûn.Min 1'emîn 400,00 dolarê ku verastkerê sîgorteyê da min girt û pismamê min
hevalek bi MJ re bîne nexweşxaneyê.Piştî cixareya MJ-ê êş bi tevahî çû û ez dikarim vegerim
xew.Ev tê gotin.Ez difikirim ku awayê vexwarina rûnê ya Rick dê ji cixarekêşanê an vemirandinê
çêtir bixebite her çend ez ji kirina herduyan jî kêfxweş im.Badenoş." Ron

“Ez dizanim piştî tedawiyek 3 rojî ya RSO, ez dikarim birevim… bê êş!Cara yekem di 15 salan

- 94 -



de ji ber fusionek spinal ku zirarek daîmî ya nervê û êşa domdar hişt.Kapsulên ku bi rûnê gûzê
hatine vedan jî pir baş dixebitin.Ji dema ku dest bi rejima kapsula rûnê kir, ne hewesa min hebû
û ne jî min Percocet xwe girt.Tewra bi girtina kapsulan xwesteka cixareya marijuana jî qut kir.
Terry

"Nûve bike, omgosh!Min bi kurê xwe re şer kir!Min her dem bi kurên xwe re şer dikir, nemaze
kurê xwe yê piçûk.Bi rastî bi salan min nikarîbû bi wî re şer bikim!Ew niha 22 salî ye, ez 52 salî
me.Ji ber êşa li seranserê laş ji ber gewrîtisê tevgerîn pir dijwar e, pir hindiktir şerkirin!Lê min îro
kir!Û hema min ew jî hebû, lê dest pê kir, lol.Ez nikarim ji we re vebêjim ka ev çiqas balkêş e !!
Pişt re jî êşa min tune, ez xwe xweş hîs dikim!!!” Casey

"Diskê min a herniyayî heye ku zextê li demara min a sciatîk dike û dibe sedem ku êşek giran ji
binê pişta min ber bi lingê min ê çepê ve ber bi tiliyên min ve biherike.Min her çar saetan 3
îbuprofen dixwar tenê ji bo ku ez ji nav nivînan rabim û bikaribim bimeşim.Min hema du hefte
berê ji bo êş û iltîhaba rûnê dest pê kir.Ez naha hewcedarê îbuprofenê nakim, ez ji ya berê çêtir
radizam,  hevkarên  min  li  ser  hestên  min  ên  çêtir  û  bextewariya  giştî  şîrove  kirin.Ez  BAŞ
HISTIM!” Jennifer

“Tevî ku we kanserê tune be jî,  li  ser parastina pêşîlêgirtinê di laşê xwe de bifikirin.RSO di
mîqdarên piçûk de rojane tê bikar anîn.Hûn destûrê didin laşê xwe ku li dijî her cûre vîrus û
xeletiyên nebaş şer bike.Ev 15 sal in min "bijîjkê lênêrîna seretayî" nedît ji ber esrarê û hemî
taybetmendiyên wê yên dermankirinê.Çi bi min re xelet dibe bila bibe, RSO yek ji yekem tiştên
ku ez digihîjim e.

Bi xatirê te, min 3 caran pişta xwe şikandiye.Li şûna vertebra û dîskên L-4 daket S-2.Diviya bû
ku stûna min ji nû ve bi qada pelvîka min ve were girêdan...diviya bû ku AC Joint min were
rakirin.Bi kansera kezebê û Hep C re mijûl dibe.Ez xwe %100 bi esrarê derman dikim.RSO di
cebilxaneya min de tenê amûrek e." Rick

“Ji bo xebata we gelek spas.Ez 25 sal in birînek stûyê spî me ku tê de heyetengasiya birîn û
werimîna  ling  û  lingên  min.Min  mîqdarek  piçûk  li  ser  birînek  xirab  a  li  ser  serê  lingê  xwe
ceriband û di nav çend rojan de ew çêtirbûnek girîng hebû.Werimandin jî ew qas xirab xuya
nake.Pirsa min di  derbarê materyalê destpêkê de ye ku beş jê hatî  çêkirin.Ew di  naveroka
rezînê de pir zêde bû û têra xwe gihîştî bû, lê ne rast rast nehatibû derman kirin û piçek bêhnek
jêhatî hebû (her çend ew cûreyên bi hêz bûn) Ma hûn difikirin ku ew ê bandorê li kalîteya giştî
ya rûnê bike?Di heman demê de, min rûnê mayî li ser germkerek qehweyê ji "çend demjimêran"
pir dirêjtir hişt û min ew bi qasî 7 demjimêran li wir hişt.Ma hûn difikirin ku ew ê li ser kalîteyê jî
bandor  bike?Hilbera  qedandî  wekî  ku  we  got  divê  xuya  dike.Mîna  rûnê  eksê  bi  bermayek
kehrîbara zêrîn a tarî.BTW, min dest bi dayîna wê ji kûçikê xwe yê pîr ê ku di êşek pir giran de
ye û li dora xwe tengav bûye.Wî jî pêşkeftinek girîng nîşan da.Dîsa spas ji bo her tiştê ku we
parve kiriye û kiriye.Ez di destpêkê de hinekî bi guman bûm, lê niha ez matmayî mam!” XXX

-- Bi tiştê ku we girtiye bixebitin, û li materyalê çêtir bigerin.JB

“Ev nêzî salek e ku min dest bi karanîna rûnê esrarê ji bo dermankirina RA xwe kiriye û ez
berdewam dibînim encamên erênî û bi dilpakî dikarim bibêjim ku li gorî min RA min di remisyonê
de  ye.Di  heman  demê  de  çend  bandorên  din  ên  erênî  yên  wekî  kêmbûna  giraniyê,  asta
tansiyona xwînê ya normal (tansiyona xwînê bi 30 xalan daket) rêjeya nebza di navbera 50 û 60
BPM de, nema depresyonê, û ya çêtirîn ji hemî dermanên bi reçeteya jehrîn. Tom

"Niha ez dikarim piştî şiyarbûnê tavilê ji nav nivînan derkevim li şûna ku hîs bikim ku ez 90 salî
me.Hevgir  pir  hêsantir  tevdigerin,  êdî  êşê  nakişînin.Hin  dermanan  ji  bo  qenciyê  dûr  bikin!
Nebatek bi rastî ecêb e ku pêdivî ye ku dev ji sûcdarkirina BAD-ê berde. Carol-Ann

"Ez bawer dikim ku ew nûjen e ku laşê me ji nû ve ava kirin û saxbûnê jê re lazim e, ez ji
gewrîtisê cefa dikişînim, wê êşê sivik kir û nermbûna destên min salek berê nû kir, min nekarî
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bêyî êşek giran jî binivîsim.Yanî êdî destên min normal û nerm in, dîsa ez dikarim binivîsim û
bidirû.Doktorê çavê min jî şaş ma ku her gava ku ez diçim çavên min bi rastî çêtir dibin. Kelee

"Min emeliyat kirin û bêhejmar lêdanên pişta piştê li yek deverek li binê pişta min kirin.Vana
hemî bûne sedema birînek stûr ku tê hîs kirin û vertebra dişewite û ew bi rastî bi êş e.Ez gelek
êş kişandim, ji bo rehetiyê bêhêvî bûm.Ji ber vê yekê, Gayle piçek (1 dilop) RSO (rûnê esrarê) li
cîhê xwe rijand û ez li wir razam da ku ew tê de bihelim.Welê, rûn hinekî tirş bû lê ji bilî wê, min
nefikirî ku ew pir dike.Welê, 20 hûrdem şûnda, êş çû û ez heta sibê ji bîr bûm!Ez xew fantastîk
bûm û gava ez şiyar bûm, pişta min çêtir hîs kir û tevna birîn ne ew qas qalind e.Ew ji min re
hov e, lê rûn dixuye ku tevna birînên kevin dişikîne.Rûnê esrarê ecêb e û ger min çîrokên din ên
bi vî rengî nexwendibûya, ez ê bifikirim ku ez gêj bûm!” Mickey

“Dapîra hevjîna min bi  gewşeya giran heye û nikare destên xwe veke.Me bi  hin rûnê Rick
Simpson re ceribandinek piçûk ceriband û jê re got ku wê bi destên xwe veşêre.Di nav çend
hûrdeman de ji serîlêdanê destên wê dest pê kirin û çendekên din jî hatin dayîn, ew dikaribû
dîsa bê êş dest bi tiliyên xwe bike.Bi rastî pir ecêb bû ku meriv tiştek wusa diqewime." Duane

"Di  hişê  min  de  guman  tune  ku  ew  dixebite.Min  encamên  lezgîn  dît.Min  berê  plana  A
çêkiribû.Tedawiya neftê Plana B bû.Xwezî min pêşî rûn ceribanda.Ez bi salan di êşên ku ez
neçarim re derbas bûm.Min 4 saetan carekê hebên êşê dixwar.Tenê du hefte ji dermankirina
rûnê derbas bûne lê ez xwe pir çêtir hîs dikim.Bikaranîna ava alkaline jî.Êcêb!!!" James

"Rick Simpson Oil taybetî ye.Min bi salan ji bo birêvebirina nîşanên êşê Cannabis bikar aniye lê
tenê bi zorê nîşanên xwe vedişêre.Min zanibû ku birîna min tam baş nebûye.Dema ku min dest
bi girtina rûnê Rick Simpson kir, min berê hewl dabû ku ez êkstraktên cûda yên ku ji esrarê
hatine çêkirin bixwim û wan hemî jî hin bandorên kurt-kurt hebûn, lê wê hingê dê min hîs bike
yan bilind an şewitî an jîew ê bi têra xwe dirêj neke.Min tu carî xwe bêkêmasî hîs nekir.Min
tewra hilberek ku wekî Rick Simpson Oil ji min re hatibû firotin ceribandibû ku nebaş û bêbandor
bû - hay ji ekstraktên kêmkalîteyê yên ku dê tiştek nekin û ji vê yekê dilteng nebin ji ber ku
peymana rastîn bi hêsanî tê gotin, mûcîze.Min bi lez û bez mîqdarên opiyatan dixwar.Rûnê Rick
Simpson di vegirtina afyonan de dibe alîkar lê ew bi serê xwe jî êşkêşek pir xurt e.Ew tevahiya
rojê dom dike û ez êdî  ji  doza ku ez digirim ferqên zêde an aliyî  nabînim.Ez dikarim wekî
mirovek bê êş pir zêde bikim û ez dikarim hestiyar bikim ku tevgera min zêde dibe û ez dizanim
ku ez sax dikim.Bi rastî tenduristiya min a giştî nebawer bû - min her gav gelek nexweşî an
enfeksiyonan  derbas kir  û  ji  dema ku min  dest  bi  vê  rûnê kir  xwedî  fatûreyek tenduristiya
berbiçav a paqij e.Ez naha dîsa diçim dermanên xwe yên tiryakê di heman demê de ku hîn
baştir hîs dikim.Di vê navberê de min carinan cûreyên din ên jêgirtinê yên wekî rûnê hash an
xwarinê ceriband.Ez dibînim ku rehetkirina êşa ji rûnê Rick Simpson ji her esrarê din, çi were
xwarin an çixare, bi hêztir e.Ew di lîga xweya kêmkirina nîşanan de jî li gorî jêhatiyên mûma
kanabisê ya herî bihêz e.Ez niyeta min heye ku rojekê êdî bi tevahî dev ji tiryakê berdim." Mike

“Ez vê rûnê bikar tînim.Min dîstrofiya masûlkeyê heye û pirsgirêkên min ên tenduristiyê yên
domdar ji Sendroma Stevens Johnson / TEN hene.Ev kar dike.Ew ji HER dermansaziyek li sûkê
çêtir dixebite.Ew ewle û bandor e.Ez ê nikaribim bêyî wê kar bikim.Ew dihêle ku ez hilberdar
bim.Ez tam wext dixebitim.Berî ku ez rûn bigirim, ez li ser dermanên erkê giran bûm ku tiştek
nekir lê min veguherand zombîyek bi gelek bandorên alîgir.

Ji bo qedandina "rant"a xwe, bila ez vê yekê bibêjim: Ji yên ku bawer dikin, ravekirinek hewce
nake.Kesên ku nakin, tu ravekirin têra xwe baş nake.Ez delîlek zindî ya bandorkeriya vê me.Û
pêwîste ev yek qanûnî bê kirin û ji her kesî re were peyda kirin.” Laurie

Nexweşîya şekir
"Rûn pankreasê nû dike û, bawer bikin an nexwazin, wê hingê gelek caran dest bi hilberîna
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însulînê jî piştî çend salan bêçalaktiyê dike.Gelek nexweş dikarin piştî çend hefteyan li ser rûnê
kişandina însulînê rawestînin.Rûn di heman demê de dibe alîkar ku hemî pirsgirêkên din ên bi
diyabetê yên di laş de sax bikin an kontrol bikin.

Ez ê rûn bixwim û/an jî wê di suppository de bikar bînim.Çixarekêşî an vemirandin jî dikare bibe
alîkar ku asta şekirê xwînê kêm bike, lê dema ku bi xwarkirina rûnê re bandor têne berhev kirin
pir kêm in.Ez ê rûnê ji bo birînên diyabetê bi cih bixim, bi tenê rûnê bipêçim, bi benderekê pêça
û vê yekê her sê rojan carekê dubare bikim heya ku ulser sax bibe.Ez ê rûnê tovê hepsê bi
ekstraktê re tevlihev bikim û wê ji bo masajê bikar bînim, ku dê gera xwînê pêşve bibe û bibe
alîkar ku pêşî li werimandin û nerehetiyên din bigire.Ez ê tovên kenê û rûnê tovê hepsê jî têxim
nav parêza xwe.JB"

"Tîpa du hema hema çûye, hema hema ji hemî dermanan, bi wê re bi sarcoidosis re şer dike,
ew dixebite." Jeff

"Rûnê gûzê di heman demê de alîkariya aramkirina asta şekirê xwînê di Diyabetê de jî dike!!
Xwediyê dikana min a herêmî ew ceriband û ew mîna dilşewatiyek wî got !!Ew di heman demê
de ji hêla derûnî ve pir çêtir hîs dike [zêdetir enerjî] û giraniya xwe jî winda kiriye !!Hemû baş!!"
Robin

"Şekirê  xwîna  min  gêj  diçû  (heta  400+--  bi  mehan  -  pir  xeternak)  û  bi  rastî  min  ji  nav
derdixist.Min li pişt çerxê serê xwe dihejand - ji ber vê yekê min ajotinê rawestand - tiştên pir
xirab!Belgeyan jî firîna NY li min qedexe kirji bo Noelê dayika xwe bibînim.

Welê - belgeyan yek însulîn ceriband, dûv re du - bi tevahî tiştek nekir.Loma - di dawiyê de min
ji wan re got - bes e !!Ez li ser rûnê diçim (min qet ji belgeyê re negot ku min berê wiya kiriye) û
min doza xwe her 2 demjimêran zêde kir.Baş e - we texmîn kir - pozê şekirê min vegeriya asta
normal.Doktorê min yek ji  wan xortên Harvardê yên dilşewat  e  -û ew matmayî  maye.Ji  bo
barbaran yek gol !!!!Ji ber vê yekê - naha me dozek bi tevahî belgekirî ya Diyabetê heye ku tê
de jiyanek xilas bû - Ez!!!!!!-- :)” Janet

"Guhertinek dramatîk, ez hema hema hemî însulînê qut im.Car carinan ez ê neçar bikim ku
Lantus, demek dirêj bikar bînimînsulîn tevdigere, lê ne pir caran.Min ji ber gelek sedeman dest
bi karanîna RSO kir, lê yek di wê hêviyê de bû ku ez bikaribim însulînê derxim û di dawiyê de
asta şekirê xwînê ya domdar bibînim.Min rojê 300 yekîneyên Novolog, însulînek demkurt, û 200
yekîneyên Lantus, û 4 hebên Metformin bikar dianî.Ez hîn jî li ser heban im lê ez dikarim bi wê
re bijîm ji ber ku êdî neçar im ku însulînê bikar bînim.Êdî rojê 6 û 8 caran zikê min bi derziyê ve
girê  nade!Kontrolkirina  asta  şekirê  min  hêsantir  e  û  ez  êdî  xwendinên  di  2  û  5  sedan  de
nabînim.Di  heman demê de ez êdî  asta şekirê kêm a dramatîk  a salên 30-an nabînim.Ew
şandek Xwedê bû û yekem tiştê ku bi rastî şekirê min di asta xwe de girt. Dena

“Asta şekirê xwîna min a beriya Diyabetê ji 140î derbas bû û niha ez gihîştim 100î.Berî ku hûn
rûn bikin, xwîna xwe kontrol bikin, bi qasî 10 hûrdeman bidin û dîsa kontrol bikin û ew ê pir
dakeve.Carekê min ew qas tişt kir ku min neçar ma hindek Gatorade vexwim da ku ez paşde
biçim. Michelle

"Ez nexweşê şekirê girêdayî însulînê me û bi yek 60 gram rûnê rûnê, ez rojane ji 100 yekîneyên
însulînê derketim 50 yekîneyên însulînê." Leslie

"Wê astên min bi tevahî hevseng kiriye.Ji min re "METFORM" hat dayîn ku ez bi devkî bixwim û
ji ya yekem û vir ve qet heb nexwarim û ez dîsa ji xew rabûm û fikirîm, "Na, rûn zêde bike naha
ku min teşhîsa şekirê tip II heye." Asta min di navbera 3.4 û 7.2 de derbas dibe.Ya herî bilind a
ku min karîbû asta şekirê xwe zêde bikim 8.1 bû piştî ku bi rastî torbeyek şêraniyê di nav de
çîkolata wekî ceribandinek xwar.Min rûnek zehf piçûk kir dema ku min ew daxist 8.1-ê û dest bi
kontrolkirina  astên xwe her  10 hûrdeman kir  da  ku bibînim ka ez  dikarim wan dakêşim.10
hûrdem piştî rûnê ez daketim 7.3 û dema ku min di 20 hûrdeman de ceribandin piştî rûn min
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daket 4.8. Michelle

"Ez  tenê  dikarim  dozên  piçûk  ên  rûnê  bikar  bînim.Ew  dibe  sedem  ku  ez  bi  tevahî  hêza
hîpoglycemiyê bibim.Lê ev tiştek baş e ji ber ku min heşt sal berê bi 45/10 şaneyên însulîna
dirêj û kurt dest pê kir.Min li ser nexweşiya xweya nû hin lêkolîn kir û marijuana bi domdarî wekî
dermanek xwezayî digel biharatên din ên mîna darçîn derket holê, ji ber vê yekê min dest bi
karanîna kelûpelên haş kir heya ku rûnê "rastîn" peyda bû.Ew qas bi hêz bûn, min digot qey ez
ê bimirim cara yekem ku min kepçeyek haş xwar.Ne ku behsa dozek barkirinê ya RSO bikin.(Lê
RSO wê demê ji bo min ne vebijarkek jî bû) Lê carek ku ew karanîna rûnê bû (di rojekê de) bû
sedem ku laşê min ji derziyên însulînê du caran rojane bibe xwedî hestiyariyek hîper û ez li ser
rêyek ku ez bijartim di rê de mam. RSO an guleyan.Min fîşekan rawestand û rûn berdewam kir.

Li gel guheztina parêz û zêdekirina çalakiya rojane (tevger) min naha 5.7 A1C heye, 60 lîre
winda  kiriye  û  êdî  êşên  min  ên  şewitandina  fantastîk  (neuropatiya  diyabetî)  nemaye.Piştî
tedawiya  çend  mehan  ez  neçar  bûm  ku  veguhezînim  tîncturên  glycerin  û  alkolê  û  tenê
dermanên rûnê salane bikim.Ji ber ku şekirê min dest pê kir pir kêm bû.

Ew  xwedan  kapasîteyên  başkirina  diyabetê  ya  ecêb  e.Meriv  çawa  kanabis  li  ser  pergala
endokrîn a laş dixebitîne divê were zanîn û bi berfirehî were lêkolîn kirin.Ez tercîh dikim ku salê
mehekê li  ser  dermankirina neftê bimînim ji  730 şûşeyên DNAya berazan a ku bi  genetîka
guhertî ne.Ez cûrbecûr nebatên sativa bikar tînim da ku rûnên xwe derxim û tincturên xwe jê
çêkim.Ew ji bo nîşanên min çêtirîn dixebite.Min indica ceriband û min not kir ku ez tenê nikarim
fonksiyonê bikim û dixwazim bêtir bixwim û her dem xwe sar hîs bikim.Sativa metabolîzma min
û rêjeya dilê min lezand, îşta min tepisand û kir ku ez xwedî kenê hîsterîkî (bandora min a alîgir
a bijare).

Ger şekirê we zêde ye, bi dozên domdar ên kêm dest pê bikin.Hûn hîn jî dixwazin ku hîs bikin
ka bi laşê we re çi diqewime.(Pirsgirêkek ku min hebû ew bû ku nizanim ez ji rûn an şekirê kêm
gêj bûm, ji ber vê yekê hûn ê di meha yekem de hin ceribandinên ceribandinê derbas bikin heya
ku hûn zanibin ku hûn çi hîs dikin).Û hûnê bibin mirovekî pir tî.Av bi van dermanan re hevalê we
ye.Zêdebûna şekir dibe sedem ku hûn her dem tî bibin û rûn jî wisa dike, lewra vê yekê jî li ber
çavan bigirin.

Û di destpêkê de ji kêmbûna şekirê xwe zêde xem neke.Ew ne mîna daketina însulînê ya bi
zorê ye.Rûn tenê diçe hundur û tiştê ku ez jê hez dikim bawer bikim dike ji ber ku hemî organên
we dest pê dike û ew di encamê de ji wan re dibe alîkar ku xwînê paqij bikin û ew jî têkiliyek
mezin bi pergala nervê re heye û ez bawer dikim mêjiyê we hestek çêtir ji laşê we re heye. bi
van kanalan re û dizane ku hemî şiyanên xwe yên saxkirina xwezayî bişîne parçeyên streskirî.
(Di rewşa min de pankreas, gurçik û xwîna min.) Naha ji bîr mekin ku ew tenê teoriya min e û ez
ne zanyar im, ez tenê li ser wê yekê diaxivim ka ew çawa ji min re dixebite û awayê çêtirîn ku ez
bandorên wê mentiqî dikim.Baş e ku hûn rojnameyek bigirin û bi rêkûpêk vekolînên tenduristiyê
û  xwînê  bikin  da  ku  pêşveçûna  we  nîşan  bidin.Gava  ku  A1C-ya  we  were  kontrol  kirin  û
fonksiyona gurçika we çêtir be wê hingê hûn ê zanibin ku hûn li ser riya rast in û wê hingê ew
tenê di wê astê de ye ku hûn ê tê de bixebitin û ew bi tu awayî bi qasî gihîştina wir ne bi hêz
e.Bi îhtîmalek mezin ew ê hewce bike ku tenê dozên domdar kêm û guhartinek xwarina jiyanê
ku bi diyabetî jê re ne xerîb in hewce bike.(Nêzîkî şeş mehan min girt ku ez ji A1C-ya 11-ê
dakevim 7-ê û çend guheztinên din di parêz û werzîşê de ji min re derbas kir ku wê bigihînim
rêza 5-an.(Lêgerîna avê bandorek kêm e û ji bo min bi heybet xebitî). Anthony

"Ez rojê 1 gram rûnê ji bo neuropatiya periferîkî ya dejenerasyonê ya giran bikar tînim û rehetî
ecêb e!" Laurie

"Mêrê min bi salan esrarê û rûnê RSO di van demên dawî de, ji bo şekirê xwe vedixwe.Ew ne
tenê şekirê xwîna wî  sabît  kiriye,  lê  di  heman demê de Nexweşiya gurçika wî  ya Kronîk jî
BİXWÎNE.Ew bi qonaxa 3 CKD re hat teşhîs kirin û wan ew danîbûn ku di navnîşa bexşên
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gurçikê de were tomar kirin.Wî dest bi vexwarina tinctures û rûnê RSO kir û naha ew di qonaxa
1 CKD de ye.Bijîşkan jê re gotin ku ev ne mimkûn e.Me ji wan doktoran xilas kir û yekî nû peyda
kir!Nefta RSO di heman demê de tansiyona wî jî kêm kiriye, anemiya wî û Retînopatiya wî ya
Diyabetî  stabîl  kiriye  (diviyabû  ku  ew  heya  nuha  bi  tevahî  kor  bûya,  dibêje  Dermanê
Rojavayî).Spas ji Ruhê Mezin ji bo nebata xweşik a Cannabis û her tiştê ku ew peyda dike !!
Spas Rick Simpson ji bo ku agahdariya li ser meriv çawa rûnê bingehîn Cannabis çêdike û
şahidiyên kesên ku dikin peyda kir!” Julie

"Hevjîna min tîpa 1 heye û xwarina piçek rûn dibe alîkar ku asta şekirê wê aram bike.Ew bi rastî
diyariyek e…” Spaceleaf

"Ez rojê 4 metformin û 4 diamicron dixwarim, şekirê xwîna min piştî ceribandinek bilez a 12
saetan 12% bû.Bijîşkê min, ku hinekî bêhêvî xuya bû, got, "Belê, ez texmîn dikim ku hûn ji bo
şekirê  xwe  bêtir  hewceyê  hebên  ne."  9  meh piştî  dermankirinê.Hemî  nîşanên  min,  gurçik,
gewrît, kolesterol, tansiyona xwînê, hemî li ser rûn û ji heban çêtir in.Ev mûcîze ye.

Hefteya 6emîn a dermankirinê şekirê xwîna min mîna kevirek daket.Şevekê ez ji xew şiyar bûm,
şekirê xwîna min ji  %4, %3,2 bû.Min dev ji  girtina 8 hebên rojê berda ku min ji  bo şekir 2
dixwar.Ev 17 meh berê bû.Bi tevahî ez rojê 15 heb dixwarim, niha tune.Ji ber vê yekê, Michael,
dermankirina asta dermankirinê bikin.3 meh, 60 gram [rêberên li ser malpera Rick bişopînin],
şekirê we dê ji holê rabe." Peter

"Rûnê kanabis tekane tişt e ku dê êşa neuropatiya min rawestîne.Tewra Oxycontin nekaribû
mîna ya CBD ya di rûnê esrarê de ku di kemek tevlihevkirî de ye, hemî êşê rake.Ew nebatek
ecêb e ji bo her cûre karanîna bijîşkî, û di dawiyê de mirov wê nas dikin." Fetter

"Rick bi nerasterast ez ji çarenûsek ji mirinê xirabtir xilas kir piştî tiştê ku min bi pisporên dil re
derbas kir.14  meh,  li  ser  22  ceribandinên  cûda li  4  nexweşxane û  navendek  derman."Hûn
senaryoya herî xirab in, 1 aliyek dilê we miriye, dibe ku hûn hewceyê veguheztina dil bin." Paşê
piştî 14 mehan êdî nekarîn ceribandinan bikin, baypas kirin.

2 sal şûnda ez çûm ji bo şopandina dijologekî nû yê ku got, “Tu zirara dilê te tune ye, kê ji te re
gotiye ku zirar heye û qeyrana te derbas bûye?Ev ne rast e.” Ez ji bo şirikê hat lîstin.Ji ber vê
yekê gava ku doktor ez şandim cem pisporê diyabetîkê yê ku ez şandim cem pisporê gurçikan,
ez ê di bankek berfê de xewê bikim û paşê biçim.tiştekî wek pisporên tenduristiyê dîsa.Paşê rûn
tê.Niha ez ji 20 salên dawî saxlemtir im.” Peter

“Ez jineke 79 salî me û li Fransayê dijîm.Ez dixwazim ezmûna xweya kesane ya bi rûnê hepsê
re  bi  we  re  parve  bikim.Mêrê  min  Jerome çend  meh  berê  ji  ber  ketina  dûvik  û  lingê  min
şikestibû.Ji wê gavê ve her tişt xelet bû, êşek mezin kişand û êşek bi hêz li ser wî bû.Neviyê min
ji min re got ku ew dermanek xwezayî ya pir bi bandor dizanibû ku dikare di vê rewşa bi êş de
alîkariya te bike.Em rûnê hepsê di  birînên wî  yên saxkirî  lê  werimî  de bikar  tînin,  û rojane
rêjeyek hindik bi devkî didin.

Divê ez bibêjim ku başbûn ecêb bû, lê tiştek din heye ku hûn hewce ne ku hûn zanibin, mêrê
min demek berê ji bêhêziya erektilê dikişand, ji ber vê yekê min biryar da ku ji bilî rûn bidim, wê
li penîsê wî bidim, encamek herî ecêb bû. ya ku min di tevahiya jiyana xwe de dîtiye, naha mêrê
min bi tevahî jêhatî ye ku rojê çend caran seksek tund bike, zêdeyî mezinahiya penîsê wî ku pir
zêde bibe li gorî mezinahiya ku min mêrê xwe yê ciwan bûm.Dibe ku ji bo kesek temenê min
neasayî xuya bike ku vê şahidiyê bide, lê ez difikirim ku tenduristî bi qasî jiyanek cinsî ya baş
girîng e.Spas Rick.” Rochelle

-- Spas dikim, Rochelle.Erê, tenduristî bi qasî jiyanek cinsî ya baş girîng e, û erê, rûn tenê tiştê
ku we diyar kiriye dike.JB

"Kîjan cure alîkariya bêhêziya mêr dikin, JB?Divê mêr vê yekê bizanibin...” Tomas

- 99 -



-- Pirseke baş e, Tomas.Tenê biçin malperek vekolîna zirav û li cûreyên bi bandorên aphrodisiac
ên hatine ragihandin bigerin.Dûv re hindek bidest bixin, bi cixarekêşanê biceribînin û heke hûn ji
bandorê hez dikin, rûnê çêkin û bikar bînin.Li ser her tiştî ev e.Hin çerez we ji yên din hornitir
dikin û hin berhevokên zirav dê ji berhevokên din ên çerez an rûn bi bandortir bin.Tiştê ku ez
dikarim vê gavê bibêjim ev e.Rûnê biceribînin, heke ew bandora ku hûn lê digerin tune be, heya
ku hûn ya rast bibînin, perçeyek din çêbikin an bistînin.Divê wisa be.JB

"Ji ber neuropatiyê lingên min ji her deh salên dawî çêtir hîs dikin." Leon

"Ez ê bibêjim ku şans ev in ku pirsgirêkên tenduristiya derûnî berî her karanîna kanabisê hebûn;
ku nerehetiya nexweşiya derûnî ew hişt ku hewl bidin û xwe derman bikin.Min C-PTSD heye, û
ji  (kêmtirîn)  12-an ve di  nav girêdana çalak de bûm heya ku ez di  33 saliya xwe de paqij
bûm.Yanî 5,5 sal berê.Min hema hema her dermanê ku min dikaribû ceriband ji ber ku min xwe
"rast" hîs nekir. Paqijbûn ji bo min tê wateya dermanên derûnî û rehabîlîtasyonê û çend sal
dermankirinê.

Piştî ku salek û piçek berê kanabis (dîsa) dît, û wê ji bo pirsgirêkên dîskê bikar anî, ez şok bûm
ku min dît ku êdî hewcedariya min bi çend dermanên derûnî yên ku min bi kêmî ve 3 sal digirtin
nema.Di heman demê de demek kin berî ku ez kanabisê bijîjkî keşf bikim, bi nexweşiya şekir 2
re jî hat teşhîs kirin.Ew encamek rasterast a hin dermanên derûnî bû!Naha şekirê xwîna min bi
rêkûpêk heye, û ez dixebitim ku di nav 2 salan de 2 dermanên paşîn (antî-depresyonên ku divê
hêdî hêdî ji şîr werin derxistin) bihêlim." Jenn

"Di heman demê de nexweşiya şekir 2 ya min jî hebû.Bikaranîna kanabisê ya rojane hişt ku ez
dev ji karanîna çend dermanên bi reçete berdim ku bi rastî min ji hundur ve dikujin.Vê guherînê
enerjî û hestek zelal a ku min demek dirêj nebûbû da min.Zêdebûna enerjiyê tê vê wateyê ku ez
bi rastî DIXWAZIM ku biçim meşê.Min dest bi çûna dersên aquafit kir.

Di parêza min de çend guhertinên hêsan çêkir.Guhertinek ev e ku min dest bi xwarina bêtir
kanabis kir.Bi gelemperî di forma çîkolataya ku bi rûnê gûzê bi esrarê ve hatî çêkirin (rûnê super
saxlem, ji bo detokskirina kezebê û arîkariya kêmkirina giraniyê pir bikêr e).

Di sala yekem a karanîna rojane ya esrarê de, min hinekî zêdetirî 40 lîre winda kir.Min piçek
paşde girt, lê ezEz qet ji vê yekê ne xema me ji ber ku ez dizanim ku ez van demên dawî hinekî
di  bin  stresê  de  me,  û  ku  bi  karanîna  (nemaze  xwarina!)  kanabisê  rojane  laşê  min  dê  bi
kêfxweşî xwe biparêze, mîna ku ew hatî sêwirandin. Jenn

“Ez nizanim te bi vê yekê dizanibû yan na, lê di sala 2011an de nexweşiya şekirê min xirab bû,
rojekê  ji  gurçikên  min  12  gram  proteîn  diherikî  çokên  min  ewqas  diêşiyan  ku  ez  bi  zorê
dimeşim.Tendonên  ku  min  di  sala  85-an  de di  hipê  xwe de  çirandin,  bi  êşek  hema hema
bêtehemûl vegeriyan.Ez 220 lîre bûm.Bijîşk ez şandim cem pisporekî diyabetê û wî jî ez şandim
cem pisporê gurçikan.Min êdî nedikarî gîtarê jî lêxim.Min dev jê berda.

Min hin lêkolîn kir piştî ku mike li ser vê postê ji min re got ku zilamek bi navê Rick Simpson
komek mirovên penceşêrê bi rûnê pozê derman kir.Ez bs fikirîmlê min lê nêrî.Û fêhm kir ku ew li
ser şekirê şekir 2 jî dixebite - tiştê ku min hebû.

Min rêwerzên Rick Simpson ên ku wî li ser malpera xwe hene şopand ka meriv çawa wê çêbike
û çiqas bigire hwd.min nexweş kir, min digot qey ez bi grîpê ketim, min berdewam kir, û li dora
hefteya 6emîn asta şekirê xwîna min daket, min dev ji girtina 8 hebên rojê berda û şekirê xwîna
min di hedefê de ma.

Min 30 lîre winda kir, pişta min ew qas xirab nebû.Ez ji bo muayeneya 3 mehan ketim hundur û
doktorê min bi çeneya xwe vekirî li wir rawesta bû.Hemû jiyana min normal bûn.Ev 2 sal berê
bû, ez 173 lîre me şekirê xwîna min hîn normal e bê heb min testa mîzê ya 24 saetan din kir da
ku bibînim ka gurçikên min çawa dikin herî zêde ku ez dikarim ji doktorê xwe derkevim ev bû
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"Ez nizanim çima te gurçik pir çêtir bûne." Heya ku ez zêde nekim di çokê min û pişta min de êş
tune, lê piştî çend rojan ew vedigere rewşa normal.Ez êdî bi zehmetî çixareyê dikişînim, ez ji
cixareyê hez nakim.Tiştê ku rûn li min kir ev bû.” Peter

"Ne  bawer  im  ku  hûn  min  bi  bîr  tînin,  ez  ji  bo  neuropatiya  giran  a  idiopathîk  1  g/roj
digirim.Rojekê jê re tê gotin High Noon, Rick û Janet ji min re got ku ez piştrast bikim ku ez te
nûve bikim…3 meh derbas bûn û ez îşev matmayî mam...li ser text rûniştî, ji nişka ve fêhm kir
ku kûçikê min di binê min de ye, min ew ji bo kengê, bi pişta golikên xwe re hembêz kiribû, ez
nizanim.Û EW HES NARM !!!Di van 10 salên dawî de SÊ prosedurên neştergerî yên li jêr çoka
min  bêyî  bê  anesteziyê  kirin,  ji  ber  ku  min  nedikarî  wê  hîs  bikim.Yek  ji  wan  emeliyatan
BÎYOPSÎYA NERVÊ SURAL bû!EV şok û heyran e gel!!” Laurie

"Ronê RSO ji bo min ecêbek wusa bû, min karîbû dîsa bixwim, êşa min heya niha tê derman
kirin, û narkotîk tune, gelek pirsgirêkên min hene, pir jî nave, narkotîk girêdanên min ên ku hene
westandine." zikê min bi hev ve zeliqandî, heta ku astengiyek min çênebe, bijîjk tiştek nakin,
heta du roj berê, 4 roj li ser RSO, min ji xeynî şilavan tiştek nedixwar, sandwîçek penîrê biraştî û
duh nîvek tun sandwîç, bijîjk nikarin tiştekî ji min re bikin, ji ber vê yekê ez bi tena serê xwe me,
giraniya min 110 lîre ye û ew ji bo min ne giraniya min normal û ne jî tendurist e, min daketiye
98an, bi dermanên wan, wan kir Min bi xwarina kevçîya çayê bîne, 24/7, delal, ez tercîh dikim
xwarinên mîna ku me dixwest em bixwin...Riweka ku Xwedê daye me azad bikin...” Joyce

"Rastî.Asta şekirê xwîna min naha di rêza normal de ye û min rojê 2000 mg Metformin kêm kir û
naha nêzîkê glutenê dixwim û li parêza xwe temaşe dikim.Ne crap bê rûn, an parêza parêz, an
xwarinên Weight Watcher ên cemidî jî tune.Ma we naveroka sodyûmê di wan xwarinên cemidî
de dîtiye?Acizker!" Cheshire

-- Dema te li ser rûn ceriband, te ji tama wan xwarinan hez kir?JB

“Min berê ji wan hez nedikir, lê ji rûn an jî temenê min ve, ez hestiyar bi glutenê bûm.Zêdetir
mîgrenên  min  hene,  bêtir  fîbroyên  fîbro,  pizrik,  kezebên  mîdeyê  hene,  ku  ez  çend  navan
bikim.Bi ser de, sodyûm min mîna balonê diwerimîne.Ji ber ku ez bi giranî bûm bikarhênerek
esrarê û bi rûn re, ez naha bêtir hefs, fêkî û sebzeyan, kêmtir rûn, kêmtir giyayên li ser xwarinê
dixwim.EZ JÊ HEZ DIKIM!Lêbelê, yaXwarinên têkildar ên glûtenê yên mîna makarona û nan, ez
hez dikim bê ka li ser rûn an na.Encam ev e ku laşê min jê hez nake û ez bi vê yekê baş im."
Cheshire

"Silav Greg, li ser mîzdana min fatûreyek tenduristiya min a paqij heye.Ji ber vê yekê bijîjk bi
saya Kemo dibêje.Dibêje ez niha di remisyonê de me.Lê Rastiya meselê ev bû ku min bi tevahî
19 gram RSO ji 13ê Cotmeha 2012-an û pê ve û roja Pêncşemê 19-ê Kanûna Pêşîn, 2012-an
dest pê kir.Ji bo pençeşêra pençeşêrê di nav prostata xwe û mîzdana xwe de çûm û naha ji
kansera  mîzdana  min  re  bi  tevahî  xilasbûnek  heye.Hemû  pembe  saxlem  û  tu  nîşanek
penceşêrê.Bijîşkê min dibêje ez dixuye ku min berê qet penceşêrê nedîtibû.Ew matmayî ma ku
ez çiqasî baş xuya dikim.Ez hîn jî şerê van narkotîkan dikim û dizanim ku RSO dikare ji min re
bibe alîkar ku ez ji van hebanan derxim berî ku ew min têxin hundur.Hîn jî hêvî dikim ku kîstên
min di her gurçikên min de, rast û çep, kêm bikin.

Dermanên xewê yên min van çend mehên dawîn pir hatine qut kirin û ez jî naha ji Cymbalta
xwe TEMAM rawestiyam û Baclifin, Lyrica û OXYCOTIN-a xwe jî kêm kiriye û hîn jî hewl didim
ku bi tevahî ji wan derkevim, ku bijîjkên xwe matmayî dihêle ku ez çiqas zû Ez paşde dibirim û
ev ê çawa şansek bide min ku ez hinekî JIYANA NORMAL bibim.

Ez ji cixarekêşana marijuana bijîjkî re rêz dikim ku min di vê beşa narkotîk a jiyana min de zindî
dihêle.Bijîjkan berî demeke DIRÊJ ji  min nivîsandin.Vê RSO hişt ku ez dest bi giraniya xwe
bikim piştî ku di Cotmeha paşîn de 135 bi 6 ft dirêjî ketim dest bi giraniya xwe bikim û ez naha
giraniya xwe 149 dikim -- ew 14 lbs GAIN e, tenê dema ku min RSO digirt.Pişta min a hişk ji êşê
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sist bûye û di van çend mehên dawî de jî min bêtir liv û tevgera min hebû.

Arthritis psoriatic di lingên min de jî kêm bûye û ez dua dikim ku êdî di lingên min de guleyên
steroîdan nekevin û heman dua ji bo pişta xwe jî dikim û her weha guleyên steroîda epiduralê
ya paşîn a paşîn di pişta min de payîza borî bû û hêvî dikim êşa min astên xwarê bimînin da ku
rê li ber çênabe.

Bijîşkê min dibêje laşê min êdî nikaribe (Heke EZ BIXWAZIM BIJÎ) fîşek û heban ji bo kalîteya
jiyanê bazirganî bike.BULSHIT, EZ DIBÊJIM.RSO bistînin da ku ji hemî nexweşiyên xwe re bibe
alîkar û dermanê êşa xwe kêm bike û kanserê herheyî bikuje.Min pir negirtiye û ne pir dirêj e
ger ew dikare di demek wusa kurt de ji min re vê yekê bike, tenê bifikire ku gelo tevahiya cîhan
dikaribû vê yekê bizanibe.Şîfa Xwedê !!!” Tony

“Bavê min 6 meh berê bi pençeşêra pankreasê ketibû.Di dema kîmoyê de ew li gurçik û pişikan
belav dibe.Li her derê lekeyên wî derketin û ew pir zû xirab dibû.Min li ser rûnê xwend û biryar
da ku wî tiştek winda nekir.Me hinek çêkir û ew sê meh in her roj li ser e.Encamên lêgerînê duh
derketin.Doktor  matmayî  ma.Penceşêra  pankreasê  kêm bûye  û  deqên  din  bi  tevahî  winda
bûne.Bavê min pir çêtir e.Ne gêjbûn, giraniya xwe zêde kiriye, êdî tevahiya rojê xew nake û dîsa
li derve ye.Bi rastî ecêb.Em li ser heyvê ne." Lisa

-- Baş e, Lisa, lê ji  kerema xwe êdî skanan tune, tenê rûn.Hûn bi rastî ne hewce ne şanek
kanserojen e ku hûn bibînin ku ew baş dike.Mîna ku hûn dibêjin, we tiştek tune ku wenda bikin,
ji ber vê yekê vê lîstikê bi girtina skanerên nehewce ku bi hêsanî dikare wê xirabtir bike winda
nekin.

Bandorên radyasyonê di laş de kom dibin.Nexweşek bi penceşêrê kêm skanên çêtir digire.Ew
tenê aqilê hevpar e, ne tiştek din e.Bi gelemperî, bi rastî çêtir e ku hûn 60 gram rûnek din bixwin
dema ku hûn nebawer in ku hûn 100% saxlem in.

Di heman demê de, ev hemî ceribandin û serdanên bijîjkan bi gelemperî nexweşan pir aciz dikin
û wan dixe bin stresek mezin.Dema ku meriv bi nexweşiyekê re mijûl dibe dûrketina ji stres û
fikaran zehmet e, ji ber vê yekê heya ku hûn dikarin ji stres û fikaran dûr bisekinin -- û rûn dikare
ji her maddeyek din ku ez pê dizanim çêtir alîkariya stres û fikaran bike.JB

“Min bi salan esrar ji bo şekirê xwe bikar aniye.Min her tim xwe wek gêj hîs dikir.Di malbata min
de ji  aliyê diya min ve nexweşiya şekir xirab bû, ling, ling, çav û paşê mirin.Apê min, mam,
dapîra min.Û dayik  hemû ji  nexweşiya şekir  derbas bûne.Diya min  55 salî  bû.Temenê min
îro.Xwişka min a ciwan li vir xalên rojê ji 570 zêdetir in, rojê 3 guleyan, lê ji bo min, gelek sal in
şekir tune.Ez pir saxlem im.

Hevalekî baş, di 70 saliya xwe de.Nêzîkî heft meh berê hat ba min.Xalên wî di nîvê 500-an de
bûn, ew bi rastî nexweş bû.Welê, piştî ku wî RSO bikar anî, tenê ji qutkirinê, wî daket 180-
an.Tenê di çend mehan de.Rojê du kapsul bi rûnê hepsê tê rijandin.Niha ew vegeriya nêçîrê,
masîgiriyê û daran dibire.76 salî ye, û ew 15 salan piçûktir xuya dike.Ez bi rastî dizanim kanabis
sedem e ku ez îro guleyan nagirim.Ez hîn jî bê şekir im.Ez di malbata xwe de yekane me.Xwezî
xwişka min xwe perwerde bikira, ew ê pir çêtir hîs bikira.Mîna ku her sibe Grizzly bikişîne. Ron

"Ez dikarim bi rastî ji we re bibêjim, ku di rewşa min de hevberdana rûnê esrarê û guheztina
hingiv wekî şîrînker asta şekirê min daxistiye asta meqbûl (bixwîne normal).Tenê pêdivî ye ku ez
bi qasî mîqdara birincê dirêj bi kar bînim.Ez ji neuropatiya dorhêl, bêxewî, êşa kronîk a stû û
movikan, kezeba qels (ew têgînek bijîjkî ye), jimara trombolan kêm, EBV-ya kronîk, û ji zikê
qutiya nan mezintir diêşînim.Ez nikarim (ne ku ez ê) bê emeliyat kirin bêyî ku bi îhtîmalek mezin
ez ê derbixim.

Naha ez ê ji kesekî din re vê yekê pêşniyar nekim, lê ev deh sal in ez nexweş im.Her ku bêtir
derman û prosedurên ku wan diavêjin min xirabtir dibû.Di dawiyê de min got “BÊS”.Ne OTC, ne
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dermanê  bazirganî,  hemî  giyayên  an  xwarinê  ne.Ez  ND-ya  xwe  bikar  tînim  ku  ji  min  re
ceribandinan bixwaze, dûv re ez bi wê re diçim û dibe ku modalîteyên pêşniyar bipirsim.Lebê!
Gotina dawî min heye.Û ez çêtir dikim." Hoody

"Şekirê xwîna min her gav zû zêde dibe.Ji ber ku ez rûn bikar tînim şekirê min normal dimîne.Ji
ber ku min ew di 20 saliya xwe de girt, yekem car ceribandina min a a1c niha 6.8 e. Eugene

“Hevalekî min heye, ji yekê zêdetir, lê şekirên wî 20+ bûn.Me demek dirêj 35+ sal cixare kişand,
ji ber vê yekê me hinek rûn stand.Tiştê ku doxtor dikir nedikir.Şekirên wî niha 10 in.Dîsa jî bilind
e, lê ew ji Pepsi hez dike. Donald

"Rûnê bi tevahî êşa min ji çîpên hestî û pişikên qels ên ku her roj bi hêztir dibin dikuje!Û min nû
dest bi rûnê kir!Ez hem matmayî mam û hem jî spasdar im!” Evergreen

"Bêbawer.Nebatek mûcîze ye.Wusa dixuye ku ew hewl dide ku pergala we normalîze bike çi
xelet be jî. Zed

"Jina min êdî di lingên wê de neuropatî tune.Nêzîkî du meh şûnda em ji neftê qut bûn û di wan
20 rojan de neuropatî dest pê kir ku rojên dawî vegerin.Çar roj li ser rûnê û êdî pîne û derzî.Êdî
tansiyona wê ya bilind nemaye û hema hema 30 lîre winda kiriye, tenê bi lêdana rûnê esrarê li
rûtîniya xwe.Di heman demê de fibrîlasyona atrial jî heye.Ji destpêka rûnê ve aritmiyek tune.
Heval

“Şekirên min ji kontrolê derketin.Min mîqdarên herî zêde însulînê û dermanên devkî digirt bê
feyde.Min ji van dermanan tonek giran girtibû û belengazî bûm.Min dest bi karanîna rûnê kir,
dilop bi dilop hilkişiyam, rojê 8 caran xwîna xwe ceribandim, da ku ez bibînim ku ez baş im.Ew
xebitî!Di dozek sivik de, şekirê min daket normalê.Du sal şûnda, ez sax im, 67 lîre daketim,
parêzek neguherî, û alîkariya Rick dikim.Ger hejmarên min zêde bibin (carinan ez xirab im) ez
rûnê xwe bilind dikim." Janet

“Silav birêz Simpson, ez Aaron im, ez 17 salî me.Min rûnê reçeteya we bikar anî da ku alîkariya
şekirê xweya 1-ê bikim.Pêdivî ye ku ez rojê çar derzîlêdanên însulînê bi dozek bilind bigirim lê ji
ber ku min şîreta rûnê we bikar tîne ez tenê bi şev yek hewce dikim û ez bi xwe dixwazim
spasiya we bikim.Li ser vê gerstêrkê gelek însanên wek we tune ne, û niha we yek heyepiştgir
zêdetir li pişt te.Bi dil û can, Harûn”

"Ji bo armancên vê vegotinê, navê min Alexis e.Ez ji sala 1994an ve nexweşê şekir im.Di payîza
sala 2010-an de lingê min ê çepê êşa lîgamentek sade ya şkestî dît, û dermankirina bijîjkî li pêş
nebû û çi dermankirina hindik a ku min wergirt, neguhast bû.Ez agahdar bûm ku dibe ku lingê
min ê  Charcot  hebe ku  bi  gelemperî  nayê nas kirin,  nemaze di  qonaxa  akût  de,  heya ku
tevliheviyên  giran  çêbibin.Naskirin  û  teşhîskirina  zû,  bêbandorkirina  tavilê  û  bernameyek
lênihêrîna pêşîlêgirtinê dikare nexweşiya ku bi vê tevliheviya wêranker a neuropatiya diyabetê
re têkildar kêm bike.Ger bi rêkûpêk were rêvebirin, lingê Charcot dikare bibe encamên xirab,
tevî amputasyonê.

Di  Kanûnê  de,  di  binê  lingê  min  ê  pir  werimî  de  birînek  birînek  min  hebû.Li  ser  lêgerîna
lênihêrîna ortopedîkî ya bilez, bijîjk zû ew wekî "Charcot kronîk bi osteomyelitis" teşhîs kir. Di
lingê min de pêlên hewayê û di hestiyê de enfeksiyonek cidî hebû.Wî ji  min re got ku tenê
dermankirina guncan qutkirina tavilê ya lingê ye.Ez di warê bedenî, hestyarî û ruhî de di êşên
giran de bûm.Doktor hefteyek da min da ku ez bi psîkolojîk ve mijûl bibim.Kursiya bi teker a ku li
ser lingê min bi talîmatên tam ne giranî lê ne hat dayîn.

Em hemî dizanin ku Xwedê bi awayên razdar û ecêb dixebite.Wî du ji  "milyaketên xwe yên
saxkirinê" yên mirovî bi dermanê ku wî demek berê daye, anîn ba min.Ji xeynî lingê xwe tiştekî
winda nekim, min derman xwar, bi hezkirin ji min re anîn, hem bi binzimanî hem jî rasterast li
birîna vekirî dan.Di dawiya hefteyê de, ez û yên ku ji min re dinihêrin, tenê bi derveyî birînê re
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çêtirbûnek dît.Gava ku min dîsa bijîjk dît, wî hefteyek din rêzek dirêj pêşnîyaran da min li ser
tiştê ku ez lê binihêrim ku wî wekî demek "OMG ..." bi nav kir.Min bi dilsozî domandina doseya
dermanê pêşniyarkirî domand.Min dest pê kir ku xwe baştir hîs bikim, û ya girîngtir, birîna ulser
dest bi başbûnê dikir.Heya Nîsanê destûr ji min re hat dayîn ku rojê 10 deqeyan li ser lingê xwe
bimeşim.Pêvajoyek neştergerî  ya piçûk hewce bû ku hin girseya hestiyê ya xerabûyî  ya ku
çêdibe were rakirin.

Ez  bi  dermanan  re  berdewam  dikim,  û  doktorê  min  bi  hişyarî  geşbîn  e,  ku  ez  lingê  xwe
biparêzim.Enfeksiyona di hestiyê min de pir giran bû, û dê demek dirêj bike ku paqij bibe, lê ew
sax dibe.Heya niha bijîjk li ser lingê min emeliyateke çêker a muhtemel di nava salekê de difikire
ger ku ew baştir bibe.” Alexis

“Ez yek ji wan hevalên ku “Alexis” behs dike me.Min ji wê re girêdanek ji vê postê re şandiye û
dibe ku ew bixwaze gava ku wê bibîne xwe eşkere bike, ez ê wê ji wê re bihêlim.Ez demek dirêj
bû ku ji bo mebestên şahîparêziyê parêzvanek qanûnîkirina marijuana me û min hay jê hebû ku
ew dikare bi bandor êş û fikar kêm bike.Lêbelê ev tenê di van 8 an 9 mehên borî de bû ku ez bi
rastî ji hêza dermankirina kanabis hay bûm.Dema ku min di Sibatê de bi Alexis re peyivî û wê ji
min re li ser amputasyona pêşniyarkirî got, min li Rick temaşe kiribû.Run From the Cure” vîdyo
lê bi rastî gumanbar bû.Min û hevjînê xwe li ser îhtîmala çêkirina rûnê hepsê û ceribandina wê
wekî derman nîqaş kiribû, û hevalê me yê hevbeş Alexis berendamek sereke xuya dikir.Wê razî
bû, û me wê şevê pariyek rûn çêkir û roja din dest bi birêvebirina wê kir.Encamên destpêkê
sozdar bûn lê ez hîn jî pir bi guman bûm.Lê wek ku min ji Alexis re got, "Tu çi winda dikî?lingê
te?doktor jixwe dixwaze wê bigire!” Ez qet ji roja ku ew ket hundurê salona min de serbilind
nebûm.Û her çend ji ber emeliyata wê dîsa demekê li ser kursiya bi teker dimîne.bijîjkê wê jê re
gotiye ku ew "pêşînek sereke" ye ku Alexis di meha Gulanê de di daweta xwe de dans bike.Ev ji
zilamê ku berî çar mehan dixwest lingê wê bibire." Booth

"Spas Rick, min rûn çêkir da ku alîkariya mirovên ku haya wan ji şiyana wê ya saxkirinê tune bû
bikim.Doza yekê - nexweşiya şekir li ser diyalîzê, 5 rojên hefteyê, 6 demjimêran carekê.13%
fonksiyona gurçikê û êşa mezin.Êş roja yekem çû.Sê meh di nav dermankirinê de heya heftê 2
caran diyalîzê, 3 saetan.Û 54% fonksiyona gurçikê vedigere.Pênc meh di nav dermankirinê de
nema diyalîz û 98% fonksiyona gurçikê vedigere, û qet dermanên êşê yên bi reçete nemaye û
piştî 25 saliya xwe jiyana wê vedigere.salên dojehê.Oh yah, ji bo rûnê xerc tune û ez ji her
deqeyê hez dikim ku ez dikarim alîkariya wê bikim.Yên din ên ku em derman dikin jî serkeftinek
bi vî rengî heye, ji ber vê yekê spas ji we re ku hişt ez bibim beşek ji vê. Dan

“Mêrê min bi şekirê şekir 2 heye û esrarê dixwe û rojê 3 şûşeyên wî, ji xeynî 5 yekîneyan bi şev,
ji 5 yekîneyan bi şev tê qut kirin, ji ber vê yekê ew dibe alîkar.Tenê mehek û nîv e ku dixwe.”
Gladys

“Min 5 kes jî derman kir.My hevalên.Nexweşiya şekir 2.Kansera hêkan.Obesity.Kansera çerm.Û
ew nexweşiya sibehê ya giran a HGG derman dike.Ez bi xwe çêdikim.Li hewşa min.Ez hînî
zaroka xwe ya 4 salî dikim.Ez fêm dikim ku ew çiqas girîng e." HempGirl

Digestion û Nexweşiya Crohn
"Ron alîkariya nexweşiya Crohn dike.Ew iltîhaba roviyên we radiweste.Beriya ku ez rûnê fêhm
bikim,  tumorek  min  hebû  û  1/3  kezeb  û  kezeba  min  jê  kirin.Naha  rûn  ji  bo  hepê  C  û
neştergeriyên min hemî bandorên xirab ên kemobîlan sax kiriye.Min 18 lîre winda kir û ez xwe
xweş hîs dikim.” Michelle

"Ji bo ceribandinê mîqdarek piçûk hat dayîn.Wow.Mîna ku bi salan e min nexwaribû min xwar!
Xêra min vegeriya!Naha ez dizanim ew ne erzan e lê ji bo her cûre pirsgirêkan dixebite.Spas
dikim!" Danny
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“Min heman tişt dît!60 lîre ji salek berê ji 205 hinekî zêdetir.Naha ez vegeriyam 180 û stabîl.Ez
bêkêmasî dilşewat dibim, û ne tenê fêkiyan.Bi rastî ez niha rojê yek xwarinê tam dixwim.Berî?2
bit û min xwest ku ...Welê, bila zêde grafîkî nebin.” Hoody

"Û bê guman guhertina parêzê jî ji hêla RSO ve bû ...Ez niha ji ya berê xwarinê pir bi tenduristtir
dixwazim…Pirsgirêka min a çîkolatayê hebû...niha 1 perçe bes e û pir caran jî hewcedariya min
bi wê tuneye!!!Ez dixwazim bi tendurist bixwim, saxlem bijîm!!!” Laurie

"Di Forumek Nexweşiya Crohn de ez bi pratîkî hest bi "tehdîd" kir ku ez bibînim ka ev "RSO" çi
ye.Û tenê  du  hefteyên  kurt  piştî  wê,  wê  jiyana  min  xilas  kir,  û  her  roj  wiya  dike.Hat  dîtin
12/29/12.Jiyan rizgar bû 1/11/13.” Sarah

"Ez hêvî dikim ku hûn negirtî ne, min tenê hûn dît!Ez meha borî di nav nivînan de razabûm û
mîna ku min berê jî hîs kiribû, li ser laşê xwe hestek mirinê ya gumanbar.Tenê 2 hefte beriya wê
min navê te girtibû û di forumek Crohn de dixebitim.Vî zilamî navê te gelek caran dubare kir ku
min  hema  hest  kir  ku  ez  navê  te  biavêjim  "belakî".Demek  şûnda  ez  li  navê  te  û  rûn
geriyam.Gelek agahî hatin lewra min dest bi gotûbêjeke radyoya înternetê ya bi navê "Radyoya
Qeşaya Sor" û tomarkirina hevpeyvîneke bi Rick re li ser mijara petrolê kir.Dema qediya, ez
giriyam.Ez çûm malê û min her tişt ji mêrê xwe re got.

FF heta Jan.11 Roja ku divê ez bimirim.Mêrê min di roja 10-an de tiştên ku ji bo çêkirina rûnê
hewcedariya me pê hebû kirîbû, û planek hebû ku di rojekê de rûn çêbike.Di 11-ê de ez serê
sibê nexweş bûm ... wekî ku ez pir sibehan dikim.Nexweşî bi lez û bez li min şuşt.Ez di nav
nivînan de raza ku bimirim...Min dizanibû ku ew xirab bû dema ku min nedikarî xwe bigirim ser
kar ku ez gazî mêrê xwe bikim.Dema ku ew gihîşt malê wî di cih de dest bi rûnê kir.Min gogek bi
qebareya ceyranê xwar û min hest kir ku laşê min di nav saetekê de vedigere, ji ber vê yekê min
topek din xwar û piştî 2 saetan ez dikarim bi tena serê xwe bimeşim serşokê.Serê sibê min bi
zor nîşanên roja berê hîs kir û çû ser kar!(karê dawiya hefteyê-hêdî û hêsan) di 15-ê de min
nixumand û rojek zêde û deqeya paşîn hat xwestin ku ez hefteyên mayî vegirim.EZ DÊ LI SER
RSO JI CÎHANÊ BIBIM!

Min ji bîr kir ku ez bibêjim ku nexweşiya Crohn, kolît û şewatên biyo-kîmyayî (herikîna pêvekê) ji
pişikên min ber bi jêr ve heye.Pêveka min 5 û 1/2 meh derengî Kanûnê derket.2008 heta 19
Gulan 2009.Rakirina 1 gallon bermahiyên enfeksiyonê.

Min ev rûn her roj naha 39 rojan di rojekê de 3 caran li ser golekek genimê ceh dixwar.Êdî
hewcedariya  min  bi  dermanan  nemaye  û  bi  zorê  jê  dikişînim.Ez  ji  %95  ava  Aloe  Vera  jî
vedixwim.Ew karê rûnê hê çêtir  dike.Ez her tiştî  qeyd dikim.Ez ê careke din maddeya ku ji
zilamek din hatî çêkirin nestînim.» Sarah

"Pot dermanê yekane ye ku Nexweşiya min a giran a Crohn neçar kir ku bibe remisyonê.Esrar
derman dike.” Alicia

"Gava ku ez dibêjim kanabis nexweşiya Crohn qenc dike, mebesta min ew e.Ez 30 sal bi vê
nexweşiya ku ji min re nediyar e jiyam, û ez tenê piştî ku min dev ji karanîna marijuana ya
bêhnfireh berda ez fêr bûm.Ew navberek dirêj bû, û Crohn-a min venegeriya astên kontrolkirî
heya ku min ji nû ve dest bi karanîna kanabisê kir.Di eslê xwe de min tenê nalîna xwe dikuşt, lê
dûv re dît ku ew ji hêla Crohn ve hatî alîkar kirin.Li paş xwe nanêre!” Sean

“Karê mezin!Dema ku ez li  dermanxaneyê dixebitim,  min dilşad bû ku bi  xortek (18)  yê ku
nexweşiya Crohnê pir pêşkeftî bû nas kir.Wî wê demê RSO bikar nedianî, tenê hin dermanên ku
me hilgirtibûn.Ew ji bo emeliyata keşfê çû, û nekarî esrara xwe bikar bîne.Ew li nexweşxaneyê
pir nexweş ket, tayê, enfeksiyonê, bi lez û bez giraniya xwe winda kir li ser çarçoveyek ku jixwe
pir zirav bû.Di dawiyê de bijîjkê wî razî bû ku rojekê bide wî, da ku ew were dîtina me û derman
bistîne.
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Doktorê wî pir matmayî mabû, gava ku ew çû hundur da ku wî sibeha din kontrol bike, û ew di
nav nivînan de bi çavên geş û bi dûvikên gewr rûniştibû, şeva berê xwarinek xweş xwaribû, û
tenê taştêya xwe vedixwar.Herî dawî min bi nexweş re peyivî, wî nû RSO bihîstibû.Ez guman
nakim ku ew ê di demek kurt de ji hemî pirsgirêkên Crohn bi tevahî sax bibe." Jenn

"Ez Crohn heye.Spas ji Rick Simpson re, min jiyana xwe vedigere!" Kathleen

"Ew Crohn-ê derman dike, ez ji  dest xwe dizanim.Divê hûn wê bixwin.Min bi salan jî  cixare
kişand da ku êşê vejînim... Heta ku min rûn nexwar, şîfa nehat.Biceribînin, ji xeynî nexweşiyek
bêtehemûl tiştek ku hûn winda bikin tune. Sara

"Rûnê esrarê alîkariya Crohnê min kir da ku ez bikaribim wê îdare bikim!Naha ez bi saya rûnê
Rick Simpson û rûnê Shona Banda dîsa qalîteya jiyanê heye.Min ê TU carî nikarîbûya sala borî
di vê demê de tiştek bi vî rengî bikira...Min bi zor dikaribû biçim kirîna kirînê bêyî tirsa ku ez
nêzikî serşokê bim.Ez neçar bûm ku bi berdewamî dev ji pêşandanên hunerî û pêşandanên
zindî yên nîgarkêşan berdim ji ber ku Crohn-a min çiqas xirab bû.Xwezî min rûnê kanabisê nas
kir û di dawiyê de rûnê rast ji min re dît.Ez dîsa dijîm û ji jiyanê hez dikim...bi giranî sala borî di
vê demê de min nekarî biçim bazara cotkaran jî...jiyan xwar!KENAB HEALS!!!!

Xwendina Shona Banda's ~ Live Free or Die hêz da min ku ez rabim ser piyan û wêrek bibim ku
AZAD BIJÎm û  sax  bikim.Pirtûka  Rick  Simpsons  bixwînin!Ew otobiyografiyek  ecêb  e  ku  tijî
agahdarî ye ku zanîna wê hêja ye.Her du pirtûk jî dibin alîkar ku hûn hişê we hişyar bikin da ku
hûn êdî nebin beşek ji şivan.Rastiyê fêr bibin.Googlê bike.” Linzy

"Yek ji  hestên herî  mezin  ên ku min ev demek dirêj  hîs  nekiribû ev e ku ez bi  germahiya
XWEBÛN ji xwarina jalapenos bi sriracha di pho de…..Bê jana zikê min!Ji Xwedê re spas ji bo
CENABIS OIL!Berê min êşa xwe dikişand tenê ji bo ku ez bikaribim xwe bi pho….xwarina min a
bijarte derman bikim…..Niha ez dikarim bixwim û NEXIST ÊŞÊ BIKIM ji ber ku rûnê esrarê ji bo
birêvebirina nexweşiya min a Crohn dibe alîkar!!!Ax min çiqas bêriya tama pho û şewata germ a
biharatên germ kiriye!Ez ê tu carî dev ji rûnê xwe bernadim.Mmm mmm qet nabe!” Linzy

"Min Crohn heye û ew ecêb dike!!!Ji her hebên ku wan berê dane min çêtir dixebite." Andrew

"Hevalê xwe yê odeyê ji bo Colitis bi RSO re niha derman dikim.Dema ku motorsîkleta xwe xira
kir bi awayekî xirab ji hev qetiya û mehekê li nexweşxaneyê ma.Dema ku li nexweşxaneyê bû ji
me re gotin ku di kolona wî de girseyek heye û bi îhtîmaleke mezin ew penceşêr e.Ji mêj ve bi
nexweşiya Kolîtê ketibû17 salî ye, niha 29 salî ye.

Piştî  ku  ez  ji  mirinê  ditirsim,  û  min  nizanibû  ku  çi  diqewime,  min  bi  hevalê  xwe  re  li  ser
ceribandina RSO axivî.Wî rûnê Rick Simpson ji hevalê min re çêkir û ew ji meha cotmehê vir ve
digire.Bijîjk  dibêjin girseyê xwe bi  rêkûpêk kiriye,  rengê normal vegeriyaye, û ew êdî bawer
nakin ku ew penceşêr e.Me ji meha cotmehê vir ve, bêyî ku yek şewat derbikeve, xwîna di zikê
wî de bi bandor rawestandiye!Iltîhaba herî kêm e.Em ê TU carî dev ji karanîna RSO di malbata
xwe de bernedin!!!” Chris

"Ez rûnê ji bo Kolîtê bikar tînim.Ew dixebite.Tenê pirsgirêk ev e ku ez tengahiyek rast tune, ji ber
vê yekê ez ji wê hindik gêj dibim.Lê kê eleqedar dike, ez ji vê yekê baş hîs dikim." Igor

"Hevalek min bi kolîtî heye û ew bi rêjeyek ecêb dibe alîkar.Wan ew li ser her dermanê genetîkî
li  wir  hebû,  ez difikirim,  ew pir  pir  nêzikî  çenteyek clausal  bû.Gelek bijîjk  hatine dîtin,  Ew ji
pirsgirêkê, hûrgulî hwd re pir vekirî ye.Ez dikarim hewl bidim ku hin hûrguliyên zêdetir bibînim.
Justin

"Ji dermankirinên radyasyonê min kolîtî heye ...narkotîk bêkêr in.Cannabis TENÊ tiştê ku ji êşê
rehetiyek daye min e.” Lee

"Ji bo kesên ku li cûreyên ku bi Colitis re dixebitin digerin, gelek xaçên penêr û Chemdogg ji bo
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kesên ku ez dizanim ku wê bikar tînin çêtirîn dixebitin." Chris

"Min  ji  destpêka  20-saliya  xwe ve RSO bikar  aniye  da ku pêşî  li  pêşkeftina  Kolîta  Ulcerîk
bigire.Ez di 41 saliya xwe de rêgezek digestive ya bi tevahî normal heye.Bavê min gelek caran ji
nexweşiya Crohn êş kişand û bi dîtina min a nefsbiçûk ew rûn bû ku nehişt ku ez jî heman
çarenûsê bikişînim. Todd

"Ez esrarê bikar tînim dema ku min pêvebûnek diverticulitisê hebe, ew yekane tiştê ku rehetiyek
rastîn dide min, ji êşa mîdeyê re pir alîkar dike, û ji masûlkeyên zikê re dibe alîkar ku rehet bibin,
ji dermanên êşkêş ên bi reçete ku tenê êşê vedişêrin çêtir e. demeke hindik!” David

"Ez RSO ji bo Crohnên xwe jî bikar tînim.Ev ji bo min mucîzeyek bû.” Bobby

Dil, tansiyona xwînê
“Dil organek girîng e û rûn organên girîng nû dike.Gava ku nexweş dest bi karanîna rûnê dikin,
ew bi gelemperî dozên dermanên dilê xwe kêm dikin, û pirraniya wan gava ku hest dikin ku ew
dikarin karanîna wan rawestînin dev ji karanîna dermanan berdidin.Rûn ji dil re pir bikêr e, lê ez
difikirim ku dema nexweş ji van dermanên ku ji wan re hatine nivîsandin divê bi rastî bi bijîşkek
re şêwir bikin.

Rûn dikare tansiyona xwînê û di hin rewşan de aritmiyê pir bi bandor birêk bixe.Bi gelemperî
tansiyona xwînê kêm dike, ji ber vê yekê yên ku dermanên tansiyona xwînê bikar tînin divê hay
ji  karanîna rûnê hebin heya ku jê aciz bibin.Komek dermanên tansiyona xwînê û rûn dikare
tansiyonê pir  kêm kêm bike,  û ji  ber  vê yekê ramanek baş e ku meriv  tansiyona xwînê bi
karanîna testerê tansiyona xwînê bişopîne.Di gelek rewşan de nexweş jî dê bibînin ku rûn jî
hinekî rêjeya dil zêde dike.

Ev dever lêkolînek pir zêde hewce dike, ji ber vê yekê nexweş dema ku dest bi rûnê dikin, divê
bi aqilê xwe yê hevpar bişopînin, lê divê ew bi bijîjkê xwe re jî têkiliyê deynin ji ber ku ew dikarin
hin pirsgirêkan ji van dermanan derxînin.Nexweşên dil divê têlên elektrîkê li malê an karê xwe
kontrol bikin.Dil li ser pêlên elektromagnetîk dixebite, û ji ber vê yekê divê ew bi qasî ku gengaz
be di qadên elektromagnetîk de nemînin.

Min ê rûn bixwara û min ê di şuppositoran de jî bi kar bînim.Di derbarê serîlêdana herêmî de,
ew çu carî zirarê nade lê ez nikarim bibêjim ka ew bi rastî çiqas sûdmend e.Mîna her gav, ez ê
heps bikar bînimhemû rêyên gengaz.Ez ê di parêza xwe de tovên heps û rûnê tovê hepsê jî
têxim  nav  parêza  xwe,  hem  tov  û  hem  rûn  tê  zanîn  ku  bandorên  pir  bikêr  li  ser  gelek
nexweşiyên dil hene.

Ger ez bijîjk bûma û neştergeriyek dil an veguheztin û hwd., ez ê hewl bidim ku organê herî kêm
bi 60 gram rûn vejînim.Ger 60 gr nexweş negihêje rewşek tendurustî ya têr, ez ê dîsa jî rûn
bidim wan.JB"

"Min  kêm kir  û  dev  ji  girtina  hebên  tansiyona  xwe berda  ji  ber  ku  tansiyona  min  pir  kêm
dibû.Dema ku hebên tansiyona xwînê jêbirin, tansiyona min normal bû.Lêdana dil bi rêkûpêktir
xuya dike û ew qas ne acizker xuya dike, tê hesibandin ku min ji dayikbûnê ve lêdana dil ne
asayî heye." George

“Ez roja piştî rojbûna xwe ya 2’ê Nîsana 2012’an krîza dil derbas kirim.Doktor hewl da ku ji min
re bêje ku ew hemî Arthritis bû, û ew tenê krîza dil bû.Ew hez nakin ku ez esrarê bikar bînim, li
vir  derbeyek  mezin  ket  di  navbera  bijîjkek  ku  tenê  dermanfiroş  e  û  hebanan  difroşe,  û
dermansazek xwezaparêz, Doktorê min jî ez kuştim, ez ji aliyekê ve %100 hatim asteng kirin û
80% ji aliyê din ve, min fikir kir ku ez ê ji ber wê seqet bibim, ez hefteya borî ji we arîkariya we
dipirsim, û tenê rehetiya ku min hebû kanabis bû, hîn jî li rûnê digerim, ez bi gewrîtisê re heye,
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ev yek jinebî bû. çêker, ez bextewar bûm, ez çûm ER-ê, wan ji min re got ku min stentek danîbû
û li bendê me ku ez bibînim ka ez ê li ser yê din çi bikim, spas Rick ku tu tiştek mezin dikî, û tu
pir bi qedr î.Heye, ez hîn li vir im, û notek din: Mêrê min neçe doktor, ne vexwe, ne jî cixareyê
nekişîne, tenê esrarê van salan bikar bîne.Tansiyona wî jî mîna xortan heye, saxlem, Xwedê ji
we û me hemûyan razî be, Barbie hîn jî (@ O@ ) êşê dikişîne. Barbie

"Kûçikê min ê ku bi têkçûna dil a gemarî re heye, hîna jî berdewam dike û ew ji meha Adarê û
vir ve jî rûnê.Evîna aştiyê û RSO !!” Jenna

“Pansa xwîna min ji 139/99 çûye 114/80 qet ev qas kêm nebûye.Spas Rick.” Jayson

Q.Silav, pirsek min heye.Min meraq kir gelo ji bo rûnê ku alîkariya FIBRILATION ARTERIAL dike
şahidiyek heye?Cureyek lêdana dil a nerêkûpêk.Spas dikim!!!!" Mary

YEK.Meryema delal, erê, bê guman.Piştrast bin ku rûn li gorî rêwerzên me tê hilberandin û bikar
anîn û ji berhevkirina wê bi dermanên dil re baldar bin.JB

"Naha ez ê çîroka xwe û şerê dirêj a bi tansiyona bilind (Hîpertansiyon) re bi her kesî re parve
bikim.Ji 25 saliya xwe ve, min her dem bi tansiyona bilind re pirsgirêkek heye, lê dîsa di sala
2008 an de min di wextê xwe de prîma bîmeya jiyana xwe neda.Ji min re hate gotin ku ji bo
vegerandina  min  pêdivî  bi  fîzîkî  heye.Pargîdaniyê  ez  şandim  cem  hemşîreyek  herêmî  ku
tansiyona min girt.180/120 bû.Wê ji min re got ku ez "derbeyek dimeşim" bûm û pêşniyar kir ku
ez rast biçim odeya acîl.Welê ez bi taybetî ji nexweşxaneyan hez nakim ji ber vê yekê ez çûm
malê û çûm dîsîplînek dermanên xwezayî -  ku hemî jî  tiştek nekir.Min BP-ya xwe pir  caran
kontrol kir da ku bibînim ka çi kar dike tevî werzîşê.Ew hîn pir bilind bû û li wir ma.

Piştî salek û BP ser 180, hevalek got çêtir e ku ez biçim doktorek, ku min kir.Min hin derman
xwar ku hindik dikir, lê di heman demê de ez pir gêj û gêj bûm.Min dev ji dermanan berda û
hilberek MLM-ya ku "garantî" bû dît ku di mehekê de damaran paqij bike.Welê min dozên çarcar
kir û dîsa jî piştî 9 mehan min tansiyona bilind a giran hebû.Di Cotmeha borî de tansiyona min
derket 235/135 (bi xeternak bilind)û min hîs kir ku ez ê ber bi şînbûnê ve biçim, lewra min di
dawiyê de dev jê berda û çûm odeya lezgîn a li nexweşxaneyê.Wan ez girêdan û du derman
ceribandin - Lisinopril û Diltazem, ku tansiyona xwînê daxist 150/110.Min tiryak xwar heta ku
mehekê min xilas kir.Dema ku ez di mehekê de ji bo muayeneyek vegeriyam cem doktorê xwe û
BP-ya min hîn jî li dora 160/110 zêde bû.Ez pir xemgîn bûm ji ber ku ez hîn jî "delek dimeşim."

Di Çile de, ez bi Aamann, ji Colorado, ku bi taybetî bi rûnê Cannabis re xebitî, hatim naskirin.Wî
ji min re got ku rûn li ser nexweşên MS û êşa ku jina min pê heye re ecêb kiriye.Wî jî ji min re
got ku ez li filmê temaşe bikim -Run From the Cureku bi taybetî rûnê esrarê, ji bo saxkirina
gelek penceşêrê bikar aniye.

Jina min piştî ku hat firotin û hinekî bi hişê xwe vekirîtir hîn jî ji girtina wê nerazî bû, ji ber vê
yekê min doza xwe girt da ku bibînim ka ew ji bo tansiyona min çi dike.Aamann got ku ez bi
dozek pir piçûk dest pê bikim û riya xwe bigihînim tolerasyona xwe.Min bi mezinahiya genimek
birinc dest pê kir, û tansiyona min ê sibehê bêyî dermanên din di 138/90 de bû - pêşkeftinek
mezin.Dema ku min dest pê kir dermanên min ên kevn jî qediyan.Min dozek nizm domand lê
bandorên dramatîk sekinîn, heya ku min dozê daxist du genim.Ecêb BP rast paşde ket.Ez hîn jî
li ser laşê xwe di moda ceribandinê de me, û ev çend roj in BP-ya min normal e û min ew bi
girtina  3  genim  berî  razanê,  û  bêyî  dermanên  reçeteyê  domandiye.Min  ti  bandorên  alî  jî
nedîtiye, û mebesta min ew e ku wê di bin sînorê "bilindbûna" de bihêlim.

Dema ku min serlêdana qerta bijîjkî kir, bijîjk got ku ji bo tansiyona xwînê dîrokek bijîjkî ya berê
ya dermanê rûnê esrarê tune.Ji  ber êşa movikan a ku bi  salan min heye, min hîn jî  karîbû
pejirandinê  bistînim.Texmîn  bike  çi  bûye?Bandorek/feydeyek  din  a  mezin  hebû  -  êdî  êşa
movikan nema.
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Gelek kes, ez jî di nav de, ji dûmanê hez nakin."Pothead"ên ku nikarin kar bikin û yên ku vê
belavkirinê bi  xeletî  bikar tînin,  çavek reş dane pîşesaziyê.Hêvîdarim dewlet bi  ava serşokê
zarokê li ser vê dermanê hêja neavêje.”

Q.Hûn ji bo kontrolkirina tansiyona xwînê rojane çiqas distînin?Joe

YEK.Her gav çêtirîn e ku meriv bi kêmanî dermankirina 60 g li gorî rêwerzan bigire û dûv re
dakêşin dozek parastinê.JB

"Di  dema ku  min  ew ji  bo  penceşêrê  girt,  min  ceribandinek  xwînê  ya  tevahî  kir  ...  bijîjk  li
kolesterol, asta şekirê xwînê û tansiyona min matmayî man!Wan got ku ew mîna xortan e.Û ez
49 salî me!” Lindsey

"Ez 240 lîre bûm û pêş-diabetî bûm.Bêhn û çêjê winda kir, iltîhaba û werimîna di binê ling û
lingan de, tiliyên tiliyan.Di heman demê de OA giran jî heye.Piştî nêzîkê 6 mehan li ser RSO 2
kernelê birincê / roj, hemî nîşanên şekir winda dibin û êşa kronîk ji OA tune.Zêdetirî 40 kg winda
kir.Rûn bi xwe çêdikir.” Ron

“Ez di derbarê kolesterolê xwe de nizanim lê ez dizanim ku piştî hefteyekê ji xwarina kêmtir ji
genimek birinc bi nirx her roj min dest bi kêmkirina kîloyan kir.Hefteya duduyan qelewa zikê min
nema û çermê min winda bû.Hefteya sêyem çermê şilbûyî dîsa hişk dibe...” Daniel

"Kolesterola min daket asta normal û min dermanên bijîjkan rawestand.Berê jî digotin ez ê heta
dawiya jiyana xwe derman bixwim.Şekirê min jî normal e, ez 126 bûm, niha 80 sal 90.” Jose

"Min çend meh berê testa xwînê kir û Dr ji min re digot ku ez dermanên kolesterolê nexwarim,
ku min 10 meh berê rawestand.Min jê pirsî asta kolesterolê min çawa ye û wî bi dengekî nizm
bersiv da ku baş e lê li dû min çû ku kolesterolê min a xirab ji kolesterolê min a baş bilindtir bû lê
her gav wusa bû ji ber vê yekê ez difikirim ku laşê min wusa ye. .Ev salek e ez li ser RSO me û
30  lîre  winda  kirim  û  asta  şekir  daketiye  ji  ber  vê  yekê  ne  xem e  û  gelek  dermanên din
rawestandiye ji ber vê yekê ez guman ji rûnê hez dikim. Al

"Gava ku min şahidiyên li ser tevneyê dixwend ez pir bi guman bûm.Lê piştî ku du hevalên min
wê  bi  rêkûpêk  bikar  tînin  û  min  berê  pirsgirêkên  tenduristiya  wan  dizanibû  û  ez  vê
dibînimbaşbûnek nebawer di jiyan û tenduristiya wan de, ez bi rastî dixwazim ku marijuana ji
navnîşa madeyên qedexe were derxistin.Divê destûr bê dayîn ku her kes xwe mezin bike.

Demek berê ez pir li dijî esrarê bûm lê hin hevalan nêrîna min guherand.Yek ji bo demek dirêj bi
tansiyona bilind dikişand - ew li ser tabletan bû (ew jî demek pir dirêj li dijî wê bû) heya ku yekî
ew qanih kir ku tenê hefteyekê bihêle.Wê kir û bandor ew matmayî kir, ji ber ku ji 200 yekîneyên
birêkûpêk ew daket 140 yekîneyan.

Hevalek din ji 4 salan zêdetir bi êşa qirik û mîdeyê û pirsgirêkên bi ulcerê re têdikoşiya.Piştî
çend  hefte  dozên  birêkûpêk  ên  marijuana  wekî  çay,  dûman  û  dilopan,  ew  pir  çêtir  xuya
dike.Baştir radizê, êdî pêdiviya wî bi hebanan nemaye.” Alex

Astim, Nefes, Pişik
"Ez di tenduristiya hema hema bêkêmasî de me, êdî astma nema, bêyî werzîşê giraniya zêde
winda kir û ez her roj xwe xweş hîs dikim.Navê hebekê ku dikare wiya bike?” Edward

"Spas ji  bo rûnê,  wê alîkariya min kir  ku ez pişikek giran têk bibim.Rûnê tiştê ku NyQuil  û
antîbiyotîkên bijîjk nikaribûn bikin kir.Û ez di şevekê de sax bûm!!!Rick Simpson rehetî û saxbûn
di jiyana min de zêde kir û ji bo wê ez ê her gav spasdarê xebata Rick Simpson û rûnê wî
bim.Dewama saxbûnê be!” Joe
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"Mirov li bendê ye ku vaporkirina rûnê di dermankirina astma û pirsgirêkên din ên nefesê de bi
bandor  be.Lê  ecêb,  me  dît  ku  suppositories  rûnê  hepsê  di  vekirina  rêyên  hewayê  de  pir
bikêrhatî  ne.Bi gelemperî,  di  nav 30 hûrdeman de piştî  ku nexweşek suppository digire,  ew
radigihînin ku ew hest dikin ku pişikên wan vebûne û ew dikarin pir hêsantir nefesê bistînin.Bê
guman, wekî her nexweşiyek din, ez ê di nav sê mehan de dozek standard 60 g bixwim û ez ê
rojê gramek bimînim heya ku ez bi tevahî saxlem hîs bikim.Dûv re, bê guman, ez ê heya dawiya
jiyana xwe dozek parastinê bigirim.Ez ê rûnê devkî, topkî li ser qirik û sînga xwe û di forma
suppository de bi kar bînim.JB"

"Di sala 2002-an de ez bi emfîzema kronîk hatim naskirin.Hat gotin ku pişika min a nexweşekî
90 salî heye.Dest ji kişandina titûnê berda û tenê esrara baş bi giranî kişand.Karê pişikê îro baş
e.Ji nû ve dest bi karanîna rûnê rojane û hem jî ji bo êşa zirara piştê kiriye. John

“21 sal in ez bi astimê re heye, ji 14 saliya xwe ve cixare û mmj dikişînim.Ji ber ku min di sala
93-an de bi esrarê ceriband, neçar ma ku ez înhalatorê xwe bikar bînim.Hîn jî înhalatorek min a
rizgarkirinê heye lê hewcedariya min bi wê tune.Di heman demê de ji bo mîgrenê rehetkerên
masûlkeyên min, 800 mg îbuprofen, antîdepresan, an du kesên din jî  negirin.Ez ji  MMJ hez
dikim.Wê jiyana min xilas kir.” Kari

"Cara min a yekem bi RSO re min 1,7 gram nirx di hebekê de girt.Min nikarî rast bimeşim min
hîs kir ku ez derûnî paşdemayî me lê encama vê yekê ev bû ku ez roja din ji pneumoniya giran
sax bûm!!Dê dîsa wiya bike, lol. Joe

"Ji bo eczema û astma min dest bi karanîna rûnê Hemp kir û ew hemî çû!Ez êdî înhalera xwe ya
steroîdan an jî kremên steroîdan bikar naynim.Qet nedifikirî ku di nav mîlyonek salan de ew ê
qet neçe.HEMP JI BO SERKEFTINÊ!Bi rastî min qet nedifikirî ku ez ê ji pirsgirêkên xwe rehet
bibînim heya ku min fêhm kir ku nebata ku her gav ji min re dihat gotin ku ez bikar nekim ji ber
ku ew ji min re xirab bû, bi rastî ji bo min baş bû! ” Matt

“Rûn ji pişikê re dixebite!Vaporkirin jî  dibe alîkar.Di nav 5 rojên ewil ên piştî girtina rûnê de,
pişikên we dê dest bi derxistina pişikê bikin û ger hûn bi penceşêra pişikê re şer dikin, dema ku
rûn şaneyên penceşêrê dikuje divê tîmor dest bi piçûkbûnê bikin.60-80% ji tumoran bi Candida
dagirtî ne ji ber vê yekê taybetmendiyên antîfungal ên THC bi vê pêvajoyê re digel kanabinoids
ku pêvajoya kîmyewî di pergala weya berevaniyê de dest pê dike dibe alîkar!Berevajî cixareyê
esrar  rihên  we  vedike  û  we  fireh  dikelûleyên  bronşiyê  dema  ku  laşê  we  vedigere  rewşa
homeostasis.Gelek kesên bi pirsgirêkên pişikê û her weha gelek nexweşiyên din divê genim û
şekir ji parêza xwe derxin ji ber ku genimê îroyîn %95 GMO ye û laşê mirov nizane wê çawa
hilîne,  ji  ber  vê  yekê ew ê depo bike  û  dikare  bibe sedema berteka parastinê.  iltîhaba an
hîstamîn li her beşekî laş!Xwarina ji bo ramanê!” Matthew

Q.Silav JB,  ma we fersend hebû ku hûn kesê ku rûnê ku ji  COPD dikişîne derman bikin?
Emphysema?Bîntengî?Shawn

YEK.Erê, van hemûyan.Yek ji nexweşên min ên yekem ên bi COPD û angina pectoris nekaribû
şeş derenceyan bimeşe (ne şeş derenceyan, wî bi zorê dikaribû bimeşe ji ber ku nikaribû nefes
bigire).Di du mehan de, wî dîsa badminton dilîst.Rûn bi  van hemî şertan re pir  bi  bandor û
ewledar dibe alîkar.Ez ê rûn bixwim, wê di suppositoran de bikar bînim (ew ji bo şert û mercên
pişikê jî pir baş dixebitin), ez ê rûnê rojê çend caran vapor bikim (ew ê kuxikê pêşve bibe, û ya
ku hûn dixwazin ev e, hûn hewce ne ku hûn hemî gewriyê ji holê rakin pişikê, û tu wê bi kuxînê
dikî), û ez ê rûn jî bi cihkî li ser qirik, sîng û pişta xwe bi kar bînim.Daxwazên çêtirîn, JB

"Min COPD heye, ez di qonaxa dawîn de bûm û li ser kişandina fîşayê difikirîm.Ev mehek e ez
rûnê esrarê digirim û niha li ser rêya başbûnê me!” Gordon

“Wusa  dixuye  ku  My  Gramps  ne  tenê  Gramps  e  ku  karîbû  ji  dilovaniyê  sûd  werbigire!
Vî pîremêr bi rûnê esrarê emfîzema xwe qenc kir.My Gramps di heman demê de karîbû oksîjen
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û înhalatorên astimê (Her çend ku ew ji kansera pişikê ya qonaxa dawîn dimire) bi karanîna
rûnê bingehîn ji nebata kanabis.Ew tenê dermanê ku Gramps min 8 hefteyên dawî yên jiyana
xwe bikar  anî  ...Bi  rengekî  wî  karîbû pişikê  bêyî  antîbiyotîk  derxîne,  her  çend wî  COPD û
emfizema  &  Penceşêra  pişikê  hebû.Grampsên  min  bi  asta  oksîjenê  %100  derbas  bûn,  ji
makîneyên nefesê an dermanên zêde TU ALÎKARÎ TUNE hewce ne. Lindsay

"Min bi xwe encamên bi: Leukemiaya Zarokatî û Mezinan ~ Nexweşiya Kezebê ~ Êşa Kronîk ~
Diyabet  ~  Qelewbûn  ~  Astim  ~  Bronşîta  Kronîk  ~  IBS ~  Iltîhaba  ~  Li  ser  destên  Arthritic
sepandin - êş di nav deqeyekê de derbas bû.Li ser tiliyên şewitî hate sepandin û êş di nav çend
hûrdeman de winda bû ...ÇÛBÛ Min guman kir ku bê guman ew çerm ji holê radibe û tenê xalek
li ser tiliya navîn çerm winda dike.Îcar gava ew tiliyên ji wê rûnê kelandî derdiketin çerm spî
bûbû wek mirîşka pijandî!Ji  bo  şewitandinê tiştek  çêtir  nîne.Ez ê  ji  niha  û  pê de cerekî  di
mitbaxê de bihêlim!Spas Cannabis!” Debra

-- Spas, Debra.Yek serpêhatiyek bi tiştê ku rûn dikare ji bo şewitandinê bike ev e ku merivek
rasyonel  hewce dike ku cereyek jê di  metbexê de bixwaze,  ez qebûl  dikim.Divê li  nêzî  her
sobeyê, agirê vekirî, sobeyê û hwd cereyek rûn hebe.Tenê di rewşê de.JB

“Di dawiya salên 70-î de û di tevahiya salên 80-an de, ez neçar bûm ku herim cem Dr. şil).Min di
sala 1990-an de dev ji cixareyê berda, û dest bi kişandina cixareyê kir (wê wê demê min dest pê
kir pir zêde mezin bû, û min ê bi qasî 5 lîreyan gûçik ji xwe re bihêle, niha ez pir zêde bikar tînim
ji ber çêkirina rûn û pijandinê. ew.) LÊ ji sala 1990-î vir ve ez ji bo hebên bronşîtê venegeriyame
cem doktor.ANÎ 22 SAL BÊ HÊBÊN BRONŞÎTÊ HEBÛNIN...HEWL NEKE KU JI MIN BIBÊJE
ÇIXANA EŞERA JI BO PÎŞKÊN TE NE BAŞ E...JI DAYIKA MIN BIRSE, EZ GARANTIYÊ DIKE
DÊ DEREWA NEKEYE...” Flute

"Roja gramek RSO ya ku ez ji bo COPD-ya xwe digirim e û ew mîna nalînek germ dixebite.Ez
wê  di  kapsulan  de  çêdikim  û  her  şeş  demjimêran  250  mg  digirim.Min  60  sal  titûn
kişand.Inhalatorên dermanxaneyê tenê nebat in ku bi rastî wê xirabtir dikirin.Bijîşkê min ehmeq
e  ji  ber  ku  wî  ji  min  re  got  ku  derman  tune  û  ez  ê  biçim  oksîjenê  dema  ku  piling  êdî
nexebitin.Heger  tu  dizanî  mebesta  min  çi  ye,  kenê  wî  bi  darekê  bi  neynûkên  tê  de  bilind
bike.Min di meha Kanûnê de dest bi rûnê kir.Ecêb e ku ez çawa dîsa wek mirovekî normal li
şûna yên bêhêvî û bêzar digerimmexlûqê pîr ku ez zû dibûm.Piştî ku min RSO ji bo kansera
mîdeya xwe ya bêradî û bêkêmkirî ya ku di Mijdara 2011-an de pê re hatibû teşhîs kirin, bi kar
anîbû.Ez tenê ji wê dîmenê xilas bûm ku delîla "Bexta îrlandî" ya di çalakiyê de ye.Parêzerê min
li ser rewşa min bihîstibû.Wî pir rast fikirî ku hişt ku ez ji vê dinyayê biçim.Haya wî ji RSO û hwd
hebû.Min agahdar kir û ez li vir im.Parêzerê min li ser van tiştan ji kêzikê min pir perwerdekirîtir
e.Wekî din, dîsa spas Rick û hemî mirovên ku alîkariya me dikin." Dale

"Ez ji bo COPD-ya xwe RSO bikar tînim ...Min birînek sar peyda kir ku alkol & H202 di 2 rojan
de arîkar nekiribû.Min serê sibê û paşê rojekê niqteyek rûn danî ser wê û vê sibê 'ew çû?Min li
ser lêvên xwe yên pîr û çerm hîs kir û tiştek li wir tune bû...Ma ez gêj dibim???Ez diçim serşokê
û cîhê bi ronahiyê diherimînim û di dawiyê de piştî dirêjkirin û kişandinê ez wê vedikim cihê ku
ew rast sax bûbû... Min xalek din danî ser wê û ez nafikirim ku min tu carî bi zanebûn lê nihêrî
dîsa... Dermanê herî ecêb RSO...” Dale

"Dayika kansera pişikê heye.Wê got ez kemokê nakim.Min got wê demê hûn ê çi bikar bînin?
RSO.Wê got ha?Wê lînka min da û ji  wir pê ve bû.Wê di 4 mehan de 60 lîre winda kir.Tu
dermanên dermanxaneyê nagire û naha baş xuya dike û li dora bajêr diheje!Ma min behs kir ku
wê emfîzem heye?Êdî hewcedariya wê bi tankên xwe yên oksîjenê jî  nîne.Spas ji  bo hemû
kesên ku parve dikin.Rick -- lehengê min ê Fkn bê henek!JB -- nesekine bira.Ev ê bibe.” Hesab

"JB, min vîdyoya PT nîşanî  mêrê xwe da û ev 2 sal  in  bi  hezaran şahidan bi  wî  re parve
dikim.Ew bi bingehîn bi her tiştê ku rûn dike razî ye.Her çend me dawiya hefteya borî nîqaşek
germ kir.Ez jî nizanim ka mijara çixarekêşanê çawa hat rojevê...Ez ne cixareyê dikişînim û ne jî

- 111 -



dixwazim bikişînim.Ew îddîa dike (û min nizane ku wî ev b/c li ku bihîstiye, ew tiştekî ku xwe
perwerde bike naxwîne!) dema ku cixare tê kişandin û di pişikê de tê hilmandin, amonyak tê
berdan, ji ber vê yekê îdia dike ku ew di wê nuqteyê de jehrîn e...Min qet ev yek nebihîstiye û ji
bo wî vegerek nebû.Fikir?” Pam

-- Kişandina çixarê ne ya herî baş e ku meriv ji bo pişikên xwe bike.Çixarekêşana hemp bê
guman feydeyên tenduristiyê hene ku bi hêsanî ji her bandorên neyînî yên ku dibe bila bibin
derdixe, lê dîsa jî çêtirîn e ku meriv rûn bixwin.Ger kesek bixwaze rûnê ji bo rekreasyon an
mebestên din ên bijîjkî vapor bike, divê ew li ser wan be.Vaporkirina rûnê beşek ji protokolê ye ji
bo dermankirina şert û mercên pişikê tevî penceşêrê, hûn dixwazin nexweş her tiştê ku divê di
pişikên wan de nebin bikuxin.Awayê ku ez lê dinêrim, ger kişandina kanabis zirarê bide, xwarina
rûn dikare wê çareser bike, ji ber vê yekê pirsgirêk bi rastî li ku ye? JB

"Dayika min fîbroza pişikê  heye...Eger  70 lîreyan winda bike  dikare  neql  bibe lê  heke hûn
nikaribin nefesê werzîşê bikin hema hema ne mimkûn e...Ez bi dilpakî ji lêkolîna ku min kiriye
bawer dikim ku ew dikare were derman kirin lê ne ji hêla bijîjkan ve û wextê me diqede...Ez
bêhêvî me ku kesek li ser vê yekê biaxive ...Min vîdyoya mirovên bi heman rewşê dît ku RSO
bikar anîne ku wê lêxin ...Ji bo rizgarkirina diya xwe ez ê her tiştî bikim ...Bijîjkan axaftina "bi
malbata xwe re wext derbas bike" jê re kirine, lê ez dizanim ku ew pir zêde heye ku bide cîhanê,
ew tenê 55 salî ye û jinek dilşewat e." Angela

-- Angela, wê rûn bike, ew ê giraniya xwe winda bike û belkî rûn wê rewşa pişikê jî sererast
bike.Bila wê bixwin, di şorbeyan de bi kar bînin, û her weha rojê çend caran rûn bifetisînin, hûn
dixwazin ku ew tiştên ku di singê wê de ne bikuxe.JB

“Di sala 2009’an de teşhîsa fibroza peritoneal a îdiopatî li min hat dayîn. Tansiyona xwînê 223
ser 130, têkçûna gurçikê 90%, aorta diherike, dil nerêkûpêk 140-40. Têlên li pişt dîwarê zikê min
hatine pakij kirin û zextê li hemû organên tîrêjê min dike, û dibe sedema êşek giran. Ez xilas
bûm. Di 12 mehên pêş de cûrbecûr dermanên kemo-yê têkçûyî. Dûv re min Rick Simpson Oil
dest pê kir. Ji ber ku min nedikarî debara xwe bikim diyarî min kirin. 6 mehên din hêdî hêdîdema
ku rûn dixwe ji kîmoyê vedikişe. Ji nişka ve rawestan dê pergala min a bêparastinê têk bibe.
Heta bi rûnê. Bi lez pêş ve diçin û gelek tişt derketin. Du meh berê doktorên min digotin; ew
nikarin di laşê min de şopek ji fîberên idiopathîk bibînin. Hîn jî pirsgirêkên min hene ku kîmoyê
bi  zikê  min  û  rûvîyên min  re  çi  kiriye  lê  ew jî  bi  domdarî  çareser  dibe.  Bijîjk  jê  re  dibêjin
mûcîzeya tibî. Her çend ew haydar in û notên mezin digirin, gava ku ez qala karanîna xwe ya
rûnê Rick Simpson dikim. I.  Her weha tincturek glycerin ya nebatî  çêbike û bigire.  Doktorê
lênihêrîna seretayî di meha yekem a tespîtkirina termînalê de Cannabis pêşniyar kir. Wî bi rastî
got ku ew tenê hêviya ku wî dizanibû bû. Gelek hûrgulî hene, ku di vê bersivê de were danîn. Ez
hêvî dikim ku ev alîkarî." Enoch

"Weed jiyana min ji êrîşa astimê xilas kir.Bi salan ez pê dikeniyam ji ber ku min jê re got - ew ê
çawa bibêjin cixare dikare alîkariya astmayê bike?Nizanim çawa, ez ne zanyar im lê kar kir û ez
ji ber wê dijîm.” David

“Gelek kes rê li ber vê dermanê digirin.Ger tenê wan zanibe ku ew û malbatên wan bi xwe
hewce ne ku ew bi hêsanî şer bikin an pêşî li gelek nexweşiyan bigirin.Ger tenê wan bizaniya ku
endamên malbata wan dê ji  wan re çi  bibêjin  dema ku ew rastiya  rastîn di  derheqê gelek
bandorên ecêb ên vê dermanê de bibînin.Ger bizaniya ku di  nebûna rûn de çiqas êş û jan
derbas kirine.Ez difikirim ku ew ê pir zûtir tevbigerin û ez difikirim ku ew ê di dawiyê de tiştek li
ser wê bikin, ne li dijî wê.Tenê yekî ehmeq an jî mirovekî nezane dikare li hember dermanek bi
gelek karanîna wê bisekine.JB"

"Ji dawiya sala 2011-an vir ve dema ku min bi Penceşêra mîdeyê nas kir, ez bi gelemperî ji bo
COPD-ya xwe jî li ser RSO domdar bûm... Tiştên din ên ku wê lênihêrî ecêb in... Dîtin, bihîstin û
çerm ev e. ne mîna piraniya 75-an... Rengên varîkoz bi kêmanî ji %50 kêm bûne... Keç jî wisa
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dixwazin... Ev tenê min hîs dike saxlem…” Dale

"Dema  ku  bêtir  jin  zanibin  ku  ew  xwediyê  taybetmendiyên  dij-pîrbûnê  ye,  ew  ê  êrîşî
parlamentoyê  bikin.Pir  ken."  Lupus
-- Bê guman ew ê, Lupus, ji vê yekê gumana min tune.JB

"Min ew bikar aniye û hem ji dermanan û hem jî COPD xistiye destê xwe.Gewrîta min ew qas
derman li min girtibû ku bêhna min xirab bû.Zêdetirî 5 salan li ser oksîjenê bûm û piştî ku ji hemî
dermanên êşê vekişiyam nefesa min xweş e.Hîn jî gewrîtis heye lê jiyan hêjayî jiyanê ye. Laurel

"Wê di nav du hefteyên ku piraniya jiyana xwe derbas kir de penceşêra çermê ya hêdî hêdî li
ser pişta dayika min kuşt ...Pêdivî ye ku ez bêtir bêjim!Ew alîkariya gelek kesên ku em bi gelek
nexweşiyên cihêreng nas dikin re kiriye û em naha temaşe dikin ku ew bi COPD re pir alîkar
dibe!Ji bo vê nebata mucîzeyê pesnê Xwedê bidin!” Bonny

-- Penceşêra çerm çû, nexweşiya pişikê ya kronîk a astengî derket.Welê, ya ku ez dizanim ev e
ku bijîjk  bi  gelemperî  di  dermankirina van her duyan de pirsgirêkek mezin heye.Ne ecêb e,
dema ku ew nikaribin esrarê, yek ji kevintirîn dermanên kevneşopî yên di dîroka tomarkirî de,
bikar bînin, ji bo karê xwe amûrên rast nînin.Divê ew bibin yên yekem ku vê yekê dipirsin.JB

Hepatît
"Hep C, çû, tansiyona bilind û pirsgirêkên rovî, çû." Janet

"Hep C teşhîs kirin - 2006.Darizandina Klînîkî.1 ji 1000 li seranserê cîhanê.Albuferon + Ribavirin
- Tîrmeh 2007- Kanûn 2007.Di nav hefteyekê de ji destpêkirina vê kokteylê kîmyewî, ez di êşek
giran de bûm û min morfîn girt,  min dest bi  giraniya xwe winda kir,  rijandin, hwd.Di dawiya
ceribandinê de, min 47 lîre winda kiribû û 24-7 di êşek giran de bûm.Ez neçar mam ku di 47
saliya xwe de teqawît bibim û du salan ji bo seqetbûnê û bi hukûmeta Kanadayî re jî çar salan
şer kir.Sala borî ez agahdar bûm ku dermanê ceribandina klînîkî ji ber mirin û bandorên alî hate
sekinandin.

Havîna par 2012, di hezîranê de, dest pê kir, ku nekarî daqurtîne, windakirina hevsengiyê jî.Bi
kurtasî, ez ketim kursiyek bi teker.Di vê nuqteyê de ez ji bo hemî skan, tîrêjên X û testan hatim
şandin û neurologist MS diyar kir???MRI ne diyar e...

Doktorê malbatê got belkî min derbên piçûk dikişand.Herduyan ez şandim malê da ku pê re
bijîm ji ber ku ew ê ceribandinên din nekin!Min herdu jî ji kar avêtin.Dûv re hevalek ez zivirîm ser
Mr.Rick Simpson di Tebaxa sala borî de û min dest bi nêçîra buda indica kir.29ê Kanûna Yekem
ew roj bû ku min 60 gramên xwe çêkir û her weha wê şeva dawîn li min hat girtin û sibeha din
dest bi bernameya Nefta Giran kir.

Ji dema kemaxa xwe ve ez çu carî ew qas xweş xew neketibûm, bextê min hebû ku 1-2 saetan
bi dest xistim...Niha 7-8.Bi xwe re ne rast e.Ez dermanên bi reçete naxwim û li ser her afyon,
hebên xewê û antî-depresanan bûm, hemî bi bandorên alîgirê xirab.Di heman demê de êşa min
ji her tiştî çêtir îdare kiriye.

Ez naha qediyam û ji bo doza xweya lênihêrîna heyata xwe li şibaka din digerim.Teşhîsên min ji
belgeyên rojavayî yên ku min avêtin wiha ne ...Hep C, Fibromayalgia, Raynauds, IBS, CFS,
depresyonê, xemgîniya zehf, MS ???Ez dermanê bê reçete me, bê serûber im û êşa xwe îdare
dikim...Wê bi heban biceribînin!Bi Hêz Bimînin - Şer bikin.” Roy

"Ez di kariyera xwe de serketî bûm û min jiyanek bi heybet hebû… xaniyek xweş, otomobîl,
keştî hwd.Di warê Tenduristiya Derûnî de lîsansa min heye û hîn jî ji bo wê 28,000.00 deyndar
im.Min xeletiyên mezin kirine… MEZIN!Û ez ji encamên wê kişand.Ez ne di ser kesî re, ne jî di
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bin de radigihînim.Me hemûyan çîrokek heye, rêwîtiyek ku ji me re yekta ye.

Min hilbijart ku nexweş bibim.Lê min kir.Min hilbijart ku ez li ser SSD-ê bim, lê ew vebijarkek bû
ku ez bikar bînim.Ez ne şerm dikim, ne jî serbilind im.Ez bi tenê 980.00 mehê dijîm, ji gelekan
kêmtir,  ji  hinan zêdetir.Ez  hewl  didim ku gilî  nekim,  lê  dikim.Ez morên xwarinê û  Dermanê
distînim.Ez bi kûçikê xwe re tenê dijîm.Carinan ez xwe bêhêvî, bêqîmet û bêhêvî hîs dikim.Ez
eleqeya  xwe  bi  tiştên  ku  ez  jê  hez  dikim  winda  dikim,  roj  li  hev  diqelibin,  û  ez  pir  caran
naxwazim ji nav nivînan derkevim.

Wekî ku tê gotin, ez jî, evîndar, dilovan, dilovan im û ez bi rastî ji mirovan re eleqedar im.Ji xeynî
hezkirin û piştgirîyê ji hevalên xwe re pir hindik heye ku ez pêşkêşî bikim, lê dîsa jî, ez bûm
qurbana gelek kesên ku ji min dizîn, û ez ji bo berjewendiya xwe bikar anînim.Ez nalîn nakim,
tenê  tê  gotin.
Ez her roj êş û janên kronîk dikişînim.Her roj, divê ez zorê bidim xwe ku ez sedemek bibînim ku
rabim û ji nav nivînan rabim.Bi gelemperî kuçikê min e ku wiya çêdike.Lê hevalên min ecêb in!Û
belkî ew jî nizanin ku ez ji ber wan şiyar dibim.Erê, ez depresyon im.Êş, êşa kronîk wê bi te
bike.

Ez hîper im, hinekî dîn im… lê ez ez im, XWEDÊ çopê çênekir.Ez vê ji we re dibêjim, ez ji we re
bibêjim…..Min  alkol,  heb,  derman  ceriband…..  Ji  min  re  evên  jêrîn  hatine  derman  kirin:
Oxycotin,  Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  gelek  dermanên  dij  înflamatuar,
Celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin, û Xwedê tenê dizane çend kesên din ên ku min ji
bîr kirine.

EZ  NEXWEŞÊ  MARIJUANA TIJÎ  ME.Çima?Welê,  ne  ji  ber  ku  ez  dixwazim  bilind  bibim.
Ez bi lênêrîna xwe re li  ser dermanên ku ji  min re dixebitin re dixebitim.Ew pêvajoyek e.Ez
naxwazim were kevirkirin.Ez dixwazim zelal bifikirim û ji êşê bêpar bim.Ez naxwazim zêdetir
zirarê bidim kezeba xwe.Hepatît C bi min re heye û gelek sal in pê heye.Ji ber vê yekê, hemî
wan dermanan…belê, ew tenê zirarê din dikin.Ez rûnê Rick Simpson digirim û derman-xwarinan
bikar tînim ku ji min re bûye alîkar ku iltîhaba min kêm bike û ji min re bûye alîkar ku ez rihet
bikim.Ji ber êşê ez kêm caran radizêm.Lê, xebata bi lênêrîna min re dihêle ku xew çêtir bibe!Ez
feydeyên esrarê keşf dikim, û bi alîkariya mirovên dilovan, evîndar û dilovan rêyek ji êşê re
dibînim!Ne hewce ye ku ez bibim qurbana dermanên bi reçete.

Ji ber vê yekê, yên ji we yên ku hişê xwe ji dermanê ne kevneşopî re girtî ne hewce ne ku berî
ku hûn dadbar bikin xwe perwerde bikin.Ez dizanim ku gelek ji we tenê dikarin neyînî bibînin.ez
têdigihîjimva.Û dibe ku,  marijuana bijîjkî  ne  ji  we re ye ...  û  ew baş e.Lê ji  bo  me yên ku
naxwazin ji dermanê kevneşopî bêtir zirarê bibînin… baş e, ji kerema xwe… piştgirî bidin biryara
me û berî ku hûn dadbar bikin xwe perwerde bikin.Ez ne kevirdar im, ez mirovekî di êş im… û ji
gelek karanîna esrarê sûd werdigirim.

Min di civata MM-ê de mirovên bi evîn, dilovan û bi rastî lênêrîn hene û ez pir bextewar bûm.Di
heman demê de min zirara ku ji hêla endamên civatê ve ji bo dravê tê de ye jî dîtiye… û ji wê
tevgera  kuçeyê  bêtir  tiştek  nade.Ew  ne  cîhanek  kamil  e.
PS Ez bûm, ditirsim ku ez vê bişînim.Lê ji bo xatirê civaka me… ez vê derdixim derve.Aşîtî."
Cathy

"Ron  alîkariya  nexweşiya  Crohn  dike.Ew  iltîhaba  roviyên  we  radiweste.Berî  ku  ez  bi  rûnê
zanibim, tumorek min hebû û 1/3 kezeba min û kezeba min jê kirin.Naha rûn ji bo hepê C û
neştergeriyên min hemî bandorên xirab ên kemobîlan sax kiriye.Min 18 lîre winda kir û ez xwe
xweş hîs dikim.” Michelle

“35 sal in Hep C li min hebû.Di nav derzîlêdanên Interferon û dermankirinên din ên tirsnak re
derbas bûn.Sala din hemangioma û 1/3 kezeba min jî rakirin.Û kêzikek min a nexweşî hebû ku
wan rakirin.3 sal in ez rûnê bi kar tînim.Dîsa jî bê virus, kezeb ji nû ve nûjen dibe û rûn şekirê
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xwîna min normal digire.Min jî ji meha Gulanê û vir ve bi qasî 45 lîreyan winda kiriye.Min rûnê
birînên xwe yên diyabetê jî da û hemû jî sax bûn.Bê birîn.” Michelle

"Ez guhertoya xwe, hemî çîçeka çêtirîn,  bêtir  êşkêşkêş û hin THC-ya psîko-aktîftir  digel hin
hejmarên CBD-ya baş çê dikim.90mg morfîn nekarî raweste.Rûnê min di 3 deqîqeyan de êşê
disekine.Ne  20  wek  morfînê.Û  4  saetan  dom  dike  û  ne  2  wek  morfînê.Lê  bipejirînin  ku
guhertoya  we  taybetmendiyên  din  zêde  dike.Lê  ew  ji  bo  min  çêtir  dixebite,  min  RSO  jî
ceriband.Ez dikarim hin ji yên xwe deynim ser diranekî bin ziman û zêdetirî 5 saetan reqsa bê
êş bibim.Dermanê baş ji bo her kesê ku jê re hewce dike ramana min e." Jim

“Wê jiyana mêrê min xilas kir.Tedawiya hep C ew dikuşt.Nikarîbû bixwî,  70 lîre winda kir,  5
senaryoyên ji bo gêjbûnê, yek ji wan nexebitî.Spas ji Xwedê re ku em li Arizona dijîn û min
mirovên dilnerm ên mezin di hevkariyê de hebûn ku di 24 demjimêran de alîkariya me kirin.Wî
xwarin kêm kir û karibû dermankirinê biqedîne.Hep C belaş e û ji bo bîhnfirehiyê dilopan bikar
tîne.Derman tiştên baş kuştin.Di dema dermankirinê de xwarin girîng e.Ew dixebite û em spas
dikin ku me gelek mirovên hêja yên arîkar hebûn.Spas ji Xwedê re ji bo kanabis û Arizona û
mirovên baş." Julie

"G'day Rick, tenê dixwazim Spas Bibêjim.Ji hep c-yê min sîroza kezebê heye, min tenê ji 6 oz
kîmyewî rûn çêkir, lê min 4 lître îsopropil-alkol bikar anî.Ew pir xurt e!Min pariyek bi qasî birincek
hebû û Xwedayê min ez li ser ewrekî difiriyam...pir ken.Ez tenê hewce dikim ku mîqdarên xwe
rast bikim.Digel vê yekê, di nav 18 mehan de ji êşa kezebê ya xedar de, cara yekem e, Ez Tu
Êş Name.Ev piştî roja 1emîn a girtina petrolê bû.Ew bi rastî diyariyek Xwedê ye ji Mirov re…
Silav ji Awustralya...:-))” Nigel

“Nûçeyên baş.Enzîmên kezeba bavê wî normal in û ji 10 salan zêdetir e ku HEP C heye.Ew 2,5
meh e RSO dixwe, Dr negot HEP C çûye lê enzîmên kezeba wî normal in, ev yek başbûnek e!Û
bavo di van 1-2 deh salên dawî de bi Hep C vexwariye, kezeba wî hat gulebarankirin û niha sax
bûye!” Roger

“Tevî ku we kanserê tune be jî, li ser parastina pêşîlêgirtinê di laşê xwe de bifikirin.Bi xwarkirina
RSO di mîqdarên piçûk de rojane tê bikar anîn.Hûn destûrê didin laşê xwe ku li dijî her cûre
vîrus û xeletiyên nebaş şer bike.Ev 15 sal in min "bijîjkê lênêrîna seretayî" nedît ji ber esrarê û
hemî taybetmendiyên wê yên dermankirinê.Çi ji min re dibe bila bibe.RSO yek ji yekem tiştên ku
ez digihîjim e.Bi xatirê te, min 3 caran pişta xwe şikandiye.Li şûna vertebra û dîskên L-4 daket
S-2.Diviya bû ku pişta min ji nû ve bi min ve were girêdanqada pelvîk...diviya bû ku AC Joint min
were rakirin.Bi kansera kezebê û Hep C re mijûl dibe.Ez xwe %100 bi esrarê derman dikim.RSO
di cebilxaneya min de tenê amûrek e." Rick

"Ez dizanim ku ew ne tenê ji bo penceşêrê dixebite ku ez hep c bûm û çar mehan li ser rûn
bûm.Hep C nema, kezeb wekî nû ye, doktor heyran in.Spas ji bo vê diyariyê, Rick, hûn bi rastî
xilaskerek jiyanê ne. Jason

"Hep C û rûnê esrarê:  Xizmê min Hep C heye,  di  Gulana 13'an de hîn bû.Di dema /  piştî
neştergeriyê de ji nexweşxaneyek qirêj girêdide.Wî bê dawî hejand.Bi rastî jî  bi hişê xwe ve
mijûl bû.Di cih de çû ser rûn û ew ji wê demê û vir ve bi demek ku tê de rûn xwar rawestiya ye!Û
di  derbarê wê de guhezek rastîn bû.Difikirî  ku ew ê interferon bike (bandorên alî  li  ser  wê
bigerin!Horrific!Û ew wê derman nake!!!), behsa mirin û 'nebûna sala bê li vir' dike.Hiş ewqas bi
hêz e.

Wî 5 testên xwînê kirine da ku bibîne ku hejmara kezeba wî li ku ye.Ji gulana '13-an vir ve
jimareyên wî ji 108-an daketiye heya niha di 63-an de (navbera normal 0 - 41 e)!Ev nûçeyek
nebawer e!Ew li ser heyvê ye û hêdî hêdî li  ser payîza dereng û di dema niha de, ruhê wî
rabûye.

Ez ê nîşanî we bidim ka çi li ser rûnê dest pê kir, dûv re ew jê çû û dûv re jî bi dilgeşiyek rast û li
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pey rêwerzê vegeriya.Ev hejmar ALT (navbera normal 0-63) / û AST (navbera normal 0-41)
ne.Van kezebê ji bo van enzîman ceribandin: Gulan '13: 99/93, Tîrmeh '13: 84/79 (bi lez davêjin!
Nûçeyên  baş).Tebax  '13:  108/99!(Ne  baş.Hûn  dikarin  4  hefte  bibînin  ku  wî  bi  tevahî  rûn
rawestand  û  pir  depresyonê  bû).Sermawez  '13:  87/78!(108  ji  wî  ditirsand!hahahaa!vegere
rûnê).Sibat '14: 72/63!!!(Hema malê!).

Ev hejmar fenomenal in!Wê ji cîhanê re biqîrin, ger hûn an kesek ku hûn jê hez dikin Hep C
heye, ASAP wan bi rûnê esrarê bistînin.Tenê ji Interferonê re bêjin NA!Ez bê guman hêvî dikim
ku ew di Gulana 2014-an de di nav rêza normal de be (tenê 1 sal ji roja tespîtê re)!Dûv re doza
parastinê ji bo jiyanê." Kathy

Zarok
"Jayden  pir  baş  bû  me  ew  ji  22  heban  daxistiye  8  heban.Û  me  wî  ji  10-an  daxistiye  1
topamax.Ew ecêb e ku berî CBD em ê wî 1 topamax derxînin û ew ê hefteyekê saetekê bi
şikestinan çêbibe.Ew dilşadiyek mezin dike û pir  çêtir têgihîştina dengên cihêreng, û têkiliya
çavê pir çêtir e.Vê heftê 1 girtina wî hebû û ew tenê 1 hûrdem dirêj bû û ne hewce bû ku ez
valium bikar  bînim.Şikir  ji  Xwedê re.Di  çend  rojên pêş de em ê Jayden ji  hebên xwe yên
topamaxê yên paşîn derxînin, ew ê di 4 salan de bibe yekem car bêyî wê.Ji kerema xwe Jayden
bixin ser duayên xwe ku ew qenciyê dike piştî ku wî ji vê zibilê derxe.Spas dikim."

“Min 3 meh berê li ser înternetê li dermanê pizrikan û rosacea gerîyam.Ew di cih de paqij kir!Ez
rûnê îsoyê dixe nav rûnê gûzê û rojê carekê li ser rû û stûyê xwe bikar tînim.Mêrê min dibêje ez
15 sal piçûktir xuya dikim!Gelek spas ji bo parvekirina vê agahiyê.Xwedê ji we hemûyan razî
be.Karê xwe bidomînin.” Toni

"Cêweyên min hene ku di  hefteya 23,6 ducaniyê de ji  dayik bûne ku giraniya wan piçekî ji
kîloyek zêdetir e.Ew mûcîze û bextewar in ku sax in!Ew naha 2 salî ne û tevî hemî terapiya xwe
(kargerî,  axaftin,  laşî,  heftane  ya  geşepêdanê)  bi  qasî  1  sal  pêşkeftin  dereng  dimînin.Min
xwendiye  ku  rûnê  hepsê  gelek  nexweşiyan  di  nav  de  penceşêr  û  birînên  mêjî  derman
dike...Pirsa min ev e - gelo rûnê hemp dikare alîkariya pêşkeftina pitikên min ên mucîze bike?!?
Û heke wusa be, ez rojane çiqas îdare dikim?Gelek spas ji bo alîkariya we!” Jenna

-- Birêz Jenna, rojê sê caran bi dozên piçûk (0,005 - 0,01g) dest pê bike.Ger bijîjk bizaniya ku
ew çi dikin, divê zarok ji roja yekem ve li ser rûn bin.Ez bawer im hûn ê bibîninpêşveçûnên
mezin pir zû.Ez ê tovên gewriyê û rûnê hinarê jî têxim nav parêza wan, û ez ê kevçîyek rûnê
hinarê û têkelê rûnê hêşînahiyê jî têxim serşokên wan - ew ji çermê wan re karekî pir xweş dike
û eczema û rijandin dûr dixe.JB

"Silav, ez meraq dikim çend gram rûn di şîrinca ku min ji keça xwe re girtiye de heye?" Marie --
Gramek bi qasî 0,9 ml ye.JB

"Di dawiyê de min bi diya Cashy re têkilî danî û wê pêşniyar kir ku ez biçim radyasyonê û min kir
ji  ber  ku  neft  hîna  derneketiye  û  ew  bi  hewa  ketibû.Ji  ber  vê  yekê  wê  4  dermankirinên
radyasyonê hebûn û ew kêm bûye û ew di dawiyê de dikare dîsa bêhna xwe bigire.Ez rûn
nagirim, ez hîn jî rojê gramek didim wê.Ji ber vê yekê niha hêvî dikim ku ew ê dest bi xebatê
bike ...Ez dizanim hûn hevalno dibêjin radyasyon tune lê ez çi bikim?Ger ne ji radyasyonê bûya
ew ê niha bimira ...Ji ber ku tumor di qirika wê de mezin bû…” Marie

-- Silav Marie, te çi diviya kir.120-180g rûnê pola bilind di nav şeş mehên pêş de divê zirarê ji
holê rake.Min tercîh kir ku rojê pênc-deh gram rûn bide nexweş, lê bi her awayî em nikanin wê
paşde bikin.Daxwazên çêtirîn, JB

“Belê ew tenê 7 mehî ye.Rojê 10 gram ji bo pitikek pir zêde xuya dike, ji ber ku ew bi zehmetî 1
gram di rojê de digire."Marie

- 116 -



-- Ez dizanim, Marie.Bi rastî dijwar e ku meriv vê şêwirdariyê li ser înternetê, bêyî dîtina nexweş,
zanîna qalîteya rûnê hwd.Te tiştê ku divê tu bikira kir, ez jê re baş im.Tiştê ku ez dibêjim ev e ku
pê ewle bin ku ew naha pir rûn dixwe da ku zirara ku hatî çêkirin ji holê rake.JB

"Silav, tenê meraq dikim gelo ez dikarim hin rûn di tumora keça xwe de derzî bikim?Ji ber ku ew
dîsa mezin dibe, tumora wê li ser lêva wê ya binî û di hundurê her du çîpên wê de ye...Mizgîn
ev e ku ew di dawiyê de ji hîdromorfînê ye û her çend ew dîsa dest bi mezinbûnê bike jî êşa wê
tune ...Ji ber vê yekê min dît ku wan ji nexweşên penceşêra pêsîrê re hin rûn derzî kirin û min
meraq kir gelo divê ez ji bo Kaylie jî heman tiştî bikim?Ger hebe divê ez çiqas derziyê lê bikim û
dîsa jî bi lûleya ng bidim wê?”Marie

-- Merheba Marie, ez ê bi sernavî bi kar bînim, bes be.Tincture dê karekî baş bike, an rasterast li
ser wê bike.Heya ku bi rastî hewce nebe ez ê li qada tumorê pir zêde derzî bikim.Bê guman,
hûn çiqas bêtir rûnê bigihîjin û nêzîkê tumorê bibin, ew çêtir e, lê di vê rewşê de ez difikirim ku
karanîna herêmî dê bike.Ji kerema xwe wêneyan an vîdyoyan bigirin û hêviyên çêtirîn.Jindrich

"Ez nafikirim ku neft dê ji Kaylie re bixebite.Ew dîsa bi rastî mezin dibe ...Dê di demek nêzîk de
mîna cara dawî bibe, tumor dê nefesa wê asteng bike ...Ew naha rojê 2 gram distîne û hîn jî
nayê guhertin ...Wê nikarîbû rojê 5 û 10 gram tehamul bike ji ber ku ew nikare rojê 2 gram jî
tehmûl bike.û her 2 rojan carekê 200$ ji me re tê xerckirin, bi tu awayî em nikarin rojê 5 gram bi
dest bixin, hîn jî 2 keçên me hene ku divê em jî dabîn bikin…Em kabûsek dijîn…”

--  Belê,  tu  tiştekî  ku  winda bikî  nemaye,  dozê paşde vegerîne û paşê dest  bi  derzîlêdanê
bike.Ew ê zû piçûk bibe, ji ber vê yekê heke hûn dizanin ku hûn çi dikin, wextê winda nekin, û ez
hêvî dikim ku hûn bikin.Daxwazên çêtirîn, JB

"Ez ê hewceyê bêtir rêwerzên li ser meriv çawa derzî bikim, ez rûnê bi çi tevlihev bikim da ku
wiya bikim û hwd....Ez ê jê hez bikim ger hûn bikarin hemî rêwerzan ji min re binivîsin heke hûn
dikarin.

-- Baş e, min bi xwe tu carî ev yek nekiriye ku rast be - hûn hîn jî talîmatên min dixwazin?JB

"Erê ...Ma divê hûn yekî nas bikin ku ew ceriband?

-- Ez rûn nahelînim, min ê derzîyê li tenişta tumorê bike.Pêdivî ye ku hûn sirincê germ bikin da
ku rûn biherike.Dû re, bi qasî ku hûn dikarin derzî bikin, belkî nîv gram bêje, kî dizane.An jî bi
kêmtir dest pê bikin.Lê dîsa - doktor divê di rewşek îdeal de vê yekê bike,em herdu jî vê yekê
dizanin.JB

“Ok...Bijîjkên Kaylie ji rûnê wê nizanin ...Li vir derziyên min hene ku hemşîreyan dane min da ku
ez dermanan bikişînim…Ger min derzî li tenişta tumora wê kiribe, ma dîsa jî divê ez hindek jê
bidim ber lûleya wê?

-- Biceribînin, bibînin ka ew çawa bersiv dide û her duyan bi hev re bike.Ez difikirim ku derzîyek
rojê carekê dê bike lê bi rastî dijwar e ku meriv vê şîreta serhêl bide we.Çiqas rûn di nav wê de
hebe, şans ew qas çêtir  e, hin nexweşan lûleyek tevahî girtin û sê çar rojan razan lê di vê
navberê de tîmorên wan dorpêç kirin, bi rastî ez zêde nizanim çi bêjim.JB

"Gelo dema ku ew li ser dermankirina rûnê ye Robunol dikare were dayîn?Ji ber ku mişka wê bi
rastî xirab e û ger ez Robunol nedaba min, ez difikirim ku ew ê bi mûçika xwe bifetisîne.Lê ez
ditirsim ku rûn tumora wê piçûk neke û hîn jî sedema wê ye…”

-- Rûn wê mizgîniya wê bigire, ez Robunolê nadim wê.JB

"Hê  nebûye,  divê  wê  hingê  ez  neftek  pola  baş  bistînim  ji  ber  ku  tiştek  naxebite  ..."
-- Ev jî mimkûn e.JB

"Keça min roja Înê saet di 04.00'an de koça dawî kir."
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-- Marie, te ya herî baş kir.Jindrich

“BI TUMORA MÊJÊ 4 SALÎ.Ah erê, carek din ev e ÇIMA ez li ser rûnê esrarê ku penceşêrê
dikuje bêdeng nakim.Ya jêrîn nûvekirinek ji  dayika kurikek 4 salî  ye ku bi  tumorek mêjî  ya
qonaxa dawîn a ku li dora stûna wî hatî pêçandî ye.Nêzîkî 6 hefte berê R.2 meh ji jiyanê re hat
dayîn.Ew ji bejnê ber bi tîmorê ve felc e.Di raporek berê de, Mom gotibû ku ew piçek lingê xwe
yê çepê dihejîne.Ya jêrîn nûvekirinek e ku min nuha wergirtiye.==

Hey Corrie, tu çawa yî?Li vir her tişt baş e !!R.xuya dike ku baş dike!Giraniya xwe li ser xwarina
baş û piçek êşa ku S.û ez û fîzyoterapîst em difikirin ku ew masûlkeyên qels in di stûyê wî de !!
Ew bi rihetî radizê û dikare çend saetan li ser kursiya xwe ya bi teker rûne.Ez pir erênî hîs dikim
ku her tişt di rêça rast de diçe !!

Ew 3 saetan li ser hev rûniştiye û êş pir kêm e!!Dibe ku ew bi şev şiyar bibe da ku ji me bixwaze
ku em wî gêr bikin an carinan lingên wî masaj bikin lê ew e.Ew ji  êşa cihê ku tumor lê bû
gazinan nake û em tiştekî mezin nabînin!!!Ew bi qasî 3 demjimêran piştî ku ez dozê wî bidim wî
rast derdikeve û mîna 4 demjimêran radizê.Em hîn jî dixebitin ku rojê 1 gram bigihînin lê em ji
nîvê rê derbas bûne!!!Em pir bextewar in ku di dema ku me de we nas kir !!Ez bi rastî bawer
dikim  ku  ew  wusa  bû  !!R.di  22ê  Avrêlê  de  MRI-ya  wî  tê  plan  kirin!!!Mirovên  baweriyê
biparêzin.KENÊB PÊNSERÊ DIKUJE.” Corrie Yelland

“Divê dayik rûn bixwin, ev ji bo wan û hem jî ji bo zarokên wan çêtir e.Cixarekêşana vê dermanê
bi qasî 90% ji bandorên dermanî di dûmanê de derbas dibe.Û eger hûn ji min bipirsin gelo divê
zarok rûnê wekî derman bikar bînin, ez ê bêjim erê, bê guman, bi tercîh her roj.Wekî din hûn
dixwazin çi wekî derman bidin zarokek?JB"

“Tenê kurê min bi rûnê dara çayê û rûnê esrarê ku tê de tevlihev bûye, piştê masaj kir.Ew ji êşên
jêrîn gilî dikir.Ji ber vê yekê derman derket.Di nav du deqeyan de xebitî.Wî got ku êş bi tevahî
çûye.Ew vegeriya derve û bi traktorên xwe projeyek avakirinê dike.” Jose

“Keça min bi epîlepsiyê ye, di 13 saliya xwe de ketina wê ya yekem derbas bû.Ew niha 31 salî
ye û niha li ser 5 cureyên dermanan e ku ew rojê 3 caran di dozên mezin de digire.Wê di heman
demê de implantek VNS (stimulatorê nerva vagal) heye ku wê di Nîsana 2000-an de girt.Di wê
demê de girtina wê ew qas xirab bû ku ew kesek ne-fonksîyonel bû ku diviyabû di kursiya bi
teker de were girêdan.Divê ez VNS-ê qebûl bikimbi wê re pir alîkar kir!Lê ew hîna jî şikestinên
wê hene û di navbera wan û hemî dermanan de ew nikare jiyanek hebe.Wê ji ya ku divê her kes
pê re mijûl bibe pirtir stûn, dirûn û hestiyên şikestî yên wê hebûn.

Lêbelê, hêvîdarim ku hûn wêneyê bistînin.Kurê min û birayê min her du marijuana ji bo bipolar û
êşê bikar tînin.Wan çend caran ji min pirsîn ka gelo min qet li lêkolînên ku bi karanîna wê ji bo
girtinê ve mijûl  in nihêrî.Di dawiyê de min dest  bi  lênihêrîna wê kir  û wê gavê min hêsirên
phoenix dîtin.Ez bi tevahî ne bawer im ku rûn dê ji wê re bixebite, lêbelê min Yekşema borî bi
xwe dest bi girtina wê kir ji ber êşa tevahiya laş û bêxewî ya mezin.Ew ji min zêdetir alîkariya
min kir ku ez dikarim bibêjim!

Lê di lêkolîna xwe de ez jî rastî çîroka Jason û Jayden hatim.Ez texmîn dikim ku hûn pê dizanin
lê di her rewşê de, zilamek bi tincûrek CBD-ya bilind tansiyonên kurên xwe derman dike.Min jî
dest  bi  lêkolînê kir  û  biryar  da ku ez  ji  keça xwe re biceribînim.Wê yekem doza xwe roja
Yekşemê 30ê Kanûna Pêşîn, 2012 girt.Ji îro pê ve ez rojê 5 caran 1/2 dilopek didim wê.Di
kêmtirî hefteyekê de, ew ji gelek destanan pir rojane çûye û di van du rojên dawî de tune bûye!
Ez her tiştî dinivîsim û mebesta min ew e ku ez wê ji dermanan dûr bixim û bi hişkî li ser tinkturê
derxim.Ger belgeya min bi her awayî bibe alîkar ez ê bi kêfxweşî ji we re bişînim.Ez ji bo xebata
ku hûn û Rick Simpson dikin pir spasdar im!Spas dikim." Casey

-- Silav Casey, spas ji bo nûçeyê.Ev pir tîpîk e, dema ku mirov li ser rûnê bin pir tûşî destgirtinê
nabin.Wê çêtirîn be ku ew dermankirinê bi rêkûpêk li gorî rêwerzên li ser malpera me bigire.Bê
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guman, belgekirin dê pir baş be, û hem jî klîbên Youtube an tiştek wusa.Hêvîyên xweş, Jindrich”

Q.Temenek heye ku ew dest bi vê yekê bikin?Kurê min 3 salî ye û bi eczema xirab e û salek
baş li vir sar e." Roxanne

-- Roxanne, bi tevahî ewle ye ku meriv rûn bide zarokan, tewra ji nûbûyîn re, nemaze dema ku
bi rûnê tovê hepsê an rûnê rûnê rûnê rûnê rûn tê bikar anîn.Stratejiyek baş e ku meriv rûnê tovê
hepsê bi rûnê re tevlihev bike (1% rûn dê bikeve, lê 20-30% dê îdeal be) û dûv re her roj çend
dilopên wê li serşokê zêde bikin.Ew ê fîlimek zirav li ser tevahiya laş bihêle û ew bi gelemperî
her tiştê ku hewce ye (an bi kêmanî ji bo lênihêrînê) ye.Wêne û vîdyoyan bavêjin, başbûn divê
pir  zû dest  pê bike.Xurzîn û acizbûn dê di  nav saniyeyan an hûrdeman de ji  holê  rabe,  û
eczema bi tenê di nav hefteyek an jî zêdetir de winda dibe.Daxwazên çêtirîn, JB

"RSO ji bo kurê min ê otîstîk ê ku komek malê girtî bû ji ber ku min lêdan dixwar û mala min
wêran dikir  heta niha baştirîn derman bû.Min parêz, terapiya kelasyonê, oksîjena hîperbarîk,
metîl b 12 guleyan, û gelek dermanên kuştina derman ceribandiye û tiştek ji rûnê esrarê çêtir
nekiriye.

Zehmet e ku meriv ji bo piçûkek piçûk qerta bijîjkî bistîne heke hûn tenê telefon bikin û bipirsin
gelo ew ê qertekê bidin zarokek otîstîkî.Ji bo dêûbavên ku di demek dijwar de ne, dema ku
zarokê we hêrs dibe telefon bikin, da ku ew ji zû de bibihîzin ka rewş çiqas giran e.Min 3 caran
red kir berî ku min biryar da ku ez bang bikim dema ku wî dîwarên xwe qul dikir û diqîriya...paşê
jî gotin dê qertekê bidin wî.” Robin

“Spas rûnê Rick Simpson…Min nekarî bes spasiya te bikim!Hûn hêzê didin keça min a piçûk a
heft salî  ya ku bi Leukemiya lîmfoblastîk a akût diêşe!Texmîn bikin çi din?!Ew hefteyek piştî
girtina rûnê di forma kapsulê de ket nav remisyonê !!!(Wê qertek OMMP heye ku bi qanûnî
kanabis ji bo leukemiya xwe ya ku ji hêla doktorê wê ve hatî pêşniyar kirin bikar tîne)

Spas ji we re ku we fersendê da me ku em laşê keça xweya piçûk tijî  jiyanê nekin ku laşê
diguhezîne dermanê narkotîkê.Spas dikim ji bo ku hûn şîretan dane wê...dema zarokên normal
bi zikê xwe nexweş dikevin!Spas ji bo ku bişirînek li ser rûyê wê da û hişt ku ew di meha dirêj a
dermankirina steroîdê ya bi dozek bilind de yek şikestek çênebe.

Yekane kêmbûna karanîna rûnê Rick Simpson ji bo me ...Bavekî biyolojîk ê gemar e ku berê di
jiyana xwe de nebûye, razî nabe û dixwaze li wê xwedî derkeve.Lê ez bi hêzên dermankirinê
yên ku hûn xwediyê wan in bawer dikim û ez ê ji bo me û marijuana bijîjkî bisekinim û ji bo vê
yekê şer bikim ku ev beşa herî girîng a dermankirina keçikên min ên piçûk e. Erin

"Roja Duşemê Brave Mykayla laboratîfên xwe kontrol kirin da ku bibîne ka ew têra xwe bilind in
ku kemoterapiya xwe ji  nû ve bide destpêkirin (ew ji  4-ê Hezîranê û vir  ve ji  ber kêmbûna
hejmara neutrofîlan dereng maye) ...bi xemgîniya min ew hîn pir kêm bûn.

Ez ji wê ditirsim ...bedena wê...tenduristiya wê...paşeroja wê...başbûna wê.Ez ji wê re ya herî
baş dixwazim û dîtina laşê wê di rewşek wusa belengaz de dilê min dişkîne.Hûn hemî bişirîn û
zarokek 8-salî ya nîv-tendurist a enerjîk ku dilşad xuya dike (ev ecêb e û ez nikarim jê dilşad
bim) lê di rastiyê de heke we laboratîfên wê dît ...û çi kemo bi laşê wê dike, hûn ê hesta ku ez
hîs  dikim  hîs  bikin.Parçeyên  piçûk  ên  dilê  min  ê  şikestî  her  ku  reng  ji  rûyê  min
diherike...gewrikek di qirika min de çêdibe...û çavên min bi hêsir dibarin.Ew pir xweşik e ...ew pir
kêfxweş û saxlem xuya dike ...Penceşêra wê tune ye...û wê baştirîn dermanê xwezayî heye ji
bo şerê penceşêrê...Ez nikarim li ber vê yekê bisekinim û ev çi li wê dike.Ez dixwazim ku ev di
demek nêzîk de were kirin ...lê rojek berî ku em biçin Hawaii me roja bidawîbûna dermankirina
wê 13ê Mijdara 2014an girt.Ez gelek spasdar bûm ku ew 8 meh zûtir ji ya ku ez difikirîm bi dawî
dibe lê di rastiyê de ...Ma hûn dikarin xeyal bikin ku zêdetirî  1,5 salan rojane kemoterapiyê
bigirin?!Û berî wê 10 mehan kemoterapiya heftane ya giran?!
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Kemoterapiya lênêrînê ji me re wekî serdemek kemoterapiyê hêsantir hate rave kirin ...û ew qet
ne hêsan bûye.Ew dibêjin dema ku bi vîrusek re şer dikin hejmara neutrofîlên wan dikare ji bo
demên dirêj kêm bimîne ...dîsa jî divê ez wê bişînim dibistana giştî bêyî ku vîrusek bigre?!Ew ê
ne gengaz be ...wan ji me re got belkî vîrusek wê heye * her çend wê ti nîşanek nîşan neda jî…
xwişka wê ya pitik pir nexweş * bû û li vir 20 roj şûnda em hîn jî bi hejmareke pir kêm in.

Ji kerema xwe heval ji  bo Brave Mykayla dua bikin ku hêzê bibîne da ku her tiştê ku dibe
sedema vê heyama dirêj a kêmjimaran derbas bike.Ji kerema xwe Xwedê laşê wê sax bike û
enerjiyê  bide  wê  da  ku  kemoterapiyê  bêyî  bandorên  alî  an  jî  bandorên  aliyî  yên  demdirêj
bikişîne.Ji kerema xwe Xwedê wê ji bo min biparêze ...Min çu carî nedikarî rojek bêyî wê kenê
xweşik û hembêzkirina wê ya germ xeyal bikim.Em ê roja Sêşemê hefteya pêş dîsa laboratîfan
kontrol bikin... û ez ê we hemîyan nûve bikim.aşitîloveCURE." Dayîka wêrek

-- Zehmet e ku ez vebêjim ka xwendina vê yekê ji min re çi dike.Û zehmet e ku meriv bifikire ku
ew hemî jehr bi Mykayla re çi dike.Ji xeynî çavbirçîtî û gendeliyê di asta herî bilind a civaka me
de tu sedemek din nîne.

Pêdivî ye ku Mykayla dermanek ku dê pergala wê ya berevaniyê xurt bike, ne bi jehrek ku dê
bibe sedema zirarên demdirêj ên bêserûber.Ma bijîjkên wê bi rastî vê nizanin?Çi jêhatîbûna wan
heye  ku  bê  sedem jehrê  îdare  bikin?Ma ew çeteyên  ku  ji  dayîna  jehrê  ji  zarokan  re  sûd
werdigirin, xwediyê destûra kuştinê jî ne?Kê daye wan?

Duh me behsa xistina jinan kir.Li vir sedema we ye.Dema ku bijîjk karê xwe bi awayê ku divê
nakin, di pratîkê de weha xuya dike.Û ji we jinan re ye ku hûn wê biguherînin.Hûn hemû jiyana
xwe zarokên xwe diparêzin, ji ber vê yekê ya ku divê bê kirin bikin.Naha tevbigerin, li bendê
nebin, her roj girîng e.JB

"Dizanin...Roja  din  me  Mykayla  anî  ba  bijîjkan  û  wan  laboratûwarên  asayî
meşandin...Hemoglobîna wê di asta pir krîtîk 5.2 de bû (ku ji hêla teknîkî ve hema hema têra
xwînê ye ku laşê we kar bike…bijîjk ji  me re got ku zaroka navîn di vê astê de hema bêje
NEBERSIV e) Mykayla ew ji dîwaran diqeliqî, hîper, ket tengasiyê ji ber ku xwe avêt ser nivînên
xwe, xeberdar, bişirîn û dilşad bû!!!Doktor meraq dikin çima ...baş dok çi cûda yedi navbera
Mykayla û zarokên te yên din de...wê esrar heye!!!

Bê guman bijîjk TU carî tiştên bi vî rengî ji esrarê re namînin...lê divê ew.Bijîjk û  lêkolînerên
bijîjkî û dermanan dibin sedem ku nijada me bi êşên nehewce bikişîne û ew wêranker e.Her
çend kesek ji ber sedemek an sedemek din neyê derman kirin…qalîteya jiyana wan dikare bi
esrarê pir were çêtir kirin.Bapîrê te îspata wê ye ku penceşêra wî pir pêşketiye û li laşê wî belav
bûye...lê binêre esrarê jê re çi kir!

Dema Mykayla pitik bû dapîra wê ji  pençeşêrê mir...penceşêrek pir  bilez û êrîşkar.Wê esrar
bikar neanî.Wan ew xistin xaniyek nexweşxanê û ew tijî morfîn kirin ...bi rastî ji me re digot ku
ew bû ku êşa wê bêpar bimîne û pêvajoya mirinê bilez bike.Ev zilm e...neasayî...û watedar...û
diqewime ku ew DERMANKIRINA TIMANÎ STANDARD be.Ez ê çu carî  nexwazim ku li  ser
dilopek morfînê asê bimînim ku heya ku ez bimirim cefayê bikişînim.Ev zilm e...û ez her roj dua
dikim ku ev gendelî bi dawî bibe.” Wêrek Mykayla

"Du postên min ên dawîn gelek pirs û çend daxwazên "delîl" peyda kirin...Ez dixwazim bi we re
hemî zanistiya di navbera esrar û penceşêrên pergala xweparastinê (leukemia/lîmphoma) de
parve bikim.Ev agahdarî  ji  bo rêzikên hucreyên leukemiya Jurkat  taybetî  ye ...ku leukemiya
lîmfoblastîk a akût a hucreya CD4+ ye...TAMÊ heman rêza leukemia ya Mykayla.

Cûreyek taybetî ya penceşêrê ya Brave Mykayla xwedan hejmareke zêde ya zanistî ya îsbatkirî
ye ku li pişt kanabis dermanek bi bandor e ji ber ku zanyaran keşif kirin ku hucreyên pergala
berevaniyê  li  ser  wan  receptorek  cb2  TAYBETÎ  heye  ku  dibe  sedema  apoptosis  (mirina
hucreyê).
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THC bi sê mekanîzmayên cihêreng di hucreyên Jurkat (leukemiya lîmfoblastîk a akût-hucreya t)
de apoptozê çêdike.(1) THC bi CB1 û CB2 ve girêdide, û ji hêla serine palmitoyltransferase ve
dibe sedema senteza seramîdê.(2) Seramîd dikeve nav mîtokondrîyan û di encamê de sîtokrom
c diherike nav sîtosolê.(3) Cytochrome c bi Apaf-1, caspase 9 re dikeve hev û apoptosome
çêdike.(4)  Apoptosome  procaspase  3  vediguhere  kaspase  3  çalak,  di  encamê  de
apoptosis.THC di heman demê de riya derveyî çalak dike (kapasên 8 û 10), û riya Raf/Mek/Erk
asteng  dike.Astengkirina  riya  zindîbûna  hucreyê  dibe  sedema  defosforîlasyona  Bad,  û
veguheztina vê proteîna Bcl-2 nav mitochondria, û dûv re jî ber bi apoptozê ve. Wêrek Mykayla

-- Çiqas zêdetir rûn bigihêje wê baştir e, nemaze li ber çavê dermankirinên nepêwist ên ku wê
hîn hene û neçar mane ku tê re derbas bibin.Daxwazên çêtirîn ji Hawaii, Bravest Mykayla re, pir
xweş e ku hûn bibînin ku xewna we rast bûye.Bi alîkariya piçûk ji rûnê.JB

“Ew dûman ji bo zarok û dayikan NE saxlem e… mamayên bêaqil û hûn çi ji zarokên xwe re
dibêjin?Oil an nada!Bi taybetî ji zarokan re!” Naia

-- Ez ê ew qas radîkal nebim, cixarekêş an vaporkirin jî bandorek bikêr heye, wek mînak li dijî
gêjbûna jinên ducanî.Ew ê zirarê nede zarokê.JB

“Duman ne ew qas zêde ye...nemaze ger meylên te yên alerjiyê hebin... tenê bêje.Ez nikarim
dûmanê hilgirim!Di heman demê de, zarok nikaribin zanibin kengê rawestin...  gelo ew şekir,
kafeîn, xwarin, hwd.Divê hûn bibin rêberê wan.Ez nafikirim ku piştgirîkirina cixareya kanabisê ji
bo ciwanan ramanek girîng e.Tenê digotin.Tenê nêrîna min ji  ya ku min dîtiye.Dikare ji  karê
dibistanê û mijarên girîng jî dûr bixe.” Naia

-- Berê ez ji karê dibistanê û mijarên girîng jî dûr diçûm û qet esrar li ber destê me tunebû.Tiştê
ku ji min re lazim bû ev bû ku ez keçek xweşik li der û dora xwe bibînim û ew jî ji bo karê
dibistanê û mijarên ku ji yên din re girîng bûn lê ji min re ne girîng bûn.

Ger hûn kontrol bikin ka zarokên we çiqas çayê vedixwin, bê guman herin û çiqas esrarê kontrol
bikinew ê bigirin an bixwin.Bextê te xweş bî.Ew hewildanek vala ye lê ez bawer im ku ew ê di
çend salên pêş de gelek kesan mijûl bike heya ku ew fêhm bikin ka kanabis çiqas ewledar e û
ku bi rastî ne gengaz e ku meriv bi kuştî li ser wê zêde doz bike.

Ji ber vê yekê kê eleqedar dike ku kesek çiqas jê dixwar?Ez nakim.Ez jî ferq nakim ku mirov
rojê çend fincan çay an qehwe vedixwin, wisa bifikirin.Çima divê ez?Ew ne karê min e.Û ne karê
tu kesî ye ku kes çiqas ji vê dermanê rizgarker û pêşîlêgirtinê vedixwe.

Çiqas rûnê we di we de hebe û pir caran ji bo tenduristiya we çêtir e.Ew qaîdeya yekane ye ku
bi rastî derbas dibe.Ji mirovên ji her temenî re, di nav de zarok û dayikên ducanî.Ger hûn ji vê
ramanê hez nakin, wê bi ser bikevin, fêr bibin ku hûn pê re bijîn, ev çêtirîn tiştê ku hûn dikarin
bikin  ev  e.Ti  rêziknameya kanabisê  dê  bixebite,  ew bi  tenê  nikare  were  rêve  kirin.Zêdeyî,
sedemek rastîn tune ku wê birêkûpêk bike.JB

“Min tevahiya ducaniya xwe heya 4 heftiyên jidayikbûnê cixare kişand.Bijîjkê min her serdana
doktoran jî testa narkotîkê kir.Ji ber vê yekê ew dizanibû ku min çixare dikişand.Dema ku pitik ji
dayik bû ew bi tendurist, 10,6 lîre û testa THC neyînî bû.Ez jî pêsîrê didim û ez hîn jî karanîna
gulikê didomînim.Û texmîn bikin, ew di her kevirê mîlî de serketî ye.Ew bi tevahî berevajî zirara
mêjî ye.Ji bo pêşkeftina motora gewre ya tenduristiyê hewcedariya mêjî bi cannabinoids heye, ji
ber vê yekê dev ji nefretê berdin." Nessa

"Kurê min 8 lîre 1 oz hat dinyayê.5 roj li ser dîroka wî.Ew du "xemgîniyên" sereke ne ku min di
dema ducaniyê de kişandina cixarê, giraniya kêmbûna zayînê û zayîna pêşwext de dîtiye.Kurê
min hema hema 9 meh e, tenê nirxandinek bayley kir da ku pêşkeftina xwe ya cognitive û her
weha fonksiyona motor, û ziman binirxîne.Wî di hemî kategoriyan de navînek bilind û pir serketî
tomar kir.Ji ber vê yekê bêaqiliya xwe bigire û qûna xwe biteqîne.“ Ashley
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"Ya ku li vir sûcdar e hukûmet e ...Min nexweşiya skleroza piralî heye û kurê min jî...divê her
hefte 26 derzî di mejiyê xwe de bike, da ku êşa damarên wî yên mejiyê wî bikuje...

3 neviyên min hene û ne 'DAROKÊN' im, NE KURÊ MIN E, KU JI DERNA XWE BERÎ mezûn bû
û ji ber zîrekiya xwe ji bo mamostetiya polê mezûn bû.Gurçikên wî qut bûn, kolona wî nexebitî û
êşa wî ew qas giran bû ku ew bêtevger bû.Wî qet tiryak nexwariye û araq venexwariye, tenê
carinan, di jiyana xwe de, berî ku ew MS pêşve bibe.

Pismamê wî, dema ku wî ew ji bo şîvê xwar, ku jê re nediyar bû, çend potek di nav qemerên
xwe de hejand...û texmîn bike?Gurçikên wî dîsa dest bi kar kirin, lerz kêm bûn û bi şev, dema
ku tenûrê dixwar, bi rastî dikaribû raza.Ew lerzê aram dike û ew dikare bi şev razê...Hîn jî her
hefte 26 derzî di mejiyê xwe de derdixe ji ber êşa damarê di mejiyê wî de...

Tu kî yî ku tu vî dermanê bêhempa dadbar dikî...?????û bi xatirê te, berî ku ez derziya Hepatît
B bikim, zarokek min hebû, û ew bê MS e, lê di nav hefteyek piştî derzîlêdanê de ez neçar bûm
ku şûşeyan bigirim û paşê di nav 2 hefteyan de, ez bi tevahî çavê xwe yê çepê kor bûm. ...Ez
17 salî bûm û kor dibûm.Ditirsin?Erê...Heger ne ji vê dermanê bûya, ez ê dîsa jî li ser kursiya bi
teker bimama...

Ez  ê  tu  carî  vê  nexweşiyê  ji  kesî  re  nexwazim  ...lê  divê  hûn  dîwana  xwe  li  cihekî  din
bigirin...Çima hûn difikirin ku XWEDÊ ev derman danî ser gerstêrkê?An hûn difikirin ku Xwedê
xeletiyek kir?

Ez hêvî dikim ku zarokên we qet neçin tiştê ku malbata min heye...li ber çavên te mirina zarokê
te temaşe dike...Wêne bigire, birêz...Harper mezinkirina yek riwekan li  hewşa xwe kir  sûcek
sûc...Ez texmîn dikim ku malbata wî jî  tu carî bi MS an penceşêrê re derbas nebûye…an jî
RCMP.Dem hatiye ku qanûn li  şûna şîrketên dermanan li  berjewendiya gel  werin guhertin.”
Laurel

"Ji ber vê yekê keça min vê hefteyê ezmûna dermankirina hestyarî ya herî kûr li ser kanabis
bû.Ku bêje ku ew xwedan germahiyek hestyarî ye dê kêmasîyek mezin be.Ew bi kêmasiyek
jidayikbûnê hat dinê ku bi wê re dijwariyên giran hene.Ji ber rêzgirtina nepeniya wê, ez ê li ser
hûrguliyên wê neaxivim, lê em bibêjin ew zehf e.Û jiyîna bi wê re dijwariyek e ku pir caran
cîhana min hejandiye.Yek kêşeya laşî ya wê mîgrenê ye.Tiştê ku ew bi rastî dikare bike dema
ku ew têne ser xwe ev e ku razê, li ser cil û bergên xwe qul bike û biçe xew.Ew tenê tiştê ku bi
rastî dibe alîkar e.

Ji ber vê yekê çend meh berê, min ew kir ku di dawiyê de waferek bi rûnê esrarê biceribîne û di
nav 15 hûrdeman de, mîgrenê wê nema.Ji ber vê yekê vê heftê, ez şevek zû diçûm razanê, û
wê fikirî ku dibe ku ew paşê mîgrenê bikeve, ji ber ku ew dikare wan hest bike ku têne…Ji ber
vê yekê min konteynirek piçûk ku tê de çend wafer hebûn da ku li ber nivîna xwe bihêle, da ku
dema ku ez di xew de bûm hîs kir ku yek tê de, wê bikaribe yek jê bigire.Welê, wê wê şevê çar
birin.Ew bi hev ve zeliqandî bûn, û wê tenê ew hemî birin.Û ezmûnek wê hebû.Û nîv.

Roja din û şev û sibê û sibê wê pirê raza.Min dizanibû ku ew xwediyê celebek ezmûnek bû ...
min dikaribû ramanên wê li  dora xwe diherikin bibînim û dizanibû ku ew di tiştek re derbas
dibe.Ya ku ez jê re ne amade bûm 180 temamiya keça min bû.Ew bextewar e, şêrîn, baldar, û
kêfxweş e ku li dora xwe ye.Rast e, min li dora rewşê jî hin guhertinên mezin çêkir.Lê ev roja din
bû,  ji  ber  vê  yekê nayê înkar  kirin  ka  guheztina  kanabis  çiqas  ecêb bûye.Bi  tu  awayî  min
nikarîbûya wê bikira ku ew qas bigirim.Wê li ber xwe bidaya.Û ez ê qet nefikirîm ku ez bi we re
rastdar bim.Ez dixwazim tenê ji bo pesnê xwe biçim.Dema ku ez ji we re dibêjim ku ez bi wê re
bi  têlan  re  dimeşiyam,  ez  qet  henekê  xwe  nakim.Guhertin  û  vebûna  ku  ji  bo  me  ji  ber
"qezayekê" rû da ne tesaduf e.Min tu carî şûşeyek tiştek nedaye wê ku jê derman bigire.Tişta ku
min wê şevê kir mucîze ye.”

"Ez pir kêfxweş im ku di dawiyê de ez dikarim ragihînim ku kurê min ê şîrîn esrarê bikar tîne da
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ku li dijî bandorên alîgirê kemo û radyasyonê şer bike Û piştrast bike ku ew tu tumorên nû mezin
neke!Vê dermanê pir alîkariya wî kir.Beriya ku wî ev derman bigirta, ew bi berdewamî rijand,
nedixwar, ew pir bêhal û gêj bû...naha ew dixwe, ew xwarina xwe kêm dike, kîlo zêde dibe û her
kesê ku li dora wî bûye dizane ku ew çi qas bextewar e.”

-- Belê, bê jehra di laşê wî de zarok dê pir çêtir bibûya.Bi rastî ne wateyek e ku meriv kemo û
radyasyonê digel  rûnê bikar  bîne,  ew mîna dayîna  antîdotê  ye dema ku jehra  xwe di  nav
damarên wan de derdixe.Rûn tenê ji bo encamên çêtirîn.Divê bijîjk vê yekê zanibin, ew qas ne
dijwar e ku meriv fam bike ku dema ku ne hewce ye meriv jehrê bide zarokan ne baş e.JB

Q.Ez dayikek tenê ya 29 salî me.Kurê min niha 8 salî ye û bi otîzma navîn dijî.Ez ê li vê dinyayê
mini xwe bi tiştekî neguherim, ji bilî ku jiyana wî hinekî hêsantir bikim.Ez meraq dikim gelo we
dê û bavên din hatine ba we û li ser rûn pirsîn?An jî çîrokên serketî yên bi otîzmê / Asperger's
hene?Ger min biryar da ku ez biçim vê rêyê ez ê li kîjan dozê bigerim?Ez hemî agahdarî spas
dikim!Spas dikim.Ji dayikek û kurê piçûk xemgîn.

YEK.Dema ku min ev ji wî re xwend Rick got, "rûn tenê tiştek e ku dibe ku bixebite."Talîmatên
dozê û agahdariya din a li ser meriv çawa hilberandin û karanîna rûnê li ser malpera me û di
pirtûkên ku li wir hene de hene.Min berê alîkariya çend zarokên otîstîk kir, û ev derman ji wan re
ecêb dike.Zarok ji girtina vê dermanê hez dikin, pêşdarazî nînin, nizanin ku "tiştekî xelet dikin" û
dema ku dêûbav wextek ji bo xwe hebe gelek kêfa wan jê re tê.Ji bo encamên çêtirîn, wekî her
gav, ez ê dest bi dermankirinek standard a 60g, bê heb bikim, û dûv re ez ê zarokê li ser dozek
parastinê bi  qasî  bijareya wî  heya dawiya jiyana wî  ya dirêj  û  aştiyane bihêlim.Û zarokê ji
vîdyoyê divê tam heman tiştî bike, heke hebederîmkan.Daxwazên çêtirîn, JB

"Mary Jane dema ku ez ducanî bûm gelek alîkariya min kir û qet bandor li du pitikên min nekir."
Samantha

"Silav Rick, van demên dawî me kifş kir ku min li ser pêsîra min a çepê pişkek bi xetereya navîn
û bilind heye.Ez 34 salî me û keça min tenê 1 1/2 salî ye - ez tirsiyam!Ez jî piştî zayîna keça
xwe ji Depresiyona Post Natal êş kişandim - ji ber vê yekê ev hemî pir zêde hîs kirin.Lêbelê,
xwezî ez li Afrîkaya Başûr dijîm, ku her çend hîn neqanûnî be jî, kanabis (an jî dagga, wekî ku
em li vir jê re dibêjin) li vir bi pirranî mezin dibe û pir hêsan e ku meriv bi bihayek maqûl giyayek
maqûl bigire.

Min tavilê dest bi çêkirina rûnê kir - jûrî hîn jî der barê gûçika di sînga min de ne, ji ber ku ez
tenê di nav 2 mehan de ji bo kontrolkirina xwe ya din vedigerim - lê Depresiyona Post Natal
hema hema piştî mehekê ji girtina wê çû. rûn.Ez xwe bi hêz, motîvasyon hîs dikim û dikarim
bigihîjim tiştên rojane - ku ne pir  berê tenê xewnek bû!Li  Afrîkaya Başûr,  em bi piranî  tenê
cûreyên Sativa an çelên sativa yên tevlihev digirin.Min tenê dixwest ku hûn di derbarê çîroka
xwe  de  agahdar  bikim,  ji  ber  ku  li  wir  gelek  kes  hene  ku  bêhêvî  ji  depresyonê  dikişînin,
dermanên dermanên nebaş ên ku bandorek neyînî li ser wan dikin digirin, dema ku bi rastî, rûn
xuya dike ku her tiştê ku hewce dike rast rast bike, bêyî aliyek xirab. bandorên!Ez dîsa xwe
mîna xweya kevn hîs dikim û ew MEZIN hîs dike!Karê xwe yê baş bidomînin û ez ê ji vî alî ve
xeberê belav bikim!Pir hezkirin, Kelly "

-- Spas ji  bo vê şahidiya mezin, Kelly.Ez bawer im ku ew dikare alîkariya gelek dayikên din
bike.Bi awayê ku ez lê dinêrim, divê dayik di dema ducaniyê de dozên piçûk ên rûnê bixwin û
piştî zayînê jî bikar bînin, heke ew bi rastî dixwazin çêtirîn çêtirîn bidin zarokê xwe.Dibe ku ew
nakokî xuya bike lê hûn dixwazin ji dayikek û zaroka wê re ji bilî tiştek xwezayî wekî rûnê kîjan
dermanê din bidin?JB

"Min di tevahiya ducaniya xwe de cixare kişand û xwar û kurê min yek ji kurên piçûk ên herî jîr û
saxlem e ku min heta niha nas kiriye.Min hewl da ku hebên nexweşiya sibehê û yên ji bo serêşê
bixwim û tiştek jê nehat.Sciatîka min bi domdarî dihat qurçandin û laşê min diêşe (dibe ku ji ber
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ku dema min ji dayik bû 10 lîre û 23 înç dirêj bû, ji ber vê yekê ji bo her gumanbarên ku dibêjin
ew mezinbûnê asteng dike, hûn pir xelet bûn.) Min xwarinên xweş xwar an jî êşa min hebû.
pufek piçûk ez ê hema tavilê rehet bibim.Divê ez bipejirînim ku ew dermanê herî ewledar e."
Sarah

“Dacaniya min a 2yan îşkence bû!Min di dawiya trimela 1-ê de 20 lîre winda kiribû,  her roj
vedireşiyam, qet şêt tunebû.Bê guman min wê winda dikir.Min ceriband cixarê û sûcdar bû!
Lêbelê jiyana wê xilas kir ...Min ji berê çêtir dixwar û bêhna xwe dixwar!Ew saxlem bextewar û
bê guman bedew e!Niha 9 salî ye, ti pirsgirêkeke tenduristiyê nîne.” Jennifer

“Dayik nikare xwarinê bihêle.Çi bandorek wê li ser fetusê ya pêşkeftî heye?Gelek zirarê dide
fetusê.Ji ber vê yekê hûn çawa diya xwe dihêlin ku bikaribe xwarinê kêm bike?Hûn dermanê ku
herî  kêm dibe sedema zirarê bikar bînin.Cannabis.Her dermanên din ên dij-nausea ku bijîjk
dikarin bikar bînin xwedî bandorên alî ne.Yekane bandorek alîgirê esrarê hesta xweşbûn û xewê
ye.” Gerş

Q.Jina min ji ber 7 mehî ducanî ye êşa pişta xwe ya giran heye, ew wê wekî kulmek nervê ya ku
pir bi êş e vedibêje.Min hewl da ku li dora we û li vir bigerim.Ma RSO dê dramatîk alîkariya êşê
bike?Li  ser  vê mijarê girêdanek we ji  mijarek berê re heye?Ez ditirsim ku ew wê bixin ser
kodêînê ew ê zirarê bide pitik

YEK.Bila dozên piçûk ên rûnê bixwin û rûnê bi cihkî li ser pişta wê bixin.Bi tevliheviya rûn û rûnê
tovê hepsê masajekê bidin wê.Erê, şansek baş heye ku kodeîn zirarê bide pitikê.Rûn nikare bi
tu awayî zirarê bide pitikê û nake.JB

“Kurê  min  di  meha  cotmehê  de  bi  sarkoma  sînovîal  hat  teşhîskirin,  piştî  ku  tîmorek  berî
biyopsiyê jêkir.Hat gotin ku kansera wê hîn jî hebe û dibe ku li wî belav bibepişikê ji ber celebê
şêrpenceya êrîşkar  ew e.Encamên testa  herî  dawîn,  ew nikanin  şopek wê ji  şaşbûna  xwe
bibînin.Rûnê kanabis yek ji wan tiştan bû ku min hema hema yekser piştî tespîtan dest bi wî kir.
Amanda

"Kesê  herî  ciwan  ê  ku  hûn  dizanin  ku  bi  RSO  re  tê  derman  kirin  çi  ye?Ma  protokolek
dermankirina zarokan heye?Digel ku em heta niha di hejandina ramana dapîrê de neserkeftî ne
û karibin kalikê xwe derman bikin.Min zarokek 2 salî heye ku bi pirsgirêkên mîdeyê nenas re
heye (erê ew salek zêdetir  e ku di  dermankirina "bijîjkî"  de ye û hemî heb,  krem, lotiyon û
dermanên Big Pharma bi ser neketin.Ew niha ber bi sendroma proteînekê ve diçin.Eşkere ye ku
zarokek 25 lb nikare heman dozê wekî zilamek 175 lb bi dest bixe, ji ber vê yekê hûn ji bo
serîlêdanên pediatrîkî wê qet pêşniyar dikin? Sara

-- Divê dayikên ducanî rûn bi kar bînin û dema welidandinê dê dozê zêde bikin.Piştî zayînê, divê
dê dê dozên piçûk rûnê bixwin da ku pê ewle bibin ku zarok dê bi rengek çêtirîn pêşve bibe.

Ji ber vê yekê, heke hûn ji min bipirsin, nexweşê min ê herî piçûk heşt mehî kêm bû û hîn jî baş
dimeşe, ew zarokê herî pêşkeftî ye di baxçê xwe de û ji yên din zûtir dest bi axaftinê kir.Diya wî
rûn bikar anî berî ku ew ji dayik bibe, û zarok jî piştî vakslêdanê bi hexavaksînek rûn bi kar anî
da ku pê ewle bibe ku kîmyewiyên xeternak bi lez û bez ji laşê wî werin derxistin.

Rûnê esrarê ji bo mirovên ji her temenî dermanek ewledar e.Ger pirsgirêkên we di fêhmkirina vê
yekê de hebin, bibînin ka rûn ji bo eczema an jî rijandina pelika çi dike û paşê vegere û ji min re
bêje ku tu carî esrarê nadî zarokê xwe.Tiştê ku hûn ê ji min bibihîzin ev e ku dêûbavek ku
esrarê wekî derman nede zarokê xwe, an bi xeletî agahdar e, an jî ew sadîstên psîkopat in ku ji
temaşekirina êşên kesên din kêfxweş dibin.

Ma hûn dizanin ku rûn li hember êşa diran çiqas bandorker e?Ma hûn ê rûnê bidin zarok ku bi
êşa ku bi mezinbûna diranan re têkildar e şer bike?Belê.Bi tu dudilî tune.
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Doza ji bo zarokan bi bingehîn wekî mezinan e, dema ku hûn tiştek cidî derman dikin.Rojê sê
caran bi dozek hindik dest pê bikin, nexweş bi wê bikar bînin, dozê her çar rojan an bi qasî ku
rehet be zêde bikin, û her gav biceribînin ku bi qasî ku gengaz dibe bi qasî ku gengaz dibe bi
qasî  ku  derman bigihînin  nexweş,  di  heman demê de  piştrast  bikin  ku  ew bimînin.  di  nav
rehetiya xwe de.JB

"Ger zarokek we hebe û vakslêdanên "pêşniyar" red bikin, amade bin ku dewleta ku hûn lê dijîn
bi zorê zarokê we ji we bistînin.Ew pir caran diqewime, bi rêjeyek xeternak.Google wê bigerin û
li "pêdiviyên" dewleta xwe binihêrin. Karkerên civakî her roj bêtir "kompleksa Xwedê" nîşan didin
û bawer dikin ku ew ji her dêûbavî çêtir dizanin ku ji bo her zarokek yekane çi çêtirîn e.Dema ku
di derbarê mijarê de bi doktorê xwe yê malbatê re bipeyivin jî hişyar bin.” Platypus

“Ez du kesan nas dikim ku zarokên wan qet derzîlêdanê nekirin.Herdu jî chiropractor in.Yek ji
zarokan  diçe  dibistaneke  taybet.Ez  difikirim ku hûn  dibistana  malê  ne  girîng  e.Bê  guman.”
Lorinda

"Ez zarokên piçûk û pitikên bi penceşêrê dibînim, berî dermankirinê ew baş xuya dikin, piştî
emeliyat û kîmoyê ew mîna ku dimirin xuya dikin, û pir caran jî wusa dikin.Dilê min dişewite ku
meriv çawa zû diêşin û zû dimirin, dema ku ev rûn ew qas derman dike.Ez hefteyekê li ser rûn
im, û ez xwe xweş hîs dikim, ez bawer dikim ku ew tumora min li ser gurçikê kêm dibe, hîna min
delîl tune, lê di demek nêzîk de ezê bikim. Lannah

"Hevalek hemşîre ew di qonaxa 3-an de raşiya pelikê bikar anî, bi şev çû!" Alice

-- Ji bo kesên ku difikirin ku divê zarok esrarê bikar neynin.Çi dermanê din hûn dixwazinHeke ne
ev dermanê xwezayî yê herî kevn, herî ewledar e ku bi hezaran salan tê bikar anîn, dixwazim
bidin wan?An jî  hûn ê temaşe bikin ku hûn zarokên ku bê sedem ji  wan eczema û rîsiyan
diêşin?Ev ne tiştekî  xweş e, ez dibêjim.Bi taybetî  dema ku ji  van hemî pirsgirêkên çerm re
çareseriyek wusa hêsan hebe.

Ma baş e ku hûn temaşe bikin ku zarokên xwe ji êşê diqîrin dema ku hûn bi tenê dilopek rûn
bidin wan û ew ê bêzar bibin?Hm?JB

"Ji kerema xwe admin dikare şîret bike ka kîjan dozê bide zarokek 8 salî ku ji bo mirinê hatiye
şandin malê?" Ricardo

-- Bi dozek piçûk dest pê bikin, bibînin ka zarok çawa bersivê dide û dûv re bi qasî ku zarok
dikare wê bigire dozê zêde bikin.Rojê sê caran.Bi gelemperî gava ku ew ji bo mirinê têne şandin
malê tije heb in, ji ber vê yekê hûn dixwazin pêşî wan dejex bikin ji ber ku hûn nizanin dê têkilî çi
bike, bi gelemperî ne pir xweş e ku têkiliya bi wan kîmyewîyên kujer re çi dike.Lê ji ber ku rûn
hewl dide maseyê paqij bike da ku dest bi xebatê bike.

An jî, heke we tiştek winda nebe, hûn dikarin bi mîqdarek mezin rûnê jî dest pê bikin û bi vî
rengî nexweş têxin rewşek koma kontrolkirî.Ya ku ez ê belkî bikim ev e, lê dêûbav girêdayî ye
ku ew kîjan rêça dermankirinê hilbijêrin.

Tiştê ku ez dizanim ev e ku nexweşiyên êrîşkar divê bi tundî bêne derman kirin.Û ez jî dizanim
ku, bi gelemperî, hûn çiqas bêtir  rûn bixin nav nexweş û her ku hûn wiya zûtir bikin, şansê
serketin û saxbûnê çêtir e.Lê ez di heman demê de dizanim ku rêwerzên dozê ji ber sedemek
têne destnîşan kirin.

Heger ew zarokê min bûya, minê wî tijî rûn bikira, ez dizanim bê guman dê zarok tê de avjenî
bikira û bi îhtîmaleke mezin min nedihişt ku ti doktor nêzîkî wî bibe.Lê ew ez im û ez dizanim çi
bikim.Daxwazên çêtirîn, JB

"Baş e, ez di vê gavê de vedigerim.Dave's Dr. wî danî Lyrica, da ku êşa wî ya Şengalî derman
bike.Van du rojên borî (û ew xirabtir bûye), Dave halusînasyonê dike.Wekî ku di hundurê de, wî

- 125 -



tenê got, "Girê bi porê sor divê li vir teslîm nebe." Dema ku min got, "çi?", Bersiva Dave ev bû,
"Oh, qet nebe, ez bawer im ku ew ne li vir e." Min tenê bi wî re sohbet kir, û wî got ku wî fêm kir
ku  tiştek  xelet  diqewime  ji  ber  ku,  gava  ku  ew  li  quncikên  çavên  xwe  dinêre,  ew  dikare
daristanek li derveyî pencereya me bibîne.WTF!!!Ew demek berê rûnê esrarê digire, û qet tiştek
wusa nebû.Hefteyek kêmtir li ser Lyrica ye û wî hema hema hemî kontrola motora xwe winda
kiriye û naha ew halusînasyonê dike.Min tenê hin rûnê esrarê danî  ser birînên Shingles (bi
DMSO) û êş rawestiya.Min gazî Dr.BTW, min tenê malpera Lyrica kontrol kir, "ramana anormal"
û "halusînasyon" yek ji wan bandorên alî ne." Kim

"Spencer her kes hefteyek ecêb derbas kir !!Cara yekem pismamek nas kir û mamê xwe û
xaltîka xwe ji Gurcistanê nas kir!!Ew bi tevayî evîna xaltîka xwe Sara bû, tewra ew li ser min an
bavo hilbijart!!Beşên herî xweş ew bû ku ew di nav lepên xaltiya xwe de, DI DEST Û RENGÊ
XWE DE DIRÇÛN HIŞTibû!Wî jî veguheztinek kir, ji destê wî yê rastê ber bi destê wî yê çepê
ve!!Wî otomobîlek darîn bi  tevahî  rast  bi  karanîna TOLÊN xwe boyax kir!Dê hewl bidim ku
vîdyoya wî di demek nêzîk de bar bikim!Ew berdewam dike ku gotinên nû bêje, û tenê bi tevahî
dilşewat be!Me karîbû ku wî bi gelek piştgirîyê giraniya lingên xwe hilgire!Dema wî ya herî baş
bû  ku  di  rêveçûna  xwe  de  hat  kişandin  ...Ez  nikarim  dilşikestina  dilşahiya  ku  min  hest  bi
temaşekirina pitika xwe wiya kir vebêjim.Di rûyê wî de şahiya paqij di dema ku dikaribû bi xortên
mezin re bilîze...ew hemû li bisiklêt û skuteran siwar bûn, û tiştê ku wî dikaribû bikira ew bû ku bi
hesret temaşe bike...Min xwesteka tevlêbûnê di rûyê wî de dibînim û fêm nakim çima ew nekare
tenê biçe û bi wan re bilîze...Û dû re pismamê wî Jason, bi dilekî ji zêr, dest bi kişandina wî kir, ji
xortên din re got ku ew çêtir e ku ew zûtir siwar bibin, an na dê polîs wan bigirta, Spencer di
meşa xwe de bikişanda dûv xwe, sîren çêkir.dema ku yên din li dora xwe siwar bûn û li dora
xwe siwar bûn.Ger te tenê rûyê wî bidîta... di dawiyê de, di dawiyê de, ew yek ji kuran bû!Dilê
min bi mîlyaran perçe perçe kir, û dûv re bi tenê biriqîna çavên xwe û bi kenîna dengê xwe dîsa
rast li hev kişand.Di demek dirêj de hefteya çêtirîn.Spencer bû kurek mezin, û ez jê hez dikim!
Min dihêle ku ez bêtir zorê bidim, dijwartir şer bikim, dirêjtir dua bikim, ji bo vê kerameta piçûk
ku em jê re dibêjin Spencer.

"Û tumorên wî bi karanîna rûnê kanabisê bilind THC kêm dibin!!Spencer ji hêla onkolojiya Loma
Linda ve wekî termînalê hate hesibandin.Lê, MRI-ya dawîn kêmbûna mezinahiyên tumorê nîşan
da !!Rûnê THC yê bilind dermanê wî tenê ye!Tînktûra bilind a CBD ya ku destnîşan kir ew e ku
fonksiyona milê wî baştir  dike, bi bingehîn nervên ku di dema emeliyata mêjî û stûyê wî de
hatine hilweşandin sax dike. Suzetta

“Ez hîn jî bawer nakim ku petrolê çi bi min kir.Nexweşiya şekir, zirara gurçikê, gewrîtis, sciatica,
tendonên şikestî, qelewbûn hemî çûne û bê guman hin neurojenîz çêbûne.Zêdeyî min dê ji min
re bihata gotin ku heke ez nuha zarok bûm ADHD heye.Ez cinawirekî xwe-hilweşînker maniak
bûm.Min bêtir  wext xerc kir  paşê dibistanê xirab kir û paşê çû polê.Min dê û bavê xwe xist
dojehê.Heta ku min dest bi cixarekişandinê kir.Ez di dibistanê de ji navînî 30 çûm ser 80, heta
90 di çend dersan de.Û êdî wêrankirin tune.Kêfxweş e ku ew difikirin ku potek ji bo zarokan
xirab e.Divê ez razî nebim.” Peter

"Em kurê xwe yê 6 salî bi tumora mêjî AA3 û nexweşiyek genetîkî ya nadir derman dikin.Bijîjk
nikarin tiştekî pêşkêş bikin, û gotin ku tenê meh maye ku bijî.Heya nuha tu destgirtin û MRI-ya
paşîn dê bêtir ji me re vebêje.Kontrola paşîn, ji bilî tîmora mêjî, ew di tenduristiya PERFECT de
ye.Ne kemo, ne radyasyon û ne emeliyateke wî hebû.TENÊ rûn!!!” Penne

"OMG, ez li vir rûniştim û çavên min diherikin, hewl didim ku nûçeyên ji têlefonek ku min nû
wergirtiye bibînim.Zêdetirî 2 hefte berê, min bi bavekî ku vegeriya rojhilatê ku keça wî ya 5 salî
nû vegerîyabû re peyivî.**** bi Neuroblastomaya Rîska Bilind a Qonaxa 4 (Penceşêra Zarokan)
hat teşhîs kirin - pêşbîniya xirab (MYCN Amplified).Ji wan re hat gotin ku tu hêviyek tune û di
bingeh de ku wê bibin malê û rojên xwe yên dawîn bi wê re kêf bikin, ku wextê wê hindik
bû.Dema ku bavê min gazî min kir, tê fêmkirin ku pir xemgîn bû.Me ew di riya rast de destnîşan

- 126 -



kir û wan dest bi **** li ser derman kirin.Wan tenê li nexweşxaneyê randevûya bi onkologan re
qedandin.Nîşana mîzê ya ****'s TEMAM NORMAL e!!!Ew ji 80-î çû, dûv re hefteya paşîn derket
90-an  û  nuha  daket  8.7.(Di  navbera  2  û  9  de  normal  e).Rast  e  gelî,  NÎŞANÊ PÊNSERÊ
TUNE.Di  nav  2  hefteyan  de  ev  zarok  ji  nexweşiya  nemir  /  krîtîk  derketiye  fatûreya
tenduristiyê.Onkolog got ku wan heta niha tiştekî wiha nedîtiye.” Corrie

"Kurê min  ê 11 salî  ev  10 mehên çûyî  kemoya derman dike  (û  di  wê demê de 6  hefte  jî
radyasyona wî hebû) û me ev 4 meh in rûn didin wî û bi rastî di gelek waran de alîkariya wî
kiriye. . Angela

“Pêtrolê  jiyana  min  xilas  kir.Bi  rastî.Min  têkçûna  dil  ya  giran,  osteoporoz,  osteoarthritis,
sendroma ligamentê ya bêserûber û sendroma êşa herêmî heye.Ez dermanên din naxwim û
tenduristiya min her ku diçe baştir dibe.Kurê min ê 11 salî yê otoîst/epîleptîk bi mehan e derman
nekiriye û ji ber perwerdehiya Rick di derbarê neftê de pir tevdigere.Spas ji bo ku jiyana me xilas
kir.” Maria

“Min bala xwe dayê ku ew çend tiştan dike, ji ber ku kurê min dema ku ji ber avêtina keviran an
jî her tiştê din serê xwe diêşîne û gûzek dibe, rûn di nav rojekê de belav dibe!Di heman demê
de wusa dixuye ku ew ji bo girtina kulên çerm ên ku ji pizrikan an kelandin an tewra kîstan
derketine jî dixebite.Carinan li ser rûyê min keliqan çêdibin û ew bi hindek îchthammolum zuha
dibin, lê carinan qul çêdibe.Min van demên dawî dest bi danîna rûnê esrarê li kunê kir û ma hûn
nizanin  ku  wê  qulikek  mezin  bi  qasê  mîlîmetreyekê  vekir!Û  naha  ew  dever  bi  çermê  min
dişewite!Tişta ku wî nekiriye ev e ku devera çermê min a ku hinekî tarî ye, bişewitîne, lê tiştên
din  hene  ku  ez  dikarim  ji  bo  wê  bikar  bînim.Ez  tenê  kêfxweş  im ku  ew çermê girtî  dike!”
Mahndisa

"Hevalê min ê herî baş ew da kurê xwe û wî dev ji destgirtinê berda.Bibore hevalê min ku min ji
te guman kir.We dizanibû ku ji bo zarokê we çêtirîn çi ye û hûn rast digotin." Mary

“Hûn dizanin çi dikeve bin çermê min?Van dêûbav bi bandorên alî yên wekî têkçûna gurçikê,
koma, derengiya pêşveçûnê, û dibe ku mirin baş in.Lê gava ku bandora alîgirê gengaz "bilind"
be, her kes rast ditirse.Bi vî awayî mejiyê wan şuştiye.Mirin bi rengek bandorek aliyî ya ku ji
bilindtir tê pejirandin e.Gelek caran, ev mirovên xwenda, jîr in jî.Bêbawer e.” Missy

"Dîsa, zarok di dermanên xwe de jî hewceyê THC ne.Mîna ku hûn ceh an çayê birêkûpêk dikin
kanabis bi heman rengî rêve bibin.Ya ku hewce ye ev e.Ne bacên zêde, ne destûrnameyên
taybetî,  ne  tiştek.Rêya  yekane  ya  maqûl  a  ku  dimeşe  ev  e.30%  kosmetîkên  THC  çêtirîn
dixebitin,  tenê ji  bîr  mekin ku gava hûn dest bi  ramana xwe dikin ka meriv çawa "kannabis
birêkûpêk dike". Tewra hewildana "rêvebirina wê" windakirina dem û hewldan e. Ez ê bibêjim ku
em jixwe bi têra xwe zêde têne rêve kirin."JB

Suppositories
"Suppositories bi rûnê Rick Simpson (RSO) ji bo hemî jinên ku bi pirsgirêkên PMS-ê ve girêdayî
ne û her weha ji bo her kesê ku bi hemorroîd, Crohn, pirsgirêkên rûvî û rûvî û hwd re heye, xêr
û bereket e.Di heman demê de ew ji bo nefesê û ji bo şert û mercên pişikê jî pir in, ku nebêjin
kontrolkirina gripê.Ew di laş de hestek demdirêj a pir xweş çêdikin.Min kesek nedîtiye ku piştî ku
dudiliyên xwe yên destpêkê derbas kirin, ji girtina wan hez nekir.JB

"Silav JB, ez nizanim ku ev ji kesî re bikêr e, ji ber vê yekê ez ê bihêlim ku hûn dadrêsê wê
bin.Di van demên dawî de min pirsgirêkek astengiya rûvî kişand, ew çu carî bi tevahî nehat
teşhîs kirin.Werimandinek hundurîn, pir bi êş ku hemî lê rûvî asteng dike.Di ya herî xirab de min
ji ber êşê nekarî rûnim an jî bisekinim û tenê ji bo rehetiyê dikaribû li kêleka xwe raza.Xuya ye
ku doktorê giştî kanserê ji testên xwînê yên eşkere red kir, lê ji bilî randevûya şêwirmendek di
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çend  hefteyan  de  tiştek  tune  ku  ji  min  re  bibe  alîkar.Min  bi  ehmeqî  tedawiyên  pêlên
dermanxaneyê ceriband ku piştî aramiyek kurt tişt xirabtir kir.

Berî vê yekê mehek an jî min qalibek suppository li eBay kirîbû, ji ber vê yekê biryar da ku ez
wê biceribînim.Min rûnê gûzê (di germahiya odeyê de hişk) bi RSO re tevlihev kir û çend dilop
rûnê dara çayê lê zêde kir.Bêhnvedan tavilê bû û di nav 24 demjimêran de min karî başbûnê hîs
bikim, hestek başbûnek diyar & werimandin kêm bû.Di nav 7 rojan de ez vegeriyam rewşa
normal û ez bi tevahî sax bûm, dev ji karanîna suppositories berda.Ev hinekî zû bû û piştî 7
rojên din werimandin vegeriya.Ez rasterast vegeriyam karanîna şuppositories & vê carê 14 rojan
berdewam kir (heta ku gengaz bû) piştî ku werimandin çû.Dema ku ez vê dibêjim tiliyên min
derbas dibin lê wusa dixuye ku ew xebitiye û rûn ez ji ezmûnek tirsnak, bi êş di dema bendê de
ji bo dîtina pisporek xilas kirim.Gava ku min lûleyek rûnê di sarincokê de tunebe ez nuha xwe pir
xeternak hîs dikim.

Ji bo ku ez êşa xwe sivik bikim & zû xwe sax bikim, dema biha ya bijîjkek pispor xilas bikim, ez
eşkere sûcdarek qanûnî me!Çi dinya ecêb e!” M

Meriv çawa Suppositories çêbike?
Rûnê kakaoyê bihelînin, rûn lê zêde bikin, her 100 gram rûnê kakaoyê yê helandî bi qasî 1-2
gram rûn.Dûv re her çar rojan dozê zêde bikin heya ku nexweş di her suppository de 0,33 g
rûnê bikar bîne.Ji bo zarokan 1g (giraniya giştî), ji bo mezinan 2g, ji bo pirsgirêkên vajînalê 3g
(balok).0,01-0,02g rûn dê ji bo destpêkek baş bixebite.Ger hûn kesek bi 0,05 g di xwar de dest
pê bikin, dibe ku ew jî zêde hîs neke, lê çêtir e ku hûn bi dozek piçûk dest pê bikin (ji bo kesên
ku di paşerojê de çu carî neceribandiye û hwd.).RSO-ya rastîn pir bi hêz e û hûn qet carîtam
zanibin dê nexweşek çawa bersivê bide (tansiyona xwînê hwd.), lê şuppositories dê rêyek baş
be ku mirov bi rûnê re bibine.

Tişta balkêş di  derbarê suppositoriyan de ev e ku ew çawa dixuye ku ew pişikan vedikin û
nefesê di nav 20 hûrdeman de pir hêsantir dikin - xewnek ku ji bo pir kesan bi COPD an astimê
hwd.Nexweşan jî ji bo dermankirina psoriasis, tansiyona bilind, Crohn, krampên PMS hwd bikar
anîne.

Her weha hûn dikarin rûnên xwezayî yên din jî li suppositories zêde bikin, ew girêdayî ye ku hûn
wan ji bo çi dixwazin û armanc çi ye.Tenê biçin hin malperên dermanên xwezayî û bixwînin ka
rûnên bingehîn ên cihêreng çi dikin û hûn dikarin bi qasî ku hûn hewce dibînin biceribînin.

Di heman demê de, suppositories ji bo dermankirina nexweşên ku nikanin rûnê bixwin an ji ber
hin sedeman nikaribin wê di zikê xwe de bihêlin, rêyek girîng in.Bi qasî ku ez têdigihim, li gorî
bandoran dadbar bikim, girtina rûnê di suppositories de awayê çêtirîn û herî xweş a karanîna
hemp e.Ew di destpêkê de xweş xuya dike û xuya dike, ez wê qebûl dikim, lê yên ku hewl dane
razî ne.Dibe ku ew çakrasan ji binî jor veke, kî dizane, lê bê guman ew xweş hîs dike.

Jin dê ji girtina suppositoryan hez bikin - ew di heman demê de ji her cûre enfeksiyonên bakterî
û  vîrusî,  "hevguheztina  agahdariya  mîkrobiyolojîkî  ya  hevpar",  alerjîyên  li  ser  kondom  û
lubrîkantên ku li ser wan têne bikar anîn, û hwd.Ma min behs kir ku rûn çiqas bi bandor li ser
(asta) nehevsengiyên hormonal digire?Daxwazên çêtirîn, JB

"Suppositories bi RSO re jî dikarin ji bo her cûre pirsgirêkên vajînalê bêne bikar anîn, di nav de
lê ne bi enfeksiyonên hevîrtirşkê, HPV, condylomata, herpes û gelek nexweşî an enfeksiyonên
din ên ku ne hewce ne hewce ne ku ji wan re bibin asteng.Nemaze gava ku rûn were bikar anîn
ew qas bi hêsanî têne lênihêrandin.JB"

"Suppositories rûnê hemp RSO ji bo her cûre pirsgirêkên anal an vajînal, hemorroîd, Crohn,
pirsgirêkên rûvî an rûvî, leukemia, şertên pişikê di nav de astim, tumorên mêjî, tansiyona xwînê,
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kontrolkirina hevsengiya hormonal hwd.JB"

Ji kerema xwe hûn dikarin şîretan li min bikin ka rûnê hepsê di dema ducaniyê de bi ewle ye?Li
wir gelek agahdarî tune ku ez bibînim.Ji hevala min re nû hat gotin ku kîstek umbilical heye ku
dibe ku bibe sedema rijandina xwînê ku bibe sedema mirina pitika wê.Min bandorên rûnê hepsê
û qenciya ku ew dikare bike dîtiye, ez tenê nebawer im ku ew di dema ducaniyê de ewledar e. ”
Christine

-- Krîstîna delal, helbet bikaranîna wê ne ewle ye, bi sedsalan e ku hemp di dema ducaniyê de û
ji bo êşên jidayikbûnê jî tê bikaranîn.Ez pêşniyar dikim ku ew di her yekê de bi 0,01-0,06 g rûnê
suppositories çêbike (ji 100 g rûnê kakaoyê bi 1-2 g rûnê dest pê bike).Kîs bi gelemperî di nav
çend hefteyan de winda dibe.Rojê sê caran,  û ne xem e,  rûn zirarê nade pitikê.Daxwazên
çêtirîn, JB

“Megrenê dikişîne?Denek birinc bi qasî rûnê esrarê, angoRSO, û çend çavên xwe bigirin.Tiştek
çêtir tune, bila ez ji te re bibêjim!” Sarah

--  Şîreta  mezin,  Sara.Ew  bi  rastî  kar  dike.Ma  ez  dikarim  pêşniyar  bikim  ku  hûn  wê  di
suppositoryan de biceribînin, ku pir nêzikî rehetiya tavilê ye û di heman demê de heke hûn her
roj wê bi olî digirin wekî pêşîlêgirtinê jî dixebite.Mîgren dikare ewqas bêhêz be.(Jindrich ez li ser
suppositories perwerde kirim û ew di her tiştî de rast bû.) "Tracey

"Min tişta ku min dixwest wergirt spas.Min xwest ku hûn bipejirînin ku rûn bêyî hêzê derman
e.Ne hewce ye ku rûn %95-98 be ku xwedî nirxa derman be.Ew ne tenê "xemgîn" e heke ne
rêjeya herî zêde gengaz be.Ji min re zerar dixuye ku ew qas mirov li vir ji bo agahiyê vedigerin
da ku agahdariya xelet bistînin ku kanabis dikare bibe xapandin.Ew giyayek pîroz e û bê guman
di her formê de xwedî nirx e.

Ez ê bifikirim ku sirincek rûnkirî (bê derzî) bi rûnê piçek germkirî dikare were danîn û rasterast di
hundurê rûvî de were sepandin.Li wir rasterast gulebaran bikin.Wusa dixuye ku kêmbûn ji bo
serîlêdanên seretayî yên li deverên mezin bêtir watedar e. Blake

-- Ger ew tiştê ku we dixwest, wê hingê hûn hîn jî xalê winda dikin, Blake.45% rûnê THC xeşîm
e dema ku bi ya herî baş a zehf bi hêz û aram 95-98% THC RSO re were berhev kirin û ew ê
qet nebe xwedî bandorên heman an hevber.Tiştê ku we dixwest bibihîzin ev e?

Naha ji kerema xwe heke hûn dixwazin mebesta xwe hîn çêtir îspat bikin, ji kerema xwe hindek
rûn  li  rektûmê  xwe  bişixulin,  bi  vî  rengî  hûn  ê  di  warê  karanîna  rast  de  ezmûnek  pratîkî
bistînin.Rûn dê zû nîşanî we bide ka çima çêtir e ku meriv di forma suppository de bikar bîne û
ew ji  şîreta  xweş-wastî  guhdana çêtir  e.Ger  hûn hîn  jî  şîret  negirin  rûn dikare  wekî  benîşt
bixebite.Ji ceribandinê kêfê bikin, ji kerema xwe vîdyoyek li ser wê çêkin da ku yên din neçar
bimînin ku vê xeletiya destpêkê dubare bikin.Daxwazên çêtirîn, JB

"Kezeb piraniya dabînkirina xwîna xwe ji pergala digestive distîne ji ber vê yekê ew dikare bêtir
proteînan, xurekên din û madeyên jehrîn bişopîne.Ji ber vê yekê, vexwarina rûnê Simpsonê
gihandina pêbawer û bilez dide kezebê, û dûv re jî dabînkirina xwînê û laşê mayî.Wekî din, hin
rûn dê rasterast riya xwe berbi kolonê veke da ku derman di xwîna we de zêde bike.Serkevtî
bin!" Steve

"Gelo, suppositorek rûnê esrarê DAWÎ êşa zikê min a giran sivik kir!Min jî qet hest bi keviran
nekir!(Ez tercîh dikim ku bi vê yekê vebijarkek hebe) Di dawiyê de min karî bê êş razêm û ez pir
çêtir şiyar bûm.Hevalek gotarek da min ku ji bo rêbazên cûda yên rêvebirinê hebûna biyolojîkî
ya rûnê kanabis rave dike.Ew dirêj û zanistî ye lê min hemî xwend.

Dema ku  bi  devkî  tê  girtin,  asîdên  mîdeyê  rêjeya  vegirtinê  kêm dike.Mirov  dema  ku  rûnê
dadiqurtîne wê hesta bi rastî 'bilind' an 'kevir' distîne, û di encamê de, ew difikirin ku rûn divê 'bi
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rastî bixebite'.Lê digel riya devkî, ew bi rastî ne bi rêjeyek bilindtir tê guheztin, ew tenê bi rengek
psîkoaktîf tê ceribandin.

Nêzîkî  2  sal  in  ku  ez  rûnê  esrarê  bi  devkî  dixwim  û  ji  min  re  başbûnek  mezin  hebû.Butt
(mebesta xwe ya ceribandî), piştî ceribandina 2 rojan suppositories, ez pê bawer im!Ez xwe pir
çêtir hîs dikim!Kêmtir iltîhaba di movikên min de, ne ew qas hişk, êşa nervê û spazma masûlkan
ew qas çêtir in û êşa mîdeyê tune!Paşan!Nexweşî û êşa kronîk xedar in.Ez niha li ser vê rûnê
hê bêtir erênî hîs dikim.Ez bi rastî hewceyê hin hêviyek bi wê bûm.Min dest pê dikir ku bifikirim
ku wê her tiştê ku ji destê min hatiye kiriye, niha ez ji vê yekê hêvî dikim."

"Ji ber vegirtin û metabolîzma derbasbûna yekem kêmtir hebûna biyolojîkî ya riya rektal bi qasî
du caran ji riya devkî bû." Mickey

-- Suppos ji bo gelek şert û mercan mezin in.Min ew di CR-ê de populer kirin, û bi hezaran kes
wan bi serfiraziyek mezin bikar tînin.Ji ber vê yekê pîroz dikim, Mickey.;) JB

"Wusa  dixuye  ku  meriv  dikare  dozên  pir  mezintir  ji  hêla  suppository  ve  bigire  û  bersivek
psîkoaktîf  neyînî  nebe.Rêjeyek têrbûnê ya vegirtinê bi  riya rektal  heye?Wate,  ez  dikarim bi
çêkirina suppositorên dozek mezintir başbûna xwe zûtir bikim? Mickey

-- Bi qasî bikaranîna devkî di dozê de jî baldar bin.Ji bo kesên bê tecrube heya serê 5 mg, dora
10 mg bi gelemperî pir baş tê tolerans kirin.Bi dozên bilindtir hûn qet nizanin ka dê nexweş
çawa bersivê bide, ji ber vê yekê çêtirîn e ku hûn dozê jî hêdî hêdî zêde bikin.Lê gava ku hûn
tolerasyona xwe ava bikin hûn dikarin bi azadî ceribandinê bikin.Ez bi xwe ji gumanbarên bi 0,3-
0,5 g rûn hez dikim -- lê ew ê ji bo piraniya yên din pir zêde be, ji ber vê yekê wê neceribîne
heya ku hûn zanibin ku hûn çi dikin û ji xewek du rojî an tiştek mîna wî aciz nebin.;) JB

"Ez fêm dikim çima ew hinekî ditirse ji ber awayê ku rûn dikare we hîs bike,bi taybetî jî heke we
berê qet ceribandî nebû.Diya min 62 salî bû dema ku me dest bi rûnê wê kir, wê berê qet esrar
jî nekişandibû.Ew pir qels û gêj bû û ji bo demekê nikarîbû bixwe lê ew bandorên rûnê ne.Em
naha suppositories dikin û cûdahî ecêb e.Naha ew dikare rojek gram-ya xwe ya tevahî di 3
kapsulan de veqetîne.Ew hîna jî gava ku ew lêdixe hîs dike lê ew ne ew qas giran e ku dema
wê bi devkî dixwar.Em jî di heman rêjeya rûnê tovê hepsê de tevlihev dikin û heya nuha ew baş
dixebite.Ez hêvî dikim ku min hinekî aqil kir." Nikkita

"Silav JB, diya min bi penceşêra pişikê heye (qonaxa 3) û min rûn li wê dixe, naha roja wê ya
10emîn e û em hema hema di rojê de 1 gram in.We rast bû, ew jê re hat û bandorên Zombie di
rojê de çêtir in, ew bi şev 10-12 demjimêran radizê.Ji ber vê yekê divê ez bi dayika xwe re jî
suppositories bikim?Spas dikim." Rio E

-- Erê, Rio, çima na.Ew ê ji  girtina wan kêfxweş bibe, ew bi rastî di laş de hestek pir xweş
çêdikin.Heman doseya ku ew bi devkî bikar tîne, wê bi rûnê kakaoyê re tevlihev bikin.Ew dikare
wê di navbera dozan de wekî pêvek bigire, heke bikaribe, an li şûna doza devkî, li gorî wê.Di vî
warî de jin ji aliyê rektalî an jî vajînalê de li hember mêran xwedî avantajên hindik in.

Û eger jinan bizaniya ka çiqas suppositories bi rûnê dikare ji  bo pirsgirêkên premenstrual û
hormonal re bibin alîkar, ew ê hemî wan bixwin, ji min re guman tune.

Di  heman  demê de,  suppositories  bi  0,005-0,01  g  rûnê  di  nav  wan  de  ji  bo  destpêkirina
dermankirinek ji bo destpêkek rêyek hêja ne, nexweş bi gelemperî bi dozên piçûk ên rûnê di nav
wan de suppositories zêde nagirin û dixuye ku ew ji ezmûnê pir kêfxweş dibin.Lê, wekî ku me
dît, girtina suppositories bi gelemperî ji karanîna rûnê bi gelemperî mijarek nakokîtir e.

Dîsa jî, rastî ev e ku hemorroîd zû an dereng dê we bigire, û gava ku ew biqewime, hûn ê
kêfxweş bibin ku an du şûşek rûnê kanabis bigirin, ez dikarim wê ji we re garantî bikim.Ji ber ku
rehetî tavilê ye û ji min bawer bikin ku tenê çend kes têra xwe dijwar in ku di rewşên weha de
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suppository negirin.Ji ber vê yekê ji bo pêşdaraziyên li dijî kanabisê, hemorroîd dikarin wan pir
zû bi hev re bişopînin.JB

"We got pirsgirêkên hormonal ...Ez li ser Estrogel im, ji ber ku sedemek hormonal a emeliyata
min a mezin tune.Ma ew ji bo vê yekê dibe alîkar?" Elizabeth

"Bê guman dike ...Ez 55 salî me û rojane wê bikar tînim.” Christy

Feeding Tubes
“Ez dayika xwe derman dikim.Ew bi Penceşêra qirikê re heye û bi dû hev re ew bi lûleya xweya
xwarinê  ve  girêdaye.Wê  piçek  germ  bikin  û  bi  rûnê  gûzê  tevlihev  bikin!Ti  carî  boriyê
xitimandiye!” Steve

"Ez wê bi lûleya xwarinê dide kurê xwe dema ku ew daqurtîne - ez ava pir germ davêjim ser
rûnê di tasekê de, paşê belav dibe, dûv re ez çend ava sartir (ne zêde) lê zêde dikim da ku av
bibe ne pir germ e, paşê birijînin nav boriyê.Ew pir baş xebitî her çend carinan rûn piçek boriyê
dixe lê ew çu carî nehatiye girtin.Veşart e ku meriv wê birijîne dema ku ew hîn pir germ e.”
Angela

"Gelo ramanek kesek heye ku meriv çawa rûnê hepsê bi lûleya xwarinê bide kesek?Min ew bi
rûnê zeytûnê tevlihev kir da ku ew ne qalind bibe, lê dîsa jî ez ditirsim ku ew boriyê bigire.Ma
ramanek heye?” Steven

-- Steven, her gav çêtirîn e ku meriv rêyek bibîne ka meriv çawa rûnê neqilandî îdare dike, ew
riya  çêtirîn  e ku meriv  biçe.Dema ku hûn nekarin  rêyek bibînin,  hûn dikarin  wê bi  xwarina
nexweş re tevlihev bikin û bi vî rengî bixwin.Erê, dibe ku ew boriyê bişewitîne, ango heke rûn bi
hevgirtinek qalind be.Hin rûn qalind in, hin bêtir diherikin.Lê gava ku hûn wan heta germahiya
laş germ bikin, divê ew têra xwe biherikin ku boriyê negirin.

Rêyek din jî  ew e ku meriv wê bi  rûnê kakaoyê di  şupposîtoran de bide nexweşan.Dîsa jî,
xwarina  rûnê  awayê  bijartî  yê  girtina  vê  dermanê  ye,  gava  ku  gengaz  be.Gelek  awayên
birêvebirina rûnê hene û pir caran ew pir kesane ye, ji ber vê yekê hewl bidin ku rêyek ku dê
herî baş ji nexweş re xweş bike bibînin.Daxwazên çêtirîn, JB

"Ez dizanim ku ew pir tirsnak xuya dike, lê piçek koka-kola di nav boriyê de ku wê bişon piştî ku
hûn tiştên vîskoz bikar bînin, an jî bi gelemperî paqijkirina kelûpelan baş dixebite.Standbyek RN
ya kevn. Ellen

Neştergerî, kemo an rûn?
"Hûn çu carî çîtikên min negirin, gava ku ez dikarim RSO bixwim!!" Chloe

"Ramana ku kansera pêsîrê "ji sedî xetereyek" e, derewek tevahî ye.Di rastiyê de, her kes di
laşên xwe de mîkro-tumorên penceşêrê hene, ez jî di nav de.Penceşêr ne nexweşiyek e ku hûn
tenê "bikevin" mîna ku birûskê bi rasthatinî lê bixe.Ew tiştek e ku divê hûn roj bi roj "rêvebirin"
an "pêşîlêgirtin" bikin, xwarin bi xwarin, bi vebijarkek jiyanek ku tê de lêzêdekirina vîtamîn D,
xwarin,  xwarinên  super,  ava  sebzeyan  û  dûrketina  ji  kîmyewiyên  kanserê  û  radyasyonê
vedihewîne. Ji ber vê yekê dema ku bijîjkek dibêje ku we "şans" heye ku hûn bi penceşêrê
bikevin, ya ku ew destnîşan dike ev e ku kontrola we li  ser penceşêrê tune, û ew derewek
eşkere ye.Bi gotineke din, qaçaxa penceşêrê."

--  Dema ku we "şansê" nexweşbûna penceşêrê hebe,  bi  tenê rûnê xwe bidin.Vebijarkek pir
tendurist û ewledar e.JB
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"Li penceşêrê an nexweşiyek din a giran mîna ku agir be binihêrin.Agir çiqas mezin be, ji bo
vemirandina wê hêz jî hewce dike.Ji ber vê yekê, heke xaniyê we di agir de bû, hûn ê ji sed satil
av  (RSO)  an  qedehek  av  (cûreyên  din  ên  rûn)  bikar  bînin?An  jî  hûn  dixwazin  bibînin  ku
agirkujên profesyonel werin û bi we re bibin alîkar?Tiştê ku ez tercîh dikim ev e, lê agirkujên
niha, ango bijîjk, ji bo vemirandina wan şewatan jî destûr nayê dayîn ku avê bikar bînin û piştî
van dehsalan îqrarkirin, şûştina mêjî û nekaranîna esrarê di nav de jî nizanin wê çawa bikar
bînin. derman.

Ma ji we re maqûl e ku kesek agirkujên pispor bişîne nav agirek mezin a bajêr û nehêle ku ew
avê bikar bînin, ango awayê herî bingehîn û kevneşopî yê vemirandina agir?Ne ji min re.Lê dîsa
jî, tiştê ku yên desthilatdar bi pergala bijîjkî ya ku em îro hene ev e.

Gelek şewat, bê av, ango gelek karên zêde ji bo agirkuj/doktorên ku nikarin karê xwe bi awayekî
herî baş bikin.Ez wisa difikirim ku divê ne wusa be.Divê ji bo karê wan herî baş alavên û amûrên
herî baş hebin, ne wisa?Heger ez gerînendeyê/hikûmeta wan bûma ezê çi bikim.Ma tiştek xelet
heye ku meriv bi vî rengî lê binêre?Ez wisa nafikirim.” JB

"Ji bo her jinek ku vê yekê dixwîne, ez hêvî dikim ku ew ji we re bibe alîkar ku hûn zanibin ku we
vebijark  hene,"  Xanim  Jolie  berdewam  kir.
-- Ger Xanim Jolie difikire ku mastektomiya ducar baştirîn rê ye ji bo pêşîlêgirtina penceşêrê, wê
hingê bihêle ez tenê bibêjim ku ez bi tundî bi wê re nerazî me.Û eger ez li şûna wê bûma, min ê
rûn bixwara û her roj li deverên gumanbar bixim, ew vebijarkek pir ewletir e ji ya ku wê tê re
derbas bû.Û ya xweş jî ew e ku ew ê rûn bixwe jî, ji ber ku ew ê neçar bimîne.

Mînakî, beriya emeliyatê û piştî neştergeriyê çend CT skaniyên wê neçar bûn ku bikişîne?Yek
CT scan bi qasî 200-500 tîrêjên rontgenê yên pişikê ye an jî  dikare bigihîje hev û bandorên
tîrêjê berhevkirî ne.Ji ber vê yekê di rastiyê de "emeliyata pêşîlêgirtinê" bi îhtîmalek mezin dê li
şûna pêşîlêgirtina wê kanserê bide wê.Oh well.

Dema ku hûn pir zêde xerc bikin û dema ku hûn ceribandinek genê bikin da ku pêşeroja xwe
pêşbîn bikin ev e ku hûn distînin.Wan hunermendên xapînok jê re gotin ku ew ê bi penceşêra
pêsîrê biçe, ji ber vê yekê ew "çalak kir" û niha ew ê bê mem bijî, ew ê li ser vê yekê depresyon
bibe, ew ê her dem li ser wê bifikire, ew ê gelek nexweşiyên din di encama ev e, û ew bêtir ji
îhtîmala ku bi dest bixekanser li cîhek din, û ew bi îhtîmalek mezin dê piştî tiştê ku bijîjkan jê re
kir û piştî hemî BS-yên ku jê re gotine.

Bi rastî çêtir e ku meriv li malê rûnin û rûn bixwin û xema tiştekî nekin.An jî qet nebe ez wisa
difikirim.Ger hat, ew ê were, çima xema tiştekî ku dibe bîst sal şûnde biqewime û pêsîrên we ji
bilî gendelî û diziya sade di astên herî bilind de bê sedem bê qut kirin.JB

"Ez bawer dikim ku hûn li ser JB rast in!Di sala 2005-an de min pêsîra min a rastê jê kir, ger min
RSO bizanibûya min ê qet ew emeliyat nekira.Wekî ku hûn dizanin ez naha bi penceşêra pişikê
re heye û ez bawer dikim ku RSO riya yekane ye. Bonnie

"Ji ber vê yekê JB rast e, piştî qonaxa 1 kansera pêsîrê min hîsterektomiya pêşîlêgirtinê hebû,
ku ez niha poşman im.Ger min di derbarê RSO de bizanibûya wê hingê min ê ne emeliyat û ne
jî radyasyon nekira!Zêdetir radyasyon protokol bû!!!!!Ez bi RSO re ewqas baweriya xwe heye ku
min mamografiya xwe ya din betal kiriye.Ez ê carek dawîn şêwirmendê xwe bibînim ku jê re
bibêjim ku min pîşesaziya penceşêrê qedand, ji ber ku ez bawer dikim ku ez dermanê dizanim,
ez ê RICK SIMPSON PHOENIX TEARS li ser notên xwe yên nexweşxaneyê binivîsim.:) Ez
nikarim ji bo alîkarî û dilsoziya we bes spas bikim.Alîkariyên min ên penceşêrê naha digihîjin
hêsirên phoenix.ez pîroz im!!!AŞTÎ, hevalê min.:)” Tina

“Ew qas ehmeq e ku meriv jiyana xwe bi mastektomiyê bixe xetereyê da ku hûn ne hewce be ku
hûn jiyana xwe bi kanserê bixe xetereyê.Û dûv re bi van hemî dîmenan re rîska kanserê heye!
Heger piştî van van hemûyan ji kanserê we di pişikê de kansera we çêbibe hûnê çiqas lal hîs
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bikin?An jî di dema tevliheviyek emeliyatê de mir?Mastektomiya piştî ku bi penceşêrê hat teşhîs
kirin, LI BER HEWRA rûnê hepsê û ez ê dadbar nekim, lê kirina wê bêyî penceşêrê bi qasî
ketina penceşêrê xeternak e.Mantiqa hêsan.” Carla

"Mixabin ez dibînim ku jin her dem vê yekê wekî "pêşgiriyek" dikin. Û ew ji vê yekê ditirsin ji ber
ku ew hîs dikin ku ew yek vebijarka wan e.Em çêtir dizanin lê bi xwedê çend kes hewce ne ku bi
vê nexweşiya şêt bikevin??!!Hikûmetên me bêkêr in.Ger me li vir esrar hebûya ku bi serbestî
bikar bînin, dê gelek kes ne di rewşa ku jina jorîn tê de ye bûna.Pir pir xemgîn e û bi rastî min
hêrs dike." Gurcistan

"Ji ber vê yekê wê xwe kuşt û jê re got tedbîrek pêşîlêgirtinê?Ew dîn e...Wekî din, genetîkî bi vî
rengî  naxebite.Di  bingeh  de  ji  bo  her  tiştî  hemî  genên  me hene  ...Ew  Jîngeha  me ye  ku
çalakkirina hin genan dike.Gava ku ew dibêjin "ew di malbatê de dimeşe" bi rastî ev nîşanek e
ku adetên ku ji  nifşek derbasî nifşek din dibin sedema heman şaneyên genetîkî ye.Ne tenê
meseleya genetîkê ye.Ev tiştek bi tevahî nezan e ku meriv bêje…” Alistair

"Tiştê ku bijîjk dikare kesek razî bike ku bike ...Gelî mirovan guhdarî bikin, vekolîna genetîkî ji
"Oh, we ew gen heye ji ber vê yekê ji% 87 şansê we heye ku hûn bi penceşêrê bibin" tevlihevtir
e.  Li  vir  rastiyek  din  jî  heye  ku pir  kes  jê  nizanin:  Her  kes  xwedî  şaneyên  pençeşêrê  ye;
domandina fizîkî  girîng û kêmkirina toksînên hawîrdorê çêtirîn çêtirîn e ku her kes tendurist
bimîne…Ev, wusa xuya dike ku li ser-top.Îstîsmareke giran a têkiliya doktor/nexweş.” Jack

"Ez meraq dikim gelo Brad Pitt ji bo pêşîgirtina kansera testîkulê naha topên xwe qut dike." Mike

"JB, xwest ku vê yekê bi we û Rick re parve bikim.Hepa petrolê ya ku ew behs dike RSO ye.Min
fikirîn ku ev dibe ku we eleqedar bike.Ji bo te jî  wêneyên min hene.Ev ji  hêla karmendek û
bikarhênerek dermanê xwezayî ve hatî şandin." Rick

"Baş e, ev cara yekem e ku ez vê yekê ji cîhanê re dibêjim, ji ber vê yekê min bibore heke ez
piçekî  bihejînim.
Ez  ji  nexweşiyek  giran  a  endometriosis  dikişînim.Ew  nexweşiyek  e  dema  ku  tevna  ku  bi
gelemperî hundurê uterus digire, ku jê re endometrium tê gotin, li derveyî uterus dest pê dike.Bi
gelemperî  hêkdank,  rûvî  û  organ  û  tevnên  din  ên  di  xêzika  pelvisê  de  digirin.Weke
kuendometrium  di  dema  menstruasyonê  de  bertek  nîşan  dide,  her  weha  endometriuma
jicîhûwarkirî  li  derveyî  uterus  reaksiyonê  dike.Bi  her  heyzeyê  re  stûr  dibe,  diqete  û  xwîn
diherike.Tişta jicîhûwarkirî  rê nade ku ji  bedenê derkeve,  girtî  dimîne.Ya ku di  dorê de dibe
sedem ku tevna derdorê aciz bibe û iltîhaba çêbibe, di dawiyê de di tevna birîn û adhesionan de
çêdibe (vana nenormal ku organan bi hev ve girêdide).

Ev  dibe  sedema  bandorên  neyînî  yên  tirsnak.Êş  Kb  gêjbûnek  rojane  ya
berdewam.Dysmenorrhea,  menstruasyonên  bi  êş,  ku  bi  gelemperî  dikare  çerxa  tevahî
bidomîne.Xwîna zêde, bêzarbûn, westandin, gêjbûn, qebizbûn û hwd.Naha lênihêrîna bijîjkî ya
nûjen ji bo endometrosis bi giranî hormon û dermanên êşa giran in.Bi giranî û planên tedawiya
we ve girêdayî, dermankirina herî pêşnîyar û bi bandor ew e ku hîsterektomî hebe.

Ez  tenê  21  salî  me.Ez  bi  berdewamî  bi  şerê  êşa  rojane  û  hêviya  malbatek  pêşerojê  û
tenduristiya baş re mijûl dibim.Ev bandorek neyînî li ser jiyana rojane dike ku ez carinan bi zorê
dikarim ji nav nivînan derkevim.Min hormon û ton derman ceriband ku min pir nexweş dike.Heta
niha tiştek nekiriye ...heta nêzîkî mehek berê.Xwedî û afirîner an jî MOTH (dermanê giyayê) ev
dermanê hêja ku jê re "hebeke rûnê" tê gotin, da min. Digel guheztina parêza xwe, min vê meha
dawîn pêşveçûnên mezin  dît.Ez  8  saetan tije  radizêm,  ev ji  min  re tabû ye!Min  di  êşê de
kêmbûnek girîng a girîng dîtiye, bi rastî hindik an tune.Nexweşiya min naha bi tevahî çûye û
berevajî  bandorên dermanên êşê yên ku min ji  bijîjkên xwe wergirtine,  ez naha dikarim bê
pirsgirêk bixwim û bixwim. Ez bi rastî dikarim bibêjim ku min ji 15 saliya xwe vir ve xwe ewqas
xweş hîs nekiriye!”
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"Ez tercîh dikim ku tenê ji ber sedemên xwezayî bimirim, ne ku kesek min li nexweşxaneyek li
ser maseya pola xêz bike.Surger her gav rêjeyek serfiraziya 100% tune, hevala min Margie ji
ber hîsterektomiya mir, ew li ser maseya emeliyatê xwîn çû. DeYoung

“Min li kevirên kezebê xwişkên xwe girtin.Hema ku wê dest bi girtina rûn kir, wê dev ji êrîşên
hovane berda.Carek din nebû, û emeliyata xwe betal kir!!!!Tenduristiya min jî 180 e.” Kelly

“Berî 19 mehan piştî ku tumora Penceşêrê ya li ser kolonê min hat rakirin, klînîka Penceşêrê
roja derçûyê bang kir.Kemo û radyasyonê hatî plan kirin ku hefteya pêş dest pê bikin - protokola
standard wan  got.Xemgîn  got  min  !!!Rûnê  kanabis  dê  guhertoya  min  a  protokola  standard
be.Kontrola salek meha borî.XWÎN PAJIŞ E - Encamên CT SCAN-ê ku ji hêla bijîjkê min ve ji
min re hatine ferman kirin, Gotin, Gerry-kolona we bê qisûr e. Gerry

"Silav JB, min pirsek acîl ya bijîjkî heye.Bavê min ketiye, li serê wî ketiye û di parça derve ya
mejiyê  wî  de  xwîn  ketiye,  ne  di  mejî  de.Ji  nexweşxanê  derketiye  û  ji  ber  ku  ji  serêşê  re
naxebitin, êşa kujeran rawestandiye.Bijîjk hêvî dikin ku di wextê xwe de qebareya xwînê kêm
bibe, wekî din ew ê hewl bidin ku emeliyat bikin ...Ew Coversyl 2.5 mg ji bo tansiyona xwînê,
Flomackstra ji bo mezinbûna prostatê digire, û di heman demê de rewşek xwînê ya kêmbûna
trombîtan  jî  heye  ku  dibe  sedema  Gammophacy  ya  girîng.Ew  80  salî  ye  û  qet  RSO
neceribandiye.Hinekên min hene her çend salek di konteynirek di sarincê de rûniştiye...Ma we
ezmûnek bi kêmkirina vî celebê xwînê heye?Dê di serîlêdana topkî ya serî de di warê êşê de
feydeyek hebe an dê vexwarin çêtirîn be?Ez ê îro bê guman e-pirtûka we bikirim lê her şîretek
taybetî ya PÊŞTÎ dê pir bikêrhatî be...Ez ê belkî RSO bi rûnê gûzê, an rûnê zeytûnê ku ew
tercîh bike ji ber ku ew Italiantalî ye, ji bo vegirtin û/an serîlêdana serpêhatî tevlihev bikim.Ez
texmîn dikim ku tiştê sereke ku ez dixwazim bizanim ev e -- gelo îhtîmalek bandorek neyînî li
ser girêka xwînê ji girtina RSO heye?Li her derê li ser kêmkirina tumoran gelek tişt hene lê ez
nikarim yek tişt  li  ser girêkên xwînê di  perdeya derveyî mejî  de bibînim???!!!Ji kerema xwe
alîkarî." Ross

-- Silav Ross, li vir e-pirtûka ji bo te ye.Rûn dê bi girêka xwînê re jî, hêsan, bibe alîkar.Diviyabû
ku wî tavilê piştî hilweşînê di pergala xwe de kanabis bikira.Û niha zû hûn dikarin wî li ser wê
bigirinşansê serkeftinê baştir e.Ez ê dermanan di nîvî de bibirim dema ku hûn wî dest bi rûnê
bikin da ku ji bandorên alîgir ên nexwestî dûr nekevin û dûv re, wekî ku hûn dibêjin, hundurîn û
serpêhatî.Suppository bi rûnê dê pir baş bixebite - suppos ji bo şert û mercên pişik û mêjî pir
baş in. JB

"Min bi qasî nîv onsî bi 60 ml rûnê zeytûnê re tevlihev kir (nizanim ka min çiqas qalîteya wê
çêkiriye).Çû wir, wî mîna ku mirin bi ser de germ bû xuya bû (ew ê tenê bihêle ku ez wê bi serê
xwe biçim serê wî).Min 0.5 ml di pippetekê de ceriband û ez hîn jî dixebitim, lê ez giraniyek sivik
im.Min bi kêmanî du qat bi serê wî vekir.Piştî nîv saetê, wî encam da ku hemî ketine hundur û
serê xwe bi destmalekê paqij kir.Me salmona pijyayî ya ku min anîbû xwar, paşê ez derketim
nan û şîr û ez vegeriyam ku wî bi têlefonê çiqirqiyata wî bi zarokên xwe yên din re bihîstim, ku
diyar e ku ew jî  kêfxweş bûn ku ew vedigere ser rewşa xwe ya berê.Yadayada,  spas ji  bo
xebata we hevalno!...Ross

"Ez 4x Xilaskarê Penceşêrê me ku teşhîsa min a dawîn Qansera Memikê Qonaxa Dagirker a
Aggressive 4 bû, ji ber vê yekê min di Sibata 2014an de mastektomiya ducar derbas kir. Min vê
carê dev ji Kemo û Radyasyonê berda û rûnên THC û CBS bikar anî da ku xwe derman bikim.
Ev 2 sal in ez di remisyonê de me. Erê canim ew kar dike. Ger pirsên we hebin ji min re PM
bikin baş e.  Ez difikirim ku ez dikarim alîkariya te bikim. Min berê 3 caran bi  Radyasyon û
Kemoterapiyê re derbas kir û vê carê min ew red kir û rêbazên xwe yên alternatîf bikar anî. Vê
carê min xwedan kalîteya jiyanê ya çêtirîn bû. Her dem ne nexweş û nalîn e. Asta êşa min bi
rûnên THC û CBD û konsantre tê kontrol kirin. Vê carê ne derman. No opioîd. Şikir ji Xwedê re.”
Tina
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“Min hinekî  berê mîrzayek nas kir,  wî  ji  min re got  ku ew rêveberê projeyên taybetî  ye,  di
destpêka salên heftêyî de ji bo hukûmetê dixebitî.Wî ji min re got ku wan wê hingê rûnê hepsa
bijîjkî xwend, û wan ew berda.ÇIMA?Ji ber ku ew XEBET !!Erê, wî got "hêzên ku dizanin di
jiyanê de drav tune, tenê mirin heye." Wekî ku em hemî dizanin, li welatê me û li Dewletên
Yekbûyî yên Amerîkî veberhênanên siyasetmedaran di laboratuarên kemografîk, û pargîdaniyên
dermanan de hene.Welê, piştî nîqaşek dirêj, wî jî ji min re got ku ew û tevahiya tîmê wî ji wê
hingê ve li ser rûnê hempa bijîjkî ne û ev mîrzayê hêja dixuye ku ew di destpêka şêst-saliya xwe
de ye, baş e, ew bi rastî di dawiya heftê salên xwe de ye û xweş xuya dike. !!Endamên din ên
tîmê wî hîn jî hemî dijîn, naha ew tiştek e ku meriv li ser bifikire!!Û hey, ma we jî dizanibû ku
mirovê herî mezin ê li ser gerstêrka me 131 salî ye, hemû jiyana xwe li ser rûnê hepsa bijîjkî
bûye û hîn jî her roj diçe û karê çandiniya xwe dike… Ji aliyê kesên ku divê em pê bawer in ve
îxanet li me tê kirin! !” Brian

PMS, Menopause
"Ev yek tiştek e ku bi taybetî hemp û rûnê hepsê li wir çêtirîn e, ne tiştek e.Hûn ê tenê tiştek ku ji
hemp çêtir dikare an dê alîkariyê bike nabînin.Ew ê ji nûvekirina balansa hormonal re bibe alîkar
û ji tundûtûjiyê, guheztina moodê û hwd dûr bixe.Ew ê di heman demê de bibe alîkar ku êş û
kezebên pêşmenstrual, hestên nerehet, fikar, hwd.

Ger min bidîta jinek ji ber bêhevsengiyên hormonal ên di laşê wê de bi PMS-ê re xerîb dest pê
kir, ez ê bi her awayî an şekl û şêwazên berdest tavilê hepsê bidim wê.Ez sedemek nabînim ku
kesek neçarî  êşê bike.Nebêjin  ku  gava yek  diêşe,  her  kes  li  dora  wan  di  encamê de  êşê
dikişîne, wekî her kesê ku bi jinek berî menstrualê re têkildar be dikare piştrast bike.Ez ê wê rûn
bixwim, wê di şûpek de bi kar bînim û ez ê guh nekim karanîna topyekûn li ser zikê wê û pişta
wê.Ew ê jê hez bike ji ber ku ew ê êşê rake û çermê wê li ser wan parçeyan baştir bike.Min ê bi
wê re hinek rûn jî bikişand, da ku ew bizane ku ew "ne bi tenê ye" û kesek eleqedar dike.Bi
hemp re, mejî ne hewce ye ku ji bo her kesê beşdar bibe ezmûnek xemgîn û ne xweş.JB"

"Rûnê esrarê dermanê menopazê û dermanê min ê pêşîlêgirtinê ye ji bo Penceşêra Ovarian ku
diya min di sala 1985-an de girt.Ger min tenê ji rûnê zaniba dê dayika min ez bidîtamezin bibin
û bibin xwedî zarok!Ew nîşanên menopozê yên min qenc kir.Di nav 48 saetan de xebitî!Ez
dikarim dîsa bijîm!Li  her derê ku ji  destê min tê ez van agahiyan parve dikim.Pêdivî  ye ku
derman ji bo ku her kes bikar bîne peyda bibe!Spas Rick ji bo belavkirina nûçeyan û saxkirina
mirovan!” Shelagh

"Min 50 lîre winda kir ji ber ku ew hormonên min dixebitim - ez tavilê dikarim wê hîs bikim - êdî
germahiya ku bi gelemperî tevahiya roj û şev berdewam dike nema.Dema ku ez di 37 saliya
xwe de nexweş bûm, ez jî ketim nav menopause tavilê û nexweşî bi her hormonê re tevlihev
dibe.Ez bawermend im ji ber ku ez nexweş ketim 100 lbs zêde bûm û bi hindik karanîna min 50
winda kir. Joann

"Ez demek dirêj rûpela Rick dişopînim û ji ber agahdariya ku min li wir bi dest xist, astma min û
xewêyên  min  ên  pir  giran  ên  şevê  û  germbûna  min  ji  ber  menopause  pir  dijwar,  êdî
nemaye.Karê xwe bidomînin.” Lize

"Ez  pençeşêrê  û  apnea  xewê  heye.Ne  tenê  ez  xewek  ecêb  distînim,  ez  ji  germê  şiyar
nabim.Xwezî ye.” Stephanie

"Ma kesek din ragihandiye ku rûn bi rastî ji bo rakirina nîşanên menopause baş e?Germahiya
min  û  xwîdana  min  a  şevê  hema  hema  bi  tevahî  winda  bûn  dema  ku  min  rûn  dixwar.”
Bêhngirtokê masî

Q.Lanet, JB... wê pir baş dikir, HETA ku guleyên antî-estrojen.Ew wê bi mirinê nexweş dikin.
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YEK.Şaş, surprîz, Valerie.“Ji bijîjkan dûr bisekinin” mixabin vê gavê qaîdeya lîstikê ye.Em ji kêfa
xwe nabêjin, ev rastiyek e.Nexweş bi gelemperî li ser rûnê baş dikin heya ku pisporên bijîjkî
destwerdanê dikin û wê bi hin dermanên kîmyewî yên pir alternatîf û ceribandî yên nehewce têk
bibin.Ji ber vê yekê heya ku bijîjk fêr bibin ka meriv çawa vê dermanê bi rêkûpêk bikar tîne, bi
rastî  herî  ewledar  e  ku  meriv  ji  wan  dûr  bisekine  (heke  rewş  destûr  bide,  bê
guman).Hewcedariya wê bi şûşeyan nîne, ew hewce ye ku bi qasî ku ji destê wê tê rûnê bi lez û
bez bixwin da ku zirara ji dermankirinên bijîjkî yên berê vebe û rewşa xwe bixe bin kontrolê.Ger
rûn arîkar nebe, ne gengaz e ku tiştek din bibe.JB

Rêzkirina giraniya laş
“Rûnê esrarê giraniya laş bi rêkûpêk dike û bê guman dê we bike nav giraniyek tendurist!Di
heman demê de ew dihêle ku hûn hewqasî xwarina bêserûber nexwazin.Ew bi rastî dermanek
ecêb e.Ev yekane dermanê REAL kêmkirina kîloyê ye li wir. Rick

"Ez jî giraniya xwe davêjim --- Divê ez herim kemberek bikirim.:) Ez ketim ser terazûyê û ez niha
139# im -- Min ev giranî ji lîseyê ve nedîtiye.Ez matmayî me û berdewam dikim ku mirov ji min
re bêje ka kêmbûna giran çiqasî berbiçav e ku ew pir xweş hîs dike.Di heman demê de hema
hema hema îşta min tune û hinekî ecêb e dema ku ez dilxwazim ku ez hin şîrîniyên rûn ên ku ez
bi gelemperî berê qet dev jê bernadim derbas bikim.Xerîb.Ez ji bo nano çirkeyek xemgîn bûm
ku ez pir rûn an tiştek din digirim, lê zû fêm kir ku ew laşê min sax dibe... rijandina tiştê ku nayê
xwestin bigihîje wir û her ku ez parêza xwe biguhezînim organîk, ew saxlemtir dibe.Ne parêz, ne
werzîşên  zêde,  tenê  siwarbûn,  baxçevanî  û  dayikbûn.Ez  difikirim  ku  ew  bandorek  aliyek
xwezayî ya RSO ye.:)” Heather

"Ev 2 meh in ez rûnê rûn im û ez bala xwe didim kêmbûna kîloyan jî ...bi tevahî ji dermanên
Reçeteyê dûr ket...Belavkirina hebên tansiyona xwînê...tenê tansiyona min girt (di nav 2 mehan
de ji girtina rûn re heb tune) ...encam 124/80 rêjeya nebza rûniştinê 79 ...OMG...ev tenê ecêb
e !!!Xebata xwînê dê di demek nêzîk de were kirin û dûv re ez ê hejmarên TEQÎM ragihînim ku
HEMÛ bibînin… Spas dikim RS, Melekê min ê KESK.” Suzanne

“Karê baş Suzanne!!Zêdetirî salek e ku ez rojane esrarê dixwim û domandina giraniya xwe ya
lîseyê di dema kariyera min a leşkerî de dema ku dermanên bi reçete dihatin girtin qet ne hêsan
bû!Hez bikin ku ew bi esrarê re jî çiqas hêsantir e !!!” Tammy

"Ez ferq dikim piştî ku ez hin rûn dikişînim şekirê xwîna min bi rastî zû dadikeve.Û ez ji gûzê
bêtir rûnê cixarê dikişînim û min hinekî kîlo winda kir û pergala min a digestive bi rastî aram bû."
Michelle

“Ev demek e ez li ser petrolê me.Ew bi rastî di normalîzekirina şekirê xwîna min de dixebite, lê
pirsgirêkek min heye.Doktorê min ê nû yê rêveberiya êşê mîzek kir û erênî derket.Min jê re got
ku ez wê bikar tînim da ku ez neçim însulînê.Wê got ger ez ceribandina erênî bidomînim ew ê
dermanên din ên êşê ji min qut bike.Min nuha 40 lîre winda kiriye û şekirê xwîna min nuha
normal e û ez xwe xweş hîs dikim.Ger ew dermanên min qut bikin ez ê giraniya xwe dîsa bigirim
ji ber ku pişt û çokên min dejenere dibin û ez nikarim werzîşê bikim.Ez naha li Oregonê dijîm ku
ji ber dermanxaneyên neftê hêsantir e.Ez nizanim ji doktorê xwe re çi bibêjim.Ez li pêşberî wan
bûm.VA dermanên min red dike û naxwaze bi me re ku her dem rastî êşa dejenerasyonê tê.Çi
xirecir e.” Michelle

"Chiropractorê min, nuha min di derbarê RSO de dibihîze.Naha ku min di nav 5 mehan de 65
lîre bêyî werzîşê winda kir, dev ji gulebarana xwe bi însulînê berda, naha hebên min bi 1/2
mîqdara hene.Di demek nêzîk de wan jî davêjin.Dilê wî vebû dema ku min jê re qala Rick û
çîroka wî kir.Wî ji nexweşên xwe yên din xwest, ew mirovê delal ku ew e, min anî bîra wî ku min
ji wî re behsa RSO kiriye, ji bo wî!lol Wî jê hez kir, ji ber vê yekê hûn her weha bimînin, em
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hemî!" Dave

"Min rûnê esrarê bi  kêmkirina kîloyan wekî  armanca xwe dixwar, her weha li  parêza xwe û
werzîşa  birêkûpêk  temaşe  dikim.Heya  nuha  di  nav  8  hefteyan  de  min  8  lîre  winda  kir.ew
bandorker e?Ez hê ne bawer im, lê ez ê we agahdar bikim.Ez soz didim ku 6 mehan her roj
wiya  bikim.Min  ferq  kir  ku  ez  qet  birçî  nabim û tu  daxwaziya min  (ji  xeynî  çîkolata  baş)  ji
şîrîniyan re nemaye û dema ku ez tiştek şîrîn dixwim ez dikarim tenê hindik bixwim.Spas ji bo
weşandina vê.Ez dixwazim bibînim ka yên din bi vî rengî ji neftê sûd werdigirin?" Robin

“Silav JB.Hêvîdarim ku ev peyam we baş dibîne.Min tenê fikir kir ku ez ê ezmûna xwe bi rûnê
kanabisê re wekî pêvekek rojane parve bikim.Berî ku ez bi Rick Simpson û bi xwe re feydeyên
rûnê kanabis û tiştê ku ew dikare ji laşê mirov re bike, bibînim, min hin pirsgirêkên bijîjkî yên
pêşeroj dîtibû ku bi yên ku min berê hene re derbas bikim.

Ez êşa kronîk ji OA-ya giran dikişînim ji qezayek darvekirinê ya ku çokê min ê rastê xera kir.Ji
ber vê birînê min nema dikarîbû tam wext bixebitim.Di heman demê de ez êşa OAyê di mil, mil
û destê xwe yê rastê de ji pleksa brakîal heya milê min ê rastê dikişînim ku ev salek bû sedema
felcê milê min ê rastê.Di serê tiliyên min de xitimîn û werimandin û werimîna her du lingên min jî
diçû.Bijîşkê min 6 meh beriya tiliyên min hişiyar kiribû ku ger ez şêwaza jiyana xwe neguherim,
ez li ser rêya nexweşiya şekir im.

Wê demê giraniya min 260 kîlo bû.Min bîhn û tama xwe jî winda kir.Ev hemî nîşanên diyabetesê
bûn.Doktor piştî ceribandina şekirê xwîna min got ku ji 1-10 ez baş di rê de bûm @ 6.5.Min nêzî
6 meh berê dest bi girtina rûnê kir.Serê sibê û dîsa berî razanê kerlek birinc.Naha giraniya min
203 lîre ye, di serê tiliyên min de tixûb tune, bêhna min vedigere û ez dikarim dîsa tiştan tahm
bikim.Werimîn û iltîhaba di bin ling û lingên min de çûye, her weha êşa ji OAyê jî nemaye.Gelek
spas ji bo ku hûn rastiya vê nebata şîfayê bi tevahiya mirovahiyê re belav dikin.Hûn û Rick ji
wan kesên ku hewcedar in re Xwedayek rastîn in.

Oh!Keça min tiştê ku di nav mala me de tê zanîn wek topên rûn çêdike (doza ku di nav pariyek
nan de hatiye gêrkirin) me tûpên rûn qediyan.Ez pir tembel bûm ku ez xwe bikim û bi ehmeqî
nêzî hefteyekê dev ji dermankirina xwe berda.Ez vegeriyam 217lbs.Dema ku min ji nû ve dest bi
girtina rûnê kir, giraniya min dîsa daket 203 lîreyan û daketina xwe berdewam dike.Bilindahiya
min 5'8” e ji ber vê yekê ez ê di demek nêzîk de bizanim gelo ew min vedigerîne giraniya min a
beriya zewacê ya 175 lbs.Ez pir gêj im.Dersa fêrbûn.Qet dev ji girtina rûn bernedin.Jiyan Xweş
e!Dema serbest." Ron

"Kurê min rûnê Simpson ji bo Crohn-a xwe bikar tîne lê ez dibihîzim ku ew dikare bibe alîkar ku
giraniya  xwe  winda  bike.Ger  hebe  çawa?”  Krystal
-- Belê, dikare, rûn bixwin û kîloyên xwe kêm bikin, ger giran bin û kîloyên we kêm bibin.Ji min
nepirsin çima, ji min nepirsin çawa dibe, ez bersivê nizanim.Ew bi hêsanî dibe.Min xwe li ser
rûnê 50 kîlo winda kir û ji min bawer bikin min bi hemû hêza xwe hewl da ku Rick red bikim.Lê
ez têk çûm û rûn masûlkeyên min jî nû kirin.Ew xerîb û zehmet bû ku bawer bikim, ez qebûl
dikim.Lê ne xema min e ku min ew giranî bê dilopek xwêdan û bê spor winda kir.Bi rastî ew pir
xweş bû û min bala xwe neda xewa xweş a ku wekî yekane bandorek neyînî ya karanîna rûnê
tê.JB

"Hey Rick, min bi rastî dixwest spasiya te bikim ku jiyana min xilas kiriye.Ez 17 salî me ji Delhi,
Hindistan.Ez bi rastî jî kîloyên zêde bûn.Û ji Gulana paşîn ve gava ku min dest bi vexwarina
RSO kir, min di 10 mehan de 40 kg (88 pound) winda kir.Birayê min jî 23 kîlo û diya min jî 15
kîlo kêm kir û ji ber ku ez ji wan zêdetir rûn dixwim, ji ber ku ez gramek jî bixwim qet jê zêde
nabim.

Ji ber vê yekê hûn çiqas bêtir û zûtir rûn bixwin, encam zûtir û çêtir e.Bi rastî ez dixwazim ku her
kes bizanibe ku ew dikare yek ji mezintirîn nexweşiyên li seranserê cîhanê, qelewiyê, derman
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bike.

Spas ji JB re ku her gava ku hewce bû agahdarî peyda kir.Hûn herdu jî lehengên min in û ez
nikarim bi têra xwe spasiya we bikim.” Shobhit û Shashank

Xemgînî, Paranoia

"Nimûnek ku çiqas şîreta rast lê xelet dikare zirarê bide: Kesek ji bilindbûnê gilî kir û jê re hat
gotin ku CITICOLINE bigire. Ev baş e ji bilî ku CITICOLINE XWÎNÊ TEZÎKIRIN e û kesê ku şîret
jê re hat kirin ew bû ku nikarîbû rijandina xwînê tehmûl bike. Kesê ku şîretê dide wateya baş lê
nekariye  vê  agahdariya  girîng  eşkere  bike.  Ez  dizanim  ku  gelek  mirovên  dilnizm  hene  ku
dixwazin alîkariyê bikin, lê ji kerema xwe HIŞYAR BIN dayîna agahdariya ku dikare hem li ser
jiyan û hem jî li mirinê bandor bike. Bi awayê, riya hêsan a kêmkirina bilindbûnê ev e ku hûn
çend îsotên bîber di devê xwe de bihelînin... ewle, erzan û bi bandor.” Gary

"Pir baş e ku meriv li ser citicoline zanibe ji ber ku ez jî warfarin digirim. Mîna zikê ku xwîna we jî
nazik dike.” Randy

"Citocholine dibe sedem / arîkariya şaneyên metastatîk dike ku dabînkirina xwîna xwe pêşve
bibin. Ji bo penceşêrê ne ewqas baş e." Jim

"Duh min jinek dest bi dermankirinê kir.Ev rapora wê ya roja yekem e.Simply ecêb!Rapora min a
roja yekem ev e:

Duh serê sibê bi eczema li ser lêva min şiyar bûm û rûn li lêva xwe kirim.Singing bi qasî 10
deqîqeyan  rawestiya.Birîn  di  30  deqîqeyan  de  çû.Werimandin  di  çend  saetan  de  kêm
bû.Pûçikên li ser lêvên min îro bi qasî nîvê winda bûne - bi gelemperî 2 hefte digire ku ew sax
bibin.Bêhna rûnê li ser lêvên min diçike.Fêm kir ku êşa ku ev çend hefte di sinusê min ê rastê
de ye rawestiyaye.Û pozê min sekinî.Ji duh ve tenê carekê pişmişî.Fêm kir ku westandina min
ne wek her carê kûr bû.Bala xwe dayê ku min xwe rehet hîs kir û ew keviya fikar ji holê rabû.

Di êvarê de min dît ku êşa laş kêm bûye - bi gelemperî ez êvarê ewqas êşa laş dikişînim ku ez
nikarim bêdeng rûnim (êşa nervê û masûlkeyên çokê, êşa çok / mil / mil / mil / dest / tilikê bi
rengek girîng kêm bû).Di heman demê de, ez bi her dozê re şewqek pir sivik distînim.Zehmetiya
min a xebatê û balkişandinê tune û ez ê dudilî nekim ku ajotinê bikim.Ez bi serê xwe pir zelal im
her  çend  min  vê  sibehê  ji  bîr  kir  ku  Citicoline  bigirim.Ez  bi  qasî  nîv  genim  rûn  dixim  ser
Craisenekê û bi wî awayî digirim.”

“Min  di  Kanûna  2012’an  de  rûnê  esrarê  wekî  tonikek  giştî  dest  pê  kir.Ez  bi  tîpa  2
diêşiyamdiyabetê di wê demê de.Şekirê xwîna min di 300 de bû ku 100 normal e.Min li ser
Metformin  danî,  ku  her  gava  ku  min  ew  dixwar,  ez  nexweş  bûm.Min  xwest  ku  ez  bibim
dermanek din a diyabetê û min Metformin derxist  û  Januvia danî.Şekirê xwîna min bi  tenê
derman bi rengek maqûl daket.Hejmarên min piraniya rojê di 100-ê bilind de bûn.Dema ku min
rûn li rejîma xwe zêde kir, jimareyên min hinekî li ser normalê vegeriyan.Dûv re hat kifş kirin ku
Januvia bûye sedema penceşêra pankreasê.Min xwest ez vê dermanê rawestînim û ji doktorê
xwe xwest ku vegere Metformin.Wî pejirand.Bê guman li ser Metformin, her gava ku min ew girt
ez nexweş bûm.

Xwedîkirina rûnê ji bo min pir dijwar bû.Min ji bilindbûna ku marijuana da min nefret kir.Min 35
sal zêdetir esrar bikar neanîbû berî ku rûn bikar bînim.Min rûn bi dilopek bi qasî serê pincarê
dest pê kir û tewra ew jî pir bû.Li ser pêşniyara Corrie Yelland min dest bi girtina Citicoline kir da
ku bilindbûna rûnê kêm bike.Ew baş xebitî û ez salek zêdetir li  ser wê rêyê bûm.Di Gulana
2013an  de  ez  bi  lez  û  bez  hatim  emeliyata  acîl  ji  bo  kezeba  xwe.Ez  5  rojan  bê  rûn  li
nexweşxaneyê mam.Wê demê hat dîtin ku magnesiuma min kêm bû.Wan li nexweşxaneyê dest
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bi magnesiumê pêvek kir.Dema ku ez hatim malê min dîsa dest bi rûnê kir.Bi sosretiya min piştî
ku  hefteyek  li  ser  lêzêdekirina  magnesiumê  mam,  min  ji  rûnê  bilindbûnek  pir  xweş  dît.Ev
ezmûna min berdewam kir.Min karibû ku karanîna Citicoline rawestînim da ku bilindbûnê sivik
bikim.Dûv re min karîbû ku doza rûnê xwe bigihînim 1 genim rojê.Min dest bi şekirê xwînê gelek
kêm kir.Min Metformin ji rejima xweya rojane derxist.

Ji ber ku doza rûnê min di rojekê de 1 gewherê birincê zêde dike şekirên min bi tevahî normal
in.A1c min salek û 1/2 berê ji 7.2 daketiye 6.1.MD minwek dermansazê min matmayî dimîne.Ez
nikarim sedema serkeftina xwe bi wan re parve bikim ji ber ku ez li dewletek ku neft neqanûnî
ye dijîm.Nîşenek balkêş a vê çîrokê ev e ku dema ez ketim emeliyatê min xwest ku ez bi taybetî
bi  anesthesiologist  re  biaxivim.Ez  ditirsiyam  ku  rûn  nehêle  ku  ez  pêvajoyek  ewledar
bibim.Anesthesiologist bi tevahî ne xem bû ku ez li  ser rûn im û got heke tiştek hebe ew ê
emeliyata min hêsantir bike ji ber ku dê damarên min ên xwîna min fireh bibin û dema ku ez di
bin de nefes dê hêsantir bibe.Di nav van hemûyan de Aamann li kêleka min bû.Ew her gav
bersivên ku ez hewce dikim tune, lê talîmat da min ku ez bi laş û têgihîştina xwe bipirsim û pê
bawer bikim.Ew ji min re ne hêsan e, lê em di dawiyê de gihîştin cîhek serfiraziyek mezin ku
şekirê min 2 bi tenê bi rûnê bi serfirazî tê derman kirin.Niha Gulana 2014’an e.Bi rêz, Alice”

“Hec,  ez tewra di  rûnê esrarê de ku bi  rûnên din ve hatî  şuştin  jî  dikim.Kê dê bifikiriya ku
serşokek ji êş û fikaran re bibe alîkar.Pir ken." Tonya

“Ev 13 roj in ez wê dixwim û depresyona min êdî nema êşa derûnî ya birîn ji holê rabû, min
xewek normal peyda kir û hîç hestên hêrs, depresiyon, fikar û hîskirina bandora PTSD ya min ji
Iraqê nemaye.Armanc ji ber kunên di pişikên min de ji dûmana fosforê ya ji teqîna li Iraqê û
nefeskirina pariyên jehrîn û her weha penceşêra ji uraniyoma kêmbûyî ya ku ez pê re rûbirû
bûm.Sê sal piştî Iraqê, min dest bi kansera şaneya basal kir." Jeremiah

"Spas dikim!Min bi hevalan re çend beşên rûn çêkir û ji hevalên din re şirînkên destan çêkir.Ez
cûdahiyê zehf hîs dikim!PTSD-ya min kêm dibe, êşa min kêm dibe û movikên min hîs dikin ku
wan şikilek WD-40 werdigirin.Dema ku xemgîniyek xirab dibe, ez piçek rûnê dikişînim û ew
çû.Wekî din ez bi qasî sê hefte rojane sê caran doz dikim.Min di van sê hefteyan de ji sê salên
çûyî bêtir meşiya!Hezkirin û heyraniya min ji we hemûyan re li  Phoenix Tears!Ji we re birêz
Simpson,  spas  ji  bo  tevahiya  jiyana  min.Ez  dizanim  ku  li  şûna  ku  ez  di  nav  nivînek
nexweşxaneyê de bimînim, niha dikarim jê kêfê bikim. Fred

"Êş kêm dibe û movikên min hîs dikin ku wan şûşeyek WD-40 wergirtine?Rûnê gûzê yê bakîtir
ewletir e” Hunter

"Ez rûnê gûzê bikêr organîk bikar tînim da ku RSO bibirim.Ew dihêle ku rêjeyek çêtirîn vegirtinê
û her weha neftê ji her tiştî, tevî diranan, bihêle.Di heman demê de ez wê bikar tînim da ku
toksînan bikişînim bi 20 hûrdeman kevçîyek li dora devê xwe rijandim û di çopê de tif bikim.
Fred

"Ez di  nuqteya jiyana xwe de bûm ku tenduristiya min xirab bû û ez gelek êş kişandim.Ez
xwekuj bûm ji ber ku jiyan pir xemgîn bû.Paşê ez li ser "Run From the Cure. Ji dema ku jiyana
min ji serîlêdana agahdariya ku ez fêr bûm pir çêtir bûye.Tenduristiya min naha baş e û ez pir
geşbîn im ji ber ku ez dizanim ku kanabis dê laşê min ji zirarê biparêze.Ji hingê ve tu ramanên
min ên xwekujiyê tune bûn û jiyan baştir  û çêtir  dibe her ku ez bêtir  li  ser  taybetmendiyên
dermanên cihêreng ên rûnê kanabisê fêr dibim." Peter

"Ne rast e ku meriv çawa xemgîniya min tê kontrol kirin ...Ez kronîk bûm… Xwe normal hîs
bikim, ger normal bextewar be û pir bijî… Spas, Rick. Heval
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Hişleqî

"Min Nexweşiya Stresê ya Piştî Trawmatîk heye û esrar ji min re dibe alîkar ku ez rihet bibim,
bixwim, xew bikim, baldar bibim, baldar bibim.Ez êdî  ji  hêla klînîkî  ve ne depresyonê me…
hwd...Min  berê  antî-depresant,  stabîlîzkerên  movikê,  baştirkerên  movikê,  dermanên  razanê
dixwar...ku  ez  li  wan  naxim...Ez  tenê  ji  bandorên  alî  hez  nakim  ...û  ez  êdî  ji  ber  esrarê
hewcedarê wan  nabim...Ez  bi  rastî  dua  dikim  ku mirov  xwe li  ser  XWEDÊ BERXWEDAN,
esrar… ji gelek karanîn û kerametên dermanî yên ku ew hene, perwerde bikin…tenê digot...”
Ale

"Ev bi rastî dermanek ecêb e.Min doza xwe xiste nav kapsulek da ku daqurtînim.Bi êş û nîşanên
PTSD-yê min re dibe alîkar.Ez gelek nexweşan nas dikim ku ji vê yekê jî sûd werdigirin, ji bo
sergirtin, Crohn, nîşanên vekişînê, hwd.Hin dermanxane wê hildigirin.” Hêvî

"Ez nikarim ji  bo yên din bipeyivim lê ji  bo min ew bi rêvekirina nîşanên nexweşiya bipolar,
dyskineziya tardive, dystonia tardive, depresyona mezin, êşa kronîk, PTSD, xemgînî û fikar e.Ez
ji meha Îlonê û vir ve bê jehrê (dermansaz) im û baş dibim û xwe xweş hîs dikim.Ev dermanê
mûcîzeyê ye.Kûçikê min hema bêje penceşêrê ji  rûn û topayan jî  bêpar  e.Ev nebat  ji  aliyê
Xwedê ve ji bo parastina jîngeh, jiyan û aboriyê hatiye afirandin.Divê civak bê agahdarkirin.”
Kathy

"Ez tenê dixwazim bibêjim spas, Rick. Min hemû 50 sal bi depresyonê re êş kişand, ev 8 roj in
ez li ser rûn im û hest dikim ku ez ji nû ve ji dayik bûme. Gelek sipas!" Dozkirin

Skleroza Pirjimar (MS)
"Tenê nûvekirinek bilez, Jindrich...Wife [59] rojane yek dozek ji mezinahiya birincê rûn bikar tîne
da ku arîkariya xewê û tenduristiya giştî bike, û giraniya xwe winda kiriye heya ku ew di 30
lîreyan  de  kêm  bûye.Ew  bi  karanîna  rûnê  ezmûnek  ecêb  heye,  wekî  ez.Windakirina  hem
jêhatîbûnên matematîkê, hem jî ramana teoriyê ya bi MS-ê re di gelek rewşan de berevajî bûye,
û ez dîsa wekî piçûktir di serê xwe de matematîkê mezin dikim.Me di vê sala yekem a karanînê
de hem ji bo jiyanê hem hewl da û hem jî gihîştiye armancên sereke.Spas ji bo Rick û ji bo te,
hevalê min.Oh, û Betty, Zêrîn Retriever hîn jî ji berê çêtir, saxlem dike, û Vets hîn jî bi tevahî
înkar dikin. Delîl

"Hevalekî min ê baş, pîrek bi MS-ê marijuana bikar tîne da ku MS-ya xwe sivik bike.Bi wê sond
dixwe.” Ron

"Hevalekî min ê mezin li ser kar ji min re behsa jina xwe kir ku MS heye û ew çiqas xirab bû.Wî
bi zorê dest li wê nedikir û ew her tim diêşiya.Min ji wî re qala rûnê kir ji ber ku tiştek din ku wan
ceriband nedikir.Wan ew ceribandin û ew dixebite!Ew xwe çêtir  hîs dike û ew dikarebi rastî
lingên xwe hîs dike (wê berê nikarîbû) ew naha dikare bibêje ka zevî germ e an na û ew super
stok in.Hey ji ber ku ew kar dike, dê berdewam kirîna neftê bi qaçaxî bidomîne heya ku ew
qanûnî bibe.Tiştek din MS-ê derman nake, wan hema dev jê berdabû...Rûnê esrarê ji wan re
perspektîfek nû li ser jiyanê û ji bo pêşeroja wan a bi hev re gelek hêviyek daye wan.Ez ê li ser
vê ecêba bijîjkî belav bikim!Spas Rick, heke ne ji Phoenix Tears bûya, min ê ev agahdarî neda
kesî. (ji Ontario)

“Rojbaş Rick, ez te li ser Facebookê dişopînim.Min gelek tişt ji we fêr kir û ez spasiya ked û
dilsoziya we dikim.Sedema ramana min a marijuana ji bo karanîna derman tenê ji bo rewşa min,
Skleroza Pirjimar bû.Lê bi lêkolîna ku min ji bo feydeyên ji bo nexweşiyên din jî di nav de MS &
Penceşêrê dît, min biryar da ku heke ez rola xwe di agahdarkirina kesên din de nekim, wê hingê
ez rola xwe bi  tevahî  nakim.Ez hêvî  dikim ku ez bibim parêzvanek arîkar di  razîkirina gelê
Arkansas de ku di  hilbijartina  pêş de di  sala 2014-an de dengê erê li  ser  Marijuana Bijîjkî
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bidin.Em îsal pir nêzîkî hev bûn.Dîsa sipas dikim.Bi rêz, Nancy”

"Me dît ku guhertoya xweya rûnê Simpson û rûnên pîroz ên herêmî her tiştî ji nexweşê MS,
psoriasis çerm, nexweşên penceşêrê qenc dike, û tewra jî alîkariya nexweşek mejî dike ku dest
pê bike gelek peyv û hevokên ku ji mêj ve negotiye. stroke!Spas ji bo her tiştê ku we kiriye!” --
Spas dikim, Michael, lê ez qet hez nakim ku kesek "guhertoya xwe" ya RSO çêbike.Ji kerema
xwe bi qasî ku pêkan rêwerzan bişopînin.Mîna her gav, dibe ku jiyana kesek xeternak be, û hûn
her gav dixwazin ku gava ku gengaz be, forma herî bihêz a vê dermanê ji nexweşan re peyda
bikin.JB

“Her cûre delîl û delîl li wir hene, lêkolîn bikin.Ez hevalek bi MS nas dikim, ew bi salan pê re
heye.Ew wê bi rûnê derman dike, ew dikare bimeşe û bi qasî ku ez dikarim bimeşim.Dûv re ez
hevalek din bi MS-ê nas dikim, ew her tiştê ku Dr û dermanê nûjen jê re dibêje dike dike.Û ew di
kursiya bi teker de ye û laşê wî tê girtin.” Jeff

“Min jî MS heye û 13 senaryoyên xwe negirtin.Hefteyê 108 heb û 3 derzî...Û ez niha tenê esrarê
bikar tînim.” John

"Pênc hefte berê, min bangek ji jinek li rojhilatê ku bi MS-ê heye wergirtEv 15 sal in di kursiya bi
teker de ye.Wê her tiştê ku ew dikare bifikire di nav de tedawiya CCSVI ya nakokî jî ceriband da
ku tu başbûnek nebîne.Me ew di riya rast de destnîşan kir û wê dest bi girtina rûnê kir.Têlefona
wê ya herî dawî bi min re wiha derbas bû, "Silav Corrie.Ez tenê dixwazim ji we re bibêjim ku
kursiya min a bi teker li garajê ye.” (Ji ber vê yekê ez difikirim ku ew şikestî ye, ji ber ku ew tenê
5 hefte derbas bûne).“Ez rabûm û dimeşim!Ez matmayî me.Min ji Dependsên xwe xilas kir û ez
ji rojek kirînê hatim malê.Corrie, 3 sal in ez nikarim biçim kirînê.” Wê gavê wê dest bi girî kir û
got, "Corrie, te jiyana min li min vegerand." Corrie

Heb, Cixare û Detoxification
"Heke hûn dixwazin  dev ji  cixarê  berdin  rûnê Rick  Simpson bikar  bînin.Bi  tenê bi  vekişînê
xew.Heman protokol û heman dozê wekî ji bo her nexweşiyek din, tenê rêwerzên li ser malpera
me bişopînin.RSO ku bi  rêkûpêk hatî  hilberandin û bikar anîn jî  ji  bo hemî  cûreyên din ên
lêzêdekirina maddeyên kar dike, mînakî li ser eroîn, kokaîn, alkol, morfîn, dermanên pir tiryak û
bi hêz, hwd.JB"

"Ez bi xwe dixwazim spasiya we û her cotkar, belavker û xwediyê nivîsgeha siyasî bikim ji bo
gihandina vê rûnê mucîzeyî ji raya giştî re.Ez ê kurt bikim, ji ber van û nîşanên din ên delal ez ji
spazmayên hovane, gêjbûnê dikişînim û ji ber van û nîşanên din ên delal ji demek pir dirêj ve
tiryakê narkotîkê me.Min biryar da, piştî şerekî hovane bi tenduristiya xwe re, şer bikim.Heb hîç
arîkariya êşê nedikir, diviyabû ku min ji vekêşanê dûr bixista.Kişandina derman baş bû lê tiştek
bi tiştê ku rûn ji min re dike nêzîk nabe.Ji bo min pir zehmet e ku ez vê yekê bi spasiyên weha
tije binivîsimku ez bi hêsiran nabînim.

Min şer kir ku bi rûnê bi tevahî bêhêz kirin!Berê min çend caran neçar mabû ku vê yekê bikim û
her carê ew xirabtir dibe lê vê carê hema hema min qet pirsgirêkek nedît.Ne konvulsîyonên laş,
ne xişiya çerm, ne xwêdan...yek ji kabûsên adetî yên derxistina tiryakê tune.Ez difikirim ku rûn
mûcîze ye!Ew jiyana min xilas kir!

Ji  ber ku ez ji  opiyatan dûr ketim, min parêza xwe jî  guhertiye ku bi  piranî hemî bê gluten
be.Genim pirsgirêk e lê hin dexlên din ne pirsgirêk in.Lê beşek mezin ji parêza min lûkulên rûnê
min  in.Bi  wan  re  ez  dikarim  tevbigerim,  ez  dikarim  tevbigerim,  bifikirim,  hemî  tiştên  ku  ez
dixwazim bikim, bi enerjî û hişyariyek pirtir ji ya ku min li şûna wê derman bikişanda, bikim.

Min  got  ez  ê  kurt  bikim,  ya  rast  ev  e  ku ez  difikirîm ku pirtûkek pesnê vê rûnê mucîzeyê
binivîsim û her tiştê ku ew ji bo min kiriye.Û ji ber vê yekê bi hurmet û hezkirineke kûr ez spasiya
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we dikim Rick Simpson.Mahalo, Lois”

"Dibînim ku ez ji afyonan re alerjîk im… (Kêmtirîn jehrî???) Ez ê esrarê bistînim, ji kerema xwe."
Heather

"Heke hûn bi taybetî li ser afyonan in, divê hûn zanibin ku dê 'senerjî' hebe, ku di bingeh de tê
wateya 1+1=3, bi vî rengî rûnê ku bi tiryakê ve tê girtin dê bandorek mezintir li ser we bike ji ya
ku we tenê yek bixwe. an ya din, ew bandorên hev zêde dikin, ji ber vê yekê hûn ê hewce nebin
bi qasî ku hûn bi gelemperî hewcedarê êşkujan in.Bi doktorê xwe re li ser kêmkirina mîqdara
dermanên ku hûn dixwin bipeyivin, hûn nekarin tenê bi pir hebanan bi tirkiya sar biçin bêyî ku
zirarê bidin xwe." Jim

“Min û mêrê xwe serê salê dest bi petrolê kir.Embolîzma pişikê pê re heye û bi nexweşiya şekir
2 ve hatiye teşhîskirin.Em rojane du caran tenê dilopek pînê vedixwin, tenê ji ber ku heya niha
tenê ew e.Bi awayê, rêwerzan hêsan bûn ku bişopînin û pir baş xebitîn.Ger ez dikarim bikim,
her kes dikare.Nafta dikare li Home Hdw li vir li Kanada were kirîn û wekî ziravkerê boyaxa bê
bîhn tê binav kirin.Li ser wê MSDS bipirsin.

Ez hîn jî ne bawer im ku ew ji mêrê min re dibe alîkar an na, belkî hîn jî bandorên du CT scans
sax dike?Bi min re di demek pir kurt de cûdahiyek berbiçav çêkir.Bêtehemûliya min a laktozê
hate derman kirin (heke ez rûn biçim dê vegere), lê bê guman ew niha çûye.Di alerjiya min a ji
bîhnê de jî guhertinek berbiçav heye.Ji ber ku tê bîra min enfeksiyonek kronîk a sinusê min
hebû, antîbiyotîkan tiştek nekir û min sal berê dev ji wan berda.Kêfxweş im ku bêjim sinusên
min paqij bûne û ez dikarim bêhna xwe bigirim!Ez hîn jî  di bin bandora bîhnê de me, lê ne
nêzîkê ya ku bû jî.

Spas ji we Rick û JB re ji bo ku hûn vê agahiyê ji raya giştî re ragihînin û spasiya we her kesê
ku berdewam dinivîse û çîrokên xwe parve dike.Xwezî min ji ser banan biqêriyama lê belkî ez ê
bihatama girtin ;-)) Li derdora esrarê stemek wusa heye û mirov (li vir) tenê naxwazin guhdarî
bikin.Pir xirab e, ez gelekan dizanim ku ew dikare bibe alîkar." Clemmie

"Lisa, divê ez ji we re jî bidim zanîn ku di gelek şahidî û belgefîlmên ku min temaşe kirine de, hin
ji van kesan ji bo nexweşiyek taybetî dest bi girtina rûnê kirin, û di encamê de sûd werdigirin û
nexweşiyên din ên ku nexwestine jî paqij dikin. berî bikaranîna rûnê hay jê hebe.

Mînakî, em bibêjin ku hûn rûnê ji bo şekir dixwin, û dûv re piştî karanîna rûnê fêhm dikin ku asta
kolesterolê we vedigere normalê, rijandinên çerm an jî eczema we paqij dibe, û hemorroîdên we
ji nişka ve ligel gûzek xerîb ku we hebû an jî wenda wenda dibe. enfeksiyona sinusê ji nişka ve
paqij dibe.Ez di lêkolîna xwe de gelek tiştan dibînim.

Di heman demê de, gelek kes radigihînin ku ew pir caran giraniya xwe winda dikin ger kîloyên
wan zêde bin, an jî vegerin giraniya normal, pir caran bêyî ku hewl bidin parêzê bikin.Û heke
hûn esrara xav ava dikin, encamên di giranî û tenduristiyê de hîn bêtir diyar dibin.

Ez dizanim ku Rick Simpson di heman demê de parêzek li ser nebatê jî pêşve dike.Ez dibînim
ku di gelek lêkolînên din de, ji xeynî karanîna kanabisê bijîjkî, ku veguheztina parêzek li ser
nebatê ew qas feydeyên tenduristiyê heye, ku pir caran ev mirov ji jiyanê re dilsoz bûne û pesnê
xwe didin û didin nasîn ku guheztina parêza nebatî heye. bi rastî jiyana xwe xilas kirin." Donna

"Silav Jindrich, ji  bo tengahiyê bibore, lê Brad îro min li  ser yek tişt rast kir, ku dibe ku hûn
bixwazin rast bikin.Xwendina şekirê xwîna wî ya şekir 7-10 roj girt ku normal bibe, ne tenê roja
din ...dîsa jî  balkêş e.Ev jî  fersendê dide min ku ez e-nameya wî ya mayî bişînim, ya ku ez
difikirim ku hûn dixwazin li ser PT jî bişînin:

"Li ser milê min ê çepê 5 penceşêrên çermê min hebûn, ez dizanim ku ev di encama girtina milê
min di berika pencereyê de dema ku bi salan di avjeniyê de diçûn çê bûn.Min wan 24/7 di nav
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rûnê de girtiye û hemî lê ya mezin bi tevahî çû.Ya mezin bi zorê nayê tespît kirin lê ez hîn jî
deverek hûrbekirî hîs dikim ji ber vê yekê ez rojane rûnê li ser wê diparêzim.Ez difikirîm ku ew ê
heya dawiya hefteyê ji ber ku ew qas nêzik e derbas bibe.Bînin bîra xwe ku min berê van çend
caran cemidand û ew her gav vedigeriyan, vê carê ez pê bawer im ku ew ê nebin, ger wusa be
ez bi rastî dizanim ez çi bikim.Ji we û Rick re çêtirîn, Dale.

-- Spas, Dale, xweş e ku hûn zanibin ku hûn bi rastî dizanin ku hûn çi bikin.JB

"Min rûn girt da ku dev ji dermanên êş û cixare berdim ...Û ez serketî me!Zêdetirî mehek bû ku
ev yek jî tune!” Randy

-- Pîroz be, Randy.Bi karanîna rûnê, di dawiyê de ew qas ne dijwar bû, ne wusa?JB

“Hin kes tenê nezan in û ditirsin.Ji ber Rick Simpson min bixwe karîbû bi giranî dermanên êşa
xwe kêm bikim, ango min 60 mg OxyContin 3 serê sibê û 3 dema razanê dixwar û ji 8 salan
zêdetir bû ku wan dixwarim ...Xem kir!

Naha ji destpêka rûnê ve ez tenê 1 sibehê û 1 danê êvarê digirim!Li ser mûcîzeyekê bipeyivin,
bi kêmanî ez wusa dibînim!Bijîjkan ji min re gotin ku ez ê çu carî nikaribim dakevim xwarê an
nikaribim dev ji girtina wan berdim.Boy "Rick Simpson" kir û ez bijîjkên xwe şaş dikim,

Ez wiya dikim û ji girtina wan hebên jehrê yên lanet çêtir hest dikim!Her çend ez li ser dozek
wusa zêde ya OxyContin bûm jî, min dîsa jî roj bi roj êş dikişand, ne xew û nexwarim…Îro ez bê
êş im, normal radizêm û zêde dixwim!Û ez dev ji lêgerîna xwe bernadim ku ez ji van hebanan
derkevim, ez hêvî dikim ku heya mehekê ez li ser rûn bim ez ê bi tevahî ji ser xwe rabim!Ji min
re serketinê bixwaze!” Nancy

"Alîkariya mirovan kir ku ji tiryakê, ji her cûreyî û bi lez dûrkevin ...bi RSO...plus hebên xewê û
yên din.Bê vekişîn, bê kramp.Pirrbidilî.Xortekî got ku ew mîna xew û rabûna xwe paqij e, bê
xîret ji bo tiştekî.Ew xwe xweş hîs dikin, mîna ku ez her sibeh ku min bihîstiye bi hirçeka grîzly
re mijûl bibin.Ew dîsa ciwan û saxlem hîs dikin.Ji me re "Navenda Detoksê ya RSO" hewce ye
ku hemî van pirsgirêkên Detox-ê çareser bike.Aştî hemû.” Ron

“Silav Jindrich, rûn bê guman testîka cîranê min şikestî xilas kir.Hefteyek û nîvek mîza wî xwînî
bû û êşeke bê tehemûl hebû.Bijîjk  got  ku ew nikare tiştekî  ku alîkariya wî  cûreyî  êşê bike
reçeteyê bide wî û sê roj berê wî da ku ew testîk jê bikin ger xwîn nesekine.RSO di nava saetan
de ji bo êşê xebitî û di nava 3-4 rojan de xwîn bi tevahî rawestiya.Ev du hefte derbas bûne û ew
baş e.Ez hîn jî li ser wî dixebitim ku şahidiyek çêbike lê ew hinekî ditirse ku wiya bike (peyvên
wî… "Ew ê werin û min bigirin ger ez vîdyoyek çêkim") û ew pir bi rastiyê nizane hêza RSO, ji
ber vê yekê ew hinekî gumanbar e ku rûn zilamtiya wî xilas kiriye, lol.Li gorî tiştê ku min dît ku
rûn bê guman fêlbazî kir, lê ew ne% 100 belgekirî ye, tiştê ku ez dizanim ev e ku gava ku min
pêşî ew dît û di nav çend rojan de ew çêtir bû ku ew rûn xwar, wê bi cihkî bikar bîne, ew ji holê
rakira. û wek asuppositorykapa şevê, lol, lê ew ê vê yekê qebûl neke.Ez hîn jî  her roj jê re
dibêjim, "Gelo, min gwîzên te xilas kir!" lol Herçi jî, min tenê xwest ku we agahdar bikim ka ew
çawa derbas bû û ger ez bikaribim wî bikim ku şahidiyek çêbike, ez ê we agahdar bikim." Steve

"Me karîbû di  nav du hefteyan de bi  rûnê Cashy ji  methadone,  fentanyl,  Clonapin,  Versed,
Ativan û Oxycodone dûr bixin!Bê îşaret/nîşaneyên vekişînê.Ew ecêb dixebite! ”… Kalli

“Di Tebaxa 2012’an de, kurê min “Pnut” dest bi sergirtin, katapleksî, rijandina zêde, aspirasyona
her roj avî û westandina giştî kir.Kapasîteyên wî yên derûnî bi lez li ber çavên me kêm bûn.Tenê
salek berê, wî fûtbol,  fûtbol lîstibû, û kurê kurik bû.Bi tevayî, ew zarokek piçûk a normal heta
Tebaxa 2012-an bû.

Ber bi Adara 2013-an ve biçin û ew di dawiyê de bi Niemann Pick type C hate teşhîs kirin.NPC
nexweşiyek  termînal  e  ku  di  warê  herî  bingehîn  de  pirsgirêkek  hilanîna  lîzosomal  e.Ez  lê

- 143 -



dinihêrim wekî zirarek mêjî ya berdewam.Bijîjkan her dermanê sergirtinê ku hûn dikarin bifikirin
dane me, clonazepam, tegretol, Dilantin, lamictal, keppra, gêlê Diastat ji bo komên acîl û hwd. û
TIŞT neket.(Tiştê ku xuya dikir ev bû ku bi dayîna hêviyek derewîn tiştan xerabtir bike.Her carê
ku ew nexebitî, Dr dê dozê zêde bike.Ez wan sûcdar nakim ji ber ku ew tenê dizanin.) Li ser
textê razayî bû, belkî tu bişirînek jê derkevî, belkî ne.Ew ê tenê li wir raza û rijand.Nikarîbû
bilive.Ew ji xortekî piçûk ê pir çalak bibû zombî.Diviya bû ku me kursiyek bi teker, kûçikê servîsa
epîlepsiyê jê re bikira, û ew xistin lênêrîna nexweşxanê.

Di Çileya 2014-an de, xerîbek rastîn ku bûye hevalek rastîn "Apê S" ket hundur û di forma Rick
Simpson Oil de alîkariya me kir.Em saet û nîvekê bi têlefonê peyivîn û ew ew qas dilgiran bû ji
dermanê tevahî nebatan re û wî bi rastî ji tiştê ku rûnê Rick bi kirinên xwe di alîkariya kesên din
de kiriye bawer kir, ku wî neçar ma ku alîkariya me bike.Bi dilovaniya dilê wî, wî rêyek ji me re
peyda kir ku em dermanê ku em bi dilşikestî hewce ne bistînin.

Di  31ê Çile  de,  kurê me di  şiyarbûna xwe de ne kêmî  15 sergirtinê bû,  van hemî  jî  li  ser
Clonazepam û Diastat.Çend rojên wî ji yên din xweştir derbas kiribûn, hin roj tijî şikestin û tirs
bûn.Heya ku hûn dêûbav / hezkirî nebin ku di vê yekê re derbas bûye, hûn ê cîhê tarî yê ku hûn
tê de hîs dikin fêm nakin.

Wî yekem doza xwe ya rûnê Rick 1-ê Sibatê wergirt.Wê rojê tenê 3 êşên wî hebûn.Piştî çend
mehan cara yekem di nav nivînan de rûnişt û hevokek temam got.Bûyerek ez ji xwe re fikirîm.Lê
bi her awayî ez pir kêfxweş bûm.Di roja 4-an de, wî piştî mehan yekem car gazî jina min kir
"Dayik".Li  ser  şahî  û  hêstirên  wê  rojê  bipeyivin.Hema roja  din,  roja  5-an,  qet  çetinaya  wî
tunebû.Ji vê postê ve, me 58 roj bi tenê 2 desteserkirin derbas bûn û ew dikarin ji  faktorên
derveyî re werin veqetandin.

Kurê me îro bêtir diaxive, çalak e, dikare bi rûyê wan çend serokan bi nav bike, dikare bi tena
serê  xwe li  duçerxeya xwe ya pispor  siwar  bibe.Tişta  ku  li  ber  çavê  me qewimî  ne tiştekî
mucîzeyê ye.Ez ne merivê herî dîndar im lê ez bi Xwedê bawer dikim.Ez bi rastî bawer dikim ku
wî ew "Apê S" ji me re şand.Ez bawer dikim ku wî nîşanî Rick da ku meriv wiya çawa bike û wî ji
we re JB di derxistina gotinê de rêberî kiriye.

Ji bo van hemûyan, ji bo ku kurê me li  min vegere, ji  me re bibe alîkar.Ji bo ku jina xwe ji
depresyona herî kûr vegerînim, û ji bo alîkariya malbata xwe.Rick Simpson, JB û "Apê S", ez
her û her di deynê we de me.Sipas ji were!!!" Kevin

Addictions
"Min di van demên dawî de dît ku nexweşek bi penceşêrê ve girêdayî morfînê ye ku ji morfînê
"TIRKIYA SERÊ" DERKET.Carekê dev ji morfînê berda, birçî bû; nema qebiz bû; pir xweş radiza
û êşa wê pir çêtir dihat kontrol kirin.Ew jî careke din hevgirtî bû.ÊCÊB.Ger min ev guhertina 180
dereceyan bi xwe nedîta, min TU carî jê bawer nedikir.Berê min tu carî alîgirê marijuana nebû,
lê vê çavdêriya kesane ez bawer kirim.” Janice

"Tiştek ku min nuha bala xwe dayê ku ez 3 meh in RSO dixwim, ev e ku ew hema hema ji
hesreta min a alkolê xilas bû.Berê min her şev vexwar an jî 2 caran vexwar lê niha pir kêm
vexwarinê dixwazim û dema vedixwim zêde venaxwim, min jî  dît  ku pantorê min pir  rihettir
bûye.Min 10 lîre winda kir.Tişta ku ez kêm dikim alkol vedixwim.

Ez hîn jî heman dixwim û hîn jî bi şev dema ku mêşinên min hene, gwîzên têkel, çerez û hwd
dixwim û dibe ku ez ji berî rûnê zêdetir bixwim.Erê Rûn dikare we birçî bike.

Ji ber vê yekê an kêmbûna alkolê an jî rûn bûye sedem ku ez di 3 mehan de 10 lîre winda
bikim.Û ez bi rastî ne giran bûm, 5' 10" û bi qasî 198 lbs.Dema ku ez piçûk bûm, ez her gav li
ser 186 lbs û fit bûm.Naha ez daketim 187lbiya paşîn ku min kontrol kir.Bi her awayî, rûn an
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kêmbûna alkolê bû sedem ku ez giraniya xwe winda bikim.Tenê bandorek alîgirek dilxweş."
Scott

"Opiat min qebis dike, dilteng dike, zehmet e ku meriv dozaja rast ji bo rehetiyek bi bandor
bistîne.Ew min dikin "woozy", ajotinê û li ser û pê ve ne ewle dikin.Marijuana nake.Edî bese."
Fred

“15 sal tiryakiya tiryakê bi rûn tê dermankirin.Ger Rick nebûya min ê hewl nedaba.Ji ber vê yekê
divê ez bibêjim ku ez bi rastî jîyana xwe deyndarê wî dikim ji ber vê yekê ez naha yek ji piştgirên
wî yên herî mezin me.Min her gav cixare kişandibû lê ev yek qet ji êşa ku ez ê ji ber girtina
hebanan bikişînim alîkariya min nekir.Min gelek caran xwest  ku bimirim ji  ber ku ez êdî  ne
berpirsiyarê jiyana xwe bûm.Ez dikarim bibêjim ji ber RSO.Ez NE li ser morfîn, oxy, perc, vic, an
suboxone me...ev min ji her tiştî xelas kir!!!!!Û ez 40 salî me û dîsa 20 hîs dikim.Gewrîta min a
ku min her sibe hîs dikir, êdî ÇÛYE.Min 10 caran rûn li hundir girt û jiyana min dîsa dest pê
kir.Gotin nîn in ku ez çiqas spasdar im.Ger hûn heban bixwin, bi şev rûnê xwe bixwin heya ku
hûn hefteyek nemîne ku hûn tenê razin, wê hingê ez ê bi wî awayî biçim. Rebecca

"Esrar piştî zêdetirî 15 sal berê tiryakê min ji Benzo derxist, bêyî wê, wekî ku ez bidomînim, ez ê
niha miribûma." Phil

"Ez kesek nas dikim ku kanabis bikar tîne da ku ji wan re bibe alîkar ku ew ji subboxone dûr
bixe. Cannabis gelek alîkariya wê dike.Ew bi êşa ku ew dibêje dibe alîkar.Lê ez difikirim ku
beşek ji hebanan ku ji bo gelekan tiryakê ye, ew beşa "jor" e… ku tê de esrar ne pir “jor” e… lê
bi dîtina min ger hûn ji  destpêkê ve pê ve girêdayî  bin û hûn ava bikin.  tolerans dê hesta
westandina zêde ji holê rabe.TOLERANS kilît e." Erin

"Ez ji hemî dermanên êşkêşiyê dûr dibim û naha karim kar bikim - Xwezî bêtir mirov bi hêza
xwezayê bawer bikin!" Dozkirin

"Di sala 2000-an de damarek min a spî heye ku di sala 2000-an de şikestî bû, û bi salan min ev
fikir qebûl kir ku ez ê di dawiyê de ji wê seqet bim û nêzî deh salan li ser Oxycontin asê mam,
heya ku min biryar da ku esrarê biceribînim.Naha, dema ku MRI-yên min berhev dikin, bijîjk
meraq dikin ka çawa myelin li ser nervê dest bi başbûnê kiriye û tevna birîn dirijîne.Di van du
salên dawî de, pozîsyona min dest pê kir ku baştir bibe, û rêjeya tevgera min, û her weha kêşan
kêm kir. Ann

Q.Methadone çi ye?Ma RSO ji bo derxistina metadonê dibe alîkar?Ew bê guman dermanê herî
dijwar e ku meriv jê tê derxistin.Min çend caran bi çend tiştên cûda ceriband!Vekêşandin ew qas
dirêj didomin ku meriv meriv hewqas dirêj bi rê ve bibe pir tirsnak e!Tewra Bradford Rehab li
Alabama got ku ew ji detoxkirinê ya herî dijwar e!Aaron

-- Harûn, narkotîka metadon ji bo rûnê perçeyek e, nemaze dema ku ew li gorî rêwerzên me
were hilberandin û bikar anîn.Nexweşên me yên bi  penceşêrê qonaxa 4-an bifikirin -  ew bi
gelemperî li ser kokteylek ji tiştên herî xirab ên ku hûn dikarin xeyal bikin ne, û dîsa jî, ew bi
gelemperî dikarin dev ji girtina her tiştî berdin.di nav hefteyek an du hefte de digirtin.Ji ber vê
yekê dîsa, dema ku bi wan qenciyan re were berhev kirin, methadone ji bo rûnê perçeyek kelek
e.Bi salan e ku ez ji pisporên tiryakê re qala wê dikim, ew naxwazin jê bawer bikin û qet xuya
nebûn da ku ez bi hêsanî wê nîşanî wan bidim.JB

“Min esrar bi kar anî ji bo eroîn girêdayiya birayê xwe.Ew li ser kar hat kuştin lê heta mirina wî
me encamên mezin bi esrarê dît.” Laura

- RSO-ya ku bi rêkûpêk hatî bikar anîn dikare were bikar anîn da ku hemî girêdanên maddeyên
ku ji mirovan re têne zanîn têk bibe.Bi gelemperî hefteyek an du hefte digire ku nexweş dev ji
girtina dermanên/hebên tiryakê berde, û bi gelemperî nîşanên vekişînê yên girîng tune ne.Ya ku
xweş e, ango ji bo nexweşan û yên ku li wan dinêrin.JB
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"Awayê ku ez lê dinêrim divê hemî pîlot rûn bixwin dema ku ew rojê dakevin.Bi vî awayî ew ê
rihetiyek xweş û xewek xweş bistînin û dê roja din dîsa baş bixebitin.Wekî din, ew ê çawa xwe ji
nexweşiya radyasyonê û bi dehan pirsgirêkên tenduristiyê yên pîlotan biparêzin?

Ez bi ceribandina THC-ê re dipejirînim, ew rêyek baş e ku meriv bibêje ka meriv li  hember
tenduristiya xwe berpirsiyar e an ne berpirsiyar e.Pêşî tenduristî.Bi ya min yên ku di pergala
wan de THC tune ne, tenê bi jiyana xwe lîstikan dilîzin.An jî ew ji qirêjiya jîngehê, Fukushima û
sendroma înkarkirina kîmyewî dikişînin.Tiştê baş ku meriv zanibe ev e ku rûn dikare bi wê re jî
bibe alîkar.JB"

"Ez narkotîkê eroînê yê saxbûyî me.Ez mirovan rojekê dibînim û roja din dimirim, her hefte li
navenda  xwe  ya  şêwirmendiyê  ne  ji  kanabis  an  BHO  an  marijuana,  lê  ji  xanax  û
benzodiazipenes mîna valium û dermanên din ên bi reçete.Ku bi piranî hemû bi qaçaxî hatin
kirîn!Di  hemû dîrokê de esrarê tu kes ne êşandiye û ne jî  kuştiye.Dema ku partiyên siyasî
teoriya  dergeh  û  teoriya  şîzofreniyê  dimeşînin.Ya  ku hûn  fêm nakin  ev  e  ku  ew bi  eşkere
derewan dikin!Çixarekêşên esrarê yên ku şîzofreniya wan heye, beriya ku hevgirtinekê hilgirin,
şîzofreniya wan hebû.Û bi îhtîmalek mezin wê ji  bo dermankirina pirsgirêkek nenaskirî  bikar
tînin.Û dergeh bêaqil e.DI MARIJUANA DE TIŞTÊ KU WE DIKE HIŞYARÊN ZIHTIR BIXWÎNE
TUNE!"Dergeh"a rastîn firoşyarên neqanûnî  ne ku hin dermanên din pêşkêş dikin bi  îdiaya,
"Heke hûn ji giya hez dikin hûn ê ji vê yekê hez bikin" ji ber ku ew dizanin ku giya dê her roj an
demjimêrek bi sedan dolaran xerc bike.Lê eroîn an kokaîn wê rojê 7 caran li deriyê wî bixin.Dem
hatiye ku em mezin bibin.Çavên me vekin û bizanibin ku hukûmet ji hewcedariya me û derewên
wan bêtir hewcedarê me ye.” Che

"Ez zêdetirî  30 sal  berê fêr  bûm ku ger  ez derkevim derve vexwarinê û ji  vexwarina zêde
bitirsiyam ku nivîn bizivirim (yên bîr bînin bîra xwe) ji vexwarina zêde, ez ê berî ku biçim xewê
tavilê bigirim, û ez bi rastî difikirim ku ew ji min re bû alîkar. ji ber nexweşiyê û an jî xerabûna
min ew qas xerab nebûya ku min ew lêdan tunebûya." Scott

"THC astengiya mêjî ya xwînê derbas dike û amygdala girêdayîbûna alkol û dermanên din rast
dike ...Ev bi gelemperî dibe sedema ku mirov ji ber xirabkirina alkolê zirarê bibîne, û tiryak ji nû
ve şiyana xwe ya zanebûnê bi  dest  bixin û destdirêjiyên xwe bi  tena serê xwe rawestînin.
Robert

“Min ev ferq kir.Ez êdî qet venaxwim.An jî xwestek hebe.” Brittney

"Pir rast.Min ev jiya.Qet niyeta min tune ku ez wê jehra jehrî  ya ku kezeba min xera kiriye
vexwim.Tevahiya çand her ku ez jê dûr dimînim her ku diçe xerîbtir dibe.Mirovên ku li dora xwe
radiwestin,  pizîşkên  jehrîn  di  qirika  xwe  de  dirijînin.Ji  min  re  xerîb  e.:)  Lê  belê  bikaranîna
giyayan pir xêr e.Xwe ecêb hîs dike, NO HANGOVER !!!” Camuche

"Hûn  çawa  dizanin  kî  an  kîjan  heywanan  xwedî  pergalek  endocannabinoid  e?Û  wateya
endocannabinoid çi ye? Trisha

"Hemû heywan xwedî pergalek endocannabinoid in,  ji  bilî  kêzikan.Cannabinoidreceptorên di
çerm, mejî, pergala berevaniyê, rûvî, kezeb, stûn, rih, hucreyên xwînê yên spî û mêjûya hestî
(şaneyên stem) û hwd de hene.Bêyî pergala endocannabinoid a 600 mîlyon salî, "şaneyên stem
dê mîna otomobîlek bê ajokar tevbigerin." Guy, Serokê Rêvebirê GW Pharmaceuticals, London,
UK,  Dr.Ew  her  fonksiyonê  di  laşê  me  de  rêve  dike.Asîdên  rûn  ên  omega  (3,  6,  9)
endocannabinoids diafirînin ji ber vê yekê ew ji bo me girîng in.Rûnê kanabis (RSO) bi bingehîn
pergala  endocannabinoids zêde dike,  ji  ber  vê yekê ew dikare hema hema her  pirsgirêkek
tenduristiyê derman bike an derman bike. Rick
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Qalîteya Jiyanê
“Gava ku hûn fêr bibin ku rûnê esrarê bi sedan taybetmendiyên dermanî hene, hûn ê evîndarê
kulîlkê bibin.Bi rastî, min tu carî kesek nedîtiye ku bawer bike rûnê esrarê ev qas hêzdar e û
hîna evînê nekiriye." Peter

“Berî rûnê min bi zehmetî 3 gavan pêş de dadiket, niha ez dikarim 4 saetan bisîkletê siwar
bikim.Tenê dê baştir bibe.” Peter

“Spas ji bo vê agahiyê!Min êrîşên panîkê yên xwe yên ji PTSD bi RSO re derman kir û heman
encam dît.Nexweşiya Lyme di heman demê de nexweşiyek din e ku malaria bi gelek awayan
teqlîd dike, ku gelek kes pê nizanin ku ew ji hêla kêzikek vegirtî ve hatî kişandin.Werin em van
postan ji hêla MILYONAN ve bibînin!!!Werin em vê Facebookê ji bo carekê baş bikar bînin!!!!”
Linnea

“Diranê birayê min xerab bû û birîndar bû.Ji ber vê yekê min got hinek rûn li wê bike û wî got ku
piştî du hefte û ew hîn jî ne diêşe û ne xuya ye ku niha vegirtî ye.Herin hejmar, RSO dîsa xilas
bike !!!!!” Steve

“Hey, nizanim we ev yek bihîstiye yan na, lê min kifş kir ku rûn JÎ DIŞI KIR, an bêtir dest bi
başkirina valahiyek mezin a ku li ser du diranên min ên pêşiyê heye, kir. Min bi tesadufî hindek
rûn li wê derê girt û qulika valahiyê TIJE ji rûn bû û min dît ku çend roj şûnda valahî piçûk bûye
û  naha  bûye  nîvê  mezinahiyê!Ma  kesî  berê  ev  yek  gotibû?RSO  macûna  diranan  bi  rastî
ramanek baş xuya dike!Dermankirina kavilan dijwar e û ez pê bawer im ku her kes dê wan qenc
bike û paşê diranên xwe bikişîne!Ez kêfxweş im ku bi rûnê qezayek kêfxweş im ku bibêjim. Kim

“Rûnê esrarê çi dike?Ev nûçeyek mezin e ku meriv li ser diranan bibihîzin.Shona Banda di devê
wê de ji abscessek vegirtî ku diranek mirî hat kişandin de nekroza bû.Pereyê wê tune bû ku biçe
cem doktor an jî diranan da ku nekrozê çareser bike.DÊ WÊ wê her gav RSO danî ser wê û ew
qet  neçar  ma ku  biçe  ba  dixtorê  diranan,  qet  hewce  nedikir  antîbiyotîk  an  dermanên  dijî-
înflamatuar û ne hewce bû ku hilberên taybetî bikar bîne da ku wê paqij bimîne.Hemî bi saya
Rick Simpson Oil bû ku nekroz rawestiya û naha dîsa benîştên wê yên pembe hene!

Di heman demê de min ferq kir ku ji destpêka destpêkirina rûnê esrarê û vir ve TU CAVITIES li
min nemaye.Berê devê min ew qas tirş û bi kavilan dagirtî bû, ku ger rizî/kavîyên min nebin, min
xerîb didît.Sean roja din jî li ser vê yekê dipeyivî.

Ez ji bihîstina şahidiyên li ser rûnê hez dikim!ÇI NIKARE TÊKIRIN?Spas ji bo Jindřich Bayer ji
bo parvekirina şahidiya vî mirovî di derbarê diranê xwe de, ez jê hez dikim dema ku mirov
ezmûnên xwe di dermankirina nexweşiyên hevpar de an jî domandina homeostasis de parve
dikin. LinZy

"Min bi girtina dozek rojane ji polîpên pêş-penceşêrê xilas kir." Donna

“Esrar  dikare  di  çerxa  jiyana  jinê  de  çi  rol  bilîze?Dema ku  mamma bextewar  be,  her  kes
bextewar e,” ya ku ez dizanim ev e.Û rûn dikare jinekê bextewar bike bêyî ku ew di kîjan qonaxê
de be.JB"

"Neft  nekaribû alîkariya kîjan bûyeran bike?Di wan de nimûneyek heye,  an bêtir  ceribandin
epêwîst e ku sedeman fêm bikin?” Danny

-- Pirsgirêkên rûn di rastkirina tiştê ku bijîjkan pêşî lê xêz kirin heye, ew yekane nimûne ye ku ez
dikarim bifikirim.JB

"Hevjîna min pir alerjîk e ji gewriyên mêş û şeva borî yek li ser perestgeha wê hebû... ew pir
mezin bû, her wiha min pêşniyar kir ku ez arîkariyek komê wergirim û RSO-ya ku me ji pelên
esrarê çêkiribû bixim nav lêdanê.Vê sibehê dema ku em ji xew rabûn gemar bi tevahî winda bû.”
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-- Spas dikim, Jimmy.Ez bawer im ku ev agahdarî dê alîkariya gelek kesan bike.Demsala mêş li
vir e.Û rûn wekî repellent jî dixebite, wê biceribînin.Her çend ew qas hêsan e ku meriv wan bi
rûnê çareser bike jî, her gav çêtir e ku meriv pêşî li pirsgirêkan bigire.Rûn dikare li ser her tiştê
ku dişewite, dişewitîne an diêşîne, bi cihkî were bikar anîn.Çiqas zû hûn rûnê rûn bikin ew qas
zûtir dibe ku pirsgirêk derkevin.Bînin bîra xwe.JB

"RSO desteserkirinên min ên mezin bi tevahî rawestand.Ez ê çu carî dermanek din a ku ji hêla
mirov ve hatî çêkirin bi kar nekim, min dixwest ku min berî mirina mêrê xwe pê bizaniya.Ew ji
lenfoma Hodgkin derbas bû.Dibe ku ew hîn jî li vir bûya.Wê demê ji me re hate gotin ku rêjeya
dermankirina wê %70 heye.Ew di kêmtirî du salan de çû.“ Kelly

"Dermansazek ji min re got ku ev komek pûç bû!!Min bavê xwe di vê gulanê de ji ber penceşêrê
winda kir, wî du bijîjkên çêtirîn li Cleveland Clinic û Nexweşxaneya Geauga hebûn!!Bavê min
tenê 62 salî bû ew di pirtûka min de hîn pitik bû!!Ji min re îsbat bike ku bavê pismamê min niha
bi penceşêrê re mijûl dibe.Tenê piştî ku bavê min û van xizmên min wenda kir, ez fêr bûm."
Tammy

"Eşkere ye ku dermansazek dê ji we re bêje ku ew pûç e ji ber ku ew ji kar namîne ger cîhan
bizane ku rûnê esrarê penceşêrê derman dike." Moni

"Ji biryardariya we JB matmayî ma.Ger kesek ji min "daxwaza" delîlan bikira ez ê ji wan re
bibêjim ku biçim ku derê lê ew ê ne Youtube be!Di heman demê de, heke kesek bi xwe li ser vê
yekê lêkolîn nekiribe û bi medyaya seretayî ve girêdayî be, ew ê rastiyan nizanibe û dibe ku ez
texmîn dikim ku vê bêaqiliyê bihesibîne.Leşker li ser JB û Rick!PSJi dermansazê xwe re bêje ku
"pîşesaziya" wî komek şêt e!!" Gord

“Min ew ji bo êş, xew, pirsgirêkek kronîk a digestive, gêjbûn, fikar/depresyon bikar aniye.Min bi
serfirazî ji êşa kujeran, rihetkerên masûlkeyan, antîemetîk, hebên xewê, û aramiyê xilas kir.MMJ
jiyana min xilas kir.Min jiyana xwe ji ber MMJ vegeriya, ji tirsa doktorê xwe." Efû

"Dema ku rûn bi domdarî xwar bf min 4 meh bû mîgrenê tune bû, dema ku em kêm bûn ew
vegeriyan û ew nikane rojane bi qasî rûn bigire lê mehê ji 2-4 mehan derket 0/3. RSO, di wê
demê de wî  jî  Norco,  Baclofen,  prozac ji  ber westandina kronîk berda,  wî  tewra dermanên
tîroîdê jî berda, her çend piştî çend mehan hêj ast nehatine rast kirin, ew dev jê bernade û ji ber
ku ew têra xwe baş hîs dike ez im levothyroxin teşwîq nakim, ez pir meraq dikim gelo di dawiyê
de tîrîda wî dê bi karanîna domdar a RSO re normal bibe, em tenê ji bo materyalê çavkaniyek
domdar hewce dikin!Bi kesane ez ji êşkuj û rehetkerên masûlkeyê ku RSO bikar tînim. Whitney

"Ez nefret dikim ku ez hişk bibim, ger ew 2 Doktorên çêtirîn li Cleveland bûna, wê hingê çi xelet
bû?Tedawiya Penceşêrê ya Kevneşopî  NE kar dike!Kemo, NE kar dike,  radyasyon,  NE kar
dike...û Dermansazê te, baş e ew ê wekî din çi bibêje?Dema ku ew bi qanûnî RSO belav dike
dîsa jê bipirsin.Bila serê bavê we sax be, sersaxiyê ji we û malbata we re dixwazin.Ji kerema
xwe li benda mirinek din nemînin ku hin lêkolînên krîtîk bikin...pîrozî.” Laurie

"Ez ê cixareyê nekişînim, lê bila ez bikaribim ji mîgrenên hovane yên ku ji sala 1990-an vir ve bi
wan re heye xilas bibim, ez ê rûn an tiştek din biceribînim." Rebekah

-- Çiqas zû bi rûnê rûnê hûn ê zûtir ji mîgrenê xilas bibin, Rebeka.Ew qas hêsan e.JB

“Belê, min hinek rûn da zilamekî 63 salî ku bi nexweşiya prostatê re heye.Rûn di nav çend rojan
de alîkariya wî kir, ew dikaribû bê pirsgirêk biçe ...berî rûnê pêdivî bû ku her roj kateter were
danîn, prosedurek bi êş û tirsnak.Aşîtî." Juergen

"Ez ji hêla xwezayê ve gumanbar im, lê piştî ku temaşe dikim di demek wusa kurt de çi ji bo
jiyana Jennifer kiriye ez bi tevahî FIROT im.Ew 30 salî  ye.kal bû lê wek 70 salî  depresyon
tevdigeriya.Tenê şîreta bijîjk neştergeriyek bû ku wê bi dilxweşî ji bo her cûre rehetiyê bikira, lê
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sîgortaya tenduristiyê tune.Wê rastiya ku ew ê tenê bi vî rengî bijî qebûl kiribû.

Wek Dayika wê, dilê min bi temaşekirina êşa wê şikest.Zarokên wê jî êş kişandin ji ber ku diya
wan ne tehamûl bû, nehêle enerjî ku bi wan re bimîne.Keça min a din terapîstek masajê ya
destûrdar e û bi xîret xebitî da ku bibe alîkar ku hin êşa xwe kêm bike.Masaj alîkarî kir lê tenê ji
bo demek pir kurt.

Ev rûn ji Xwedê re bûye!!Jenny naha dikene (me ev demek dirêj nedîtiye)..Ez jê dipirsim ka ew
çawa hîs dike û ew dibêje, "Mamo, nayê bîra min ku ez bi vî rengî hest dikim."

Ez plan dikim ku bi qasî ku ez dikarim bêtir materyalê bistînim û bi qasî ku ez dikarim vê rûnê
hilînim (ew dibêjin ew ê her û her bidome).Ez û mêrê xwe em ê êvaran dest bi karanîna wê bikin
piştî ku karên me yên rojê têne kirin, da ku em belkî pêşî li  gelek nexweşiyên temenê xwe
bigirin.EZ FIROTIM... SIPAS RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

"Nexweşek prostatê ku nû hatiye teşhîskirin, li dora 60 salî, celebek nêçîrvan e.Min gramek rûn
da wî, ez eşkere qebûl dikim.Wî îro telefon kir û got ku ew bêtir petrolê dixwaze.Ku ew xwe
xweş hîs dike, çu pirsgirêk tune ku rûn bigire, ku ew çêtir dike hwd.Wî her weha got ku wî ji roja
1-ê de "encamên berbiçav"  hîs  kir.Dema ku wî  got  ez ji  ken û kêfxweşiyê teqiyam.Û ez ê
kêfxweş bibim ku hinekên din bidim wî - ez ji çîrokên weha pir kêfxweş im.JB"

"Ez fêr bûm ku pirsgirêkên min ên prostatê bi tenê 2 hefte ji vexwarina neftê winda bûne ...Ez
rûnê xwe bi xwe çêdikim.Ez bawer im naha pêdivî ye ku asta THC bilind bibe…Çend cureyên
min hene.Ew hemî dixebitin û ez wan li  hev digirim.Urologê min di  şok û heybetê de bû, li
encamên testa x-ray û ultrasound mêze kir ...Ez her kesî teşwîq dikim ku konekî mezin bikirin,
nebata xwe çêkin, ew ê beşek ji kesayetiya we tê de hebe...Hûn ê di dawiyê de şansek bibînin
ku hûn xweya xwe bibînin…Û bêkêmasî sax bikin.Û ne ji hejandin û hwd.Tenê BUDS.Bawer
bikin ku ew bi rêkûpêk û di wextê rast de têne berhev kirin ...Ev rûn bi tenê dermanek esmanî
ye.Birastî...Ez niha dizanim.” Gagi

“Ez ji 16 saliya xwe ve tûşî mîgrenê bûm.Ez niha 56 salî me.Yekane dermankirina ku ji bo min û
mîgrenên min ên koma min dixebite derman e.Ez her şev berî razanê 1/4 genim mezinahiya
birincê digirim.Derman bi rastî hemî mîgrenên komkî û ne-komî ji holê radike.Dema ku ez xilas
dibim mîgren vedigere.Min her dermanên mîgrenê li wir ceriband û yek ji wan bi qasî derman
kar nake.Ne hewce ye ku ez bi mêjiyê kodeine an jî ti bandorên alîgir ve bikişînim.Ev ji Xwedê
re ji min re şandiye."

"Ji  destpêka  mîgrenê  ve,  30-45  hûrdeman  piştî  ku  min  hin  rûn  xwar,  qenc  bû.Êş  tune.Ne
gêjbûn/vereşîn.Hesasiya ronahiyê / deng tune.Gone!RSO riya ku diçe ye.Kenîya bilind." Allen

"Ew ji min re dibe alîkar lupus, fibromylagia, migrenes, fikar.Min nedikarî bêyî wê bijîm.Min xwe
bi hemî heban xirabtir kir.Ev derman her roj min xilas dike.” Jessyca

"Ew jî lupusa min di çermê min de paqij dike!Bijîjkên min qet ji min re negotin, wan tenê ji bo
steroîdan reçete pêşkêş kirin.Lê ew bumpan aram kir û ew bi NO nebaş dûr ketinbandorên.”
Holly

"Ez rûnê di bingehek rûnê gûzê de li ser bingeha serê serê xwe, perestgeh û eniya xwe ji bo
mîgrenê bikar tînim ...di nav çirkeyan de dixebite." Shirley

"Bi rastî ez şîzofreniya heye û ez kanabisê bijîjkî bikar tînim ji bo bandorên aliyî yên ku bi rewşa
min ve girêdayî ne, mîna fikar û bêxewî.Derman kar dike, ji dema ku min dest bi dermankirinê
kir û vir ve ez dikarim xew bikim, ku berê min nedikarî raza.Gelek nîşanên min dema ku ez kêm
xew xuya dikim.Di dema ku ez li ser esrarê bûm min tu carî deng neçû, ez hest dikim ku ew bi
rastî min ji wan diparêze…” Jose

-- Ez dipejirînim, Jose, kêmbûna xewê sedema gelek rewşên derûnî ye.Bi awayekî mentiqî,
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dema ku meriv têr xew nebe, piştî xwarina rûn, piştî deh saetan xeweke teze hîs nake.JB

"Ez Lyme bi rûnê esrarê derman dikim.Di serî de Bartonella niha.Ez bêyî wê nikarîbûm razêm,
bêyî wê nedikarîm bixwim û bêyî wê hertim ter bûm.Ez bawer im ku gelek tiştên din ên ne xweş
hene, lê ez naxwazim ku ez jê bibihîzim ku ez bibînim!Û ez lê zêde bikim, min hefteya pêşîn an
wusa herx kir lê dûv re ji wir bi rêkûpêk bi rê ket!!!” Maggie

“RSO Û ALERJÎ LI SER HENGÎNÊ.Ez çûm cem hevalekî xwe.Gewriya wê serma ye û bi komek
antîbiyotîk ji doktorê xwe vegeriya.Ji ber vê yekê min doh dilopek rûn da wê, wê hindek li stû û
qirika xwe kir û çû razanê.Ew bi gelemperî pir diaxive, ez carinan meraq dikim gelo gava ku dest
bi axaftinê dike qet nefes dikişîne, vê carê ew bêdengtirîn bû ku min ew dîtiye.

Serê sibê min çayek jê re çêkir û min jê re got ku kasa spî hilde ji ber ku min hingiv xiste ya
din.Ew ji hingiv re alerjîk e, dilopek wê dikare bibe sedema reaksiyonek alerjîk a girseyî ya ku
pêdivî bi baldariya bijîjkî ya bilez heye.Piştî nîv saetê, min seh kir ku bibînim ka ew di oda xwe
de çawa ye û bi têra xwe qedehek spî li ser lavaboka metbexê û ya din bi sê kevçîyên hingiv li
ber nivîna wê dît.Xweşbextane, wê di  laşê xwe de tiştek nebaş hîs nekir,  di  qirika wê de ti
xişandin (ku bi gelemperî nîşana destpêka reaksiyonên alerjîk e).Ji ber vê yekê min dilopek din
a rûn da wê.Ew hîn di nav nivînan de ye, li fîlmekî temaşe dike, bi kêfxweşî dikene û dibêje ev
baştirîn "dema nexweş" a jiyana wê ye.

Bi ya min, ew tenê piştrastiyek din e ku RSO bi rêkûpêk hilberandin çiqas bandorker e li ser her
cûre alerjiyan.Û ez jî kêfxweş im ku ez dikarim li vir rûnim û li şûna ku li nexweşxaneyek li cîhek
rûnim û meraq bikim gelo ew ê ji kasa çayê bi hingiv sax bimîne an na.JB"

"Di nav 2 rojan de absîsa xwe ya li ser diranê min vebir, çû!!" Susanna

"Ez bi xwendina van rastiyan hêrs dibim ji ber ku ez dizanim ew rastî ne.Ez ji bipolariya ku bi
fikar û bêhnek giran re têkildar im, dikişînim, û her çend ez ji  hêla dewletê ve qertek bijîjkî
diparêzim.Ez nikarim cixarê bikişînim ji ber ku piraniya karan îro ceribandina narkotîkê dikin û
bêserûber dikin.Cannabis hişê min rehet dike û dihêle ku ez hîs bikim ku ez bi rastî dikarim dîsa
bêhna xwe bidim.

Ez ji ber vê hêrs û dilgiraniyê, ji ber her tiştê ku ew heye an jî hewl didin ku ji me dûr bixin û bêyî
ku xwe bi rêkûpêk derman bikim, hukûmetê bi tevahî şermezar dikim.Ez ji rewşa derûniya xwe
ditirsim.Ez bi tevahî di bin bendê de me û tenê ez ê zirarê bibînim, ne hikûmet.”

-- Ez vê hestê pir baş fam dikim, Amanda.Hemp divê bi qasî çayê were tertîb kirin.JB

"Vê ji min çêtir hîs kir û ji ya ku min di jiyana xwe de hebû çêtir xew kir.Di binê pişta min de
celebek kêm a pîlepsî,  fibromyalgia,  qonaxa 2-ya nexweşiya dîskê ya dejeneratîf,  û  komek
pirsgirêkên digestive heye.Dema ku ez bikaribim bidomînim li ser wê bimînim, ez hêvî dikim ku
hemî dermanên xwe yên ku tenê nîşanên min ên heyî kêm dikin, bavêjim. Milyaket

"Bavê min mir, dema ku dikaribû sax bibûya, hema 2 sal in dilê min şikestiye, xwezî min bi vê
yekê bizaniya." Ann

"Heman, lê diya min bû.Bizane tu çawa hîs dikî.” Robert

"Ji kesê ku bi vê rûnê xilas bû dema ku ez ketim pençeşêrê, pêdivî ye ku mirov şiyar bibin!!Min
rojê 52 heban dixwar!Tedawiyên ku hema hema min bikuje kirin!Hevalekî min rûn girt û ji min re
anî!Ez 100% li  dijî  wê bûm!!Min digot qey tu rê nemaye û ez ê bavêjim girtîgehê!!Wî ew bi
talîmatan ji Google Rick Simpson re hişt.

Çend roj derbas bûn, ez bi tevahî êş bûm û min hewl dida ku li ser bandorên aliyî yên ku van
dermanan bûne sedema min nefikirîm ez li ser lingê xwe rabûm!!Tiştê din ez dizanim ku ew 11
demjimêr şûnda bû!!!Wey!!Min dermankirinan rawestand hêdî hêdî kêm û kêm derman girt da
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ku hema hema hemî van dermanan ji holê rakim û min dest bi rûnê kir!!Lanet, min salek ew qas
xweş hîs nekiribû!Min gazî hevalê xwe kir û wî zehmetî kişand lê karîbû zêdetir rûn ji min re
peyda bike!Ez delîlek zindî me ku ev kar dike !!Dê hîn jî li ser wê bim ger ez bibim lê ew tiştek
darayî ye!Oh û ez hîna jî penceşêrê heye lê ne ew qas xirab e û skanim nekiriye, tiştek tenê bijî!
Gena min BRCA heye ji ber vê yekê ez ê her dem bi pençeşêrê bim lê ji ber vê rûnê ez Zindî
me!Spas dikim." Celiia

"Teza Ray Peat ya ku ew bi tevahî piştî lêkolînek gelek salan gihîştiye wê ev e ku divê şekir,
nîşah, xwê ji bo armancên asîda mîdeyê, proteîn pir zêde be lê bi rêjeya 4:1 re têkildar be.
karbohîdartan, rûnên têrnebûyî ne hewce ne û ji bilî vê yekê zirarê dide mitokondrîyan, kafeîn
çerxa  stresa  şaneyê  ya  cannibalîzekirina  proteînan  an  rûn  û  karanîna  aromatase  ji  bo
veguhertina wan rûnên têrnebûyî di estrojenê de rawestîne.Progesterone hormona sereke ya
parastinê ya metabolîzma hucreyî  ya rast  e û vîtamîna E dikare pêşî  li  oksîdasyona rûnên
têrnebûyî yên di laş de bigire.Xebata Ray Peat û Rick Simpson bi hev re dê bi tevahî nexşeya
herî mezin a belengaziyê ya ku di dîroka naskirî de hatî çêkirin hilweşîne. Andrew

"Alîkariya IBS-a min dike û ji  bo êşa kolonê ya ku min heye wekî antîspasmotîkek xwezayî
tevdigere.Ji hebên ku Dr dixwest bide min çêtir e, li ser etîketa reçeteyê dibêje ku ev derman, bi
karanînê re, bi demê re, dibe ku pêşî li helandina xwezayî bigire û dibe ku ez ji bo dehandinê pê
ve girêdayî bim?Bi wê ve girêdayî ye?Lê Dr destnîşan kir ku feyde ji xetereyan zêdetir e?smh!?
Na spas!” Marie

"Li vir karanîn û serketinên ku min bixwe bi kar anîne rojane tenê 1,5 mezinahiya birincê bi kar
tîne - ji bo dermankirina penceşêrê hewce nake ku nêzî gramek be.

1 - tansiyona min ji 189/99 daxist 145/84 ku ev ecêb e.

2 - Enfeksiyona saxkirî di şewatek pileya 3-an de tenê di 2 karanîna de bi sernavî tê bikar anîn!

3 - 3 roj girt ku girêk lîmfê werimî bibe û vegere rewşa normal piştî ku mehekê werimî bû.

4 - pir arîkariya kûçikê min ê ku 14 salî ye û kansera pozê wî heye, ez mîkro mîkrok ji rso û rûnê
zeytûnê di pozê wê de dirijînim - di heman demê de bi enerjiyê, kontrolkirina fêkiyan û gewrîtisê
jî alîkariya wê dike.

5 - Min dest pê nekiriye pir giraniya xwe winda kiriye lê dibe ku di nav mehekê de 4-5 lbs bê
guhertin lê ez hêvîdar im ku ew ê zêde bibe

6 - Êdî tu alîkariya xewê bikar neynin, bi hêsanî bikevin xewê

7 - bi bêhnvedanê re bû alîkar ku damarek zirav were sax kirin,  lê li  ku derê tu dermanan
nikarîbû  êşa  xwe  pêxist.
Ji vê rûnê hez bikin ...bi rastî rizgarkerek jiyanê. ”… Jîyanî

"Rick Simpson jiyana min her û her guhertiye.Her tiştê ku min digot qey ez di derbarê kanabisê
de dizanim derew bû.Ez ji Cotmeha 2012-an vir ve li RSO me û min di jiyana xwe de xwe çêtir
hîs nekir.Metabolîzma min heyenormal kirin.Min hebên tansiyona bilind şuştin.Zikê min ji lîseyê
û vir ve cara yekem bi normalî dixebite.Hemî spas ji bo Rick Simpson.Min bêyî hewldanê 30 lîre
daxistiye  û  heke  min  biceribînim  nekarim  wê  vegerim  ser  xwe.Ez  rojê  1-2  gram  devkî
vedixwim.Ez rûn bikirim û bi awayê Rick Simpson belaş radestî mirovên nexweş dikim û ji bo
rûmeta bavê xwe yê rehmetî Solomon Marsden dê vî karî bidomînim.RSO dermanê rastîn e û
her Dr. ku wê nas neke divê vegere dibistanê." Wilhelm

"Ji bo xemgîniya du polar û pirsgirêkên xewê min ji hemî dermanan derxist!!! Doz girîng e û
hewl dide ku meriv rast bike !! Kara

"Ez neçar bûm ku dermanên ku dibin sedema Parkînsonê bigirim -- lê dermanê ku Xwedayê
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min ê rastîn daye min alîkariya min kir ku bandorên kujer ên diyabetê derbas bikim.RSO bê
guman dermanek e.Spas Rick!” David

“Min nexweşiya Parkinson heye… Û min di qonaxa 4-an de penceşêra kolorektal derbas kir.WÊ
bi rûnê Rick Simpson derman kir.Mesrefa tevahî di bin 2000.00 de.Nexweşek penceşêrê ya
tîpîk dê saziya bijîjkî nêzî 200,000.00 bide.Sedemek heye ku ew naxwazin ev derkeve holê û ji
ber vê yekê nexweşxane ji hêla pargîdaniyên dermanxaneyê ve tê xwedîkirin û rêvebirin.RÊNÊ
EŞER XEBATÊ DIKE!!!Bijîjkên min jî ji ber ku ji şirketên dermanan ditirsin, nexwestin ku li ser vê
yekê biaxivin!” Lee

"Erê.Ew bi  Parkinson re  dibe alîkar.Vîdyoyek zilamek heye  ku wê  bikar  tîne  û  hûn dikarin
guheztinê  ji  bo çêtir  bibînin.Xalê  min ê mezin  bi  nexweşiya Parkinsonê heye û ew tenê bi
tumorek mêjî ve hat teşhîs kirin.Ew ji Ohio diçe Pennsylvania da ku bi dapîr û bapîrên min re bijî
û em ASAP dest bi neftê dikin. Darlene

Xew, Bêxewî
"Oh erê, bêxewî. Eger xerab bû, ez niha wek kevir radizêm.” Laura

“Ez xewa herî ecêb distînim.Nêzîkî du hefte ez RSO bikar tînim û hejmarên min hemî baş in, ez
xwe  saxlem  hîs  dikim  û  xew  ecêb  e.Di  nav  3  hefteyan  de  pîvazkirina  heywanan  ji  bo
kontrolkirina mezinahiya tumorên pirjimar…Baweriya min heye.” Laura

"Aaryn: Ez difikirim ku min perçeyek pir mezin xwar ...lê ne tiştekî xerab e!Tenê dibe ku wextê
xewê ye.

-- Xew çawa bû, Aaryn?JB

Aaryn: Baş e!Ez hîna bêhna xwe didim!Ez dibînim ku ew jixwe ji depresiyon û fikarên min re
dibe alîkar.Rûnê min dikene, lol.

Li  vir  nexweşek  din  ê  min  hebû  ku  min  nîşanî  çêkirina  rûnê  dikir  û  ew jî  dilgiran  e.Ew jî
dikeniya.Xweş bû.

Ez van 2 rojên dawîn rojê 4 caran rêjeyek birincê dixwim, ez neçar bûm ku kêm caran dermanê
bêhnê bistînim û herî kêm êşa min heye.”

-- Tedawiya nexweşiyên giran divê wisa xuya bike, ne wisa?Nexweş di xew de ye, teze şiyar
dibe, li ser xwe û bêaqiliya rewşê pir dikene, stres, fikar an bandorên alî yên dermanên kîmyewî
hwd.Ez bi xwe bê guman vê yekê pir dixwazim.JB

"Ez ji bo çend şert û mercan li ser rûnê hepsê me û min tu carî ew qas xweş xew nekiriye an jî
xwe ew qas xweş hîs nekiriye....Spas ji we Rick Simpson & JB re ji bo ku ev nebat ji bo her tiştê
ku tê xeyal kirin ecêban derdixe holê!!Tenê mirovan bikin û ji bo xwe bibînin !!Ew riya yekane ye
ku hûn ê bikinbibe bawermendek rast, ji min bawer bike!!”Val

-- Spas dikim, Val.Rast e ku tiştek ji ezmûna kesane ya ku rûn dikare bike, nake.Gava ku hûn
wê biceribînin, mînakî li ser şewatek an lêdana mêş û xiş û êş dê di nav çirkeyan de ji holê rabe,
her kes dikare ji we re bêje ka ew çi dixwazin, lê rûn dîsa jî dê bibe dermanê çêtirîn ku heye.Û
hûn ê bixwazin ku satilek wê li malê hebe, tenê heke tiştek çêbû.

Ne hewce ye ku hûn bi gotinek ku em dibêjin bawer bikin, tenê rûnê çêkin, kesê ku şewitî,
kansera çerm, ulsera diyabetê heye bibînin, paşê wê bi cih bînin û temaşe bikin ka çi dibe.Dûv
re ji bîr mekin ku dema ku hûn rûn dixwin dê heman tişt di hundurê laşê we de çêbibe, û ew tiştê
ku hûn hewce ne ku bi rastî zanibin ev e.JB

Ji bo kesên ku difikirin ku lêkolînek li ser kanabisê bijîjkî nehatiye kirin.Zêdetirî agahdarî li wir
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heye ku îro kanabis qanûnî bike, ew bi tenê derew e ku qîmeta wê ya bijîjkî tune û bandorên wê
bi  zanistî  nehatine îsbat  kirin.Esrar  ji  ber  ku bêbandor  e,  di  dermanan de nayê bikar anîn,
pirsgirêka wê ya sereke ew e ku ew qas bi bandor e (û erzan e).JB

"Ez vê gavê di nav nîqaşekê de me ku gelo kanabis dikare bibe sedema psîkoz/şîzofreniyê an
na.Ji  ber  ku ew dibêjin,  "gelek  mezinan dizanin ku pir  cixare kişandine û naha pirsgirêkên
tenduristiya derûnî yên cihêreng hene." Yê ku ji we re got hûn ê çi jî bibêjin?Nîqaş bi tikandina
bişkoka  mîna  ya  li  ser  wêneyek  kartonê  ya  dêûbav  ku  ji  zarokê  xwe  re  feydeyên  esrarê
vedibêjin dest pê kir !!”

--  Kathy,  ez  ê  ji  wan  re  bibêjim  ku  pirtûka  Rick  bixwînin.Rûn  dema  ku  tê  xwarin
psîkozê/şîzofreniyê derman dike û dema ku wê derman dike, bi awayeke mentiqî ew dernakeve
holê.Tiştê ku divê meriv bike ev e ku ji bo vê rewşê tîrêj an tîrêj û rûn an rûn an jî tevliheviyên
wan ên rast bibîne.Bi rastî jî ev e.JB

"Her ku bêtir sedative, çêtir e.Ez wê bi şev berî ku ez razêm bikar tînim û ew dixebite.Ez niha 8
saetan rasterast radizêm.Bêhnvedan ji bo min tiştek çêtirîn bû.Hêza 80% û bilindtir demek digire
ku hûn pê bikar bînin lê hûn ê bigihîjin wir.Li gorî rêwerzan bi 0,01 ml dest pê bikin û ji wir pê ve
bixebitin.Min 0.025 ceriband ku dest pê bikim ...Cara din min tenê 0,01 ml girt.0,025 ml min 10
saetan danî ser textê.Hişyar bin lê ji bîr mekin ku wê bigirin.Wekî ku min got Şev ji bo min dema
rast e.Dikare bi roj bixebite û bi şev jî REST bide. John

"Min MS heye û ez bi berdewamî êş dikişînim, li her deverê, tevî serêşên pir xirab.Ez lerzên
lingan didin  filan  û  bêvan.Ez hîn  jî  dixuye ku ez  nikarim  tiştek  ku dê  ji  êşê re  bibe  alîkar
bistînim.Ji ber ku ez naxwazim bi narkotîkê ve girêdayî bibim, ez nahêlim ku ew min li ser tiştekî
bihêz deynin.Ji ber vê yekê ez diêşim!!Dibe ku ez ê vê yekê biceribînim, min ji bîr kir ku xew
çawa ye, bi berdewamî radibe." Donna

-- Donna, rûnê xwe biceribîne, ew ê teqez razê te.JB

"Ez ji ber çend şert û mercan li ser rûnê hepsê me û min tu carî ew qas xweş xew nekiriye an jî
xwe ew qas xweş hîs nekiriye.... spas Rick Simpson & JB ji bo ku ev nebat ji bo her tiştê ku
dikare were xeyal kirin ecêb dike!!Tenê mirovan bikin û ji bo xwe bibînin !!Ew yekane rê ye ku
hûn ê bibin bawermendek rastîn ji min bawer bikin!!” Val

“Ez rûn li hevjînê xwe didim û wî pir nexwariye û ew jî wî diwestîne.Ew piraniya rojê radizê.Ez ê
rojek an du rojan wî jê derxim da ku bibînim ka ew çi guhertinan dike…wê hingê dibe ku piçek
piçûk mîna 1/2 rîsekê bide wî (qe nebe ya ku me xwendiye ev bû) dibe ku me ew bi lez ji wî re
rakir." Glioblastoma Fighter

-- Jason, hesta xewê baş e û hûn dixwazin nexweş bi qasî ku gengaz razê.Bandora sedatîf dê
di nav çend hefteyan de derbas bibe, lê berevajî vê, ne tiştek nexwestî ye.Daxwazên çêtirîn, JB

Pirs: Çêkirina hinekan îro ji bo zilamekî ku kincên spî digotin du hefte maye bijî û tiştekî din ji wî
re tune ye.Ez hêvî dikim ku di demek nêzîk de ji her kesî re nûçeyek baş hebe.Hewl didin ku ew
jî dev ji cixarekêşanê berde û parêza xwe biguhezîne û bêtir jî da ku pergala xweya berevaniyê
şansek şer bide.Spas ji Rick û JB re ji bo zanîna we û dermanek rastîn da me.

A: Dave, bila bikişîne, ferq nake ku rûn bixwe.Di heman demê de, ew ê pir razê, ji ber vê yekê
ew ê ew qas cixare  neke.Di  derbarê  guheztina  parêzê de naha,  baş  e,  divê  ew bi  maqûl
biguhezîne lê ne bi tundî, bila ew tiştê ku ew hîs dike bixwe.Ne hewce ye sosîsek, lê tiştek
maqûl.PH laşê wî zêde bikin, her roj tovên du sêvan bixwe.Ya herî girîng ew e ku bi lez û bez bi
qasî ku pêkan rûnê wî bigire.Hîn derfet heye.Ji bo encamên çêtirîn xwarina rûn, suppositories,
vaporîzasyon û karanîna topyekûn tevlihev bikin.Heger ew bi ser nekeve jî, ew ê heya dawiyê
jiyanek  herî  zêde  bijî  û  ev  jî  pir  girîng  e.Ez bawer  im ew ê  du  hefte  zêdetir  be,  lê  em ê
bibînin.Bijîjk her gav bi pêşbîniyên xwe ne rast in dema ku rûn tê lîstin.Daxwazên çêtirîn, JB
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"Ez pir bi aram radizêm, û ji her dem dirêjtir.Dema ku ez rabûm ez xwe pir rehet hîs dikim, ne
wek dema cixarê dikişînim. Terry

"Ez baş radizam û xewnan dibînim lê ez bi gêj şiyar dibim.Çêdibe ku bi saetan were û dûv re ew
demek dirêj û dirêj dom dike.Ez wê her şev bikar tînim.Ew êşa gewrîta min radike û dihêle ez
razêm.” Katherine

"Ez  pençeşêrê  û  apnea  xewê  heye.Ne  tenê  ez  xewek  ecêb  distînim,  ez  ji  germê  şiyar
nabim.Xwezî ye.” Stephanie

"Wek ku bi bextewarî mirin hîs dike!" Mal

"Bêyî hişê min mîna şeqamek trafîkê ya New Yorkê ye.Bi wê re - ew di rewşek baxçê Zen de
hêsan dike dema ku hîn jî di astek normal de dixebite. Andris

"20 sal in nexweşiya xewê min heye, rûnê RSO yekem car alîkariya min kir ku razêm û piştî
şiyarbûnê ez bêzar im!Ya!” Bonnie

"Diskê min a herniyayî heye ku zextê li demara min a sciatîk dike û dibe sedem ku êşek giran ji
binê pişta min ber bi lingê min ê çepê ve ber bi tiliyên min ve biherike.Min her çar saetan 3
îbuprofen dixwar tenê ji bo ku ez ji nav nivînan rabim û bikaribim bimeşim.Min hema du hefte
berê ji bo êş û iltîhaba rûnê dest pê kir.Ez naha hewcedarê îbuprofenê nakim, ez ji ya berê çêtir
radizam,  hevkarên  min  li  ser  hestên  min  ên  çêtir  û  bextewariya  giştî  şîrove  kirin.Ez  BAŞ
HISTIM!” Jennifer

“Ev 4 hefte ne ji bo penceşêrê rûn didim Pîta xwe ya 14 salî.Gava ku ez zêde didim wê, carinan
hinekî 'teqir' dibe û serxweş dibe, lê dema ku hal û hewa diqede, ew mîna kuçikan radizê.Wê
red kir  ku dermanên veterîner  bigire ji  ber  vê yekê me li  şûna wê hin  rûn stand.Hîn  rojên
destpêkê ye lê ez pêşveçûna wê tomar dikim.Nêzîkî hefteyek jê re derbas bû ku ew xwe bi rûn
re bikar bîne û ji nû ve îştah çêbike.Ez hesûd im, ji ber ku em di vê qonaxê de tenê dikarin rûn
bidin wê ji çîrokên xweşik ên her kesî hez bikin!”

"Min fobiya Civakî heye (çêtir wekî nexweşiya fikarên civakî tê gotin), depresiyon û bêxewî.Qet
rûn negirtiye, ji ber ku ez nikarim li vira ku lê dijîm bibînim, her weha nikarim bi xwe jî biçim û
derxînim...lê min bi qasî deh caran cixare kişand, tiştê ku min hîs kir ev bû ku piştî yekem car,
ez niha dikaribûm razêm gava ku ez westiyayî bûm, min "hemû-jiyana-ne-meha-depresîv-meha"
min  hebû,  qet  xwe  ew  qas  dilşad  hîs  nekiribû  (bê  depresyon)  û  tevî  wê  jîndariyê,  tewra
dermanên herî bi hêz (ku min ber bi pirsgirêkên tenduristiyê yên din ve dikişînin) jî ji bo wê yekê,
di heman demê de fikarên min ên civakî (fobiya) jî pir kêm bû û ne hewce bû ku ez "bilind" bim
ku ez wiya hîs bikim, heke Min 1 an jî 2 roj berê cixare kişandibû û neçar bûm ku derkevim
derve û bi mirovên din re biaxivim, li cîhek gelemperî bimînim (tiştê ku ev nexweşî nepêkan e),
NIHA DIkarim  WÊ  BIKIM,  dîsa  wekî  "mirovek  normal"  xwe  zindî  hîs  kir.  ti  derman  wisa
nekir.Pirsgirêk ev e, ji ber zagonan, pêşengiya giyayê, plus pêşbîniya civakî û nezanîna li ser
nebatê, ezêdî nikarim cixarê bikişînim, naxwazim "bilind" bibim, tenê dixwazim dîsa bêyî wan
pirsgirêkên sînordar ên jiyanê bijî.Gelek kesên nenas hene ku mîna min bi celebek fobiya û
nexweşiyên din re dijîn û ez difikirim ku rûn dikare çareserî be." Pablo

"Hûn dikarin ji Rick û an JB bipirsin, me dît ku karanîna hilberek ku ji% 20-30 sativa ye yek ji
baştirîn hevberdan e ji bo pirsgirêkên têkildarî fikaran." Brewster

- Em dixwazin bi xaçên sativa yên serdest ên indica re bi 20% THC an jî zêdetir bixebitin, tam ji
ber van sedeman.Bandorên rûnên herî baş zehf bi hêz û bêhêz in, di heman demê de dilşewat
û hîn çêtir afrodîziyak in.Dema ku hûn dermanek bi bandorên weha bidin nexweşek, hûn dikarin
hema piştrast bin ku ew ê ji wergirtina wê kêfxweş bibin.Kî nexwaze?Tu xweş radizê, tu bi rihetî
şiyar dibî, dilgeş û tijî xwesteka ku yekî dilşad bikî.Ma kî wê jê hez neke?JB
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“Pîroz be ev nûçeyek pir xweş e!Ji bo gelek tiştan pir bi bandor e ...Apê min di pişika wî de bi
qasî greypfrutê tîmorek hebû.6 meh jîyan dane wî...Bi giranî li sîng û pişta wî dixist ji ber ku
dema dixwar, ew pir xew dixist...pir ken.Vê dermankirinê ew bi qasî gûzê piçûk kir... hema nema
bû...û ev salek û nîv bû...doktor matmayî mabû, lê dîsa jî kemoterapî da...Di heman şevê de
mamê min kirîza dil derbas kir...ew çendîn krîza dil derbas kir û ji ber wan mir ne ji penceşêrê…
kemoterapî pir dijwar e…Bi dermanên xwezayî re bisekinin û hûn ê baş bikin!” Doug

"INDICA bi  awayek baş sedative ye!Ger hûn gelek ava paqij  û ne florîd vexwin (ez lîmonê
lêdixim) ji ber zuhabûna çav û qirikê di xewê de.Du meh dozkirina herî zêde ji min re girt da ku
di dawiyê de wê rast bi dest bixim, ji ber vê yekê ez tevahiya şevê radizêm û nûve şiyar dibim!
Êdî nexweşî nema!Ez bawermendek bextewar im ku ya xwe çêdike!” Linnea

“Sedatîv wek ku di xew de ye.Bê êş, bê êş, tenê siwariyek xweş ji tenduristiyê re. John

"Ez her roj li ser fêrbûna RSO û tiştê ku ji bo mirov / heywanan kiriye ez spas dikim.Ger ev rûn
tiştê  ku ew dibêjin  bike,  pêdivî  ye ku ew ji  çiyayê herî  bilind  were hilanîn  -  ne  ku bêdeng
bibe.Min ezmûnek kesane bi wê re nebû, lê bê guman ger ez an kesê ku ez jê re eleqedar bûm
bidîta  ku  em  pê  hewce  ne.
Di vê navberê de bi qasî ku ji destê min tê min nivîsan dixwîne.Min hîna nivîsek nexwendiye ku
dibêje, "Spas Rick Simpson - Ez bi tevahî kevir bûm, ew xweş bû, heval." Debbie

-- Spas ji bo piştgiriya we, Debbie, ez bawer im ku hûn ê di demek nêzîk de postek binivîsin ku
dê tam wiya bêje.Hestiya di laş de dema ku meriv dozaja rast a RSO-ya rast ji wan re vedixwe
tenê dikare wekî "pir xweş" were binav kirin. An jî pir xweş.An jî dibe ku ecêb xweş.Ew yek ji
wan hestên herî xweş e ku meriv dikare bijî, ew pir xwezayî, aram û aram e.

Wekî ku em dibêjin, rûnên çêtirîn dema ku têne vexwarin xwedan bandorek pir aram, di heman
demê de dilşewat e.Ji ber vê yekê hûn xweş radizê û paşê hûn şiyar dibin mîna zarokek bi ken
û ken.Û gava ku hûn xweş radizin û bi ken û ken ji xew şiyar dibin, îhtîmal e ku hûn xwe baş hîs
bikin û bêhna xwe bidin ji dema ku hûn xweş razanin û bi ken ji xew ranebin.Û gava ku hûn xwe
baş  hîs  bikin  û  bêhna  xwe  bidin,  laşê  we  dê  bi  mentiqî  sax  bibe  û  çêtir  performansê
bike.Zanistiya rokêtê tune, wekî her gav bi dermanê kanabisê re.JB

“Xew??Hefteyek li ser rûnê bû û piraniya wê xew kir.Min xwendiye Rick dibêje ku bi vî rengî laş
sax dike, lewra ev normal e?Ma ew îsbat dike ku rûnê ku ez bikar tînim tiştek baş e?" Sharon

“Tu pirsgirêk tune… :) Bi rastî ez xewek pir xweş jê distînim.Min ew dixist nav kaxizeke tûwaletê
ya tenik û di topekê de dixist û wek hebekê dixist, an jî di nav nan de dixist.Dûv re yekî got tp
xeternak e ji ber vê yekê min dixwest bizanim ku her kesê din çi dikir.;) Spas hevalan.@jb Ez
heta gramê me tu pirsgirêk tune,  ji  xeynî  xewa baş û hinekî  hêdî  gava ku ez şiyar  dibim.”
Christina

"Wekî şervanekî leşkerî yê bi PTSD, nexweşiya xewê, êşa piştê (ji ber qezayek paraşûtê), fikar
û nexweşiyek gurçikê, RSO yek ji  wan rêbazan / formên ku ez dikarim kanabis bigirim e.Di
dawiyê de ez bi şev radizam, ji ber xewa kalîteyê 20+ kîlo winda kirim, û ji duh ve laboratûwarên
min ên gurçikê yên du-salane baştir bûne.Laboratuvarên min ew qas çêtir bûne, ez naha neçar
im ku dozaja dermanê xwe kêm bikim ji ber ku tansiyona min pir kêm e.Hemî nîşanên erênî
çiqas baş girtina RSO bi şev qalîteya jiyana min baştir dike. Corwin

“Birayê min pirsgirêkên giran ên hêrsê dikişîne û bi nexweşiya kesayetiya sînorî ve tê teşhîs
kirin.Ew dikare bi dilopek dirûskekê bişkîne, ku bi rêgezek rojane ya kulîlkên esrarê û hem jî
jêgirtinê ve tê gotin, bi vî rengî ew dikare hewaya xwe hevseng bike û jiyanek bextewar normal
bijî û ji her tiştî, lê ji serpêhatiyek carinan bêpar, ne kes e. bêkêmasî lê ez dikarim bi xwe bibêjim
bêyî esrarê birayê min ê belkî li cîhek bi tevahî cûda be.

...Ez bawer dikim ku kesên ku ji ber vexwarina esrarê ji paranoyayê diêşin ji ber nekarîna wan a
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ku bi şiyanên vekirina hişê xweya xwezayî û hişmendiya hişmendiya binehişiya we re rûbirû
nebin, pê diêşin.Ez hîs dikim ku gelek paranoya ku bi karanîna kanabisê re têkildar e bi hişkî
placebo ye û ji  propagandaya serdema destpêkê ya qedexekirina kanabisê Reefer Madness
derdikeve. Corey

“Têkel...Ew alîkariya hin kesan dike, lê yên din xuya bû ku ew xirabtir  dibe.Ew bê guman ji
xemgîniya  min  re  dibe  alîkar!Karekî  min  ê  pir  stresdar  bû  ku  dibû  sedema  hejandinê  ez
masûlkeyên min im...Ew hemî piştî girtina rûnê çû.Ew têra min rehet kir ku ez fêhm bikim ku êdî
hewcedariya min bi wî karê şêt tune û min dev jê berda. Heather

"Ez Bi-polar im û gava ku ez hin rûnê RSO hildigirim, baş e ku meriv wê bi hêsanî bêje, wusa
dixuye ku ez êdî ne Bi-polar im ev hestek baş e." Joseph

"Ez bi PTSD û fikar veteran im.Ez êdî neçar im ku xanax ji bo kontrolkirina êrîşan bigirim.Ez hîn
jî ssri digirim ku wê diqulipîne, lê heke ez hîs bikim ku tiştek bi rûnek piçûk tê, boriyek an vapeyê
bikişîne û ez baş im." JR

"Erê ew ji bo PTSD û behreya manîk û nexweşiya panîkê ya sivik heke rast were girtin wekî
stabîlîzkerek moodê pir dike." Jennifer

"Erê, pir  pir  wusa.Hem bi nexweşiya Fabry, hem jî  bi  neurofibromatosis re, zirarek mezin a
nervê jî heye ku dibe sedema fikaran.Li ser jiyanê nêrînek min bi tevahî cûda heye.Marijuana
jiyana min zivirî û nîşanî min da ku jiyan çiqas xweş e." James

"Ez di jiyana xwe de ji hêla derûnî ve qet çêtir nebûme.Ev du sal in ku ez RSO bikar tînim û ez ji
hemî dermanên xwe qut im û tenê carinan hewcedarê neftê ye.Ez ê çend xalan bavêjim û ez
hîs dikim ku ez qet ne du polar im ... û min ewqas dirêj bi wê re êş kişand ...Ez bawer dikim ku
jiyana min xilas kiriye û ji gelek nexweşiyên din re jî bûye alîkar…Ez xwe bextewar hîs dikim ku
xwedan zanîn û jêhatîbûna mezinbûnê û çêkirina dermanê xweya REAL.

Min du sal berê vê hezîranê dest pê kir û min tenê rojê 65 mg girt.Min cûreyek Penîrê Şîn bikar
anî ku di CBD-ê de serdest û zêde ye û di THC-ê de kêmtir e.Min lekeyek sativa jî ceriband ku
pir bi hêz bû û ez hinekî pir aciz kirim, ji ber vê yekê ez vegeriyam lekeya indica û wê ecêb kir…
Min 30 rojan her roj ew girt û naha tenê pêdivî ye ku ez wê bistînim dema ku ez dest pê bikim
piçek jê aciz bibim…Di heman demê de ji  bo nexweşiya şekirê mêrê min jî  pir  baş xebitî  û
serpêhatiyên bavê min û penceşêrên hevalê min di remisyonê de ne ... Bi rastî di jiyana min de
tiştên mezin kir.Bextê te xweş bî û ez hêvî dikim ku hûn cûreyek ku ji we re baş dixebite bibînin."
Sara

"Bêsînor.Ew tenê tiştek e ku ji min re bi Xemgînî û PTSD re bûye alîkar.Min xwe ji 4 dermanên
reçeteyê yên dijî-depresan dûr xist (piştî deh salan ceribandina her ant-depresantek berdest û
nekaribim yekî bêyî bandorên alîgir ên sistker bibînim) û nema xwe bi alkolê derman dikim.Ez bi
salan bi Xemgîniyê û PTSD-yê piştî qezayek xirab a gerîdeyê di 2007 de êş kişandim.Min 4
salan qet ajot.Naha vegeriya karê ajotinê ji bo Ajansa Lênêrîna Malêdîsa û jiyana xwe deyndarê
vê nebatê ye." Donna

"Ew bi depresyona ku bi nexweşiya kronîk re têkildar e re pir alîkar dike.Min nikarî konsantre
bikira ku ez di lîseyê de bimînim, lê bi karanîna esrarê min karî di 6 mehan de li zanîngehê ji
Gr.9-12 nûve bikim.Nizanim ka çima ez ji salên destdirêjiya laşî ya tundûtûjî bi PTSD re nînim, ji
bilî ku min bi rêkûpêk kanabis bikar aniye, ji ber vê yekê dibe ku tiştek pê re hebe.Ma ev tişt
têne hesibandin?” Laurie

"Erê.Ez  ji  ADHD,  PTSD,  depresyonê  cefayê  kişandim.Ji  ber  rûnê  ez  niha  derman  nakim.”
Jerissa

“Xemgînî, êrîşên panîkê û depresyonê.Kulîlk ji rûnê bêtir.Kulîlkên Indica kişandina çixarê meyl
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heye ku heke ez di nîvê êrîşek baş de bim, metirsiyê xirabtir dike.Lêbelê, dermanên ku bi rûn ve
hatî avêtin qet wiya nekirine.Neft ji kîjan çeşîtê hatiye girtin jî.” Sarah

"Bavê min veterîner e û ji PTSD-yê diêşe.Rûn û kulîlk bi tonek alîkariya wî dike! Jenny

"Ew ji êrîşên xemgîniya keça min re dibe alîkar.Frekans û tundiyê kêm dike." Suzanne

"Ez nexweşiya bipolar, PTSD (şer li 1991 Kuweyt) heye û ji fikar û bêxew dikişînim.Cannabis bi
van hemî nîşanan re bûye alîkar û her çend bijîjk ji min re dibêjin ew nîşanan xirabtir dike (bull-
hockey) ez bi rastî dizanim ku ew ji min re bûye alîkar ku kontrola xwe bidomînim û di demên pir
dijwar de pêşî li gelek zirarên kesên din girt. .Ez bi wê sond dixwim.” Adrian

"Bêguman alîkariya aramkirina du-polar dike, dermanên ku hûn ji bijîjk digirin dê we bikujin an
zirarê bidin jiyana weya zayendî." Andrew

"Ez indica ji  bo êş û sativa ji  bo pirsgirêkên PTSD û fikarên xwe bikar tînim.Ez dibînim ku
tevliheviyek ji her du celeban pirsgirêkên min hevseng dike û hîperaktîvîteya min hêdî dike heya
astek ku min ji bo xwe xeternak rawestîne. Stuart

"Di vê demê de, em hêdî hêdî dixebitin ku dermanên wî yên psîkotropîk ji  bo du polar kêm
bikin.Doktorên wî li dijî wê mirine.Ez dibînim ku dermanên hatine destnîşan kirin hişê wî "mûş"
dike.Me bi RSO re berê xwedan serkeftinek bêhempa bû ji  ber vê yekê em niha li  vê yekê
dinêrin.

Mêrê min du polar e û bi giranî li ser mania ye.Bi salan wî bixwe bi alkolê derman dikir lê 4 sal
berê dema hiş bû, ji hingê ve bi maniyayê re şer kir.Tenê cûrbecûr xemgîniya dermanan mania li
ber çavan digire.Lê ew di heman demê de xuya dike ku wî Alzheimer heye.Xwe-dermankirina bi
alkolê  bi  gelek  salan  alîkarî  kir,  lê  alkolîzm pirsgirêkek  e  ku  hewce  dike  ku  pê  re  jî  mijûl
bibe.Niha em tenê ji dermanan bêzar bûne.Ji ber vê yekê careke din ez ê meseleyan bigirim
destên xwe.

Li ser dermanan qalîteya jiyana wî bi rengek nebaş.Tenê kêmkirina yek ji gelek hebên wî her roj
cûdahiyek çêdike (tenê dest bi kêmkirinê kir ji ber vê yekê divê ew hêdî hêdî be ji tirsa êrîşa
manîk).Ew bi qasî 2,5 mehan li ser RSO ye ji bo pirsgirêkên din ên bi encamên herî nebawer.Ji
ber vê yekê naha ez xwe ewle hîs dikim ku dermanên wî hêdî hêdî kêm dikim.Vê yekê alîkarî kir
ku meriv nuha êrişî vê pirsgirêka tenduristiyê ya din bike! ” Deborah

"Min ew 12 meh bikar anî ku ji tiryakek maddeya kîmyewî derketim.Ne tenê ew alîkariya min kir
ku razêm û ew bi nîşanên vekişîna "pirtûka dersê" ya ku min mîna PTSD, depresiyon, fikar û
gelek pirsgirêkên din ên tenduristiya derûnî ceribandî re bû alîkar.Ne hewce ye ku bêjim min
hewl da ku ez vê rastiyê parve bikim ku THC û derman di dema dermankirinê de pir aqil û
tenduristiya derûnî bi hev re diparêzin. Chantelle

"Pirsgirêkên alkolîzm / îstismarkirina maddeyên pêdivî ye ku li dewletên xwedî qanûnên bijîjkî
yên weha "şertên kalîteyê" bêne hesibandin.Marijuana bijîjkî jiyana gelek alkolîk xilas kiriye."
Jim

"Gelek birincek ku bi qasî pênc mehan rojekê biha ye, bê guman xemgînî û depresiyona min
derman kir... Ev nêzî 2 sal in ku rûn digirim û nîşanên vegerê ne." Daniel

"Min ji girtina rûnê di nav hefteyekê de ji dermanên xwe yên antî-depresyon û tiryakê dûr ket.Ez
difikirim ku ez di xeterek cidî de bûm ku mermerên xwe winda bikim.Spas ji Xwedê re ji bo
rondikên Phoenix.” Edie

"Alîkariya depresyona min dike, û ji ber ku ez bi giranî seqet im, ez ji kêmasiya çalakî û êşê
hinekî depresyonê dikişînim." Rick

"Piştî ku kurê min ji dayik bû, piştî veqetîna depresyonê min demek xirab derbas kir û min her
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du dêûbavên xwe winda kirin.Cannabis şandina Xwedê bû!!” Loren

"Ew di van çend salên dawî de alîkariya stres û fikarên min kir ku bi dawî nebe, bi rastî ew bi
rastî ji bo demek baş derbas dibe.Ti derman bi heman awayî nexebitî...” Stuart

"Eger 1 saet beriya razanê were girtin, li dijî windabûna xewê ji ber tirs û êrişên panîkê bi şev
dibe alîkar.Ew rehetiyek e, her kesê ku bi mehan bi kêmasiya xewê re derbas dibe dizane ku ew
çiqas zuwa ye.Di heman demê de ew we di beşek baş a rojê de di rewşek aram a baş de
dihêle." Kat

"Ji min re bi serêşên mîgrenê, nexweşiya neçarî, fikar, bêewlehî, kompleksa kêmbûnê, hemî bi
kurtî, alîkariya min kir, û ew di nav 3 hefteyan de hebûnek depresyonê qenc kir." Riddhi

"Pirsgirêkên stresê yên kronîk ên ku bp bilind diafirînin.Asta stresê ya min tavilê bi kanabis re
aram dibe.Vaping di demên xirab de dibe alîkar.Ez tenê ber bi xwarinên xwarinê ve diçim û
kêmasiya wê rêbazê ev e ku li bendê bim ku pergala min vebe.Bi têra xwe pratîka min hebû ku
ez bi sebir dikarim nîv saetê bisekinim û heke ew demek bi taybetî stres be ez vedigerim vaporê
xwe." Andie

"Pişta min şikestî ye û zirara nervê heye û esrar tenê derman e ku ji min re dibe alîkar ku bi xew
ve bibim û bi roja xwe re mijûl bibim!" Leslie

"Ew ji min re dibe alîkar ku ez bi şev ji bîr bibim da ku ez bi rastî zû ji bo xebatê şiyar bibim."
Matt

Nexweşî û Nexweşiyên Kêm an Ne Pir Berbelav
"Ronê Rick Simpson we heyecan dike ku hûn şiyar bibin û bibînin ka çi ya din sax kiriye.Ez bi
awakî bi wê re mijûl dibim.” Natalia

Q.Silav Rick/JB, ma we qet qala nexweşiyek nadir Porphyria bihîstiye?Ger wusa be we kesek bi
RSO derman kiriye û encam çi bû?

YEK.Na, min tune.Lê li gorî tiştên ku min li ser wê xwendine dadbar dikim, ez sedemek nabînim
ku çima rûn alîkariya dermankirina wê neke an wê bixe bin kontrolê.Ew ê bê guman ji nîşanên
vê rewşa kêm û bê guman pir ne xweş re bibe alîkar.

Ez ê protokola li ser malpera me bişopînim, ez ê rûn bixwim û di suppositoriyan de bikar bînim
(bi vî rengî ew ê rast di nav xwînê de biçe).Ez ê rûnê bi cihkî di tincture an salvekê de ji bo şert
û mercên çerm bikar bînim (ew ê hemî xiş û nerehetiyên din ji holê rake).

Ez ê di nav du-sê mehan de bi kêmanî 60 gram bixwim, ez ê kîmyewî bikar nekim, ez ê tenê
rêwerzên Rick Simpson bişopînim.Ger 60 gr wê derman neke an nekeve bin kontrolê, ez ê 120
gr din bixwim.Û heger ew encamên têrker dernekeve, wê hingê ez ê bi hêsanî dest bi lêdana
rûnê di xwe de bikim, rojê yek du sê gram an jî heke ez bikaribim wiya bigirim hê bêtir, û ez ê bi
tenê bi qasî ku ji destê min tê bixwim. .Çima?Ji ber ku gava rûn arîkariya we neke, ne mimkûn e
ku  hûn  ê  tiştek  din  bibînin.Her  weha,  nexweşiyên  aggressive  divê  bi  tundî  bêne  derman
kirin.Daxwazên çêtirîn, JB

"Dibe ku ev gewre be lê ez tenê neçar im ku wiya bibêjim û baş e ku ez zêde ne ji bo nerazî
me.Ji ber vê yekê min her tiştê ku ez ji bo rûnê hewce dikim tune ne, lê gavên pitik dê biçin
wir.Lêbelê min ev hemorroîd heye ku her gav vedigere.Sê zarokên min ên 5,3,1 salî hene û
pitika min a yekem bê hemorroîd bû pitika min a duyemîn tenê hemorroîdek min başa sêyem
yek hemorroîd  bû û  diçe  û  vedigere  diçe  û  vedigere.Min  her  tişt  di  bin  tavê  de  kirî  tiştek
nekiriye.Ji ber vê yekê min got ev çi ye.Min bi qasî 1/8 kevçîyê kevçîyê 1/4 kevçîyê rûnê gûzê
pîçek lavendera hişkkirî û piçek kevroşkê hişkkirî û du pelên nêrza hilda.Min hemû bi hev re
zem kir.Min ew doh carekê di nav saniyeyan de sepan kir ku ez êdî êşa min nema ji ber vê sibê
ew mîna balonek daxistî hîs kir.Min ew dîsa sepan kir, ez pê bawer im ku di du rojên pêş de ew
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ê bi tevahî winda bibe.Digel vê yekê, mebesta min ev e ku min drav xilas kir bi dermankirina wê
li malê bi ya ku min ji guhertoya hukûmetê zûtir û saxlemtir hebû û îsbata wê kanabis xwedan
hêza dermankirinê ya dîn e û tenê bifikire ger min rûn bikar tanîn ew ê jixwe neçûya.Zarokekî
min ê din ê sê salî ji kamyonê ket, dema ku em di rê de bûn, melhem û peroksît tunebû.Ji ber vê
yekê min kelmêşa xwe qamç kir û hinekî li çokê wê xist û serê sibê wisa xuya bû ku kêzika
mehek berê ye.Bi xatirê te Neosporîn nexweş perên min xilas bike!Evîna aştiyê û esrar.” Moni

“Birêz Mr.Rick Simpson, bihêle ez pêşî bibêjim ku malbata min tu ecêb difikire, û em xwezî em ji
te nêzîktir bûna ku em di xebata weya ecêb de alîkariya we bikin.Ez 14 salan esrara bijîjkî bikar
tînim ji  bo êşa kronîk ji  ber Sendroma Ovary Polytheistic,  û gewrîtis.Ji  ber 10 salên jahrên
dermanxaneyê, ez bêtir nexweş bûm, 90 lîre zêde bûbûm û bi awayekî hovane bi Fentynolê ku
Dr.Min 7 hefte berê dest bi rûnê kir, û tiştê ku ez dikarim bibêjim ev e ku mûcîze diqewimin!Di
şeş hefteyan de, şekirê xwîna min naha tê kontrol kirin ku hewce ne heban e, min 28 lîre bêyî
hewldan winda kir.Min dest bi panîkê kir ku ez nexweş dibim, her çend min xwe ji berê çêtir hîs
kir!Piştî gelek ceribandinên ku hişt ku Bijîjk serê xwe bixurînin, û gotin ku ev mûcîze ye!Naha ne
tenê fibroîd, tumor û girseyên nû nîn in, lê fibroîdên berê yên heyî hwd.Nîşanek ku nexweşî qet
nebûye!Ez hîn testên min hene ku ez bibînim ka ew ji gurçikan jî çûye, lê ez di dilê xwe de
dizanim ku ew jî dê biçin.Spas ji te re Rick Simpson, tu karê Xudan dikî, Xwedê bi dîtina rûpela
xwe ji te razî be, wekî wî ez jî dikim." Annie

"Ji ber vê yekê nûçeyên baş JB & RICK !!!Ez îro ji bo encamên testa xwe çûm doktor!Tîroîdeya
min a ku 22 sal kêm çalak bû û derman xwaribû, niha zêde çalak bûye!Ez bi xwe tenê mehekê
RSO bi tam wext dixwarim, ez di heman demê de tincturek rast di qirika xwe de dixim û RSO jî
diherimînim!Ez ji ber vê yekê pir kêfxweş im!Ew bijîjkek bi rastî hêja ye ku li wir bûye û di nav vê
her tiştî de piştgirî daye min û bi tevahî baş dizane, EZ BI LI SER RSO OIL BIKARANÎNim!Ji ber
ku ew bijîjk e, ew hîn jî dixwaze dengek ultra li ser tîroîdê min bike da ku tu nodulan kontrol bike!
Hûn li ser dengê ultra çi difikirin?Ez ê her dem di rojên xwe yên mayî de vê rûnê bi serbilindî
bigirim ev rast hîs dike ku hemî xal rast e!Dermanên bi reçete XERAB in!Di heman demê de
gelek pirsgirêkên min ên tenduristiyê yên din jî hene ku ez niha bi vê rûnê ecêb derman dikim!

Chiari Malformasyona celebê 1 ya stûna mêjî di heman demê de tunela min a karpalê ya giran
heye û hêj bêtir!Ez îro ciwanê 45 salî me, wek berê hest bi lêdan û êşandinê nakim!Ma min
behs kir ku min jî berî 7 mehan emeliyata mêjî kir û ji dema emeliyata xwe ve ji ber têkçûna
kezebê ji dermanan min ti narkotîk bikar neaniye!Bi rastî ez delîl im ku ev rûn ji Xwedê ye!Ya ku
divê em wekî derman bixwin ev e!Spas JB û Rick ji bo her tiştê ku hûn ji kûrahiya dilê min dikin!
Êdî dermanên tîroîdê nema, YAY!!!!!!!!” Margene

-- Pîroz be, Margene.Ji bo ultrasound, baş, ez difikirim ku hûn bersivê dizanin.Scans hindiktir
çêtir e, ew tenê ye ku ez dikarim bibêjim.Ez bi xwe 22 sal in ku ji min re qala neftê neke ez ê
nêzikim biçim, lê heke hûn difikirin ku ew kes hîn jî tiştek hene ku ji we re bibêjin, bi dilxwazî bi
wan re bipeyivin, ango heke hûn bi rastî bi gotinên wan re eleqedar in. li ser derman.Lê hema
hema ev e, ez ê bihêlim ku ew bikin, tenê biaxivin, bi vî rengî ew nikanin bi qasî ku hûn bikin
zirarê bidin we,  heke ew bi  serketî  bûn ku we qanih bikin  ku hûn hin hebên bijareya xwe
bixwin.Baştirîndixwaze û xwe ji wan kesên ku 22 sal şîretên şaş li we dikin, dûr bixin.Kêfxweş
bin ku hûn ji "dermankirinên" wan xilas bûn, yên din ew qas ne bextewar bûn.JB

"Di heman demê de hîpotyroid (Nexweşiya Graves) jî heye.Me ew 17 sal berê keşf kir dema ku
ducanî bû û keça min 15 hefte ji ber wê ducanî kir (ez bi tevahî 14 Dermanan di nav de 3
dermanên êşa narkotîk ji bo Nexweşiya Dîska Dejeneratîf a giran a pêşkeftî ya di binê pişta min
de & Skolîoza di stûna min a jorîn / hîpertîroîdê de girtim. (Nexweşiya goran) / Şekir (Tîpa II) /
Sklera  şîn  /  Psoriasis  &  Eczema /  Hîpertansiyon  /  Pirsgirêkên  gurçikan  /  Sendroma  Lingê
Bêhest (min bi xweş ev yek wekî bandorek aliyek dermanek din bi dest xist) / Asta kolesterolê
bilind / giraniya zêde (zêde winda kiriye 100 lîre ji dema ku ji kokteyla dermanan ~ Havîna borî
veqetiyam) **Ez Xwarinê NAKIM** û her gav bi tendurist xwariye, tevî goştê sor ~ sebzeyên
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organîk hwd...vexwarina rojane hwd...16 sal in ku dermanên bê rawestan ên ku naha rojane
digihîje ZERO heban!!!!

Li  gorî  rêwerzên  taybetî  yên  Rick,  ez  rojane  yek  çaryek heya  kêmî  nîv  gram ji  rûnê  Rick
Simpson-ê ya ku li malê hatî çêkirin digirim ~ ** DIVÊ MIN BIKIM HIŞYAR BIKIM...NEKE, ez
DUBAR BIKIM NAKE, JI QALITETÊN XWANÊN DESTPÊKÊ DE ERZAN BIKIN > RÛNÊ KU TU
DIXWÎNÎ DIVÊ BI RENGÊ şefaf û kehrîvarî be >> KU NE JI QALÎTEYA XWARINA TIJMANÎ NE
Michele**”

"Gelo rûnê esrarê dikare ji bo dermankirina hiriyê were bikar anîn?" Aami

-- Aami, erê, lê belkî hewce bike ku nexweş ji bo demekê, bi dozên pir zêde rûnê, nemaze di
rewşên pêşkeftî de, bikeve komayê.JB

“Duh min piçek rûn da hevalekî xwe yê ku ji çûyîna nexweşxanê çuçika mirîşkê ketibû.Min ji vî
mirovî re pêşniyar kir ku piçek rûnê zeytûnê germ bike, wê bike nav RSO û dûv re jî nav krema
ku vî mirovî bikar tîne.Vî mirovî tenê ji min re peyam şand ku jê re bêje: “Petrûs, ez nikarim ji te
re bibêjim ku ez çiqas spasdar im ji bo wê rûnê ecêb!PÎROZ.Xebera derewan tune: "pêla" ya
herî xerab a ku min heye, "erdê zero" ya yekem xuya dike ku di tevahiya dema ku ez nexweş
bûm herî mezin û nebaş maye - tenê zuwa bûye û kêzik ji holê rabû. di nav du saetan de piştî
serîlêdana rûnê.Ez misilman im!dojeha pîroz!Min ew li seranserê serê xwe û deqên herî xirab
ên li ser laşê xwe bikar anî - porê min hinekî rûn xuya dike, lê ez jixwe ew qas çêtir hîs dikim.Bi
rastî jî ecêb e.WOW!Ji bo ku mirov di heqîqetê de îqna bike zêde hewce nake.” Peter

--  Spas,  Peter,  baş e.Rûnê tovê hemp û RSO jî  pir  baş  dixebite.Gelek  zeytûnên li  sûkê ji
zeytûnan nayên hilberandin,  li  cîhanê têra zeytûnên hemî "rûnê zeytûnê"  yên ku li  çaraliyê
cîhanê têne hilberandin û firotin tune ne, ji ber vê yekê gava ku hûn rûnê tovê hefsê bikirin
şansê weya xapandinê kêmtir dibe. .Zêdeyî, ew dikeve çerm û bi qasî santîmetre û nîv kûr
dikeve nav tevnê, ku ev jî ji bo başbûnê pir xweş e.Û bi qasî rûnê zeytûnê ne rûn e.JB

"Ger dyslexia ne di navnîşê de be, dibe ku ew be.Berî ku ez xwe ji tiştên din derman bikim, min
jêhatîbûnek 100x çêtir ji ya ku min nedinivîsand dît.Bandora aliyî ya tirsnak a ku ez xwe ji şekirê
şekir 2 sax bikim: êdî gewrît, sciatica, qelewbûn, an dîslexia nema.Hahaha!!” Peter

"Ew ne dermanek penceşêrê ye an tiştek tiştek e, lê min dixwest ku Rick bizane ku hema hema
salek e ku ez li  ser pişta xweya rastê linganim.Nizanim ka ew çi xelet e û zanim ku dr dê
dermanên ku ez jê rehet nabînim bide min, ji ber vê yekê min tenê êş kişand.Em di van demên
dawî de bi riya hevalek, Charles, bi RSO re hatin nas kirin û me dest bi çêkirina wê kir.Ev du roj
in, min rojek çend caran/rojê rûn xwar û îro sibehê, ez ji xew rabûm û ne lerizîm.Mêrê min di cih
de ferq kir.Wî bal kişand ku rûn divê bi sêhrbaziya xwe bixebite!Spas Rick Simpson![:)] Ez xwe
xweş hîs dikim!” H

-- H. delal, spas ji bo nûçeyên xweş, em her gav dixwazin li ser wan bibihîzin.Ez ê rûn bi rûnê
tovê hepsê an jî  rûnê zeytûnê tevlihev bikim û tincture çêkim û rûn jî  bi cih bi kar bînim.Bê
guman, xwarina rûnê mifteya başbûna rastîn e û hemî rêwerzên li ser meriv çawa rûn bikar tîne
li ser malpera me ne.Daxwazên çêtirîn, JB

“Şeş roj berê min alîkariya du zilamên bi penceşêra kezebê û şekir kir.Hevalekî kemo, devê wî
şewitî, lêv şewitî.Di 225 lîreyan de bû niha 139 bû, nedikarî bixwe, raza, pir westiyayî.Welê, ew
ji min pir li ser RSO dipirse.Ez her tim wî perwerde dikim.Ev 6 meh in ez li ser wî me.Lê piştî ku
du pismamên wî 6 meh berê mirin, herdu jî Penceşêr, 1 mêjiyê kezebê.Û kansera tîroîdê.Ez bi
herdu malbatan re diaxivim, wan dixwest RSO biceribînin lê ew ditirsiyan ku hikûmet malên wan
bigire an wî bavêje girtîgehê.Herdu jî wefat kirin.QELÎŞTOKBirano.

Lê ev zilam ev 6 roj in li ser RSO ne, ez çûm wî kontrol bikim, mîna ku min soz dabû wî.Ew
ecêbmayî ma ku ew dikare dîsa bixwe û wî got ku ew nikare dev ji xwarinê berde.Ev tiştekî baş
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e.Ji ber ku dema wî dest bi rûnê kir ew hestî bû.Nexweş xuya dikir.Lê piştî 6 rojan...êşa devê
çûbû.Wî got, "Te rast got, ez xwe pir çêtir hîs dikim." Ew dîsa enerjî heye, gelek jê.Ew pir xweş,
û pir rengî xuya dikir.RSO.Dîsa spas Rick Simpson.Çend nexweşên penceşêrê dilşad.Jiyan û
hîs fantastîk.Aştî, Evîn û Dermanên Cannabis” Ron

"Nexweşek lênerê  min  heye ku li  seranserê  laşê wê bi  Lupus û  jehrîbûna kevzê tê teşhîs
kirin.Piştî nêzî salek heya niha bi karanîna rûnê wê yê malê çêkirî, jehrîbûna kezebê bi tevahî
winda bûye û Lupus hema hema ji holê rabûye.Ji bo nûvekirina serkeftina wê her 2 hefte carekê
pelikên por têne girtin da ku bibînin ka çi û çiqas jahr di laşê wê de hene.Ya ku bi xwezayî
dikare were derman kirin bi rastî ecêb e.Ma hinekî lêçû, lê dîsa jî saxlemtir û hêjayî jiyanê ye!”
Jesse

“Teşhîsa min bi fibroza myeloid ya seretayî hat, min dermanên ku alîkarî kirin, lê têr nebû ji ber
zêdebûna jan û bê şêtbûn û daketina jimara xwînê, mezinbûna pişikê, bêxewî.Piştî girtina vê
dermanê ji bo salekê û hîs ne guhertinek bingehîn a rastîn min biryar da ku RSO biceribînim,
tenê 1 meh li ser rûnê, êşa min tune ye, îştav vegeriya, hejmara xwînê zêde dibe, mîna kevir
radizê." Aguae

"Ez  wê  ji  bo  dermankirina  anomalîya  xwe  ya  bijîjkî  bikar  tînim… Gelek  nexweşxaneyên  li
herêma min dibêjin ku ew ne gengaz e… lê RSO ecêb e… Ez di laşê xwe de şuntek VP red
dikim, nexweşiyek min a tevna girêdanê heye û gelek kêmasiyên din hene. pirsgirêk… Di 36
rojan de 4 emeliyatên mêjî û min red kir ku narkotîkê tijî bikim……tenê esrara bijîjkî, RSO û
nefes… Min di jiyana xwe de tu carî ew qas zû sax nekiriye… Her çend laboratûwarên min
nîşan didin ku laşê min ew qas xera bûye êşa min ev e bi rastî ne ew qas xirab…..” Katie

"Rûnê esrarê PCOS (Sendroma Ovarian Polycystic) min derman dike.Piraniya nîşanên min têne
kontrol kirin.Ez ji her 7 dermanên ku min ji bo wê li ser mam.Neuropatiya Peripheral ya ku min
hebû nema û hest dîsa di lingên min de ye.Sendroma min a metabolîk tê kontrol kirin.Ez heta
130 lîre winda dikim.

Gelek nîşanên PCOS û sendroma metabolîk winda ne: Hormon hevseng in (testosterone di 180
de pir zêde ye, naha daket 40).Berxwedana min a însulînê (şekirê xwînê) di bin kontrolê de
ye.Berxwedana leptîn (Hormona ku dibêje kengê hûn têr bûne) tê kontrol kirin.Piştî 15 salan
ammenorhea  (kêmbûna  mejî)  û  anovulasyon  (kêmbûna  ovulation)  mehane  dibe.Êşa  nerva
diyabetê çû.

Xêra min tê kontrol kirin.Rûn arîkar kir ku ji şekirê tiryakê derkeve.Di salekê de 120 lîre winda kir
(10 lîre / meh) - nîşanên PCOS qelewbûn, qelewbûna laşê jorîn, û dijwariya windakirina giran
in.Kîstên di bin çengên min û destê min de winda bûne.Arthritis kêm kêm diêşîne û heke wusa
be ev tê vê wateyê ku wextê zêde rûnê ye.

Hidradenitis Suppurativa (Folîkulên deformeyî, pizrikên kîstîk, pêlên reş) têne kontrol kirin/kêm
kirin.Acanthosis nigricans (perçeyên tarî yên çerm, çermê zirav, taqên çerm) winda bûne.Rûnê
visceral  tavilê  winda  dibe  (rûnên  xeternak  ên  li  dora  dil  û  kezebê).Kêm pizrik,  kîst  û  porê
gewr.Rengê çêtir (porên piçûktir, dorberên tarî yên li dora çavan çûne.) Hirsutism (porê nexwazî 
li ser jinan li ser rû, stû, sîng, pişt û zikê wan.)kêm bû lê neçû.Çêtir xew kûrtir û bi şev.Êdî êşa
Heels Spurs û Plantar Fasciitis nema.Êdî Serê êşa Hîpertansiyona Intracranial rehet nabe, êşa
masûlk û nervê, zexta li mil, stû û pişta serî bi rengek berbiçav kêm dibe.Vertigo mîna nîşanên
gêjbûn û sivikbûna domdar  ji  holê radibin.Guherînên mood têne kontrol  kirin.Êdî  hemorroîd
namîne.

Êşa qirikê ya kronîk (ji ber refluksa asîdê êşa qirikê dubare dibe) qenc dibe û nema.(Lêbelê,
refluksa asîdê dimîne,  ji  ber  ku  xwarin  rojane bandorê li  wê dike).Alerjîyên demsalî  ji  holê
rabûne (pozê rijîya/teqkirî, serê sibê piloqên zêde û xişîya çavan).Alerjiyên xwarinê kêm bûn (bi
xeletî  şîrmij  xwar,  reaksîyon  ji  ya  berê  hêdîtir  bû,  lê  dîsa  jî  neçar  ma  ku  benadryl
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bigire).rehetkirina êşa piştê.Tiliya tetikê çû.Nîşaneyên IBS-ê ya sindroma rûkala hêrskirî di bin
kontrolê de ye.Zexta xwînê kêm kir.Birîna ji dema ku min emeliyata tunela karpalê kir bi tevahî
qenc bû.

Min cotek şewat bi hevberdana rûnê esrarê û rûnê gûzê qenc kir.Hevalê min destê xwe pir
şewitî  û  rojek  piştî  bikaranîna rûn tu  nîşana  wê nema.Kolesterola  min  hîn  jî  bilind  e.Ez  di
serdemek detoksîyonê/herxkirinê re derbas bûm ku diviyabû min ji rûnê paşde bikişînim an jî ez
ê xirabtir  bikim.Ez  di  riya  xwe de vedigerim heman dozê.Kezebên qels  di  malbata  min  de
diherikin û PCOS bi candida albicans ve girêdayî ye û heke hevîrtirşk bi kezebê zêde were
hilanîn neçar in ku bi reaksiyonek herxheimer re mijûl bibin.Di heman demê de min berê xwe da
xwarinên organîk, û dev ji xwarina şekirê rafîner berda, da ku ew jî bibe beşek ji detoksê.Wusa
dixuye ku rûn bandorê li ser kolesterolê min nake, lê ez çiqas lêkolînan bikim, ez bêtir dibînim
ku kolesterol ne ew qas xirab e ku mirov difikire, û heya ku iltîhab hebe dê kolesterol jî hebe.Ew
mekanîzmaya parastinê ya laş li dijî wê ye.Ji ber vê yekê ez ne fikar im.” bi rêya Aamann

“Kurê  min  bi  nexweşiya  gurçikê  ya  kêm  bi  navê  FSGS heye  û  ev  2  sal  in  derman  bikar
tîne.Xebata xwîna wî her gav kêm albûmîn nîşan dide (proteîn di mîzê de tê rijandin ku asta
albumînê di xwînê de kêm dike).Ji destpêka dermankirinê ve (1/4 gewrê birincê di PM-ê de)
xebata xwîna wî ew qas çêtir  bûye ku nefrologê wî matmayî  dimîne.Encamên paşîn ên ku
vegeriyan asta albumîn a  kesek 'normal'  nîşan dan.Nefrolog got:  "Ez  nizanim tu  çi  dikî,  lê
berdewam bike." Bi vî rengî nexweşiya gurçikê re, nexweşek bi gelemperî dikare di nav 8 salan
de piştî teşhîskirinê li benda veguheztinê be.Kurê min di 2 saliya xwe de hat teşhîskirin û niha
hema hema 25 salî  ye.Hîn jî  herdu gurçikên wî  hene û her  du jî  wek kesekî  'tendurist'  ku
nexweşiya gurçikan pê re nîne, kar dikin.Nefrolog serê xwe diqelişe.Em di heman demê de
naturopatek jî dibînin û ev 17 sal in wisa kiriye.Ew di heman demê de arîkariyek pir mezin bû, lê
ez Dzanim ku derman ew e ku hilberîna albûmê rast kiriye.Gelek nexweşî hene ku bi vê yekê
têne derman kirin û ez bi rastî bawer dikim û dizanim ku ev derman hem alîkariya min û hem jî
kurê min kiriye.Spas dikim!!"

"Kurê me Niemann Pick type C heye û em ji 1-ê Sibatê ve rêbaza rûnê ya Rick bikar tînin.Em ji
15+ sergirtinên rojane di dema hişyar û bêhejmar dema ku ew di xew de bû gihîştine tenê di 56
rojên dawî de 2 mezin.Naha em dest bi çewisandinên piçûk ên focal dikin.Ma hûn ê pêşniyar
bikin ku dibe ku rûnek nû çêkin û cûrbecûr biguhezînin? Kevin

-- Belê, Kevin.

"Hûn bi çelekek din a THC ya bilind ve girêdayî ne an baş e ku meriv çelekek CBD-ya bilind a
mîna Harlequin bi cûreyek din a THC ya bilind Mîna Candy Kush re tevlihev bike?"

- Ez ê du rûnên cihêreng çêkim, ez ê naxwazim RSO-ya xwe bi CBD-ê re rijandim.Çiqas bi
hêztir û aramtir be ew ê çêtir wekî derman bixebite.JB

"Ji ber ku hûn ji bo demekê vî karî dikin, hûn ê pêşniyar bikin ku li hember rûnên CBD yên
bilindtir rûnên THC-yê bilindtir bisekinin?Ez naxwazim biçim riya Charlotte's Web ji ber ku me di
asta bilind a THC ya ku me bikar aniye de encamên mezin dît.Lê ez li ser Harlequin meraq
dikim.An jî yeew pir dişibihe CW?"

-- Dîsa, Kevin, ez ê RSO-yê ji  çenga serdest a îndica ya herî bi hêz û aram ku ez dikarim
bistînim çêkim.Dûv re dibe ku ez ê rûnek CBD-ya bilind ji hev veqetînim û dûv re ez ê bihêlim
nexweş hilbijêrin ka ji wan re çêtirîn çi dike.Di rewşek îdeal de nexweş dê karibin ji bi sedan
celeb rûn hilbijêrin.Mîna li firotgehek şerabê - her kes ji tiştê ku jê hez dike hez dike û rê tune ku
bêje ka ew ê ji kîjan şerabê çêtirîn hez bike.
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Vegerandina Çavan
"Min berî çend şevan komek 'rûnê hepsê' û komek rûn çêkir.Min rûn dida nexweşeke tûma mêjî,
berî ku rûnê bigire ew hema kor bû, piştî mehekê ji girtina rûn, çavên wê bi tevahî baş bû.Hûn ê
heman encaman ji rûnê negirin.Hûn encamên dermanan ji rûnê distînin, di heman demê de rûn
formek dermanê pir konsantrekirî ye, û ew hema hema ji bo her tiştî dixebite, tişt tenê ecêb in.
Dion

“Bi devkî tê girtin çavê dayika min vedigere.Ew bi qanûnî di çavê xwe yê çepê de kor e.Birînek
wê bê lens hişt û gelek neştergerî ew bi glaukoma hişt.Ew salek û nîv e ku ew li ser RSO ye-
rojane wê bikar tîne.Wê çu carî ferq nekir ku çiqas çav vedigere heya ku wê hindek makyajê
çavan nekiriye.Ew 40 sal e di wî çavî de kor bûye, lewma xwe perwerde kiriye ku çawa bi çavên
girtî makyajê çavan bike.Tenê awayê ku wê bikaribûya wê li ser çavê xwe yê baş bikira ew bû
ku çavê xwe yê baş bigire û ew bi tevahî kor bihêle.Welê, cara paşîn ku wê çavê xwe yê baş
girt, wê bi rastî ji çavê xwe yê kor dest bi dîtin û bal kişand.Ew tenê carinan makyajê li xwe dike,
ji ber vê yekê ew bi rastî nizane ka çiqas dem derbas bûye berî ku çavê wê vegere, lê piştî ku
salek zêdetir  li  ser  rûnê maye ew naha dikare wêne,  rengan çêbike û tewra hin tiştan jî  ji
xwendinê bike. çavê wê yê xerab!Min çenteyek ji Lays Chips hildabû, û ji ser masê wê dikaribû
layiqan  bixwîne.Ew  difikire  ku  ger  lensek  wê  ya  nû  hebe  dê  dîtina  wê  bi  tevahî  were
vegerandin.Ji bo bidestxistina lenseke nû divê ew bikeve nav lîsteya bexşên organan- Ez ne
bawer im ku sîgortaya wê tiştekî  weha vehewîne heya niha-  Vê rûn mûcîzeyekê daye wê-
kerametek dîtinê ku carekê tenê tarî hebû. !Ji ber vê yekê ez ê bibêjim TU DIXWAZ TUNE -
Tenê  dabînek  domdar!Naha,  dest  bi  çandina  dermanê xwe bikin!Oh Erê-  DÎLGÊN wê yên
GLAUCOMA JÎ tine ye!” Lindsay

"Ez rûnê canna ji bo glaukoma xwe bikar tînim û di nav 10 hûrdeman de dest bi xebatê dike.Di
çavê min de hesta hêkê ya bêhiş diçe û dîtina min a dualî ya mij paqij dike.Ez çu carî êşa laşê
min nedîtiye ji ber vê yekê ez nizanim gelo ew ji bo êşê dixebite, lê ez erênî me ku ew ê bibe.Ez
47 salî  me û êş tune, dibe ku ji  ber ku ez berê rûnê canna bikar tînim.Ez êdî  ne hewceyî
Wellbutrin an Adderall im, kanabis depresiyon û ADD/ADHD min derman kiriye.Ew di heman
demê de alîkariya xemgîniya min dike, bijîjk dixwest ku min li Klonopin bixe.Hahahaha wey.”
Rebecca

“Îro bavê min ê ku nexweşiya dejenerasyona makulayê ye û hema hema ji her du çavan kor
bûye, piştî ku ev 6 mehên dawî rondikên min ên Phoenix girtin, dîsa çû cem Doktor.Îro bijîjk
matmayî man ji ber ku dîtina wî ya ku tiştek lê xirabtir nebû, dest pê kir baştir bû.Endikên nervê
ji nû ve dest bi girêdanê kirine û wî îro bi 20/20 di ÇAVÊ xwe yê RAST de ceriband.KENABÎS
DERBASIN.Min dabû wî Phoenix Tears ku ez çawa ji Rick Simpson fêr bûm.Ev rojek pir baş
e.Ew hêza esrarê îsbat dike." Gregg

"Baş e, ji ber vê yekê ez difikirim ku piraniya xwendevanên me bi vê rastiyê veqetiyan ku rûnê
hepsê penceşêrê derman dike, nemaze dema ku bi rêkûpêk tê hilberandin û bikar anîn û dema
ku nexweş rêwerzên Rick Simpson dişopîne.Dûv re we dît ku ez li ser şekir, gewrîtis, Crohn, MS
û her cûre nexweşiyên din rawestim.Hinekan berê xwe dane wê û dizanin ku rûn belkî bi rastî
dermanek e an bi kêmanî wusa xuya dike, hinan jî nekiriye.Dûv re me bi dermankirina şewatan
û rakirina birînên kevn - hêsan e ku were îsbat kirin, gelekan ew kiriye.Dûv re me got rûn ji nû
ve porê li ser xalîçeyan mezin dike - û ewdike.Dûv re me behsa xerabûna erektilê kir û gelek
kes fikirîn ku ew serûbin bû.Lê li bendê bin ku hûn vê şahidiyê bixwînin:

"2 dêûbavên min hene ku hewcedariya wan bi şahidiya wan heye!Dayika min malpera xwe di
çavê xwe yê kor de vedigerîne, (Piştî ku li ser rûn bû) ew bi rastî jî bi çavê xwe yê baş girtî
dikare bi rastî reng û şeklan bibîne û bavê min şekirê xwe derman kiriye." Lindsay

-- Spas, Lindsay Bunn Rogers, vê yekê roja me çêkir.Tiştê ku ez dikarim bibêjim ev e ku belkî
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dê dîtina wê hîn çêtir bibe, û ez ê jî pêşniyar bikim ku ew rûnê di şuppositoriyan de jî bikar
bîne.Suppositories ji bo şert û mercên çav?Bê guman.JB"

"Ez ji salekê zêdetir ji bo penceşêrê RSO digirim... ne tenê ew tumorên min kêm dike, lê dîtina
min  ji  -650  ber  -400  çêtir  bûye.Doktorê  çavê  min  bawer  nedikir  ku  dîtina  min  çiqas  çêtir
bûye.Naha du caran neçar ma ku camên xwe biguherînim.” Debby

Animals - Testimonials
“Mastifa meya guran derman kir.Nêzîkî  11 meh berê 4 meh mawe dan wî ku bi  nexweşiya
hemangiosarcoma ketiye!Pir kêfxweş e ku me Rick Simpson û rûnê kanabis dît! Amanda

"Haya min li ser kanabisê derman tune bû.Kûçikê me yê 14 salî pir îtaetkar e û hûn dikarin
steakek bidin erdê, ji jûreyê derkevin, û ew ê dest nede wê heya ku hûn nebêjin baş.Belê, rûnê
binavkirî hebû ku çend hûrdem li kêleka agir nerm dibû, û Dusty Dog divê bizane ku ew baş e, ji
ber ku wê pir xwar!Ew di yek rûniştinê de 30 dozên mirovî yên bihêz bû.Min xwe pir xirab hîs
dikir, nemaze dema ku lingên wê ber xwe dan û ew ket nîvcomayê.Ez bi wê re mam û du rojên
pêş me ava şekir avêt devê wê, dû re ew ji xew rabû, pûka kesk hilda, şitlek kesk a mezin kir,
hejand û ji wê demê ve bûye mîna kûçikek nû.Ew mîna kuçikek bû.Di destpêkê de min ev yek
anî ziman ku ez bi saxbûna xwe kêfxweş bûm, lê ew ji wê zêdetir bû.Wusa bû ku kesek li ser wê
resetek fabrîkî  çêkiribû.Ya ku me kir  ku em li  taybetmendiyên derman bigerin û çîroka Rick
Simpson keşf bikin ev e. Adam

“Penceşêra CLCT-1 hucreya T ya lîmfomaya Hin Zarokan ÇÛ!

Em ê her sê hefte carekê tenê ji bo ceribandinan biçin cem veterîner ji bo CBC ji bo pîvandina
asta kalsiyûmê û FNA ji bo şopandina jimareya xwîna sor-spî ji bo şaneyên t-yên penceşêrê.Ew
êdî ne hewceyî dermanên diyarkirî  ye, lê em ê wê heta dawiya jiyana xwe li  ser rûnê Rick
Simpson-ê ku her roj kanserê derman dike bihêlin.Em Malbateke Xweşdar in." Hin Zarok

"Kûçikê  min  bi  osteosarcoma  (kansera  hestî)  heye.Hefteyek  berê  min  lingê  wî  jêkiribû  û
hefteyek şûnde dest bi kemobê dike.Bi penceşêra wî re, ew bi gelemperî li pişikan belav dibe,
95% ji kûçikan di nav salekê de ji pençeşêra pişikê dimirin.Ger kûçikê we bûya hûn ê niha dest
bi rûnê bikin û hîn jî kîmoyê bikin, an ne kemo û rûnê rasterast?Ji bo mirovan hûn bi dexlekî
birincê, bi kûçikek 70 lîreyî dest pê dikin, gelo hûn ê rojê du caran bi sêyeka wê dest pê bikin?
Spas ji bo xwendina vê û ez bi dilgermî li benda bersiva we me.” Eda

“Eda, rûn kûçikê me yê hêja Sofî xilas kir.Ew dimire.Demek zûtir rûnê kûçikê xwe bidin ...Çemo
wê bikuje.Dua bi we re...” Brewster

"Min tumora kûçikê xwe ya li  ser  guhê wî  bi  RSO derman kir  ...Ew MEZIN bû û naha ew
çûye !!!!” Andrea

“Kûçikê min tûmorek hebû ku pijîşk nexwest emeliyat bike!!Berdewam vebûye û vegirtî dibe.Min
rûnê xweya RSO ya ku bi rûnê kokoyê re tevlihevkirî bikar anî, û rojane serî lê da heya ku tumor
winda bibe.Ne mezinbûn li hundur û ne li derveyî kurê min !!” Boris

"Sê pitikên me yên pirz hene, emrê wan 10, 9 û 8 salî, ku ez rojane bi RSO re wekî tedbîrek
pêşîlê derman dikim.Min di  heman demê de birînên wan ên cihêreng û birînên herêmî jî  bi
serfiraziyek mezin derman kir.Spas Rick!” Virginia

"Tenê min nûçeyek pir xweş di derbarê kûçikê hevalên xwe de girt ku ez tenê neçar bûm ku
parve bikim!Çend meh berê, pitbullê wê Maximus di  hundurê yek ji  lingên wî yên paşîn de
tumorek hebû ku ji kontrolê derketibû.Bijîşk ji hevalê min re got ku ji bo ku lingê wî were jêkirin
diviyabû wê zêdetirî 3 dolar bidaya, an na dê belav bibe û di nav salekê de bimire.Ev nêzî 4
meh berê bû.Wê gavê, dema ku min rewşa wê ya di derbarê emeliyata wî ya plansazkirî de dît,
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min  jê  re  peyam şand  û  li  şûna  wî  rûnê  kanabis  jê  re  pêşniyar  kir.Wê fêhm kir  ku  ew ê
dermankirina xwezayî biceribîne berî ku tiştek hişk û bêveger mîna amputasyonê bike.Xwezî ji
bo wê (û Maximus), ji ber ku ew li California dijî, jixwe qerta Cannabis hebû.Ji ber vê yekê, ew
çû dermanxaneyek Cannabis û hin hilda.Wê rojê du caran bi xwarinên wî re 1 dilop rûn dida
wî.Di cih de wê got ku wê ferq kir ku ew di êşa wî de kêmtir bû û xwe pir rehettir hîs kir.Zêdeyî,
adetên xwarina wî  rast  vegeriyan rewşa normal.Piştî  çend hefteyan ew tewra dikaribû bêyî
lingan bimeşe, ji ber vê yekê wê emeliyata xwe betal kir û bi dermankirina xwezayî re ma.Ew îro
ji kontrolek Veter hat malê, û fêhm kir ku tumora wî TEMAM ÇÛYE.Ti şopa tumorê li pey xwe
nemaye.Vet bi rastî şok bû dema ku wê jê re got ka ew çawa ew qenc kiriye.

FYI: Ev kûçikê sêyemîn e ku ez pê dizanim ku ji hêla rûnê kanabis ve hatî xilas kirin.Di heman
demê de ez gelek mirovên ku hatine xilas kirin jî nas dikim.Ger hûn HIN jî difikirin ku kanabis
kanserê derman nake, wê hingê we bala xwe nedaye.Ez bi salan e ku ez rastiyê dizanim, û min
qet kesek nedîtiye, heywan û mirov, ku rûnê esrarê xilas nebûye.” Lara

"Cîranek min heye ku di  nav mehekê de bi  dayîna dermanê wê tîmorên kûçikê xwe ji  holê
rakir.Berdewam bikin û erê dozên pir piçûk ji ber ku Rick diyar kir metabolîzma wan pir zêde ye
ji ber vê yekê ew ji me zûtir çêtir dibin." Covey

"Erê, ew ê alîkariya kûçikê we bike.Kûçikê min îşxal kir, lê piştî ku min dest bi rûnê wî kir, yek jî
nebû! Shelagh

"Em wê bikar tînin ji bo dermankirina glaukoma zozanên xweyên delal.Ew 12 salî ye û xwendina
zexta çavê wê di navbera 60 û 70 de bû û wan got ku dibe ku ew çavê xwe jê bikin ger ew bibe
80, ji ber vê yekê me di van çend mehên dawî de dest bi karanîna rûnê kir û ceribandina zexta
çavê wê ya herî dawî TENÊ 8 hate pîvandin! !!Ew di binê astek tansiyona çavê normal de ye û
doxtorê çav qebûl dike ku ew di dermankirina glaucoma de baş tê belge kirin.Em rojane tenê
hejmareke pir piçûk serê pîneyê didin wê û her tiştê mezintir ew rastî keviran dibe lê tenê xewek
xweş heye û gava ku ew şiyar dibe hûn dikarin başbûna çavê bibînin.Rûn di heman demê de ji
min re bûye alîkar ku ez dermanên rijandina xwînê Warfarin ku min pir jê nefret dikir ji holê
rakim û her weha her roj wê bigirim û qet xwe baştir hîs nekim û bi parêza bê GMO re li ku
gengaz be û xwarinek baş a gelemperî û hin werzîşê bikim û ez bi rastî mirovek nû me.Hêza vê
rûnê Ecêb û spasiya Rick û hemî ku vê nebatê saxkirinê yê ecêb didin nas kirin. Pêşewayê
zanko

"XWEDÊ JB û Rick Simpson ji bo dilsoziya we ya ji mirovên ku herî zêde hewceyê we ne, pîroz
bike.Ez ê gava ku ji destê min were ez ê ya xwe bikim da ku ji kesên ku ez dizanim ku bi
dilxwazî pêdiviya wan bi wan re heye, bikim.Keça min ji bo tumorek li ser kûçikê xwe piçûkek
çêkir.Çar rojên karanînê wê got ku ew dixuye ku ew ê bikeve.Ez hê jî li benda encamên dawîn
im.XWEDÊ li ber Kîmyakarekî!” Greg

“Çîroka ecêb!Ez ji bo lênêrîna tenduristiyê RSO çêdikim û digirim ji ber ku malbata min gelek bi
penceşêrê ketiye.Min dest pê kir ku wê bidim kûçikên xwe û hem jî tîmorên wan ên piçûk hene
û kûçikê min ê Shetland bi Discoid Lupus, celebek lupusa kaniyê heye.Ew nebawer e!Di nav
çend hefteyan de yek ji tumorên kûçik ji sedî 70 kêm bûye û kûçikê din bi lupus re ecêb dike!
Cara ewil piştî salan pozê wê yê sor, werimî û bi êş sax dibe!Min reçete, steroîd, parêz ceriband
û tiştek jê nehat.RSO lupusa kûçikê min qenc dike, ez dizanim ew dikare alîkariya mirovan jî
bike!♥♥♥ "Ashley

“Xwezî  li  YÊ  ku  heywanan  qenc  dike!!Min  HER  DU  kûçikên  xwe  ji  penceşêrê  qenc
kir.Penceşêra uterus li ser yek.Li aliyê din kansera çerm.HER DU bi tevahî têne derman kirin.Û
ez  bi  RSO  re  jî  şewatên  mezin  ên  pileya  3-an  li  milê  xwe  yê  çepê  qenc  dikim.BİXWÎNE
BİXWÎNE RS & JB !!!!!!” Goblin

“Min kûçikê xwe bir cem beytar, ji ber ku ew lewaz bû.Doktor rontgen kişand û ew nîşanî min
dan (min girseya di milê wî de dît) û ji min re got ku wî nêzî du hefte maye.Wan ew danî ser
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gelek dermanên êşê û ew ew qas nexweş kir û ez difikirim ku wî tiştan didît û dibihîst.

Wekî  din,  hevalek  min  bi  rûnê  THC  şîrmijkan  çêdike,  ji  ber  vê  yekê  min  dermanên  êşê
rawestand û her 4 demjimêran carekê 1/4 şîrmijê da wî û wî pir baş kir, wî jî dîsa dest bi xwarinê
kir.Kurteçîrokek dirêj, 2 hefte şûnda ew birin paş û wan dîsa rontgen kişandin û ew çû, doktor
got ku wî berê tiştek wusa nedîtiye ...Ez ê wêneyê bişînim...PETROL BI RASTÎ KAR dike...NO
BULLSH___” Tammy

“Bêyî we û agahiya we min ê nikarîbûya alîkariya heval û kesên din ên ku hewcedariya wan
bêhêvî ne bikim.Gava ku hûn dibînin ku we çawa alîkariya wan kir, di hundurê xwe de hestek
wusa xweş e.Li ser belavkirina agahdariyê berdewam bikin, ez ê.Tewra bi gewriya kûçikê min re
dibe alîkar.Di nava 2 rojan de lehiya wî rawestand.” Chrystal

"Min tumorek penceşêrê li ser rûyê kûçikê xwe Ellie derxist.Ew dibe hevala min a herî baş.Sê
peyv ji bo danasîna Rick ... rêberê pêşverû yê bêxwedî.

"Wekî ku Rick dizane, me bi xwe re RSO li ser kûçik û hespên xwe bikar tîne.Ji me re xuya dike
ku heywan ji mirovan pirtir bersivdar in.Em vê yekê ne tenê bi çend receptorên wan ve girê
didin, ew bi rastî nexweşek bêguneh in." Brewster

"Min bi şev bi kûçikê xwe bi qasî nîvê gewherek birincê dest pê kir heya ku ew jê aciz bû.Hay ji
xwe hebin ew ê kûçikê xew bike û ew dikare wan gêj bike lê mîna ku JB got ku ew zû bersivê
didin.Min wê ji bo tumorek rasterast li ser tumorê bixwe derman kir û her weha rojê 2 caran bi
devkî jê re da û di kêmtirî mehekê de xebitî, tumor çû.Bextê te xweş bî!" Phoenix

"Rêya herî baş ew e ku meriv wê li ser zimanê xwe paqij bike - hin kûçik ji tama xwe hez dikin -
dibe ku ew wan sist bike û belkî jî bibe sedema bêhêziya mîzê, ji ber vê yekê xema wan sax
neke.Ji bo kûçikan parêzek goşt û hestî ya xav jî îdeal e û dê li dijî penceşêrê bibe alîkar.Ji xwe
re bijîşkek homeopatî jî bibînin.” Whitney

"Herdu kûçikên min rojane rûnê (parastin) digirin.Ger ew ji bo kûçikan xeternak bûya, bê guman
kûçikek ku bi qasî 1,5 gram rûn bêyî ezmûnek berê dixwe, dê ji xewê û rijandina nav nivînan de
hin bandorên ciddî yên din jî heba.Ji 5 kûçikên ku min bi rûnê derman kirin, her yek ji wan bêtir
xwedî enerjiyê bû û bi erênî bersiv da dermankirinê.Temenê wan ji 4 mehan heta 10 salî bû, û ji
birîn heta kanserê her tiştî derman dikirin.Ew tenê dermanê kûçikên min e, ez Veterek Holistic
bikar tînim û ew li pişt min e ku wan bi wê derman dikim.

Min her kûçikek (20 lîre heya 80 lîre) bi qasî 1/4 birinc serê dozekê dest pê kir.Mîna mirovan, ew
hemî xwedan toleransên cihê ne, lê min hewce nedît ku ji wê hingê ve bi dozek kêmtir dest pê
bikim.Ya herî xirab a ku dê biqewime ew e ku ew ê bilind bibin, heke xuya dikin ku ew nerehet
in, tenê bi wan re razin, ew ê rehet bibin ji ber ku hûn rehet in û ew ê herin razanê.Dûv re gava
ku ew şiyar bibin ew ê tijî enerjiyê bibin, ev bi her kûçikê re hevaheng e.Doz dikarin bi lez zêde
bibin, her du rojan.

Ger kûçikan ji tiştê ku wan ji vê yekê jiyan kir hez nedikir, wê hingê ew ê xwarin û xwarina ku
min lê danî nexwarin.Wusa dixuye ku pirsgirêkên wan bi xwarina li dora ekstrakta tovê xweya
tirî tune ne, ew di kuncên xwe de dihêlin, lê perçeya xwarinê ku rûn li ser heye qet li dû xwe
namîne. Jay

"Çend sal  berê min dest  bi  dîtina bêtir  û bêtir  referansên "Rick Simpson Oil"  kir  û ez bûm
bikarhênerek dirêj a Cannabis, ez ji eleqedartir bûm.Di vê demê de, me Retrivera xweya Zêrîn ji
kansera xwînê ya bi navê Hemangiosarcoma ya ku Zêrîn tê zanîn jê çêbû winda kir.Ew 3 hefte
piştî teşhîsa ji hêla beytarê me ve ew kuşt.Di herî baş de Penceşêrek Fast Nasty.

Di vê demê de, min û jina min dest bi çêkirin û karanîna RSO kir, wekî amûrek ji bo kontrolkirina
hem Skleroza xweya Pirjimar û hem jî  zirara nerva wê ya spinal.Yek ji  hevalên me Golden
Retrieverji nişka ve pir nexweş bû, û bi Hemangiosarcoma re hat teşhîs kirin, û 2 hefte herî zêde

- 166 -



ji hêla Vet ve hat dayîn ku bijî.Min bi xwedan re şêwirî, û me dest bi dozkirina kûçikê, Betty, bi
RSO kir ku bi qasî rojê yek dozek mezinahiya "genimê birinc" bi xwarinê re.

Di nav 3 û 5 rojan de, ew ne tenê UP û ABOUT bû, lê bi rastî dîsa direve û dilîst.Ew tevahiya
rojê li seranserê rêçên axê yên herêmî li pey axayên xwe Çiyayê Bike, û ji ya berê saxlemtir
xuya dike.Di seredana wê ya vegerê de li Vet, di destpêkê de ew ji ber teşhîsa xweya berê
tevlihev bû û hêvî dikir ku ew zû bimire, mîna hemî heywanên din ên ku wî bi rêkûpêk teşhîs
kirine.Dûv re wî yekser rûyek kir û daxuyand ku wî BI EŞHÎT rewşa wê xelet teşhîs kiriye, lê
piştî ku jê re hate gotin dermankirina wê bi RSO re, wî ev fikir nerazî kir, û got ku delîlek bijîjkî
ya bandoriya wê tune.Redkirina wî ya bawerî bi "Mercîma Dermanê" ya rastîn delîla endametiya
wî ya di Civata Nebawermendên Serhişk [Bijîjk] de ye.

RSO bandorek dramatîk li ser MS-a min kiriyewekî ku ji hêla ceribandina domdar ve hatî îsbat
kirin ez dikim ji bo şopandina pêşkeftina nexweşiyan [lîstikên komputerê, heman lîstik, heman
guherto,  salek  cûda,  bi  rastî  zûtir  û  rasttir  dikim].Min  giraniya  xwe winda kir,  û  ji  her  demî
saxlemtir im, piştî ku tirkiya sar bi tevahî dev ji hemî Dermanên Derman berda ku mirovên bijîjkî
ev 15 sal in ez li ser min girtine.Û, belkî ne encameke rasterast a OFyê ye, lê dîsa jî min bi
karanîna RSO hêz girt, PIŞTÎ 50 SAL ji kişandina titûnê, min di dawiyê de, 60 roj berê, karîbû
cixareya  xwe  ya  dawî  derxînim,  û  hemû  aştiyan  bavêjim  derve.Ez  bi  wê  rastiyê  PIR  PIR
serbilind im, û spas dikim ji bo hêza ku RSO daye min da ku ez li dijî cinên xwe yên rojane şer
bikim.Lêbelê dinya niha bêtir bêhn dike!!!!!Di heman demê de, mehê bi qasî 250 dolarên ku ji bo
tûtinê  tê  xerckirin,  êdî  dikare  ji  bo  xwarinên  bi  kalîtetir,  û  dereceyek  JÎYÊ çêtir  were  bikar
anîn.Spas Rick û JB.We jiyana malbata min ber bi baştirbûnê ve guhert!!!!!Ji pirtûka xwe hez
kir !!!” Delîl

"Pîsîka min 1/4 -1/3 birincê dexl 2-3 caran di rojê de girt da ku UTI-ya xweya înflamatuar a
kronîk derman bike dema ku gelek çemên şilî, antîbiyotîk û derman nikaribin, her weha wî têxin
nav parêzek xav û wî tunebû. ew dubare dibe.Bê guman ji bo penceşêrê hûn ê dozek bilindtir
bikar bînin.Bi gelemperî ez hewl didim ku dozek bibînim ku xuya nake ku pir bandorê li wan dike
- ew ê çu carî zirarê nede wan, lê xwedan xew, bêserûberî, dibe ku hinekî serxweşiyê bibîne.Bê
guman di penceşêrê de hûn eleqedar nabin - tenê wan bi lez û bez ku hûn dikarin bi pêşkeftî bi
dozên bilindtir bixebitin.

Ev  ji  bo  "parastinê"  ye  -  mînakî  kûçikê  min  ê  ku  çavek  wî  ji  glaukomayê  hat  derxistin  (û
HEBÛNA dike) xetera wê heye ku çavê wê yê din bibe glaukoma, ji  ber vê yekê ez rojê bi
kêmanî du caran rûn lê didim û min dermanek baş dît. dozeke ku nabe sedema bêhêziyê û
hwd. lê ew dîsa jî rûnê xwe distîne.Min hebû ku wê zêdetir li ber çavan enuc ji bo êş.Ez bi rastî
hîs dikim ku rûn ji dermanên êşê yên kevneşopî jî piştî operasyonê bêtir alîkariya wê kir - roja 1-
an an 2-an wê 1-2 dozên dermanên êşê yên xwerû hebûn, dûv re ez tenê çûm RSO, roja piştî
emeliyata wê ew jixwe dixwest careke din bi gogê bilîze û bû & keçek bextewar e.Chloe bi rastî
dê RSO ji tiliya min bişewitîne - berevajî pisîka min a ku jê nefret dike.PIR KEN (…)

Ez nabînim ku RSO di heywanan de dibe sedema metirsiyê - hestiyariya ronahiyê dikare bi
dozên bilindtir were dîtin.

Tewra min RSO li ser ferqa xwe jî bikar anî - ew pir pîr bû û rojekê pir qels şiyar bû, dibe ku
felcek wî hebe.Min dozên piçûk ên RSO bi rojê da wî da ku ew tenê di xew de bimîne - wê
êvarê xuya bû ku ew şiyar bû - serê xwe dihejand û mîna kûçikên min gava ku ew esrarê dixwin
tevdigerin, min tenê ew hişt ku razê, fêhm kir ku laşê wî çi dibe bila bibe. bi kêmanî ew ne êş û
azar e - Min nîvî fikra wî hebû ku ew ê baş şiyar bibe- mixabin ew wefat kir lê kalîteya jiyana wî
heya wê roja paşîn pir xweş bû, ji ber vê yekê ez hîs dikim ku RSO roja paşîn çêtirîn da wî
derîmkan.Ez dizanim ku ew ne êş bû û ew pir bi aramî radiza û ez dizanim ku ew ne zêde RSO
bû ji ber ku serê sibê û serê nîvroyê jê re doz hatibû girtin û wê hingê tiştek tune bû û min wê
êvarê pir dereng wî kontrol kir ku ew tenê di xew de bû - ew dikaribû şiyar bibe lê wî tenê
dixwest razê." Whitney
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- Kalîteya jiyanê ya çêtirîn heya dawiyê, ew e ku dema ku rûn tê de pir girîng e.Spas dikim, JB

"Ez bawer im ku we berê bersiva vê pirsê daye.Ji bo kûçikek Mastiff a Englishngilîzî ku giraniya
wî bi qasî 135 poundî ye, dozaja tê pêşniyar kirin çi ye?Ew di qada gewriya xwe de mezinbûnek
pir mezin heye.Ji bo ku rast be, ew mîna topa topek 3-emîn xuya dike.Ew bi qasî 12 salî ye û ez
dixwazim bibînim ka dermankirina RSO dê vê mezinbûnê bi rê ve bibe.Spas!"

-- Janette, di esasê xwe de her gav yek e, hûn bi dozên piçûk (nîv genim birinc an kêmtir, 1-2-5
mg) rojê sê caran dest pê bikin, bibînin ka nexweş çawa bersivê dide û dûv re hûn dozê her çar
caran zêde dikin. rojan an her carê ku hûn rûnê kûçikê / nexweş bidin.Dûv re hûn wan rojek
gramek digirin heya ku 100% sax bibin û dûv re hûn piştrast dikin ku ew berdewam dikin ku
dozên lênihêrînê bixwin.JB

"Duh Chloe, keça min a 8 salî ya sterîkirî Heeler fox terrier di çavekî de bi glaukomayê ket.Zext
di çavê wê 1 de pir zêde bû û dibe ku ew bi berdewamî di wê de kor be.Me dermankirina acîl bi
şikilên IV û manitol kir û ew li ser çend dermanan e.Zext hinekî daket lê ne pir, û ew aniha ji
verastkirina jiyanê ya nîv kor kêfê nagire.Ez dixwazim wê bi RSO re derman bikim ji ber ku ew ji
bo bf û êşa min nebawer bû û ez bi rastî bi rûnê bawer dikim û çîrokên ku mirov li vir vedibêjin
nebawer in.Ez naxwazim ku Chloe di çavê din de glaucoma bi dawî bibe û ez dixwazim her tiştê
ku ez dikarim di çavê bi bandor de sax bikim.Ez fam dikim ku rûn ji gelek heywanan re bûye
alîkar û ez ê pir kêfxweş bibim ger Chloe bikaribe dîtina xwe an tewra hin dîtiniyek di çavê bi
bandor de vegerîne…Spas ji bo her arîkarî an şîretê! ”… Whitney

-- Whitney, bi tenê wê li rûnê bigire.Hin rûn ji yên din ji bo glaucoma çêtir in.Awayê herî hêsan
ku meriv fêr bibe ka ew çiqas bandorker dibe ev e ku meriv dozek bigire û serê sibê li çavên wê
temaşe bike.Ger ew paqij in, li çelekek din an jî tevliheviya çerezan bigerin.Ger we gelek tiştên
ku hûn li ser wan paqij bikin hebin, bi îhtîmalek mezin ew ji bo kêmkirina zexta hundurîn çewsek
baş e.Daxwazên çêtirîn, JB

“Spas JB!Duh ez difikirîm ku em hin pêşkeftinek nedîtî dikin, çav zelal bû (min tevahiya rojê gop
ji wan kişand) & şabek bi tevahî belav nebû & her çend ew bi şagirta çavê din re ne hevûdu bû,
min digot qey ew bersivê dide ronahiyê, lê vê sibê dîsa ewr xuya dike.Dibe ku di ronahiya geş a
mîna duh de çêtir xuya bike... Hûn çiqas û çend caran pêşniyar dikin ku ez wê dozê bikim?Heya
nuha min dozek mezinahiya pezê pir piçûk didît, ew tenê 30 # ye û wusa dixuye ku ew bandorê
li wê dike, ev kûçik her gav ji xwarina stûn û pelan an roviyan hez dikir, dûmanê werdigire hwd.
lewra ez dikarim bibêjim kengê ew bi bandor dibe rûn jî û wusa dixuye ku ew hinekî bandorê li
wê dike, mîna ku wê stûnan bixwe, ev yek min xemgîn nake, lê ez hest dikim ku ev tê vê wateyê
ku ew 'xebitî' ye." Whitney

-- Whitney, ez ê rojê du-sê caran bi  tiştekî baş bidim wê.Her ku hûn têkevin hundurê wê û
zûtirîn, çêtir.Her çend rojek an du rojan razê be jî, kê xem dike.Koma piçûk a ku ji hepsê hatî
çêkirin nikare zirarê bide.JB

"Baş xuyadike!Ez ê îro wiya bikim.Ew duh jî pir zonk bû.Spas ji bo bersivek wusa bilez JB! ”
Whitney

“Hevalên min 1/2 gur 1/2 heskî ji xwarina heşîşê hez dikirin û dema ku di jûreya wî de nebatek
çêlek  hebû,  zozan  wê diparêze.Diviya  bû  ku ew bi  şîretan  bertîl  bidin  wî  da  ku  wî  jê  dûr
bixin.Hestek min heye ku li gorî ku em difikirin, gelek heywanên çolê zêdetir esrar dixwin." Peter

“Ger ez venaşêrim, boston terrier/pûka min ya min dizîne!!LOL...  gava ku ew jê xelas dibe,
dişibihe serê xwe. Sarah

“Pîta min jî ji giyayê hez dike!Ez diçim, ew li wir e û ji bo pelan lava dike...” Melody

"Hassiyê min her ku şansê wî hebe, kasa rûnê min didize...Ez pir pê bawer im ku ew dizane çi
bandorli ser wê jî heye...Dibe ku ji ber wê yekê ye ku dema ku ew kûçik bû min hemû stokên
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xwe da wê ku bixurîne.” Brian

"Ajal dizanin ku çi hewce dikin û ew ê hewcedariya wan bikar bînin - biaqil!" Sheri

"Lê belê, bi dozên piçûk dest pê bikin, pir zêde û ew kontrola masûlkeyên zirav û winda dibin."
Zac

"Kûçikê min duh beşek ji nebatekê xwar, ji ber ku wî dizanibû ku ew ê alîkariya zikê wî bike, piştî
ku ew rûnê şîva mirîşkê ya mayî girt û komek jê xwar, wê pir gav avêt û paşê avêt û paşê bi
rehetî bêhna xwe girt.Texmîn bikin ka di pûka wê de çi hebû -- pelên pot.Kûçikê jîr.” Donna

"Bifikirin  ku  di  salên  70-an  de  FDA yekem  car  ragihand  ku  kanabis  hucreyên  penceşêrê
dikuje ...Tiştê ku ez dizanim ev e ku penceşêra mîdeya pisîka min winda bûye, ew niha baş
dixwe, giraniya xwe dikişîne û mîna pitikek nû li dora xwe direve...” Tony

"Ez ji Kanûna 2011'an û vir ve esrara dekarboksîlîzekirî ya pisîka xwe ya 19 salî didim.Ew pir
letarjîk bû, pozê diherikî, nîşanên pîrbûna felan ...nasek ku li veterîner dixebitî pêşniyar kir ku ez
1/4  aspirin,  1/4  t  metamucil  bidim  wê  ...ew  çend  rojan  kir  û  paşê  biryar  da  ku  esrarê
biceribîne ...Ez her du rojan carekê piçûkek di nav xwarina wê ya şil de dirijînim...ew hîn jî bi me
re ye !!!” Lori

"Erê,  min  pisîka  xwe  ji  penceşêrê  di  Hezîranê  de  qenc  kir,  dema ku  pispor  got  ku  ez  wî
bavêjim.Tenê rûn da wî, û di nav 10 rojan de tumora kujer winda bû!Veterîner got ku ew mûcîze
ye!” Charlie

"Min xerîdarek hebû ku tumora pisîka xwe derman dikir û heman tişt qewimî - ew rast derket
holê, ji bilî çermê nû yê biriqandî tiştek li dû xwe hişt." Sita

"Hûn rûnê pisîkê dixwin, bi heman awayî mirov wê ...>EW BIxwin!Min pisîka xwe ya 14 salî ji
tumora di devê wî de bi xwarina rûnê esrarê hefteyek û nîvê qenc kir...paşê POOF!...>GONE!
Veterê min got, "Mercîh çêdibin."

-- Ew rast bû, Charlie, keramet gelek caran li ber rûnê ji nedîtî ve dibin.Spas dikim û ji we û
pisîka we re serkeftinê dixwazim.JB

"Laboratoriya min a 12-salî bi heman pirsgirêkê re bi mezinbûna gûzan û gewrîtisê re hebû ku
ew rûnê Simpson 6+ mehan dixwe û hema hema 20 lîre winda kir (ew kîloyên wê zêde bû) û
xwe pir çêtir hîs dike û pir hêsantir li dora xwe digere.Tumorên wê jî çûne!Ez ne bawer im ku ew
niha çiqas distîne, lê ew ji 3 genim birinc zêdetir e.” Andrea

"JB, me ji wê re çend beş çêkirine ji ber ku em her 2 mehan carek nû çêdikin, ji ber ku ew
1cc/roj  digire.Me 2 cureyên cuda bikar anîne.Ew niha heman beşê bikar tîne ku penceşêra
pisîka min sax kir.” Charlie

"Rick,  divê ez spasiya te bikim.Pisîka min a delal  a 14 salî  di  1-ê Hezîranê de bi  kansera
hucreya squamous hat teşhîs kirin.Min ew bi RSO di HEFTEKÊ de derman kir!Bijîşk dibêje ku
ew mûcîze ye.Min ew di 8-ê Hezîranê de vegerand ba wî û wî ji min pirsî ka ew heman pisîk e, ji
ber ku tumora di devê wî de hema hema çûbû û wî bi tevahî hêvî dikir ku ez vegerim da ku wî
deynim jêr.Niha ew hema hema bi tevahî sax bûye.Ez ji wî pir hez dikim û neçar bûm ku spasiya
we bikim ji bo parvekirina ka meriv çawa derman bi rêkûpêk BELALA çêbikin!”

"Pîsîka  min  di  Hezîrana  borî  de  bi  formek  penceşêrê  ya  ku  zû  mezin  dibe,  êrîşkar,  nayê
dermankirin, nexebitî" hat nasîn, kansera hucreya squamous di septuma wî de, ku bi qasî ku
xuya dike gemar e.1-3 meh herî zêde jê re hat dayîn, û pisporê min bi nermî pêşniyar kir ku ez
'niha wî bihêlim'.Ez giriyam, li  ser wê fikirîm û min biryar da ku ez tenê nikarim li  mirina wî
temaşe bikim.Ez çûm serhêl, min dît ku gelek dermanên penceşêrê hene.Dest pê kir dayîna wî
çend pêvek, hwd.Ew baş bû, lê penceşêr hîn jî mezin dibû û bandor li nefesa wî dikir.Timor di
dawiyê de dest pê kir li aliyê din ê pozê wî mezin bû, û di Kanûnê de wî dest bi xwarê kir.Ez
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fikirîm, ok, niha dem e.

Dûv re min kanabis keşf kir û çawa ew dikare penceşêrê bikuje.Kurteçîroka dirêj, Ted ji Kanûnê
vir ve RSO digire.Di destpêkê de hinekî rewşek bû ku meriv dozek piçûk a rast bistîne, ji ber ku
ew pisîk e.Û ji mirovan pir piçûktir e.Ew PIR çêtir radizê, dema radizê bêhna wî xweştir dibe,
îşta wî  vegeriyaye,  her çend ne wekî  berê be.Ev hemî  rêwîtiyek di  pêşveçûnê de ye û ez
nizanim dê çawa biqede.

Lêbelê, tîmor xuya dike ku dişewite, her çend pir hêdî be.Ez difikirim ku ger ev ne kansera wusa
xirab bûya, dibe ku ew meh berê sax bibûya.Vetera min bi awayê ku ew dike kêfxweş û bandor
e.Ji ber vê yekê ez tenê roj bi roj wê digirim û kêfxweş im ku piraniya wan rojan rojên xweş xuya
dikin.Dîroka qedandina wî ya herî zêde Îlona borî bû, ji ber vê yekê ew baş e." Anne-Marie

“Ya!!!!Çîçek esrara min jî heye.Rûnê esrarê yê pola bilind ji min xilas kir ku ez neçar mam ku
4800 dolar ji baytaran re biçim ku qesab bikin…Yanî ez ...emeliyata guhê pisîka min bikin ku
tîmorekê jê bikin.Hooray bo Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

"Madeya RSO-ê jiyana kûçikek 40 lb xilas kir -- rûnek ji etilê hatî derxistin wekî RSO tê bikar
anîn ku ji bo xilaskirina kûçikê min ê ku 'antî-sariya cîranê' vexwaribû, tê bikar anîn.Veterîner bi
têlefonê got ku ew qediya, pir dereng bû, û îhtîmal e ku ew ê ji ajotina 40-deqîqê ya ku were
eutanîzekirin xilas nabe, û ji min re şîret kirin ku ez wê rehet bikim.

Rêhevalê min ê dilsoz ji devê min kef dikişand, gelek caran îşxal dibû, pir zêde germ dibû, û
qirika min ew qas werimî bû ku bi zorê nedikarî bêhna xwe bigire, ji ser hişê xwe diçû û diçû. Bê
guman dimire, pirs nîne.Hewl didim ku derbasbûna wê ji vê dinyayê rehet bikim, min 1/2 gram
rûn germ kir nav tepsiyek rûnê û bi rastî bi tiliya xwe ew daxist qirika wê, vebûnek di qirika wê
ya werimî de vekir.Di nav deh deqeyan de êdî dev jê nediket, taya wê şikestibû, bi asayî bêhna
xwe dikişand, hemû konvulsîyon û çewisandin rawestiyan.

Wê bi kelecan av vexwar, dûv re 12 saetan raza û di rewşek bêkêmasî de şiyar bû, di nav çend
deqeyan piştî  şiyarbûnê de bazda û  lîst.Min  ji  xweyê xwe re got,  û  jê  xwest  ku  bûyerê  di
lêkolînek dozê de biweşîne, û wê red kir, îdia kir ku esrar ji kûçikan re jehr e!” Alan

"Kuçikek min heye ku heman tişt hat serê min.Li ser sînga wê Tûmorek bi mezinahiya topa
nermik hebû û hemû çermê sînga wê bi iltîhab bû.Ger ez bihêlim ku ez li vir bi êş bijîm 3 veteran
6 hefte dane wê.Yekî şit di derziyê de kişandibû amade bû ku wê bikuje.Min ew anî malê û 3 roj
piştî destpêkirina dermankirinê ew ji holê rabû.Du roj şûnda ew vegeriya ser xwe û kêfxweş bû."
Dewlemend

"Em wê li ser chihuahua-ya xweya 14 salî ya ku kêşan heye bikar tînin.Çend meh berê me
difikirî ku ew ê pir dirêj neke, ji ber vê yekê ez fikirîm ku çima hin rûn biceribînim?Di nava rojekê
de ew mîna kûçikekî nû bû!Wê çêtir dixwar û xwe dilşewat hîs dikir û dixwest ku bilîze!Ev tişt bi
rastî ji bo gelek tiştan dixebite! ”… Mindy

"Me kûçikek ku ji hêla mirovek pir mezin ve hatibû pêl kirin wergirt.Ew chihuahua-ya pêlîstokek
e, çar û çar înç kulmek wê hebû ku tevahiya nîvê binê wê girtibû.Ew bi rastî xirab bû û dest bi
sarbûnê kir, ji ber vê yekê min biryar da ku ceribandina hêstiran nikare zêde zirarê bide wê.

Dema ku min yekem car  doz  li  wê kir,  wê bi  zorê nikaribû serê xwe bilivîne.Lêbelê  ez pir
kêfxweş im ku ji  we re bibêjim ku piştî  hefteyek rondikên rojê sê caran,  ew qûnek piçûkek
bextewar, saxlem û dilgeş e.Spas Rick û JB ji bo ku em rastiyê eşkere bikin.Ez û jina xwe bawer
dikin ku hêsiran ew xilas kir.

Em ji bîr nekin ku min rojekê 3 caran chihuahuaya pêlîstokek ku ji kîloyek kêmtir bû bi gramek
RSO re doz dikir.Kuçikek ku giraniya wî ji kîloyek kêmtir bû û ji ber ku kurekî 300 lîreyî zêdetirî
300 lîre ye li ber deriyê mirinê bû, rojê 3 gram e.Ger esrar bi rastî jehrîn bûya, dê kaimana hîn jî
bi me re nebûya, gêj diçû û ji dûmana giyayan bazdida.” Joshua
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"Ez wê li ser kûçikên xwe bikar tînim.Lê pir hindiktir ji ya ku em ê li ser xwe bikar bînin.Zarokeke
min a 12 salî heyeku hat rijandin û neçar ma ku lingê wê were rakirin, neguheztin ...rakirin!4
hefte di...Ti birînek ji emeliyatê tune, rêveçûn, hîna jî bi lalbûnê ve lê hema hema li dora xwe
diçe û min li şûna dermanên êşê rûn bikar anî ... pir baş xebitî!” Dolly

"Da wî da keça me ya wê demê ya 13 salî da ku alîkariya wê bi gewrîtisê di ling û lingên wê yên
paşîn de bike…sosret, me ne tenê kûçikek biharî lê di heman demê de 4 kûçik jî stand.Bi tu
awayî diviyabû ku wê nikaribe lîtreyek jî hebe, û hemî saxlem in û pir baş in!Ji RSO hez bikin!”
Julie

"Kûçikê min pirsgirêkek çermê (pişkek ku bû sedem ku ew porê xwe biçirîne) û enfeksiyonek
guhê dubare bû.Min RSO tune bû lê tincturek ku hevalê min çêkiribû da wî.Porê wî dîsa mezin
bûye û enfeksiyona guhê wî paqij  bûye.Ger tincture bi  vî  rengî  baş bixebite,  ez bi  RSO re
difikirim ku ez dikarim wî bi tevahî derman bikim.Ji ber vê yekê ez ê bibêjim ku erê, RSO dê li
ser penceşêra kûçikan û hem jî li ser mirovan bixebite.Serê te Rick û te jî, JB.

-- Spas dikim, Bette.Ramana we mentiqî û rast e.Metabolîzma heywanan bi leztir heye, û ji ber
vê yekê rûn wan ji dermankirina mirovan pir zûtir wan qenc dike.Bi rûnê dermankirina heywanan
kêfxweş e, ew ji girtina wê hez dikin.JB

“Ez jî ji zorkerên xwe hez dikim.Smokey hîn jî bi me re ye ji bo we yên ku meraq dikin.Qonaxa 4
hucreya girseyî nikare zordarek rawestîne.Bi taybetî  dema ku ew li  ser rûnê ye.Ji bo jiyanê
niha.Gelek rêz.” Bocaj

"Ez wê li ser kûçikên xwe bikar tînim.Tenê ji ya me hinekî kêmtir.Min zarokek 12 salî heye ku bi
ser ketibû û neçar mabû ku lingê wê were rakirin.Neguherî...  rakirin!4 hefte di...Ti  birînek ji
emeliyatê tune, rêveçûn, hîna jî  bi lalbûnê ve lê hema hema li dora xwe diçe û min li  şûna
dermanên êşê rûn bikar anî...Ew pir baş xebitî!(…) Rottyekî min ê 9 salî heye ku bi kurmên dil,
alerjiyên  tirsnak,  enerjiya  wî  pir  kêm e  û  porê  wî  li  dûvikê  wî  winda  bûye.Wî  îro  dest  pê
dike ...Tenê Chihuahuayek 10 salî ya ku 3 tumorên wê hene rizgar kir û ez dizanim ev ê wê rast
rast bike!!!” Dolly

“Kûçikê me bi hêsireke mezin li pozê wê hat.Em li cotkarekî dijîn ji ber vê yekê nizanin ka ew
çawa çêbû.Birîna xwe paqij kir û bi RSO dagirtî.Çû raza.Birîn bi temamî baş bû.Û erê, gelek av
vexwar.Yeka din ji bo Rick !! ”… Mêşa hûngiv

“RSO OIL Dog Biscuits û bi rûnê rûnê li ser birînên penceşêrê yên li ser lingê wê, bi qasî ½
dolarek  bû.Rabû  dest  bi  girînê  dikir  û  lerizîna  wê  xerab  bû.Min  dizanibû  ku  RSO  dê
bixebite ...Dotira rojê ew bê girî û lerizîn rabû ser xwe û çend roj şûnda bi hevala xwe ya piçûk
Nugget,  mişk re, li  hewşê bazda.Ev 6 meh berê bû.Ew niha mîna kûçikek 6 salî  ye, ne 12
salî.Ew yek ji gelek çîrokan e ku ez di van 2 salên dawî de şahidî bûm.

Çîroka min pir dirêj e...RSO jiyana min xilas kir.Êdî tiryak tune.Û pir caran êş pir hindik.Spas
Rick Simpson...Bila aştî bi te re be." Ron

"Ez hevalekî min ê din derman dikim ew terrier Jack Russell e ku li pişta wî tumorek mezin
heye. 'Dr.Welê min dest bi dayîna dilopên RSO kir û her weha min RSO danî ser tumor.Min
digot qey ew ê di çend rojan de biçe.Wekî ku min berê jî heman tumor li ser kûçikê hevalek
dîtiye.Çend roj şûnda derbas bû.

Welê, Nugget pir baş dike, tumor ber bi çermê ve rût e û reng jê re tune.Ew bi rastî reş reş, sorê
mor û xwînrêj xuya dikir.Di nava rojekê de şika li ser tîmorê bû nîvê mezinahiya du rojan paşê bi
tevahî çû û xwîn rawestiya bû qulp.Ew du hefte berê bû.Ew di roja 1/2 ga de ye û wê baş
digire.Çend rojên pêşî gelek raza, naha ew tê, wê diqulipîne, û ew baş e.Lingên hejayî tune,
Nugget pir baş dike.Ez bawer dikim ku min di wextê de Penceşêrê girt.Timor zû piçûk dibe û ew
kûçikek nû ye.Dîsa pir dilîze.Dîsa spas Rick S. ”… Ron
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"Ez  difikirim  ku  mirovên  seretayî  mejiyê  xwe  şuştine  û  pargîdaniyên  dermanxaneyê  jî
bûnepiraniya mirovan ji destên xwe dixwin, mirovên çavbirçî.Ew ê bi îhtîmalek mezin çu carî
kanabisê li nexweşxaneyê an bi navgîniya bijîşkek dermanê rojavayî bikar neynin.Ger ku ew
nekare bê patentakirin dê ji bo pargîdaniyên dermansaziyê pere neke.Xwezî ez li Kalîforniyayê
dijîm ku ew lê hatiye pejirandin û hembêz kirin.

Min parê xweya yekem a RSO meha borî çêkir.Min ew daye her du kûçikên xwe ji ber ku her du
jî xwedî tumorên piçûk in û her weha pezê min ê Shetland xwedî rengek lupusa kenîn e.Ne tenê
yek ji tumoran di nav çend hefteyan de ji sedî 50 kêm bûye, lê ew her du jî di nav rojê de bêtir
xwedan enerjiyê ne û ew bi şev bi rastî jî xweş radizên.Û tewra xuya dike ku ew bi lupusa xwe
re alîkariya Shetland Sheepdogê min dike.Ez ji wan re genimek piçûk a mezinahiya birincê RSO
bi karanîna dermanek didim.Min RSO jî rasterast danî ser pozê wê ji ber ku lupus jê dixwe.Di
hefteyekê de pozê wê herî baş di 4 salan de xuya dike!

Min herî dawî bi hin RSO re jî kremek rû çêkir, tê bîra min ku Rick di pirtûka xwe de qala wê
kir.Ez jê hez dikim!Çermê min her roj nermtir û nermtir xuya dike.Ez bi xwe jî bi devkî wekî
pêşîlêgirtinê digirim.

Di van demên dawîn de min tûmorek hucreya dêw a bextewar a Kevirê Tendonê ji zikê min hat
derxistin.Mezinahiya  porteqalekê  bû  û  li  dora  sikaka  min  pêça  bû.Doktorê  min  got  ku  ew
tumorek pir kêm e û nizane çima ew xuya dike.Min rûn bi qasî sê hefte beriya emeliyatê girt.Ez
nikarim li  bendê bim ku bi  pîvana tîmorê re rapora patholojiyê ya paşîn bistînim.Bi rastî  ez
difikirim ku ew ji RSO kêm dibû!

Spas ji Rick re ku jiyana xwe ji bo vê dozê terxan kir, ez dizanim bi hev re em dikarin cûdahiyek
çêbikin.Kesên ku xwe "derman dikin" hewce ne ku hemî tomarên xwe yên bijîjkî kom bikin û
gotinê belav bikin.Ez difikirim ku heke bi belgeyên baş delîlek têr hebe ku em dikarin şansê
rojekê bidin ku em karibin serweriya feydeyên kuştina penceşêrê yên RSO îspat bikin û qanih
bikin.

Carek din spas Rick.Kesên wekî te baweriya min bi mirovahiyê didin.Bawerî û îradeya xwe
bidomîne  û  bizane  ku  azweriya  we  gelek  kes  qenc  kiriye  û  ji  gelek  mirovan  kiriye
bawermend.Hûn rindikin." Ashley

“Çîrokek din ku meriv li pirtûkê zêde bike!Gêlê min şemitî û ket (Ez tenê dikarim texmîn bikim,
min nedît ku çi bû) û her du çîpên wî çirandin.Çêleka li ser hespê ne tişta herî hêsan e ku meriv
pê bipêçe û paqij bimîne, bi rastî ew bêwate ye!Hûn dikarin pêçanên herî biha bikirin û ew hîn jî
diqelişin  û  li  ser  birînê  dikevin.Piştî  ku  bi  qasî  4  rojan  pêçandina  hokên  wî,  min  dev  jê
berda.Dema ku ez bi kulmek avê diçilmisim da ku ew nerm bibe, ne arîkar bû.Ne ew bextewar
bû, ne ez jî belengaz!!Min zivirî tekane tiştê ku ez dizanim ku pir tiştek qenc dike…RSO!Me
cereyek RSO ya 'bermayî' heye ku em bi cih an di boriyê de bikar tînin da ku alîkariya me bike
ku razê.Min ew jar girt û berê xwe da zozanan!!Min bi rûn birînên wî yên hokê şil kir.Wan pêça û
hêviya herî baş kir.Sibeh hat, pêçan li ser qata stenbolê bûn (ne surprîz) û yekem ramana min
ev bû, baş e, ew xerakirina RSO bû!Lê piştî  vekolînek din,  RSO hîn jî  bi  birînên kêzikê ve
zeliqandî bû û bi maddeyek mîna tîrêjê hişk bûbû, ji bo mêşan û ji bo morkirina birînan astengek
çêkir.Min ew berda.Hewl neda ku ji nû ve bipêçe an tiştek.Roja din... heman tişt.

Bi kêmanî 4 roj derbas bûn ku ez neçar bûm ku tiştek li ser çîpên wî ji nû ve bikim ji ber ku rûnê
bandek wusa mezin çêkiribû!

Îro nêzîkî hefteya 3 ya birîna wî ye, min çîpên wî girêda û 1/2 saetek baş ji min re girt ku ez
RSO-ya kevin ji kêzikan derxim, çermê ku ji binê wê nû saxbûyî/jihevketî derxe holê.Min dîsa
RSO kir û em ê bibînin ka 4 rojên din çi ji me re tê.Ez ê bê guman wêneyan bar bikim û parve
bikim.

Spas Rick - We difikirî ku gava we yekem komika RSO çêkir ku ew ê di cîhana hespan de jî
biherike?Hûn ecêb in !!” Heather
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-- Spas dikim, Heather.Rûn ji  bo hespan ecêb dike, mîna ku ji  bo hemî heywanên din ecêb
dike.Divê her xwediyê hespê satilek rûn ji bo hespên xwe hebe.Hûn dizanin ku ew bi wan re
çawa ye - hûn qet nizanin ka ew ê çawa we şaş bikin.JB

“Kûçikê min bi pençeşêra hestî bû.Min hemî dermankirinên ku Veter ji min re gotibû red kir,
tewra mil û lingê wî jî derxist.Ji min re gotin ku 2 hefte mane û gelek dermanên êşê jê re hatine
dayîn.Wan ew ew qas nexweş kir û ew şit didît.

Gazî hevalekî xwe kir û ji rûnê şîrmijên ku ji rûn hatine çêkirin standin.Min ew ji bo êşê dida wî û
ew pir xebitî.Berê nikaribû bimeşe.

Welê, mehek şûnda bijîjk bawer nedikir ku ew hîn li vir e û bêtir rontgen kir û PÊNSER ÇÛ...Ger
tu bixwazî  ez  ê herim rontgenên berî  û  paşî  bigirim û  ji  te  re  bişînim.Ew HEMP ya rastîn
Penceşêrê dikuje...” Tammy

"JB, sala borî ji min re gotin ku hespê min 3 meh maye, esrarê ew sax kiriye lê min tenê pelên
wê dixwar ji ber ku ez mirîşk im da ku RSO çêkim.Min ê wiya bikira, wê hingê Jeannie Herer, ku
ji pola 8-an ve hevala min e, min soz da ku ez wiya bikim heta ku kesek li vir bi min re nebe, ji
ber ku ez heram im û wusa jê hez dikim.Digel vê yekê, tenê pelan kir ku ji bilî yek tumorê tevde
biçin û hûn ê qet nizanibin ku wê melanoma heye.Diviya bû ku ew di Tîrmeha sala 2011-an de
bimira.Ew saxlem û bextewar e lê hêrs dibe eger ez her sibe pot tune ku wê têr bikim.Spas ji
xwedayê baş re ku ez li herêma xwe hin lênihêrkeran nas dikim ku ji bo wê hilberê didin!Ez ê
hinekî pesnê xwe bidim û bibêjim Jack Herer di pirtûka xwe ya paşîn a nûvekirî de spasiya min
kir ji ber ku ez şervanek azadiyê bûm, ez 40 sal zêdetir e ku ez li ser qenciya esrarê diqîrim!Em
ê şer bi ser bikevin, ez difikirim ku dibe ku ew li ber çavan be!Hêvî hêvî!” JoAnn

-- Xweş e, JoAnn.Wê hêrs nekin û ji wê re RSO-yê çêkin, ew ne ew qas dijwar û xeternak e ku
xuya dike û hûn dikarin hewl bidin ku wê bi bêjeyek an du onsan çêbikin û pêbaweriya xwe bi vî
rengî ava bikin.Daxwazên çêtirîn, JB

"Heman encam ji bo pisîka min !!!Lê dîsa jî min tumor bi emeliyatê rakirin.Ev 3-4 sal berê bû.Ji
nû ve derketina tu tumoran tune!16 saliya wê heyethrojbûna meha bê!Min zanibû ku ji partîbûnê
bêtir "jiyandin" heye!" Ryan

"Di çavê pisîka min a 16 salî de penceşêrek qenc kir." Dan

Q.Hevalên delal, hêvî dikim ku ev we baş bibîne.Ez kûçikê xwe yê 8 salî, 40 lîreyî RSO didim
tîmorên ku li aliyê rastê yê laşê wî mezin dibin.Îro yekem roja dermankirina wî ye û ew di xew de
ye.Min bi qasî keriyek birinc da wî.Ma ev pir zêde ye?Hûn ê kengî û çend caran pêşniyar bikin
ku ez rûnê bidim wî?Ez bi xwe li ser rûn im.Her ku dem derbas dibe ez her ku diçe bêtir bi
"bilind" tê bikar anîn. Pêdivî ye ku ez meha bê emeliyat bikim û ez plan dikim ku ji bo êş û
başbûna xwe RSO bikar bînim.Ger ez bikaribim kar bikim, ez ê heta dawiya jiyana xwe li ser
bim.Xwezî û Gelek Spas

YEK.Katherine, heke gengaz be ez ê neştergeriyê paşve bixim heya ku hûn bibêjin 180 g rûnê
bi gramek rojê (an jî zêdetir) di sê dozan de bixwin.Heger tu difikirî ku ew bi tiştê ku niha bi dest
xistiye ne rehet e, nîvê wê bide kûçik.Xew beşek ji prosesa saxbûnê ye, ew ne xem e û ew
nîşanek e ku rûn hêşdar e, ya ku hûn dixwazin ev e.Çiqas bi hêztir û hêşdartir be, ew qas çêtir
e.Daxwazên çêtirîn, JB

“Silav Jindrich!Min di 9-ê Tîrmehê de ji we re li ser mişka kurê xwe yê heywandar (1.5 sal) axifî
ku li pişt lingê wê yê pêşiyê rastê tîmorek derketî bû (bi dirêjahiya dora 1 înç).Min rojê 3 caran
dest bi dayîna wê RSO kir û 1 hefteyek şûnda tumor bi zor xuya bû.2 hefte şûnda ew çû!Min
rojê 3 caran dozek dayîna wê berdewam kir û xwişka wê jî dozek lênêrînê digire.Ew her du jî pir
kêfxweş in û li ser navê wan û malbata xwe ez dixwazim spasiyek mezin ji Rick û xwe re bikim ji
bo ku agahdariya herî girîng a li wir peyda kiriye!Esrar penceşêrê derman dike!”
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"Ji we re nûvekirina kûçikê min ku bi kansera hestî ve hatî teşhîs kirin ji we re dişînim.Di 1ê
Hezîranê de ev heft meh in, tîrêjên x-ya dawîn nîşan dide ku li pişikan belav nebûye.Wan li nêzî
cîhê tumorê di lingê xwe de şikestinek saxlem dîtin, ew nizanin ji vê yekê çi bikin.Bi gelemperî
van kûçikên ku şikestin hene, divê hûn wan bavêjin.Wan gihîştiye wê encamê ku înfuzyonên
mehane yên dermanê bi navê Zometa wê saxlem dihêlin ji ber vê yekê ew ê wê di ceribandinê
de bidomînin dema ku ew ê înfuzyonên mehane yên Zometa werbigire.Lê Ne Cancer Spread û
ew nikarin tumora ku 7 meh berê li wir hebû hilgirin.Tenê fikirîn ku hûn dixwazin bizanibin.Ev
kansera êrîşkar bi gelemperî di nav 4-6 mehan de piştî teşhîskirinê jiyana kûçik digire.Li vir ew
e, 7 meh e, Penceşêrê belav nebû.Şikestiyek saxlem lê dîsa jî dimeşe mîna ku tiştek ne xelet
e." Linda

“Piştî 9 hefte kansera çermê kûçikê min TEMAM winda bûne!!Doza lênêrînê niha ji bo jiyana wî
ya  mayî.Ya  ku  ez  hîs  dikim  dê  nuha  ne  tenê  ji  bo  wî  rehettir  be,  lê  jiyanek  dirêjtir  jî
be.BERSÎVÊN RS & JB!!>;-)” Kesk

"Kûçikê min di destpêkê de li ser mezinahiya serê pîneyê baş kir ku dest pê bike, dûv re zêde
bû heya ku wê 1-2 perçeyên mezinahiya birinc hilda.Ew 80 lb pit e.Mixabin, rûnê ku ez dikarim
bistînim ne rêjeyek têra xwe zêde ye (82%) ji ber vê yekê her çend îştaha wê çêtir kir, alîkariya
gewrîtisa wê kir, cil û çermê wê çêtir kir, lê ew alîkariya pozê wê yê qijik ku belkî kansera pozê
ye jî nekir.Ger kesek li vir li WA be û %90+ rûnek wî hebe, ez ê bi kêfxweşî ji bo wê bexş bikim.
Jîyanî

-- Biceribînin ku rûnê rûnê bi ser pozê wê re jî bixin, û belkî hewl bidin ku hinekî pozê wê bi
karanîna Q-tip an tiştekî mîna wê rakin, ger ew ji ber vê yekê we neêşîne.Her weha hûn dikarin
biceribînin ku rûnê bi qasî saetekê têxin firinek ku li ser 130 °C hatî saz kirin û bi vî rengî hewl
bidin ku wê bêtir konsantre/hêztir bikin.An jî sebra xwe hebe û zêdetir wext bide rûn.” JB

“3 hefte mabû ku kûçikê min bijî.Tîmorên hucreyên girseyî li seranserê laşê wîya pit bullê ya
paqij…Piştî 3 hefteyan tumor li ser ISO/RSO kêm dibin.Nameya gel nivîsê.Wî çend caran xwe
peqand û serxweş kir lê min dizanibû ku ew ji bo çêtir bû.Ew hîn jî li ser wê ye.Dema ku ew
winda bibin jî ez ê wî bikim dermanê wî.Ji te hez dikim, JB û Rick. Bocaj

“Ev 4 hefte ne ji bo penceşêrê rûn didim Pîta xwe ya 14 salî.Gava ku ez zêde didim wê, carinan
hinekî 'teqir' dibe û serxweş dibe, lê gava ku bandor diqede, ew mîna kûçikan radizê.Wê red kir
ku dermanên veterîner bigire ji ber vê yekê me li şûna wê hin rûn stand.Hîn rojên destpêkê ye lê
ez pêşveçûna wê tomar dikim.Nêzîkî hefteyek jê re derbas bû ku ew xwe bi rûn re bikar bîne û ji
nû ve îştah çêbike.Ez hesûd im, ji ber ku em di vê qonaxê de tenê dikarin rûnê wê bidin.Ji
çîrokên xweşik ên her kesî hez bikin!” Janine

"Ma kûçikê we bandorên alî bûn?Kûçikê min jî li ser wê dixwazim.Ew begle ye.” Marie

“Bê bandorên alîgir tune.Wê kir, mîna ku kûçikan gava ku ew giya an jî tiştek ku ji bo rijandinê
alîkariya xwe dike, diqulipîne, da ku xwe paqij bike.Tu kes (di nav de heywanên heywanan) xwe
li ser tiştek ku bandorên neyînî dide xwe derman nake.Em ne tenê ji bo ku bi vî rengî tevbigerin
hatine çêkirin." Tielman

"Jiyana kûçikê min ji  nexweşiyek xweseriya xweser a ku steroîd dev ji  xebatê berdide xilas
kir.Bê bandorên alîgir! ” John

"Min bandorên yekem ên kûçikek ku RSO digire dît ...Çend rojên ewil Ruby (kûçikek 12 salî) hîn
jî nexweş bû û piçekî dihejiya, heke hûn li ser mijarê bi guman in, nîşanên metirsîdar in, lê ez
dikarim ji we re piştrast bikim ku 1 meh di ser dermankirinê re derbas dibe û kûçik li dora xwe
tije jiyan digere. bi derenceyan diherike û xwe li ser nivîn û kursiyên tije enerjî her dem dîsa pir
dilîze.Çavên berê şîn bûn û xwedan bergek gewr bûn,  niha ew bi tevahî  vegeriyane rewşa
normal.Ruby di hundurê lingê wê de mezinbûnek pir mezin hebû ku bi salan li wir bû û naha
piştî rûn xwar hema hema jê ket!!!Spas ji Rick Simpson re xxx vê rûnê pîroz bike, ew bi rastî
dixebite, çima TU şahidî tune ku bêje ew nake..?” Brett
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"Îro ji bo dermankirina kûçikê min bi RSO (Rick Simpson Oil) ku konsantreyek esrarê ye ji bo
dermankirina dermanê ji bo gelek nexweşiyên giran, roja 3 ye.Ew 13 salî û nêzîkî 7 salî yemeh
berê, wê tiştek stend ku bû sedema bêhna wê ya giran, mûçikek mezin û çend roj ew bêhal
bû.Li serhêl lê mêze kir,  got "kuxuka kenê an sermaya kaniyê" ji  ber vê yekê min li  vir  hin
antîbiyotîk hebûn û min dest bi  qursekê kir.Qet alîkarî  nekir,  ji  ber vê yekê me ew birin ba
veterîner.

Bê guman, wan dixwest ku xebata xwînê, rontgenê û pişkinîna mîzê bikin.Nêzîkî 500 fatûreyên
veterîneriyê, min red kir, ji ber vê yekê me dest bi antîbiyotîkek berfireh kir ku ew jî di mehekê
de dest neda.Wê vegeriya hundur û du antîbiyotîkên din ên bihêztir stend, mehekê bi olî li ser
wan çû.Dest neda jî!

Ji  ber  vê yekê paşê pispor  dermanek fungicide ceribandin ...HÎN DESTÊ NEXWEŞIYA WÊ
NEKETE!!Zehmet e ku meriv diyar bike ka di xerckirina kûçikek 13 salî de çi mafdar e…Ji ber
vê yekê min hema mehek berê hemî derman rawestand da ku ez laşê wê ji nû ve vegerim û
tenê 3 roj berê dest bi RSO kir, bi tevahî 6 doz û ew kûçikek bi tevahî nû ye!

Bê qijik,  bê kuxike,  ew bi  kêzikan heye û bi  gelemperî  me pêşkeftinek BÊQEŞÎ dît.Bi  rastî
nebawer e.Ji ezmûna xweya kesane, ez dikarim piştrast bikim ku ev dermanek surreal a ecêb
e.Ji kûrahiya dilê min spas dikim!" Jîyanî

"Bokserê min li min digere ku dûmanê bigire.Ew hatiye girtin ku li ser bixûrê me rawestiyaye ku
hewl dide ku deng jî bigire…ew fêr dibe ku ne hemî dûman heval e.Hêvîdarim ku kûçikê we di
demek nêzîk de rûnê biceribîne !!” Tebax

"Min 13 Newfie zêrîn a 14 salî  heye (50% retriever zêrîn, 50% newlandland) û ew pir xirab
digiriya ji ber ku lingên wê ew pir diêşiyan ji ber ku ew eşkere gewrîtis bû (kûçikê pîr + erdên
hişk) û min Bav û bira nexwestin wê bibin cem beytaran, ji ber vê yekê ez ê li şûna kûçikê xwe
çenteyekî 40 dolarî bikirim û dema ku êşa wê dest pê kir, ez ê hinekî jê bikişînim û ew mîna
kuçikekê kir.Ne nalîn, nalîn, kêşeya wê tune bû ku li dora xwe bimeşe an jî tiştan bike û ew ê bi
aramî razê.

Di vê demê de tumorek wê jî hebû.Di dawiyê de min bavê xwe qanih kir ku wê bigihîne zozanan
(min got ger hewce bike ku ew were xwarê wê hingê em ê lê ez nêrînek VETS dixwazim berî ku
em randevûyekê saz bikin) em diçin wir û ew kûçikê min lêkolîn dike.Di dawiya hevdîtinê de wê
got ku ew kûçikê herî saxlem e ku wê di temenê xwe de dîtiye!

Wê gewrîtisa MINOR heye û got ku wê nizanibû ku ew ne pir xirabtir bû û tumora wê ya ku bi
qasî topek bejsbolê bû?Ya, ew êdî bi qasî gumrikê bû!Wê got ku dermanê gewrîtisê ku ew lê
dihat danîn divê ji bo domandina naveroka wê 150 $ bû ji bo dermanek 30 rojî û ew SHIT kir.Min
tewra dev ji cixareya wê berda da ku bibînim ka derman hêjayî wê ye.Nexêr.Wê şer kir ku wan
bigire, wê qebiz kir, û ew her dem diêşiya!

Bi giyayê re, ew ê rasterast were ba min li wir rûnim û dizanibû ku ew çi distîne û jê hez dike!
Alîkarî kir ku tumora wê winda bibe, pê bawer kir ku gewriya wê hema hema tiştek e ku ez bi
zorê neçarî wê bikişînim ji ber ku ew hema hema hema hema nîvê mêjera ku berî min ew cixare
kişandibû aciz nake.Marijuana nebatek mûcîze ye û jiyana kûçikên min dirêjtir û saxlemtir kiriye!
Ez ê ji bo keçika xwe ya pitika her tiştî bikim!Ew serbilindî û şabûna min e!” Bethany

“Kuçikê min Şivanekî Belçîkî yê 13 salî ye.Çend sal berê gûzek piçûk li kêleka wî xuya bû.Çend
meh berê ji nişka ve bi rêjeyek xeternak dest pê kir.Mixabin bi nexweşiya pençeşêrê ketibû...û
ne tenê yek gûçek.Di lêkolînê de gelek kes hebûn.Pirsgirêkên wî yên din jî hebûn...Bi giranî
arthritis û dysphasia hip.Neştergerî ne vebijarkek bû ji ber ku guman hebû ku ew ê ji anesteziyê
xilas bibe.Min tehemûl nedikir ku ez li êşa wî temaşe bikim... bi zorê dimeşiya û dev ji xwarinê
berdabû.Min biryar da ku ez hewl bidim ku rûnê esrarê bidim wî wekî hewildanek paşîn ku
alîkariya wî bikim.Min û hevjînê xwe Pat, mîqdarek piçûk (bi qasî genimek birinc) li ser çerezek
da wî.Ew bi rastî bandor li wî kir ...li ser lingan bêhêvî bû û bi saetan radiza.
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Me di nav çend rojên pêş de dosage guhezand û me dît ku tavilê xwarina wî baştir bû.Wî jî pir
hêsantir dest bi tevgerê kir û helwesta wî pir geştir bû.Her ku roj derbas dibûn me hêdî hêdî
dozaja wî zêde kir.Ev 3 hefte ne û ez bi zorê wî wekî heman kûçikê nas nakim.Ew kêfxweş e!
Bihejandina dûvê xwe, leyiztik, xwarin, û ji hemîyan çêtirîn tumor nîvê mezinahiya wê ye berî ku
me dest bi rûnê bike!!!!Ez ê tedawiya wî bidomînim (em têra xwe bextewar in ku em bikarin
nefta xwe temîn bikin) û we agahdar bikim.Ez li bendê me ku bibînim ku ev tumor bi tevahî
winda bibin!!!!!!!! Josie

"Min dest bi pomeraniya xwe ya piçûk li ser rûnê kir ji ber ku trakeya wî hilweşiyaye û têkçûna
dil ya zikmakî heye.Ew ji havînê ve dermanên xwe yên birêkûpêk nexwariye û ji havînê û vir ve
ji bo cara yekem hema hema hema hema nekuxe (ew bi berdewamî kuxiya û li ser dermanên
xwe yên ku ji hêla bijîjk ve hatine dayîn jî dikuxuya).Zêdetir enerjiya wî heye û ji ya ku dema li
ser dermanan bû çêtir dike." Karen

"Kuçikê min jî gûzên wî hene û min rûn daye wî, lê ez hinekî zêde difikirim ku ew pir xewle bû û
xuya bû ku ew serxweş bû ew Rottweiler 135 lîre ye, ji ber vê yekê divê ez mîqdara ku ez didim
wî biguhezînim. .Lê ez bawer dikim ku ew ê alîkariya wî bike.” Peter

Q.Silav li wir, tenê meraq dikin gelo RSO-ya aktîv dê ji bo beqek ku tenê yek ji lingên wê yên
paşîn şikestî bû û naha ji nû ve jêkiribû maqûl be?Dibe ku pişkek piçûk li ser hestiyê vekirî dê
alîkariya vî xortê piçûk bike?An jî  dibe ku ji  bo mexlûqek wusa piçûk pir  bi hêz be?Spas û
Xwedê ji bo şandina peyamê pîroz bike!

YEK.Her çend divê ez bipejirînim ku min çu carî beqek bi rûn derman nekiriye, awayê ku ez lê
dinêrim ew qas rûntir e û zûtir, ew çêtir e.Min ê hinek jî têxe nav xwarina wê.Senaryoya herî
xirab ew e ku beqê belengaz dê bi keviran were avêtin.Peymana mezin.Daxwazên çêtirîn, JB

"Hevalekî min hebû ku kûçikê wî bi glaukoma re hebû û "ceribandinek" kir, wî hefteyek esrar da
kûçikê xwe û tansiyona çavê wê hate kontrol kirin... bijîşk got ku wî qet nedîtibû ku zext ewqas
zû kêm bibe ... Hefteyek nede wê û ew bir hundurê ... veterîner ji wtf xwest ku ew dike ji ber ku
zext ew qas zêde bû bi rastî zirarê da dîtina wê ...gava ku wî di derbarê "azmûna" xwe de bersiv
da veterîner, veterîner wî teşwîq kir ku dermankirinên kanabisê bidomîne !!!!!" Garrett

“Min gelek caran esrar daye kûçikê xwe yê pîr.Ew bi êşê re pir alîkar bû û rojên wê yên paşîn
hêsan kir.Roja ku min ew daxist, min steak dayê ku ew derkeve ku bi çend şîretên kûçikan ên bi
esrarê ve tavê bihelîne.Wê dema xwe ya dawîn bi min re kêf kir û dema ku dem hat di aştiyê de
bû. Samantha

"Ez û heywanên xwe ji bo xilaskirinê bi hin Bûka nenas, birînên tirsnak, esrarê re şer dikin.Her
çend heywanên min wek peykerekî zinar bên kevirkirin jî ew wek min baştir dibin.Tiştê ku ev yek
tirsnak e, pispor an jî doxtoran nekariye wê fêhm bike.” -- Weke peykerê zinar were kevirkirin ji
sar û mirî çêtir e.Tiştê ku ez dizanim ev e, JoAnn.lol, JB

"Min bi rastî qet bala xwe neda rûnên.Dûv re min tincturek ceriband ... molya kezeba pîroz ...Ez
wê didim kûçikê xwe, ew mîna 12 salî ye û ew bi rastî ji wê re dibe alîkar ku ew dixwe û ew
dilîze û ew mîna xweya pîr e.Glucosamine ceriband lê ew êşa wê jî nake…Min qet nefikirî ku ez
bidim kûçikê xwe heya ku min dît ku yên din li vir ew kirine ... lê belê rûn pir xweş e ... spas ji her
kesê re ger kûçikê min spasiya we bike ez bawer im ku ew ê ... aştî.. .” Karî

"Min Ferreta me ya însulînoma Penceşêra pankreasê çêkir.Serê xwe bişopînin, 'malbata weya
kezeb' hewcedarê we ye.Va ye Gulê di dema dermankirina wê de, ew li vir piçekî bi çavan e û ji
xewek aram re amade ye..!” Hempy

"Yek ji du kûçikên min êdî ji ber rûnê esrarê ne bi epîlepsiyê ye." Charles

"Min Rottweiler heye û di Xmasê de ji min re hat gotin ku wî pençeşêra mîdeyê heye û tiştek
tuneew dikarin bikin û 2 meh maye ku max bijî.Ji ber vê yekê min ew li ser rûnê ku min bixwe
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çêkir ceribandin.2 hefte berê wî skan kir.Penceşêr hemû çû.” Ian

“Ez  wê  didim  laboratuvara  xweya  13  salî.Dûv  re  ew  topek  mîna  ku  2  salî  ye  dişopîne."
Stephanie

"Melanoma pitbullê min derman kir." Brandon

"Tenê Rottweilera xwe piştî emeliyata wê ya 2yemîn ji beytar hilda da ku "penceşêra mayî bigire
ku me nekarî cara yekem bi dest bixin." Ez mehekê RSO didim wê, û her weha balsamê esrarê
li  cihê lêdanê dixim.Texmîn bike çi  bûye?Bijîjk  "PÊNSÊŞERÊ DÎTAR TUNE" dît.Dê li  benda
encamên laboratûwarê bisekine da ku piştrast bibe, lê ez ê bibêjim ku min mûcîzeya xweya 100
poundî heye." Joni

“Pîsîka pismamê min şiklê pisîkê yê Parkînsonê hebû.Weed li ser yekane tiştê ku ew aram kir û
spasmên wî rawestand û bê guman jiyana wî dirêj kir û çêtir kir.Dûre ku bibe sedema mirina wî
an jî jê re jehrdar be!Bi rasthatinî, pismamê min wê demê ji bo ku epîlepsiya xwe di bin kontrolê
de bihêle, bi kar dianî!Dermanek bi bandor ji bo mirovan û heywanan!” Enñio

“Bi pir hindik penêr an goştê ku ew ê jê bixwin dest pê bikin!Rotê min 100 lîre ye û nîv birinc bes
e!Tevahiya gewherê birincê wî dihêle 4-6 saetan li ser piyan rûne.” Greg

"Kûçikê min bi qasî mehekê kêzikên fezayê xwar, bêyî ku bandorek xirab hebe, ji xewnek pir
dirêj." Ned

"Pir rast.Yek ji endamên malbata meya çar ling ên delal, pênc sal baş di binê çengê wê de
tûmorek çerm hebû.Ku her sal mezin dibû.Dema ku ew 11 salî bû. pîr wê dest pê kir ku nîşanên
hip diplacia nîşan bide.Li şûna ku wê tijî dermanê êşê bike ku dikare kezeb û gurçika wê xera
bike.Me di xwarina wê de an jî wekî dermankirinê dest bi rijandina kulîlkên ji nû ve vape kir.Wê ji
bîhnfirehiya kulîlkên bi sivik tostkirî hez dikir.Wê hingê dest pê kir ku çalaktir bibe.Piştî du salan
dermankirina olî ya wê bi esrarê ji nû ve vapkirî tumora wê ya li milê wê dest pê kir ku bi tenê
çermek zirav kêm bibe.Wê 14 salî jiya.Wê tu carî bi çavên evîndar li me nenihêrî.Heya ku ew
nema dikare bibe kûçikek ku birevîne û biçe.Ji ber vê yekê me biryara herî dijwar da ku em êşa
wê bi dawî bikin bi navgînek malbatek dilovan û hezkirî  ya ku em zêdetirî  deh salan pê re
xebitîn.Çend roj beriya Sersalê, xwecih û jina wî li ser rêya malê hatin mala me da ku alîkariya
me bikin di derbasbûna wê de.*girîn* Bi tevayî esrar dermanê gelek êşan e.Ew ji ber evîna me û
evîna me ya ji pîroziyek rastîn, pîr bû... KENNAB.

"Erê, ez dizanim ku, kûçikê min di dawiya Nîsanê de mir, û tiştê herî dawî ku me bi hev re kir,
min bi wî re hindek giya kişand û ew di dawiyê de ji êşê çû.Bi aramî çû xew.” Morganna

"Baş e bizanin.Ma hûn difikirin ku ew ê ji  bo heywanên heywanên mirovan jî  bixebite, li  ser
piştê? Brenda

"Te heywanek mirovî heye?" Colin

"Ez dikarim yek ji van heywanên mirovî li  ku bibînim?Ew dengê balkêş.Ez dixwazim yê xwe
perwerde bikim ku baxçevaniyê bikim.Ma ew têra xwe jîr in ku wiya bikin, hûn difikirin?” Sasha

"Erê, ew li ser heywanên heywanên mirovan jî dixebite.Spas ji bo vê - min kir ken." JB

"Min gûçikên pot (biçûk) li ser keviya xwe bi mezinbûna li ser yek çavê wê bikar anîn.Mezinbûn
çû û wê dîtina xwe parast.Tenê mehek dermankirin û ew hemî zelal bû.(Vet çavdêrî kirin).Naha
Danîmarkek  min  a  mezin  heye  ku  pirsgirêkên  mejî  û  girtina  wî  heye.Ez  ji  bo  lupusa  xwe
cixareyê dikişînim (ne nivîsarên dr, tenê marijuana û Dr. dizane) û Danîmarka mezin li ser textê
li kêleka min radizê.Li gel dermanên wê yên sergirtinê û hebûna wê ya li mala min (min ew 6
hefte berê pejirand) li kêleka min dema ku ez dikim wê ev 5 û 1/2 hefte ne êşa wê girtiye û
giraniya wê dike, çêtir dimeşe û hê bêtir rehet dimeşe. .Min rûnê gûzê jî, rojane 2 kevçîyên
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xwarinê, li rûtîniya wê zêde kir û ew di tevger û nexweşiya xwe de pêşkeftinek awarte nîşan
dide." Mijî

"Boksorê min ê 9 salî bi qasî mermerek "şerbaz" li pişta wê tumorek hebû... ne bi qasî topek
ping pongê.Min wê bi RSO devkî 3xday dest pê kir.Wê dozê baş tehemûl kir û tîmor di dawiyê
de riya xwe ji çerm derket û di bingeh de qulikek hişt.Rêjîmek domdar a RSO û antîbiyotîkan
heya ku ew bi tevahî were girtin.Ew bi qasî nû ye û bê tumor û bê bandorên alîgir e.Lêbelê
Doberman min RSO pir baş tehamul nake û pêdivî ye ku dozên pir piçûktir bigire.Lê wî jî ji vê
yekê qenc bûye.” Karen

“Min kûçikê xwe yê pîr derman dikir û dûman di guhê wî de dixist.Wî jê hez kir û ji kûçikê 21 salî
(salên mirovî) bi lingên xerab û gewrîtis re mîna kuçikek tevdigeriya." Gina

"Rûnê hepsê Kûçikê min ê German Şivan rizgar kir dema ku ew bi pençeşêra spêlê ketibû, ew
niha 9 salî ye û di remisyonê de ye û baş dibe." Paul

“Zerê min ê 6 salî bi gewrîtisek giran ket.Ev 3 hefte girt ku ew dîsa rabe û bixebite.Ez heftê du
caran dozek pêşîlêgirtinê didim 3 kûçikên xwe…Qet fatûreyên min ên veterîner tune...Ez wan
her roj di lûtkeya xwe de dibînim...Rûnê esrarê bi qasî ku ez têdigihîjim beşek pêdivî ya parêza
me ye ...Ez ji wê nebatê ditirsim...her dem...” Sparky

Xelasî 

«Jindrich Bayer: HÛN NIKARIN ABORÎYÊ BÊ HEMBERÎ BI RAWAYÎNÎ BIDIN.

Rick Simpson: Rast e!

JB:Ew bi hêsanî nayê kirin.

Mînakek  hêsan… Ger  em li  ser  derman bisekinin.Komara Çek  tenê  ji  bo  diyabetîkan  nêzî
mîlyarek dolar xerc dike.800,000 ji wan hene!

[Naha  JB,  xîtabî  JAKA-mûzîkjen,  çalakvanê  kanabis,  DIABETÎK-  yê  ku  ji  Rick  û  wî  re
rûniştiye…]

Hûn bi xwe dizanin ku rûn ji bo şekir çi dike.HEKE KU WE BIKIN ROJÊ 4 GRAM XWARIN TU
HEMÛ PÊDIVÎ TU INSULÎN NEKE.

Û em her sal milyarek dolar xerc dikin...û pere ji Komara Çekê derdikeve û diçe cihekî...Û qet
venagere!

[Bi nebawerî dikene…]

Û ew tenê şekir  e!Dûv re,  sotemeniyê lê zêde bike,  mîna ku Rick got… Ok [ez bidim te…
belkî...], ne hemî otomobîl, ne her tişt… Lê heke %50… Ger [tenê] hemî traktor li ser wê [HEMP
FUEL] bixebitin… Çima na???

Dûv  re,  bihayê  xwarinê  dadikeve,  bi  mentiqî...Ji  ber  ku  gava  meriv  ji  bo  sotemeniya
kamyonek/traktorê ne hewce ye 1, 2, 3 euro ji bo lîtreyek gazê bide… Wê hingê, bi mentiqî,
xwarin  dikare  erzantir  bibe.
Û pereyê mirovan tune ye…

Dewlet divê ji xelkê bixwin û bijîn.Ne ku ew bimirin ...

RS:Û ne tenê ew, lê mafê cotkaran heye ku vê çandiniyê mezin bikin da ku alîkariya hebûna
xwe bikin.Di dirêjahiya dîrokê de, wekî rastiyek dihat zanîn ku ev riwek ji bo heywanan wekî
xwarinek ecêb dihat bikar anîn, piştî ku rûnê tovê gewriyê ji tovan derdixin, van kelûpelên tovê
didin heywanan.Ew hin ji baştirîn xwarina heywanan li ser planet e!Ji ber vê yekê, ev dê ne tenê

- 178 -



ji  wan re derman peyda bike da ku heywanên xwe derman bikin, lê dê ji wan re çavkaniyek
xwarinê ji bo heywanên wan jî peyda bike.

Û mîna ku Jindrich got ...Ji bo her welatekî, ku hewl bidin ku aboriyek bêyî karanîna hepsê
bimeşînin… An jî ji bo her cotkarek bi rastî hewl bide ku wî pîşeyî bike, û destûr nede ku hefsê
mezin bike,dê tenê bibe temrînek bêkêriyê'!Ji bo çandina vê riwekê mafê cotkaran hewce ye.Û
divê her kes xwedî heman mafî be ku pêdiviyên xwe peyda bike.Divê em hemû bibin xwedî wê
azadiyê...

JB:Ma hûn tercîh dikin ku goştê heywanên ku bi xwarinên nebaş hatine xwarin û antîbiyotîk bi
derzîlêdanê hatine xwarin bixwin, an hûn ê goştê heywanên ku ji wan têr bûne bixwin û qet
hewcedariya wan bi antîbiyotîkan tune?

Ma hûn tercîh dikin ku mirîşka ku bi tovên hempê tê xwarin û saxlem e - ji wan şert û mercên
xirab dernakeve - an hûn ê ji hilberê pîşesaziyê bixwin?Ma hûn ji kerba an [ango] masî-yên ku
dê bi Omega-3, 6, 9-an de dewlemend bin ji  ber ku ew ê ji  tovê hepsê bixwin- an hûn ê ji
masiyên ku ji pelên ajalan an heywanên mirî têr dibin bixwin?Ewqas hêsan e... ABORÎ... Tu pir
zêde didî û pere ji welêt derdikeve.Hûn li vir pere dixwazin.Û ÇI BAŞTIR E - DEMA TU NEBÛN
PERE  XERÇ  DIKIN...[wê]  TU  NE  PERE  KIRIN…”  (jiManîfestoya  Cannabisbelgefîlm,li  ser
Youtube heye)

"Bihêle ez piraniya tiştê ku li dora Rick Simpson Oil diqewime kurt bikim.Rêbername ji mirovan
re A, B, C û D vedibêje.Mirov wan dixwînin û dipirsin - ger ez A-yê nekim, dê B, C û D hîn jî
bixebitin?Ger ez B nekim, dê A, C û D hîn jî bixebitin?Ger ez C nekim, dê A, B û D bixebitin?Ger
ez D-yê nekim, dê A, B û C hîn jî bixebitin?Û eger ez A, B, C û D, cuda cuda bikim, ew ê dîsa jî
tiştê rastîn hilberîne?

Bersiva  giştî  ev  e:  na,  ew  ê  nebe.Ger  hûn  dixwazin  RSO  hilberînin,  rêwerzan  bişopînindi
Dermankirina Penceşêrê de: Protokola Rick Simpsone-pirtûka bi nameyê.Heke hûn dixwazin
tiştek din hilberînin, hingê rêwerzên din bişopînin.Lê ji kerema xwe gava ku hûn cûreyek rûnek
cûda hildiberînin û dermankirin têk diçe û bi mirina nehewce ya nexweşek bi dawî dibe, me
berpirsiyar neke.

Ger hûn A, B, C û D bikin, rûn dê bi  awayê çêtirîn gengaz bixebite,  ji  ber vê yekê rêwerz
hene.Ger hûn nekin, dibe ku ew nexebite.Ew qas hêsan e, ne wusa?Ger hewcedariya we bi
derman hebe hûn bi xwe dixwazin çi bistînin?Tiştekî ku îsbat kiriye ku ew qas baş dixebite, an
tiştek din ku xwedan taybetmendiyên bijîjkî  nenas e,  tenê ji  bo ku yê ku rûn çêkir  bikaribe
hîpotez an 'rêbaza' xwe îspat bike an red bike?" JB
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